<b>Bijsluiter</b>. De hyperlink naar het originele document werkt niet meer. Daarom laat Woogle de tekst zien die in dat document stond. Deze tekst kan vreemde foutieve woorden of zinnen bevatten en de opmaak kan verdwenen of veranderd zijn. Dit komt door het zwartlakken van vertrouwelijke informatie of doordat de tekst niet digitaal beschikbaar was en dus ingescand en vervolgens via OCR weer ingelezen is. Voor het originele document, neem contact op met de Woo-contactpersoon van het bestuursorgaan.<br><br>====================================================================== Pagina 1 ======================================================================

<pre>Bernheze
Brouwershoeve, Nistelrode
BESTEMMINGSPLAN
</pre>

====================================================================== Einde pagina 1 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 2 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 2 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 3 ======================================================================

<pre>                                                   Brouwershoeve, Nistelrode
                                                                                           Bernheze
                                                                                 bestemmingsplan
                 identificatie                      planstatus
                 identificatiecode:                 datum:                    status:
                 NL.IMRO.1721.BPBrouwershoeve‐vg01   09‐04‐2019               ontwerp
                                                    26‐09‐2019                vastgesteld
                 projectnummer:
                 44001064.20171767.01
                 opdrachtleider:
                 D.J.E.M. Gooijers MSc.
                                                                             Delftseplein 27b
                                                              RBOI - Rotterdam
                                                                             postbusbv150
                                                              Delftseplein 27b
                                                              Postbus 150
                                                                             3000 AD Rotterdam
                                                                             T: 010-201 85 55
                                                              3000 AD Rotterdam
aangesloten bij:
                                                              telefoon (010) E-mail:
                                                                              201 85info@rho.nl
                                                                                      55
                                                              E-mail: info@rboi.nl
</pre>

====================================================================== Einde pagina 3 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 4 ======================================================================

<pre>© Rho Adviseurs bv
Niets uit dit drukwerk mag door anderen dan de opdrachtgever worden verveelvoudigd en/of openbaar gemaakt door middel van druk, fotokopie, microfilm of op welke andere wijze dan ook zonder
voorafgaande toestemming van Rho Adviseurs bv, behoudens voorzover dit drukwerk wettelijk een openbaar karakter heeft gekregen. Dit drukwerk mag zonder genoemde toestemming
niet worden gebruikt voor enig ander doel dan waarvoor het is vervaardigd.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 4 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 5 ======================================================================

<pre>                                                                                    3
Inhoudsopgave
Toelichting
Hoofdstuk 1                   Inleiding                                     7
1.1                           Aanleiding                                    7
1.2                           Ligging plangebied                            7
1.3                           Geldende beheersverordening                   8
1.4                           Leeswijzer                                    9
Hoofdstuk 2                   Omschrijving plangebied                       11
2.1                           Gebiedsbeschrijving                           11
2.2                           Huidige situatie                              12
2.3                           Toekomstige situatie                          14
Hoofdstuk 3                   Beleidskader                                  19
3.1                           Rijksbeleid                                   19
3.2                           Provinciaal beleid                            23
3.3                           Regionaal beleid                              26
3.4                           Gemeentelijk beleid                           30
Hoofdstuk 4                   Milieu‐ en omgevingsaspecten                  35
4.1                           Inleiding                                     35
4.2                           Vormvrije m.e.r.‐beoordeling                  35
4.3                           Bodem                                         36
4.4                           Water                                         37
4.5                           Archeologie en cultuurhistorie                42
4.6                           Kabels en (hoogspannings)leidingen            46
4.7                           Verkeer en parkeren                           46
4.8                           Externe veiligheid                            50
4.9                           Ecologie                                      52
4.10                          Luchtkwaliteit                                55
4.11                          Bedrijf en milieuzonering                     58
4.12                          Milieuhinder agrarische bedrijven             61
4.13                          Wegverkeerslawaai                             64
Hoofdstuk 5                   Juridische vormgeving                         65
5.1                           Algemeen                                      65
5.2                           Toelichting op de verbeelding                 65
5.3                           Toelichting op de regels                      65
Hoofdstuk 6                   Uitvoerbaarheid                               69
6.1                           Maatschappelijke uitvoerbaarheid              69
6.2                           Economische uitvoerbaarheid                   70
Rho adviseurs voor leefruimte                                    44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 5 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 6 ======================================================================

<pre>4
Bijlagen toelichting
Bijlage 1                     M.e.r‐beoordelingsnotitie
Bijlage 2                     Verkennend bodemonderzoek 2012
Bijlage 3                     Verkennend bodemonderzoek en onderzoek naar
                              asbest in de bodem 2019
Bijlage 4                     Bureauonderzoek en verkennend veldonderzoek
                              archeologie
Bijlage 5                     Akoestisch onderzoek wegverkeers‐ en industrielawaai
Bijlage 6                     Quickscan flora en fauna
Regels
Hoofdstuk 1                   Inleidende regels                                          89
Artikel 1                     Begrippen                                                  89
Artikel 2                     Wijze van meten                                            94
Hoofdstuk 2                   Bestemmingsregels                                          97
Artikel 3                     Centrum ‐ 1                                                97
Artikel 4                     Horeca                                                     100
Artikel 5                     Verkeer                                                    102
Artikel 6                     Wonen                                                      103
Hoofdstuk 3                   Algemene regels                                            107
Artikel 7                     Anti‐dubbeltelregel                                        107
Artikel 8                     Algemene bouwregels                                        108
Artikel 9                     Algemene gebruiksregels                                    109
Artikel 10                    Algemene aanduidingsregels                                 110
Artikel 11                    Algemene afwijkingsregels                                  111
Artikel 12                    Overige regels                                             112
Hoofdstuk 4                   Overgangs‐ en slotregels                                   113
Artikel 13                    Overgangsrecht                                             113
Artikel 14                    Slotregel                                                  115
Bijlagen regels
Bijlage 1                     Staat van Bedrijfsactiviteiten
Rho adviseurs voor leefruimte                                                 44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 6 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 7 ======================================================================

<pre>Toelichting</pre>

====================================================================== Einde pagina 7 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 8 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 8 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 9 ======================================================================

<pre>                                                                                                           7
Hoofdstuk 1                   Inleiding
1.1         Aanleiding
In Nistelrode aan het Raadhuisplein heeft tot 2005 Partycentrum De Brouwershoeve gestaan. Dit gebouw,
een monumentale boerderij uit de achttiende eeuw met rieten kap, is door een blikseminslag afgebrand.
Op het achterliggende terrein staan de voormalige bedrijfspanden van Kling van Dinther. Aan de
Kromstraat is Cafetaria 't Tramplein gevestigd.
Het voornemen bestaat om dit gehele terrein te herontwikkelen naar een woonlocatie hoofdzakelijk
bestaande uit twee appartementengebouwen met aan het Raadhuisplein een centrumfunctie in de plint.
Op het achterliggende terrein wordt in eerste instantie een parkeerterrein gerealiseerd ten behoeve van
de parkeerbehoefte van de ontwikkeling. Aan de randen van dit parkeerterrein komen tevens drie
patiowoningen. Een deel van het parkeerterrein wordt voorzien van een wijzigingsbevoegdheid zodat in
de toekomst hier ook, onder voorwaarden, woningbouw op gerealiseerd kan worden. Tot slot krijgt
Eetcafé 't Pumpke een beperkte mogelijkheid om uit te breiden. De bestaande mogelijkheid om de
verdieping van Eetcafé 't Pumpke ook ten behoeve van horeca te gebruiken komt te vervallen.
De beoogde ontwikkeling past niet binnen de kaders van de huidige beheersverordening 'Centrum
Nistelrode'. De gemeente Bernheze heeft aangegeven medewerking te willen verlenen aan het opstellen
van een nieuw juridisch‐planologisch kader voor het betreffende terrein. Met het voorliggend
bestemmingsplan wordt de bestemming ter plaatse herzien en wordt onderbouwd dat de ontwikkeling
toelaatbaar en uitvoerbaar is.
1.2         Ligging plangebied
Het plangebied ligt in de kern Nistelrode, aan de zuidkant van het centrum op de hoek van de
Laar/Raadhuisplein en de Kromstraat. Het plangebied wordt begrensd door woningen in het oosten en
het zuiden en het Rainbow Centre en de bedrijfsgebouwen van het Kruidvat in het noorden.
Rho adviseurs voor leefruimte                                                           44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 9 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 10 ======================================================================

<pre>8
Figuur 1.1 Ligging plangebied (Luchtfoto Kadaster, 2017)
1.3         Geldende beheersverordening
Ter plaatse van de beoogde ontwikkeling geldt de beheersverordening 'Centrum Nistelrode', vastgesteld
op 28 september 2017. Ter plaatse van het plangebied zijn de gronden bestemd als 'Horeca' en 'Bedrijf',
zoals zichtbaar in figuur 1.2. Daarnaast geldt voor het gehele plangebied de dubbelbestemming 'Waarde
‐ Archeologie 2' en is aan de noordzijde de gebiedsaanduiding 'vrijwaringszone ‐ molenbiotoop' aanwezig.
De geldende beheersverordening biedt geen mogelijkheden om de beoogde ontwikkeling te realiseren.
Binnen beide bestemmingen zijn reguliere woningen niet toegestaan. Enkel horeca in de lichte en
middelzware categorie zijn toelaatbaar ter plaatse van de bestemming 'Horeca'. Ook de
bouwmogelijkheden zijn niet toereikend voor de voorgenomen ontwikkelingen.
Rho adviseurs voor leefruimte                                                           44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 10 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 11 ======================================================================

<pre>                                                                                                            9
Figuur 1.2 Uitsnede beheersverordening 'Centrum Nistelrode' (Croonenburo5, 2017)
1.4         Leeswijzer
Hoofdstuk 2 geeft een beschrijving van de huidige situatie in en rond het plangebied en geeft inzicht in de
beoogde ontwikkeling. In hoofdstuk 3 wordt de beoogde ontwikkeling getoetst aan de beleidskaders van
het Rijk, de provincie Noord‐Brabant en de gemeente Bernheze. Hoofdstuk 4 omvat de toets aan de
sectorale milieu‐ en omgevingsaspecten. In hoofdstuk 5 komt de juridische planbeschrijving aan de orde.
In hoofdstuk 6 wordt nader ingegaan op de uitvoerbaarheid van het bestemmingsplan en de procedure.
Rho adviseurs voor leefruimte                                                            44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 11 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 12 ======================================================================

<pre>10
Rho adviseurs voor leefruimte 44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 12 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 13 ======================================================================

<pre>                                                                                                        11
Hoofdstuk 2                   Omschrijving plangebied
2.1         Gebiedsbeschrijving
2.1.1       Ontstaansgeschiedenis
Nistelrode is rond de 13e eeuw ontstaan als gemeenschap rondom de Sint‐Lambertuskerk. Vanaf deze
periode heeft Nistelrode zich tot een zelfstandige bestuurlijke gemeenschap ontwikkeld met overwegend
agrarische activiteiten. Vanaf de 18e eeuw vormde de linnenweverij een belangrijke nevenactiviteit die
vanaf de 19e eeuw door de toenemende automatisering ondergebracht werd in fabrieken. Halverwege de
18e eeuw is de eerste verharde weg aangelegd die de verschillende dorpskernen uit de omgeving (Uden,
Nistelrode en Heesch) met elkaar verbond. Niet veel later werd de verbinding tussen deze dorpen verder
versterkt door de aanleg van een stoomtramverbinding.
Als gevolg van de aanleg van de infrastructuur kon langs deze weg lintbebouwing ontstaan welke zich
concentreert rondom de Sint Lambertuskerk en de tramhalte. Deze bebouwing vormt nog altijd de
hoofdstraat door Nistelrode. Door de jaren heeft de kern zich kunnen verdichten tussen de verschillende
ontsluitingswegen met overwegend woonbebouwing. De Laar vormt nu nog altijd het dorpscentrum van
Nistelrode, met typische functies zoals detailhandel en horeca.
Figuur 2.1 Nistelrode omstreeks 1900 (bron: Kadaster)
Rho adviseurs voor leefruimte                                                          44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 13 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 14 ======================================================================

<pre>12
2.1.2       Ruimtelijke opbouw
De gemeente Bernheze is gelegen op de overgang van de Peelhorst naar de dekzandvlakte met
dekzandruggen. De kernen zijn ontstaan op de overgang van hoog naar laag en van droog naar nat. De
zuidgrens van de gemeente wordt gevormd door de beekdalen van de Leigraaf en de Aa. Door
verbindingen tussen de kernen worden lijnen gevormd waarlangs lintvormige bebouwingsstructuren zijn
ontstaan.
De ruimtelijke structuur van Nistelrode wordt van oudsher bepaald door lintbebouwing in een noord‐
zuidrichting, evenwijdig aan de Peelrandbreuk. Diverse zijstraten vanuit de woongebieden monden uit op
deze hoofdstraat. Het centrum heeft een historisch karakter. Dit is in de huidige situatie onder andere
nog te merken aan de typische lintbebouwing en doorgangswegen, de aanwezige historische bebouwing
rondom het Raadhuisplein en voormalig agrarische bouwwerken aan het lint. De voormalig monumentale
boerderij waar Partycentrum De Brouwershoeve in gevestigd was, was onderdeel van deze historische
agrarische bouwwerken.
Gezien vanaf de Weijen richting de Laar krijgt de omgeving meer het karakter van een dorpscentrum
waarbij de bebouwing hoger en moderner wordt. Het Raadhuisplein is een driehoekig plein met wederom
een historisch karakter als gevolg van de klinkerbestrating en historische bebouwing. De bebouwing wordt
kleinschaliger en er is sprake van meer ruimte tussen de gebouwen.
2.1.3       Functionele opbouw
Het centrum van Nistelrode kent een grote diversiteit aan functies. Langs de Laar ligt het
detailhandelshart van het dorp met onder andere de diverse zaken van Van Tilburg Mode & Sport en
Marya Schoenmode. In het zuidelijk gedeelte, rondom het Raadhuisplein, bevindt zich overwegend
horeca zoals Eetcafé 't Pumpke. Ook bevindt zich hier de Wereldwinkel en Cultureel Centrum Nesterlé
met daarachter de Jumbo.
2.2         Huidige situatie
In de huidige situatie kan het plangebied opgedeeld worden in drie delen. In het noordoosten staat de
bedrijfsbebouwing van de voormalige vestiging van Kling van Dinther. Deze gebouwen staan al enkele
jaren grotendeels leeg. Het terrein is bereikbaar via het Toniesplein en afgesloten met een hekwerk. Aan
de zuidwestzijde ligt het terrein van het voormalige Partycentrum De Brouwershoeve, dat in 2005 is
afgebrand. Sinds die tijd ligt het terrein braak en wordt het in de zomer onder andere gebruikt als
beachvolleybalveld. Tenslotte zijn in het zuiden van het plangebied Cafetaria 't Tramplein en Eetcafé 't
Pumpke gesitueerd met aan de Kromstraat en Raadhuisplein een terras.
In de onderstaande figuur worden een aantal foto's weergegeven van het plangebied en de directe
omgeving.
Rho adviseurs voor leefruimte                                                              44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 14 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 15 ======================================================================

<pre>                                                                                                         13
Figuur 2.2. Huidige situatie plangebied gezien vanaf het Toniesplein, de Kromstraat en het Raadhuisplein
Rho adviseurs voor leefruimte                                                           44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 15 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 16 ======================================================================

<pre>14
2.3         Toekomstige situatie
De beoogde ontwikkeling bestaat uit verschillende onderdelen. Aan de zuid‐ en westkant van het
plangebied worden twee appartementengebouwen gerealiseerd. Eén gebouw krijgt een centrumfunctie
in de plint met daarboven woningen, het andere appartementengebouw wordt volledig ingericht ten
behoeve van het wonen. Op het achterliggende terrein wordt een parkeerterrein gerealiseerd met aan
de randen drie patiowoningen. In totaal worden er 23 woningen gerealiseerd. Tot slot krijgt Eetcafé 't
Pumpke een beperkte mogelijkheid om aan de voorzijde een orangerie te realiseren. De bestaande
mogelijkheid om de verdieping van Eetcafé 't Pumpke ook ten behoeve van horeca te gebruiken komt te
vervallen.
Figuur 2.3 Totaaloverzicht ontwikkeling met het Raadhuisplein in het zuiden (bron: architectenbureau
Visser en Bouwman bv)
Gebouw A
Ten noorden van Eetcafé 't Pumpke wordt een nieuw gebouw gerealiseerd ten behoeve van 8
appartementen op de verdiepingen en een centrumfunctie (zoals horeca, detailhandel of dienstverlening)
en enkele bergingen in de plint. Eén van de appartementen wordt uitgevoerd als penthouse en krijgt op
de begane grond een eigen parkeergarage voor 2 auto's.
Rho adviseurs voor leefruimte                                                            44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 16 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 17 ======================================================================

<pre>                                                                                                         15
Dit appartementengebouw is georiënteerd op het Raadhuisplein en bestaat hoofdzakelijk uit twee lagen
plus een kap, waardoor het nieuwe gebouw hoger wordt dan de naast gelegen gebouwen, maar qua maat
en schaal aansluit bij het tegenover gelegen Oude Raadhuis en de woningen aan de overzijde van de Laar.
Door de gevelverspringingen en de verschillende kleurstellingen oogt het nieuwe complex kleinschaliger
en vult deze het afwisselende beeld aan het Raadshuisplein aan. Het ontwerp van dit gebouw is in overleg
met de monumentencommissie tot stand gekomen.
Tussen gebouw A en Eetcafé 't Pumpke is een kleinschalige uitbreiding van het eetcafé voorzien. Deze
uitbreiding past richting het Raadhuisplein niet binnen de regels van de vigerende beheersverordening en
is derhalve meegenomen in voorliggend bestemmingsplan.
Figuur 2.4 Voorlopige impressie gevels Gebouw A (Architectenbureau Visser en Bouwman bv, 10 januari
2019)
Rho adviseurs voor leefruimte                                                           44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 17 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 18 ======================================================================

<pre>16
Gebouw B
Gebouw B in het zuiden van het plangebied en ten oosten van Eetcafé 't Pumpke, wordt geheel ontwikkeld
voor wonen. Hier worden in totaal 12 appartementen ontwikkeld. Dit gebouw is georiënteerd op de
kruising van het Tramplein, de Kromstraat en de Tramstraat. Het nieuwe gebouw bestaat uit twee lagen
en een kap, met twee kopgevels richting het Tramplein. Ten oosten van het beoogde nieuwe
appartementengebouw worden bergingen gerealiseerd voor de appartementen.
Rho adviseurs voor leefruimte                                                         44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 18 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 19 ======================================================================

<pre>                                                                                                     17
Figuur 2.5 Voorlopige impressie gevels Gebouw B (Architectenbureau Visser en Bouwman bv, 10 januari
2019)
Patiowoningen
In het noordelijkste deel van het plangebied worden drie patiowoningen ontwikkeld. De patiowoningen
ontsluiten via het parkeerterrein en daarmee niet langs de bestaande woningen aan het Toniesplein. De
patiowoningen krijgen eigen parkeergelegenheid voor de deur. Qua maat en schaal sluiten de beoogde
patiowoningen goed aan op de woningen in de omgeving aan het Toniesplein. De woningen zullen bestaan
uit één laag plus een kap.
Rho adviseurs voor leefruimte                                                       44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 19 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 20 ======================================================================

<pre>18
Figuur 2.6 Voorlopige impressie gevels patiowoningen (Architectenbureau Visser en Bouwman bv, 10
januari 2019)
Parkeren
Het middengedeelte van het plangebied, achter de huidige en beoogde bebouwing aan de
Laar/Raadhuisplein en de Kromstraat/Tramplein wordt voornamelijk ingevuld met ruimte voor parkeren.
Dit nieuwe parkeerterrein wordt ontsloten via de Laar ten noorden van gebouw A. Een deel van deze
parkeerplaatsen zal uitsluitend bestemd zijn voor de bewoners van de nieuwe appartementen en ook in
eigendom zijn van de kopers. Het overige gedeelte wordt ingezet ten behoeve van de beoogde functie in
de plint van gebouw A en de overige woningen.
Rho adviseurs voor leefruimte                                                        44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 20 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 21 ======================================================================

<pre>                                                                                                              19
Hoofdstuk 3                   Beleidskader
3.1         Rijksbeleid
3.1.1       Structuurvisie Infrastructuur en Ruimte
Op 13 maart 2012 is door de minister van Infrastructuur en Milieu het vaststellingsbesluit zoals bedoeld
in de Wet ruimtelijke ordening (Wro) van de Structuurvisie Infrastructuur en Ruimte (SVIR) ondertekend.
Daarmee is het nieuwe ruimtelijke en mobiliteitsbeleid zoals uiteengezet in de SVIR van kracht geworden.
Deze structuurvisie geeft een totaalbeeld van het ruimtelijk en mobiliteitsbeleid op rijksniveau. Het
hoofdthema van de SVIR is: "Nederland concurrerend, bereikbaar, leefbaar en veilig". De structuurvisie
geeft een visie voor Nederland tot het jaar 2040. Er zijn in de structuurvisie drie hoofddoelen opgenomen
om Nederland concurrerend, bereikbaar, leefbaar en veilig te houden voor de middellange termijn (2028).
Deze doelen zijn:
 Het vergroten van de concurrentiekracht van Nederland door het versterken van de ruimtelijk
     economische structuur van Nederland;
 Het verbeteren en ruimtelijk zekerstellen van de bereikbaarheid waarbij de gebruiker voorop staat;
 Het waarborgen van een leefbare en veilige omgeving waarin unieke natuurlijke en
     cultuurhistorische waarden behouden zijn.
Voor een aanpak die Nederland concurrerend, bereikbaar, leefbaar en veilig maakt, is een nieuwe aanpak
in het ruimtelijk en mobiliteitsbeleid geformuleerd. Het Rijk laat de ruimtelijke ordening meer over aan
gemeenten en provincies ('decentraal, tenzij...') en werkt aan eenvoudigere regelgeving. Het Rijk kiest
voor een selectievere inzet van rijksbeleid op slechts 13 nationale belangen. Buiten deze belangen hebben
decentrale overheden beleidsvrijheid. De verantwoordelijkheid voor de afstemming tussen
verstedelijking en groene ruimte op regionale schaal laat het Rijk over aan de provincies.
Toetsing
De SVIR wordt gekenmerkt door een hoog abstractie‐ en schaalniveau en heeft geen directe belangen die
geborgd moeten worden ten aanzien van het plangebied.
3.1.2       Besluit algemene regels ruimtelijke ordening
Het Barro is de juridische vertaling van het beleid dat geschetst is in het SVIR. Dit beleidsdocument bevat
regels die doorwerken naar lagere overheden. Dit betekend dat de regels uit het Barro ook
geïmplementeerd moeten worden in provinciale en gemeentelijke ruimtelijke plannen. Evenals de SVIR
wordt het Barro gekenmerkt door een hoog abstractie‐ en schaalniveau. Het Barro bevat regels voor
bijvoorbeeld de mainportontwikkeling van Rotterdam, het kustfundament en defensie.
Toetsing
Op het plangebied zijn geen voorwaarden van toepassing op basis van het Barro.
Rho adviseurs voor leefruimte                                                                44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 21 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 22 ======================================================================

<pre>20
3.1.3       Besluit ruimtelijke ordening en ladder voor duurzame verstedelijking
Zorgvuldig ruimtegebruik is het uitgangspunt van de (rijks)overheid. Om dit principe beter te borgen is in
2012 de ladder voor duurzame verstedelijking opgenomen in het Besluit ruimtelijke ordening (artikel
3.1.6). Hieruit volgt dat alle ruimtelijke besluiten die een nieuwe stedelijke ontwikkeling mogelijk maken,
aandacht moeten besteden aan de ladder voor duurzame verstedelijking.
Wel of geen stedelijke ontwikkeling
In het plangebied worden twee appartementengebouwen gerealiseerd (aan de Laar en de Kromstraat).
Op de begane grond van het gebouw aan de Laar worden centrumfuncties mogelijk gemaakt. Het bruto
vloeroppervlak in de plint van het nieuwe appartementengebouw wat voor deze centrumfuncties
beschikbaar is, is 456 m2. Aan de noordzijde van het plangebied komen drie patiowoningen. Een deel van
het parkeerterrein wordt voorzien van een wijzigingsbevoegdheid zodat in de toekomst hier ook, onder
voorwaarden, grondgebonden woningen gerealiseerd kunnen worden. Bij de horecavestiging (Eetcafé 't
Pumpke) op het Raadhuisplein wordt een kleine uitbreiding mogelijk gemaakt. Dit is circa 30 m2 aan de
voorzijde. Hiervoor komt wel de mogelijkheid tot horeca op de verdieping te vervallen (circa 150 m2). Tot
slot wordt het binnenterrein ingericht als parkeerplaats ten behoeve van de voorgenomen ontwikkeling.
De grens van een stedelijke ontwikkeling ligt bij woningen op basis van jurisprudentie op circa 11
woningen. Wonen is niet mogelijk op basis van de geldende beheersverordening 'Centrum Nistelrode'
(vastgesteld op 28 september 2017). Hierdoor is voor deze functie sprake van een stedelijke ontwikkeling
conform artikel 3.1.6 Bro. Of er sprake is van een stedelijke ontwikkeling voor de centrumfunctie in
gebouw A wordt bepaald door de aard en omvang van de ontwikkeling in relatie tot de omgeving. De
ondergrens ligt 'in beginsel' bij een bruto vloeroppervlakte van 500 m². Rekening houdend met de aard
(in het centrum en voormalig gebruik is horeca) en omvang (456 m² bruto vloeroppervlak) van de
centrumfunctie wordt de ontwikkeling niet aangemerkt als 'nieuwe stedelijke ontwikkeling', zoals bedoeld
in de ladder voor duurzame verstedelijking. De mogelijkheden voor horeca in het plangebied worden
daarnaast per saldo verminderd, ook rekening houdend met een kleine uitbreidingen van Eetcafé 't
Pumpke. Parkeerplaatsen worden niet gezien als stedelijke ontwikkeling.
Uitgangspunt is dat nieuwe stedelijke ontwikkelingen zoveel mogelijk gerealiseerd moeten worden
binnen het 'bestaand stedelijk gebied'. Voor nieuwe stedelijke ontwikkelingen binnen bestaand stedelijk
gebied moet de behoefte worden beschreven.
Beschrijving behoefte
Kwantitatieve en kwalitatieve behoefte woningen
De relevante regio voor wonen is de subregio 's‐Hertogenbosch e.o. binnen de regio Noordoost Brabant.
Rho adviseurs voor leefruimte                                                               44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 22 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 23 ======================================================================

<pre>                                                                                                         21
Figuur 3.1 Woonregio's (Bron: Brabantse Agenda Wonen, september 2017)
In de Regionale Agenda Wonen (december 2016) zijn de ontwikkelingen op de woningmarkt in Noord‐
Brabant beschreven. Ook is de regionale plancapaciteit in beeld gebracht. De gemeente Bernheze heeft
een woningbouwopgave van ruim 1.900 woningen in de periode 2016‐2026. Per 1 januari 2016 was
slechts 35% van de 985 woningen in plannen onderdeel van de harde plancapaciteit. Er is daarom
behoefte aan nieuwe harde plancapaciteit.
De behoefte aan extra woningen is herbevestigd in de bevolkings‐ en woningbehoefteramingen die de
provincie Noord‐Brabant begin juni 2017 naar buiten heeft gebracht. Voor Bernheze is de woningbehoefte
in de periode 2017‐2029 bepaald op 1.625 woningen (exclusief de opgave door sloop van woningen).
Uit de Brabantse Agenda Wonen 2017 blijkt dat de provincie in lijn met de uitgangspunten van de ladder
voor duurzame verstedelijking ruim baan wil geven bij herontwikkeling. Plannen voor herbestemming van
leegstaande gebouwen of plannen voor inbreiding krijgen voorrang op uitbreidingslocaties.
Gezien de demografische ontwikkelingen, sociaal‐maatschappelijke trends en de veranderende
woningmarktomstandigheden zal de realisatie van woonruimte in het middensegment op de
woningmarkt – betaalbare koop en middeldure huur – extra inspanningen blijven vragen.
Om voor de middeninkomens de kloof tussen sociale huur en koop te dichten, zal er meer geïnvesteerd
moeten worden in het huursegment (direct) boven de liberalisatiegrens, tot 1.000 euro per maand. De
woningmarkt schiet op dit punt nog altijd tekort. Het plan gaat deels uit van middeldure huur. Hiermee
wordt een bijdrage geleverd aan de gestelde woondoelen.
In de gemeentelijke woonvisie 2016‐2021 is aangegeven dat in de periode 2016‐2021 900 woningen aan
de voorraad worden toegevoegd, exclusief de taakstelling voor statushouders. Er wordt gebouwd voor
diverse doelgroepen en in diverse prijsklassen. Daarmee wordt ook een bijdrage geleverd aan de
gemeentelijke woondoelen.
Rho adviseurs voor leefruimte                                                           44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 23 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 24 ======================================================================

<pre>22
Kwantitatieve en kwalitatieve behoefte centrumfunctie
In Nistelrode is behoefte aan een compact en levendig centrum. Dit wordt mogelijk gemaakt door het
toestaan van functies die passen bij een gemengd centrumgebied. Met de beoogde herontwikkeling ter
plaatse van de voormalige Brouwershoeve wordt het centrumgebied van Nistelrode voorzien van een
kwalitatieve impuls. Enerzijds door een braakliggend terrein te herontwikkelen. Anderzijds door een
hoogwaardige en moderne centrumfunctie te realiseren. De horecafunctie wordt per saldo verkleind ten
gunste van de woonfunctie en in een deel van het gebied wordt de horecafunctie (voormalige
Brouwershoeve) verbreed naar een flexibele invulling voor centrumfuncties. Naast horeca,
dienstverlening en detailhandel wordt op de begane grond van het appartementengebouw aan de Laar
ook kantoren en maatschappelijke voorzieningen mogelijk gemaakt. De totale plint heeft een oppervlakte
van 456 m2 bruto vloeroppervlak.
Ondanks dat er geen sprake is van een stedelijke ontwikkeling, is het in het kader van een goede
ruimtelijke ordening wel van belang te voorkomen dat er leegstand elders ontstaat door toevoeging van
de beoogde centrumfunctie. Momenteel omvat de totale leegstand (detailhandel en horeca) in Nistelrode
943 m2 winkelvloeroppervlak (wvo), verdeeld over 5 verkooppunten. De gemiddelde leegstand per
verkooppunt omvat circa 189 m2 wvo. De leegstand is overwegend kleinschalig. Daarbij wordt
geconcludeerd dat de leegstand in Nistelrode benedengemiddeld is ten opzichte van het provinciale – en
gemeentelijke gemiddelde, maar ook ten opzichte van het gemiddelde van alle Nederlandse kernen met
een inwonertal tussen de 5.000 en 7.500. Een leegstandspercentage van 4% wordt in een 'gezonde'
marktsituatie veelal aangeduid als frictieleegstand. Conform Locatus is dit kortdurende leegstand van
maximaal één jaar. Deze leegstand is vaak het gevolg van het vertrek van een huurder en dat er dan geen
aansluitende verhuur plaatsvindt. Frictieleegstand is nodig om een markt goed te laten functioneren. Het
zorgt er namelijk voor dat mensen en bedrijven die ruimte zoeken niet nodeloos hoeven te wachten, maar
meteen in de gelegenheid worden gesteld om in hun ruimtebehoefte te voorzien.
Figuur 3.2 Leegstandsanalyse Nistelrode (bron: Locatus, februari 2019)
Ter illustratie worden momenteel slechts twee winkelpanden aangeboden in het centrum van Nistelrode:
Laar 29 en Laar 29b (Funda in Business, per 20 februari 2019). In het vigerende bestemmingsplan zijn
beide locaties bestemd voor gemengde doeleinden. De als zodanig aangewezen gronden zijn bestemd
voor detailhandelsbedrijven, dienstverlenende bedrijven, kantoren en maatschappelijke doeleinden.
Rekening houdend met de relatief lage (frictie)leegstand in het centrum van Nistelrode worden verwacht
dat beide panden relatief snel zullen worden ingevuld. Dergelijke locaties zijn schaars. Bij deze
marktomstandigheden worden als gevolg van de beoogde (her)ontwikkeling geen onaanvaardbare
effecten verwacht op het woon‐ en leefklimaat in Nistelrode. De ontwikkeling vindt plaats binnen het
centrumgebied en is daarmee beleidsmatig gewenst.
Rho adviseurs voor leefruimte                                                           44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 24 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 25 ======================================================================

<pre>                                                                                                           23
3.1.4       Regeling algemene regels ruimtelijke ordening
Het kabinet heeft in de SVIR vastgesteld dat voor een beperkt aantal onderwerpen, bijvoorbeeld voor
defensie en waterveiligheid, de bevoegdheid om algemene regels te stellen moet worden ingezet. Het
gaat daarbij om het beschermen van de nationale belangen. Naar aanleiding van een advies van de Raad
van State voorziet het Barro ook in een bij dit besluit behorende ministeriële regeling (Rarro).
Toetsing
Het plangebied ligt vanuit de Rarro in het radarverstoringsgebied van de vliegbasis Volkel. Dit houdt in
dat, teneinde het ongestoord functioneren van radarcommunicatieapparatuur op de vliegbasis te
waarborgen, er rond de vliegbasis een cirkel met een straal van 15 nautische mijl (= 27,8 km) geldt,
gemeten vanaf de positie van de radar. Binnen dit radarverstoringsgebied dient voor ieder obstakel, hoger
dan 65 meter +NAP, te worden berekend of er verstoring van de radar optreedt. Het plangebied is gelegen
op een hoogte van ongeveer 12 meter +NAP. De toegestane bouwhoogte is maximaal 11 meter. De
grootste bouwhoogte bedraagt dus 23 meter +NAP. Binnen het plangebied worden daarmee geen
objecten gerealiseerd met een hoogte van 65 meter +NAP. Het radarverstoringsgebied van de vliegbasis
Volkel wordt door het plan derhalve niet belemmerd.
Figuur 3.3 Radarverstoringsgebied vliegbasis Volkel (Bijlage 8.4. bij de Regeling algemene regels
ruimtelijke ordening – Staatscourant 2012 nr. 18324 7 september 2012)
Conclusie
De beoogde ontwikkeling past binnen de kaders en randvoorwaarden van het Rijksbeleid.
3.2         Provinciaal beleid
3.2.1       Omgevingsvisie Noord‐Brabant
In de Omgevingsvisie Noord‐Brabant is het provinciaal beleid ten aanzien van de ruimtelijke
ontwikkelingen in de provincie Noord‐Brabant op hoofdlijnen uiteengezet voor de periode tot 2050. Naast
een beeld van het Noord‐Brabant van nu is een beeld geschetst van het welvarend, verbonden,
klimaatproof en vernieuwend Noord‐Brabant van 2050. Hieruit zin vier hoofdopgaven onderscheiden die
nauw met elkaar samenhangen:
 Werken aan de Brabantse energietransitie
Rho adviseurs voor leefruimte                                                             44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 25 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 26 ======================================================================

<pre>24
    Werken aan een klimaatproof Brabant
    Werken aan de slimme netwerkstad
    Werken aan een concurrerende, duurzame economie
Samen met andere partijen zoals gemeenten en bedrijven wil de provincie uitvoering geven aan projecten
die passen binnen deze opgaven. Van belang is dat het in de toekomst ook goed wonen, werken en
verblijven blijft. Werken aan een goede omgevingskwaliteit zowel in de bebouwde als in de onbebouwde
omgeving is het uitgangspunt.
Toetsing
Stedelijke ontwikkelingen dienen in principe plaats te vinden binnen 'bestaand stedelijk gebied'.
Herbestemmen wordt gezien als het nieuwe bouwen: als gevolg van economische, technologische en
maatschappelijke ontwikkelingen staan de steden en dorpen van Brabant steeds vaker voor (omvangrijke)
herbestemmings‐ en transformatieopgaven in hun bebouwde gebied. Hier liggen namelijk de kansen om
de forse woningbouwopgave van circa 120.000 woningen in de komende tien jaar te realiseren. De
beoogde ontwikkeling draagt hieraan bij.
3.2.2       Verordening ruimte Noord‐Brabant
Ruimtelijke kwaliteit en zorgvuldig ruimtegebruik
De Verordening ruimte Noord‐Brabant heeft wel een doorwerking naar gemeentelijke besluitvorming. De
verordening bevat concrete regels die de provinciale belangen veilig stellen. Ingevolge de Verordening
dient bij een ruimtelijk plan of besluit dat voorziet in een ruimtelijke ontwikkeling een verantwoording te
worden opgenomen waaruit blijkt dat het plan bijdraagt aan de zorg voor het behoud en de bevordering
van de ruimtelijke kwaliteit van het daarbij betrokken gebied en de naaste omgeving. Toepassing moet
worden gegeven aan het principe van zorgvuldig ruimtegebruik.
Toetsing
Het plangebied is vanuit de Verordening ruimte Noord‐Brabant onderdeel van het 'bestaand stedelijk
gebied, kern in landelijk gebied'. De provincie Noord‐Brabant heeft de ambitie zich te ontwikkelen tot een
top kennis‐ en innovatieregio op Europees niveau. Daarvoor is agglomeratie kracht en zijn sterke
stedelijke gebieden nodig. Om niet uit te groeien tot een klassieke metropool, vindt de provincie het van
belang dat er verschil blijft tussen de steden en de kernen in het landelijk gebied, de zogenaamde
mozaïekstructuur.
Rho adviseurs voor leefruimte                                                               44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 26 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 27 ======================================================================

<pre>                                                                                                            25
Figuur 3.4 Uitsnede provinciale themakaart stedelijke ontwikkeling met plangebied in rood (bron:
provincie Noord‐Brabant)
Hoofdregel van het beleid is dat stedelijke ontwikkelingen plaatsvinden binnen het bestaand stedelijk
gebied, wat bestaat uit het stedelijk concentratiegebied en de kernen in het landelijk gebied. In en rondom
de kernen in het landelijk gebied staat het voorkomen van verdere aantasting van het buitengebied
centraal.
Concentratie van verstedelijking
In het landelijk gebied bieden vitale kernen landelijke en meer kleinschalige woon‐ en werkmilieus.
Ontwikkelingen voor wonen, werken en voorzieningen dienen gericht te zijn op de eigen behoefte. Om
de leefomgeving aantrekkelijk te houden, verplaatsen bedrijven die hier qua aard, schaal en functie niet
meer bij passen naar werklocaties rond de steden. Leefbaarheid en het op peil houden van het
voorzieningenniveau is daarbij een belangrijk aandachtspunt.
Zorgvuldig ruimtegebruik
De provincie wil dat de kansen voor functiemenging, inbreiding, herstructurering en zo nodig
transformatie in het stedelijk gebied goed worden benut, inclusief de mogelijkheden voor intensivering
en meervoudig ruimtegebruik. Hierdoor is minder ruimte nodig voor stedelijke uitbreidingen.
Meer aandacht voor ruimtelijke kwaliteit
De provincie wil dat nieuwe ontwikkelingen meer inspelen op het karakter en de kwaliteit van de plek.
Door bij stedelijke ontwikkelingen uit te gaan van het verschil in omvang en karakter van de verschillende
kernen, wordt het contrast tussen stad en dorp behouden. Dit versterkt de identiteit en aantrekkelijkheid
van kernen en hun relatie met het omliggende landschap.
In de kernen in het landelijk gebied hanteert de provincie als uitgangspunt dat er alleen voorzieningen
worden gevestigd die qua aard, schaal en functie passen. Dit zijn voorzieningen met een lokaal
verzorgingsgebied. De kernen in het landelijk gebied bouwen voor de eigen woningbehoefte volgens het
Rho adviseurs voor leefruimte                                                              44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 27 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 28 ======================================================================

<pre>26
principe van 'migratiesaldo‐nul'. Regionale afstemming vindt plaats in de regionale agenda's voor wonen
en werken.
De beoogde ontwikkeling voorziet in ruimte voor wonen voor inwoners van de gemeente Bernheze zelf.
De centrumvoorziening in de plint van gebouw A zal daarnaast hoofdzakelijk een lokale verzorgingsfunctie
hebben. Dit geldt ook voor de uitbreiding ter plaatse van Eetcafé 't Pumpke. De beoogde ontwikkeling
voorziet tot slot in het herbenutten van gronden gelegen in bestaand stedelijk gebied ten behoeve van
een ontwikkeling die voor wat betreft functie, stedenbouw en architectuur aansluit bij het karakter en
kwaliteit van de plek.
Wonen
Voor deze kernen geldt over het algemeen dat nieuwe woningen alleen mogelijk zijn als dat nodig is voor
de natuurlijke bevolkingsgroei. De afspraken zoals vastgelegd in het Regionaal Ruimtelijk Overleg (RRO)
zijn hiervoor nog steeds leidend. Voor de onderbouwing van nieuwe woningen is het tevens nodig een
relatie te leggen naar de bestaande harde plancapaciteit. Als er elders binnen de gemeente nog voldoende
capaciteit bestaat om in de behoefte te voorzien, is er mede gelet op zorgvuldige ruimtegebruik geen
nieuwe capaciteit voor de bouw van woningen nodig.
In dit bestemmingsplan worden 23 woningen bij recht toegevoegd en enkele woningen met een
wijzigingsbevoegdheid. Het toevoegen van deze woningen past binnen de woningbouwafspraken zoals
vastgelegd in het Regionaal Ruimtelijk Overleg en binnen de harde plancapaciteit van de gemeente
Bernheze (zie paragraaf 3.1.3 en 3.3.1).
Centrumvoorzieningen en horeca
Juist met het oog op de aantrekkelijkheid van Brabant vindt de provincie een vitale en
toekomstbestendige voorzieningenstructuur van groot belang. Voor het optimaal benutten van het
bestaand stedelijk gebied ligt het accent op zorgvuldig ruimtegebruik, inbreiden en herstructureren. In de
Verordening ruimte Noord‐Brabant is vastgelegd dat in het Regionaal Ruimtelijk Overleg alleen afspraken
gemaakt moeten worden over detailhandelsinitiatieven en leisurevoorzieningen (ten behoeve van
entertainment, cultuur, sport of recreatie) indien er mogelijk sprake is van een bovenregionale
voorziening. Van een bovenregionale voorziening is sprake als meer dan 20% van de bezoekers afkomstig
is buiten een straal van 35 kilometer van de ontwikkeling of als het aantal te verwachten bezoekers meer
bedraagt dan 2.500.000 per jaar bij detailhandel of 750.000 per jaar bij een leisurevoorziening.
De beoogde centrumfunctie zal niet leiden tot een nieuwe bovenregionale detailhandelslocatie of
leisurevoorziening. Op de uitbreiding van Eetcafé 't Pumpke is geen provinciale regelgeving van
toepassing.
Conclusie
De beoogde ontwikkeling past binnen de kaders en randvoorwaarden van het provinciaal beleid.
3.3         Regionaal beleid
3.3.1       Brabantse Agenda Wonen
De provincie Noord‐Brabant telt verscheidene regionale woningmarkten, elk met hun eigen
regiospecifieke en gemeentelijke karakteristieken, kwaliteiten, ontwikkelingen en opgaven. Dit hangt
onder meer samen met de economische dynamiek in de regio en de positie van de regio in het grotere
geheel van nationale en internationale netwerken. Ook regionale en gemeentelijke verschillen in groei of
krimp van de bevolking en veranderingen in de leeftijds‐ en huishoudenssamenstelling spelen een
belangrijke rol.
Rho adviseurs voor leefruimte                                                            44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 28 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 29 ======================================================================

<pre>                                                                                                        27
De provincie kent een flinke woningbouwopgave heeft, met een sterk accent op de eerstkomende 10 tot
15 jaar. Tot 2013 moeten er nog 120.000 woningen bijgebouwd worden. Hierbij gaat het niet alleen om
het wonen 'sec'; het voorzien in de behoefte van huishoudens aan voldoende en geschikte woonruimte.
Meer en meer gaat het ook om de meerwaarde van het wonen als een van de drijvende krachten achter
tal van sociaal‐maatschappelijke en ruimtelijk‐kwalitatieve (transitie) opgaven zoals leegstand,
economische structuurversterking, mobiliteit en bereikbaarheid, duurzaamheid en energie,
klimaatadaptatie, sociale veerkracht en erfgoed.
Met de Brabantse Agenda Wonen, vastgesteld in september 2017, wil de provincie gemeenten en andere
betrokken partijen uitnodigen om samen versneld de benodigde woningbouwopgave aan te pakken.
Zorgvuldig ruimtegebruik en duurzame verstedelijking staan daarbij nog steeds centraal net als
vraaggericht bouwen waarbij rekening gehouden wordt met de groeiende behoefte voor woningen in het
middensegment en levensloopbestendige en nieuwe woonvormen.
Binnen de vier RRO‐gebieden in de provincie worden al jaren kwantitatieve en kwalitatieve afspraken
gemaakt over de woningbouw. Voor de komende jaren gaat het hierbij niet primair meer om 'de
aantallen'. Doel is een goed functionerende regionale woningmarkt, waarbij het wonen optimaal bijdraagt
aan het versterken van de (ruimtelijke) kwaliteiten van de regio en daarmee aan de aantrekkelijkheid van
het regionale woon‐, leef‐ en vestigingsklimaat. Om het 'accent op de aantallen' verder te verminderen
en de focus meer te leggen op ruimtelijk‐kwalitatieve afspraken en de urgentie rond tal van opgaven op
de regionale woningmarkt, wil de provincie de komende tijd ervaring opdoen met een werkwijze die niet
zozeer gericht is op het jaarlijks maken van regionale kwantitatieve woningbouwafspraken, maar waarbij
wordt aangesloten op 'het ritme' van actualiseren van de provinciale bevolkings‐ en
woningbehoefteprognose per drie jaar. Regionale en gemeentelijke woningbouwontwikkelingen zullen
wel worden gemonitord.
Regionale afspraken woningbouw
In de Regionale Agenda Wonen 2016 is een beeld geschetst van enkele actuele ontwikkelingen op de
woningmarkt in Noordoost‐Brabant. Naast de regionale plancapaciteit komt ook een aantal vraagstukken
en opgaven rond de aansluiting van vraag en aanbod op de regionale woningmarkt in dit stuk aan bod.
Uit de regionale agenda blijkt dat voor de komende jaren de groei van de woningvoorraad met ca 1.000
woningen per jaar achter blijft bij de benodigde groei om te kunnen voorzien in de woningbehoefte.
Omdat naar aanleiding van de Brabantse Agenda Wonen nog een eerste 'regionaal perspectief op bouwen
en wonen' moet worden vastgesteld, wordt vooralsnog getoetst aan de Regionale Agenda Wonen 2016.
Toetsing
In de gemeente Bernheze is de komende jaren behoefte aan de toevoeging van circa 1.785 woningen.
Tevens is de verwachting dat er rond de 140 woningen worden gesloopt. Hiermee komt de benodigde
woningbouwcapaciteit boven de 1.900 woningen. Er liggen al diverse plannen, waarmee voor circa 51%
in de benodigde vraag kan worden voorzien. Circa 35% van deze plannen behoorde in 2016 tot de harde
plancapaciteit.
Rho adviseurs voor leefruimte                                                          44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 29 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 30 ======================================================================

<pre>28
Figuur 3.5 Woningbouwcapaciteit en regionale woningbouwafspraken (bron: Regionale Agenda Wonen
2016)
De verwachting dat Noord‐Brabant blijft groeien is wederom bevestigd in de bevolkings‐ en
woningbehoefteramingen die de provincie Noord‐Brabant begin juni 2017 naar buiten heeft gebracht.
Om de bevolkingsgroei van de gehele provincie te kunnen opvangen moet de Brabantse woningvoorraad
tot 2030 nog met 120.000 woningen groeien. Voor Bernheze is de woningbehoefte in de periode 2017‐
2029 bepaald op 1.625 woningen.
Figuur 3.6 Woningbehoefte 2017‐2029
Met de toevoeging van woningen wordt een bijdrage geleverd aan de groeiende woningbehoefte.
Rho adviseurs voor leefruimte                                                      44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 30 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 31 ======================================================================

<pre>                                                                                                            29
3.3.2       Regionale Detailhandelsvisie
In december 2015 is ingestemd met een nieuwe Regionale Detailhandelsvisie. Het doel van deze regionale
visie is het formuleren van een gedeelde ambitie en visie over de gewenste ontwikkelingsstructuur van
de detailhandel in de regio Noordoost‐Brabant. De inzet van de regionale visie is gericht op het in goede
banen leiden van de veranderingen ten behoeve van een goede consumentenverzorging nu en op langere
termijn, maar ook om zorg te dragen voor een zorgvuldig ruimtegebruik en kwaliteitsverbetering van de
winkelstructuur en de winkelomgeving. De focus ligt daarbij op de kansrijke bestaande winkelgebieden
en hergebruik van gebouwen. De omvang en samenstelling van het winkelaanbod en de leegstand in
Noordoost‐Brabant wijkt niet sterk af van het landelijke of provinciale beeld.
In de nabije toekomst is minder behoefte aan fysieke winkelruimte en er is nu al sprake van druk op het
middensegment van het aanbod. Ondanks dat er teveel winkelaanbod aanwezig is en in de toekomst
minder detailhandelsmeters nodig zijn in de regio, moet voorkomen worden dat ontwikkelingen op slot
worden gezet. Vernieuwing en kwaliteitsimpulsen zijn nodig om te kunnen blijven voorzien in de
veranderende consumentenbehoefte. Kwaliteitsimpulsen staan voorop in plaats van kwantitatieve
uitbreiding van winkelaanbod.
Winkelgebieden zullen zich daarnaast meer moeten onderscheiden, helder positioneren en zich moeten
aanpassen aan de toekomstige verzorgingsfunctie. Clustering resulteert in meer bezoekers, beperking van
het aantal verkeersbewegingen en gaat versnippering tegen.
Toetsing
Vanuit de regionale detailhandelsstructuur is Nistelrode aangewezen als een kern met een lokaal
verzorgingsgebied. De diverse zaken van Van Tilburg Mode & Sport zijn in de visie aangemerkt als
bijzondere winkels met een bovenregionale uitstraling.
In kernen met een lokale verzorgingsfunctie is met name behoud van de supermarkt (in het centrum)
belangrijk voor het voortbestaan van ander aanbod in de detailhandel. Supermarkten zijn namelijk
belangrijke trekkers in deze kernen. Profilering moet gericht zijn op het winkelgebied als gemakscentra in
een historische omgeving waar aspecten zoals bereikbaarheid en parkeren belangrijk zijn.
Figuur 3.7 Verzorgingsgebieden (bron: Regionale Detailhandelsvisie)
Rho adviseurs voor leefruimte                                                              44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 31 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 32 ======================================================================

<pre>30
De aard en omvang van nieuwe initiatieven ten aanzien van detailhandel moeten worden afgewogen in
relatie tot het verzorgingsniveau van het winkelgebied waarin het initiatief wordt beoogd. Daarbij wordt
voor een kwantitatief criterium gekozen, omdat de omvang van de detailhandel en de omvang van de
reeds bekende plannen en initiatieven een knelpunt in de regio is. Initiatieven in winkelgebieden met een
lokaal verzorgingsgebied dienen regionaal afgestemd te worden vanaf 500 m2 winkelvloeroppervlak.
Initiatieven onder de drempelwaarde worden geacht passend te zijn bij het verzorgingsniveau van het
winkelgebied.
De voorziene ruimte voor de centrumfunctie is 456 m2 bedrijfsvloeroppervlak. Hiervan is slechts een
kleiner deel in te zetten als winkelvloeroppervlak. Regionale afstemming is om deze reden niet
noodzakelijk.
Naast kwantiteit staat ook kwaliteit centraal. Beoogd wordt een hoogwaardige kwalitatieve invulling te
krijgen die, mocht dit detailhandel betreffen, passend is bij de uitstraling zoals de diverse zaken van Van
Tilburg Mode & Sport.
Conclusie
De beoogde ontwikkeling past binnen de kaders en randvoorwaarden van het regionaal beleid.
3.4         Gemeentelijk beleid
3.4.1       Structuurvisie Bernheze
De gemeenteraad van de gemeente Bernheze heeft op 1 februari 2010 de Structuurvisie Bernheze
vastgesteld. Deze structuurvisie geeft een samenhangend beeld van de gewenste ruimtelijke
ontwikkelingen van de hele gemeente.
De gemeente Bernheze kan gezien worden als een landelijke enclave tussen de stedelijke regio's. De
toekomstige ontwikkeling van de gemeente Bernheze vindt haar basis in twee kwaliteiten: enerzijds haar
groene kwaliteiten, zowel in het grote middengebied, als in en rondom de kernen; anderzijds haar
woonkwaliteiten, met een gevarieerd aanbod vanuit de vijf kernen. Deze visie is vooral gericht op het
behoud van het bestaande, het karakteristieke landschap, de cultuurhistorische waardevolle elementen
en het relatief grote voorzieningenaanbod dat zo kenmerkend is voor de gemeente. De bestaande
kwaliteiten vormen het uitgangspunt voor veranderingen.
Onderdeel van de Structuurvisie Bernheze 2010 is het Ruimtelijk Casco. Het Ruimtelijk Casco betreft het
ontwikkelingskader voor de gemeente Bernheze en vormt een casco voor concrete projecten en plannen.
Het Ruimtelijk Casco bestaat uit een kaartbeeld en toelichting. Deze zijn nadrukkelijk aan elkaar
gekoppeld. De gemeente Bernheze heeft de kwaliteiten binnen de gemeente geformuleerd. De gemeente
Bernheze wil een gemeente met een dorpse uitstraling blijven. Kleinschalige verstedelijking wil de
gemeente niet uitsluiten, maar deze verstedelijking dient groen ingepast te zijn. Het landelijk wonen nabij
een verstedelijkte omgeving is een kwaliteit van de gemeente.
Toetsing
Het plangebied wordt in de Structuurvisie Bernheze aangeduid als centrumgebied. Voor Nistelrode geldt,
samen met Heesch en Heeswijk‐Dinther, dat dit centrumgebied zich onderscheidt wat betreft omvang en
voorzieningenniveau van de kleinere kernen. Nistelrode richt zich hierbij zowel op Heesch als Oss, maar
ook op Uden.
Rho adviseurs voor leefruimte                                                               44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 32 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 33 ======================================================================

<pre>                                                                                                          31
Figuur 3.8 Uitsnede kaart Ruimtelijk Casco – Structuurvisie Bernheze met plangebied in rood (bron:
gemeente Bernheze)
De strategie voor het centrum is gericht op handhaving en waar mogelijk versterking van de
functiemenging. Het centrum moet herkenbaar zijn en blijven als plek waar functies samenkomen en een
grote mate van dynamiek ontstaat. Gestreefd wordt naar een zo compact mogelijk centrum met veel
voorzieningen op korte afstand van elkaar. Uitgangspunt is dat de commerciële voorzieningen in principe
op de begane grond gesitueerd worden, waardoor de beoogde horeca enkel op de begane grond wordt
gesitueerd.
Niet‐woonfuncties kunnen getransformeerd worden naar wonen, indien de te transformeren functie
overbodig is geworden en er geen sprake is van belemmeringen voor bestaande functies. Voldoende
parkeervoorzieningen op korte afstand is van belang. Er dient ook aandacht besteed te worden aan de
verblijfskwaliteit in het centrum. Door de huidige mix van wonen en centrumfuncties, moet van beide
kanten reeds rekening worden gehouden met eventuele overlast van functies. In paragraaf 4.11 wordt
hier verder op ingegaan.
Binnen het centrumgebied is een hogere bebouwingsdichtheid mogelijk dan elders binnen de kern. De
bebouwing dient qua maat en schaal echter wel passend te zijn in de omgeving. Hierop is reeds ingegaan
in paragraaf 2.3. De kern Nistelrode ontwikkelt zich voornamelijk als ‘natuurlijk en toeristisch‐recreatief
centrum’, als springplank naar de Maashorst. Door de beoogde centrumvoorziening wordt de toeristisch‐
recreatieve functie van het centrum versterkt.
Rho adviseurs voor leefruimte                                                            44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 33 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 34 ======================================================================

<pre>32
3.4.2       Woonvisie 2016‐2021
De woningmarkt is de afgelopen jaren grondig veranderd. De spelende trends en ontwikkelingen hebben
consequenties voor de woningvraag, de woningvoorraad en de woonomgeving. Het is zaak voor de
gemeente Bernheze om met beleid hierop in te spelen. Daarom heeft de gemeente een nieuwe Woonvisie
opgesteld: 'creatief op weg naar een nieuw evenwicht'. In de Woonvisie 2016‐2021,welke is vastgesteld
door de gemeenteraad op 14 juli 2016, komt naar voren dat het aantal huishouders de komende jaren
naar verwachting toeneemt.
Door de diverse veranderingen sluit de vraag niet altijd aan bij het woningaanbod in Bernheze. De
gemeente streeft daarom de komende jaren naar een nieuw evenwicht, waarbij woningen toegevoegd
en aangepast worden, aan de hand van de wensen die er zijn. Om dit te bereiken zal soms gebotst worden
tegen belemmeringen vanuit de markt of (Rijks)beleid. De gemeente gaat daarom geregeld op zoek
(samen met partners in het wonen, o.a. corporaties, particuliere woningbezitters, zorgaanbieders,
ontwikkelaars) naar creatieve oplossingen om het wonen in Bernheze nog aantrekkelijker te maken. Met
andere woorden: Bernheze gaat creatief op weg naar een nieuw evenwicht in onze woningmarkt. Om dit
te bewerkstelligen heeft de gemeente een viertal speerpunten opgesteld:
1. Inspelen op woonwensen;
2. Betaalbaar wonen voor wie dat nodig heeft;
3. Onbezorgd wonen;
4. Een duurzame woningvoorraad.
In de gemeentelijke woonvisie is aangegeven dat in de periode 2016‐2021 maximaal 900 woningen aan
de voorraad worden toegevoegd, exclusief de taakstelling voor statushouders. Er wordt gebouwd voor
diverse doelgroepen, nader uitgewerkt in onderstaand woningbouwkader.
Figuur 3.9 Woningbouwkader
Rho adviseurs voor leefruimte                                                          44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 34 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 35 ======================================================================

<pre>                                                                                                          33
Voor de periode 2021‐2026 gaat de gemeente in gesprek met ontwikkelaars om de plancapaciteit te
verhogen en aan te laten sluiten op de verwachte behoefte.
Accenten per dorp
De woonvisie heeft betrekking op de gemeente Bernheze, maar de situatie van onze dorpen is heel
verschillend, qua inwoners, woningen, woonomgeving en toekomstige opgaven. In de basis ligt de visie
voor de verschillende dorpen in de lijn van de gemeentelijke visie, maar waar nodig zet de gemeente hier
enkele accenten per dorp. Accenten voor Nistelrode zijn:
 Vergroten voorraad met 185 woningen (excl. statushouders) tussen 2016 en 2021
 Locaties voor (C)PO‐projecten aanwijzen en onder aandacht brengen
 Nieuwbouw van 40 sociale huurwoningen
 Kleinschalige vormen wonen met zorg bij zorglocaties
 Vergroten aantal levensloopgeschikte woningen (huur en koop)
Figuur 3.10 Accenten woningbouw Nistelrode
Toetsing
Onderhavig plan past in het beleid van de Woonvisie 2016‐2021. Door de voorgenomen ontwikkeling
worden 23 woningen toegevoegd aan de bestaande voorraad die de komende 5 jaar met ten minste 900
woningen moet worden uitgebreid. Daarnaast is er een wijzigingsbevoegdheid opgenomen voor nog een
aanvullend aantal woningen. Bij opstellen van het wijzigingsplan dat hiervoor benodigd is, zal wederom
getoetst worden of de uitgangspunten (zoals aantal en type woningen) passen binnen de kaders van de
dan geldende woonvisie.
Rho adviseurs voor leefruimte                                                            44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 35 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 36 ======================================================================

<pre>34
3.4.3       Welstandsnota Bernheze
De Welstandsnota Bernheze is opgesteld naar aanleiding van de wens om de regeldruk voor inwoners en
bedrijven in de gemeente Bernheze te verminderen. Hier is invulling gegeven door de welstandstoets voor
grote delen van de gemeente af te schaffen. De nota regelt uitsluitend hetgeen wat noodzakelijk wordt
geacht. In de gemeente Bernheze zijn veel gebieden om deze reden welstandsvrij. Voor enkele locaties
blijft welstandstoezicht wel van toepassing. Dit geldt voor cultuurhistorische waardevolle gebieden die
het bijzondere karakter van Bernheze bepalen.
Toetsing
Een toets aan het vigerende welstandsbeleid is opgenomen in paragraaf 4.5.
3.4.4       Duurzaam bouwen 2013‐2016
De gemeente Bernheze streeft bij nieuwe bouwplannen naar "duurzaam bouwen". Dit houdt in dat het
volledige bouwproces zodanig wordt ingericht, dat de directe en indirecte schadelijke gevolgen voor het
milieu zo beperkt mogelijk blijven. Voorts betekent het, dat de mogelijkheden voor milieu‐ en
energiebesparende activiteiten zo breed mogelijk blijven. Duurzaamheid betekent dat een bouwplan
voldoende ruimte biedt om, ook op de langere termijn, tegemoet te komen aan eventuele toekomstige
woonwensen.
De gemeente Bernheze wil in 2030 energieneutraal zijn. Dat wil zeggen dat alle energie die binnen de
grenzen van de gemeente wordt gebruikt, duurzaam wordt opgewekt. Duurzaam opwekken kan
bijvoorbeeld met zonnepanelen of door gebruik te maken van energie uit de bodem.
Toetsing
De nieuwbouw wordt conform de huidige eisen gasloos uitgevoerd en zal voldoen aan de geldende EPC‐
norm. De toets vindt plaats in het kader van de omgevingsvergunning.
Conclusie
De beoogde ontwikkeling past binnen de kaders en randvoorwaarden van het gemeentelijk beleid.
Rho adviseurs voor leefruimte                                                          44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 36 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 37 ======================================================================

<pre>                                                                                                           35
Hoofdstuk 4                   Milieu‐ en omgevingsaspecten
4.1         Inleiding
Op grond van de Wet ruimtelijke ordening en op basis van jurisprudentie dient de uitvoerbaarheid van
een ruimtelijk plan te worden aangetoond en dient in het plan te worden onderbouwd dat er sprake is
van een goede ruimtelijke ordening. In dit hoofdstuk zijn de sectorale aspecten beschreven die voor dit
plan relevant zijn. De resultaten en conclusies van eventuele onderzoeken zijn per aspect opgenomen in
de betreffende paragraaf.
4.2         Vormvrije m.e.r.‐beoordeling
Normstelling en beleid
In onderdeel C en D van de bijlage bij het Besluit m.e.r. is aangegeven welke activiteiten in het kader van
de omgevingsvergunning planmer‐plichtig, projectmer‐plichtig of mer‐beoordelingsplichtig zijn. Voor
deze activiteiten zijn in het Besluit m.e.r. drempelwaarden opgenomen. Daarnaast dient het bevoegd
gezag bij de betreffende activiteiten die niet aan de bijbehorende drempelwaarden voldoen, na te gaan
of sprake kan zijn van belangrijke nadelige gevolgen voor het milieu, gelet op de omstandigheden als
bedoeld in bijlage III van de EEG‐richtlijn milieueffectbeoordeling. Deze omstandigheden betreffen:
 de kenmerken van de projecten;
 de plaats van de projecten;
 de kenmerken van de potentiële effecten.
Sinds 7 juli 2017 is een aanpassing van het Besluit m.e.r. in werking getreden met daarin een nieuwe
procedure voor de vormvrije m.e.r.‐beoordeling. Zo moet voor de ontwerpbestemmingsplanfase een
m.e.r‐beoordelingsbeslissing worden genomen, waarin wordt aangegeven of wel of geen
milieueffectrapportage nodig is, gelet op de kenmerken van het project, de plaats van het project en de
kenmerken van de potentiële (milieu)effecten en mogelijke mitigerende maatregelen.
Onderzoek
In het Besluit milieueffectrapportage is opgenomen dat de aanleg, wijziging of uitbreiding van een
stedelijk ontwikkelingsproject m.e.r.‐beoordelingsplichtig is, in gevallen waarin de activiteit betrekking
heeft op een oppervlakte van 100 hectare of meer of een aaneengesloten gebied en 2000 of meer
woningen omvat. De beoogde ontwikkeling bestaat uit de toevoeging van 23 woningen en een
centrumfunctie van 456 m2. De beoogde ontwikkeling blijft daarmee ruim onder de drempelwaarde.
Opgemerkt dient te worden dat voor activiteiten die niet aan de bijbehorende drempelwaarden voldoen,
toch dient te worden nagegaan of er sprake kan zijn van belangrijke gevolgen voor het milieu.
Gelet op de kenmerken van het project (zoals het kleinschalige karakter in vergelijking met de
drempelwaarden uit het Besluit m.e.r.), de plaats van het project en de kenmerken van de potentiële
effecten zullen geen belangrijke negatieve milieugevolgen optreden. Ten behoeve van de voorgenomen
ontwikkeling is een m.e.r‐beoordelingsnotitie opgesteld (zie bijlage 1). Op basis van deze m.e.r‐
beoordelingsnotitie heeft het bevoegd gezag bij het ontwerpbestemmingsplan besloten dat geen
Rho adviseurs voor leefruimte                                                             44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 37 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 38 ======================================================================

<pre>36
milieueffectrapportage voor de voorgenomen planontwikkeling noodzakelijk is.
4.3         Bodem
Normstelling en beleid
Op grond van het Besluit ruimtelijke ordening dient in verband met de uitvoerbaarheid van een plan
rekening gehouden te worden met de bodemgesteldheid in het plangebied. Bij functiewijziging dient te
worden bekeken of de bodemkwaliteit voldoende is voor de beoogde functie en moet worden vastgesteld
of sprake is van een saneringsnoodzaak. In de Wet bodembescherming is bepaald dat indien de
desbetreffende bodemkwaliteit niet voldoet aan de norm voor de beoogde functie, de grond zodanig
dient te worden gesaneerd dat zij kan worden gebruikt door de desbetreffende functie (functiegericht
saneren). Nieuwe bestemmingen dienen bij voorkeur op schone grond te worden gerealiseerd.
Ten behoeve van ruimtelijke plannen dient ten minste het eerste deel van het verkennend
bodemonderzoek, het historisch onderzoek, te worden verricht. Indien uit het historisch onderzoek wordt
geconcludeerd dat op de betreffende locatie sprake is geweest van activiteiten met een verhoogd risico
op verontreiniging dient een volledig verkennend bodemonderzoek te worden uitgevoerd.
Onderzoek
In 2012 is door Milon voor een groot deel van het plangebied een verkennend bodemonderzoek
uitgevoerd. Dit onderzoek is bijgevoegd in bijlage 2. Ten behoeve van het onderzoek is het plangebied
opgedeeld in twee deelgebieden. Onderstaand zijn de resultaten per deelgebied beschreven.
Deellocatie Raadhuisplein
Tijdens de veldwerkzaamheden zijn in de boven‐ en ondergrond resten puin, baksteendeeltjes en
baksteenresten waargenomen die duiden op een mogelijke verontreiniging in de bodem en het
grondwater. Er is geen asbestverdacht materiaal aangetroffen. In de bovengrond zijn plaatselijk licht
verhoogde concentraties lood, zink, PAK en PCB aangetroffen.
Deellocatie Toniesplein
Tijdens de veldwerkzaamheden zijn in de boven‐ en ondergrond puinresten, baksteendeeltjes,
baksteenresten en resten hout waargenomen die duiden op een mogelijke verontreiniging in de bodem
en het grondwater. Er is asbestverdacht materiaal aangetroffen. In de bovengrond zijn plaatselijk licht
verhoogde concentraties koper, zink en PCB aangetroffen.
Vervolgonderzoek naar de aangetroffen lichte verontreinigingen werd niet zinvol geacht.
Conform het bodembeleid welke door de gemeente Bernheze wordt gehanteerd is een bodemonderzoek
maximaal 5 jaar geldig met een verlengingstermijn van 5 jaar nadat een onderzoek van de bovengrond
inderdaad heeft uitgewezen dat de locatie in de afgelopen 5 jaar niet is verontreinigd. Aanvullend
onderzoek naar de ondergrond en het grondwater kan dan (meestal) achterwege blijven. Omdat het
bodemonderzoek ouder is dan 5 jaar, is een nieuw verkennend bodemonderzoek naar de bovengrond
uitgevoerd. Omdat in het verleden resten puin en asbestverdacht materiaal zijn aangetroffen is er tevens
een verkennend onderzoek naar asbest in de bodem uitgevoerd. De resultaten van dit onderzoek zijn
bijgevoegd in bijlage 3.
Tijdens dit onderzoek zijn in de bovengrond lichte verontreinigingen met lood, zink en PCB aangetroffen.
Vervolgonderzoek naar deze lichte verontreinigingen is niet noodzakelijk. Op het maaiveld zijn enkele
asbestverdachte materialen aangetroffen. Geadviseerd wordt deze handmatig te verwijderen. Analytisch
zijn geen dusdanig verhoogde gehaltes asbest in de bovengrond aangetroffen dat nader onderzoek
noodzakelijk is.
Rho adviseurs voor leefruimte                                                           44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 38 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 39 ======================================================================

<pre>                                                                                                             37
Conclusie
Het aspect bodem vormt geen belemmering voor de voorgenomen ontwikkeling.
4.4         Water
Normstelling en beleid
De initiatiefnemer dient in een vroeg stadium overleg te voeren met de waterbeheerder over een
ruimtelijke planvoornemen. Hiermee wordt voorkomen dat ruimtelijke ontwikkelingen in strijd zijn met
duurzaam waterbeheer. Het plangebied ligt binnen het beheersgebied van het waterschap Aa en Maas,
verantwoordelijk voor het waterkwantiteits‐ en waterkwaliteitsbeheer.
Beleid provincie Noord‐Brabant
Het provinciaal beleid is onder andere verwoord in het Provinciaal Milieu‐ en Waterplan 2016‐ 2021. Het
plan staat voor samenwerken aan Brabant waar iedereen prettig woont, werkt en leeft in een veilige en
gezonde leefomgeving. Het document vormt de strategische basis voor het Brabantse waterbeleid en
waterbeheer, voor de korte en lange termijn. Het Waterplan houdt rekening met duurzaamheid en
klimaatveranderingen. Het is een breed gedragen beleidsplan, omdat het tot stand is gekomen in nauwe
samenwerking met veel belanghebbend (water)partijen in Brabant.
Beleid waterschap Aa en Maas
Het waterschap Aa en Maas is verantwoordelijk voor het waterbeleid in en om onderhavig plangebied in
de gemeente Bernheze. Het waterschap zorgt ervoor dat er voldoende water is en dat dit water een goede
kwaliteit heeft. Om deze taak goed uit te voeren, zijn wettelijke regels nodig, ook op en langs het water.
Deze regels staan in de Keur van het waterschap en gelden voor iedereen die woont of werkt binnen het
gebied van waterschap Aa en Maas. Het waterschap stelt ter concretisering van het waterhuishoudkundig
beleid kaartmateriaal vast. Voor wat betreft de aanwijzing van de gebieden waarvoor een vergunning
voor het lozen in en afvoeren naar oppervlaktewateren is vereist is, is dit ook een taak van het waterschap.
In het Waterbeheerplan 2016‐2021 staan de doelen die het waterschap wil bereiken, hoe ze dat willen
doen en met welke partners. Dit zijn gemeenten, industriële en agrarische ondernemers,
natuurverenigingen, de provincie en het Rijk. De hoogste prioriteit van het waterschap is om vanuit hun
verantwoordelijkheid bij te dragen aan de veiligheid, gezondheid en het welzijn van de inwoners in de
regio. Daarnaast staan zij voor innovatief en duurzaam waterbeheer. Bij dit waterbeheer laat het
waterschap zich continu leiden door zijn missie: "Het ontwikkelen, beheren en in stand houden van
gezonde, robuuste en veerkrachtige watersystemen, die ruimte bieden aan een duurzaam gebruik voor
mens, dier en plant in het gebied, waarbij de veiligheid is gewaarborgd en met oog voor economische
aspecten". Naast de bijdrage aan een duurzame leefomgeving met de aanwezigheid van een goed
functionerend watersysteem, draagt het waterschap ook bij aan bredere maatschappelijke thema's:
 water in bebouwd gebied;
 kennisontwikkeling en innovatie;
 energiegebruik en grondstofvoorziening;
 internationale samenwerking;
 water en ruimte.
Daarnaast heeft het waterschap waar nodig nog toegespitst beleid en beleidsregels op de verschillende
thema’s c.q. speerpunten uit het waterbeheerplan en heeft het waterschap een verordening; de Keur en
de Legger. De Brabantse waterschappen hebben een gezamenlijke Keur opgesteld, genaamd de
Brabantkeur. Deze bevat zoals reeds vermeld gebods‐ en verbodsbepalingen met betrekking tot ingrepen
die consequenties hebben voor de waterhuishouding en het waterbeheer. De Legger geeft aan waar de
waterstaatswerken liggen, aan welke afmetingen en eisen die moeten voldoen en wie onderhoudsplichtig
is. Veelal is voor deze ingrepen een watervergunning van het waterschap benodigd.
Rho adviseurs voor leefruimte                                                               44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 39 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 40 ======================================================================

<pre>38
Het waterschap hanteert bij nieuwe ontwikkelingen het principe van waterneutraal bouwen, waarbij
gestreefd wordt naar het behoud of herstel van de ‘natuurlijke’ waterhuishoudkundige situatie. Vanwege
dit principe wordt bij uitbreiding van verhard oppervlak voor de omgang met hemelwater uitgegaan van
de voorkeursvolgorde infiltreren, bergen, afvoeren. In de Brabantkeur staat weergegeven dat het
verboden is om zonder vergunning van het waterschap hemelwater, afkomstig van verhard oppervlak met
een totaal oppervlakte van 2.000 m² of meer, op het oppervlaktewater te lozen. Het waterschap toetst
een waterparagraaf op onder andere op onderstaande punten:
1. voorkomen van vervuiling;
2. wateroverlastvrij bestemmen;
3. hydrologisch neutraal Ontwikkelen (HNO);
4. vuil water en hemelwater scheiden;
5. afvoer schoon hemelwater volgens de stappen: hergebruik > infiltratie > buffering > afvoer.
Keur waterschap Aa en Maas 2015
De ‘Keur Waterschap Aa en Maas 2015’ bevat regels met daarin verboden en verplichtingen ten aanzien
van oppervlaktewater en grondwater, die gelden voor iedereen die woont of werkt binnen het gebied van
waterschap Aa en Maas. Hierin wordt het beheer en het onderhoud van watergangen geregeld
(bijvoorbeeld betreffende onderhoudsstroken) en is aangegeven wanneer een vergunning of algemene
regels van toepassing zijn voor ingrepen in de waterhuishouding. Verder zijn er beleidsregels voor het
beschermingsbeleid van gebieden. Hierbij wordt onderscheid gemaakt tussen beschermde gebieden
waterhuishouding, attentiegebieden, beekdalen en overige gebieden. Met deze beleidsregels wordt
aangegeven op welke wijze gebiedsgericht wordt omgegaan met vergunningverlening. De Keur van het
waterschap is onder andere van toepassing wanneer direct of indirect wordt geloosd naar een
oppervlaktelichaam.
De drie Brabantse waterschappen (Aa en Maas, De Dommel en Brabantse Delta) hanteren sinds 1 maart
2015 dezelfde (beleids)uitgangspunten voor het beoordelen van plannen waarbij het verhard oppervlak
toeneemt. Deze (beleids)uitgangspunten zijn geformuleerd in de 'Beleidsregel Hydrologische
uitgangspunten bij de Keurregels voor afvoeren van hemelwater, Brabantse waterschappen'. Bij een
toename en afkoppeling van het verhard oppervlak geldt het uitgangspunt dat plannen zoveel mogelijk
hydrologisch neutraal worden uitgevoerd. De waterschappen maken bij het beoordelen van plannen met
een toegenomen verhard oppervlak onderscheid tussen grote en kleine plannen. Hoewel er relatief veel
kleine plannen zijn, veroorzaken deze op deelstroomgebiedsniveau nauwelijks een toename van de
maatgevende afvoer. Het waterschap maakt grofweg onderscheid in projecten met een toename van
verhard oppervlak van maximaal 2.000 m², 2.000 m² tot 10.000 m² en meer dan 10.000 m². Wanneer de
toename van het verhard oppervlak minder is dan 2.000 m² is er vanuit het waterschap geen
compensatieverplichting. In deze gevallen is de gemeente het bevoegd gezag.
Gemeentelijk beleid
Het doel van het integrale waterplan Bernheze luidt als volgt: “het ontwikkelen van een integrale visie in
de omgang met water in de breedste zin van het woord”. Het integrale aspect betekent dat het gehele
systeem van grond‐ en oppervlaktewater centraal staat, inclusief aan‐ en afvoer van water. De keten van
drinkwater, riolering en afvalwaterzuivering wordt in de visie betrokken daar waar deze het watersysteem
beïnvloedt. Als algemeen streefbeeld voor de gemeente voor 2030 is gesteld: “Het hebben en houden
van een veilige, kwalitatief hoogwaardig leefbare gemeente, waarin een gezond en veerkrachtig
watersysteem aanwezig is en duurzaam met water wordt omgegaan. Daarnaast versterken de Aa,
Leijgraaf en Groote Wetering, als herkenbare beeksystemen met een natuurlijk karakter, enerzijds de
leefbaarheid en identiteit en anderzijds de (water)recreatieve en toeristische positie van Bernheze”. De
volgende thema's zijn in het waterplan gehanteerd:
 schoon water. Hierbij geldt de voorkeurstrits: voorkomen ‐ scheiden ‐ zuiveren;
 zuinig met water;
 water in de bebouwde omgeving. Hier geldt de voorkeurstrits: vasthouden ‐ bergen ‐ afvoeren;
Rho adviseurs voor leefruimte                                                            44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 40 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 41 ======================================================================

<pre>                                                                                                       39
    boeiend water;
    samenwerking.
Planologisch relevant stelt het gemeentelijk beleid dat bij de berekening van de watercompensatie de
bebouwing die gesloopt wordt ten gevolge van de ontwikkeling als onverhard gebied beschouwd dient te
worden.
Onderzoek
Bodemopbouw en grondwater
Het plangebied is niet gekarteerd op de Bodemkaart van Nederland. De gronden in de omgeving van het
plangebied bestaan hoofdzakelijk uit enkeerdgronden. Uit het bodemonderzoek (zie bijlage 2) blijkt dat
de bodem vanaf maaiveld tot circa 20 meter onder maaiveld bestaat uit middel fijn tot uiterst fijn zand
met enige leemlagen. De afzettingen, waarin deze bodem is ontstaan, behoren geologisch gezien tot de
Formatie van Boxtel.
Onder deze deklaag tot circa 70 meter onder maaiveld bevindt zich het eerste watervoerende pakket dat
voornamelijk bestaat uit uiterst grof tot en met middel grof zand. Deze afzettingen behoren geologisch
gezien tot de Formatie van Sterksel en Veghel.
De stromingsrichting van het grondwater is naar verwachting noordwestelijk gericht, maar zal beïnvloed
worden door de nabijgelegen Peelrandbreuk. De grondwaterstand ligt tussen de 1,6 en 2 meter onder
maaiveld. De gemiddeld hoogste grondwaterstand (GHG) wordt nog in beeld gebracht middels een
geohydrologisch onderzoek. Het plangebied heeft een hoogteligging van circa 11,8 m +NAP.
Figuur 4.1 Uitsnede bodemkaart van Nederland met plangebied in rood (bron: Bodemdata)
Oppervlaktewater en waterkeringen
Er zijn in de directe omgeving van het plangebied geen watergangen aanwezig. Het plangebied ligt ook
niet in de kern‐ /beschermingszone van een primaire of regionale waterkering.
Rho adviseurs voor leefruimte                                                         44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 41 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 42 ======================================================================

<pre>40
Figuur 4.2 Uitsnede legger oppervlaktewater (bron: Waterschap Aa en Maas)
Verhard oppervlak
In de huidige situatie is een groot deel van het plangebied reeds verhard. In de onderstaande tabel is het
verschil in verharding tussen de huidige en toekomstige situatie weergegeven.
 Functie                             Huidige situatie                  Toekomstige situatie
Rho adviseurs voor leefruimte                                                            44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 42 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 43 ======================================================================

<pre>                                                                                                          41
 Dakoppervlak gebouwen              3.506 m2                           1.645 m2
 Verharding                         1.157 m2 (inclusief afwijking      3.314 m2
                                    inmeting luchtfoto)
 Totaal verhard oppervlak           4.663 m2                           4.959 m2
 Onverhard                          446 m2                             150 m2 (aanname groenstroken
                                                                       en plantvakken)
 Totaal oppervlak                   5.109 m2                           5.109 m2
Tabel 4.1 Verharding
In de toekomstige situatie neemt het verhard oppervlak met 296 m2 toe. Omdat de toename minder is
dan 2.000 m2 is in principe watercompensatie niet noodzakelijk. Conform het beleid van zowel gemeente
als waterschap dient de gehele ontwikkeling echter hydrologisch neutraal te zijn. De te bergen
hoeveelheid hemelwater dient conform de Brabantbrede Keur 2015 te worden berekend met de
rekenregel: benodigde compensatie (m³) = toename verhard oppervlak (m²) x gevoeligheidsfactor x 0,06
(m). In voorliggende situatie wordt niet alleen gerekend met de toename van het verhard oppervlak, maar
met het geheel aan verharding in de toekomstige situatie.
Voor voorliggende ontwikkeling is er om deze reden sprake van een compensatieplicht van afgerond 297,5
m3. Deze is als volgt berekend. Daarbij is zoals rekening gehouden met een gevoeligheidsfactor van 1 zoals
vastgelegd voor deze locatie in de Keur van het waterschap.
5.109 m2 x 1 x 0,06 = 297,5 m3
De hoogte van het plangebied zal worden afgestemd op de hoogte van de omliggende pleinen en wegen.
Naar verwachting zal de gemiddeld hoogste grondwaterstand (GHG) hoger staan dan gemiddeld gezien
de aanwezige wijstgronden. Indien er sprake is van een dergelijk hoge grondwaterstand zal worden
gezocht naar een oplossing die het regenwater zeer ondiep in de bodem infiltreert. Een mogelijke
oplossing is het realiseren van een waterbergende fundering onder de rijbaan met toepassing van
straatkolken en infiltratieboxen. De kolken lozen het regenwater door middel van infiltratieboxen in de
waterbergende fundering. De oppervlakte van de rijbaan is 1.200 m2 en uitgaande van 40% holle ruimte
in de waterbergende fundering betekent dit dat er een waterbergende fundering benodigd is van 60 cm
dik om een waterbergend vermogen van circa 300 m3 te verkrijgen. Indien het wenselijk blijkt kan dit
pakket dunner worden uitgevoerd door ook onder de parkeerplaatsen een dergelijke waterbergende
fundering aan te brengen. Het een en ander zal in overleg met de gemeente nader worden uitgewerkt en
waar nodig worden mogelijke alternatieven bekeken.
Afvalwaterketen en riolering
Voor nieuwbouw is het gewenst een gescheiden rioleringsstelsel aan te leggen zodat schoon hemelwater
niet bij een rioolzuiveringsinstallatie terecht komt. Afvalwater wordt aangesloten op de bestaande
gemeentelijke riolering. Voor hemelwater wordt de volgende voorkeursvolgorde aangehouden:
 afstromend hemelwater afvoeren naar oppervlaktewater,
 afstromend hemelwater afvoeren naar AWZI.
 hemelwater vasthouden voor benutting,
 (in‐) filtratie van afstromend hemelwater,
De nieuwbouw zal aangesloten worden op een gescheiden rioleringsstelsel. Het afvalwater en het
regenwater (vanaf daken en straten) worden door twee aparte stelsels afgevoerd (RWA en DWA).
Daarnaast zal hemelwater zoveel mogelijk vastgehouden worden voor herbenutting. Een overstort wordt
mogelijk op het gemeentelijk regenwaterafvoerriool (RWA) nabij de Laar.
Conclusie
Het planvoornemen voldoet aan de eisen van het waterschap. Alleen in het kader van hydrologisch
Rho adviseurs voor leefruimte                                                            44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 43 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 44 ======================================================================

<pre>42
neutraal bouwen geldt een compensatieplicht van 297,5 m3. Deze compensatieplicht wordt mogelijk
ingevuld door toepassing van een waterbergende fundering onder de rijbaan. Het een en ander zal in
overleg met de gemeente nader worden uitgewerkt en waar nodig worden mogelijke alternatieven
bekeken.
4.5         Archeologie en cultuurhistorie
Normstelling en beleid
Erfgoedwet
Sinds 1 juli 2016 is de Wet op de archeologische monumentenzorg vervangen door de Erfgoedwet. De
uitgangspunten uit het 'Verdrag van Malta' blijven in de Erfgoedwet de basis van de Nederlandse omgang
met archeologie. De Erfgoedwet regelt de bescherming van archeologisch erfgoed in de bodem, de
inpassing ervan in de ruimtelijke ontwikkeling en de financiering van opgravingen. Voor gebieden waar
archeologische waarden voorkomen of waar reële verwachtingen bestaan dat ter plaatse archeologische
waarden aanwezig zijn, dient door de initiatiefnemer voorafgaand aan bodemingrepen archeologisch
onderzoek te worden uitgevoerd. De uitkomsten van het archeologisch onderzoek dienen vervolgens
volwaardig in de belangenafweging te worden betrokken. Het belangrijkste doel is de bescherming van
het archeologische in de bodem (in situ) omdat de bodem doorgaans de beste garantie biedt voor een
goede conservering. Er wordt uitgegaan van het basisprincipe de 'verstoorder' betaalt voor het opgraven
en het documenteren van de aangetroffen waarden als behoud in de bodem niet tot de mogelijkheden
behoort.
Besluit ruimtelijke ordening
Op basis van het Besluit ruimtelijke ordening (Bro) dient in de toelichting van elk bestemmingsplan een
beschrijving te worden gegeven van de aanwezige cultuurhistorische en archeologische waarden van het
plangebied.
Onderzoek
Archeologie
Het plangebied kent, conform de archeologische verwachtingswaardekaart van de gemeente Bernheze
(2011), een hoge archeologische verwachting en valt het deels binnen de zone 'historisch element'. Voor
de hoge verwachtingswaarde geldt een onderzoeksplicht bij een verstoringsdiepte van meer dan 40
centimeter en een verstoringsoppervlakte van meer dan 250 m².
Rho adviseurs voor leefruimte                                                            44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 44 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 45 ======================================================================

<pre>                                                                                                         43
Figuur 4.3 Uitsnede archeologische verwachtingswaardekaart (bron: gemeente Bernheze)
In 2012 is door BAAC reeds een bureauonderzoek en een inventariserend veldonderzoek uitgevoerd. Dit
onderzoek is bijgevoegd in bijlage 4. Uit het onderzoek blijkt dat voor een deel van de gronden nader
onderzoek in de vorm van proefsleuven noodzakelijk is als de verstoringsdiepte van de nieuwe bebouwing
dieper en qua oppervlakte groter is dan de diepte en het oppervlak van de reeds verstoorde gronden. Het
gaat om de gebieden die in onderstaande figuur zijn aangeduid met een hoge archeologische verwachting.
Rho adviseurs voor leefruimte                                                           44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 45 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 46 ======================================================================

<pre>44
Figuur 4.4 Gespecificeerde archeologische verwachting voor plangebied (bron: BAAC)
Ter hoogte van de gebieden met een hoge archeologische verwachting worden gebouw A, gebouw B en
enkele bergingen gerealiseerd. Er wordt er daarnaast vanuit gegaan dat ook ter hoogte van Eetcafé 't
Pumpke sprake zal zijn van een hoge verwachtingswaarde. De gebouwen worden grotendeels gebouwd
ter hoogte van de voormalige bebouwing van de Brouwershoeve en de bestaande bebouwing van
Cafetaria 't Tramplein waar reeds funderingen van circa 80 cm diep aanwezig zijn en waar uit onderzoek
is gebleken dat de gronden tot maximaal 90 cm in het verleden ontgraven zijn. Er wordt voor de nieuwe
gebouwen geen gebruik gemaakt van deze bestaande funderingen. Er zullen nieuwe funderingen
aangelegd worden met eveneens een diepte van circa 80 cm. De uitbreiding van Eetcafé 't Pumpke is
daarnaast derhalve beperkt dat hier geen onderzoeksplicht uit vloeit.
Omdat de gronden ter plaatse van de nieuwbouw of een lage archeologisch verwachtingswaarde hebben
of reeds tot diepte geroerd zijn, wordt nader archeologisch onderzoek niet noodzakelijk geacht.
Cultuurhistorie
Het plangebied grenst in het zuiden en westen aan het Tramplein en het Raadhuisplein. Deze zijn beide
volgens de gemeentelijke welstandsnota aangemerkt als 'Het historisch dorpscentrum ‐ Nistelrode
centrum'.
Rho adviseurs voor leefruimte                                                           44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 46 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 47 ======================================================================

<pre>                                                                                                          45
Figuur 4.5 Uitsnede welstandskaart met plangebied in rood (bron: gemeente Bernheze)
De historische centrumfunctie van het Raadhuisplein en de omringende straten is herkenbaar aan de
diversiteit aan historische bebouwingstypologieën. De gebouwen dateren zowel uit de 19e als uit de 20e
eeuw. Passend bij de locatie in een dorpscentrum is sprake van een rijke detaillering van de woningen en
zijn er diverse tweelaagse woonhuizen aanwezig. Over het algemeen zijn de gebouwen gaaf behouden of
is historische karakteristiek nog duidelijk herkenbaar gebleven. De gebouwen zijn nagenoeg alle vrijstaand
en dicht op de straat geplaatst en hebben een bescheiden kavel. Enkele kenmerkende objecten zoals een
kiosk en een waterpomp zijn nog aanwezig.
Voor het historische dorpscentrum gelden verschillende welstandscriteria als het gaat om type
bebouwing, plaatsing, situering, oriëntatie, gevelopbouw, materiaalgebruik, en kleurgebruik.
Omdat het plangebied grenst aan een cultuurhistorisch waardevol gebied is vooraf overleg gevoerd over
het voorgenomen ontwerp voor de nieuwbouw. De uitbreiding ter plaatse van Eetcafé 't Pumpke wordt
pas later verder vormgegeven en was geen onderdeel van dit overleg. Met een gecombineerde welstands‐
en monumentencommissie is in de vergadering van 31 mei 2018 het ontwerp besproken. De commissie
heeft het plan geaccordeerd en daarmee bevestigd dat het ontwerp voldoet. Dit heeft deze commissie
bevestigd bij brief van 12 juni 2018. Hiermee wordt voldaan aan de gestelde eisen in het kader van
welstand en cultuurhistorie.
Conclusie
De aspecten archeologie en cultuurhistorie staan de beoogde ontwikkeling niet in de weg.
Rho adviseurs voor leefruimte                                                            44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 47 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 48 ======================================================================

<pre>46
4.6         Kabels en (hoogspannings)leidingen
Normstelling en beleid
Planologisch relevante leidingen en hoogspanningsverbindingen dienen te worden gewaarborgd. Tevens
dient rond dergelijke leidingen rekening te worden gehouden met zones waarbinnen mogelijke
beperkingen gelden. Planologisch relevante leidingen zijn leidingen waarin de navolgende producten
worden vervoerd:
a. gas, olie, olieproducten, chemische producten, vaste stoffen/goederen;
b. aardgas met een diameter groter of gelijk aan 18 inch;
c. defensiebrandstoffen;
d. warmte en afvalwater, ruwwater of halffabrikaat voor de drink‐ en industriewatervoorziening met
     een diameter groter of gelijk aan 18 inch.
Onderzoek en conclusie
Binnen en in de omgeving van het plangebied zijn geen planologisch relevante buisleidingen aanwezig.
Tevens zijn geen relevante hoogspanningsverbindingen of straalpaden aanwezig. Het aspect kabels en
leidingen staat de beoogde ontwikkeling niet in de weg.
4.7         Verkeer en parkeren
Normstelling en beleid
De verkeersgeneratie van een ontwikkeling wordt bepaald op basis van kencijfers van het CROW
(publicatie 317 'Kencijfers parkeren en verkeersgeneratie', 2012). Uitgangspunten hierbij zijn een ligging
binnen een weinig stedelijke gemeente in het centrum van de kern Nistelrode. Op basis van het autobezit
in de gemeente Bernheze dient het gemiddelde binnen de bandbreedte te worden aangehouden.
De parkeersituatie dient te voldoen aan de gemeentelijke parkeernormen, zoals is opgenomen in de
Parkeernormennota gemeente Bernheze (vastgesteld 9 juli 2015).
Onderzoek
Ontsluiting plangebied
Het plangebied wordt grotendeels ontsloten op de Laar, een erftoegangsweg dat het noorden van de kern
via het centrum verbind met het zuidelijk deel van de kern. De weg heeft daarmee een ontsluitende
functie voor het centrum, de maximum snelheid bedraagt 30 km/u. In noordelijke richting kan via de
Heescheweg de kern Heesch worden bereikt. Via de Noorderbaan wordt ontsloten op de A50. In zuidelijke
richting is via Delst en de Udenseweg de stad Uden te bereiken en wordt via de Maxend ontsloten naar
overige kernen als Heeswijk Dinther. Fietsers maken op de Laar gebruik van de fietssuggestiestroken. Voor
voetgangers zijn de omliggende wegen voorzien van trottoirs.
In principe zullen voetgangers en fietsers in de toekomstige situatie via de Kromstraat en het Toniesplein
het plangebied betreden en verlaten. Bij calamiteiten kunnen auto's ook via het Toniesplein en de
Julianastraat het plangebied verlaten.
Het plangebied is ook te bereiken met het openbaar vervoer. Een bushalte is gelegen aan de Laar ter
hoogte van het plangebied. Hier ontsluit ieder uur een bus richting Eindhoven en Oss.
Parkeren
Rho adviseurs voor leefruimte                                                            44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 48 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 49 ======================================================================

<pre>                                                                                                         47
De parkeerbehoefte wordt in principe bepaald aan de hand van de gemeentelijke parkeernormen. De
parkeerbehoefte wordt berekend voor het programma wat bestaat uit 8 appartementen (gebouw A), 12
appartementen (gebouw B), 3 patiowoningen, 456 m2 aan centrumfunctie en 30 m2 uitbreiding bij
Eetcafé 't Pumpke. Aan de hand van de gemeentelijke parkeernormen is de normatieve parkeerbehoefte
in tabel 4.2 weergeven. Daarbij is tevens rekening gehouden met de functies die in de toekomst komen
te vervallen. Voor de centrumfunctie is uitgegaan van een invulling met horeca op basis van een
restaurant aangezien voor deze functie de hoogste parkeernorm geldt.
Deze functies hebben echter op verschillende dagdelen in de week een maatgevende parkeerdruk,
waardoor een aantal parkeerplaatsen ook dubbel kunnen worden gebruikt. Dit geldt niet voor de
parkeerplaatsen die worden toegewezen aan de woningen. Voor de appartementen aan het
Raadhuisplein en aan de Kromstraat betreft dit in totaal 19 parkeerplaatsen, voor de patiowoningen zijn
dit 2 parkeerplaatsen per woning (0,6 parkeerplaatsen meer dan volgens de norm benodigd). Het
penthouse in gebouw A krijgt op de begane grond een eigen parkeergarage voor 2 auto's.
Aan de hand van aanwezigheidspercentages uit het gemeentelijk beleid kan de normatieve
parkeerbehoefte hierdoor worden bijgesteld. In tabel 4.2 is daarom ook rekening gehouden met het
dubbelgebruik van parkeerplaatsen.
 Functie                      Aantal  Eenheid            Norm              Normatieve  Vast
                                                                           parkeer     toegewezen aan
                                                                           behoefte    appartementen
 Appartementen                7       woningen           1,8 per woning    12,6        7 (op
 Raadhuisplein                                                                         parkeerterrein)
 Penthouse                    1       woningen           1,8 per woning    1,8         2 (in gebouw)
 Raadhuisplein
 Appartementen                12      woningen           1,8 per woning    21,6        12 (op
 Kromstraat                                                                            parkeerterrein)
 Patiowoningen                3       woningen           2,0 per woning    6           6 (bij woningen)
 Parkeerplaatsen voor         2       ‐                  ‐                 2           2 (op
 losse verkoop                                                                         parkeerterrein)
 Centrumfunctie               456     m2                 10 per 100 m2 bvo 45,6        ‐
 (uitgaande van horeca,               bedrijfsvloeropper
 specifiek een                        vlak (bvo)
 restaurant)
 Toevoegen orangerie          30      m2                 10 per 100 m2 bvo 3           ‐
 Eetcafé 't Pumpke                    bedrijfsvloeropper
                                      vlak (bvo)
 Vervallen m2 horeca          150     m2                 10 per 100 m2 bvo ‐15         ‐
 verdieping Eetcafé 't                bedrijfsvloeropper
 Pumpke                               vlak (bvo)
 Sanering snackbar                                                         ‐17,4       ‐
 Sanering Kling van                                                        ‐ 19        ‐
 Dinther
 Totaal                                                                    41,4
 Functie                          Normatief Werkdag        Werkdag      Koop         Zaterdag
Rho adviseurs voor leefruimte                                                           44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 49 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 50 ======================================================================

<pre>48
                                            middag        vroege avond avond         middag
 Appartementen                    5,6       50% 2,8       75%     4,2 90% 5          60% 3,4
 Raadhuisplein (niet
 toegewezen)
 Appartementen                    7         100% 7        100%    7      100% 7      100% 7
 Raadhuisplein
 (toegewezen)
 Penthouse Raadhuisplein          2         100% 2        100%    2      100% 2      100% 2
 (toegewezen)
 Appartementen Kromstraat         9,6       50%   4,8     75%     7,2    90% 8,6     60%     5,8
 (niet toegewezen)
 Appartementen Kromstraat         12        100% 12       100%    12     100% 12     100% 12
 (toegewezen)
 Patiowoningen                    6         100% 6        100%    6      100% 6      100% 6
 (toegewezen)
 Parkeerplaatsen voor losse       2         100% 2        100%    2      100% 2      100% 2
 verkoop (toegewezen)
 Centrumfunctie (uitgaande        45,6      10%   4,6     90%     41     40% 18,2    10%     4,6
 van horeca, specifiek een
 restaurant)
 Toevoegen orangerie              3         10%   0,3     90%     2,7    40% 1,2     10%     0,3
 Eetcafé 't Pumpke
 Vervallen m2 horeca              ‐15       10%   ‐1,5    90%     ‐13,5 40% ‐6       10%     ‐1,5
 verdieping Eetcafé 't
 Pumpke
 Sanering snackbar                ‐17,4     40%   ‐7      90%     ‐15,7 40% ‐7       40% ‐7
 Sanering Kling van Dinther       ‐19       60%   ‐11,4 0%        0      100% ‐19    100% ‐19
 Totaal                           41,4               21,6             55          30             15,6
Tabel 4.2 Parkeerbalans
Op basis van tabel 4.2 blijkt dat op een werkdagavond de parkeervraag het hoogst is. Op dit maatgevende
moment bedraagt de parkeerbehoefte 55 parkeerplaatsen. Omdat voor het penthouse 2 parkeerplaatsen
op de begane grond in gebouw A worden gerealiseerd bedraagt de maatgevende parkeerbehoefte voor
de buitenruimte 53 parkeerplaatsen. In het plangebied worden 94 parkeerplaatsen gerealiseerd.
Geconcludeerd wordt dat er genoeg parkeerplaatsen worden voorzien.
Indien gebruik wordt gemaakt van de opgenomen wijzigingsbevoegdheid zal een aantal parkeerplaatsen
op het binnenterrein komen te vervallen. Op basis van de regels in dit bestemmingsplan is geborgd dat er
voldoende parkeerplaatsen in stand gehouden moeten worden voor de op dat moment al aanwezige
woningen en overige centrumfunctie. Voor de woningen die met de wijzigingsbevoegdheid worden
toegevoegd is tevens geborgd dat er voorzien moet worden in voldoende parkeergelegenheid.
Verkeersgeneratie en ‐afwikkeling
De verkeersgeneratie wordt berekend met kencijfers van het CROW. Per functie is de verkeersgeneratie
bepaald, de te saneren functies leiden tot een verkeersafname, welke ook zijn meegenomen. In tabel 4.3
is de verkeerstoename als gevolg van de ontwikkeling weergeven in motorvoertuigen per etmaal
(mvt/etmaal) op een gemiddelde weekdag. Van enkele functies zijn geen kencijfers bekend, hiervoor zijn
aannames gedaan naar de turnover (hoe vaak een parkeerplaats van de functie per etmaal wordt
gebruikt).
 Functie                      CROW benaming           Aantal Kencijfer Eenheid         mvt/etmaal
Rho adviseurs voor leefruimte                                                           44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 50 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 51 ======================================================================

<pre>                                                                                                         49
                                                        of m2
 Appartementen                etage, midden/duur        8     5,8    per woning        46,4
 Raadhuisplein
 Appartmenten                 etage, midden/duur        12    5,8    per woning        69,6
 Kromstraat
 Patiowoningen                koop, twee‐onder‐een‐kap 3      7,6    per woning        22,8
 Centrumfunctie               * geen kencijfer bekend                                  365
 (uitgaande van
 horeca)
 Toevoegen orangerie * geen kencijfer bekend                                           24
 Eetcafé 't Pumpke
 Vervallen m2 horeca * geen kencijfer bekend                                           ‐120
 verdieping Eetcafé 't
 Pumpke
 Sanering snackbar            ** geen kencijfer bekend                                 ‐174
 Sanering Kling van           *** geen kencijfer bekend                                ‐114
 Dinther
 Totaal                                                                                119,8
* als aanname wordt een turnover van 4 per parkeerplaats aangehouden
** als aanname wordt een turnover van 5 per parkeerplaats aangehouden
*** als aanname wordt een turnover van 3 per parkeerplaats aangehouden
Tabel 4.3 Verkeerstoename ontwikkeling in mvt/etmaal
De verkeerstoename als gevolg van de ontwikkeling bedraagt circa 120 mvt/etmaal op een gemiddelde
weekdag. De verkeersafwikkeling wordt beoordeeld op een gemiddelde werkdag. De verkeersgeneratie
wordt hiervoor vermenigvuldigd met de factor 1,1. Op een gemiddelde werkdag bedraagt de
verkeersgeneratie dan circa 132 mvt/etmaal. Alle parkeerplaatsen worden ontsloten via de Laar. Dit
betekent voor de woningen aan het Toniesplein een afname van de verkeersbewegingen van 114
mvt/etmaal naar 0 mvt/etmaal.
Naar verwachting ontsluit het merendeel van het verkeer in noordelijke richting op de Laar (circa 2/3). De
verkeerstoename op het noordelijk wegvak van de Laar bedraagt hierdoor 88 mvt/etmaal op een
gemiddelde werkdag. In een maatgevend spitsuur wordt circa 10% van de etmaalwaarde afgewikkeld.
Deze circa 9 motorvoertuigen kunnen merkbaar zijn op de Laar maar zullen niet tot knelpunten leiden in
de verkeersafwikkeling. De verkeerstoename in zuidelijke richting van de Laar is minder met circa 44
mvt/etmaal op een gemiddelde werkdag en circa 4 motorvoertuigen in het drukste uur. Verwacht kan
worden dat dit aantal zal opgaan in het heersende verkeersbeeld.
Sinds 2005 is er door de brand bij Partycentrum De Brouwershoeve geen verkeersgeneratie meer vanuit
dit deel van het plangebied. Ondanks dat het planologisch gezien mogelijk is direct een nieuwe
horecafunctie te beginnen op deze locatie, is met het vervallen danwel ontbreken van deze
verkeersstromen in de huidige situatie geen rekening gehouden in tabel 4.3. Wanneer dit wel gebeurt, zal
er geen sprake meer zijn van een verkeerstoename.
Samen met de gemeente wordt gekeken hoe de ontsluiting op de Laar in combinatie met een mogelijke
herinrichting van het Raadhuisplein het best vormgegeven kan worden.
Fietsparkeren
Alle woningen krijgen een berging op de begane grond waarin fietsen geparkeerd kunnen worden. Voor
de centrumfunctie zal aan de voorzijde van het plein voorzien worden in fietsparkeerplaatsen.
Conclusie
Rho adviseurs voor leefruimte                                                           44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 51 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 52 ======================================================================

<pre>50
Het plangebied heeft een goede ontsluiting voor de verschillende vervoerswijzen. Er worden voldoende
parkeerplaatsen voorzien volgens het gemeentelijk parkeerbeleid. De verkeerstoename kan merkbaar zijn
maar zal niet tot knelpunten leiden in de verkeersafwikkeling. Het aspect verkeer en parkeren staat de
beoogde ontwikkeling niet in de weg.
4.8         Externe veiligheid
Normstelling en beleid
Bij ruimtelijke plannen dient ten aanzien van externe veiligheid naar verschillende aspecten te worden
gekeken, namelijk:
 bedrijven waar activiteiten plaatsvinden die gevolgen hebben voor de externe veiligheid;
 vervoer van gevaarlijke stoffen over wegen, spoor, water of door buisleidingen.
Voor zowel bedrijvigheid als vervoer van gevaarlijke stoffen zijn twee aspecten van belang, te weten het
plaatsgebonden risico (PR) en het groepsrisico (GR). Het PR is de kans per jaar dat een persoon dodelijk
wordt getroffen door een ongeval, indien hij zich onafgebroken (dat wil zeggen 24 uur per dag gedurende
het hele jaar) en onbeschermd op een bepaalde plaats zou bevinden. Het PR wordt weergegeven met
risicocontouren rondom een inrichting dan wel infrastructuur. Het GR drukt de kans per jaar uit dat een
groep van minimaal een bepaalde omvang overlijdt als direct gevolg van een ongeval waarbij gevaarlijke
stoffen betrokken zijn. De norm voor het GR is een oriëntatiewaarde. het bevoegd gezag heeft een
verantwoordingsplicht als het GR toeneemt en/of de oriëntatiewaarde overschrijdt.
Risicovolle inrichtingen
Het Besluit externe veiligheid inrichtingen (hierna: Bevi) geeft een wettelijke grondslag aan het externe
veiligheidsbeleid rondom risicovolle inrichtingen. Op basis van het Bevi geldt voor het PR rondom een
risicovolle inrichting een grenswaarde voor kwetsbare objecten en een richtwaarde voor beperkt
kwetsbare objecten. Beide liggen op een niveau van 10‐6 per jaar. Bij een ruimtelijke ontwikkeling moet
aan deze normen worden voldaan. Het Bevi bevat geen grenswaarde voor het GR, wel geldt op basis van
het Bevi een verantwoordingsplicht ten aanzien van het GR in het invloedsgebied rondom de inrichting.
De in het externe veiligheidsbeleid gehanteerde norm voor het GR geldt daarbij als oriëntatiewaarde.
Deze verantwoordingsplicht geldt zowel in bestaande als in nieuwe situaties.
Vervoer van gevaarlijke stoffen
Per 1 april 2015 is het Besluit externe veiligheid transportroutes (Bevt) en de regeling Basisnet in werking
getreden. Het Bevt vormt de wet‐ en regelgeving, en de concrete uitwerking volgt in het Basisnet. Het
Basisnet beoogt voor de lange termijn (2020, met uitloop naar 2040) duidelijkheid te bieden over het
maximale aantal transporten van, en de bijbehorende maximale risico's die het transport van gevaarlijke
stoffen mag veroorzaken. Het Basisnet is onderverdeeld in drie onderdelen: Basisnet Spoor, Basisnet Weg
en Basisnet Water. Het Bevt en het bijbehorende Basisnet maakt bij het PR onderscheid in bestaande en
nieuwe situaties. Voor bestaande situaties geldt een grenswaarde voor het PR van 10‐5 per jaar ter plaatse
van kwetsbare en beperkt kwetsbare objecten en een streefwaarde van 10‐6 per jaar. Voor nieuwe
situaties geldt de 10‐6 waarde als grenswaarde voor kwetsbare objecten, en als richtwaarde bij beperkt
kwetsbare objecten. In het Basisnet Weg en het Basisnet Water zijn veiligheidsafstanden (PR 10‐6 contour)
opgenomen vanaf het midden van de transportroute. Tevens worden in het Basisnet de
plasbrandaandachtsgebieden benoemd voor transportroutes waarbinnen beperkingen voor nieuwe
ruimtelijke ontwikkelingen gelden. Het Basisnet vermeldt dat op een afstand van 200 meter vanaf de rand
van het tracé in principe geen beperkingen hoeven te worden gesteld aan het ruimtegebruik. Voor het
groepsrisico geldt op grond van het Bevt slechts een oriënterende waarde en alleen in bepaalde gevallen
is het doen van een verantwoording van een toename van het GR verplicht.
Besluit externe veiligheid buisleidingen
In het Besluit externe veiligheid buisleidingen (Bevb) wordt aangesloten bij de risicobenadering uit het
Rho adviseurs voor leefruimte                                                              44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 52 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 53 ======================================================================

<pre>                                                                                                           51
Besluit externe veiligheid inrichtingen (Bevi) zodat ook voor buisleidingen normen voor het PR en het GR
gelden. Op grond van het Bevb dient zowel bij consoliderende bestemmingsplannen als bij ontwikkelingen
inzicht te worden gegeven in de afstand tot het PR en de hoogte van het GR als gevolg van het transport
van gevaarlijke stoffen door buisleidingen.
Beleidsvisie externe veiligheid
De gemeente Bernheze beschikt over een beleidsvisie externe veiligheid (2008). Hierin wordt invulling
gegeven aan de gemeentelijke omgang met externe veiligheid. De beleidsvisie bevat geen gebiedstypering
of uitgangspunten die gehanteerd kunnen worden voor de verantwoording van het groepsrisico.
Overige wet‐ en regelgeving
Tot slot wordt in het kader van een 'goede ruimtelijke ordening' (art. 3.1 Wro) getoetst aan eventueel van
toepassing zijnde veiligheidsafstanden uit het Activiteitenbesluit en effectafstanden uit de 'Circulaire
effectafstanden LPG‐ tankstations'.
Onderzoek
Overeenkomstig de professionele risicokaart waarin relevante risicobronnen getoond worden, is circa 570
meter ten zuidwesten van het plangebied een LPG‐tankstation aanwezig. Zowel de PR 10‐6 risicocontouren
als invloedsgebied van het groepsrisico bereiken niet het plangebied (zie figuur 4.6).
Circa 730 meter ten oosten van het plangebied ligt de A50 waarover gevaarlijke stoffen worden vervoerd.
De weg heeft geen PR 10‐6 risicocontour. Het maatgevende invloedsgebied is 880 meter vanwege de
stofcategorie LT2. Vanwege de ligging van het plangebied binnen dit invloedsgebied is een beperkte
verantwoording groepsrisico opgenomen.
Verder worden in en nabij het plangebied geen gevaarlijke stoffen vervoerd over het water, spoor of door
buisleidingen.
Figuur 4.6 Uitsnede professionele risicokaart plangebied (rode cirkel) en omgeving
Beknopte verantwoording groepsrisico
Bestrijdbaarheid en bereikbaarheid
Zowel voor de bereikbaarheid en bestrijdbaarheid van 'dagelijkse incidenten', zoals brand of
Rho adviseurs voor leefruimte                                                             44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 53 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 54 ======================================================================

<pre>52
wateroverlast, als voor calamiteiten op het gebied van externe veiligheid, is het van belang dat de
bereikbaarheid voor de hulpdiensten en bluswatervoorzieningen voldoende geborgd zijn.
De bestrijdbaarheid is afhankelijk van de inzetbaarheid van hulpverleningsdiensten. De brandweer moet
in staat zijn om hun taken goed uit te kunnen voeren om daarmee verdere escalatie van en incident te
voorkomen. Hierbij kan gedacht worden aan het voldoende/ adequaat aanwezig zijn van aanvalswegen
en bluswatervoorzieningen. Tevens speelt een snelle alarmering ten allen tijde een belangrijke rol.
Het plangebied wordt ontsloten via de Laar, de Kromstraat en het Raadhuisplein. Richting het Toniesplein
is tevens eens ontsluiting aanwezig met neerklapbare paaltjes die alleen bij noodzaak neergehaald
worden. Het gedegen wegennetwerk komt de bestrijdbaarheid ten goede. Zo kan bijvoorbeeld via
meerdere aanvalswegen een mogelijke brand geblust worden. Daarnaast kan via verschillende straten
van de bron af worden gevlucht.
Zelfredzaamheid
De beoogde ontwikkeling voorziet in de toevoeging van 23 woningen, 456 m2 aan centrumfuncties en
aanvullende woningen via een wijzigingsbevoegdheid. De aanwezige personen in de beoogde woningen
zullen naar alle waarschijnlijkheid zelfredzame volwassenen zijn. Aanwezige kinderen en ouderen worden
wel beschouwd als verminderd zelfredzame personen. Hierbij wordt ervan uitgegaan dat de
ouders/verzorgers de kinderen en ouderen kunnen begeleiden.
Als gevolg van een incident met toxische stoffen geldt dat een toxische wolk zich snel kan ontwikkelen en
verplaatsen. Dit effect is vaak niet zichtbaar. Zelfredzaamheid in dit scenario is alleen mogelijk als er tijdig
alarmering plaatsvindt en gebouwen geschikt zijn om enkele uren te schuilen, denk hierbij aan het sluiten
van ramen en deuren en met name het uitschakelen van (mechanische) ventilatiesystemen. Instructie
met betrekking tot de juiste handelswijze in geval van een incident is noodzakelijk voor een effectieve
zelfredzaamheid.
Conclusie
Het plangebied ligt binnen het invloedsgebied van de A50 waarover gevaarlijke stoffen worden vervoerd.
Vanwege de omvang van de beoogde ontwikkeling en ruime afstand tot de weg zal het groepsrisico niet
merkbaar toenemen. Uit de beknopte verantwoording blijkt daarnaast dat de zelfredzaamheid,
bestrijdbaarheid en bereikbaarheid van het plangebied als voldoende worden beschouwd. Verder zijn in
de directe omgeving van het plangebied geen risicovolle bronnen aanwezig. Het aspect externe veiligheid
vormt dan ook geen belemmering voor de beoogde ontwikkeling.
4.9         Ecologie
Bij de voorbereiding van een ruimtelijk plan dient onderzocht te worden of de Wet natuurbescherming
(hierna: Wnb) en het beleid van de provincie ten aanzien van de bescherming van dier‐ en plantensoorten
en de bescherming van het Natuurnetwerk Nederland de uitvoering van het plan niet in de weg staan. In
elk geval moet aannemelijk zijn dat vergunning of ontheffing van de van de bij of krachtens deze wet
geldende verbodsbepalingen kan worden verkregen voor de activiteiten die met dit bestemmingsplan
mogelijk worden gemaakt. Dit is anders indien uit de Wnb voortvloeit dat een passende beoordeling moet
worden gemaakt. Deze dient te zijn verricht ten tijde van vaststelling van het bestemmingsplan.
Normstelling en beleid
Met de Wnb zijn alle bepalingen met betrekking tot de bescherming van natuurgebieden en dier‐ en
plantensoorten samengebracht in één wet. De Wnb implementeert diverse Europeesrechtelijke
regelgeving, zoals de Vogelrichtlijn en de Habitatrichtlijn in de Nederlandse wetgeving.
Rho adviseurs voor leefruimte                                                               44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 54 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 55 ======================================================================

<pre>                                                                                                            53
Gebiedsbescherming
De Wnb kent diverse soorten natuurgebieden, te weten:
a. Natura‐2000 gebieden;
b. Bijzondere nationale natuurgebieden;
c. Natuurnetwerk Nederland (NNN).
Natura‐2000 gebieden
De Minister van Economische Zaken (EZ) wijst gebieden aan die deel uitmaken van het Europese netwerk
van natuurgebieden: Natura 2000. Een dergelijk besluit bevat de instandhoudingsdoelstellingen voor de
leefgebieden van vogelsoorten (Vogelrichtlijn) en de instandhoudingsdoelstellingen voor de natuurlijke
habitats en habitats van soorten (Habitatrichtlijn).
Een bestemmingsplan dat afzonderlijk of in combinatie met andere plannen of projecten significante
gevolgen kan hebben voor een Natura 2000‐gebied, kan uitsluitend vastgesteld worden indien uit een
passende beoordeling de zekerheid is verkregen dat het plan, onderscheidenlijk het project de natuurlijke
kenmerken van het gebied niet zal aantasten. Indien deze zekerheid niet is verkregen, kan het plan
worden vastgesteld, indien wordt voldaan aan de volgende drie voorwaarden:
1. alternatieve oplossingen zijn niet voor handen;
2. het plan is nodig om dwingende redenen van groot openbaar belang, met inbegrip van redenen van
     sociale of economische aard, en
3. de nodige compenserende maatregelen worden getroffen om te waarborgen dat de algehele
     samenhang van het Natura 2000‐netwerk bewaard blijft.
De bescherming van deze gebieden heeft externe werking, zodat ook ingrepen die buiten deze gebieden
plaatsvinden verstoring kunnen veroorzaken en moeten worden getoetst op het effect van de ingreep op
soorten en habitats.
Bijzondere nationale natuurgebieden
De Minister van Economische Zaken (EZ) kan buitenom de gebieden die deel uitmaken van het Europese
netwerk van natuurgebieden Natura 2000, ook gebieden aanwijzen als Bijzonder nationaal natuurgebied
wanneer het gebied is opgenomen op een lijst als bedoeld in artikel 4, eerste lid, van de Habitatrichtlijn
of het gebied onderwerp is van een procedure als bedoeld in artikel 5 van de Habitatrichtlijn. De
beschermende werking die geldt voor gebieden die behoren tot Natura 2000, geldt in dat geval ook voor
het bijzondere nationaal natuurgebied.
Natuurnetwerk Nederland (NNN) / Natuurnetwerk Brabant (NNB)
Gebieden die deel uitmaken van het Natuurnetwerk Nederland (NNN) worden aangewezen in de
provinciale verordening. De provincie Noord Brabant hanteert daarvoor het begrip Natuurnetwerk
Brabant (NNB). Voor dit soort gebieden geldt het 'nee, tenzij' principe, wat inhoudt dat binnen deze
gebieden in beginsel geen nieuwe ruimtelijke ontwikkelingen mogen plaatsvinden.
Soortenbescherming
In de Wnb wordt een onderscheid gemaakt tussen:
a. soorten die worden beschermd in de Vogelrichtlijn;
b. soorten die worden beschermd in de Habitatrichtlijn; en
c. de bescherming van overige soorten.
De Wnb bevat onder andere verbodsbepalingen ten aanzien van het opzettelijk vernielen of beschadigen
van nesten, eieren en rustplaatsen van vogels als bedoeld in artikel 1 van de Vogelrichtlijn. Gedeputeerde
Staten (hierna: GS) kunnen hiervan ontheffing verlenen en bij verordening kunnen Provinciale Staten
(hierna: PS) vrijstelling verlenen van dit verbod. De voorwaarden waaraan voldaan moet worden om
Rho adviseurs voor leefruimte                                                              44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 55 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 56 ======================================================================

<pre>54
ontheffing of vrijstelling te kunnen verlenen zijn opgenomen in de Wnb en vloeien direct voort uit de
Vogelrichtlijn. Verder is het verboden in het wild levende dieren van soorten, genoemd in bijlage IV,
onderdeel a, bij de Habitatrichtlijn, bijlage II bij het Verdrag van Bern of bijlage I bij het Verdrag van Bonn,
in hun natuurlijk verspreidingsgebied opzettelijk te doden of te vangen of te verstoren. GS kunnen hiervan
ontheffing verlenen en bij verordening kunnen PS vrijstelling verlenen van dit verbod. De gronden voor
verlening van ontheffing of vrijstelling zijn opgenomen in de Wnb en vloeien direct voort uit de
Habitatrichtlijn.
Ten slotte is een verbodsbepaling opgenomen voor overige soorten. Deze soorten zijn opgenomen in de
bijlage onder de onderdelen A en B bij de Wnb. De provincie kan ontheffing verlenen van deze verboden.
Verder kan bij provinciale verordening vrijstelling worden verleend van de verboden. De noodzaak tot
ontheffing of vrijstelling kan hierbij ook verband houden met handelingen in het kader van de ruimtelijke
inrichting of ontwikkeling van gebieden.
Uitwerking Verordening uitvoering Wet natuurbescherming Noord‐Brabant
In de provincie Noord‐Brabant wordt vrijstelling verleend voor het weiden van vee, voor het op of in de
bodem brengen van meststoffen en voor agrarische beregening uit grondwater. In het kader van de
ruimtelijke inrichting of ontwikkeling van gebieden, daaronder begrepen het daarop volgende gebruik van
het ingerichte of ontwikkelde gebied, bestendig beheer of onderhoud in de landbouw of bosbouw,
bestendig beheer of onderhoud aan vaarwegen, watergangen, waterkeringen, waterstaatswerken,
oevers, vliegvelden, wegen, spoorwegen of bermen, of natuurbeheer, of bestendig beheer of onderhoud
van de landschappelijke kwaliteiten van een bepaald gebied worden vrijstellingen verleend ten aanzien
van de soorten genoemd in bijlage 3 bij deze verordening. Het betreft aardmuis, bastaardkikker, bosmuis,
bruine kikker, dwergmuis, dwergspitsmuis, egel, gewone bosspitsmuis, gewone pad, haas, huisspitsmuis,
kleine watersalamander, konijn, meerkikker, ondergrondse woelmuis, ree, rosse woelmuis, tweekleurige
bosspitsmuis, veldmuis, vos, wild zwijn en woelrat.
Onderzoek
Gebiedsbescherming
Het plangebied vormt geen onderdeel van een natuur‐ of groengebied met een beschermde status, zoals
een Natura 2000‐gebied. Het dichtstbijzijnde Natura 2000‐gebied is Vlijmens Ven, Moerputten & Bossche
Broek en bevindt zich op circa 17,5 kilometer ten westen van het plangebied. Het plangebied maakt ook
geen deel uit van het Natuurnetwerk Brabant (NNB) of een ecologische verbindingszone. De afstand tot
NNB‐gebied bedraagt circa 600 meter.
Het plangebied ligt buiten beschermde natuurgebieden. Directe effecten zoals areaalverlies en
versnippering kunnen hierdoor worden uitgesloten. Gezien de geringe ontwikkeling en afstand tot
natuurgebieden kunnen ook verstoring en verandering van de waterhuishouding worden uitgesloten.
Tevens genereert de beoogde ontwikkeling vanwege deze redenen qua stikstofdepositie eveneens geen
problemen. Significante negatieve effecten op beschermde gebieden kunnen derhalve worden
uitgesloten. De Wet natuurbescherming en het beleid van de provincie Noord‐Brabant staan de uitvoering
van het plan dan ook niet in de weg.
Rho adviseurs voor leefruimte                                                                   44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 56 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 57 ======================================================================

<pre>                                                                                                         55
Figuur 4.7 Uitsnede themakaart natuur en landschap Verordening ruimte Noord‐Brabant (bron: provincie
Noord‐Brabant)
Soortenbescherming
In het kader van voorliggende ontwikkeling is een verkennend veldonderzoek uitgevoerd naar mogelijk
aanwezige beschermde plant‐ en diersoorten ter hoogte van het plangebied. Deze inventarisatie is
bijgevoegd in bijlage 6. Uit de inventarisatie blijkt dat er geen beschermde plantsoorten ter hoogte van
het plangebied aanwezig zijn. Het plangebied bezit tevens geen mogelijkheden voor vleermuizen en
vogels om er te verblijven. Mogelijk vliegen en foerageren er vleermuizen. Gedurende en na realisatie van
de plannen kunnen deze soorten er blijven vliegen en foerageren. Er zijn daarnaast mogelijk algemene
nationaal beschermde zoogdieren en amfibieën aanwezig. Voor deze algemene soorten bestaat een
algemene vrijstelling in provincie Noord‐ Brabant. Het voorkomen van overige beschermde soorten wordt
uitgesloten.
Conclusie
De voorgenomen ontwikkelingen leiden niet tot negatieve effecten op beschermde natuurgebieden of
beschermde soorten. Het aspect ecologie vormt dan ook geen belemmering voor de uitvoering van het
plan.
4.10        Luchtkwaliteit
Normstelling en beleid
In het kader van een goede ruimtelijke ordening wordt bij het opstellen van een ruimtelijk plan uit het
oogpunt van de bescherming van de gezondheid van de mens rekening gehouden met de luchtkwaliteit.
Rho adviseurs voor leefruimte                                                           44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 57 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 58 ======================================================================

<pre>56
Het toetsingskader voor luchtkwaliteit wordt gevormd door hoofdstuk 5, titel 5.2 van de Wet
milieubeheer. Dit onderdeel van de Wet milieubeheer (Wm) bevat grenswaarden voor zwaveldioxide,
stikstofdioxide en stikstofoxiden, fijn stof, lood, koolmonoxide en benzeen. Hierbij zijn in de ruimtelijke
ordeningspraktijk langs wegen vooral de grenswaarden voor stikstofdioxide (jaargemiddelde) en fijn stof
(jaar‐ en daggemiddelde) van belang. De grenswaarden van de laatstgenoemde stoffen zijn in tabel 4.4
weergegeven.
 Stof                         Toetsing van                     Grenswaarde
 stikstofdioxide (NO2)        jaargemiddelde concentratie      40 µg/m³
 fijn stof (PM10)             jaargemiddelde concentratie      40 µg/m³
                              24‐uurgemiddelde concentratie    max. 35 keer p.j. meer dan 50 µg /
                                                               m³
 fijn stof (PM2,5)            jaargemiddelde concentratie      25 µg /m³
Tabel 4.4 Grenswaarden maatgevende stoffen Wet milieubeheer
Op grond van artikel 5.16 van de Wm kunnen bestuursorganen bevoegdheden die gevolgen kunnen
hebben voor de luchtkwaliteit onder andere uitoefenen indien de bevoegdheden/ontwikkelingen niet
leiden tot een overschrijding van de grenswaarden of de bevoegdheden/ontwikkelingen niet in
betekenende mate bijdragen aan de concentratie in de buitenlucht.
Besluit niet in betekenende mate (nibm)
In dit Besluit niet in betekenende mate is bepaald in welke gevallen een project vanwege de gevolgen
voor de luchtkwaliteit niet aan de grenswaarden hoeft te worden getoetst. Hierbij worden 2 situaties
onderscheiden:
 een project heeft een effect van minder dan 3% van de jaargemiddelde grenswaarde NO2 en PM10 (=
      1,2 µg/m³);
 een project valt in een categorie die is vrijgesteld aan toetsing aan de grenswaarden; deze
      categorieën betreffen onder andere woningbouw met niet meer dan 1.500 woningen bij één
      ontsluitingsweg en 3.000 woningen bij twee ontsluitingswegen, kantoorlocaties met een bruto
      vloeroppervlak van niet meer dan 100.000 m2 bij één ontsluitingsweg en 200.000 m2 bij twee
      ontsluitingswegen.
In het kader van een goede ruimtelijke ordening wordt bij het opstellen van een ruimtelijk plan uit het
oogpunt van de bescherming van de gezondheid van de mens rekening gehouden met de luchtkwaliteit.
Onderzoek
De beoogde ontwikkeling betreft de toevoeging van 23 woningen, ruimte voor een centrumfunctie in de
plint en een uitbreiding bij Eetcafé 't Pumpke. De verkeersgeneratie van de beoogde ontwikkeling
bedraagt 120 mvt/etmaal (zie paragraaf 4.7) Uit de NIBM‐tool blijkt dat de maximale bijdrage NO2
0,09 µg/m³ bedraagt en de maximale bijdrage voor PM10 0,02 µg/m³. Hierdoor heeft de beoogde
ontwikkeling een effect van minder dan 3% van de jaargemiddelde grenswaarde NO2 en PM10
(= 1,2 µg/m³). De beoogde ontwikkeling draagt dan ook 'niet in betekenende mate' bij aan de concentratie
luchtverontreinigende stoffen
Rho adviseurs voor leefruimte                                                             44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 58 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 59 ======================================================================

<pre>                                                                                                         57
Figuur 4.8 Resultaten NIBM‐tool
In het kader van een goede ruimtelijke ordening is tevens een indicatie van de luchtkwaliteit ter plaatse
van het plangebied gegeven. Dit is gedaan aan de hand van de NSL‐monitoringstool 2017 die bij het
Nationaal Samenwerkingsprogramma Luchtkwaliteit hoort. De dichtstbijzijnde maatgevende weg betreft
de Laar. Uit de NSL‐monitoringstool blijkt dat in 2016 de jaargemiddelde concentraties stikstofdioxide en
fijn stof langs deze weg ruimschoots onder de grenswaarden lagen. Hierdoor is er ter plaatste van het
plangebied sprake van een aanvaardbaar woon‐ en leefklimaat.
Figuur 4.9 Uitsnede NSL‐monitoringstool met plangebied in rood (bron: Rijksoverheid)
Rho adviseurs voor leefruimte                                                           44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 59 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 60 ======================================================================

<pre>58
4.11        Bedrijf en milieuzonering
Normstelling en beleid
In het kader van een goede ruimtelijke ordening is het van belang dat bij de aanwezigheid van bedrijven
in de omgeving van milieugevoelige functies zoals woningen:
 ter plaatse van de woningen een goed woon‐ en leefmilieu kan worden gegarandeerd;
 rekening wordt gehouden met de bedrijfsvoering en milieuruimte van de betreffende bedrijven.
Om in de bestemmingsregeling de belangenafweging tussen bedrijvigheid en nieuwe woningen in
voldoende mate mee te nemen, wordt in dit plan gebruikgemaakt van de VNG‐publicatie Bedrijven en
milieuzonering (editie 2009). In deze publicatie is een lijst opgenomen waarin de meest voorkomende
bedrijven en bedrijfsactiviteiten zijn gerangschikt naar mate van milieubelasting. Voor elke
bedrijfsactiviteit is de maximale richtafstand ten opzichte van milieugevoelige functies aangegeven op
grond waarvan de categorie‐indeling heeft plaatsgevonden. De richtafstanden gelden ten opzichte van
het omgevingstype 'rustige woonwijk'. Milieuzonering beperkt zich tot de milieuaspecten met een
ruimtelijke dimensie: geluid, geur, gevaar en stof.
Onderzoek
Het plangebied bevindt zich in het centrum van Nistelrode waardoor sprake is van een gemengd gebied.
Parkeerterrein
Ter plaatse van het plangebied wordt een parkeerterrein gerealiseerd. Voor een parkeerterrein geldt
conform de VNG‐publicatie 'Bedrijven en milieuzonering' een richtafstand van 10 meter in gemengd
gebied. Aan de richtafstand wordt niet voldaan. Daarom is akoestisch onderzoek uitgevoerd (zie bijlage
5).
Langtijdgemiddelde beoordelingsniveaus
Het berekende langtijdgemiddelde beoordelingsniveau vanwege het parkeerterrein bedraagt maximaal
52‐55 dB(A) invallend op de gevels van de nieuwe appartementengebouwen en patiowoningen die naar
het parkeerterrein zijn gericht. Ter plaatse van bestaande woningen bedraagt het langtijdgemiddelde
beoordelingsniveaus ten hoogste 50 dB(A), overeenkomend met de richtwaarde volgens de VNG‐
brochure.
De geluidsniveaus ter plaatse van de nieuwe woningen zijn hoger dan de algemene richtwaarde van 50
dB(A). Deze richtwaarden hebben geen wettelijke status, maar zijn algemeen aanvaarde waarden. Het is
mogelijk om op basis van een bestuurlijke afweging af te wijken van deze richtwaarden. De VNG‐brochure
biedt hiervoor een stappenplan. Dit stappenplan is gericht op inrichtingslawaai. Een openbaar
toegankelijk parkeerterrein kan daarmee worden vergeleken, maar de geluidemissie is tevens
vergelijkbaar met wegverkeerslawaai op 30 km/u wegen. Omdat de berekende geluidsniveaus niet meer
bedragen dan 55 dB(A) worden deze als aanvaardbaar geacht (overeenkomend met de stap 3
geluidsniveaus uit de VNG‐brochure).
Maximale geluidsniveaus
Het parkeerterrein in het plangebied heeft een openbaar karakter, met een aantal privé parkeerplaatsen.
Vanwege de aard van het parkeerterrein is het gebruik gedurende 24 uur per dag toegestaan en gezien
de korte afstand tot met name de nieuw te realiseren woningen, zijn de te verwachten maximale
geluidsniveaus relatief hoog, afgezet tegen een toetsingskader dat is gebaseerd op inrichtingslawaai.
In de overweging om deze ontwikkeling als toelaatbaar te achten, kan worden meegenomen dat het
geluid vanwege het parkeerterrein ook kan worden gezien als wegverkeerslawaai. Maximale
geluidsniveaus worden in de beoordeling van wegverkeerslawaai niet meegenomen.
Daarnaast zal in het algemeen de parkeerdruk in de avond‐ en nachtperiode significant minder zijn dan in
Rho adviseurs voor leefruimte                                                            44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 60 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 61 ======================================================================

<pre>                                                                                                          59
de dagperiode. Gezien de ligging in het centrum en de hoogte van de appartementengebouwen, zijn
afschermende voorzieningen ten behoeve van de nieuwe woningen niet mogelijk. Mogelijke maatregelen
t.b.v. het akoestisch klimaat kunnen worden gevonden in de geluidwering van de gevels. In het kader van
wegverkeerslawaai is voor de hoogste geluidbelaste gevels een geluidwering nodig van ten minste GA;k =
34 dB(A).
Voorgesteld wordt om voor alle nieuwe woningen in het plan de gevelgeluidwering op een vergelijkbaar
niveau te brengen, zodat aan de algemene binnenwaarde voor maximale geluidsniveaus van 45 dB(A) in
de nachtperiode kan worden voldaan.
Voor bestaande woningen zijn gevelmaatregelen niet mogelijk. Het hoogst berekende maximale
geluidsniveau bedraagt LAmax = 65 dB(A). Uitgaande van een minimaal aanwezige geluidwering van 20
dB(A) wordt nog aan de binnenwaarde van 45 dB(A) voldaan. Daarbij dient tevens vermeld te worden dat
er in de huidige situatie ook een parkeerterrein aanwezig is voor Kling van Dinther met de daarbij
behorende geluidsbelasting. In de toekomstige situatie worden er nog patiowoningen tussen geplaatst.
Horeca
In het plan is op de begane grond van appartementengebouw A voorzien in het realiseren van horeca (of
een andere centrumfunctie). In het ontwerp wordt voorzien in voldoende lucht‐ en contactgeluidsisolatie,
zodanig dat hinder in de bovengelegen appartementen wordt voorkomen en wordt voldaan aan de
grenswaarden uit het Activiteitenbesluit.
Aan de voorzijde is tevens een terras voorzien. Het stemgeluid vanwege bezoekers wordt in het kader van
het Activiteitenbesluit buiten beschouwing gelaten. Gezien het karakter van de centrumomgeving is de
eventuele geluidemissie van dit terras gebiedseigen. Gezien de geluidwering die benodigd is ten behoeve
van het wegverkeerslawaai, kan hinder binnen de woningen worden voorkomen. Voor bestaande
woningen in de omgeving is de geluidemissie vergelijkbaar met het terras van Eetcafé 't Pumpke en zal dit
niet leiden tot aantasting van het woon‐ en leefklimaat.
Milieuhinderlijke functies omgeving plangebied
In de omgeving van het plangebied zijn diverse centrumgerelateerde functies aanwezig, waaronder:
 Rainbow Centre
 Eetcafé 't Pumpke
 Kruidvat
Het Rainbow Centre is een bowlingcentrum en bevindt zich ten noorden van het plangebied. Voor een
bowlingcentrum geldt een richtafstand van 10 meter in gemengd gebied. De afstand tot de
dichtstbijzijnde beoogde woningen (gebouw A) bedraagt circa 10 meter. Aan de richtafstand wordt
voldaan.
Het Kruidvat betreft detailhandel waarvoor een richtafstand geldt van 0 meter in gemengd gebied. Ook
voor 't Pumpke geldt een richtafstand van 0 meter in gemengd gebied.
In 2012 is ten behoeve van de eerdere planvorming akoestisch onderzoek uitgevoerd (kenmerk 20120745‐
04). In dit onderzoek is Eetcafé 't Pumpke en Rainbow Centre (voorheen Bowling Nistelrode) onderzocht.
Daaruit blijkt dat ter plaatse van de bestaande woningen in de omgeving, na het treffen van voorzieningen
zoals een scherm, sprake is van een aanvaardbaar woon‐ en leefklimaat. Ondanks dat het voorliggend
plan afwijkt van eerdere plannen, blijven de conclusies van toepassing voor wat betreft de bestaande
horeca. De horecamogelijkheden op de verdieping van Eetcafé 't Pumpke komen daar tevens te vervallen
en de installaties van de koeling op het platte dak zullen worden verplaatst of worden voorzien van een
geluidsscherm.
Rho adviseurs voor leefruimte                                                            44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 61 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 62 ======================================================================

<pre>60
Het bowlingcentrum en eetcafé zijn destijds ook ten aanzien van het aspect geur onderzocht (kenmerk:
20120745‐03). In dit onderzoek wordt geconcludeerd dat sprake is van een acceptabel woon‐ en
leefklimaat ter plaatse van omliggende woningen. In de bijlage van dit onderzoek zijn de geurcontouren
van de bestaande bedrijven te zien. De geurcontouren vanuit het Rainbow Centre reiken niet tot aan de
nieuwe woningbouw. De geurcontour vanuit Eetcafé 't Pumpke wel. Omdat dit slechts voor een zeer klein
gedeelte van het plangebied geldt en omdat in het ontwerp wordt voorzien in voldoende lucht‐ en
contactgeluidsisolatie, zodanig dat hinder in de daar aanwezige appartementen wordt voorkomen, vormt
het aspect geur geen belemmering voor de voorgenomen ontwikkeling.
Figuur 4.10 Geurcontouren Rainbow Centre (35A) en Eetcafé 't Pumpke (7A) (bron: geuronderzoek
Brouwershoeve te Nistelrode (2012)).
Ter plaatse van Kromstraat 3 is in de huidige situatie een woning aanwezig. Ter plaatse geldt een
bedrijfsbestemming waar bedrijvigheid is toegestaan t/m maximaal milieucategorie 1. Hiervoor geldt een
richtafstand van 0 meter in gemengd gebied.
De overige centrumgerelateerde voorzieningen bevinden zich op ruime afstand (> 10 meter) van het
plangebied en vormen gelet op deze afstand en ligging in gemengd gebied geen milieuhinder ter plaatse
van het plangebied.
Conclusie
Ter plaatse van het plangebied is sprake van een aanvaardbaar woon‐ en leefklimaat en omliggende
bedrijven worden niet in de eigen bedrijfsvoering beperkt. Daarnaast zal het beoogde parkeerterrein en
horeca niet leiden tot onaanvaardbare milieuhinder ter plaatse van omliggende woningen.
Rho adviseurs voor leefruimte                                                          44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 62 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 63 ======================================================================

<pre>                                                                                                             61
4.12        Milieuhinder agrarische bedrijven
Normstelling en beleid
De Wet geurhinder en veehouderij (Wgv) bevat het beoordelingskader voor geurhinder van
veehouderijen die vergunningplichtig zijn op basis van de Wet milieubeheer (Wm). Het beoordelingskader
is als volgt:
 voor diercategorieën waarvan de geuremissie per dier is vastgesteld (in de Regeling geurhinder en
      veehouderij (Rgv)) geldt een maximale geurbelasting op een geurgevoelig object;
 voor andere diercategorieën geldt een minimale afstand van de dierenverblijven ten opzichte van
      geurgevoelige objecten.
Daarbij wordt onderscheid gemaakt tussen concentratiegebieden (conform Reconstructiewet) en niet‐
concentratiegebieden en tussen situaties binnen de bebouwde kom en buiten de bebouwde kom. De wet
beschrijft in artikel 3 de maximale norm voor geurbelasting van een veehouderij ten opzichte van een
gevoelig object in vier situaties, deze zijn weergegeven in tabel 4.5.
Tabel 4.5. Overzicht geurnormen Wgv
Voor alle stallen gelden minimumafstanden tussen de buitenzijde van het dierenverblijf en de buitenzijde
van een geurgevoelig object (artikel 5 Wgv). Voor buiten de bebouwde kom gelegen geurgevoelige
objecten geldt een minimumafstand van 25 meter en voor binnen de bebouwde kom gelegen
geurgevoelige objecten geldt een minimumafstand van 50 meter.
Activiteitenbesluit milieubeheer
Per 1 januari 2013 zijn agrarische activiteiten onder de werkingssfeer van het Activiteitenbesluit gebracht.
In het Activiteitenbesluit zijn voor alle agrarische activiteiten, waaronder akkerbouwbedrijven en
veehouderijen, eisen opgenomen. Voor de veehouderijen is aangesloten bij de systematiek uit de Wgv,
dat wil zeggen dat in bepaalde gevallen een maximaal toegestane geurbelastingen geldt (diercategorieën
waarvoor een geuremissiefactor is vastgesteld, bijvoorbeeld varkens en pluimvee) en in andere gevallen
vaste afstandseisen gelden (diercategorieën waarvoor geen geuremissiefactor is vastgesteld, waaronder
melkrundvee).
Verordening Geurhinder en Veehouderij gemeente Bernheze 2013
De gemeente Bernheze heeft bij raadsbesluit van 12 december 2013 de ‘Verordening geurhinder en
veehouderij gemeente Bernheze 2013' vastgesteld. Er geldt een geurnorm van 3 ouE/m³ voor bestaande
woongebieden. De gemeenteraad heeft een geurnorm van 8 ouE/m³ vastgesteld voor bestaande
bedrijventerreinen            in de  bebouwde      kom,     extensiveringsgebieden       rondom        kernen,
extensiveringsgebieden natuur en woonwerkontwikkelingsgebieden. Voor overige gebieden geldt een
geurnorm van 10 ouE/m³. In artikel 4 van de gemeentelijke verordening is opgenomen dat een vaste
afstand in acht moet worden genomen van 50 meter binnen de bebouwde kom en 25 meter buiten de
bebouwde kom.
Rho adviseurs voor leefruimte                                                               44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 63 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 64 ======================================================================

<pre>62
Onderzoek
Geur
De toekomstige woningen zijn aan te merken als geurgevoelige objecten gelegen binnen de bebouwde
kom. Binnen de vaste afstand van 50 meter zijn geen veehouderijen aanwezig. De dichtstbijzijnde
veehouderij ligt op circa 450 meter afstand. Een nadere berekening naar de voorgrondbelasting is om
deze reden niet noodzakelijk.
Figuur 4.11 Achtergrondbelasting geur en locatie veehouderijen met plangebied in rood (bron: ODBN)
De achtergrondbelasting ligt tussen de 8 en 13 ouE/m³. Omdat er sprake is van een 'overig gebied' op
basis van de gemeentelijke verordening geldt een geurnorm van 10 ouE/m³. Omdat het plangebied in het
centrum van Nistelrode ligt, wordt naar verwachting aan deze norm voldaan vanwege de afschermende
bebouwing. Nader geuronderzoek is om deze reden niet noodzakelijk. Omliggende agrarische bedrijven
worden niet beperkt in hun bedrijfsvoering. Daarnaast is voor het aspect geur sprake van een
aanvaardbaar woon‐ en leefklimaat ter plaatse van de beoogde woningen.
Volksgezondheid
Op basis van het 'Endotoxine toetsingskader 1.0' kan worden beoordeeld of sprake is van een verhoogd
volksgezondheidsrisico ten aanzien van varkenshouderijen en pluimveehouderijen. Het plangebied ligt
buiten de risicoafstanden die aangehouden moeten worden rondom de varkens‐ en pluimveehouderijen
in de omgeving. Er is geen sprake van een verhoogd volksgezondheidsrisico.
Uit het VGO‐2 onderzoek is gebleken dat zich in een straal van circa 2 km rond geitenbedrijven een
verhoogd aantal gevallen van longontsteking voordoet. Er liggen geen geitenhouderijen binnen 2 km van
het plangebied. Er is geen sprake van een verhoogd volksgezondheidsrisico.
Rho adviseurs voor leefruimte                                                         44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 64 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 65 ======================================================================

<pre>                                                                                                           63
Figuur 4.12 Locatie geitenhouderijen met 2 km contour met plangebied in oranje (bron: gemeente
Bernheze)
Spuitzones gewasbeschermingsmiddelen
Het plangebied ligt in het centrum van Nistelrode. De omliggende gronden hebben geen agrarische
bestemming met specifieke aanduidingen voor bomen‐, fruit‐ of vollegrondsteelt of teeltondersteunende
voorzieningen. Daarnaast is sinds 1 januari 2018 een driftreductie van 75% verplicht op basis van het
Activiteitenbesluit. Gezien de ruime afstand tot de dichtstbijzijnde gronden die voor de teelt bestemd zijn
en de voorwaarden uit het Activiteitenbesluit zal dit aspect niet leiden tot belemmeringen voor bedrijven
en zijn er geen gezondheidsrisico's ter plaatse van de beoogde woningen.
Conclusie
Met betrekking tot milieuhinder van agrarische bedrijven is er sprake van een aanvaardbaar woon‐ en
leefklimaat bij de beoogde woningen. De omliggende agrarische bedrijven worden daarnaast niet beperkt
in hun bedrijfsvoering.
Rho adviseurs voor leefruimte                                                             44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 65 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 66 ======================================================================

<pre>64
4.13        Wegverkeerslawaai
Normstelling en beleid
Langs alle wegen, met uitzondering van 30 km/u wegen en woonerven, bevinden zich op grond van de
Wet geluidhinder (Wgh) geluidzones waarbinnen de geluidhinder aan bepaalde wettelijke normen dient
te voldoen. Woningen zijn geluidgevoelige functies waarvoor, indien gelegen binnen de geluidzone van
gezoneerde wegen, het akoestisch leefklimaat aannemelijk dient te worden gemaakt. De Wet
geluidhinder is voor voorliggend plan niet van toepassing. Rondom het plangebied liggen alleen 30 km/u
wegen.
Nieuwe situaties
Voor de geluidsbelasting aan de buitengevels van woningen binnen de wettelijke geluidszone van een
weg geldt een voorkeursgrenswaarde van 48 dB. In bepaalde gevallen is vaststelling van een hogere
waarde mogelijk. Hogere grenswaarden kunnen alleen worden verleend nadat is onderbouwd dat
maatregelen om de geluidsbelasting aan de gevel van geluidgevoelige bestemmingen terug te dringen
onvoldoende doeltreffend zijn, dan wel overwegende bezwaren ontmoeten van stedenbouwkundige,
verkeerskundige, vervoerskundige, landschappelijke of financiële aard.
30 km/u‐wegen
Zoals gesteld zijn wegen met een maximumsnelheid van 30 km/u of lager op basis van de Wet
geluidhinder niet‐gezoneerd. Akoestisch onderzoek zou achterwege kunnen blijven. Op basis van
jurisprudentie dient in het kader van een goede ruimtelijke ordening inzichtelijk te worden gemaakt of er
sprake is van een aanvaardbaar akoestisch klimaat. Indien dit niet het geval is, dient te worden
onderbouwd of maatregelen ter beheersing van de geluidsbelasting aan de gevels noodzakelijk, mogelijk
en/of doelmatig zijn. Ter onderbouwing van de aanvaardbaarheid van de geluidsbelasting wordt bij
gebrek aan wettelijke normen aangesloten bij de benaderingswijze die de Wet geluidhinder hanteert voor
gezoneerde wegen. Vanuit dat oogpunt wordt de voorkeursgrenswaarde en de uiterste grenswaarde als
referentiekader gehanteerd. De voorkeursgrenswaarde geldt hierbij als richtwaarde en de uiterste
grenswaarde als maximaal aanvaardbare waarde.
Onderzoek
Het plangebied ligt binnen de invloedssfeer van een aantal 30 km/u wegen zoals de Laar en het
Raadhuisplein. het kader van de Wgh is akoestisch onderzoek dan ook niet noodzakelijk. In het kader van
een 'goede ruimtelijke ordening' is wel akoestisch onderzoek uitgevoerd. Dit onderzoek is bijgevoegd in
bijlage 5.
Uit de berekeningsresultaten blijkt dat de hoogst berekende geluidbelasting gemeten wordt op de gevels
van gebouw A, namelijk 62 dB. Ter hoogte van de gevels van gebouw B bedraagt de geluidbelasting ten
hoogste 61 dB. Dit is hoger dan de algemene voorkeursgrenswaarde van 48 dB, maar lager dan de
maximale grenswaarde van 63 dB (in het geval dat de Wgh van toepassing zou zijn). Het plangebied ligt in
het centrum van Nistelrode. Het plaatsen van geluidschermen is vanwege de ligging niet
mogelijk/wenselijk en bronmaatregelen zijn in het onderhavige geval niet van toepassing
(verkeersmaatregelen en aanpassen wegdek liggen niet binnen de mogelijkheden van het plan). Vanuit
het perspectief van de Wgh is er in het kader van verkeerslawaai dan ook sprake van een goed woon‐ en
leefklimaat.
Om te voldoen aan de binnenwaarden uit het Bouwbesluit dient rekening te worden gehouden met de
berekende geluidsbelasting exclusief de aftrek in het kader van art. 110g Wgh. De minimaal te realiseren
geluidwering van de hoogst geluidbelaste appartementen dient op grond van het Bouwbesluit 2012 dan
ook GA;k = 67 ‐ 33 = 34 dB(A) te bedragen.
Conclusie
Het aspect wegverkeerslawaai vormt geen belemmering voor de voorgenomen ontwikkeling.
Rho adviseurs voor leefruimte                                                            44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 66 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 67 ======================================================================

<pre>                                                                                                           65
Hoofdstuk 5                   Juridische vormgeving
5.1         Algemeen
Het bestemmingsplan bestaat uit een verbeelding en regels en gaat vergezeld van onderhavige
bestemmingpslantoelichting met bijlagen.
5.2         Toelichting op de verbeelding
In de analoge en digitale verbeelding hebben alle gronden binnen het plangebied een bestemming
gekregen. Binnen een bestemming kunnen nadere aanduidingen zijn aangegeven. Deze aanduidingen
hebben slechts juridische betekenis indien en voor zover hier in de regels naar wordt verwezen. Ten
behoeve van de leesbaarheid is het plan op een topografische ondergrond getekend. De bestemmingen
en de aanduidingen zijn ingedeeld in de hoofdgroepen volgens de SVBP2012 en zijn op de verbeelding
opgenomen in het renvooi. Opgemerkt wordt dat de analoge en digitale verbeelding qua verschijning van
elkaar verschillen omdat de manier van raadplegen verschillend is. De digitale verbeelding is juridisch
bindend.
5.3         Toelichting op de regels
De planregels zijn verdeeld in vier hoofdstukken. Hoofdstuk 1 geeft de inleidende regels met daarin de
begrippen en de wijze van meten. In hoofdstuk 2 zijn de bestemmingsplanregels weergegeven. In dit
hoofdstuk worden de op de verbeelding opgenomen bestemmingen geregeld. In hoofdstuk 3 zijn
algemene regels opgenomen waaronder de antidubbeltelbepaling en algemene bouwregels. In hoofdstuk
4 zijn de overgangsregels en is de slotregel opgenomen. Hierna volgt een toelichting per hoofdstuk.
Hoofdstuk 1 Inleidende regels
Artikel 1 Begrippen
In dit artikel zijn de bepalingen (begrippen) opgenomen welke in het algemene spraakgebruik
onvoldoende vast gedefinieerd zijn en waarbij derhalve verschillen in interpretatie bij toepassing van de
planregels voor kan komen.
Artikel 2 Wijze van meten
In dit artikel wordt aangegeven op welke manier hoogte, lengte, inhoud en oppervlakte van bouwwerken
en percelen gemeten moet worden.
Hoofdstuk 2 Bestemmingsregels
Rho adviseurs voor leefruimte                                                             44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 67 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 68 ======================================================================

<pre>66
De regels in een bestemming zijn conform de SVBP2012 (indien van toepassing) als volgt opgebouwd en
benoemd:
1. Bestemmingsomschrijving;
2. Bouwregels;
3. Nadere eisen;
4. Afwijken van de bouwregels;
5. Specifieke gebruiksregels;
6. Afwijken van de gebruiksregels;
7. Omgevingsvergunning voor het uitvoeren van een werk, geen bouwwerk zijnde, of van
     werkzaamheden;
8. Omgevingsvergunning voor het slopen van een bouwwerk;
9. Wijzigingsbevoegdheid.
Een bestemmingsregel hoeft niet alle elementen te bevatten. Dit verschilt per bestemming. In de
bestemmingsomschrijving wordt een omschrijving gegeven van de aan de gronden toegekende functies.
Als eerste wordt de hoofdfunctie aangegeven. Indien er sprake is van andere aan de grond toegekende
functies, worden deze daarna omschreven. In de bouwregels wordt bepaald aan welke voorwaarden de
bebouwing moet voldoen. Voor zover nodig wordt een onderscheid gemaakt in woningen
(hoofdgebouwen), bijgebouwen en bouwwerken, geen gebouwen zijnde, waardoor een toetsing van de
aanvraag om omgevingsvergunning overzichtelijk is.
Artikel 3 Centrum ‐ 1
De bestemming 'Centrum – 1' is gegeven aan de beoogde locatie van gebouw A inclusief de bij de
appartementen behorende parkeerplaatsen. Deze bestemming wordt binnen de gemeente gebruikt voor
het winkelconcentratiegebied van Nistelrode en is om deze reden ook opgenomen voor deze locatie. Op
de begane grond is ruimte voor detailhandel, dienstverlening, kantoren, maatschappelijke voorzieningen
of lichte en middelzware horeca. Op de verdieping is het toegestaan te wonen. Ter plaatse mogen
maximaal 8 wooneenheden aanwezig zijn. De toegestane goot‐ en bouwhoogte worden geregeld via de
verbeelding van het bestemmingsplan.
Artikel 4 Horeca
Eetcafé 't Pumpke is als geheel onderdeel van dit bestemmingsplan inclusief de uitbreiding aan de
voorzijde. Laden en lossen is aan de achterzijde uitgesloten zodat geen onevenredige hinder naar de
omgeving ontstaat. Voor de regeling binnen deze bestemming is aangesloten bij de vigerende regeling
voor Eetcafé 't Pumpke zoals opgenomen in de beheersverordening. Aanvullend is horeca op de
verdieping uitgesloten, hier is alleen een bedrijfswoning toegestaan.
Artikel 5 Verkeer
De beoogde ontsluitingswegen en het openbare parkeerterrein zijn bestemd als 'Verkeer'. Binnen deze
bestemming is een wijzigingsbevoegdheid opgenomen. Burgemeester en wethouders zijn bevoegd ter
plaatse van de aanduiding de bestemming, onder voorwaarden, te wijzigen in de bestemming 'Wonen'.
Artikel 6 Wonen
De bestemming 'Wonen' is toegekend aan de beoogde locatie van gebouw B en de patiowoningen.
Woningen zijn toegestaan evenals de daarbij behorende voorzieningen zoals parkeerplaatsen, tuinen en
erven. Zowel de goothoogte, bouwhoogte als het maximaal aantal woningen is per locatie vastgelegd. Om
te borgen dat de patiowoningen ook als zodanig gerealiseerd worden geldt op deze locatie de 'specifieke
bouwaanduiding ‐ patio'.
Hoofdstuk 3 Algemene regels
Rho adviseurs voor leefruimte                                                         44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 68 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 69 ======================================================================

<pre>                                                                                                          67
Artikel 7 Antidubbeltelbepaling
In dit artikel zijn regels opgenomen om te voorkomen dat bij het beoordelen van het ene plan gronden
worden meegeteld die al bij een vorig plan waren meegeteld. Gronden kunnen maar één keer worden
meegeteld bij het beoordelen van een bouwplan. Gronden kunnen maar één keer worden meegeteld bij
het beoordelen van een bouwplan.
Artikel 8 Algemene bouwregels
In dit artikel is een regeling voor ondergronds bouwen opgenomen.
Artikel 9 Algemene gebruiksregels
In dit artikel is een verbod voor het gebruik van de gronden in strijd met de bestemming opgenomen.
Artikel 10 Algemene aanduidingsregels
In dit artikel is nader ingegaan op de regels die gelden ter plaatse van de gebiedsaanduiding
‘vrijwaringszone ‐ molenbiotoop’.
Artikel 11 Algemene afwijkingsregels
In artikel 11 zijn regels gegeven voor het toepassen van algemene afwijkingsregels voor geringe
afwijkingen zoals beschreven in de regels. Ook is hier een regeling opgenomen om, onder voorwaarden,
meer woningen mogelijk te maken binnen het plangebied.
Artikel 12 Overige regels
In dit artikel is verwezen naar de 'werking wettelijke regelingen' en is een parkeerregeling opgenomen.
Tevens geldt een algemene regel inzake waterberging.
Hoofdstuk 4 Overgangs‐ en slotregels
Artikel 13 Overgangsrecht
In artikel 13 wordt omschreven hoe wordt omgegaan met het bestaand gebruik en met de bestaande
bebouwing ten tijde van de inwerkingtreding van het bestemmingsplan.
Artikel 14 Slotregel
In dit artikel wordt de naam van de regels vastgesteld.
Rho adviseurs voor leefruimte                                                            44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 69 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 70 ======================================================================

<pre>68
Rho adviseurs voor leefruimte 44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 70 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 71 ======================================================================

<pre>                                                                                                        69
Hoofdstuk 6                   Uitvoerbaarheid
6.1         Maatschappelijke uitvoerbaarheid
6.1.1       Omwonenden en belanghebbenden
Voorafgaand aan het opstellen van het bestemmingsplan zijn alle direct en indirect omwonenden
aangeschreven per brief. Vervolgens is door de ontwikkelaar met alle direct omwonenden een
persoonlijke afspraak gemaakt. In deze gesprekken zijn de plannen toegelicht en is samen gesproken over
de voorgenomen ontwikkeling. In sommige gevallen heeft dit geleid tot aanpassing van de plannen.
Overige belanghebbenden die niet direct aan het plangebied grenzen, is getracht per brief te informeren.
In deze brief heeft de ontwikkelaar aangegeven voor een persoonlijk gesprek open te staan indien daar
behoefte aan is. Daarnaast wordt per adres nog gekeken wat de gevolgen zijn van de sloop voor de
bestaande bebouwing van omwonenden en hun perceel.
6.1.2       Overleg ex artikel 3.1.1 Bro
In het kader van het wettelijk vooroverleg ex artikel 3.1.1 is het concept‐ontwerpbestemmingsplan
toegezonden aan de overlegpartners van de gemeente Bernheze. Zowel de provincie Noord‐Brabant als
het Waterschap Aa en Maas hebben een reactie gegeven op het concept‐ontwerpbestemmingsplan. De
reacties zijn hieronder samengevat en van beantwoording voorzien.
Provincie Noord‐Brabant
De provincie heeft geen nadere opmerkingen op het plan vanuit het onderdeel wonen. Voor wat betreft
de toevoeging aan detailhandel is de provincie van mening dat de onderbouwing met betrekking tot
toevoeging van extra winkelvloeroppervlak summier is. In het kader van een leefbaar centrum dient
leegstand te worden voorkomen en het toevoegen van extra meters lijkt de provincie dan ook niet
gewenst. Raadpleging leert dat er al leegstand is in Nistelrode. Daarnaast ligt er ook een ander
voorontwerpbestemmingsplan aan de rand van Nistelrode waar kantoorruimte en een sportschool
worden toegevoegd. De plannen zijn lastig los van elkaar te zien.
Verder wordt geconstateerd dat vanuit de regionale detailhandelsvisie ingezet wordt op kwaliteit. Dit
punt wordt niet terug gezien in de toelichting.
Reactie
De gemeente is net als de provincie van mening dat leegstand voorkomen moet worden om een leefbaar
centrum te behouden. In paragraaf 3.1.3. is hier nader op ingegaan. De gemeente is van mening dat juist
door toevoeging van functies die passen bij een gemengd centrumgebied levendigheid kan worden
bevorderd. Momenteel omvat de totale leegstand (detailhandel en horeca) in Nistelrode 943 m2
winkelvloeroppervlak (wvo), verdeeld over 5 verkooppunten.
Rho adviseurs voor leefruimte                                                          44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 71 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 72 ======================================================================

<pre>70
De gemiddelde leegstand per verkooppunt omvat circa 189 m2 wvo. De leegstand is overwegend
kleinschalig. Daarbij wordt geconcludeerd dat de leegstand in Nistelrode benedengemiddeld is ten
opzichte van het provinciale – en gemeentelijke gemiddelde, maar ook ten opzichte van het gemiddelde
van alle Nederlandse kernen met een inwonertal tussen de 5.000 en 7.500. Een leegstandspercentage van
4% wordt in een 'gezonde' marktsituatie veelal aangeduid als frictieleegstand. Conform Locatus is dit
kortdurende leegstand van maximaal één jaar. Deze leegstand is vaak het gevolg van het vertrek van een
huurder en dat er dan geen aansluitende verhuur plaatsvindt. Frictieleegstand is nodig om een markt goed
te laten functioneren. Het zorgt er namelijk voor dat mensen en bedrijven die ruimte zoeken niet nodeloos
hoeven te wachten, maar meteen in de gelegenheid worden gesteld om in hun ruimtebehoefte te
voorzien.
Met de beoogde herontwikkeling ter plaatse van de voormalige Brouwershoeve wordt het centrumgebied
van Nistelrode voorzien van een kwalitatieve impuls. Enerzijds door een braakliggend terrein te
herontwikkelen. Anderzijds door een hoogwaardige en moderne centrumfunctie te realiseren. Mocht dit
detailhandel betreffen, dan wordt gezocht naar een uitstraling die passend is bij de uitstraling zoals de
diverse zaken van Van Tilburg Mode & Sport.
Waterschap Aa en Maas
Hoewel er geen sprake is van toename van verhard oppervlakte, wordt in de toelichting beschreven dat
er 297,5 m3 compensatie aangelegd gaat worden. Het waterschap geeft aan dit een positieve
ontwikkeling te vinden. Gezien de huidige ontwikkelingen bij Molenerf en de maximale capaciteit van
onze A‐watergangen, verneemt het waterschap graag hoe dit vormgegeven gaat worden.
Reactie
In paragraaf 4.4 is nader ingegaan op hoe de waterberging vormgegeven gaat worden. Een mogelijke
oplossing is het realiseren van een waterbergende fundering onder de rijbaan met toepassing van
straatkolken en infiltratieboxen. De kolken lozen het regenwater door middel van infiltratieboxen in de
waterbergende fundering. De oppervlakte van de rijbaan is 1.200 m2 en uitgaande van 40% holle ruimte
in de waterbergende fundering betekent dit dat er een waterbergende fundering benodigd is van 60 cm
dik om een waterbergend vermogen van circa 300 m3 te verkrijgen. Indien het wenselijk blijkt kan dit
pakket dunner worden uitgevoerd door ook onder de parkeerplaatsen een dergelijke waterbergende
fundering aan te brengen. Het een en ander zal in overleg met de gemeente nader worden uitgewerkt en
ter toetsing aan het waterschap worden voorgelegd.
6.1.3       Zienswijzen
Overeenkomstig de wettelijke vereisten heeft het ontwerpbestemmingsplan 6 weken ter inzage gelegen,
van 18 april 2019 t/m 29 mei 2019. Gedurende deze termijn heeft eenieder de mogelijkheid gekregen
zienswijzen over dit ontwerpbestemmingsplan in te dienen bij de gemeenteraad. Van deze mogelijkheid
is geen gebruik gemaakt.
6.2         Economische uitvoerbaarheid
Bij nieuwe ontwikkelingen moet onder de Wet ruimtelijke ordening (Wro) tegelijk met het
bestemmingsplan een exploitatieplan worden vastgesteld, tenzij het kostenverhaal anderszins is
verzekerd, bijvoorbeeld door middel van gemeentelijke gronduitgifte of een anterieure overeenkomst.
De gemeente heeft hierbij de onderzoeksverplichting om de financieel‐economische uitvoerbaarheid van
het plan te toetsen.
Het voorliggende plan betreft een particulier initiatief. De kosten voor het opstellen van het
bestemmingsplan en de bijbehoren leges zijn voor rekening van de initiatiefnemer. Voor de gemeente zijn
aan onderhavig plan geen financiële consequenties verbonden.
Rho adviseurs voor leefruimte                                                            44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 72 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 73 ======================================================================

<pre>                                                                                                          71
De gemeente heeft een anterieure overeenkomst met de betreffende initiatiefnemer gesloten waarin het
kostenverhaal is geregeld. Hierdoor is een exploitatieplan niet noodzakelijk. De kosten voor de uitvoering
van het bouwplan liggen volledig bij de ontwikkelende partij. Geconcludeerd wordt dat er voldoende
middelen zijn om de ontwikkeling tot uitvoering te brengen. Het plan is daarmee economisch uitvoerbaar.
Rho adviseurs voor leefruimte                                                            44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 73 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 74 ======================================================================

<pre>72
Rho adviseurs voor leefruimte 44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 74 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 75 ======================================================================

<pre>bijlagen bij de Toelichting</pre>

====================================================================== Einde pagina 75 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 76 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 76 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 77 ======================================================================

<pre>Bijlage 1 M.e.r‐beoordelingsnotitie
Rho adviseurs voor leefruimte       44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 77 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 78 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 78 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 79 ======================================================================

<pre>                      Brouwershoeve, Nistelrode
                                         Vormvrije m.e.r.-beoordeling
identificatie             planstatus
plannummer:               datum:
44001064.20171767.001     22-02-2019
planleider:               opdrachtgever:
D.J.E.M Gooijers, MSc     De Stoons Ontwikkeling BV
auteur(s):
D.G. Koster, MSc
</pre>

====================================================================== Einde pagina 79 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 80 ======================================================================

<pre>2
Rho adviseurs voor leefruimte. 20171767.001
vestiging Rotterdam
</pre>

====================================================================== Einde pagina 80 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 81 ======================================================================

<pre>                                                       3
Inhoud
1.     Inleiding                                                5
       1.1.     Aanleiding                                       5
       1.2.     Wat houdt een m.e.r.- beoordeling in?            5
       1.3.     Leeswijzer                                       6
2.     Plaats en kenmerken van het plan                         7
       2.1.     Plaats van het plan                              7
       2.2.     Kenmerken van het plan                         11
3.     Kenmerken van de milieueffecten                        14
4.     Conclusie                                              20
Rho adviseurs voor leefruimte                         20171767.001
vestiging Rotterdam
</pre>

====================================================================== Einde pagina 81 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 82 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 82 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 83 ======================================================================

<pre>                                                                                                 5
  1. Inleiding
1.1.      Aanleiding
In Nistelrode aan het Raadhuisplein heeft tot 2005 Partycentrum De Brouwershoeve gestaan. Dit gebouw,
een monumentale boerderij uit de achttiende eeuw met rieten kap, is door een blikseminslag afgebrand.
Op het achterliggende terrein staan de voormalige bedrijfspanden van Kling van Dinther. Aan de
Kromstraat is Cafetaria 't Tramplein gevestigd.
Het voornemen bestaat om dit gehele terrein te herontwikkelen naar een woonlocatie hoofdzakelijk
bestaande uit twee appartementengebouwen met aan het Raadhuisplein een centrumfunctie in de plint.
Op het achterliggende terrein wordt in eerste instantie een parkeerterrein gerealiseerd ten behoeve van
de parkeerbehoefte van de ontwikkeling. Aan de randen van dit parkeerterrein komen tevens drie
patiowoningen. Een deel van het parkeerterrein wordt voorzien van een wijzigingsbevoegdheid zodat in
de toekomst hier ook, onder voorwaarden, woningbouw op gerealiseerd kan worden. Tot slot krijgt
Eetcafé 't Pumpke een beperkte mogelijkheid om uit te breiden. De bestaande mogelijkheid om de
verdieping van Eetcafé 't Pumpke ook ten behoeve van horeca te gebruiken komt te vervallen.
De beoogde ontwikkeling past niet binnen de kaders van de huidige beheersverordening 'Centrum
Nistelrode'. Daarom wordt een nieuw bestemmingsplan opgesteld. In het Besluit milieueffectrapportage
is opgenomen dat de aanleg, wijziging of uitbreiding van een stedelijk ontwikkelingsplan m.e.r.-
beoordelingsplichtig is in gevallen waarin de activiteit betrekking heeft op 2000 of meer woningen, een
bedrijfsvloeroppervlakte van 200.000 m2 of meer of een oppervlakte van 100 hectare of meer. De
beoogde ontwikkelingen blijven ruim onder deze drempelwaarden. Dit betekent dat kan worden volstaan
met een zogenaamde 'vormvrije m.e.r.-beoordeling'. Dit document bevat deze beoordeling.
1.2.      Wat houdt een m.e.r.- beoordeling in?
De wettelijke regeling voor de m.e.r.-beoordeling gaat uit van het principe 'nee, tenzij'. Dat wil zeggen,
een volwaardige m.e.r.-procedure is alleen noodzakelijk als er sprake is van 'belangrijke nadelige
gevolgen' die het betreffende plan voor het milieu kan hebben. Daarbij moet het bevoegd gezag rekening
houden met de omstandigheden zoals aangegeven in bijlage III van de EEG-richtlijn
milieueffectbeoordeling, te weten:
 de plaats van het plan;
 de kenmerken van het plan;
 de kenmerken van de potentiële milieueffecten (in samenhang met de eerste twee criteria).
Door de gemeente Bernheze moet een m.e.r-beoordelingsbeslissing worden genomen, waarin wordt
aangegeven of wel of geen MER nodig is, gelet op de kenmerken van het plan, de plaats van het plan en
de kenmerken van de potentiële (milieu)effecten en mogelijke mitigerende maatregelen.
Rho adviseurs voor leefruimte                                                                   20171767.001
vestiging Rotterdam
</pre>

====================================================================== Einde pagina 83 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 84 ======================================================================

<pre>                                                                                                           6
1.3.      Leeswijzer
Deze m.e.r.-beoordelingsnotitie:
 beschrijft in hoofdstuk 2 de plaats en kenmerken van het plan;
 licht in hoofdstuk 3 de verwachte effecten voor de verschillende milieueffecten toe;
 geeft ten slotte in hoofdstuk 4 de conclusie weer voor de m.e.r.-beoordeling.
Bij de analyse in hoofdstuk 2 en 3 is gebruik gemaakt van de informatie uit de ruimtelijke onderbouwing.
Rho adviseurs voor leefruimte.                                                                  20171767.001
vestiging Rotterdam
</pre>

====================================================================== Einde pagina 84 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 85 ======================================================================

<pre>                                                                                                           7
  2. Plaats en kenmerken van het plan
2.1.      Plaats van het plan
Het plangebied ligt in de kern Nistelrode, aan de zuidkant van het centrum op de hoek van de
Laar/Raadhuisplein en de Kromstraat. Het plangebied wordt begrensd door woningen in het oosten en
het zuiden en het Rainbow Centre en de bedrijfsgebouwen van het Kruidvat in het noorden.
Figuur 1. Ligging plangebied. Bron: Luchtfoto Kadaster, 2017
In de huidige situatie kan het plangebied opgedeeld worden in drie delen. In het noordoosten staat de
bedrijfsbebouwing van de voormalige vestiging van Kling van Dinther. Deze gebouwen staan al enkele
jaren grotendeels leeg. Het terrein is bereikbaar via het Toniesplein en afgesloten met een hekwerk. Aan
de zuidwestzijde ligt het terrein van het voormalige Partycentrum De Brouwershoeve, dat in 2005 is
afgebrand. Sinds die tijd ligt het terrein braak en wordt het in de zomer onder andere gebruikt als
beachvolleybalveld. Tenslotte zijn in het zuiden van het plangebied Cafetaria 't Tramplein en Eetcafé 't
Pumpke gesitueerd met aan de Kromstraat en Raadhuisplein een terras.
Bijzondere gebieden en het opnamevermogen van het natuurlijk milieu
Het plangebied kent, conform de archeologische verwachtingswaardekaart van de gemeente Bernheze
(2011), een hoge archeologische verwachting en valt het deels binnen de zone 'historisch element'. Voor
de hoge verwachtingswaarde geldt een onderzoeksplicht bij een verstoringsdiepte van meer dan 40
Rho adviseurs voor leefruimte.                                                                  20171767.001
vestiging Rotterdam
</pre>

====================================================================== Einde pagina 85 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 86 ======================================================================

<pre>                                                                                                         8
centimeter en een verstoringsoppervlakte van meer dan 250 m² buiten de reeds verstoorde delen (door
bijvoorbeeld funderingen of kabels en leidingen).
Figuur 2. Uitsnede archeologische verwachtingswaardekaart. Bron: gemeente Bernheze
Verder ligt het plangebied niet in kwetsbaar gebied en/of gebied met een beschermde status (figuur 3-7).
Het plangebied grenst in het zuiden en westen aan het Tramplein en het Raadhuisplein. Deze zijn beide
volgens de gemeentelijke welstandsnota aangemerkt als 'Het historisch dorpscentrum - Nistelrode
centrum'.
Rho adviseurs voor leefruimte.                                                                20171767.001
vestiging Rotterdam
</pre>

====================================================================== Einde pagina 86 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 87 ======================================================================

<pre>                                                                                                          9
Figuur 3. Uitsnede welstandskaart met plangebied in rood. Bron: gemeente Bernheze
Figuur 4. Ligging plangebied (rode cirkel) t.o.v. beschermde gebieden. Bron: Provincie Noord-Brabant
Rho adviseurs voor leefruimte.                                                                 20171767.001
vestiging Rotterdam
</pre>

====================================================================== Einde pagina 87 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 88 ======================================================================

<pre>                                                                                                         10
Figuur 5. Ligging plangebied (rode cirkel) t.o.v. zeer kwetsbare gebieden. Bron: Provincie Noord-Brabant
Het plangebied vormt geen onderdeel van een natuur- of groengebied met een beschermde status, zoals
Natura 2000 of het Natuurnetwerk Brabant (NNB). De dichtstbijzijnde Natura 2000-gebieden zijn
Rijntakken en Vlijmens Ven, Moerputten & Bossche Broek en bevinden zich op circa 17,5 km afstand. De
afstand tot NNB-gebied bedraagt circa 600 meter.
Figuur 6. Ligging plangebied (rode cirkel) t.o.v. Natura 2000-gebieden. Bron: Aerius Calculator
Rho adviseurs voor leefruimte.                                                                  20171767.001
vestiging Rotterdam
</pre>

====================================================================== Einde pagina 88 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 89 ======================================================================

<pre>                                                                                                         11
Figuur 7. Ligging plangebied t.o.v. NNB-gebieden. Bron: Provincie Noord-Brabant
Het plangebied en omgeving ligt niet in een gebied waar de bij communautaire wetgeving vastgestelde
normen (EU-normen, bijvoorbeeld met betrekking tot luchtkwaliteit) inzake milieukwaliteit reeds worden
overschreden.
Relatieve rijkdom aan/kwaliteit en re-generatievermogen van natuurlijke hulpbronnen in het gebied
Vanuit het oogpunt van ecosysteemdiensten wordt het gebied als volgt gekarakteriseerd:
-     Het plangebied is geen verstrekker van een product door ecosystemen: het plangebied is geen
      producent van vernieuwbare hulpbronnen zoals biomassa (hout) of van milieuvoorraden (zoals
      drinkwater);
-     Het plangebied heeft in het huidige gebruik een geringe functie voor regulerende diensten (zoals
      bestuiving van gewassen);
-     Het plangebied heeft een beperkte functie voor diensten die de voorgaande diensten ondersteunen
      (zoals biodiversiteit).
Al met al heeft het plangebied geen bijzondere rijkdom aan natuurlijke hulpbronnen.
2.2.      Kenmerken van het plan
De beoogde ontwikkeling bestaat uit verschillende onderdelen. Aan de zuid- en westkant van het
plangebied worden twee appartementengebouwen gerealiseerd. Eén gebouw krijgt een centrumfunctie
in de plint met daarboven woningen, het andere appartementengebouw wordt volledig ingericht ten
behoeve van het wonen. Op het achterliggende terrein wordt een parkeerterrein gerealiseerd met aan
de randen drie patiowoningen. In totaal worden er 23 woningen gerealiseerd. Tot slot krijgt Eetcafé 't
Pumpke een beperkte mogelijkheid om aan de voorzijde een orangerie te realiseren. De bestaande
mogelijkheid om de verdieping van Eetcafé 't Pumpke ook ten behoeve van horeca te gebruiken komt te
vervallen.
Ten behoeve van de voorgenomen ontwikkeling wordt Cafetaria ’t Tramplein en de voormalige
bedrijfspanden van Kling van Dinther gesloopt.
Rho adviseurs voor leefruimte.                                                                  20171767.001
vestiging Rotterdam
</pre>

====================================================================== Einde pagina 89 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 90 ======================================================================

<pre>                                                                                                         12
Ter hoogte van het voorziene parkeerterrein wordt in het bestemmingsplan tevens een
wijzigingsbevoegdheid opgenomen om hier onder voorwaarden op termijn ook woningen mogelijk te
maken. Het aantal en de typologie van de te realiseren woningen moet aansluiten bij het gemeentelijk
volkshuisvestingsbeleid. Middels randvoorwaarden die met de inzet van deze wijzigingsbevoegdheid
samen hangen, wordt voorkomen dat er nadelige effecten op het milieu kunnen ontstaan.
Figuur 8. Totaaloverzicht ontwikkeling met het Raadhuisplein in het zuiden. Bron: architectenbureau
Visser en Bouwman bv
Gebouw A
Ten noorden van Eetcafé 't Pumpke wordt een nieuw gebouw gerealiseerd ten behoeve van 8
appartementen op de verdiepingen en een centrumfunctie (zoals horeca, detailhandel of dienstverlening)
en enkele bergingen in de plint. Eén van de appartementen wordt uitgevoerd als penthouse en krijgt op
de begane grond een eigen parkeergarage voor 2 auto's. Dit appartementengebouw is georiënteerd op
het Raadhuisplein en bestaat hoofdzakelijk uit twee lagen plus een kap, waardoor het nieuwe gebouw
hoger wordt dan de naast gelegen gebouwen, maar qua maat en schaal aansluit bij het tegenover gelegen
Oude Raadhuis en de woningen aan de overzijde van de Laar. Door de gevelverspringingen en de
verschillende kleurstellingen oogt het nieuwe complex kleinschaliger en vult deze het afwisselende beeld
aan het Raadshuisplein aan. Het ontwerp van dit gebouw is in overleg met de monumentencommissie tot
stand gekomen.
Rho adviseurs voor leefruimte.                                                                  20171767.001
vestiging Rotterdam
</pre>

====================================================================== Einde pagina 90 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 91 ======================================================================

<pre>                                                                                                        13
Tussen gebouw A en Eetcafé 't Pumpke is een kleinschalige uitbreiding van het eetcafé voorzien. Deze
uitbreiding past richting het Raadhuisplein niet binnen de regels van de vigerende beheersverordening en
is derhalve meegenomen in voorliggend bestemmingsplan.
Gebouw B
Gebouw B in het zuiden van het plangebied en ten oosten van Eetcafé 't Pumpke, wordt geheel ontwikkeld
voor wonen. Hier worden in totaal 12 appartementen ontwikkeld. Dit gebouw is georiënteerd op de
kruising van het Tramplein, de Kromstraat en de Tramstraat. Het nieuwe gebouw bestaat uit twee lagen
en een kap, met twee kopgevels richting het Tramplein. Ten oosten van het beoogde nieuwe
appartementengebouw worden bergingen gerealiseerd voor de appartementen.
Patiowoningen
In het noordelijkste deel van het plangebied worden drie patiowoningen ontwikkeld.
Verkeer en parkeren
Het middengedeelte van het plangebied, achter de huidige en beoogde bebouwing aan de
Laar/Raadhuisplein en de Kromstraat/Tramplein wordt voornamelijk ingevuld met ruimte voor parkeren.
Een deel van deze parkeerplaatsen zal uitsluitend bestemd zijn voor de bewoners van de nieuwe
appartementen.
Op een werkdagavond is de parkeervraag het hoogst (55 parkeerplaatsen). In het plangebied worden 94
parkeerplaatsen gerealiseerd, waarvan meerdere privé parkeerplaatsen. Geconcludeerd wordt dat er
genoeg parkeerplaatsen worden voorzien.
De verkeerstoename als gevolg van de ontwikkeling bedraagt circa 120 mvt/etmaal op een gemiddelde
weekdag. Op een gemiddelde werkdag bedraagt de verkeersgeneratie dan circa 132 mvt/etmaal. Enkele
parkeerplaatsen worden ontsloten op de Toniesplein en de Kromstraat, dit leidt tot een beperkte
verkeerstoename wat opgaat in de dagelijkse fluctuatie van het verkeer. Naar verwachting ontsluit het
merendeel van het verkeer in noordelijke richting op de Laar. De verkeerstoename op het noordelijk
wegvak van de Laar bedraagt hierdoor 88 mvt/etmaal. In een maatgevend spitsuur wordt circa 10% van
de etmaalwaarde afgewikkeld. Deze circa 9 motorvoertuigen kunnen merkbaar zijn op de Laar maar zullen
niet tot knelpunten leiden in de verkeersafwikkeling. De verkeerstoename in zuidelijke richting van de
Laar is minder met circa 44 mvt/etmaal en circa 4 motorvoertuigen in het drukste uur. Verwacht kan
worden dat dit aantal zal opgaan in het heersende verkeersbeeld. Alle parkeerplaatsen worden ontsloten
via de Laar. Dit betekent voor de woningen aan het Toniesplein een afname van de verkeersbewegingen
van 114 mvt/etmaal naar 0 mvt/etmaal.
Cumulatie met andere planen
In de directe omgeving zijn geen relevante ruimtelijke ontwikkelingen bekend waar in de m.e.r.-
beoordelingsnotitie rekening mee dient te worden gehouden.
Rho adviseurs voor leefruimte.                                                                 20171767.001
vestiging Rotterdam
</pre>

====================================================================== Einde pagina 91 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 92 ======================================================================

<pre>                                                                                                        14
  3. Kenmerken van de milieueffecten
Algemeen
In dit hoofdstuk worden de belangrijkste milieueffecten van de beoogde ontwikkeling beschreven. De
effectbeoordeling in dit hoofdstuk is gebaseerd op de informatie uit het ontwerp bestemmingsplan dat is
opgesteld ten behoeve van de beoogde ontwikkeling. Voor een uitgebreidere analyse en onderliggende
onderzoeksrapporten wordt verwezen naar dit bestemmingsplan.
Geluid
Wegverkeerslawaai
Als uitgangspunt wordt gehanteerd dat bij een toename van de verkeersomvang op omliggende wegen
met meer dan 40% sprake is van een geluidstoename van meer dan 1,5 dB (wat voor het menselijk oor
hoorbaar is) op bestaande geluidgevoelige functies. De verkeerstoename als gevolg van de ontwikkeling
bedraagt circa 120 mvt/etmaal op een gemiddelde weekdag. De verkeersafwikkeling wordt beoordeeld
op een gemiddelde werkdag. De verkeersgeneratie wordt hiervoor vermenigvuldigd met de factor 1,1. Op
een gemiddelde werkdag bedraagt de verkeersgeneratie dan circa 132 mvt/etmaal.
Naar verwachting ontsluit het merendeel van de rest van het verkeer in noordelijke richting op de Laar
(circa 2/3). De verkeerstoename op het noordelijk wegvak van de Laar bedraagt hierdoor 88 mvt/etmaal
op een gemiddelde werkdag. Gelet op deze ontsluitende functie zal de extra bijdrage van verkeer in geen
geval leiden tot een toename van verkeer met meer dan 40%. Nader onderzoek op bestaande woningen
is derhalve vanuit het aspect wegverkeerslawaai niet noodzakelijk.
In het plangebied zelf worden ook woningen ontwikkeld. Deze woningen liggen binnen de invloedssfeer
van een aantal 30 km/u wegen zoals de Laar en het Raadhuisplein. het kader van de Wgh is akoestisch
onderzoek dan ook niet noodzakelijk. In het kader van een 'goede ruimtelijke ordening' is ten behoeve
van het bestemmingsplan wel akoestisch onderzoek uitgevoerd.
Uit de berekeningsresultaten blijkt dat de hoogst berekende geluidbelasting gemeten wordt op de gevels
van gebouw A, namelijk 62 dB. Ter hoogte van de gevels van gebouw B bedraagt de geluidbelasting ten
hoogste 61 dB. Dit is hoger dan de algemene voorkeursgrenswaarde van 48 dB, maar lager dan de
maximale grenswaarde van 63 dB (in het geval dat de Wgh van toepassing zou zijn). Het plangebied ligt in
het centrum van Nistelrode. Het plaatsen van geluidschermen is vanwege de ligging niet
mogelijk/wenselijk en bronmaatregelen zijn in het onderhavige geval niet van toepassing
(verkeersmaatregelen en aanpassen wegdek liggen niet binnen de mogelijkheden van het plan). Vanuit
het perspectief van de Wgh is er in het kader van verkeerslawaai dan ook sprake van een goed woon- en
leefklimaat.
Om te voldoen aan de binnenwaarden uit het Bouwbesluit dient rekening te worden gehouden met de
berekende geluidsbelasting exclusief de aftrek in het kader van art. 110g Wgh. De minimaal te realiseren
geluidwering van de hoogst geluidbelaste appartementen dient op grond van het Bouwbesluit 2012 dan
ook GA;k = 67 - 33 = 34 dB(A) te bedragen.
Rho adviseurs voor leefruimte.                                                                 20171767.001
vestiging Rotterdam
</pre>

====================================================================== Einde pagina 92 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 93 ======================================================================

<pre>                                                                                                         15
Inrichtingslawaai
Ter plaatse van het plangebied wordt een parkeerterrein gerealiseerd. Voor een parkeerterrein geldt
conform de VNG-publicatie 'Bedrijven en milieuzonering' een richtafstand van 10 meter in gemengd
gebied. Aan de richtafstand wordt niet voldaan voor de omliggende woningen. Daarom is akoestisch
onderzoek uitgevoerd ten behoeve van het bestemmingsplan.
Langtijdgemiddelde beoordelingsniveaus
Het berekende langtijdgemiddelde beoordelingsniveau vanwege het parkeerterrein bedraagt maximaal
52-55 dB(A) invallend op de gevels van de nieuwe appartementengebouwen en patiowoningen die naar
het parkeerterrein zijn gericht. Ter plaatse van bestaande woningen bedraagt het langtijdgemiddelde
beoordelingsniveaus ten hoogste 50 dB(A), overeenkomend met de richtwaarde volgens de VNG-
brochure.
De geluidsniveaus ter plaatse van de nieuwe woningen zijn hoger dan de algemene richtwaarde van 50
dB(A). Deze richtwaarden hebben geen wettelijke status, maar zijn algemeen aanvaarde waarden. Het is
mogelijk om op basis van een bestuurlijke afweging af te wijken van deze richtwaarden. De VNG-brochure
biedt hiervoor een stappenplan. Dit stappenplan is gericht op inrichtingslawaai. Een openbaar
toegankelijk parkeerterrein kan daarmee worden vergeleken, maar de geluidemissie is tevens
vergelijkbaar met wegverkeerslawaai op 30 km-wegen. Omdat de berekende geluidsniveaus niet meer
bedragen dan 55 dB(A) worden deze als aanvaardbaar geacht (overeenkomend met de stap 3
geluidsniveaus uit de VNG-brochure).
Maximale geluidsniveaus
Het parkeerterrein in het plangebied heeft een openbaar karakter, met een aantal privé parkeerplaatsen.
Vanwege de aard van het parkeerterrein is het gebruik gedurende 24 uur per dag toegestaan en gezien
de korte afstand tot met name de nieuw te realiseren woningen, zijn de te verwachten maximale
geluidsniveaus relatief hoog, afgezet tegen een toetsingskader dat is gebaseerd op inrichtingslawaai.
In de overweging om deze ontwikkeling als toelaatbaar te achten, kan worden meegenomen dat het
geluid vanwege het parkeerterrein ook kan worden gezien als wegverkeerslawaai. Maximale
geluidsniveaus worden in de beoordeling van wegverkeerslawaai niet meegenomen.
Daarnaast zal in het algemeen de parkeerdruk in de avond- en nachtperiode significant minder zijn dan in
de dagperiode. Gezien de ligging in het centrum en de hoogte van de appartementengebouwen, zijn
afschermende voorzieningen ten behoeve van de nieuwe woningen niet mogelijk. Mogelijke maatregelen
t.b.v. het akoestisch klimaat kunnen worden gevonden in de geluidwering van de gevels. In het kader van
wegverkeerslawaai is voor de hoogste geluidbelaste gevels een geluidwering nodig van ten minste G A;k =
34 dB(A).
Voorgesteld wordt om voor alle nieuwe woningen in het plan de gevelgeluidwering op een vergelijkbaar
niveau te brengen, zodat aan de algemene binnenwaarde voor maximale geluidsniveaus van 45 dB(A) in
de nachtperiode kan worden voldaan.
Voor bestaande woningen zijn gevelmaatregelen niet mogelijk. Het hoogst berekende maximale
geluidsniveau bedraagt LAmax = 65 dB(A). Uitgaande van een minimaal aanwezige geluidwering van 20
dB(A) wordt nog aan de binnenwaarde van 45 dB(A) voldaan.
Daarbij dient tevens vermeld te worden dat er in de huidige situatie ook een parkeerterrein aanwezig is
voor Kling van Dinther met de daarbij behorende geluidsbelasting. In de toekomstige situatie worden er
nog patiowoningen tussen geplaatst.
Rho adviseurs voor leefruimte.                                                                  20171767.001
vestiging Rotterdam
</pre>

====================================================================== Einde pagina 93 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 94 ======================================================================

<pre>                                                                                                         16
Luchtkwaliteit
De verkeersgeneratie van de beoogde ontwikkeling bedraagt 120 mvt/etmaal (zie hoofdstuk 2). Uit de
NIBM-tool blijkt dat de maximale bijdrage NO2 0,09 µg/m³ bedraagt en de maximale bijdrage voor PM10
0,02 µg/m³. Hierdoor heeft de beoogde ontwikkeling een effect van minder dan 3% van de
jaargemiddelde grenswaarde NO2 en PM10 (= 1,2 µg/m³). De beoogde ontwikkeling draagt dan ook 'niet
in betekenende mate' bij aan de concentratie luchtverontreinigende stoffen.
Figuur 9. Resultaten NIBM-tool
Daarnaast blijkt uit de NSL-monitoringstool dat ter plaatse ruimschoots aan de grenswaarden uit de Wet
milieubeheer wordt voldaan.
Risico’s op zware ongevallen of rampen en risico’s voor de menselijke gezondheid
Externe veiligheid
De beoogde ontwikkeling betreft geen risicobron en zal dan ook geen negatief effect hebben op
omliggende (beperkt) kwetsbare objecten.
Verder ligt het plangebied niet binnen een PR 10-6-contour van een risicobron. Circa 730 meter ten oosten
van het plangebied ligt de A50 waarover gevaarlijke stoffen worden vervoerd. Het maatgevende
invloedsgebied is 880 meter vanwege de stofcategorie LT2. Vanwege de ligging van het plangebied binnen
dit invloedsgebied is een beperkte verantwoording groepsrisico opgenomen in het bestemmingsplan.
Risico’s op rampen door klimaatverandering
Ten gevolge van de beoogde ontwikkeling neemt de risico’s op rampen door klimaatverandering niet toe.
Risico’s voor de menselijke gezondheid
Uit toetsing van de verschillende milieuthema’s op het gebied van leefomgevingskwaliteit en verkeer blijkt
dat de beoogde ontwikkeling niet leidt tot belangrijke toename van risico’s voor de menselijke
gezondheid. Er wordt voldaan aan de normen voor geluid, externe veiligheid en luchtkwaliteit.
Rho adviseurs voor leefruimte.                                                                  20171767.001
vestiging Rotterdam
</pre>

====================================================================== Einde pagina 94 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 95 ======================================================================

<pre>                                                                                                          17
Bodem en water
Bodem
In 2012 is door Milon voor een groot deel van het plangebied een verkennend bodemonderzoek
uitgevoerd. Dit onderzoek is bijgevoegd als bijlage bij het bestemmingsplan. De aangetroffen lichte
verontreinigingen vormden geen milieuhygiënische belemmering. Conform het bodembeleid welke door
de gemeente Bernheze wordt gehanteerd is een bodemonderzoek maximaal 5 jaar geldig met een
verlengingstermijn van 5 jaar nadat een onderzoek van de bovengrond inderdaad heeft uitgewezen dat
de locatie in de afgelopen 5 jaar niet is verontreinigd. Aanvullend onderzoek naar de ondergrond en het
grondwater kan dan (meestal) achterwege blijven. Omdat het bodemonderzoek ouder is dan 5 jaar, wordt
een nieuw verkennend bodemonderzoek naar de bovengrond uitgevoerd. Omdat in het verleden resten
puin en asbestverdacht materiaal zijn aangetroffen wordt er tevens een verkennend onderzoek naar
asbest in de bodem uitgevoerd. De resultaten van dit onderzoek worden voor vaststelling van het
bestemmingsplan bijgevoegd. Indien alsnog ernstige verontreinigingen worden aangetroffen dienen deze
te worden gesaneerd. De beoogde ontwikkeling heeft verder geen nadelige effecten op de bodem.
Water
Er zijn in de directe omgeving van het plangebied geen watergangen aanwezig. Het plangebied ligt ook
niet in de kern- /beschermingszone van een primaire of regionale waterkering. In de huidige situatie is
een groot deel van het plangebied reeds verhard. In de toekomstige situatie neemt het verhard oppervlak
met 296 m2 toe. Omdat de toename minder is dan 2.000 m2 is in principe watercompensatie niet
noodzakelijk. Conform het beleid van zowel gemeente als waterschap dient de uitbreiding echter
hydrologisch neutraal te zijn. De te bergen hoeveelheid hemelwater dient conform de Brabantbrede Keur
2015 te worden berekend met de rekenregel: benodigde compensatie (m³) = toename verhard oppervlak
(m²) x gevoeligheidsfactor x 0,06 (m). In voorliggende situatie wordt niet alleen gerekend met de toename
van het verhard oppervlak, maar met het geheel aan verharding in de toekomstige situatie.
Voor voorliggende ontwikkeling is er om deze reden sprake van een compensatieplicht van afgerond
297,5 m3. Deze is als volgt berekend. Daarbij is zoals rekening gehouden met een gevoeligheidsfactor van
1 zoals vastgelegd voor deze locatie in de Keur van het waterschap.
5.109 m2 x 1 x 0,06 = 297,5 m3
De hoogte van het plangebied zal worden afgestemd op de hoogte van de omliggende pleinen en wegen.
Naar verwachting zal de gemiddeld hoogste grondwaterstand (GHG) hoger staan dan gemiddeld gezien
de aanwezige wijstgronden. Indien er sprake is van een dergelijk hoge grondwaterstand zal worden
gezocht naar een oplossing die het regenwater zeer ondiep in de bodem infiltreert. Een mogelijke
oplossing is het realiseren van een waterbergende fundering onder de rijbaan met toepassing van
straatkolken en infiltratieboxen. De kolken lozen het regenwater door middel van infiltratieboxen in de
waterbergende fundering. De oppervlakte van de rijbaan is 1.200 m 2 en uitgaande van 40% holle ruimte
in de waterbergende fundering betekent dit dat er een waterbergende fundering benodigd is van 60 cm
dik om een waterbergend vermogen van circa 300 m3 te verkrijgen. Indien het wenselijk blijkt kan dit
pakket dunner worden uitgevoerd door ook onder de parkeerplaatsen een dergelijke waterbergende
fundering aan te brengen. Het een en ander zal in overleg met de gemeente nader worden uitgewerkt en
waar nodig worden mogelijke alternatieven bekeken. De beoogde nieuwbouw wordt aangesloten op een
gescheiden rioleringsstelsel.
Rho adviseurs voor leefruimte.                                                                   20171767.001
vestiging Rotterdam
</pre>

====================================================================== Einde pagina 95 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 96 ======================================================================

<pre>                                                                                                       18
Natuur
Gebiedsbescherming
Zoals in hoofdstuk 2 beschreven maakt het plangebied geen deel uit van beschermd natuurgebied zoals
Natura-2000 of Natuurnetwerk Brabant. De beoogde ontwikkeling leidt niet tot areaalverlies,
versnippering, verandering van de waterhuishouding, vermesting/verzuring als gevolg van
stikstofdepositie of verstoring van de natuurgebieden.
Soortenbescherming
In het kader van voorliggende ontwikkeling is een verkennend veldonderzoek uitgevoerd naar mogelijk
aanwezige beschermde plant- en diersoorten ter hoogte van het plangebied. Deze inventarisatie is
bijgevoegd als bijlage bij het bestemmingsplan. Uit de inventarisatie blijkt dat er geen beschermde
plantsoorten ter hoogte van het plangebied aanwezig zijn. Het plangebied bezit tevens geen
mogelijkheden voor vleermuizen en vogels om er te verblijven. Mogelijk vliegen en foerageren er
vleermuizen. Gedurende en na realisatie van de plannen kunnen deze soorten er blijven vliegen en
foerageren. Er zijn daarnaast mogelijk algemene nationaal beschermde zoogdieren en amfibieën
aanwezig. Voor deze algemene soorten bestaat een algemene vrijstelling in provincie Noord- Brabant. Het
voorkomen van overige beschermde soorten wordt uitgesloten.
Cultuurhistorie en archeologie
Cultuurhistorie
In hoofdstuk 2 is reeds beschreven dat het plangebied in het zuiden en westen grenst aan het Tramplein
en het Raadhuisplein die zijn aangemerkt als 'Het historisch dorpscentrum - Nistelrode centrum'.
Omdat het plangebied grenst aan een cultuurhistorisch waardevol gebied is vooraf overleg gevoerd over
het voorgenomen ontwerp voor de nieuwbouw. De uitbreiding ter plaatse van Eetcafé 't Pumpke wordt
pas later verder vormgegeven en was geen onderdeel van dit overleg. Met een gecombineerde welstands-
en monumentencommissie is in de vergadering van 31 mei 2018 het ontwerp besproken. De commissie
heeft het plan geaccordeerd en daarmee bevestigd dat het ontwerp voldoet. Dit heeft deze commissie
bevestigd bij brief van 12 juni 2018. Hiermee wordt voldaan aan de gestelde eisen in het kader van
welstand en cultuurhistorie.
Archeologie
Uit hoofdstuk 2 blijkt dat het plangebied een hoge archeologische verwachting heeft en dat het deels
binnen de zone 'historisch element' valt. In 2012 is door BAAC een bureauonderzoek en een
inventariserend veldonderzoek uitgevoerd. Dit onderzoek is als bijlage toegevoegd in het
bestemmingsplan. Uit het onderzoek blijkt dat voor een deel van de gronden nader onderzoek in de vorm
van proefsleuven noodzakelijk is als de verstoringsdiepte van de nieuwe bebouwing dieper en qua
oppervlakte groter is dan de diepte en het oppervlak van de reeds verstoorde gronden.
Ter hoogte van de gebieden met een hoge archeologische verwachting worden gebouw A, gebouw B en
enkele bergingen gerealiseerd. Er wordt er daarnaast vanuit gegaan dat ook ter hoogte van Eetcafé 't
Pumpke sprake zal zijn van een hoge verwachtingswaarde. De gebouwen worden grotendeels gebouwd
ter hoogte van de voormalige bebouwing van de Brouwershoeve en de bestaande bebouwing van
Cafetaria 't Tramplein waar reeds funderingen van circa 80 cm diep aanwezig zijn en waar uit onderzoek
is gebleken dat de gronden tot maximaal 90 cm in het verleden ontgraven zijn. Er wordt voor de nieuwe
gebouwen geen gebruik gemaakt van deze bestaande funderingen. Er zullen nieuwe funderingen
aangelegd worden met eveneens een diepte van circa 80 cm. De uitbreiding van Eetcafé 't Pumpke is
daarnaast derhalve beperkt dat hier geen onderzoeksplicht uit vloeit.
Rho adviseurs voor leefruimte.                                                                20171767.001
vestiging Rotterdam
</pre>

====================================================================== Einde pagina 96 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 97 ======================================================================

<pre>                                                                                                        19
Omdat de gronden ter plaatse van de nieuwbouw of een lage archeologisch verwachtingswaarde hebben
of reeds tot diepte geroerd zijn, wordt nader archeologisch onderzoek niet noodzakelijk geacht.
Sloop- en aanlegwerkzaamheden
Gelet op de tijdelijkheid van sloop- en aanlegwerkzaamheden kunnen blijvende negatieve milieueffecten
uitgesloten worden. Tevens zal vanwege de kleinschaligheid ook geen sprake zijn van significante
negatieve milieueffecten, zoals geluid- en stofoverlast, ten tijde van de werkzaamheden.
Mitigerende maatregelen
Uit de voorgaande sectorale analyses blijkt dat rekening moet worden gehouden met:
-     Voldoende gevelgeluidwering bij de nieuwe woningen;
-     Watercompensatie van 297,5 m3.
Rho adviseurs voor leefruimte.                                                                 20171767.001
vestiging Rotterdam
</pre>

====================================================================== Einde pagina 97 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 98 ======================================================================

<pre>                                                                                                   20
  4. Conclusie
Uit de informatie in deze notitie blijkt dat gelet op de kenmerken van het project, de plaats van het
project en de kenmerken van de potentiële effecten geen belangrijke negatieve milieugevolgen kunnen
optreden. Er is dan ook geen aanleiding voor het doorlopen van een volledige m.e.r.-procedure.
Rho adviseurs voor leefruimte                                                                     20171767.001
vestiging Rotterdam
</pre>

====================================================================== Einde pagina 98 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 99 ======================================================================

<pre>Bijlage 2 Verkennend bodemonderzoek 2012
Rho adviseurs voor leefruimte            44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 99 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 100 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 100 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 101 ======================================================================

<pre>Bureau Verkuylen bv
T.a.v. de heer W. Groothuysen
Veemarktkade 8
5222 AE 'S-HERTOGENBOSCH
Schijndel, 23 april 2012
Betreft: verkennend bodemonderzoek aan het Raadhuisplein en Toniesplein te Nistelrode
Projectnummer: 20121245
Geachte heer Groothuysen,
Hierbij ontvangt u de rapportage van het bovengenoemde onderzoek. Indien u nog vragen
heeft kunt u contact opnemen met ondergetekende.
Vertrouwende uw opdracht naar voldoening te hebben uitgevoerd.
Met vriendelijke groet,
MILON bv
Rob Engelen
Projectleider
                                       Pagina 1 van 1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 101 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 102 ======================================================================

<pre>                Verkennend bodemonderzoek
Titel
                aan het Raadhuisplein en To-
                niesplein te Nistelrode
Opdrachtgever
                Bureau Verkuylen bv
                Veemarktkade 8
                5222 AE 's-Hertogenbosch
Adviesbureau
                MILON bv
                Huygensweg 24
                5482 TG Schijndel
</pre>

====================================================================== Einde pagina 102 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 103 ======================================================================

<pre>Titel:                    verkennend bodemonderzoek aan het Raadhuisplein en Toniesplein
                          te Nistelrode
Status:                   definitief
Datum:                    23 april 2012
Opdrachtgever:            Bureau Verkuylen bv
                          Veemarktkade 8
                          5222 AE 's-Hertogenbosch
Contactpersoon:           de heer W. Groothuysen
Telefoonnummer:           073-6231313
E-mail:                   wgroothuysen@bureauverkuylen.nl
Projectnummer:            20121245
Auteur:                   ing. Anne van Oorschot
Projectleider:            Rob Engelen
Telefoonnummer:           073-5477253
Faxnummer:                073-5493955
E-mail:                   info@milon.nl/rob@milon.nl
Website:                  www.milon.nl
Handtekening Projectleider:
Alle rechten voorbehouden. Niets uit deze uitgave mag worden vermenigvuldigd en/of openbaar gemaakt, in enige
vorm of op enige wijze, hetzij elektronisch, mechanisch, door fotokopieën, opnamen of enig andere manier, zonder
voorafgaande schriftelijke toestemming van de opdrachtgever en/of MILON bv.
Op al onze leveringen en diensten zijn onze algemene voorwaarden, gedeponeerd ter griffie van de Rechtbank
‟s-Hertogenbosch d.d. 3 juni 2010, en de RVOI-2001 van toepassing. De tekst en inhoud van deze voorwaarden
zijn te raadplegen via www.milon.nl of worden op verzoek gratis toegezonden.
MILON bv is gecertificeerd conform ISO 9001 en VCA** en erkend door het ministerie van VROM voor:
 BRL SIKB 1000 “Monsterneming voor partijkeuringen”, VKB-protocol 1001, 1002 en 1003;
 BRL SIKB 2000 “Veldwerk bij milieuhygiënisch bodemonderzoek”, VKB-protocol 2001, 2002, 2003 en 2018;
 BRL SIKB 6000 “Milieukundige begeleiding van (water)bodemsaneringen, ingrepen in de waterbodem
  en nazorg” en VKB-protocol 6001 (processturing en verificatie).
</pre>

====================================================================== Einde pagina 103 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 104 ======================================================================

<pre>Inhoudsopgave
0. Samenvatting .......................................................................... 3
1. Inleiding .................................................................................. 5
   1.1. Opdrachtverlening .............................................................. 5
   1.2. Aanleiding ......................................................................... 5
   1.3. Doel .................................................................................. 5
   1.4. Betrouwbaarheid ................................................................ 5
2. Vooronderzoek ........................................................................ 6
   2.1. Algemeen .......................................................................... 6
   2.2. Locatiegegevens en gebruik ................................................. 6
   2.3. Historische gegevens .......................................................... 7
   2.4. Toekomstig gebruik ............................................................ 8
   2.5. Eerder uitgevoerde bodemonderzoeken ................................. 8
   2.6. Bodemopbouw en geohydrologie .......................................... 8
   2.7. Conclusie en hypothese ....................................................... 8
3. Onderzoeksstrategie ............................................................... 9
   3.1. Algemeen .......................................................................... 9
   3.2. Monsternamestrategie ......................................................... 9
   3.3. Analysestrategie ............................................................... 10
4. Uitvoering bodemonderzoek .................................................. 11
   4.1. Veldwerkzaamheden ......................................................... 11
   4.2. Zintuiglijke waarnemingen ................................................. 12
   4.3. Monstersamenstelling ........................................................ 13
5. Interpretatie en toetsing ....................................................... 14
   5.1. Wijze van beoordeling en toetsing ...................................... 14
   5.2. Toetsing van de analyseresultaten ...................................... 15
6. Bespreking resultaten ........................................................... 16
   6.1. Grond ............................................................................. 16
   6.2. Grondwater ...................................................................... 17
   6.3. Hypothese ....................................................................... 17
7. Conclusies en aanbevelingen ................................................. 18
   7.1. Conclusies ....................................................................... 18
   7.2. Aanbevelingen.................................................................. 18
Bijlagen
1. Topografische overzichtskaart met ligging onderzoekslocatie
2. Situatietekening met boorpunten
3. Boorbeschrijvingen
4. Toetsing van de analyseresultaten
5. Analysecertificaten laboratorium
</pre>

====================================================================== Einde pagina 104 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 105 ======================================================================

<pre>0.       Samenvatting
Door MILON bv te Schijndel is in opdracht van de heer W. Groothuysen, namens Bureau
Verkuylen bv te 's-Hertogenbosch, in april 2012 een verkennend bodemonderzoek uitge-
voerd. De onderzoekslocatie is gelegen aan het Raadhuisplein en Toniesplein te Nistelrode
en bestaat uit twee deellocaties (Raadhuisplein en Toniesplein). Het onderzoek is uitgevoerd
in verband met de voorgenomen herinrichting van en bouwplannen op de locatie, met als
leidraad het onderzoeksprotocol NEN 5740. Hieronder zijn de onderzoeksresultaten samen-
gevat.
Vooronderzoek
De deellocatie „Raadhuisplein‟ betreft de locatie van de Brouwershoeve welke in 2005 door
brand is verwoest. Ook cafetaria ‟t Tramstation is onderdeel van de onderzoekslocatie. De
bebouwingen, behalve het pand van het cafetaria, en verhardingen zijn grotendeels verwij-
derd (braakliggend). De deellocatie „Toniesplein‟ is nog in gebruik, hier worden tuingereed-
schappen en machines verkocht. De bebouwing is nog aanwezig en de verharding bestaat
grotendeels uit klinkers. Op basis van het vooronderzoek wordt ter plaatse van de onder-
zoekslocatie bodemverontreiniging verwacht. Daarom is conform NEN 5740, voor beide
deellocaties, de hypothese „verdachte locatie, diffuse bodembelasting, heterogeen verdeelde
verontreiniging op schaal van monsterneming‟ opgesteld. De oppervlakte van deellocatie
‟Raadhuisplein‟ bedraagt circa 3.000 m2. De oppervlakte van deellocatie „Toniesplein‟ be-
draagt circa 2.210 m2.
Deellocatie „Raadhuisplein‟
Grond
Tijdens de veldwerkzaamheden zijn in de boven- en ondergrond resten puin en baksteen-
deeltjes en –resten waargenomen die duiden op een mogelijke verontreiniging. Er is geen
asbestverdacht materiaal aangetroffen. Analytisch zijn in de bovengrond plaatselijk licht
verhoogde concentraties lood, zink, PAK en PCB aangetroffen. De overige onderzochte pa-
rameters zijn in geen van de mengmonsters in verhoogde concentraties aangetroffen.
Grondwater
Tijdens de veldwerkzaamheden zijn in de bodem resten puin en baksteendeeltjes en –resten
waargenomen die duiden op een mogelijke verontreiniging van het grondwater. Analytisch
zijn in het grondwater geen van de onderzochte parameters in verhoogde concentraties
aangetroffen.
Deellocatie „Toniesplein‟
Grond
Tijdens de veldwerkzaamheden zijn in de boven- en ondergrond puinresten en –deeltjes,
baksteendeeltjes en –resten en resten hout waargenomen die duiden op een mogelijke ver-
ontreiniging. Er is asbestverdacht materiaal aangetroffen. Analytisch zijn in de bovengrond
plaatselijk licht verhoogde concentraties koper, zink en PCB aangetroffen. De overige on-
derzochte parameters zijn in geen van de mengmonsters in verhoogde concentraties aange-
troffen.
Grondwater
Tijdens de veldwerkzaamheden zijn in de bodem puinresten en –deeltjes, baksteendeeltjes
en –resten en resten hout waargenomen die duiden op een mogelijke verontreiniging van
het grondwater. Analytisch zijn in het grondwater geen van de onderzochte parameters in
verhoogde concentraties aangetroffen.
                                         Pagina 3 van 18
</pre>

====================================================================== Einde pagina 105 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 106 ======================================================================

<pre>Conclusie en aanbevelingen
Het onderzoek heeft geleid tot een goed beeld van de bodemkwaliteit ter plaatse van de
onderzoekslocatie. Wat betreft de milieuhygiënische bodemkwaliteit bestaat er ons inziens
geen belemmering voor het huidige en toekomstige gebruik van de locatie.
Vervolgonderzoek naar de licht tot matig verhoogde concentraties wordt niet zinvol geacht.
De kwaliteit van de grond kan bij afvoer beperkingen opleveren ten aanzien van hergebruik,
omdat dan veelal andere normen gelden. Voor het elders toepassen van de grond gelden de
regels zoals die zijn vastgelegd in het Besluit bodemkwaliteit.
                                         Pagina 4 van 18
</pre>

====================================================================== Einde pagina 106 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 107 ======================================================================

<pre>1.    Inleiding
1.1.    Opdrachtverlening
Op 2 april 2012 heeft MILON bv te Schijndel per e-mail opdracht gekregen van de heer W.
Groothuysen, namens Bureau Verkuylen bv te 's-Hertogenbosch, voor het uitvoeren van
een verkennend bodemonderzoek. De onderzoekslocatie is gelegen aan de Raadhuisplein en
Toniesplein te Nistelrode en onderverdeeld in twee deellocaties (Raadhuisplein en Tonies-
plein). Het onderzoek dient uitgevoerd te worden met als leidraad het onderzoeksprotocol
NEN 5740.
1.2.    Aanleiding
De aanleiding voor het uitvoeren van het verkennend bodemonderzoek wordt gevormd door
de voorgenomen herinrichting van en bouwplannen op de locatie.
1.3.    Doel
Het doel van het verkennend bodemonderzoek is het verkrijgen van inzicht in de algehele
milieuhygiënische kwaliteit van de grond en het grondwater.
1.4.    Betrouwbaarheid
De veldwerkzaamheden zijn uitgevoerd onder de BRL SIKB 2000 “Veldwerk bij milieuhygië-
nisch bodemonderzoek”, versie 3.2a, d.d. 13 maart 2007. MILON bv is gecertificeerd vol-
gens dit procescertificaat.
Het onderzoek is onafhankelijk uitgevoerd. MILON bv is geen eigenaar van de onderzoekslo-
catie en financieel niet gelieerd aan de opdrachtgever.
Het onderzoek is met de grootst mogelijke nauwkeurigheid en conform de daarvoor opge-
stelde normen en richtlijnen uitgevoerd. Hierbij wordt opgemerkt dat een bodemonderzoek
slechts bestaat uit een steekproef waarbij een relatief gering aantal boringen en analyses
worden uitgevoerd. Daarom kan niet geheel uitgesloten worden dat er op de locatie een
verontreiniging aanwezig is die bij dit onderzoek niet is aangetroffen. MILON bv acht zich
niet aansprakelijk voor eventueel hieruit voortvloeiende (financiële) schade.
                                          Pagina 5 van 18
</pre>

====================================================================== Einde pagina 107 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 108 ======================================================================

<pre>2.    Vooronderzoek
2.1.    Algemeen
Voor de uitvoering van het vooronderzoek is gebruik gemaakt van de NEN 5725 (strategie
voor het uitvoeren van vooronderzoek bij verkennend en nader onderzoek). Ten behoeve
van het vooronderzoek is archiefmateriaal bij de gemeente Bernheze opgevraagd. In de
hierna volgende paragrafen worden de resultaten hiervan besproken.
Geraadpleegde bronnen
 Gemeentelijke informatie inzake bodemonderzoeken of verdachte locaties;
 Historische topografische kaart uit historische atlas;
 Actuele luchtfoto‟s;
 Kaart met provinciale grondwaterbeschermingsgebieden;
 Opdrachtgever/eigenaar;
 Bodemkaart;
 Kadastrale gegevens.
2.2.    Locatiegegevens en gebruik
Onderzoekslocatie
De onderzoekslocatie bevindt zich aan het Raadhuisplein en Toniesplein, in de kern van Nis-
telrode. De onderzoekslocatie bestaat uit twee deellocaties (Raadhuisplein en Toniesplein).
Deellocatie „Raadhuisplein‟
Deellocatie „Raadhuisplein‟ betreft de locatie van de Brouwershoeve welke in 2005 door
brand is verwoest. Ook cafetaria ‟t Tramstation is onderdeel van de onderzoekslocatie. De
bebouwingen, behalve het pand van het cafetaria, zijn grotendeels verwijderd, maar de
verhardingen zijn grotendeels nog aanwezig. De oppervlakte bedraagt circa 3.000 m2.
Kadastraal is het perceel bekend als gemeente Nistelrode, sectie F, nummers 691 en 450.
In figuren 1 en 2 zijn overzichtsfoto‟s weergegeven van deellocatie „Raadhuisplein.
Figuren 1 en 2 Overzichtsfoto’s deellocatie ‘Raadhuisplein’
Deellocatie „Toniesplein‟
Deellocatie „Toniesplein‟ is nog in gebruik, hier worden tuingereedschappen en machines
verkocht. De bebouwing bestaat uit een bedrijfspand en het terrein is grotendeels verhard
met klinkers. De oppervlakte bedraagt circa 2.210 m2. Kadastraal is het perceel bekend als
gemeente Nistelrode, sectie F, nummer 1663. In figuren 3 en 4 zijn overzichtsfoto‟s van
deellocatie „Tonieshoeve‟ weergegeven.
                                              Pagina 6 van 18
</pre>

====================================================================== Einde pagina 108 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 109 ======================================================================

<pre>Figuren 3 en 4 Overzichtsfoto’s deellocatie ‘Toniesplein’
Op de onderzoekslocatie vinden geen bodembedreigende bedrijfsactiviteiten plaats. Ook zijn
geen verdachte locaties, zoals bijvoorbeeld boven- en/of ondergrondse brandstoftanks of
ophooglagen aanwezig.
Overig terrein en omgeving
Enige honderden meters ten oosten van de deellocatie‟s bevindt zich de autosnelweg A50.
Deellocatie „Raadhuisplein wordt aan de westzijde begrensd door het Raadhuisplein en Eet-
café ‟t Pumpke, aan de noordzijde door het Rainbow Centre, aan de oostzijde door Van
Liempd Tuin & Parkmachines (deellocatie „Toniesplein‟) en aan de zuidzijde door de Krom-
straat. De regionale ligging van de deellocaties zijn weergegeven op de topografische over-
zichtskaart in bijlage 1 en de luchtfoto in figuur 5. Voor een indruk van de deellocaties
wordt verwezen naar de situatietekeningen in bijlage 2a en 2b.
2.3.    Historische gegevens
Volgens de Grote Historische topografische Atlas van Noord-Brabant was de onderzoekslo-
catie omstreeks 1900 in gebruik als wonen met tuin. In de directe omgeving was naast
gras- en bouwlanden ook enige bebouwing aanwezig, waarschijnlijk woningen met tuin en
boerderijen.
Andere topografische atlassen laten zien dat het gebruik niet noemenswaardig gewijzigd is.
Deellocatie „Raadhuisplein‟ is in gebruik geweest als horeca (Brouwershoeve). Deellocatie
                                              Pagina 7 van 18
</pre>

====================================================================== Einde pagina 109 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 110 ======================================================================

<pre>„Toniesplein‟ is in gebruik (geweest) als detailhandel. Wanneer de huidige bebouwing is ge-
realiseerd is niet bekend. In 2005 is de Brouwershoeve afgebrand. Bij de brand is geen as-
best vrijgekomen. Het bluswater is, naar informatie van de gemeente Bernheze (de heer W.
Neelen), op beide deellocaties terecht gekomen. Voor zover bekend zijn, naast het bluswa-
ter, op beide deellocatie‟s geen brandstoftanks of andere verdachte locaties aanwezig ge-
weest.
2.4.    Toekomstig gebruik
Men is voornemens herinrichting toe te passen op de deellocaties. Over het toekomstige
gebruik is verder niets bekend.
2.5.    Eerder uitgevoerde bodemonderzoeken
Naar opgave van de gemeente Bernheze is op onderhavige locatie niet eerder bodemonder-
zoek uitgevoerd.
2.6.    Bodemopbouw en geohydrologie
Het onderzoeksterrein heeft een hoogteligging van circa 11,9 m+NAP. De gegevens van de
bodemsamenstelling en de hydrologische gegevens zijn verkregen uit de TNO-
grondwaterkaart. De bodemopbouw is in grote lijnen als volgt:
Deklaag (0 – 20 m-mv)
Vanaf maaiveld tot circa 20 m-mv is er een deklaag die voornamelijk bestaat uit middel fijn
tot uiterst fijn zand met enige leemlagen (Nuenen Groep, holoceen).
Eerste watervoerend pakket (20 – 70 m-mv)
Onder deze deklaag tot circa 70 m-mv bevindt zich het eerste watervoerende pakket dat
voornamelijk bestaat uit uiterst grof tot en met middel grof zand (formatie van Sterksel en
Veghel).
Grondwater
De stromingsrichting van het grondwater is naar verwachting noordwestelijk gericht, maar
zal beïnvloed worden door de nabijgelegen Peelrandbreuk. Volgens opgave van de provincie
Noord-Brabant ligt het onderzoeksgebied niet in een waterwingebied. Het aanwezig zijn van
ongeregistreerde onttrekkingen (bijvoorbeeld veedrenkputten) in de directe omgeving is
niet bekend en wordt derhalve niet uitgesloten. Op de onderzoekslocatie wordt geen grond-
water onttrokken.
2.7.    Conclusie en hypothese
Op basis van het vooronderzoek hebben op beide deellocaties bodembedreigende activitei-
ten plaatsgevonden (bluswater van de brand in 2005). Er wordt dan ook op beide deelloca-
ties bodemverontreiniging verwacht. Daarom kan conform NEN 5740 uitgegaan worden van
een zogenaamde verdachte locatie.
Aldus is de volgende hypothese opgesteld:
‘verdachte locatie, diffuse bodembelasting, heterogeen verdeelde verontrei-
niging op schaal van monsterneming’.
                                          Pagina 8 van 18
</pre>

====================================================================== Einde pagina 110 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 111 ======================================================================

<pre>3.    Onderzoeksstrategie
3.1.    Algemeen
Op basis van het vooronderzoek wordt het verkennend bodemonderzoek uitgevoerd met als
leidraad het onderzoeksprotocol NEN 5740, onderzoeksstrategie voor een verdachte locatie,
diffuse bodembelasting, heterogeen verdeelde verontreiniging op schaal van monsterne-
ming (VED-HE). Afhankelijk van de oppervlakte zijn, voor de deellocaties, de volgende as-
pecten aangegeven:
 het monsternemingspatroon;
 de diepte van de boringen en de te bemonsteren lagen;
 het aantal boringen en de te nemen grond- en grondwatermonsters;
 het aantal te analyseren monsters en het gebruik van mengmonsters;
 de te analyseren stoffen.
De oppervlakte van deellocatie „Raadhuisplein‟ bedraagt circa 3.000 m2 en de oppervlakte
van deellocatie „Toniesplein bedraagt circa 2.210 m2.
3.2.    Monsternamestrategie
Op basis van de hierboven weergegeven oppervlakte dienen de volgende werkzaamheden
verricht te worden:
Deellocatie „Raadhuisplein‟
 het plaatsen van 11 handboringen en tot een diepte van 0,5 m-mv;
 het plaatsen van 2 handboringen tot een diepte van 2,0 m-mv (afhankelijk van de
   grondwaterstand, maar minimaal 1,0 m-mv en maximaal 2,0 m-mv);
 het plaatsen van 1 peilbuis waarvan de onderkant van de filterstelling tot een diepte van
   circa 1,5 m-grondwaterstand wordt geplaatst.
Deellocatie „Toniesplein‟
 het plaatsen van 11 handboringen en tot een diepte van 0,5 m-mv;
 het plaatsen van 2 handboringen tot een diepte van 2,0 m-mv (afhankelijk van de
   grondwaterstand, maar minimaal 1,0 m-mv en maximaal 2,0 m-mv);
 het plaatsen van 1 peilbuis waarvan de onderkant van de filterstelling tot een diepte van
   circa 1,5 m-grondwaterstand wordt geplaatst.
Algemeen
De overige werkzaamheden bestaan uit de volgende activiteiten:
 het zintuiglijk beoordelen, beschrijven en bemonsteren van de grond per bodemlaag of
   per 0,5 meter of zintuiglijk gelijkwaardige laag;
 het afpompen van de peilbuis (bij plaatsing en voorafgaand aan de monstername);
 het bepalen van de grondwaterstand, zuurgraad en geleiding van het grondwater;
 het filtreren van het grondwater door een filter van 0,45 μm, ten behoeve van de analyse
   van zware metalen;
 het bemonsteren van het grondwater (1 week na plaatsing van de peilbuis).
                                         Pagina 9 van 18
</pre>

====================================================================== Einde pagina 111 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 112 ======================================================================

<pre>3.3.    Analysestrategie
Deellocatie „Raadhuisplein‟
Van de genomen grondmonsters worden 3 mengmonster samengesteld van de bovengrond.
De grondmengmonsters worden geanalyseerd op een standaardpakket voor grond (be-
staande uit barium, cadmium, kobalt, koper, kwik, lood, molybdeen, nikkel, zink, PAK, PCB,
minerale olie, lutum en organische stof).
Het grondwater wordt geanalyseerd op een standaardpakket voor grondwater (bestaande
uit barium, cadmium, kobalt, koper, kwik, lood, molybdeen, nikkel, zink, minerale olie,
vluchtige aromatische en vluchtige gehalogeneerde koolwaterstoffen).
Deellocatie „Toniesplein‟
Van de genomen grondmonsters worden 3 mengmonster samengesteld van de bovengrond.
De grondmengmonsters worden geanalyseerd op een standaardpakket voor grond (be-
staande uit barium, cadmium, kobalt, koper, kwik, lood, molybdeen, nikkel, zink, PAK, PCB,
minerale olie, lutum en organische stof).
Het grondwater wordt geanalyseerd op een standaardpakket voor grondwater (bestaande
uit barium, cadmium, kobalt, koper, kwik, lood, molybdeen, nikkel, zink, minerale olie,
vluchtige aromatische en vluchtige gehalogeneerde koolwaterstoffen).
Algemeen
De monsters worden ter analyse aangeboden aan Eurofins Analytico B.V. te Barneveld.
Eurofins Analytico is door de Raad voor Accreditatie (RvA) geaccrediteerd ISO/IEC 17025 en
erkend door het Ministerie van VROM voor de 'Analyse milieuhygiënisch bodemonderzoek'
(AS3000) en voor de 'Analyse van bouwstoffen' (AP04).
                                       Pagina 10 van 18
</pre>

====================================================================== Einde pagina 112 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 113 ======================================================================

<pre>4.    Uitvoering bodemonderzoek
4.1.    Veldwerkzaamheden
Op 5 april 2012 zijn de veldwerkzaamheden uitgevoerd door R.C.J. de Jong, Kwalibo-
erkend en ervaren veldwerker en medewerker van MILON bv. Tijdens het veldwerk is eerst
een inspectie van het terrein uitgevoerd. Hierbij is asbestverdacht plaatmateriaal aangetrof-
fen ter plaatse van het Toniesplein. Het materiaal is waarschijnlijk afkomstig van een pallet
met asbestplaten op het zuidelijk deel van de locatie. Er wordt geen verontreiniging van de
bodem met asbest verwacht aangezien het terrein verhard is met klinkers. Verder zijn geen
bijzonderheden opgemerkt die op een mogelijke bodemverontreiniging duiden. Vervolgens
zijn de volgende werkzaamheden uitgevoerd:
Deellocatie „Raadhuisplein‟
 het plaatsen van 11 handboringen tot een diepte variërend van 0,5 tot 1,2 m-mv;
 het plaatsen van 2 handboringen tot een diepte van 1,5 m-mv;
 het plaatsen van 1 peilbuis waarvan de onderkant van de filterstelling op een diepte 3,1
   m-mv is geplaatst;
 het zintuiglijk beoordelen, beschrijven en het bemonsteren van de grond per 0,5 meter
   of gelijkwaardige laag;
 het afpompen van de peilbuis na plaatsing.
Opgemerkt wordt dat in verband met zintuiglijk waargenomen puin- en baksteenresten en-
kele boringen dieper geplaatst zijn dan aangegeven in de onderzoekstrategie.
Deellocatie „Toniesplein‟
 het plaatsen van 11 handboringen tot een diepte variërend van 0,5 tot 1,2 m-mv;
 het plaatsen van 2 handboringen tot een diepte van 1,1 m-mv;
 het plaatsen van 1 peilbuis waarvan de onderkant van de filterstelling op een diepte 3,5
   m-mv is geplaatst;
 het zintuiglijk beoordelen, beschrijven en het bemonsteren van de grond per 0,5 meter
   of gelijkwaardige laag;
 het afpompen van de peilbuis na plaatsing.
Opgemerkt wordt dat in verband met zintuiglijk waargenomen puindeeltjes, resten baksteen
en hout enkele boringen dieper geplaatst zijn dan aangegeven in de onderzoekstrategie.
Algemeen
Op donderdag 12 april 2012 heeft de bemonstering van het grondwater plaatsgevonden,
uitgevoerd door R.C.J. de Jong, Kwalibo-erkend en ervaren veldwerker en medewerker van
MILON bv. Hierbij zijn de volgende werkzaamheden uitgevoerd:
 het bepalen van de grondwaterstand;
 het afpompen van de peilbuis, waarbij gelijktijdig de zuurgraad en geleiding van het
   grondwater zijn gemeten;
 het bemonsteren van het grondwater.
De grond- en grondwatermonsters zijn ter analyse aangeboden aan Eurofins Analytico B.V.
te Barneveld. Ten behoeve van de analyse van zware metalen is het grondwater tijdens de
grondwaterbemonstering gefiltreerd middels een 0,45 μm filter.
                                        Pagina 11 van 18
</pre>

====================================================================== Einde pagina 113 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 114 ======================================================================

<pre>4.2.      Zintuiglijke waarnemingen
Deellocatie „Raadhuisplein‟
De bovengrond bestaat overwegend uit zwak siltig, zwak tot matig grindig, matig fijn tot
matig grof zand. Ter plaatse van boring 102, 103 en 112 zijn puinresten en ter plaatse van
boring 109 en 114 zijn resten baksteen waargenomen. De ondergrond bestaat overwegend
uit matig tot uiterst grindhoudend, zwak siltig, matig fijn tot matig grof zand. Ter plaatse
van boring 111 zijn puinresten en ter plaatse van boring 105 zijn baksteendeeltjes aange-
troffen. Behoudens de puinresten, baksteenresten en baksteendeeltjes plaatselijk in de bo-
ven- en ondergrond, zijn zintuiglijk geen bijzonderheden waargenomen die duiden op een
mogelijke verontreiniging van de bodem. Er is geen asbestverdacht materiaal aangetroffen.
Deellocatie „Toniesplein‟
De bovengrond bestaat overwegend uit zwak grindhoudend, zwak siltig, plaatselijk zwak
humeus, matig fijn zand. Ter plaatse van boring 201(a), 204 en 212 zijn resten baksteen
aangetroffen. Ter plaatse van boring 206, 207 en 208 zijn puindeeltjes aangetroffen. Ter
plaatse van boringen 207 en 208 is van 0,2 tot 0,5 m-mv volledig puin aangetroffen. De
ondergrond bestaat overwegend uit zwak tot sterk grindhoudend, zwak siltig, plaatselijk
zwak humeus, matig fijn en matig grof zand. Ter plaatse van boring 208 zijn houtresten
aangetroffen. Ter plaatse van boring 201(a) zijn baksteendeeltjes aangetroffen. Ter plaatse
van boring 206 zijn puindeeltjes aangetroffen. Behoudens het puin, de houtresten, de bak-
steenresten en baksteendeeltjes plaatselijk in de boven- en ondergrond, zijn zintuiglijk geen
bijzonderheden waargenomen die duiden op een mogelijke verontreiniging van de bodem.
Er is asbestverdacht materiaal aangetroffen. Het materiaal is waarschijnlijk afkomstig van
een pallet met asbestplaten op het zuidelijk deel van de locatie.
Algemeen
Voor meer informatie betreffende de bodemopbouw en de zintuiglijke waarnemingen wordt
verwezen naar de boorbeschrijvingen in bijlage 3. In tabel 1 zijn de resultaten van de uitge-
voerde veldmetingen tijdens de grondwaterbemonstering weergegeven.
Tabel 1: Veldmetingen en zintuiglijke waarnemingen.
 peilbuis   Filterstelling grondwaterstand zuurgraad   elektrische geleid- zintuiglijke waarnemingen
            (m-mv)         (m–mv)          (pH)        baarheid (μS/cm)
 Deellocatie ‘Raadhuisplein’
  101       2,1 – 3,1      1,6             6,22        274                 helder grondwater
 Deellocatie ‘Toniesplein’
  201       2,5 – 3,5      2               6,42        375                 helder grondwater
De gemeten waarden zijn als normaal te beschouwen voor de waargenomen bodemopbouw
en de ligging van de locatie.
                                             Pagina 12 van 18
</pre>

====================================================================== Einde pagina 114 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 115 ======================================================================

<pre>4.3.    Monstersamenstelling
Deellocatie „Raadhuisplein‟
Ten behoeve van de chemische analyses zijn van de genomen grondmonsters van de boven-
grond 3 mengmonsters samengesteld. De mengmonsters zijn in het laboratorium samenge-
steld uit een aantal separate, in het veld genomen, grondmonsters.
Deellocatie „Toniesplein‟
Ten behoeve van de chemische analyses zijn van de genomen grondmonsters van de boven-
grond 3 mengmonsters samengesteld. De mengmonsters zijn in het laboratorium samenge-
steld uit een aantal separate, in het veld genomen, grondmonsters.
Algemeen
Bij de codering van de grondmonsters is het eerste cijfer (voor de punt) het nummer van de
boring en het tweede cijfer (na de punt) het dieptetraject dat bemonsterd is. De grond-
mengmonsters zijn geanalyseerd op een standaardpakket voor grond (bestaande uit bari-
um, cadmium, kobalt, koper, kwik, lood, molybdeen, nikkel, zink, PAK, PCB, minerale olie,
lutum en organische stof).
De grond- en grondwatermonsters zijn ter analyse aangeboden aan Eurofins Analytico B.V. te
Barneveld. Eurofins Analytico is door de Raad voor Accreditatie (RvA) geaccrediteerd ISO/IEC
17025 en erkend door het Ministerie van VROM voor de 'Analyse milieuhygiënisch bodemon-
derzoek' (AS3000) en voor de 'Analyse van bouwstoffen' (AP04).
Van de in het veld genomen en separaat verpakte grondmonsters zijn in het laboratorium 6
mengmonsters samengesteld. In tabel 2 zijn per mengmonster de individuele grondmonsters
en de zintuiglijke waarnemingen weergegeven.
Tabel 2: Monstersamenstelling en zintuiglijke waarnemingen.
   meng-                 grondmonsters              traject  zintuiglijke waarnemingen
  monster                                          (m-mv)
 Deellocatie „Raadhuisplein‟
   mm1        101.1 + 104.1 + 106.1 + 107.1 +                -
                                                 0-0,7
              110.1 + 113.1
   mm2        102.1 + 103.1 + 109.1 + 111.1 +                Resten puin
                                                 0,07-0,7
              112.1 + 114.1                                  Resten baksteen
   mm3        105.2                              0,04-0,7    Matig baksteenhoudend
 Deellocatie „Toniesplein‟
   mm4        201a.1 + 204.2 + 207.1 + 208.1 +               Resten baksteen
                                                 0,06-0,5
              212.2                                          Resten puin
   mm5        203.1 + 205.1 + 206.1 + 214.1      0,06-0,5    Resten wortels
   mm6        202.2 + 209.1 + 210.2 + 211.1 +
                                                 0,06-0,5
              213.2
                                               Pagina 13 van 18
</pre>

====================================================================== Einde pagina 115 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 116 ======================================================================

<pre>5.     Interpretatie en toetsing
5.1.    Wijze van beoordeling en toetsing
De beoordeling en interpretatie van de analyseresultaten van de grond en het grondwater
geschiedt op basis van respectievelijk het Besluit en de Regeling bodemkwaliteit en de Cir-
culaire bodemsanering 2009. In deze beleidstukken wordt onderscheid gemaakt in verschil-
lende toetsingsniveaus:
 het toetsingsniveau waarbij sprake is van een duurzame en goede bodemkwaliteit waar-
   bij geen noemenswaardige risico‟s bestaan voor het ecosysteem en er geen sprake is van
   belasting door lokale verontreinigingsbronnen. Getalsmatig wordt dit voor grond ingevuld
   door de achtergrondwaarde (A), voor grondwater door de streefwaarde (S);
 het toetsingsniveau dat aangeeft waarboven ernstige vermindering of dreigende vermin-
   dering optreedt van de functionele eigenschappen die de bodem heeft voor mens, dier en
   plant. Getalsmatig wordt dit voor zowel grond als grondwater ingevuld door de interven-
   tiewaarde (I).
Op basis van deze twee toetsingsniveaus is een derde niveau afgeleid:
 het toetsingsniveau dat aangeeft of nader onderzoek wenselijk dan wel noodzakelijk is.
   Getalsmatig wordt dit voor zowel grond als grondwater ingevuld door de tussenwaarde
   (T). Voor grond wordt deze waarde gevormd door de helft van de som van de achter-
   grond- en interventiewaarde. Voor grondwater wordt deze waarde gevormd door de helft
   van de som van de streef- en interventiewaarde.
In tabel 2 is weergeven wat deze toetsingsniveaus voor de grond en het grondwater bete-
kenen en hoe deze worden weergeven in de toetsingstabellen.
Tabel 3: Toetsingsniveaus en weergave in tabellen
 concentratieniveau betekenis                                            weergave in
                                                                         tabellen
                    Niet verontreinigd (schoon).
 <A-waarde of
                    Het concentratieniveau van alle parameters is lager  -
 <S-waarde
                    dan of gelijk aan de achtergrond- of streefwaarde.
                    Licht verontreinigd.
 >A-waarde of
                    Het concentratieniveau van één of meer parameters is
 >S-waarde en                                                            >A of >S
                    hoger dan de achtergrond- of streefwaarde en lager
 <T-waarde
                    dan of gelijk aan de tussenwaarde.
                    Matig verontreinigd.
 >T-waarde en       Het concentratieniveau van één of meer parameters is
                                                                         >T
 <I-waarde          hoger dan de tussenwaarde maar lager dan of gelijk
                    aan de interventiewaarde.
                    Ernstig verontreinigd.
 >I-waarde          Het concentratieniveau van één of meer parameters is >I
                    hoger dan de interventiewaarde.
De achtergrond-, tussen- en interventiewaarde voor de grond zijn gerelateerd aan het lu-
tum- en/of organischestofgehalte van de bodem.
Momenteel wordt er onderzoek verricht naar de (natuurlijke) verschijningsvorm van barium
in de Nederlandse bodem. Totdat de normstelling hierop aangepast is, worden er voor bari-
um in de grond geen toetsingsnormen gehanteerd. In situaties waarbij duidelijk is dat het
om een antropogene bodemverontreiniging gaat, worden deze echter wel gehanteerd.
                                             Pagina 14 van 18
</pre>

====================================================================== Einde pagina 116 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 117 ======================================================================

<pre>5.2.       Toetsing van de analyseresultaten
De toetsing van de analyseresultaten voor de (boven- en onder)grond en het grondwater is
weergegeven in bijlage 4. Een samenvatting van de toetsing is weergegeven in tabel 4 en 5.
In deze tabellen zijn uitsluitend de verhoogde parameters weergegeven. In de bijlage van
deze certificaten zijn opmerkingen geplaatst omdat er verschillen zijn geconstateerd met de
te hanteren richtlijnen. Beïnvloeding van de betrouwbaarheid van de analyses wordt echter
minimaal geacht. De analysecertificaten zijn opgenomen in bijlage 5.
Tabel 4: Toetsing van de analyseresultaten (grond)
  monster-     grondmonster(s)                                traject    toetsing van de analyseresultaten
  code                                                        (m-mv)
                                                                         verhoogde parameters              toetsing
  Deellocatie „Raadhuisplein‟
               101.1 + 104.1 + 106.1 + 107.1 +
  mm1                                                         0-0,7      -                                 -
               110.1 + 113.1
                                                                         lood                              >A
               102.1 + 103.1 + 109.1 + 111.1 +
  mm2                                                         0,07-0,7   zink                              >A
               112.1 + 114.1
                                                                         PAK                               >A
  mm3          105.2                                          0,04-0,7   PCB                               >A
  Deellocatie „Toniesplein‟
               201a.1 + 204.2 + 207.1 + 208.1 +
  mm4                                                         0,06-0,5   koper                             >A
               212.2
                                                                         zink                              >A
  mm5          203.1 + 205.1 + 206.1 + 214.1                  0,06-0,5
                                                                         PCB                               >A
               202.2 + 209.1 + 210.2 + 211.1 +
  mm6                                                         0,06-0,5   -                                 -
               213.2
-: alle concentraties zijn lager dan of gelijk aan de achtergrondwaarde;
>A: de concentratie is hoger dan de achtergrondwaarde en lager dan of gelijk aan de tussenwaarde.
In mengmonster mm2 zijn licht verhoogde concentraties lood, zink en PAK aangetroffen. In
mengmonster mm3 is een licht verhoogde concentratie PCB aangetroffen. In mengmonster
mm4 is een licht verhoogde concentratie koper aangetroffen. In mengmonster mm5 zijn
licht verhoogde concentraties zink en PCB aangetroffen. De overige onderzochte parameters
zijn in geen van de mengmonsters in verhoogde concentraties aangetroffen.
Tabel 5: Toetsing van de analyseresultaten (grondwater)
  peilbuis      filtertraject       toetsing van de analyseresultaten
                (m-mv)
                                    verhoogde parameters                                                   toetsing
   101           2,1-3,1            -                                                                      -
   201           2,5-3,5            -                                                                      -
-: alle concentraties zijn lager dan of gelijk aan de streefwaarde.
In het grondwater van peilbuis 101 en 201 zijn geen van de onderzochte parameters in ver-
hoogde concentratie aangetroffen.
                                                           Pagina 15 van 18
</pre>

====================================================================== Einde pagina 117 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 118 ======================================================================

<pre>6.    Bespreking resultaten
6.1.    Grond
Deellocatie „Raadhuisplein‟
Tijdens de veldwerkzaamheden zijn in de boven- en ondergrond resten puin en baksteen-
deeltjes en –resten waargenomen die duiden op een mogelijke verontreiniging. Er is geen
asbestverdacht materiaal aangetroffen. Analytisch zijn in de bovengrond plaatselijk licht
verhoogde concentraties lood, zink, PAK en PCB aangetroffen. De overige onderzochte pa-
rameters zijn in geen van de mengmonsters in verhoogde concentraties aangetroffen.
Lood, zink, PAK
Voor de licht verhoogde concentraties lood, zink en PAK in de bovengrond is geen eenduidi-
ge verklaring te geven. In mengmonster mm2 zijn puin- en baksteenresten waargenomen.
En in mengmonster mm3 zijn baksteendeeltjes aangetroffen. In puinhoudende grond wor-
den regelmatig licht verhoogde concentraties zware metalen en PAK aangetroffen. Het is
ook mogelijk dat de licht verhoogde concentraties te wijten zijn aan het bluswater dat in
2005 tijdens het blussen van de brand over het perceel is afgestroomd.
PCB
Voor de lichte verhoogde concentraties PCB in de bovengrond is geen eenduidige verklaring
te geven. Op onverdachte locatie worden vaker licht verhoogde PCB-concentraties gemeten.
Het is mogelijk dat de verhogingen veroorzaakt zijn door het gebruik van bestrijdingsmidde-
len in het verleden. Er kan in elk geval geen locatiespecifieke oorzaak worden aangewezen.
Deellocatie „Toniesplein‟
Tijdens de veldwerkzaamheden zijn in de boven- en ondergrond puinresten en –deeltjes,
baksteendeeltjes en –resten en resten hout waargenomen die duiden op een mogelijke ver-
ontreiniging. Er is asbestverdacht materiaal aangetroffen. Analytisch zijn in de bovengrond
plaatselijk licht verhoogde concentraties koper, zink en PCB aangetroffen. De overige on-
derzochte parameters zijn in geen van de mengmonsters in verhoogde concentraties aange-
troffen.
Koper en zink
Voor de licht verhoogde concentraties koper en zink in de bovengrond is geen eenduidige
verklaring te geven. In mengmonster mm4 zijn puinresten en –deeltjes en resten baksteen
waargenomen. In puinhoudende grond worden regelmatig licht verhoogde concentraties
zware metalen en PAK aangetroffen. In mengmonsters mm5 zijn echter geen puin- en bak-
steenresten aangetroffen. Het is ook mogelijk dat de licht verhoogde concentraties te wijten
zijn aan het bluswater dat in 2005 tijdens het blussen van de brand over het perceel is af-
gestroomd.
PCB
Voor de lichte verhoogde concentraties PCB in de bovengrond is geen eenduidige verklaring
te geven. Op onverdachte locatie worden vaker licht verhoogde PCB-concentraties gemeten.
Het is mogelijk dat de verhogingen veroorzaakt zijn door het gebruik van bestrijdingsmidde-
len in het verleden. Er kan in elk geval geen locatiespecifieke oorzaak worden aangewezen.
                                         Pagina 16 van 18
</pre>

====================================================================== Einde pagina 118 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 119 ======================================================================

<pre>6.2.    Grondwater
Deellocatie „Raadhuisplein‟
Tijdens de veldwerkzaamheden zijn in de bodem resten puin en baksteendeeltjes en –resten
waargenomen die duiden op een mogelijke verontreiniging van het grondwater. Analytisch
zijn in het grondwater geen van de onderzochte parameters in verhoogde concentraties
aangetroffen.
Deellocatie „Toniesplein‟
Tijdens de veldwerkzaamheden zijn in de bodem puinresten en –deeltjes, baksteendeeltjes
en –resten en resten hout waargenomen die duiden op een mogelijke verontreiniging van
het grondwater. Analytisch zijn in het grondwater geen van de onderzochte parameters in
verhoogde concentraties aangetroffen.
6.3.    Hypothese
Door de licht verhoogde concentraties in de bovengrond dient de opgestelde hypothese
„verdachte locatie, diffuse bodembelasting, heterogeen verdeelde verontrei-
niging op schaal van monsterneming’ aangenomen te worden.
                                        Pagina 17 van 18
</pre>

====================================================================== Einde pagina 119 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 120 ======================================================================

<pre>7.     Conclusies en aanbevelingen
7.1.    Conclusies
Deellocatie „Raadhuisplein‟
Grond
Tijdens de veldwerkzaamheden zijn in de boven- en ondergrond resten puin en baksteen-
deeltjes en –resten waargenomen die duiden op een mogelijke verontreiniging. Er is geen
asbestverdacht materiaal aangetroffen. Analytisch zijn in de bovengrond plaatselijk licht
verhoogde concentraties lood, zink, PAK en PCB aangetroffen. De overige onderzochte pa-
rameters zijn in geen van de mengmonsters in verhoogde concentraties aangetroffen.
Grondwater
Tijdens de veldwerkzaamheden zijn in de bodem resten puin en baksteendeeltjes en –resten
waargenomen die duiden op een mogelijke verontreiniging van het grondwater. Analytisch
zijn in het grondwater geen van de onderzochte parameters in verhoogde concentraties
aangetroffen.
Conclusie
Het onderzoek heeft geleid tot een goed beeld van de bodemkwaliteit van de onderzoekslo-
catie. Wat betreft de milieuhygiënische bodemkwaliteit bestaat er ons inziens geen belem-
mering voor het huidige en toekomstige gebruik van de locatie.
Deellocatie „Toniesplein‟
Grond
Tijdens de veldwerkzaamheden zijn in de boven- en ondergrond puinresten en –deeltjes,
baksteendeeltjes en –resten en resten hout waargenomen die duiden op een mogelijke ver-
ontreiniging. Er is asbestverdacht materiaal aangetroffen. Analytisch zijn in de bovengrond
plaatselijk licht verhoogde concentraties koper, zink en PCB aangetroffen. De overige on-
derzochte parameters zijn in geen van de mengmonsters in verhoogde concentraties aange-
troffen.
Grondwater
Tijdens de veldwerkzaamheden zijn in de bodem puinresten en –deeltjes, baksteendeeltjes
en –resten en resten hout waargenomen die duiden op een mogelijke verontreiniging van
het grondwater. Analytisch zijn in het grondwater geen van de onderzochte parameters in
verhoogde concentraties aangetroffen.
Conclusie
Het onderzoek heeft geleid tot een goed beeld van de bodemkwaliteit van de onderzoekslo-
catie. Wat betreft de milieuhygiënische bodemkwaliteit bestaat er ons inziens geen belem-
mering voor het huidige en toekomstige gebruik van de locatie.
7.2.    Aanbevelingen
Vervolgonderzoek naar de licht verhoogde concentraties wordt niet zinvol geacht.
De kwaliteit van de grond kan bij afvoer beperkingen opleveren ten aanzien van hergebruik,
omdat dan veelal andere normen gelden. Voor het elders toepassen van de grond gelden de
regels zoals die zijn vastgelegd in het Besluit bodemkwaliteit.
                                         Pagina 18 van 18
</pre>

====================================================================== Einde pagina 120 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 121 ======================================================================

<pre>Bijlagen</pre>

====================================================================== Einde pagina 121 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 122 ======================================================================

<pre>Bijlage 1</pre>

====================================================================== Einde pagina 122 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 123 ======================================================================

<pre>Topografische overzichtskaart Ligging onderzoekslocatie
met ligging onderzoekslocatie
Deze kaart is noordgericht
</pre>

====================================================================== Einde pagina 123 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 124 ======================================================================

<pre>Bijlage 2</pre>

====================================================================== Einde pagina 124 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 125 ======================================================================

<pre>EGENDA

Ti
e
©
°
©
D
e
@
2)

a

A
A

onderzoekslocatie
perceelsgrens

bestaande bebouwing
vast punt

peilbuis

boring

klinkerverharding
tegelverharding
betonverharding
puinverharding
onverhard/braakliggend
asbestverdacht materiaal
deellocatie Raadhuisplein

deellocatie Toniesplein

0 5 10 15 20 25 meter
schaal 1:500
Betreffende Verkennend bodemonderzoek
Locatie Raadhuisplein en Toniesplein
Plaats Nistelrode MI LO N
Figuur Ligging onderzoekslocatie met boorpunten |
Bestand P:\PROJECTI in\Dossier\AutoCAD' experts In bodem, ruimte en mlileu
Bijlage 2 Versie Formaat A3 Huygensweg 24, 5482 TG Schijndel
Project = 20121245 | Datum 20-04-2012 | Schaal 1:500 Telefoon 073 5477253
E-mail info@milon.nl
Getekend TvE/RdJ Gewijzigd Internet www.mllon.nl

</pre>

====================================================================== Einde pagina 125 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 126 ======================================================================

<pre>Bijlage 3</pre>

====================================================================== Einde pagina 126 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 127 ======================================================================

<pre>/MI LON experts in bodem, ruimte en milieu

Huygensweg 24

5482 Ta Schijndel
felefoon 073 - 547 72 53
E-mail — inlamilon,nl
internet www.milon.nl

Legenda (conform NEN 5104)

arind klei geur
EN Grind, siltig Wii Klei, zwak siltig < geen geur
on ach zis 0 zwakke geur
Grind, zwak zandig Wf Klei, matig siltig jd ee geur
sterke geur
+ i = 4 Hi @ uiterste geur
Grind, matig zandig po “J Klei, sterk siltig
ELKE | GY JAN
u i - , i olie
jaaa | Grind, sterk zandig WIN Klei, uiterst siltig EN geen oiwawrieaktie
#} zwakke olie-water reactie
PEPE Grind, uiterst zandig OON Klei, zwak zandig BW matige nliewater rezctie
En ° E sterke olie-water reactie
E uiterste olie-water reactie

OOS Klei, matig zandig
zand WH Klei, sterk zandig fee

Zand, matig siltig SANS! Leem, zwak zandig
Zand, sterk siltig Rss" Leem, sterk zandig monsters

Zand, uiterst siltig geroerd monster

Zand, kleiig 2 >

re alad
gant eat = > se
° 9

EEE

veen

overige toevoegingen ongeroerd monster

overig

Veen, mineraalarm matig humeus

bijzonder bestanddeel

[| 8 jk
Veen, zwak kleiig sterk humeus 4 Gemiddeld hoogste grondwaterstand
E grondwaterstand
mn: *

Gemitantit : ;
deld laag stand

Veen, sterk kleilg zwak grindig

Veen, zwak zandig matig grindig

Veen, sterk zandig sterk grindig

peilbuis

blinde buis

casing

gemiddelde grondwaterstand

f hoogste grondwaterstand
laagste grondwaterstand

fl
2]

Nd bentoniet afdichtina

filter

</pre>

====================================================================== Einde pagina 127 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 128 ======================================================================

<pre>         #
   !               "
           $
%                                               %
& '  '                                          & '  '
                                                         '.
           '                                                ) *     +   *,        *
               ) *            +* ,            *             ,         *         *
                                    *                       ,                *
                       *                                 '      *
                                                            ) *         +* ,        *
                                                                              *
                                                                *
           '
               ) *       +   *,             *          (
                                   *
       (             *                                   '
           '
               ) *       +   *,             *
                                      *
                     *)
           ' -
               ) *            +* ,            *
                            *)
           '(
%  (                                            %
& '  '                                          & '  '
                                                            ) *         +* ,        *
           '                                                                  *
               ) *       +   *,             *                     *
               ,           *              *
           '   ,                   *                     '
                     *
               ) *            +* ,            *
                                   *
                     *
       (
           '
%                                               %  /
& '  '                                          & '  '
           '                                             '
               ) *            +* ,            *             ) *         +* ,        *
           '   ,                   *                        ,                *
                       *                                          *
               ) *            +* ,            *
           '.                                            '.
                                        *
                       *
       (       ) *       +   *,             *
               ,           *,
                           *
           '
                     *
</pre>

====================================================================== Einde pagina 128 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 129 ======================================================================

<pre>       #
   !            "
         $
%  .                                           %  -
& '  '                                         & '  '
            ) *                +* ,          *           $        *           *
                                     *                         $
                     *
         '
                                                      '
%  0                                           %
& '  '                                         & '  '
                                                      '
         '
                                                         ) *           +* ,          *
            ) *                +* ,          *           ,                  *
         '  ,                       *                           *
                  *                      *
                                                      '/
            ) *          +     *,          *
            ,              *
         '0        *
%                                              %
& '  '                                         & '  '
                                                      '
            $            *             *
                    $
                                                         ) *      +   *,           *
                                                         ,          *            *
                                                         ,                  *
         '                                            '
                                                              *
            ) *                +* ,          *
         '.            *                                 ) *      +   *,           *
                     *                                   ,                  *
                                                              *
            ) *          +     *,          *
                                                      '
            ,              *
                   *
         '
%  (                                           %
& '  '                                         & '  '
         '.                                           '.
            ) *          +     *,          *             ) *      +   *,           *
                             *                           ,                  *
                                                      '      *                  *
         '/                                              ) *      +   *,           *
                                                         ,          *,
                                                                    *
                                                      '0      *
</pre>

====================================================================== Einde pagina 129 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 130 ======================================================================

<pre>         #
   !              "
         ($
%                                             %
& '  '                                        & '  '
           '.                                          '.
              ) *        +   *,         *                 ) *      +   *,         *
           '( ,                    *                   '( ,                  *
                    *                 *                       *                 *
              ) *        +   *,         *                 ) *      +   *,         *
           '. ,            *,                          '. ,          *,
                                *                                         *
                     *                                         *
              ) *             +* ,        *          (    ) *           +* ,        *
                                    *                                         *
                       *                                         *
           '                                           '
              ) *        +   *           *                ) *      +   *           *
                                    *                                         *
                       *                                         *
           '                                           '
              ) *        +   *,         *                 ) *      +   *,         *
                             *)                                        *)
                                                     /
                                                       '
           '(
%                                             %  (
& '  '                                        & '  '
           '                                           '/
           '  ) *        +   *,         *                 ) *      +   *,         *
              ,                    *                      ,          *,
                       *                                             *               *
              ) *        +   *,         *                                *
              ,            *,
       (                   *
           '.                                          '.
                     *
                                                          ) *           +* ,        *
              ) *             +* ,        *                                   *
                                   *                 (           *
                       *
           '                                           '
%                                             %
& '  '                                        & '  '
           '/                                          '/
           '  ) *        +   *,         *                 ) *      +   *,         *
              ,                    *                      ,          *,
           '
                       *1                                            *
                                                               *
              ) *        +   *,         *              '
              ,            *
       (            *,                      *
                               *
           '0
              ) *        +   *,         *
              ,            *,
                           *
                     *
</pre>

====================================================================== Einde pagina 130 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 131 ======================================================================

<pre>         #
   !              "
           $
%  /                                          %  .
& '  '                                        & '  '
           '/                                          '/
              ) *        +   *,         *              '  )   *     +   *,         *
           '( ,            *,                             ,                   *
                           *                                *                   *1
                     *1                                '  $         *
           '/ ) *        +   *,         *
                                                     (    )   *     +   *,         *
                                    *                  '.
                                                          ,           *
                     *
                                                                *
       (      ) *             +* ,        *
                                                       '  )   *          +* ,        *
                                   *
                                                          ,                   *
           '        *
                                                                  *
%  -                                          %  0
& '  '                                        & '  '
           '/                                          '.
           '  ) *        +   *,         *                 )   *     +   *,         *
              ,                    *,                     ,           *,
           '
                         *                  *                         *
              1                                        '        *
       (      $          *
           '.
              ) *        +   *,         *
              ,            *          *
                               *
           '
              ) *             +* ,        *
              ,                    *
                       *
%                                             %
& '  '                                        & '  '
           '/                                          '/
           '  ) *        +   *,         *                 )   *     +   *,         *
              ,                    *                      ,           *,
                       *                                              *
                                                                *
           '  ) *        +   *,         *              '
              ,            *,
                           *
                     *
%                                             %  (
& '  '                                        & '  '
           '/                                          '/
           '  ) *        +   *,         *              '  )   *     +   *,         *
              ,                    *                      ,                   *
                       *                                          *
           '  ) *        +   *,         *              '  )   *     +   *,         *
              ,            *,                             ,           *,
                           *                                          *
       (            *                   *                       *
           '  ) *        +   *,         *
              ,            *,
                           *
                     *
</pre>

====================================================================== Einde pagina 131 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 132 ======================================================================

<pre>       #
   !            "
         $
%
& '  '
         '.
            ) *     + *,   *
                         *
                  *
         '
</pre>

====================================================================== Einde pagina 132 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 133 ======================================================================

<pre>Bijlage 4</pre>

====================================================================== Einde pagina 133 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 134 ======================================================================

<pre>Toetsing: S en I 2009
Projectnummer                                   20121245
Projectnaam                                     Raadhuisplein en Toniesplein
Datum monstername                               05-04-2012
Monsternemer                                    Reinoud de Jong
Certificaatnummer                               2012059650
Analyse                                         Eenheid             mm1                      AW      T      I
Bodemtype correctie
Organische stof                                                                      0,6
Korrelgrootte < 2 µm (Lutum)                                                         3,8
Voorbehandeling
Cryogeen malen AS3000                                                        Uitgevoerd
Bodemkundige analyses
Droge stof                                      % (m/m)                             92,7
Organische stof                                 % (m/m) ds                           0,6
Gloeirest                                       % (m/m) ds                          99,2
Korrelgrootte < 2 µm (Lutum)                    % (m/m) ds                           3,8
Metalen
Barium (Ba)                                     mg/kg ds                             <15 -              290
Cadmium (Cd)                                    mg/kg ds                          <0,17  -  0,36   4,1   7,8
Kobalt (Co)                                     mg/kg ds                            <4,3 -    5,1   35    65
Koper (Cu)                                      mg/kg ds                            <5,0 -     21   59    98
Kwik (Hg)                                       mg/kg ds                         <0,050  -  0,11    13    26
Molybdeen (Mo)                                  mg/kg ds                            <1,5 -    1,5   96  190
Nikkel (Ni)                                     mg/kg ds                             3,9 -     14   27    39
Lood (Pb)                                       mg/kg ds                             <13 -     33 190   350
Zink (Zn)                                       mg/kg ds                             <17 -     64 200   330
Minerale olie
Minerale olie (C10-C12)                         mg/kg ds                            <3,0
Minerale olie (C12-C16)                         mg/kg ds                            <5,0
Minerale olie (C16-C21)                         mg/kg ds                            <6,0
Minerale olie (C21-C30)                         mg/kg ds                             <12
Minerale olie (C30-C35)                         mg/kg ds                            <6,0
Minerale olie (C35-C40)                         mg/kg ds                            <6,0
Minerale olie totaal (C10-C40)                  mg/kg ds                             <38 -     38 520  1000
Polychloorbifenylen, PCB
PCB 28                                          mg/kg ds                        <0,0010
PCB 52                                          mg/kg ds                        <0,0010
PCB 101                                         mg/kg ds                        <0,0010
PCB 118                                         mg/kg ds                        <0,0010
PCB 138                                         mg/kg ds                        <0,0010
PCB 153                                         mg/kg ds                        <0,0010
PCB 180                                         mg/kg ds                        <0,0010
PCB (som 7) (factor 0,7)                        mg/kg ds                         0,0049 -  0,004   0,1   0,2
Polycyclische Aromatische Koolwaterstoffen, PAK
Naftaleen                                       mg/kg ds                         <0,050
Fenanthreen                                     mg/kg ds                         <0,050
Anthraceen                                      mg/kg ds                         <0,050
Fluorantheen                                    mg/kg ds                         <0,050
Benzo(a)anthraceen                              mg/kg ds                         <0,050
Chryseen                                        mg/kg ds                         <0,050
Benzo(k)fluorantheen                            mg/kg ds                         <0,050
Benzo(a)pyreen                                  mg/kg ds                         <0,050
Benzo(ghi)peryleen                              mg/kg ds                         <0,050
Indeno(123-cd)pyreen                            mg/kg ds                         <0,050
PAK VROM (10) (factor 0,7)                      mg/kg ds                            0,35 -    1,5   21    40
< streefwaarde/aw2000 of RG                     -
> streefwaarde/aw2000                           *
> Tussenwaarde (T)                              **
> Interventiewaarde (I)                         ***
</pre>

====================================================================== Einde pagina 134 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 135 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 135 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 136 ======================================================================

<pre>Toetsing: S en I 2009
Projectnummer                                   20121245
Projectnaam                                     Raadhuisplein en Toniesplein
Datum monstername                               05-04-2012
Monsternemer                                    Reinoud de Jong
Certificaatnummer                               2012059650
Analyse                                         Eenheid          mm2                 AW      T      I
Bodemtype correctie
Organische stof                                                                2
Korrelgrootte < 2 µm (Lutum)                                                 4,3
Voorbehandeling
Cryogeen malen AS3000                                               Uitgevoerd
Bodemkundige analyses
Droge stof                                      % (m/m)                    89,6
Organische stof                                 % (m/m) ds                     2
Gloeirest                                       % (m/m) ds                 97,7
Korrelgrootte < 2 µm (Lutum)                    % (m/m) ds                   4,3
Metalen
Barium (Ba)                                     mg/kg ds                      36 -              310
Cadmium (Cd)                                    mg/kg ds                  <0,17  -  0,36 4,1     7,8
Kobalt (Co)                                     mg/kg ds                   <4,3  -    5,3 36      68
Koper (Cu)                                      mg/kg ds                      11 -     21 60      99
Kwik (Hg)                                       mg/kg ds                <0,050   -  0,11 13       26
Molybdeen (Mo)                                  mg/kg ds                   <1,5  -    1,5 96    190
Nikkel (Ni)                                     mg/kg ds                     5,4 -     14 28      41
Lood (Pb)                                       mg/kg ds                      47 *     33 190   350
Zink (Zn)                                       mg/kg ds                      71 *     66 200   340
Minerale olie
Minerale olie (C10-C12)                         mg/kg ds                   <3,0
Minerale olie (C12-C16)                         mg/kg ds                   <5,0
Minerale olie (C16-C21)                         mg/kg ds                   <6,0
Minerale olie (C21-C30)                         mg/kg ds                    <12
Minerale olie (C30-C35)                         mg/kg ds                     6,2
Minerale olie (C35-C40)                         mg/kg ds                   <6,0
Minerale olie totaal (C10-C40)                  mg/kg ds                    <38 -      38 520  1000
Polychloorbifenylen, PCB
PCB 28                                          mg/kg ds               <0,0010
PCB 52                                          mg/kg ds               <0,0010
PCB 101                                         mg/kg ds               <0,0010
PCB 118                                         mg/kg ds               <0,0010
PCB 138                                         mg/kg ds               <0,0010
PCB 153                                         mg/kg ds               <0,0010
PCB 180                                         mg/kg ds               <0,0010
PCB (som 7) (factor 0,7)                        mg/kg ds                0,0049 -   0,004   0,1   0,2
Polycyclische Aromatische Koolwaterstoffen, PAK
Naftaleen                                       mg/kg ds                <0,050
Fenanthreen                                     mg/kg ds                   0,42
Anthraceen                                      mg/kg ds                     0,1
Fluorantheen                                    mg/kg ds                   0,74
Benzo(a)anthraceen                              mg/kg ds                   0,33
Chryseen                                        mg/kg ds                   0,37
Benzo(k)fluorantheen                            mg/kg ds                   0,15
Benzo(a)pyreen                                  mg/kg ds                   0,23
Benzo(ghi)peryleen                              mg/kg ds                   0,19
Indeno(123-cd)pyreen                            mg/kg ds                   0,24
PAK VROM (10) (factor 0,7)                      mg/kg ds                     2,8 *    1,5   21    40
< streefwaarde/aw2000 of RG                     -
> streefwaarde/aw2000                           *
> Tussenwaarde (T)                              **
> Interventiewaarde (I)                         ***
</pre>

====================================================================== Einde pagina 136 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 137 ======================================================================

<pre>Toetsing: S en I 2009
Projectnummer                                   20121245
Projectnaam                                     Raadhuisplein en Toniesplein
Datum monstername                               05-04-2012
Monsternemer                                    Reinoud de Jong
Certificaatnummer                               2012059650
Analyse                                         Eenheid                      mm3               AW      T      I
Bodemtype correctie
Organische stof                                                                        0,7
Korrelgrootte < 2 µm (Lutum)                                                           4,1
Voorbehandeling
Cryogeen malen AS3000                                                          Uitgevoerd
Bodemkundige analyses
Droge stof                                      % (m/m)                               93,1
Organische stof                                 % (m/m) ds                             0,7
Gloeirest                                       % (m/m) ds                              99
Korrelgrootte < 2 µm (Lutum)                    % (m/m) ds                             4,1
Metalen
Barium (Ba)                                     mg/kg ds                                29 -              300
Cadmium (Cd)                                    mg/kg ds                            <0,17  -  0,36 4,1     7,8
Kobalt (Co)                                     mg/kg ds                              <4,3 -    5,2 36      66
Koper (Cu)                                      mg/kg ds                               7,5 -     21 60      98
Kwik (Hg)                                       mg/kg ds                           <0,050  -  0,11 13       26
Molybdeen (Mo)                                  mg/kg ds                              <1,5 -    1,5 96    190
Nikkel (Ni)                                     mg/kg ds                               6,7 -     14 27      40
Lood (Pb)                                       mg/kg ds                               <13 -     33 190   350
Zink (Zn)                                       mg/kg ds                                55 -     65 200   340
Minerale olie
Minerale olie (C10-C12)                         mg/kg ds                               4,6
Minerale olie (C12-C16)                         mg/kg ds                               5,2
Minerale olie (C16-C21)                         mg/kg ds                              <6,0
Minerale olie (C21-C30)                         mg/kg ds                               <12
Minerale olie (C30-C35)                         mg/kg ds                              <6,0
Minerale olie (C35-C40)                         mg/kg ds                              <6,0
Minerale olie totaal (C10-C40)                  mg/kg ds                               <38 -     38 520  1000
Polychloorbifenylen, PCB
PCB 28                                          mg/kg ds                           0,0014
PCB 52                                          mg/kg ds                          <0,0010
PCB 101                                         mg/kg ds                          <0,0010
PCB 118                                         mg/kg ds                          <0,0010
PCB 138                                         mg/kg ds                          <0,0010
PCB 153                                         mg/kg ds                          <0,0010
PCB 180                                         mg/kg ds                          <0,0010
PCB (som 7) (factor 0,7)                        mg/kg ds                           0,0056 *  0,004   0,1   0,2
Polycyclische Aromatische Koolwaterstoffen, PAK
Naftaleen                                       mg/kg ds                           <0,050
Fenanthreen                                     mg/kg ds                           <0,050
Anthraceen                                      mg/kg ds                           <0,050
Fluorantheen                                    mg/kg ds                           <0,050
Benzo(a)anthraceen                              mg/kg ds                           <0,050
Chryseen                                        mg/kg ds                           <0,050
Benzo(k)fluorantheen                            mg/kg ds                           <0,050
Benzo(a)pyreen                                  mg/kg ds                           <0,050
Benzo(ghi)peryleen                              mg/kg ds                           <0,050
Indeno(123-cd)pyreen                            mg/kg ds                           <0,050
PAK VROM (10) (factor 0,7)                      mg/kg ds                              0,35 -    1,5   21    40
< streefwaarde/aw2000 of RG                     -
> streefwaarde/aw2000                           *
> Tussenwaarde (T)                              **
> Interventiewaarde (I)                         ***
</pre>

====================================================================== Einde pagina 137 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 138 ======================================================================

<pre>Toetsing: S en I 2009
Projectnummer                                   20121245
Projectnaam                                     Raadhuisplein en Toniesplein
Datum monstername                               12-04-2012
Monsternemer                                    Reinoud de Jong
Certificaatnummer                               2012062486
Analyse                                         Eenheid             mm4                  AW      T      I
Bodemtype correctie
Organische stof                                                                  1,6
Korrelgrootte < 2 µm (Lutum)                                                     2,7
Voorbehandeling
Cryogeen malen AS3000                                                   Uitgevoerd
Bodemkundige analyses
Droge stof                                      % (m/m)                         90,3
Organische stof                                 % (m/m) ds                       1,6
Gloeirest                                       % (m/m) ds                      98,2
Korrelgrootte < 2 µm (Lutum)                    % (m/m) ds                       2,7
Metalen
Barium (Ba)                                     mg/kg ds                          36 -              260
Cadmium (Cd)                                    mg/kg ds                      <0,17  -  0,35     4   7,6
Kobalt (Co)                                     mg/kg ds                        <4,3 -    4,6 31      58
Koper (Cu)                                      mg/kg ds                          24 *     20 57      94
Kwik (Hg)                                       mg/kg ds                     <0,050  -  0,11 13       25
Molybdeen (Mo)                                  mg/kg ds                        <1,5 -    1,5 96    190
Nikkel (Ni)                                     mg/kg ds                         9,4 -     13 24      36
Lood (Pb)                                       mg/kg ds                          14 -     32 190   340
Zink (Zn)                                       mg/kg ds                          40 -     61 190   310
Minerale olie
Minerale olie (C10-C12)                         mg/kg ds                         6,3
Minerale olie (C12-C16)                         mg/kg ds                        <5,0
Minerale olie (C16-C21)                         mg/kg ds                        <6,0
Minerale olie (C21-C30)                         mg/kg ds                         <12
Minerale olie (C30-C35)                         mg/kg ds                        <6,0
Minerale olie (C35-C40)                         mg/kg ds                        <6,0
Minerale olie totaal (C10-C40)                  mg/kg ds                         <38 -     38 520  1000
Polychloorbifenylen, PCB
PCB 28                                          mg/kg ds                   <0,0010
PCB 52                                          mg/kg ds                   <0,0010
PCB 101                                         mg/kg ds                   <0,0010
PCB 118                                         mg/kg ds                   <0,0010
PCB 138                                         mg/kg ds                   <0,0010
PCB 153                                         mg/kg ds                   <0,0010
PCB 180                                         mg/kg ds                   <0,0010
PCB (som 7) (factor 0,7)                        mg/kg ds                     0,0049 -  0,004   0,1   0,2
Polycyclische Aromatische Koolwaterstoffen, PAK
Naftaleen                                       mg/kg ds                     <0,050
Fenanthreen                                     mg/kg ds                        0,07
Anthraceen                                      mg/kg ds                     <0,050
Fluorantheen                                    mg/kg ds                        0,18
Benzo(a)anthraceen                              mg/kg ds                      0,085
Chryseen                                        mg/kg ds                      0,099
Benzo(k)fluorantheen                            mg/kg ds                     <0,050
Benzo(a)pyreen                                  mg/kg ds                      0,061
Benzo(ghi)peryleen                              mg/kg ds                      0,059
Indeno(123-cd)pyreen                            mg/kg ds                      0,072
PAK VROM (10) (factor 0,7)                      mg/kg ds                        0,73 -    1,5   21    40
< streefwaarde/aw2000 of RG                     -
> streefwaarde/aw2000                           *
> Tussenwaarde (T)                              **
> Interventiewaarde (I)                         ***
</pre>

====================================================================== Einde pagina 138 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 139 ======================================================================

<pre>Toetsing: S en I 2009
Projectnummer                                   20121245
Projectnaam                                     Raadhuisplein en Toniesplein
Datum monstername                               12-04-2012
Monsternemer                                    Reinoud de Jong
Certificaatnummer                               2012062486
Analyse                                         Eenheid             mm5                  AW       T      I
Bodemtype correctie
Organische stof                                                                  2,5
Korrelgrootte < 2 µm (Lutum)                                                     3,3
Voorbehandeling
Cryogeen malen AS3000                                                   Uitgevoerd
Bodemkundige analyses
Droge stof                                      % (m/m)                         88,5
Organische stof                                 % (m/m) ds                       2,5
Gloeirest                                       % (m/m) ds                      97,2
Korrelgrootte < 2 µm (Lutum)                    % (m/m) ds                       3,3
Metalen
Barium (Ba)                                     mg/kg ds                          45 -                280
Cadmium (Cd)                                    mg/kg ds                        0,32 -  0,36    4,1   7,9
Kobalt (Co)                                     mg/kg ds                        <4,3 -    4,9    33    62
Koper (Cu)                                      mg/kg ds                          17 -     21    59    98
Kwik (Hg)                                       mg/kg ds                      0,055  -  0,11     13    26
Molybdeen (Mo)                                  mg/kg ds                        <1,5 -    1,5    96   190
Nikkel (Ni)                                     mg/kg ds                         5,2 -     13    26    38
Lood (Pb)                                       mg/kg ds                          24 -     33  190    350
Zink (Zn)                                       mg/kg ds                          76 *     64  200    330
Minerale olie
Minerale olie (C10-C12)                         mg/kg ds                         6,5
Minerale olie (C12-C16)                         mg/kg ds                        <5,0
Minerale olie (C16-C21)                         mg/kg ds                        <6,0
Minerale olie (C21-C30)                         mg/kg ds                         <12
Minerale olie (C30-C35)                         mg/kg ds                        <6,0
Minerale olie (C35-C40)                         mg/kg ds                        <6,0
Minerale olie totaal (C10-C40)                  mg/kg ds                         <38 -     48  650  1300
Polychloorbifenylen, PCB
PCB 28                                          mg/kg ds                   <0,0010
PCB 52                                          mg/kg ds                   <0,0010
PCB 101                                         mg/kg ds                   <0,0010
PCB 118                                         mg/kg ds                   <0,0010
PCB 138                                         mg/kg ds                     0,0017
PCB 153                                         mg/kg ds                     0,0016
PCB 180                                         mg/kg ds                     0,0018
PCB (som 7) (factor 0,7)                        mg/kg ds                     0,0079 *  0,005  0,13   0,25
Polycyclische Aromatische Koolwaterstoffen, PAK
Naftaleen                                       mg/kg ds                     <0,050
Fenanthreen                                     mg/kg ds                     <0,050
Anthraceen                                      mg/kg ds                     <0,050
Fluorantheen                                    mg/kg ds                        0,11
Benzo(a)anthraceen                              mg/kg ds                      0,058
Chryseen                                        mg/kg ds                      0,083
Benzo(k)fluorantheen                            mg/kg ds                     <0,050
Benzo(a)pyreen                                  mg/kg ds                     <0,050
Benzo(ghi)peryleen                              mg/kg ds                      0,052
Indeno(123-cd)pyreen                            mg/kg ds                      0,059
PAK VROM (10) (factor 0,7)                      mg/kg ds                        0,54 -    1,5    21    40
< streefwaarde/aw2000 of RG                     -
> streefwaarde/aw2000                           *
> Tussenwaarde (T)                              **
> Interventiewaarde (I)                         ***
</pre>

====================================================================== Einde pagina 139 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 140 ======================================================================

<pre>Toetsing: S en I 2009
Projectnummer                                   20121245
Projectnaam                                     Raadhuisplein en Toniesplein
Datum monstername                               12-04-2012
Monsternemer                                    Reinoud de Jong
Certificaatnummer                               2012062486
Analyse                                         Eenheid             mm6                    AW      T      I
Bodemtype correctie
Organische stof                                                                  2,7
Korrelgrootte < 2 µm (Lutum)                                                     2,8
Voorbehandeling
Cryogeen malen AS3000                                                   Uitgevoerd
Bodemkundige analyses
Droge stof                                      % (m/m)                         87,6
Organische stof                                 % (m/m) ds                       2,7
Gloeirest                                       % (m/m) ds                      97,1
Korrelgrootte < 2 µm (Lutum)                    % (m/m) ds                       2,8
Metalen
Barium (Ba)                                     mg/kg ds                          18 -                 260
Cadmium (Cd)                                    mg/kg ds                        0,22 -    0,36   4,1   7,9
Kobalt (Co)                                     mg/kg ds                        <4,3 -     4,6    32    59
Koper (Cu)                                      mg/kg ds                          10 -      20    58    97
Kwik (Hg)                                       mg/kg ds                     <0,050  -    0,11    13    26
Molybdeen (Mo)                                  mg/kg ds                        <1,5 -     1,5    96   190
Nikkel (Ni)                                     mg/kg ds                        <3,0 -      13    25    37
Lood (Pb)                                       mg/kg ds                          17 -      33  190    350
Zink (Zn)                                       mg/kg ds                          28 -      62  190    320
Minerale olie
Minerale olie (C10-C12)                         mg/kg ds                         5,8
Minerale olie (C12-C16)                         mg/kg ds                        <5,0
Minerale olie (C16-C21)                         mg/kg ds                        <6,0
Minerale olie (C21-C30)                         mg/kg ds                         <12
Minerale olie (C30-C35)                         mg/kg ds                        <6,0
Minerale olie (C35-C40)                         mg/kg ds                        <6,0
Minerale olie totaal (C10-C40)                  mg/kg ds                         <38 -      51  700  1400
Polychloorbifenylen, PCB
PCB 28                                          mg/kg ds                   <0,0010
PCB 52                                          mg/kg ds                   <0,0010
PCB 101                                         mg/kg ds                   <0,0010
PCB 118                                         mg/kg ds                   <0,0010
PCB 138                                         mg/kg ds                   <0,0010
PCB 153                                         mg/kg ds                   <0,0010
PCB 180                                         mg/kg ds                   <0,0010
PCB (som 7) (factor 0,7)                        mg/kg ds                     0,0049 -  0,0054  0,14   0,27
Polycyclische Aromatische Koolwaterstoffen, PAK
Naftaleen                                       mg/kg ds                     <0,050
Fenanthreen                                     mg/kg ds                     <0,050
Anthraceen                                      mg/kg ds                     <0,050
Fluorantheen                                    mg/kg ds                        0,13
Benzo(a)anthraceen                              mg/kg ds                      0,062
Chryseen                                        mg/kg ds                      0,085
Benzo(k)fluorantheen                            mg/kg ds                     <0,050
Benzo(a)pyreen                                  mg/kg ds                     <0,050
Benzo(ghi)peryleen                              mg/kg ds                     <0,050
Indeno(123-cd)pyreen                            mg/kg ds                      0,054
PAK VROM (10) (factor 0,7)                      mg/kg ds                        0,54 -     1,5    21    40
< streefwaarde/aw2000 of RG                     -
> streefwaarde/aw2000                           *
> Tussenwaarde (T)                              **
> Interventiewaarde (I)                         ***
</pre>

====================================================================== Einde pagina 140 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 141 ======================================================================

<pre>Toetsing: S en I 2009
Projectnummer                               20121245
Projectnaam                                 Raadhuisplein en Toniesplein
Datum monstername                           12-04-2012
Monsternemer                                Reinoud de Jong
Certificaatnummer                           2012062345
Analyse                                     Eenheid             pb101          S     T      I
Metalen
Barium (Ba)                                 µg/L                      <45 -   50  340   630
Cadmium (Cd)                                µg/L                   <0,80  -  0,4   3,2     6
Kobalt (Co)                                 µg/L                     <5,0 -   20    60  100
Koper (Cu)                                  µg/L                      <15 -   15    45    75
Kwik (Hg)                                   µg/L                     0,05 - 0,05 0,17    0,3
Molybdeen (Mo)                              µg/L                     <3,6 -    5  150   300
Nikkel (Ni)                                 µg/L                      <15 -   15    45    75
Lood (Pb)                                   µg/L                      <15 -   15    45    75
Zink (Zn)                                   µg/L                      <60 -   65  430   800
Vluchtige Aromatische Koolwaterstoffen
Benzeen                                     µg/L                   <0,20  -  0,2    15    30
Tolueen                                     µg/L                   <0,30  -    7  500  1000
Ethylbenzeen                                µg/L                   <0,30  -    4    77  150
o-Xyleen                                    µg/L                   <0,10
m,p-Xyleen                                  µg/L                   <0,20
Xylenen (som) factor 0,7                    µg/L                     0,21 -  0,2    35    70
BTEX (som)                                  µg/L                     <1,1
Naftaleen                                   µg/L                  <0,050  - 0,01    35    70
Styreen                                     µg/L                   <0,30  -    6  150   300
Vluchtige organische chloorkoolwaterstoffen
Dichloormethaan                             µg/L                   <0,20  - 0,01  500  1000
Trichloormethaan                            µg/L                   <0,60  -    6  200   400
Tetrachloormethaan                          µg/L                   <0,10  - 0,01     5    10
Trichlooretheen                             µg/L                   <0,60  -   24  260   500
Tetrachlooretheen                           µg/L                   <0,10  - 0,01    20    40
1,1-Dichloorethaan                          µg/L                   <0,60  -    7  450   900
1,2-Dichloorethaan                          µg/L                   <0,60  -    7  200   400
1,1,1-Trichloorethaan                       µg/L                   <0,10  - 0,01  150   300
1,1,2-Trichloorethaan                       µg/L                   <0,10  - 0,01    65  130
cis 1,2-Dichlooretheen                      µg/L                   <0,10
trans 1,2-Dichlooretheen                    µg/L                   <0,10
CKW (som)                                   µg/L                     <3,2
1,1-Dichlooretheen                          µg/L                   <0,10  - 0,01     5    10
1,2-Dichloorethenen (Som) factor 0,7        µg/L                     0,14 - 0,01    10    20
Vinylchloride                               µg/L                   <0,10  - 0,01   2,5     5
1,1-Dichloorpropaan                         µg/L                   <0,25
1,2-Dichloorpropaan                         µg/L                   <0,25
1,3-Dichloorpropaan                         µg/L                   <0,25
Dichloorpropanen som factor 0.7             µg/L                     0,52 -  0,8    40    80
Tribroommethaan                             µg/L                     <2,0 -             630
Minerale olie
Minerale olie (C10-C12)                     µg/L                     <8,0
Minerale olie (C12-C16)                     µg/L                      <15
Minerale olie (C16-C21)                     µg/L                      <16
Minerale olie (C21-C30)                     µg/L                      <31
Minerale olie (C30-C35)                     µg/L                      <15
Minerale olie (C35-C40)                     µg/L                      <15
Minerale olie totaal (C10-C40)              µg/L                    <100 -    50  330   600
< streefwaarde/aw2000 of RG                 -
> streefwaarde/aw2000                       *
> Tussenwaarde (T)                          **
> Interventiewaarde (I)                     ***
</pre>

====================================================================== Einde pagina 141 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 142 ======================================================================

<pre>Toetsing: S en I 2009
Projectnummer                               20121245
Projectnaam                                 Raadhuisplein en Toniesplein
Datum monstername                           12-04-2012
Monsternemer                                Reinoud de Jong
Certificaatnummer                           2012062345
Analyse                                     Eenheid             pb201                 S     T      I
Metalen
Barium (Ba)                                 µg/L                             <45 -   50  340   630
Cadmium (Cd)                                µg/L                          <0,80  -  0,4   3,2     6
Kobalt (Co)                                 µg/L                            <5,0 -   20    60  100
Koper (Cu)                                  µg/L                             <15 -   15    45    75
Kwik (Hg)                                   µg/L                         <0,050  - 0,05 0,17    0,3
Molybdeen (Mo)                              µg/L                            <3,6 -    5  150   300
Nikkel (Ni)                                 µg/L                             <15 -   15    45    75
Lood (Pb)                                   µg/L                             <15 -   15    45    75
Zink (Zn)                                   µg/L                             <60 -   65  430   800
Vluchtige Aromatische Koolwaterstoffen
Benzeen                                     µg/L                          <0,20  -  0,2    15    30
Tolueen                                     µg/L                          <0,30  -    7  500  1000
Ethylbenzeen                                µg/L                          <0,30  -    4    77  150
o-Xyleen                                    µg/L                          <0,10
m,p-Xyleen                                  µg/L                          <0,20
Xylenen (som) factor 0,7                    µg/L                           0,21  -  0,2    35    70
BTEX (som)                                  µg/L                            <1,1
Naftaleen                                   µg/L                         <0,050  - 0,01    35    70
Styreen                                     µg/L                          <0,30  -    6  150   300
Vluchtige organische chloorkoolwaterstoffen
Dichloormethaan                             µg/L                          <0,20  - 0,01  500  1000
Trichloormethaan                            µg/L                          <0,60  -    6  200   400
Tetrachloormethaan                          µg/L                          <0,10  - 0,01     5    10
Trichlooretheen                             µg/L                          <0,60  -   24  260   500
Tetrachlooretheen                           µg/L                          <0,10  - 0,01    20    40
1,1-Dichloorethaan                          µg/L                          <0,60  -    7  450   900
1,2-Dichloorethaan                          µg/L                          <0,60  -    7  200   400
1,1,1-Trichloorethaan                       µg/L                          <0,10  - 0,01  150   300
1,1,2-Trichloorethaan                       µg/L                          <0,10  - 0,01    65  130
cis 1,2-Dichlooretheen                      µg/L                          <0,10
trans 1,2-Dichlooretheen                    µg/L                          <0,10
CKW (som)                                   µg/L                            <3,2
1,1-Dichlooretheen                          µg/L                          <0,10  - 0,01     5    10
1,2-Dichloorethenen (Som) factor 0,7        µg/L                           0,14  - 0,01    10    20
Vinylchloride                               µg/L                          <0,10  - 0,01   2,5     5
1,1-Dichloorpropaan                         µg/L                          <0,25
1,2-Dichloorpropaan                         µg/L                          <0,25
1,3-Dichloorpropaan                         µg/L                          <0,25
Dichloorpropanen som factor 0.7             µg/L                           0,52  -  0,8    40    80
Tribroommethaan                             µg/L                            <2,0 -             630
Minerale olie
Minerale olie (C10-C12)                     µg/L                            <8,0
Minerale olie (C12-C16)                     µg/L                             <15
Minerale olie (C16-C21)                     µg/L                             <16
Minerale olie (C21-C30)                     µg/L                             <31
Minerale olie (C30-C35)                     µg/L                             <15
Minerale olie (C35-C40)                     µg/L                             <15
Minerale olie totaal (C10-C40)              µg/L                           <100 -    50  330   600
< streefwaarde/aw2000 of RG                 -
> streefwaarde/aw2000                       *
> Tussenwaarde (T)                          **
> Interventiewaarde (I)                     ***
</pre>

====================================================================== Einde pagina 142 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 143 ======================================================================

<pre>Bijlage 5</pre>

====================================================================== Einde pagina 143 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 144 ======================================================================

<pre>     MILON bv
     T.a.v. Rob Engelen
     Huygensweg 24
     5482 TG SCHIJNDEL
     Analysecertificaat
     Datum: 16-04-2012
     Hierbij ontvangt u de resultaten van het navolgende laboratoriumonderzoek.
     Certificaatnummer                              2012059650
     Uw projectnummer                               20121245
     Uw projectnaam                                 Raadhuisplein en Toniesplein
     Uw ordernummer
     Monster(s) ontvangen                           06-04-2012
      Dit certificaat mag uitsluitend in zijn geheel worden gereproduceerd.
      Aanvullende informatie behorend bij dit analysecertificaat kunt U vinden in het overzicht "Specificaties
      Analysemethoden". Extra exemplaren zijn verkrijgbaar bij de afdeling Verkoop en Advies.
      De grondmonsters worden tot 6 weken na datum ontvangst bewaard en watermonsters tot 2 weken na
      datum ontvangst. Zonder tegenbericht worden de monsters nadien afgevoerd.
      Indien de monsters langer bewaard dienen te blijven verzoeken wij U dit exemplaar uiterlijk 1 week voor afloop van
      de standaardbewaarperiode ondertekend aan ons te retourneren. Voor de kosten van het langer bewaren van
      monsters verwijzen wij naar de prijslijst.
     Bewaren tot:
     Datum:                                   Naam:                                  Handtekening:
     Wij vertrouwen erop uw opdracht hiermee naar verwachting te hebben uitgevoerd, mocht U naar aanleiding van dit
     analysecertificaat nog vragen hebben verzoeken wij U contact op te nemen met de afdeling Verkoop en Advies.
     Met vriendelijke groet,
     Eurofins Analytico B.V.
                                                                                                                      Ing. A. Veldhuizen
                                                                                                                      Technical Manager
Eurofins Analytico B.V.
Gildeweg 44-46          Tel. +31 (0)34 242 63 00    ABN AMRO 54 85 74 456 Eurofins Analytico B.V. is erkend door het Vlaamse Gewest
3771 NB Barneveld       Fax +31 (0)34 242 63 99     VAT/BTW No.           (OVAM en Dep. LNE), het Brusselse Gewest (BIM),
P.O. Box 459            E-mail info-env@eurofins.nl NL 8043.14.883.B01    het Waalse Gewest (DGRNE-OWD) en door de
3770 AL Barneveld NL    Site www.eurofins.nl        KvK No. 09088623      overheden van Frankrijk en Luxemburg (MEV).
</pre>

====================================================================== Einde pagina 144 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 145 ======================================================================

<pre>     Analysecertificaat
     Uw projectnummer                     20121245                                                   Certificaatnummer            2012059650
     Uw projectnaam                       Raadhuisplein en Toniesplein                               Startdatum                   06-04-2012
     Uw ordernummer                                                                                  Rapportagedatum              16-04-2012/17:40
     Datum monstername                    05-04-2012                                                 Bijlage                      A,B,C
     Monsternemer                         Reinoud de Jong                                            Pagina                       1/2
      Monstermatrix                       Grond; Grond (AS3000)
     Analyse                                                Eenheid                1                   2                 3
     Voorbehandeling
S     Cryogeen malen AS3000                                            Uitgevoerd        Uitgevoerd         Uitgevoerd
     Bodemkundige analyses
S     Droge stof                                            % (m/m)            92.7              89.6                93.1
S     Organische stof                                    % (m/m) ds             0.6                2.0                0.7
Q     Gloeirest                                          % (m/m) ds            99.2              97.7                99.0
S     Korrelgrootte < 2 µm (Lutum)                       % (m/m) ds             3.8                4.3                4.1
     Metalen
S     Barium (Ba)                                         mg/kg ds              <15                 36                 29
S     Cadmium (Cd)                                        mg/kg ds           <0.17             <0.17                <0.17
S     Kobalt (Co)                                         mg/kg ds             <4.3              <4.3                <4.3
S     Koper (Cu)                                          mg/kg ds             <5.0                 11                7.5
S     Kwik (Hg)                                           mg/kg ds         <0.050            <0.050               <0.050
S     Molybdeen (Mo)                                      mg/kg ds             <1.5              <1.5                <1.5
S     Nikkel (Ni)                                         mg/kg ds              3.9                5.4                6.7
S     Lood (Pb)                                           mg/kg ds              <13                 47                <13
S     Zink (Zn)                                           mg/kg ds              <17                 71                 55
     Minerale olie
      Minerale olie (C10-C12)                             mg/kg ds             <3.0              <3.0                 4.6
      Minerale olie (C12-C16)                             mg/kg ds             <5.0              <5.0                 5.2
      Minerale olie (C16-C21)                             mg/kg ds             <6.0              <6.0                <6.0
      Minerale olie (C21-C30)                             mg/kg ds              <12               <12                 <12
      Minerale olie (C30-C35)                             mg/kg ds             <6.0                6.2               <6.0
      Minerale olie (C35-C40)                             mg/kg ds             <6.0              <6.0                <6.0
S     Minerale olie totaal (C10-C40)                      mg/kg ds              <38               <38                 <38
     Polychloorbifenylen, PCB
S     PCB 28                                              mg/kg ds        <0.0010           <0.0010               0.0014 2)
S     PCB 52                                              mg/kg ds        <0.0010           <0.0010             <0.0010
S     PCB 101                                             mg/kg ds        <0.0010           <0.0010             <0.0010
S     PCB 118                                             mg/kg ds        <0.0010           <0.0010             <0.0010
S     PCB 138                                             mg/kg ds        <0.0010           <0.0010             <0.0010
S     PCB 153                                             mg/kg ds        <0.0010           <0.0010             <0.0010
S     PCB 180                                             mg/kg ds        <0.0010           <0.0010             <0.0010
S     PCB (som 7) (factor 0,7)                            mg/kg ds         0.0049 1)         0.0049      1)       0.0056
Nr.  Monsteromschrijving                                                                                                                       Analytico-nr.
1    mm1                                                                                                                                           6791066
2    mm2                                                                                                                                           6791067
3    mm3                                                                                                                                           6791068
                                                                           Q: door RvA geaccrediteerde verrichting
                                                                           A: AP04 erkende verrichting
                                                                           S: AS 3000 erkende verrichting
Eurofins Analytico B.V.                                                    Dit certificaat mag uitsluitend in zijn geheel worden gereproduceerd.
Gildeweg 44-46          Tel. +31 (0)34 242 63 00    ABN AMRO 54 85 74 456  Eurofins Analytico B.V. is erkend door het Vlaamse Gewest
3771 NB Barneveld       Fax +31 (0)34 242 63 99     VAT/BTW No.            (OVAM en Dep. LNE), het Brusselse Gewest (BIM),
P.O. Box 459            E-mail info-env@eurofins.nl NL 8043.14.883.B01     het Waalse Gewest (DGRNE-OWD) en door de                               TESTEN
3770 AL Barneveld NL    Site www.eurofins.nl        KvK No. 09088623       overheden van Frankrijk en Luxemburg (MEV).                            RvA L010
</pre>

====================================================================== Einde pagina 145 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 146 ======================================================================

<pre>     Analysecertificaat
     Uw projectnummer                     20121245                                                  Certificaatnummer            2012059650
     Uw projectnaam                       Raadhuisplein en Toniesplein                              Startdatum                   06-04-2012
     Uw ordernummer                                                                                 Rapportagedatum              16-04-2012/17:40
     Datum monstername                    05-04-2012                                                Bijlage                      A,B,C
     Monsternemer                         Reinoud de Jong                                           Pagina                       2/2
      Monstermatrix                       Grond; Grond (AS3000)
     Analyse                                                Eenheid               1                   2                 3
     Polycyclische Aromatische Koolwaterstoffen, PAK
S     Naftaleen                                           mg/kg ds        <0.050            <0.050               <0.050
S     Fenanthreen                                         mg/kg ds        <0.050                0.42             <0.050
S     Anthraceen                                          mg/kg ds        <0.050              0.100              <0.050
S     Fluorantheen                                        mg/kg ds        <0.050                0.74             <0.050
S     Benzo(a)anthraceen                                  mg/kg ds        <0.050                0.33             <0.050
S     Chryseen                                            mg/kg ds        <0.050                0.37             <0.050
S     Benzo(k)fluorantheen                                mg/kg ds        <0.050                0.15             <0.050
S     Benzo(a)pyreen                                      mg/kg ds        <0.050                0.23             <0.050
S     Benzo(ghi)peryleen                                  mg/kg ds        <0.050                0.19             <0.050
S     Indeno(123-cd)pyreen                                mg/kg ds        <0.050                0.24             <0.050
S     PAK VROM (10) (factor 0,7)                          mg/kg ds            0.35 1)             2.8               0.35 1)
Nr.  Monsteromschrijving                                                                                                                      Analytico-nr.
1    mm1                                                                                                                                          6791066
2    mm2                                                                                                                                          6791067
3    mm3                                                                                                                                          6791068
                                                                          Q: door RvA geaccrediteerde verrichting                                  Akkoord
                                                                          A: AP04 erkende verrichting                                             Pr.coörd.
                                                                          S: AS 3000 erkende verrichting
                                                                                                                                                       VA
Eurofins Analytico B.V.                                                   Dit certificaat mag uitsluitend in zijn geheel worden gereproduceerd.
Gildeweg 44-46          Tel. +31 (0)34 242 63 00    ABN AMRO 54 85 74 456 Eurofins Analytico B.V. is erkend door het Vlaamse Gewest
3771 NB Barneveld       Fax +31 (0)34 242 63 99     VAT/BTW No.           (OVAM en Dep. LNE), het Brusselse Gewest (BIM),
P.O. Box 459            E-mail info-env@eurofins.nl NL 8043.14.883.B01    het Waalse Gewest (DGRNE-OWD) en door de                               TESTEN
3770 AL Barneveld NL    Site www.eurofins.nl        KvK No. 09088623      overheden van Frankrijk en Luxemburg (MEV).                            RvA L010
</pre>

====================================================================== Einde pagina 146 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 147 ======================================================================

<pre>      Bijlage (A) met deelmonsterinformatie behorende bij analysecertificaat 2012059650
                                                                                                                                        Pagina 1/1
      Analytico-n Boornr              Omschrijving                        Van        Tot         Barcode             Monsteromschrijving
       6791066        101             1                                    20         70        0530014595           mm1
       6791066        113             1                                    7          60        0530014824
       6791066        110             1                                    10         60        0530014826
       6791066        106             1                                    20         70        0530014588
       6791066        104             1                                    0          50        0530014599
       6791066        107             1                                    0          50        0530014600
       6791067        103             1                                    20         50        0530015071           mm2
       6791067        114             1                                    7          40        0530014821
       6791067        109             1                                    20         40        0530014583
       6791067        111             1                                    50         70        0530014592
       6791067        102             1                                    7          50        0530014603
       6791067        112             1                                    10         50        0530014604
       6791068        105             2                                    40         70        0530014823           mm3
Eurofins Analytico B.V.
Gildeweg 44-46          Tel. +31 (0)34 242 63 00    ABN AMRO 54 85 74 456 Eurofins Analytico B.V. is erkend door het Vlaamse Gewest
3771 NB Barneveld       Fax +31 (0)34 242 63 99     VAT/BTW No.           (OVAM en Dep. LNE), het Brusselse Gewest (BIM),
P.O. Box 459            E-mail info-env@eurofins.nl NL 8043.14.883.B01    het Waalse Gewest (DGRNE-OWD) en door de
3770 AL Barneveld NL    Site www.eurofins.nl        KvK No. 09088623      overheden van Frankrijk en Luxemburg (MEV).
</pre>

====================================================================== Einde pagina 147 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 148 ======================================================================

<pre>     Bijlage (B) met opmerkingen behorende bij analysecertificaat 2012059650
                                                                                                                                    Pagina 1/1
     Opmerking 1)
     De toetswaarde van de som is gelijk aan de sommatie van 0,7*RG
     Opmerking 2)
     PCB 28 kan positief beïnvloed worden door PCB 31.
Eurofins Analytico B.V.
Gildeweg 44-46          Tel. +31 (0)34 242 63 00    ABN AMRO 54 85 74 456 Eurofins Analytico B.V. is erkend door het Vlaamse Gewest
3771 NB Barneveld       Fax +31 (0)34 242 63 99     VAT/BTW No.           (OVAM en Dep. LNE), het Brusselse Gewest (BIM),
P.O. Box 459            E-mail info-env@eurofins.nl NL 8043.14.883.B01    het Waalse Gewest (DGRNE-OWD) en door de
3770 AL Barneveld NL    Site www.eurofins.nl        KvK No. 09088623      overheden van Frankrijk en Luxemburg (MEV).
</pre>

====================================================================== Einde pagina 148 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 149 ======================================================================

<pre>    Bijlage (C) met methodeverwijzingen behorende bij analysecertificaat 2012059650                                                         .
                                                                                                                                    Pagina 1/1
    Analyse                                         Methode        Techniek                          Referentiemethode
    Cryogeen malen AS3000                           W0106          Voorbehandeling                   Cf. AS3000
    Droge Stof                                      W0104          Gravimetrie                       Cf. pb 3010-2 en Gw. NEN-ISO 11465
    Zink (Zn)                                       W0423          ICP-MS                            Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2
    Organische stof/Gloeirest                       W0109          Gravimetrie                       Cf. pb 3010-3 en cf. NEN 5754
    Korrelgrootte < 2 µm (Lutum)                    W0173          Sedimentatie                      Cf. pb 3010-4 en cf. NEN 5753
    Barium (Ba)                                     W0423          ICP-MS                            Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2
    Cadmium (Cd)                                    W0423          ICP-MS                            Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2
    Minerale Olie (GC)                              W0202          GC-FID                            Cf. pb 3010-7 en cf. NEN 6978
    Polychloorbifenylen (PCB)                       W0271          GC-MS                             Cf. pb 3010-8 en gw. NEN 6980
    PAK som AS3000/AP04                             W0271          GC-MS                             Cf. pb. 3010-6 en gw. NEN-ISO 18287
    PAK (VROM)                                      W0271          GC-MS                             Cf. pb. 3010-6 en gw. NEN-ISO 18287
    Kobalt (Co)                                     W0423          ICP-MS                            Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2
    Koper (Cu)                                      W0423          ICP-MS                            Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2
    Kwik (Hg)                                       W0423          ICP-MS                            Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2
    Molybdeen (Mo)                                  W0423          ICP-MS                            Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2
    Nikkel( Ni)                                     W0423          ICP-MS                            Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2
    Lood (Pb)                                       W0423          ICP-MS                            Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2
     Nadere informatie over de toegepaste onderzoeksmethoden alsmede een classificatie van de meetonzekerheid staan
     vermeld in ons overzicht "Specificaties analysemethoden", versie juli 2009.
Eurofins Analytico B.V.
Gildeweg 44-46          Tel. +31 (0)34 242 63 00    ABN AMRO 54 85 74 456 Eurofins Analytico B.V. is erkend door het Vlaamse Gewest
3771 NB Barneveld       Fax +31 (0)34 242 63 99     VAT/BTW No.           (OVAM en Dep. LNE), het Brusselse Gewest (BIM),
P.O. Box 459            E-mail info-env@eurofins.nl NL 8043.14.883.B01    het Waalse Gewest (DGRNE-OWD) en door de
3770 AL Barneveld NL    Site www.eurofins.nl        KvK No. 09088623      overheden van Frankrijk en Luxemburg (MEV).
</pre>

====================================================================== Einde pagina 149 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 150 ======================================================================

<pre>     MILON bv
     T.a.v. Rob Engelen
     Huygensweg 24
     5482 TG SCHIJNDEL
     Analysecertificaat
     Datum: 19-04-2012
     Hierbij ontvangt u de resultaten van het navolgende laboratoriumonderzoek.
     Certificaatnummer                              2012062486
     Uw projectnummer                               20121245
     Uw projectnaam                                 Raadhuisplein en Toniesplein
     Uw ordernummer
     Monster(s) ontvangen                           12-04-2012
      Dit certificaat mag uitsluitend in zijn geheel worden gereproduceerd.
      Aanvullende informatie behorend bij dit analysecertificaat kunt U vinden in het overzicht "Specificaties
      Analysemethoden". Extra exemplaren zijn verkrijgbaar bij de afdeling Verkoop en Advies.
      De grondmonsters worden tot 6 weken na datum ontvangst bewaard en watermonsters tot 2 weken na
      datum ontvangst. Zonder tegenbericht worden de monsters nadien afgevoerd.
      Indien de monsters langer bewaard dienen te blijven verzoeken wij U dit exemplaar uiterlijk 1 week voor afloop van
      de standaardbewaarperiode ondertekend aan ons te retourneren. Voor de kosten van het langer bewaren van
      monsters verwijzen wij naar de prijslijst.
     Bewaren tot:
     Datum:                                   Naam:                                  Handtekening:
     Wij vertrouwen erop uw opdracht hiermee naar verwachting te hebben uitgevoerd, mocht U naar aanleiding van dit
     analysecertificaat nog vragen hebben verzoeken wij U contact op te nemen met de afdeling Verkoop en Advies.
     Met vriendelijke groet,
     Eurofins Analytico B.V.
                                                                                                                      Ing. A. Veldhuizen
                                                                                                                      Technical Manager
Eurofins Analytico B.V.
Gildeweg 44-46          Tel. +31 (0)34 242 63 00    ABN AMRO 54 85 74 456 Eurofins Analytico B.V. is erkend door het Vlaamse Gewest
3771 NB Barneveld       Fax +31 (0)34 242 63 99     VAT/BTW No.           (OVAM en Dep. LNE), het Brusselse Gewest (BIM),
P.O. Box 459            E-mail info-env@eurofins.nl NL 8043.14.883.B01    het Waalse Gewest (DGRNE-OWD) en door de
3770 AL Barneveld NL    Site www.eurofins.nl        KvK No. 09088623      overheden van Frankrijk en Luxemburg (MEV).
</pre>

====================================================================== Einde pagina 150 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 151 ======================================================================

<pre>     Analysecertificaat
     Uw projectnummer                     20121245                                                   Certificaatnummer            2012062486
     Uw projectnaam                       Raadhuisplein en Toniesplein                               Startdatum                   12-04-2012
     Uw ordernummer                                                                                  Rapportagedatum              19-04-2012/14:54
     Datum monstername                    12-04-2012                                                 Bijlage                      A,B,C,D
     Monsternemer                         Reinoud de Jong                                            Pagina                       1/2
      Monstermatrix                       Grond; Grond (AS3000)
     Analyse                                                Eenheid                1                   2                 3
     Voorbehandeling
S     Cryogeen malen AS3000                                            Uitgevoerd        Uitgevoerd         Uitgevoerd
     Bodemkundige analyses
S     Droge stof                                            % (m/m)            90.3              88.5                87.6
S     Organische stof                                    % (m/m) ds             1.6                2.5                2.7
Q     Gloeirest                                          % (m/m) ds            98.2              97.2                97.1
S     Korrelgrootte < 2 µm (Lutum)                       % (m/m) ds             2.7                3.3                2.8
     Metalen
S     Barium (Ba)                                         mg/kg ds                36                45                 18
S     Cadmium (Cd)                                        mg/kg ds           <0.17               0.32                0.22
S     Kobalt (Co)                                         mg/kg ds             <4.3              <4.3                <4.3
S     Koper (Cu)                                          mg/kg ds                24                17                 10
S     Kwik (Hg)                                           mg/kg ds         <0.050              0.055              <0.050
S     Molybdeen (Mo)                                      mg/kg ds             <1.5              <1.5                <1.5
S     Nikkel (Ni)                                         mg/kg ds              9.4                5.2               <3.0
S     Lood (Pb)                                           mg/kg ds                14                24                 17
S     Zink (Zn)                                           mg/kg ds                40                76                 28
     Minerale olie
      Minerale olie (C10-C12)                             mg/kg ds              6.3                6.5                5.8
      Minerale olie (C12-C16)                             mg/kg ds             <5.0              <5.0                <5.0
      Minerale olie (C16-C21)                             mg/kg ds             <6.0              <6.0                <6.0
      Minerale olie (C21-C30)                             mg/kg ds              <12               <12                 <12
      Minerale olie (C30-C35)                             mg/kg ds             <6.0              <6.0                <6.0
      Minerale olie (C35-C40)                             mg/kg ds             <6.0              <6.0                <6.0
S     Minerale olie totaal (C10-C40)                      mg/kg ds              <38               <38                 <38
     Polychloorbifenylen, PCB
S     PCB 28                                              mg/kg ds        <0.0010           <0.0010             <0.0010
S     PCB 52                                              mg/kg ds        <0.0010           <0.0010             <0.0010
S     PCB 101                                             mg/kg ds        <0.0010           <0.0010             <0.0010
S     PCB 118                                             mg/kg ds        <0.0010           <0.0010             <0.0010
S     PCB 138                                             mg/kg ds        <0.0010            0.0017             <0.0010
S     PCB 153                                             mg/kg ds        <0.0010            0.0016             <0.0010
S     PCB 180                                             mg/kg ds        <0.0010            0.0018             <0.0010
S     PCB (som 7) (factor 0,7)                            mg/kg ds         0.0049 1)         0.0079               0.0049 1)
Nr.  Monsteromschrijving                                                                                                                       Analytico-nr.
1    mm4                                                                                                                                           6800872
2    mm5                                                                                                                                           6800873
3    mm6                                                                                                                                           6800875
                                                                           Q: door RvA geaccrediteerde verrichting
                                                                           A: AP04 erkende verrichting
                                                                           S: AS 3000 erkende verrichting
Eurofins Analytico B.V.                                                    Dit certificaat mag uitsluitend in zijn geheel worden gereproduceerd.
Gildeweg 44-46          Tel. +31 (0)34 242 63 00    ABN AMRO 54 85 74 456  Eurofins Analytico B.V. is erkend door het Vlaamse Gewest
3771 NB Barneveld       Fax +31 (0)34 242 63 99     VAT/BTW No.            (OVAM en Dep. LNE), het Brusselse Gewest (BIM),
P.O. Box 459            E-mail info-env@eurofins.nl NL 8043.14.883.B01     het Waalse Gewest (DGRNE-OWD) en door de                               TESTEN
3770 AL Barneveld NL    Site www.eurofins.nl        KvK No. 09088623       overheden van Frankrijk en Luxemburg (MEV).                            RvA L010
</pre>

====================================================================== Einde pagina 151 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 152 ======================================================================

<pre>     Analysecertificaat
     Uw projectnummer                     20121245                                                  Certificaatnummer            2012062486
     Uw projectnaam                       Raadhuisplein en Toniesplein                              Startdatum                   12-04-2012
     Uw ordernummer                                                                                 Rapportagedatum              19-04-2012/14:54
     Datum monstername                    12-04-2012                                                Bijlage                      A,B,C,D
     Monsternemer                         Reinoud de Jong                                           Pagina                       2/2
      Monstermatrix                       Grond; Grond (AS3000)
     Analyse                                                Eenheid               1                   2                 3
     Polycyclische Aromatische Koolwaterstoffen, PAK
S     Naftaleen                                           mg/kg ds        <0.050            <0.050               <0.050
S     Fenanthreen                                         mg/kg ds          0.070           <0.050               <0.050
S     Anthraceen                                          mg/kg ds        <0.050            <0.050               <0.050
S     Fluorantheen                                        mg/kg ds            0.18              0.11                0.13
S     Benzo(a)anthraceen                                  mg/kg ds          0.085             0.058                0.062
S     Chryseen                                            mg/kg ds          0.099             0.083                0.085
S     Benzo(k)fluorantheen                                mg/kg ds        <0.050            <0.050               <0.050
S     Benzo(a)pyreen                                      mg/kg ds          0.061           <0.050               <0.050
S     Benzo(ghi)peryleen                                  mg/kg ds          0.059             0.052              <0.050
S     Indeno(123-cd)pyreen                                mg/kg ds          0.072             0.059                0.054
S     PAK VROM (10) (factor 0,7)                          mg/kg ds            0.73              0.54                0.54
Nr.  Monsteromschrijving                                                                                                                      Analytico-nr.
1    mm4                                                                                                                                          6800872
2    mm5                                                                                                                                          6800873
3    mm6                                                                                                                                          6800875
                                                                          Q: door RvA geaccrediteerde verrichting                                  Akkoord
                                                                          A: AP04 erkende verrichting                                             Pr.coörd.
                                                                          S: AS 3000 erkende verrichting
                                                                                                                                                       VA
Eurofins Analytico B.V.                                                   Dit certificaat mag uitsluitend in zijn geheel worden gereproduceerd.
Gildeweg 44-46          Tel. +31 (0)34 242 63 00    ABN AMRO 54 85 74 456 Eurofins Analytico B.V. is erkend door het Vlaamse Gewest
3771 NB Barneveld       Fax +31 (0)34 242 63 99     VAT/BTW No.           (OVAM en Dep. LNE), het Brusselse Gewest (BIM),
P.O. Box 459            E-mail info-env@eurofins.nl NL 8043.14.883.B01    het Waalse Gewest (DGRNE-OWD) en door de                               TESTEN
3770 AL Barneveld NL    Site www.eurofins.nl        KvK No. 09088623      overheden van Frankrijk en Luxemburg (MEV).                            RvA L010
</pre>

====================================================================== Einde pagina 152 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 153 ======================================================================

<pre>      Bijlage (A) met deelmonsterinformatie behorende bij analysecertificaat 2012062486
                                                                                                                                        Pagina 1/1
      Analytico-n Boornr              Omschrijving                        Van        Tot         Barcode             Monsteromschrijving
       6800872        207             1                                    6          20        0530014968           mm4
       6800872        208             1                                    6          20        0530014967
       6800872        201a            1                                    7          30        0530014971
       6800872        204             2                                    20         40        0530013944
       6800872        212             2                                    20         50        0530015148
       6800873        206             1                                    6          30        0530014969           mm5
       6800873        203             1                                    6          50        0530014973
       6800873        205             1                                    6          50        0530014970
       6800873        214             1                                    7          50        0530014961
       6800875        211             1                                    6          50        0530014965           mm6
       6800875        209             1                                    7          50        0530014963
       6800875        213             2                                    20         50        0530013950
       6800875        210             2                                    20         50        0530013937
       6800875        202             2                                    20         50        0530013948
Eurofins Analytico B.V.
Gildeweg 44-46          Tel. +31 (0)34 242 63 00    ABN AMRO 54 85 74 456 Eurofins Analytico B.V. is erkend door het Vlaamse Gewest
3771 NB Barneveld       Fax +31 (0)34 242 63 99     VAT/BTW No.           (OVAM en Dep. LNE), het Brusselse Gewest (BIM),
P.O. Box 459            E-mail info-env@eurofins.nl NL 8043.14.883.B01    het Waalse Gewest (DGRNE-OWD) en door de
3770 AL Barneveld NL    Site www.eurofins.nl        KvK No. 09088623      overheden van Frankrijk en Luxemburg (MEV).
</pre>

====================================================================== Einde pagina 153 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 154 ======================================================================

<pre>     Bijlage (B) met opmerkingen behorende bij analysecertificaat 2012062486
                                                                                                                                    Pagina 1/1
     Opmerking 1)
     De toetswaarde van de som is gelijk aan de sommatie van 0,7*RG
Eurofins Analytico B.V.
Gildeweg 44-46          Tel. +31 (0)34 242 63 00    ABN AMRO 54 85 74 456 Eurofins Analytico B.V. is erkend door het Vlaamse Gewest
3771 NB Barneveld       Fax +31 (0)34 242 63 99     VAT/BTW No.           (OVAM en Dep. LNE), het Brusselse Gewest (BIM),
P.O. Box 459            E-mail info-env@eurofins.nl NL 8043.14.883.B01    het Waalse Gewest (DGRNE-OWD) en door de
3770 AL Barneveld NL    Site www.eurofins.nl        KvK No. 09088623      overheden van Frankrijk en Luxemburg (MEV).
</pre>

====================================================================== Einde pagina 154 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 155 ======================================================================

<pre>    Bijlage (C) met methodeverwijzingen behorende bij analysecertificaat 2012062486                                                         .
                                                                                                                                    Pagina 1/1
    Analyse                                         Methode        Techniek                          Referentiemethode
    Cryogeen malen AS3000                           W0106          Voorbehandeling                   Cf. AS3000
    Droge Stof                                      W0104          Gravimetrie                       Cf. pb 3010-2 en Gw. NEN-ISO 11465
    Organische stof/Gloeirest                       W0109          Gravimetrie                       Cf. pb 3010-3 en cf. NEN 5754
    Korrelgrootte < 2 µm (Lutum)                    W0173          Sedimentatie                      Cf. pb 3010-4 en cf. NEN 5753
    Barium (Ba)                                     W0423          ICP-MS                            Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2
    Cadmium (Cd)                                    W0423          ICP-MS                            Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2
    Kobalt (Co)                                     W0423          ICP-MS                            Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2
    Koper (Cu)                                      W0423          ICP-MS                            Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2
    Kwik (Hg)                                       W0423          ICP-MS                            Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2
    Molybdeen (Mo)                                  W0423          ICP-MS                            Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2
    Nikkel( Ni)                                     W0423          ICP-MS                            Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2
    Lood (Pb)                                       W0423          ICP-MS                            Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2
    Zink (Zn)                                       W0423          ICP-MS                            Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2
    Minerale Olie (GC)                              W0202          GC-FID                            Cf. pb 3010-7 en cf. NEN 6978
    Polychloorbifenylen (PCB)                       W0271          GC-MS                             Cf. pb 3010-8 en gw. NEN 6980
    PAK (VROM)                                      W0271          GC-MS                             Cf. pb. 3010-6 en gw. NEN-ISO 18287
    PAK som AS3000/AP04                             W0271          GC-MS                             Cf. pb. 3010-6 en gw. NEN-ISO 18287
     Nadere informatie over de toegepaste onderzoeksmethoden alsmede een classificatie van de meetonzekerheid staan
     vermeld in ons overzicht "Specificaties analysemethoden", versie juli 2009.
Eurofins Analytico B.V.
Gildeweg 44-46          Tel. +31 (0)34 242 63 00    ABN AMRO 54 85 74 456 Eurofins Analytico B.V. is erkend door het Vlaamse Gewest
3771 NB Barneveld       Fax +31 (0)34 242 63 99     VAT/BTW No.           (OVAM en Dep. LNE), het Brusselse Gewest (BIM),
P.O. Box 459            E-mail info-env@eurofins.nl NL 8043.14.883.B01    het Waalse Gewest (DGRNE-OWD) en door de
3770 AL Barneveld NL    Site www.eurofins.nl        KvK No. 09088623      overheden van Frankrijk en Luxemburg (MEV).
</pre>

====================================================================== Einde pagina 155 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 156 ======================================================================

<pre>    Bijlage (D) opmerkingen aangaande de monstername en conserveringstermijn 2012062486
                                                                                                                                    Pagina 1/1
    Er zijn verschillen met de richtlijnen geconstateerd die de betrouwbaarheid van de resultaten van onderstaande
    monsters of analyses mogelijk hebben beinvloed.
    De conserveringstermijn is voor de betreffende analyse overschreden.
    Analyse                                                                                    Analytico-nr.
    Minerale Olie (GC) (Voorbehandeling)                                                       6800873
Eurofins Analytico B.V.
Gildeweg 44-46          Tel. +31 (0)34 242 63 00    ABN AMRO 54 85 74 456 Eurofins Analytico B.V. is erkend door het Vlaamse Gewest
3771 NB Barneveld       Fax +31 (0)34 242 63 99     VAT/BTW No.           (OVAM en Dep. LNE), het Brusselse Gewest (BIM),
P.O. Box 459            E-mail info-env@eurofins.nl NL 8043.14.883.B01    het Waalse Gewest (DGRNE-OWD) en door de
3770 AL Barneveld NL    Site www.eurofins.nl        KvK No. 09088623      overheden van Frankrijk en Luxemburg (MEV).
</pre>

====================================================================== Einde pagina 156 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 157 ======================================================================

<pre>     MILON bv
     T.a.v. Rob Engelen
     Huygensweg 24
     5482 TG SCHIJNDEL
     Analysecertificaat
     Datum: 13-04-2012
     Hierbij ontvangt u de resultaten van het navolgende laboratoriumonderzoek.
     Certificaatnummer                              2012062345
     Uw projectnummer                               20121245
     Uw projectnaam                                 Raadhuisplein en Toniesplein
     Uw ordernummer
     Monster(s) ontvangen                           12-04-2012
      Dit certificaat mag uitsluitend in zijn geheel worden gereproduceerd.
      Aanvullende informatie behorend bij dit analysecertificaat kunt U vinden in het overzicht "Specificaties
      Analysemethoden". Extra exemplaren zijn verkrijgbaar bij de afdeling Verkoop en Advies.
      De grondmonsters worden tot 6 weken na datum ontvangst bewaard en watermonsters tot 2 weken na
      datum ontvangst. Zonder tegenbericht worden de monsters nadien afgevoerd.
      Indien de monsters langer bewaard dienen te blijven verzoeken wij U dit exemplaar uiterlijk 1 week voor afloop van
      de standaardbewaarperiode ondertekend aan ons te retourneren. Voor de kosten van het langer bewaren van
      monsters verwijzen wij naar de prijslijst.
     Bewaren tot:
     Datum:                                   Naam:                                  Handtekening:
     Wij vertrouwen erop uw opdracht hiermee naar verwachting te hebben uitgevoerd, mocht U naar aanleiding van dit
     analysecertificaat nog vragen hebben verzoeken wij U contact op te nemen met de afdeling Verkoop en Advies.
     Met vriendelijke groet,
     Eurofins Analytico B.V.
                                                                                                                      Ing. A. Veldhuizen
                                                                                                                      Technical Manager
Eurofins Analytico B.V.
Gildeweg 44-46          Tel. +31 (0)34 242 63 00    ABN AMRO 54 85 74 456 Eurofins Analytico B.V. is erkend door het Vlaamse Gewest
3771 NB Barneveld       Fax +31 (0)34 242 63 99     VAT/BTW No.           (OVAM en Dep. LNE), het Brusselse Gewest (BIM),
P.O. Box 459            E-mail info-env@eurofins.nl NL 8043.14.883.B01    het Waalse Gewest (DGRNE-OWD) en door de
3770 AL Barneveld NL    Site www.eurofins.nl        KvK No. 09088623      overheden van Frankrijk en Luxemburg (MEV).
</pre>

====================================================================== Einde pagina 157 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 158 ======================================================================

<pre>     Analysecertificaat
     Uw projectnummer                     20121245                                                  Certificaatnummer            2012062345
     Uw projectnaam                       Raadhuisplein en Toniesplein                              Startdatum                   12-04-2012
     Uw ordernummer                                                                                 Rapportagedatum              13-04-2012/17:12
     Datum monstername                    12-04-2012                                                Bijlage                      A,B,C
     Monsternemer                         Reinoud de Jong                                           Pagina                       1/2
      Monstermatrix                       Water; Water (AS3000)
     Analyse                                                Eenheid               1                   2
     Metalen
S     Barium (Ba)                                               µg/L           <45               <45
S     Cadmium (Cd)                                              µg/L        <0.80             <0.80
S     Kobalt (Co)                                               µg/L          <5.0              <5.0
S     Koper (Cu)                                                µg/L           <15               <15
S     Kwik (Hg)                                                 µg/L        0.050           <0.050
S     Molybdeen (Mo)                                            µg/L          <3.6              <3.6
S     Nikkel (Ni)                                               µg/L           <15               <15
S     Lood (Pb)                                                 µg/L           <15               <15
S     Zink (Zn)                                                 µg/L           <60               <60
     Vluchtige Aromatische Koolwaterstoffen
S     Benzeen                                                   µg/L        <0.20             <0.20
S     Tolueen                                                   µg/L        <0.30             <0.30
S     Ethylbenzeen                                              µg/L        <0.30             <0.30
S     o-Xyleen                                                  µg/L        <0.10             <0.10
S     m,p-Xyleen                                                µg/L        <0.20             <0.20
S     Xylenen (som) factor 0,7                                  µg/L          0.21 1)           0.21    1)
      BTEX (som)                                                µg/L          <1.1              <1.1
S     Naftaleen                                                 µg/L      <0.050            <0.050
S     Styreen                                                   µg/L        <0.30             <0.30
     Vluchtige organische chloorkoolwaterstoffen
S     Dichloormethaan                                           µg/L        <0.20             <0.20
S     Trichloormethaan                                          µg/L        <0.60             <0.60
S     Tetrachloormethaan                                        µg/L        <0.10             <0.10
S     Trichlooretheen                                           µg/L        <0.60             <0.60
S     Tetrachlooretheen                                         µg/L        <0.10             <0.10
S     1,1-Dichloorethaan                                        µg/L        <0.60             <0.60
S     1,2-Dichloorethaan                                        µg/L        <0.60             <0.60
S     1,1,1-Trichloorethaan                                     µg/L        <0.10             <0.10
S     1,1,2-Trichloorethaan                                     µg/L        <0.10             <0.10
S     cis 1,2-Dichlooretheen                                    µg/L        <0.10             <0.10
S     trans 1,2-Dichlooretheen                                  µg/L        <0.10             <0.10
      CKW (som)                                                 µg/L          <3.2              <3.2
S     1,1-Dichlooretheen                                        µg/L        <0.10             <0.10
Nr. Monsteromschrijving                                                                                                                       Analytico-nr.
1 Peilbuis 101                                                                                                                                    6800355
2 Peilbuis 201                                                                                                                                    6800356
                                                                          Q: door RvA geaccrediteerde verrichting
                                                                          A: AP04 erkende verrichting
                                                                          S: AS 3000 erkende verrichting
Eurofins Analytico B.V.                                                   Dit certificaat mag uitsluitend in zijn geheel worden gereproduceerd.
Gildeweg 44-46          Tel. +31 (0)34 242 63 00    ABN AMRO 54 85 74 456 Eurofins Analytico B.V. is erkend door het Vlaamse Gewest
3771 NB Barneveld       Fax +31 (0)34 242 63 99     VAT/BTW No.           (OVAM en Dep. LNE), het Brusselse Gewest (BIM),
P.O. Box 459            E-mail info-env@eurofins.nl NL 8043.14.883.B01    het Waalse Gewest (DGRNE-OWD) en door de                               TESTEN
3770 AL Barneveld NL    Site www.eurofins.nl        KvK No. 09088623      overheden van Frankrijk en Luxemburg (MEV).                            RvA L010
</pre>

====================================================================== Einde pagina 158 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 159 ======================================================================

<pre>     Analysecertificaat
     Uw projectnummer                     20121245                                                  Certificaatnummer            2012062345
     Uw projectnaam                       Raadhuisplein en Toniesplein                              Startdatum                   12-04-2012
     Uw ordernummer                                                                                 Rapportagedatum              13-04-2012/17:12
     Datum monstername                    12-04-2012                                                Bijlage                      A,B,C
     Monsternemer                         Reinoud de Jong                                           Pagina                       2/2
      Monstermatrix                       Water; Water (AS3000)
     Analyse                                                Eenheid               1                   2
S     1,2-Dichloorethenen (Som) factor 0,7                      µg/L          0.14 1)           0.14    1)
S     Vinylchloride                                             µg/L        <0.10             <0.10
S     1,1-Dichloorpropaan                                       µg/L        <0.25             <0.25
S     1,2-Dichloorpropaan                                       µg/L        <0.25             <0.25
S     1,3-Dichloorpropaan                                       µg/L        <0.25             <0.25
S     Dichloorpropanen som factor 0.7                           µg/L          0.52              0.52
S     Tribroommethaan                                           µg/L          <2.0              <2.0
     Minerale olie
      Minerale olie (C10-C12)                                   µg/L          <8.0              <8.0
      Minerale olie (C12-C16)                                   µg/L           <15               <15
      Minerale olie (C16-C21)                                   µg/L           <16               <16
      Minerale olie (C21-C30)                                   µg/L           <31               <31
      Minerale olie (C30-C35)                                   µg/L           <15               <15
      Minerale olie (C35-C40)                                   µg/L           <15               <15
S     Minerale olie totaal (C10-C40)                            µg/L         <100              <100
Nr. Monsteromschrijving                                                                                                                       Analytico-nr.
1 Peilbuis 101                                                                                                                                    6800355
2 Peilbuis 201                                                                                                                                    6800356
                                                                          Q: door RvA geaccrediteerde verrichting                                  Akkoord
                                                                          A: AP04 erkende verrichting                                             Pr.coörd.
                                                                          S: AS 3000 erkende verrichting
                                                                                                                                                       VA
Eurofins Analytico B.V.                                                   Dit certificaat mag uitsluitend in zijn geheel worden gereproduceerd.
Gildeweg 44-46          Tel. +31 (0)34 242 63 00    ABN AMRO 54 85 74 456 Eurofins Analytico B.V. is erkend door het Vlaamse Gewest
3771 NB Barneveld       Fax +31 (0)34 242 63 99     VAT/BTW No.           (OVAM en Dep. LNE), het Brusselse Gewest (BIM),
P.O. Box 459            E-mail info-env@eurofins.nl NL 8043.14.883.B01    het Waalse Gewest (DGRNE-OWD) en door de                               TESTEN
3770 AL Barneveld NL    Site www.eurofins.nl        KvK No. 09088623      overheden van Frankrijk en Luxemburg (MEV).                            RvA L010
</pre>

====================================================================== Einde pagina 159 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 160 ======================================================================

<pre>      Bijlage (A) met deelmonsterinformatie behorende bij analysecertificaat 2012062345
                                                                                                                                        Pagina 1/1
      Analytico-n Boornr              Omschrijving                        Van        Tot         Barcode             Monsteromschrijving
       6800355        1                                                    0          0         0691117136           Peilbuis 101
       6800355        2                                                    0          0         0700561423
       6800356        1                                                    0          0         0691117156           Peilbuis 201
       6800356        2                                                    0          0         0700561418
Eurofins Analytico B.V.
Gildeweg 44-46          Tel. +31 (0)34 242 63 00    ABN AMRO 54 85 74 456 Eurofins Analytico B.V. is erkend door het Vlaamse Gewest
3771 NB Barneveld       Fax +31 (0)34 242 63 99     VAT/BTW No.           (OVAM en Dep. LNE), het Brusselse Gewest (BIM),
P.O. Box 459            E-mail info-env@eurofins.nl NL 8043.14.883.B01    het Waalse Gewest (DGRNE-OWD) en door de
3770 AL Barneveld NL    Site www.eurofins.nl        KvK No. 09088623      overheden van Frankrijk en Luxemburg (MEV).
</pre>

====================================================================== Einde pagina 160 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 161 ======================================================================

<pre>     Bijlage (B) met opmerkingen behorende bij analysecertificaat 2012062345
                                                                                                                                    Pagina 1/1
     Opmerking 1)
     De toetswaarde van de som is gelijk aan de sommatie van 0,7*RG
Eurofins Analytico B.V.
Gildeweg 44-46          Tel. +31 (0)34 242 63 00    ABN AMRO 54 85 74 456 Eurofins Analytico B.V. is erkend door het Vlaamse Gewest
3771 NB Barneveld       Fax +31 (0)34 242 63 99     VAT/BTW No.           (OVAM en Dep. LNE), het Brusselse Gewest (BIM),
P.O. Box 459            E-mail info-env@eurofins.nl NL 8043.14.883.B01    het Waalse Gewest (DGRNE-OWD) en door de
3770 AL Barneveld NL    Site www.eurofins.nl        KvK No. 09088623      overheden van Frankrijk en Luxemburg (MEV).
</pre>

====================================================================== Einde pagina 161 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 162 ======================================================================

<pre>    Bijlage (C) met methodeverwijzingen behorende bij analysecertificaat 2012062345                                                               .
                                                                                                                                          Pagina 1/1
    Analyse                                         Methode        Techniek                          Referentiemethode
    ICP-MS Barium                                   W0421          ICP-MS                            Cf. pb 3110-3 en cf.       NEN-EN-ISO  17294-2
    ICP-MS Cadmium                                  W0421          ICP-MS                            Cf. pb 3110-3 en cf.       NEN-EN-ISO  17294-2
    ICP-MS Kobalt (Co)                              W0421          ICP-MS                            Cf. pb 3110-3 en cf.       NEN-EN-ISO  17294-2
    ICP-MS Koper                                    W0421          ICP-MS                            Cf. pb 3110-3 en cf.       NEN-EN-ISO  17294-2
    Aromaten (BTEXN)                                W0254          HS-GC-MS                          Cf. pb 3130-1
    ICP-MS Kwik                                     W0421          ICP-MS                            Cf. pb 3110-3 en cf.       NEN-EN-ISO  17294-2
    ICP-MS Molybdeen (Mo)                           W0421          ICP-MS                            Cf. pb 3110-3 en cf.       NEN-EN-ISO  17294-2
    ICP-MS Nikkel                                   W0421          ICP-MS                            Cf. pb 3110-3 en cf.       NEN-EN-ISO  17294-2
    ICP-MS Lood                                     W0421          ICP-MS                            Cf. pb 3110-3 en cf.       NEN-EN-ISO  17294-2
    ICP-MS Zink                                     W0421          ICP-MS                            Cf. pb 3110-3 en cf.       NEN-EN-ISO  17294-2
    Xylenen som AS3000                              W0254          HS-GC-MS                          Cf. pb 3130-1
    Styreen                                         W0254          HS-GC-MS                          Cf. pb 3130-1
    VOCL (11)                                       W0254          HS-GC-MS                          Cf. pb 3130-1
    CKW : 1,1-Dichlooretheen                     H  W0254          HS-GC-MS                          Cf. pb 3130-1
    DiClEtheen som AS3000                           W0254          HS-GC-MS                          Cf. pb 3130-1
    CKW : Vinylchloride                             W0254          HS-GC-MS                          Cf. pb 3130-1
    1,1-dichloorpropaan                             W0254          HS-GC-MS                          Cf. pb 3130-1
    1,2-Dichloorpropaan                             W0254          HS-GC-MS                          Cf. pb 3130-1
    1,3-dichloorpropaan                             W0254          HS-GC-MS                          Cf. pb 3130-1
    DiChlprop. som AS300                            W0254          HS-GC-MS                          Cf. pb 3130-2 en gw.       NEN EN ISO 15680
    tribroommethaan                                 W0254          HS-GC-MS                          Cf. pb 3130-1
    Minerale Olie (GC)                              W0215          LVI-GC-FID                        Cf. pb 3110-5
     Nadere informatie over de toegepaste onderzoeksmethoden alsmede een classificatie van de meetonzekerheid staan
     vermeld in ons overzicht "Specificaties analysemethoden", versie juli 2009.
Eurofins Analytico B.V.
Gildeweg 44-46          Tel. +31 (0)34 242 63 00    ABN AMRO 54 85 74 456 Eurofins Analytico B.V. is erkend door het Vlaamse Gewest
3771 NB Barneveld       Fax +31 (0)34 242 63 99     VAT/BTW No.           (OVAM en Dep. LNE), het Brusselse Gewest (BIM),
P.O. Box 459            E-mail info-env@eurofins.nl NL 8043.14.883.B01    het Waalse Gewest (DGRNE-OWD) en door de
3770 AL Barneveld NL    Site www.eurofins.nl        KvK No. 09088623      overheden van Frankrijk en Luxemburg (MEV).
</pre>

====================================================================== Einde pagina 162 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 163 ======================================================================

<pre>Bijlage 3 Verkennend bodemonderzoek en onderzoek naar
asbest in de bodem 2019
Rho adviseurs voor leefruimte                  44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 163 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 164 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 164 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 165 ======================================================================

<pre>VERKENNEND BODEMONDERZOEK
BROUWERSHOEVE
TE NISTELRODE
</pre>

====================================================================== Einde pagina 165 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 166 ======================================================================

<pre>Rapportage verkennend bodemonderzoek
Brouwershoeve te Nistelrode
                Opdrachtgever           Rho Adviseurs voor leefruimte
                                        Postbus 150
                                        3000 AD Rotterdam
               Rapportnummer            7657.001
                 Versienummer           D1
                          Status        Eindrapportage
                          Datum         27 maart 2019
                       Vestiging        Zuid-Holland
                                        Max Euwelaan 21-29
                                        3062 MA Rotterdam
                                        010 - 7640828
                                        rotterdam@econsultancy.nl
                        Opsteller       ing. M.M.A. van Neerven
                          Paraaf
            Kwaliteitscontrole          ir. F.F.J.M. Top
                          Paraaf
 Kwaliteitszorg
 Econsultancy is lid van de Vereniging Kwaliteitsborging Bodembeheer (VKB). De VKB is een vereniging van bodemadvies-
 en -onderzoeksbureaus en heeft als doel kwaliteitsborging en continue verbetering van de dienstverlening van haar leden op
 het gebied van bodembeheer. Het VKB keurmerk geeft opdrachtgevers de zekerheid dat het uitvoerend bureau werkt con-
 form de eisen die de VKB aan haar leden stelt op het gebied van competenties en integriteit van medewerkers en het toe-
 passen van vigerende normen en onderzoeksprotocollen.
 Econsultancy werkt volgens een dynamisch kwaliteits- en milieusysteem, zoals beschreven in het kwaliteits- en milieuhand-
 boek. Ons kwaliteits- en milieusysteem is gecertificeerd volgens de eisen in de NEN-EN-ISO 9001 en NEN-EN-ISO 14001.
 Betrouwbaarheid
 Dit bodemonderzoek is op zorgvuldige wijze uitgevoerd conform de toepasselijke en van kracht zijnde regelgeving. Een
 bodemonderzoek wordt in zijn algemeenheid echter uitgevoerd door het steekproefsgewijs bemonsteren van de bodem,
 waardoor het, op basis van de resultaten van een bodemonderzoek, onmogelijk is garanties af te geven ten aanzien van de
 milieuhygiënische bodemkwaliteit. Daarnaast betreft het bodemonderzoek een momentopname. Econsultancy accepteert op
 voorhand geen aansprakelijkheid ten aanzien van mogelijke beslissingen die de opdrachtgever naar aanleiding van het door
 Econsultancy uitgevoerde bodemonderzoek neemt.
 In dit kader dient ook opgemerkt te worden dat geraadpleegde bronnen niet altijd zonder fouten en volledig zijn. Daar Econ-
 sultancy voor het verkrijgen van historische informatie afhankelijk is van deze bronnen, kan Econsultancy niet instaan voor
 de juistheid en volledigheid van deze informatie.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 166 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 167 ======================================================================

<pre>                                              INHOUDSOPGAVE
1     INLEIDING .................................................................................................................................. 1
2     AFBAKENING ONDERZOEKSLOCATIE ................................................................................... 2
3     VOORONDERZOEK................................................................................................................... 2
      3.1    Geraadpleegde bronnen ................................................................................................... 2
      3.2    Historisch en huidig gebruik onderzoekslocatie ............................................................... 3
      3.3    Toekomstige situatie ......................................................................................................... 3
      3.4    Calamiteiten ...................................................................................................................... 3
      3.5    Uitgevoerd(e) bodemonderzoek(en) op de onderzoekslocatie ........................................ 4
      3.6    Aangrenzende terreindelen/percelen ............................................................................... 4
      3.7    Terreininspectie ................................................................................................................ 4
      3.8    Informatie lokale of regionale achtergrondgehalten ......................................................... 4
      3.9    Bodemopbouw en geohydrologie ..................................................................................... 5
4     CONCLUSIES VOORONDERZOEK (ONDERZOEKSOPZET) ................................................. 5
5     VELDWERK ................................................................................................................................ 6
      5.1    Algemeen.......................................................................................................................... 6
      5.2    Grondonderzoek ............................................................................................................... 6
             5.2.1    Visuele inspectie toplaag/maaiveld op asbest ................................................... 6
             5.2.2    Uitvoering veldwerk ............................................................................................ 6
             5.2.3    Algemene bodemopbouw en visuele inspectie opgegraven materiaal .............. 7
6     LABORATORIUMONDERZOEK ................................................................................................ 8
      6.1    Uitvoering analyses .......................................................................................................... 8
      6.2    Toetsingskader ................................................................................................................. 9
      6.3    Resultaten grondmonsters verkennend bodemonderzoek ............................................ 11
      6.4    Resultaten verkennend onderzoek asbest ..................................................................... 11
      6.5    Interpretatie analyseresultaten ....................................................................................... 12
7     SAMENVATTING, CONCLUSIES EN ADVIES ........................................................................ 13
  BIJLAGEN:
  1.      - Topografische ligging van de locatie
  2a.     - Locatieschets
  2b.     - Foto’s onderzoekslocatie
  3a.     - Bodemprofielen
  3b.     - Foto’s asbestinspectiegaten, opgegraven en gezeefd materiaal
  4a.     - Analysecertificaten
  4b.     - Getoetste analyseresultaten Circulaire bodemsanering
  5.      - Toetsingskader Circulaire bodemsanering
  6.      - Berekening indicatief asbestgehalte
  7.      - Eerder uitgevoerd bodemonderzoek
                                                                                                                                              7657.001
</pre>

====================================================================== Einde pagina 167 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 168 ======================================================================

<pre>1      INLEIDING
Rho Adviseurs voor leefruimte heeft Econsultancy opdracht verleend voor het uitvoeren van een ver-
kennend bodemonderzoek op de locatie Brouwershoeve te Nistelrode.
Het onderzoek wordt uitgevoerd in het kader van de voorgenomen bestemmingsplanwijziging alsme-
de de voorgenomen nieuwbouw op de onderzoekslocatie.
Het onderzoek heeft tot doel met een relatief geringe onderzoeksinspanning vast te stellen of op de
onderzoekslocatie bodemverontreiniging aanwezig is en na te gaan of de verdenking van verontreini-
ging met asbest van het terrein terecht is en een indicatieve uitspraak te doen over het asbestgehalte
in de bodem en/of het puin, teneinde te bepalen of er milieuhygiënische belemmeringen zijn voor de
voorgenomen bestemmingsplanwijziging alsmede de voorgenomen nieuwbouw op de onderzoekslo-
catie.
Het vooronderzoek is verricht conform de NEN 5725:2017 "Bodem - Landbodem - Strategie voor het
uitvoeren van milieuhygiënisch vooronderzoek". Het bodemonderzoek is uitgevoerd conform de NEN
5740+A1:2016 "Bodem - Landbodem - Strategie voor het uitvoeren van verkennend bodemonderzoek
- Onderzoek naar de milieuhygiënische kwaliteit van bodem en grond". Het verkennend onderzoek
asbest in bodem en puin is uitgevoerd conform de NEN 5707+C1:2016 "Bodem - Inspectie en mon-
sterneming van asbest in bodem en partijen grond" en/of conform de NEN 5897+C1:2016 "Inspectie
en monsterneming van asbest in bouw- en sloopafval en recyclinggranulaat". De visuele inspectie is
uitgevoerd door medewerkers die gekwalificeerd zijn voor het protocol 2018 van de BRL SIKB 2000.
Het veldwerk en de bemonstering zijn verricht onder certificaat op grond van de BRL SIKB 2000
"Veldwerk bij milieuhygiënisch bodem- en waterbodemonderzoek", protocollen 2001, 2002 en 2018.
Voor het veldwerk en bemonstering van asbest in puin is geen certificering van toepassing. De visue-
le inspectie is uitgevoerd door medewerkers, die gekwalificeerd zijn voor het protocol 2018 van de
BRL SIKB 2000.
De resultaten met betrekking tot bodem zijn getoetst aan het toetsingskader uit de Circulaire bodem-
sanering 2013 en aan de achtergrondwaarden voor grond uit de Regeling bodemkwaliteit (bijlage B,
tabel 1), VROM, 2007. De resultaten met betrekking tot het puin zijn getoetst aan de hergebruiks-
waarde (Regeling Bodemkwaliteit, bijlage A, (VROM 2007)). Voor de specifieke toetsing wordt verwe-
zen naar paragraaf 6.2.
Econsultancy is onder meer gecertificeerd voor de protocollen 2001, 2002 en 2018 van de BRL SIKB
2000. In dat kader verklaart Econsultancy geen eigenaar van de onderzoekslocatie te zijn of te wor-
den.
Rapport 7657.001 versie D1                                                                   Pagina 1 van 14
</pre>

====================================================================== Einde pagina 168 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 169 ======================================================================

<pre>2       AFBAKENING ONDERZOEKSLOCATIE
Het vooronderzoek omvat de onderzoekslocatie en de direct hieraan grenzende percelen en/of ter-
reindelen binnen een afstand van 25 meter.
De onderzoekslocatie (± 5.100 m²) is gelegen aan de Brouwershoeve te Nistelrode (zie bijlage 1). Het
perceel, waar de onderzoekslocatie deel van uitmaakt, is kadastraal bekend gemeente Bernheze,
sectie F, nummers 1883, 1884, 1887, 2232 t/m 2241.
Volgens het Actueel Hoogtebestand Nederland bevindt het maaiveld zich op een hoogte van circa
12,0 m +NAP en zijn de coördinaten van het midden van de onderzoekslocatie X = 167.095,
Y = 412.572.
3       VOORONDERZOEK
3.1        Geraadpleegde bronnen
Voorafgaand aan de uitvoering van de veldwerkzaamheden is een vooronderzoek uitgevoerd op ba-
sis van de NEN 5725. In tabel I zijn de in het kader van het vooronderzoek geraadpleegde bronnen
weergeven. Van de locatie en de directe omgeving zijn uit verschillende informatiebronnen gegevens
verzameld over het historische, huidige en toekomstige gebruik, eventuele calamiteiten, eventueel
eerder uitgevoerde bodemonderzoeken, de bodemopbouw en geohydrologie, verhardingen, kabels
en leidingen.
Tabel I.          Geraadpleegde bronnen
                        Onderdeel                                                            Bron
  Historisch, huidig en toekomstig gebruik         Opdrachtgever (contactpersoon mevrouw D. Gooijers ), d.d. 18 juli 2018
  Bouw-/milieudossier, ondergrondse tanks, calami- Omgevingsdienst Brabant Noord (online bodemloket), d.d. 4 maart 2019
  teiten, eerder uitgevoerd bodemonderzoek
  Locatiegegevens van internet:
  - historisch topografisch kaartmateriaal         www.topotijdreis.nl
  - basisregistratie grootschalige topografie      www.pdok.nl
  - kadastrale gegevens                            www.kadaster.nl
  - hoogtekaart                                    www.ahn.nl
  - luchtfoto's                                    webservices.gbo-provincies.nl/lufo/services/wms
  - Google streetview                              maps.google.nl
  - provinciale bodeminformatie                    www.bodemloket.nl
  - bodemopbouw                                    maps.bodemdata.nl
  - geo(hydro)logie                                www.dinoloket.nl
  - kabels en leidingen                            www.kadaster.nl/klic-wion
  Terreininspectie                                 Uitgevoerd door medewerker Econsultancy, d.d. 18 oktober 2018
Rapport 7657.001 versie D1                                                                                                Pagina 2 van 14
</pre>

====================================================================== Einde pagina 169 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 170 ======================================================================

<pre>3.2       Historisch en huidig gebruik onderzoekslocatie
Uit historisch kaartmateriaal vanaf 1900 blijkt dat de onderzoekslocatie gedeeltelijk bebouwd is. De
onbebouwde terreindelen zijn vermoedelijk in agrarisch gebruik. Tot 1955 is de onderzoekslocatie niet
wezenlijk veranderd. Tussen de jaren 1962 tot 1984 zijn de bebouwingen gewijzigd. Rond 1988 is het
terreindeel aan het Raadhuisplein bijna volledig bebouwd. Circa 1999 is de bebouwing en de infra-
structuur aan het Toniesplein gerealiseerd. Na 2010 is de huidige infrastructuur en bebouwing gerea-
liseerd (zie figuur 1).
Figuur 1.                Uitsneden historisch kaartmateriaal
1899                             1962                        1970        1978
1988                             1994                        1999        2010
De onderzoekslocatie aan de kant van het raadhuisplein is momenteel braakliggend waarbij de voor-
malige fundering aanwezig is. Het terreindeel van het Toniesplein is gedeeltelijk bebouwd en is verder
voorzien van een klinker verharding.
Voor zover bij de opdrachtgever en de omgevingsdienst Brabant Noord bekend, heeft er op de on-
derzoekslocatie nimmer opslag van oliehoudende producten in ondergrondse of bovengrondse tanks
plaatsgevonden.
In bijlage 2a is de huidige situatie op een locatieschets weergegeven. Bijlage 2b bevat enkele foto's
van de onderzoekslocatie.
3.3       Toekomstige situatie
De initiatiefnemer is voornemens nieuwbouw op de onderzoekslocatie te realiseren.
3.4       Calamiteiten
De brand, die in 2005 ter plaatse van het monumentale pand de Brouwershoeve heeft gewoed, wordt
beschouwd als een calamiteit met een bodembedreigend karakter. Uit het dossier van de gemeente
Bernheze en de omgevingsdienst Brabant Noord blijkt niet, dat er zich in het verleden andere bodem-
bedreigende calamiteiten hebben voorgedaan.
Rapport 7657.001 versie D1                                                                  Pagina 3 van 14
</pre>

====================================================================== Einde pagina 170 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 171 ======================================================================

<pre>3.5       Uitgevoerd(e) bodemonderzoek(en) op de onderzoekslocatie
In 2012 is door Milon een verkennend bodemonderzoek (rapportnummer: 20121245, d.d. 23 april
2012) uitgevoerd. Destijds was de onderzoekslocatie onderverdeeld in 2 deellocaties, deellocatie
“Raadhuisplein” en deellocatie “Toniesplein”. Ter plaatse van beide deellocaties zijn tijdens de veld-
werkzaamheden in de boven- en ondergrond resten met puin en baksteen aangetroffen. Analytisch
zijn in de bovengrond plaatselijk licht verhoogde concentraties koper, lood, zink, PAK en PCB gecon-
stateerd. In het grondwater zijn geen van de onderzochte parameters in verhoogde concentraties
aangetroffen. De parameter asbest is destijds niet onderzocht.
3.6       Aangrenzende terreindelen/percelen
In paragraaf 3.1 zijn de geraadpleegde informatiebronnen voor de omliggende terreindelen en aan-
grenzende percelen binnen 25 meter van de onderzoekslocatie opgenomen. Het bodemgebruik van
de omliggende terreindelen is als volgt:
           aan de noordzijde bevindt zich bebouwing;
           aan de oostzijde bevindt zich het Toniesplein met daaraan grenzend woningen en siertuinen;
           aan de zuidzijde bevindt zich een horecagelegenheid en een monumentaal pand;
           aan de westzijde bevindt zich het Raadhuisplein met daaraan grenzend het openbare weg de
            Laar.
In 2011 is er op het perceel aan de zuidzijde van de onderzoekslocatie een verkennend bodemonder-
zoek gedaan conform NEN 5740. Dit verkennend bodemonderzoek is uitgevoerd door MOS Grond-
mechanica. Zij hebben geconcludeerd dat deze locatie voldoende is onderzocht en dat er geen bo-
dem verontreinigende stoffen in de bodem aanwezig zijn.
Uit de verzamelde informatie blijkt, dat er vanuit de omliggende percelen geen grensoverschrijdende
verontreinigingen zijn te verwachten.
3.7       Terreininspectie
Voorafgaand aan het bodemonderzoek is er een terreininspectie uitgevoerd. Deze is gericht op de
identificatie van bronnen, die mogelijk hebben geleid of kunnen leiden tot een grond- en/of grondwa-
terverontreiniging.
De tijdens de terreininspectie aangetroffen situatie komt overeen met de locatiegegevens, zoals deze
zijn opgenomen in paragraaf 3.2.
Het maaiveld over het gehele terrein bestaat in meer of mindere mate uit puin, dan wel zijn visueel
bijmengingen van puin in de toplaag aanwezig. Binnen de gehele locatie is, voor zover waarneem-
baar, sprake van een heterogene verspreiding van dit materiaal.
3.8       Informatie lokale of regionale achtergrondgehalten
Volgens de ontgravingskaart van nota bodembeheer van de regio Noordoost Brabant ligt de onder-
zoekslocatie in zone “Natuur/landbouw”.
Bij Econsultancy is voor het gebied waarin onderhavige onderzoekslocatie is gelegen, is géén as-
bestkansenkaart bekend.
Rapport 7657.001 versie D1                                                                    Pagina 4 van 14
</pre>

====================================================================== Einde pagina 171 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 172 ======================================================================

<pre>3.9       Bodemopbouw en geohydrologie
De originele bodem bestaat volgens de bodemkaart van Nederland uit een Enkeerdgrond, die vol-
gens de Stichting voor Bodemkartering voornamelijk is opgebouwd uit zand.
De gemiddelde stand van het freatisch grondwater bedraagt ± 11,0 m +NAP, waardoor het grondwa-
ter zich op ± 1,0 m -mv zou bevinden. Het water van het eerste watervoerend pakket stroomt volgens
de isohypsenkaart van de Dienst Grondwaterverkenning van TNO in noordwestelijke richting. De on-
derzoekslocatie ligt niet in een grondwaterbeschermings- en/of grondwaterwingebied.
4      CONCLUSIES VOORONDERZOEK (ONDERZOEKSOPZET)
Verkennend bodemonderzoek (NEN 5740) en verkennend onderzoek asbest in bodem (NEN 5707)
Uit het vooronderzoek blijkt dat er sprake is van voormalige en/of huidige bodembelasting op de loca-
tie, waardoor het vermoeden van bodemverontreiniging aanwezig is. Dit in verband met de bijmen-
ging van verhardingsmateriaal. Verwacht wordt, dat er verspreid over de locatie wisselende gehalten
aan verontreinigende stoffen voorkomen. De verwachte verontreinigende stoffen voor deze situatie
zijn metalen, PAK, minerale olie en asbest.
Op basis van het vooronderzoek is geconcludeerd, dat de onderzoekslocatie onderzocht dient te
worden volgens de strategie voor een "verdachte locatie met diffuse bodembelasting en een hetero-
gene verontreiniging op schaal van monsterneming, niet lijnvormig" (VED-HE-NL). Het doel van het
verkennend bodemonderzoek in deze situatie is het bepalen van de aard van de heterogeen verdeel-
de verontreinigende stof op schaal van monsterneming. Tevens wordt vastgesteld of de vermoede
verontreinigende stof de achtergrondwaarde, de interventiewaarde voor asbest of het geldend ach-
tergrondgehalte overschrijdt.
Verkennend onderzoek asbest in puin (NEN 5897)
Op basis van de huidige informatie is geconcludeerd dat de onderzoekslocatie onderzocht dient te
worden volgens de strategie voor “halfverhardingslagen”. De doelstelling van het onderzoek is om na
te gaan of de verdenking van verontreiniging met asbest terecht is.
In overleg met de omgevingsdienst en de opdrachtgever is het onderzoek beperkt tot de actualisatie
van de milieuhygiënische bodemkwaliteit van de toplaag ten aanzien van het reeds in 2012 door Mi-
lon uitgevoerde verkennend bodemonderzoek (rapportnummer: 20121245, d.d. 23 april 2012). Econ-
sultancy verwacht niet dat de milieuhygiënische kwaliteit van de ondergrond en het grondwater sinds-
dien verslechterd is.
Rapport 7657.001 versie D1                                                                  Pagina 5 van 14
</pre>

====================================================================== Einde pagina 172 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 173 ======================================================================

<pre>5      VELDWERK
5.1       Algemeen
Tijdens het opstellen van het boorplan is rekening gehouden met de doelstellingen en de richtlijnen,
die geformuleerd zijn in de inleiding. Daarnaast is rekening gehouden met de gegevens voortvloeiend
uit het vooronderzoek en de ligging van kabels en leidingen. Bijlage 2a bevat de locatieschets met
daarop aangegeven de situering van de boorpunten en gaten. In bijlage 3a zijn de bodemprofielen
van de asbestinspectiegaten en de boringen opgenomen. Bijlage 3b bevat enkele foto’s van de as-
bestinspectiegaten en het opgegraven en opgeboorde bodemmateriaal.
Het veldwerk is op 25 februari en 4 maart 2019 uitgevoerd onder kwaliteitsverantwoordelijkheid van
de heren K. Gerrist en R. Denessen. Deze medewerkers van Econsultancy staan geregistreerd als
ervaren veldwerker voor de protocollen 2001 en 2018 van de BRL SIKB 2000 "Veldwerk bij milieuhy-
giënisch bodem- en waterbodemonderzoek".
5.2       Grondonderzoek
5.2.1        Visuele inspectie toplaag/maaiveld op asbest
Er zijn op het maaiveld wel asbestverdachte materialen aangetroffen. Deze asbestverdachte materia-
len bevinden zich op het zuidwestelijk deel van de onderzoekslocatie met name op de oude fundering
en/of verhardingen. In tabel II zijn enkele algemene gegevens met betrekking tot de visuele inspectie
van de toplaag opgenomen.
Tabel II.                Visuele inspectie toplaag
                                   Aandachtsgebied                                   Opmerking
 Oppervlakte van geïnspecteerde locatie                        5.100 m²
 Conditie toplaag                                              Vochtig
 Beperkingen van de inspectie                                  Vastgereden en matig vegetatie
 Weersomstandigheden                                           Neerslag < 10 mm/dag
                                                               Zicht > 50 m
 Zand, klei/leem en/of veen                                    Zand, klinkers en beton
 Los of (deels) vastgereden                                    Vastgereden
 Geen/matige vegetatie                                         Matige vegetatie
 Geschatte inspectie-efficiëncy (tabel 2 NEN 5707)             60%
 Asbestverdacht materiaal op maaiveld aangetroffen?            Ja
5.2.2        Uitvoering veldwerk
In het totaal zijn er met behulp van een edelmanboor 18 boringen geplaatst; 2 boringen tot 0,5 m -mv,
12 boringen tot 1,0 m -mv, 4 boringen tot 2,0 m -mv. Ten behoeve van het verkennend onderzoek
asbest zijn met behulp van een schep 18 gaten gegraven met een afmeting van 30x30 cm of een
diameter van 35 cm tot een diepte van 0,5 m -mv. De boorpunten en gaten zijn gecombineerd. Van
het opgeboorde en opgegraven materiaal is een boorbeschrijving conform de NEN 5104 gemaakt en
zijn er grondmonsters genomen over trajecten van ten hoogste 0,5 m, waarbij bodemlagen met ver-
ontreinigingskenmerken of een afwijkende textuur separaat bemonsterd zijn. Ten behoeve van het
verkennend onderzoek asbest is het opgegraven materiaal gezeefd over een 20 mm zeef en zintuig-
lijk beoordeeld. Indien van toepassing is een schatting gemaakt van het asbestgehalte per gat. Indien
er asbestverdacht materiaal is aangetroffen, is dit verzameld.
Rapport 7657.001 versie D1                                                                     Pagina 6 van 14
</pre>

====================================================================== Einde pagina 173 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 174 ======================================================================

<pre>5.2.3       Algemene bodemopbouw en visuele inspectie opgegraven materiaal
De bodem bestaat voornamelijk uit zwak siltig, matig fijn tot matig grof zand. De bodem is zeer plaat-
selijk zwak humeus.
Tijdens de veldwerkzaamheden zijn van de bovengrond (0,0-0,5 m -mv) in totaal 6 mengmonsters en
2 separate monsters samengesteld ten behoeve van analytisch onderzoek naar de parameter asbest.
Tabellen III en IV geven een overzicht van de zintuiglijk waargenomen verontreinigingen, die in het
opgeboorde/opgegraven materiaal zijn aangetroffen.
Tabel III.       Zintuiglijk waargenomen verontreinigingen
    Gat/boring            Einddiepte    Traject (m -mv)                              Waargenomen verontreinigingen
                            (m -mv)
 01                      2,00           0,08 - 0,30       zwak puinhoudend
                                        0,30 - 0,50       zwak puinhoudend
 02                      1,00           0,11 - 0,16       volledig plastic, isolatie piepschuim
                                        0,16 - 0,50       zwak puinhoudend
 03                      1,00           0,08 - 0,30       zwak puinhoudend
                                        0,30 - 0,50       sterk puinhoudend
 04                      1,00           0,07 - 0,30       zwak puinhoudend
                                        0,30 - 0,50       volledig baksteen
 05                      0,80           0,07 - 0,50       zwak puinhoudend
 06                      1,00           0,09 - 0,50       zwak puinhoudend
 07                      1,50           0,08 - 0,50       zwak puinhoudend
 08                      2,00           0,30 - 0,50       zwak puinhoudend
 09                      1,00           0,08 - 0,30       zwak puinhoudend
                                        0,30 - 0,50       zwak puinhoudend
 10                      1,00           0,00 - 0,50       zwak puinhoudend
 13                      1,00           0,00 - 0,50       volledig puin
 14                      2,00           0,12 - 0,50       matig asbesthoudend, matig puinhoudend
 15                      0,50           0,20 - 0,50       sterk puinhoudend
 16                      0,50           0,10 - 0,50       volledig puin
 17                      1,00           0,10 - 0,50       sterk puinhoudend
 18                      0,80           0,00 - 0,50       volledig puin
Tabel IV.        Zintuiglijk waargenomen verontreinigingen
                                                                                                        Asbestverdachte materialen
                        Traject      Einddiepte                                                               waargenomen?
  Gat/boring                                          Waargenomen verontreinigingen
                       (m -mv)        (m -mv)                                                     gewicht
                                                                                                                   soort        codering
                                                                                                   (gram)
       14              0,12-0,5         2,0         matig puinhoudend                               145,1       vlakke plaat     ASB-1
Rapport 7657.001 versie D1                                                                                                      Pagina 7 van 14
</pre>

====================================================================== Einde pagina 174 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 175 ======================================================================

<pre>6      LABORATORIUMONDERZOEK
6.1       Uitvoering analyses
Verkennend bodemonderzoek NEN 5740
Alle grond- en grondwatermonsters zijn aangeboden aan een laboratorium dat is erkend door de
Raad voor Accreditatie en AS3000-geaccrediteerd is voor milieuhygiënisch bodemonderzoek. In het
laboratorium zijn in totaal 5 grond(meng)monsters samengesteld (4 grond(meng)monsters van ver-
dachte bovengrond en 1 grondmengmonsters van de zintuiglijk schone toplaag). De 5
grond(meng)monsters zijn geanalyseerd op de volgende pakket:
-         standaardpakket grond:
          droge stof, lutum en organische stof, metalen (barium, cadmium, kobalt, koper, kwik, lood, mo-
          lybdeen, nikkel en zink), polychloorbifenylen (PCB), polycyclische aromatische koolwaterstoffen
          (PAK) en minerale olie.
Tabel V geeft een overzicht van de samenstelling van de grond(meng)monsters en de analysepakket-
ten.
Tabel V.         Overzicht van de samenstelling van de grond(meng)monsters en de analysepakketten
  Grond(meng)-                         Traject               Analysepakket                      Bijzonderheden
    monster                           (m -mv)
 M1                  03 (0,30 - 0,50)                  standaardpakket grond bovengrond, Toniesplein
                                                                             (sterk puinhoudend)
 MM1                 01 (0,08 - 0,30) 04 (0,07 - 0,30) standaardpakket grond bovengrond, Toniesplein
                     07 (0,08 - 0,50) 09 (0,08 - 0,30)                       (zwak puinhoudend)
 MM2                 02 (0,16 - 0,50) 06 (0,09 - 0,50) standaardpakket grond bovengrond, Toniesplein, onder betonverharding
                                                                             (zwak puinhoudend)
 MM3                 14 (0,12 - 0,50) 15 (0,20 - 0,50) standaardpakket grond bovengrond, Raadhuisplein
                     17 (0,10 - 0,50)                                        (matig tot sterk puinhoudend, matig asbesthoudend)
 MM4                 10 (0,50 - 1,00) 11 (0,00 - 0,50) standaardpakket grond zintuiglijk schone toplaag, Raadhuisplein
                     13 (0,50 - 1,00)                                        (zintuiglijk schoon)
Verkennend onderzoek asbest in bodem/puin NEN 5707/NEN 5897
Het aangetroffen asbestverdacht materiaal (fractie > 20 mm) is aangeboden aan een laboratorium dat
is erkend door de Raad voor Accreditatie. In het laboratorium is het aangeboden asbestverdacht ma-
teriaal geanalyseerd op de volgende componenten:
-         asbestverdacht materiaal (fractie > 20 mm; kwalitatief):
          serpentijn asbest (chrysotiel), amfibool asbest (amosiet, crocidoliet, anthophylliet, tremoliet en
          actinoliet) en (niet-)hechtgebondenheid.
Ten aanzien van de parameter asbest zijn in het laboratorium in totaal 5 (meng)monsters geanaly-
seerd op het volgende analysepakket:
-         asbest (kwantitatief):
          droge stof, serpentijn asbest (chrysotiel), amfibool asbest (amosiet, crocidoliet, anthophylliet,
          tremoliet en actinoliet) en (niet-)hechtgebonden asbest.
Rapport 7657.001 versie D1                                                                                           Pagina 8 van 14
</pre>

====================================================================== Einde pagina 175 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 176 ======================================================================

<pre>Tabel VI geeft een overzicht van de samenstelling de (meng)monsters en het analysepakket.
Tabel VI.        Overzicht van de samenstelling van de (meng)monsters en het analysepakket
    (Meng)-                      Monsters                      Analysepakket                        Bijzonderheden
    monster                     (in m -mv)
  ASB-1             14 (0,12 - 0,50)                  asbest verzamelmonster    verdachte laag
                                                                                (matig puinhoudend)
  ASB-MM1           14 (0,12 - 0,50)                  asbest bodem (NEN 5707)   verdachte laag
                                                                                (matig puinhoudend, aanwezigheid asbestverdacht
                                                                                materiaal)
  ASB-MM2           13 (0,00 - 0,50) 16 (0,00 - 0,50) asbest in puin (NEN 5897) verdachte laag
                    18 (0,00 - 0,50)                                            (volledig puin)
  ASB-MM3           10 (0,00 - 0,50) 15 (0,00 - 0,50) asbest bodem (NEN 5707)   verdachte laag
                    17 (0,00 - 0,50)                                            (zwak tot sterk puinhoudend)
  ASB-MM4           01 (0,00 - 0,50) 02 (0,00 - 0,50) asbest bodem (NEN 5707)   verdachte laag
                    03 (0,00 - 0,50) 05 (0,00 - 0,50)                           (zwak puinhoudend)
                    06 (0,00 - 0,60) 07 (0,00 - 0,50)
                    08 (0,30 - 0,50) 09 (0,00 - 0,50)
  ASB-MM5           03 (0,30 - 0,50)                  asbest bodem (NEN 5707)   verdachte laag
                                                                                (sterk puinhoudend)
6.2       Toetsingskader
Verkennend bodemonderzoek NEN 5740
De analyseresultaten zijn getoetst aan het toetsingskader van het Ministerie van Infrastructuur en
Milieu (Circulaire bodemsanering 2013) en aan de achtergrondwaarden voor grond uit de Regeling
bodemkwaliteit (bijlage B, tabel 1), VROM, 2007. Het toetsingskader voor de beoordeling van de ge-
halten en/of concentraties van verontreinigingen is gegeven in de toetsingstabel en bevat voor grond
en grondwater elk drie te onderscheiden waarden met de verschillende niveaus:
-         achtergrondwaarde:
          deze waarde ("AW") geeft de gehalten aan zoals die op dit moment voorkomen in de bodem
          van natuur- en landbouwgronden, waarvoor geldt dat er geen sprake is van belasting door lo-
          kale verontreinigingsbronnen;
-         tussenwaarde:
          deze waarde ("T") is de helft van de som van de achtergrondwaarde (of in het geval van
          grondwater de streefwaarde) en de interventiewaarde. De tussenwaarde is de concentratie-
          grens waarboven in beginsel nader onderzoek moet worden uitgevoerd, omdat het vermoeden
          van ernstige bodemverontreiniging bestaat;
-         interventiewaarde:
          deze waarde ("I") geeft het niveau voor verontreinigingen in grond en grondwater aan waarbo-
          ven ernstige vermindering of dreigende vermindering optreedt van de functionele eigenschap-
          pen, die de bodem heeft voor mens, plant of dier. Bij gehalten en/of concentraties boven de in-
          terventiewaarde is er sprake van een sterke verontreiniging. Bij overschrijding van de interven-
          tiewaarde wordt vaak een nader onderzoek uitgevoerd om de ernst van de verontreiniging en
          de saneringsurgentie te bepalen. Wanneer het boven de tussenwaarde of interventiewaarde
          gelegen gehalte een natuurlijke oorsprong heeft, is uitvoering van vervolgonderzoek meestal
          niet noodzakelijk.
Rapport 7657.001 versie D1                                                                                                Pagina 9 van 14
</pre>

====================================================================== Einde pagina 176 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 177 ======================================================================

<pre>In bijlage 5 is de toetsingstabel opgenomen uit de eerder genoemde circulaires. Deze bijlage bevat de
achtergrondwaarden en de interventiewaarden voor een standaardbodem (10% organische stof en
25% lutum). De gemeten gehalten zijn door middel van een BoToVa-toetsing, met behulp van de door
het laboratorium bepaalde waarden voor het organische stof- en lutumgehalte, omgerekend naar
gehalten in een standaardbodem en vervolgens getoetst.
De gebruikte analysetechnieken zijn weergegeven op de certificaten in bijlage 4aaa. Om de mate van
verontreiniging aan te geven wordt de volgende terminologie gebruikt:
Grond:
            - niet verontreinigd:              gehalte < achtergrondwaarde en/of detectielimiet;
            - licht verontreinigd:             gehalte > achtergrondwaarde en < tussenwaarde;
            - matig verontreinigd:             gehalte > tussenwaarde < interventiewaarde;
            - sterk verontreinigd:             gehalte > interventiewaarde.
Verkennend bodemonderzoek asbest in bodem NEN 5707 en puin NEN 5897
De resultaten met betrekking tot bodem zijn getoetst aan het toetsingskader uit de Circulaire bodem-
sanering 2013. De resultaten met betrekking tot het puin zijn getoetst aan de hergebruikswaarde (Re-
geling Bodemkwaliteit, bijlage A, (VROM 2007)). Het toetsingskader voor de beoordeling met betrek-
king tot asbest is als volgt omschreven.
De interventiewaarde voor asbest is gelijk aan de maximale hergebruikswaarde uit de Regeling
bodemkwaliteit, welke de hergebruiksmogelijkheden van grond en puin bepaalt en is vastgesteld op
100 mg/kg d.s.. Indien sprake is van een overschrijding van de hergebruikswaarde voor asbest in
bodem (“interventiewaarde”) is tevens sprake van een geval van ernstige bodemverontreiniging zoals
bedoeld in de Wet bodembescherming, onafhankelijk van het bodemvolume waarin deze asbestge-
halten zijn aangetoond. Indien sprake is van een overschrijding van de hergebruikswaarde voor as-
best in puin is sprake van een verontreiniging met asbest in puin en is mogelijk het Besluit asbestwe-
gen Wms van toepassing.
Indien het asbestgehalte kleiner is dan de helft van de hergebruikswaarde (50 mg/kg d.s.) is het sta-
tistisch aannemelijk dat ook in een nader onderzoekstraject de hergebruikswaarde niet zal worden
overschreden. In deze gevallen geldt er geen noodzaak tot het uitvoeren van een nader onderzoek
asbest. Bij een asbestgehalte groter dan de helft van de hergebruikswaarde is een nader onderzoek
asbest verplicht. De hoogste bepaalde waarde binnen een (deel)locatie is hiervoor bepalend.
Van de (bodem)lagen waarin asbest is aangetoond, is een berekening gemaakt van het asbestgehal-
te. Hiertoe is gebruik gemaakt van de navolgende formule:
C    m,i
         =         (M K × %k,i /100) / V × ns × ds
waarin:
V (in dm3)                 : volume (V) van de sleuf of het gegraven gat.
Mk (in mg)                 : massa van de verzamelde asbesthoudende materialen van het type "k" (bijvoorbeeld asbestplaatjes).
%k,i                       : gemiddeld % van asbestsoort "i" (bijv. chrysotiel) in de verzamelde asbesthoudende materialen van type "k".
Ns (in kg/dm3)             : (stort)gewicht van de grond/puin.
ds                         : percentage droge stof
Rapport 7657.001 versie D1                                                                                                        Pagina 10 van 14
</pre>

====================================================================== Einde pagina 177 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 178 ======================================================================

<pre>6.3       Resultaten grondmonsters verkennend bodemonderzoek
Tabel VII geeft een overzicht van de parameters in de grond die de geldende toetsingskaders over-
schrijden.
Tabel VII.       Overschrijdingen toetsingskaders grond
 Grond(meng)-                      Traject                       Gehalte > AW                  Gehalte > T                 Gehalte > I
    monster                       (m -mv)                     (licht verontreinigd)         (matig verontreinigd)      (sterk verontreinigd)
 M1                 03 (0,30 - 0,50)                    lood                            -                         -
                                                        zink
 MM1                01 (0,08 - 0,30) 04 (0,07 - 0,30)   PCB                             -                         -
                    07 (0,08 - 0,50) 09 (0,08 - 0,30)
 MM2                02 (0,16 - 0,50) 06 (0,09 - 0,50)   -                               -                         -
 MM3                14 (0,12 - 0,50) 15 (0,20 - 0,50)   -                               -                         -
                    17 (0,10 - 0,50)
 MM4                10 (0,50 - 1,00) 11 (0,00 - 0,50)   -                               -                         -
                    13 (0,50 - 1,00)
Bijlage 4a bevat de door het laboratorium aangeleverde analysecertificaten. Bijlage 4b bevat de ge-
toetste analyseresultaten.
6.4       Resultaten verkennend onderzoek asbest
Tabel VIII geeft een overzicht van de asbesthoudendheid en karakterisering van de in het veld ver-
zamelde (plaat)materialen (fractie > 20 mm).
Tabel VIII.      Zintuiglijk waargenomen asbestverdachte (plaat)materialen
   Gat        Monster-        Traject         Toepassing/soort          Aantal      Gewicht        (niet-)hecht-     chrysotiel/       Asbestge-
                 ster-       (m -mv)                                   stukjes        (g)           gebonden          amosiet/            halte
                naam                                                                                                 crocidoliet
    14          ASB-1       0,12-0,50      vlakke plaat                    2         145,1     hechtgebonden        chrysotiel        2-5 %
Tabel IX geeft een overzicht van de analytisch vastgestelde asbestgehalten (fractie < 20 mm).
Tabel IX.        Vastgestelde asbestgehalten fijne fractie (< 20 mm)
    (Meng)-                        Traject                         Asbestgehalte (< 20 mm)
    monster                       (m -mv)
   ASB-MM1         14 (0,00 - 0,50)                       0,3 mg/kg d.s.
   ASB-MM2         13 (0,00 - 0,50) 16 (0,00 - 0,50)      0,4 mg/kg d.s.
                   18 (0,00 - 0,50)
   ASB-MM3         10 (0,00 - 0,50) 15 (0,00 - 0,50)      0,2 mg/kg d.s.
                   17 (0,00 - 0,50)
   ASB-MM4         01 (0,00 - 0,50) 02 (0,00 - 0,50)      0,1 mg/kg d.s.
                   03 (0,00 - 0,50) 05 (0,00 - 0,50)
                   06 (0,00 - 0,60) 07 (0,00 - 0,50)
                   08 (0,30 - 0,50) 09 (0,00 - 0,50)
   ASB-MM5         03 (0,30 - 0,50)                       0,2 mg/kg d.s.
Bijlage 4a bevat de door het laboratorium aangeleverde analysecertificaten.
Rapport 7657.001 versie D1                                                                                                        Pagina 11 van 14
</pre>

====================================================================== Einde pagina 178 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 179 ======================================================================

<pre>6.5       Interpretatie analyseresultaten
Tabel X geeft een overzicht van de berekende asbestgehalten. Voor de berekening van deze indica-
tieve asbestgehalten wordt verwezen naar bijlage 6.
Tabel X.                 Berekende asbestgehalten
        Gat                      Traject                 Gehalte                    Gehalte
                                (m -mv)         < 0,5 x interventiewaar-   > 0,5 x interventiewaar-
                                                de/hergebruikswaarde       de/hergebruikswaarde
        14           14 (0,00-0,50)          48,4 mg/kg d.s              -
Rapport 7657.001 versie D1                                                                          Pagina 12 van 14
</pre>

====================================================================== Einde pagina 179 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 180 ======================================================================

<pre>7      SAMENVATTING, CONCLUSIES EN ADVIES
Econsultancy heeft in opdracht van Rho Adviseurs voor leefruimte een verkennend bodemonderzoek
uitgevoerd aan de Brouwershoeve te Nistelrode.
Het onderzoek wordt uitgevoerd in het kader van de voorgenomen bestemmingsplanwijziging alsme-
de de voorgenomen nieuwbouw op de onderzoekslocatie.
Op basis van het vooronderzoek is geconcludeerd, dat de onderzoekslocatie onderzocht dient te
worden volgens de strategie voor een "verdachte locatie met diffuse bodembelasting en een hetero-
gene verontreiniging op schaal van monsterneming, niet lijnvormig" (VED-HE-NL). Het doel van het
verkennend bodemonderzoek in deze situatie is het bepalen van de aard van de heterogeen verdeel-
de verontreinigende stof op schaal van monsterneming. Tevens wordt vastgesteld of de vermoede
verontreinigende stof de achtergrondwaarde, de interventiewaarde voor asbest of het geldend ach-
tergrondgehalte overschrijdt.
De bodem bestaat voornamelijk uit zwak siltig, matig fijn tot matig grof zand. De bodem is zeer plaat-
selijk zwak humeus. Ter plaatse van boorpunt 14 is in het opgegraven materiaal asbestverdacht
plaatmateriaal aangetroffen. Ter plaatse van boorpunt 13, 16 en 18 is een puinlaag aangetroffen. Ter
plaatse van boorpunt 2 is een volledig plastic laag aangetroffen. Vanaf 0,30 tot 0,50 m -mv bestaat
boorpunt 4 uit volledig baksteen. Verder is de bodem voornamelijk zwak puinhoudend en plaatselijk
matig tot sterk puinhoudend.
Verkennend bodemonderzoek NEN 5740
De bovengrond/toplaag is zeer plaatselijk licht verontreinigd met lood, zink en PCB.
De onderzoeksresultaten komen overeen met de resultaten van eerder uitgevoerde bodemonderzoe-
ken.
De vooraf gestelde hypothese, dat de onderzoekslocatie als "verdacht" dient te worden beschouwd
wordt, op basis van de onderzoeksresultaten, bevestigd. Gelet op de aard en mate van verontreini-
ging, bestaat er géén reden voor een nader onderzoek en bestaan er met betrekking tot de milieuhy-
giënische kwaliteit van de bodem géén belemmeringen voor de nieuwbouw op de onderzoekslocatie
en de voorgenomen bestemmingsplanwijziging.
Indien er werkzaamheden plaatsvinden, waarbij grond vrijkomt, kan de grond niet zonder meer wor-
den afgevoerd of elders worden toegepast. De regels van het Besluit bodemkwaliteit zijn hierop mo-
gelijk van toepassing.
Verkennend onderzoek asbest in bodem NEN 5707
Er zijn op het maaiveld wel asbestverdachte materialen aangetroffen. Econsultancy adviseert om de
op het maaiveld aanwezige plaatmaterialen middels handpicking te verwijderen met inachtneming
van de geldende wet- en regelgeving.
Analytisch zijn in de grondmengmonsters van de verdachte laag geen verhoogd gehalte aan asbest
aangetoond. Ter plaatse van boorpunt 14 is asbestverdachte plaatsmateriaal aangetroffen in het op-
gegraven materiaal. Echter, het asbestgehalte ter plaatse van boorpunt 14 overschrijdt niet de helft
van de interventiewaarde.
Op basis van de onderzoeksresultaten wordt gesteld dat er geen aanleiding bestaat tot het uitvoeren
van een nader onderzoek asbest in bodem/puin. In geval van grondwerkzaamheden op de locatie
Rapport 7657.001 versie D1                                                                  Pagina 13 van 14
</pre>

====================================================================== Einde pagina 180 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 181 ======================================================================

<pre> behoeven er ten aanzien van asbest geen specifieke maatregelen te worden getroffen. Er zijn ons
 inziens met betrekking tot de parameter asbest in de bodem en puin geen milieuhygiënische belem-
 meringen voor de voorgenomen bestemmingsplanwijziging en nieuwbouw op de onderzoekslocatie.
Econsultancy
Rotterdam, 27 maart 2019
 Rapport 7657.001 versie D1                                                             Pagina 14 van 14
</pre>

====================================================================== Einde pagina 181 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 182 ======================================================================

<pre>Bijlage 1 Topografische ligging van de locatie
                                                        Schaal 1:25.000
                                               Deze kaart is noordgericht
</pre>

====================================================================== Einde pagina 182 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 183 ======================================================================

<pre>                                                                                       GWS
Legenda
   Gat asbestonderzoek 30x30x50 cm +
   boring tot 0,5 m -mv
   Gat asbestonderzoek 30x30x50 cm +
   boring tot 1,0 m -mv                                      0      5       10      15      20    25 m
   Gat asbestonderzoek 30x30x50 cm +
   boring tot 1,5 m -mv              Titel: locatieschets; Kromstraat 1 te Nistelrode               A3
   Gat asbestonderzoek 30x30x50 cm +
   boring tot 2,0 m -mv                                       PROJECT: 7657.001
   Opnamerichting foto                                        SCHAAL: 1:500           DATUM: 19-02-2018
   Grens onderzoekslocatie                                    GETEKEND: MNe           BIJLAGE: 2a
</pre>

====================================================================== Einde pagina 183 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 184 ======================================================================

<pre>Bijlage 2b Foto's onderzoekslocatie
 Foto 1.
 Foto 2.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 184 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 185 ======================================================================

<pre>Bijlage 2b Foto's onderzoekslocatie
 Foto 3.
 Foto 4.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 185 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 186 ======================================================================

<pre>Bijlage 2b Foto's onderzoekslocatie
 Foto 5.
 Foto 6.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 186 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 187 ======================================================================

<pre>Bijlage 2b Foto's onderzoekslocatie
 Foto 7.
 Foto 8.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 187 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 188 ======================================================================

<pre>Bijlage 2b Foto's onderzoekslocatie
 Foto 9.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 188 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 189 ======================================================================

<pre>Bijlage 3a Bodemprofielen</pre>

====================================================================== Einde pagina 189 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 190 ======================================================================

<pre>               Bodemprofielen                                                                                           Pagina1 van 3
        gat/boring:       01                                          gat/boring:   02
                             0   tegel                                                 0   beton
             0               8                                            0
                                                                                       11  Betonboor
                                                                                       16
                        1        Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak
                             30  grindig, zwak puinhoudend,                                Volledig plastic, Schep, isolatie
                                                                                  1        piepschuim
                        2        neutraalbeige, Schep
                             50                                                        50
            50                                                           50                Zand, matig fijn, matig siltig, zwak
                        3        Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak
                             70  grindig, zwak puinhoudend,                                puinhoudend, donker geelbeige,
                                 grijsbruin, Schep                                2        Schep
                        4
                             100 Zand, zeer fijn, matig siltig,                        100 Zand, matig fijn, zwak siltig,
          100                                                           100                Edelmanboor
                                 donkerbruin, Edelmanboor
                        5        Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak
                                 grindig, neutraalbeige, Edelmanboor
          150                    Zand, matig grof, zwak siltig, matig
                                 grindig, neutraalbeige, Edelmanboor
                        6
                             200
          200
        gat/boring:       03                                          gat/boring:   04
                             0   tegel                                                 0   klinker
             0               8                                            0            7
                        1        Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak              1        Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak
                             30  grindig, zwak puinhoudend,                            30  grindig, zwak puinhoudend,
                        2        neutraalbeige, Schep                             2        neutraalbeige, Schep
                             50                                                        50
            50                                                           50
                                 Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak                       Volledig baksteen, sterk
                                 grindig, sterk puinhoudend,                               zandhoudend, neutraalbeige, Schep
                        3        grijsbruin, Schep                                3
                                                                                           Zand, zeer fijn, matig siltig,
                             100 Zand, zeer fijn, matig siltig,                        100 donkerbruin, Edelmanboor
          100                                                           100
                                 donkerbruin, Edelmanboor
        gat/boring:       05                                          gat/boring:   06
                             0   klinker                                               0   beton
             0               7                                            0
                                                                                       9
                                                                                           Betonboor
                                 Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak
                        1        grindig, zwak puinhoudend,                       1        Zand, matig fijn, matig siltig, zwak
                                 neutraalbeige, Schep                                      puinhoudend, neutraalbeige, Schep
                             50                                                        50
            50                                                           50
                                 Zand, zeer fijn, matig siltig,                            Zand, matig fijn, matig siltig,
                        2
                                 donkerbruin, Edelmanboor, gestuit                2        donkerbeige, Edelmanboor
                             80
                                 op harde laag
                                                                                       100
                                                                        100
        gat/boring:       07                                          gat/boring:   08
                             0   tegel                                                 0   tegel
             0               8                                            0            4
                                 Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak              1        Zand, matig fijn, zwak siltig,
                        1        grindig, zwak puinhoudend,                            30  neutraalbeige, Schep
                                 bruinbeige, Schep                                2        Zand, zeer fijn, matig siltig, zwak
                             50                                                        50
            50                                                           50                puinhoudend, donkerbruin, Schep
                                 Zand, zeer fijn, matig siltig,                   3
                                                                                       70
                        2        donkerbruin, Edelmanboor                                  Zand, zeer fijn, matig siltig,
                                                                                  4        donkerbruin, Edelmanboor
                             100                                                       100 Zand, matig fijn, matig siltig, zwak
          100                                                           100
                                 Zand, matig fijn, matig siltig, zwak                      grindig, neutraalbeige, Edelmanboor
                        3        grindig, neutraal bruinbeige,                    5
                                 Edelmanboor                                               Zand, matig grof, zwak siltig, matig
                                                                                           grindig, neutraal grijsbeige,
                             150                                                           Edelmanboor
          150                                                           150
                                                                                  6
                                                                                       200
                                                                        200
Projectcode:   7657.001
                                                                                                         Getekend volgens NEN 5104
</pre>

====================================================================== Einde pagina 190 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 191 ======================================================================

<pre>               Bodemprofielen                                                                                             Pagina2 van 3
        gat/boring:       09                                           gat/boring:     10
                             0   tegel                                                    0   braak
             0               8                                             0
                                                                                              Zand, matig fijn, matig siltig, zwak
                        1        Zand, matig fijn, zwak siltig, zwak                          puinhoudend, grijsbeige, Schep
                             30  grindig, zwak puinhoudend,                        1
                        2        neutraalbeige, Schep
                             50                                                           50
            50                                                            50
                        3        Zand, zeer fijn, matig siltig, zwak                          Zand, matig fijn, matig siltig, sterk
                             70  puinhoudend, donkerbruin, Schep                              grindig, grijsbeige, River
                                                                                   2
                        4        Zand, zeer fijn, matig siltig,
                             100 donkerbruin, Edelmanboor                                 100
          100                                                            100
                                 Zand, matig fijn, matig siltig, zwak
                                 grindig, neutraalbeige, Edelmanboor
        gat/boring:       11                                           gat/boring:     12
                             0   braak                                                    0   beton
             0                                                             0
                                 Zand, matig fijn, matig siltig, sterk                        Betonboor, Beton
                        1        grindig, grijsbeige, Schep
                             50
            50                                                            50
                                 Zand, matig fijn, matig siltig, sterk                    60
                                 grindig, grijsbeige, River                                   Zand, matig fijn, matig siltig, zwak
                        2
                                                                                   1          grindig, lichtbeige, Edelmanboor
                             100                                                          100
          100                                                            100
        gat/boring:       13                                           gat/boring:     14
                             0   braak                                                    0   beton
             0                                                             0
                                 Volledig puin, Schep                                     12  Betonboor
                        1                                                                     Zand, matig fijn, matig siltig, matig
                                                                                   1 5
                                                                                              asbesthoudend, matig puinhoudend,
                             50                                                           50  Schep
            50                                                            50
                                 Zand, matig grof, zwak siltig, sterk
                                                                                              Zand, matig fijn, matig siltig,
                        2        grindig, lichtbeige, Edelmanboor                  2          lichtbruin, Edelmanboor
                             100                                                          100
          100                                                            100
                                                                                              Zand, matig grof, matig siltig, sterk
                                                                                   3          grindig, grijsbruin, River
                                                                         150
                                                                                   4
                                                                                          200
                                                                         200
        gat/boring:       15                                           gat/boring:     16
                             0   braak                                                    0   beton
             0                                                             0
                                 Zand, matig grof, matig siltig, matig                    10  Betonboor
                        1
                             20
                                 grindig, lichtbeige, Schep
                                                                                   1          Volledig puin, Schep, ivm water niet
                        2        Zand, matig fijn, matig siltig, zwak                         door te zetten
                             50  humeus, sterk puinhoudend,                               50
            50                                                            50
                                 donkerbruin, Schep, gestuit puin
Projectcode:   7657.001
                                                                                                             Getekend volgens NEN 5104
</pre>

====================================================================== Einde pagina 191 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 192 ======================================================================

<pre>               Bodemprofielen                                                                                         Pagina3 van 3
        gat/boring:       17                                           gat/boring:   18
                             0   braak                                                  0  braak
             0                                                            0
                        1    10  Zand, matig grof, matig siltig, matig                     Volledig puin, Schep
                                 grindig, lichtbeige, Schep                        2
                        2
                                 Zand, matig fijn, matig siltig, zwak
                             50  humeus, sterk puinhoudend,                             50
            50                                                           50
                                 donkerbruin, Schep                                        Zand, matig grof, zwak siltig, sterk
                                                                                   1
                        3                                                                  grindig, geelbeige, River, gestuit
                                 Zand, matig fijn, matig siltig, zwak                   80
                                                                                           leiding?
                                 humeus, donkerbruin, Edelmanboor
                             100
          100
Projectcode:   7657.001
                                                                                                         Getekend volgens NEN 5104
</pre>

====================================================================== Einde pagina 192 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 193 ======================================================================

<pre>Bijlage 3b Foto's asbestinspectiegaten
 Foto 1: asbestinspectiegat 1
 Foto 2: asbestinspectiegat 2
</pre>

====================================================================== Einde pagina 193 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 194 ======================================================================

<pre>Bijlage 3b Foto's asbestinspectiegaten
 Foto 3: asbestinspectiegat 3
 Foto 4: asbestinspectiegat 4
</pre>

====================================================================== Einde pagina 194 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 195 ======================================================================

<pre>Bijlage 3b Foto's asbestinspectiegaten
 Foto 5: asbestinspectiegat 5
 Foto 6: asbestinspectiegat 6
</pre>

====================================================================== Einde pagina 195 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 196 ======================================================================

<pre>Bijlage 3b Foto's asbestinspectiegaten
 Foto 7: asbestinspectiegat 7
 Foto 8: asbestinspectiegat 8
</pre>

====================================================================== Einde pagina 196 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 197 ======================================================================

<pre>Bijlage 3b Foto's asbestinspectiegaten
 Foto 9: asbestinspectiegat 9
 Foto 10: asbestinspectiegat 10
</pre>

====================================================================== Einde pagina 197 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 198 ======================================================================

<pre>Bijlage 3b Foto's asbestinspectiegaten
 Foto 11: asbestinspectiegat 11
 Foto 12: asbestinspectiegat 12
</pre>

====================================================================== Einde pagina 198 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 199 ======================================================================

<pre>Bijlage 3b Foto's asbestinspectiegaten
 Foto 13: asbestinspectiegat 13
 Foto 14: asbestinspectiegat 14
</pre>

====================================================================== Einde pagina 199 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 200 ======================================================================

<pre>Bijlage 3b Foto's asbestinspectiegaten
 Foto 15: asbestinspectiegat 15
 Foto 16: asbestinspectiegat 16
</pre>

====================================================================== Einde pagina 200 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 201 ======================================================================

<pre>Bijlage 3b Foto's asbestinspectiegaten
 Foto 17: asbestinspectiegat 17
 Foto 18: asbestinspectiegat 18
</pre>

====================================================================== Einde pagina 201 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 202 ======================================================================

<pre>Bijlage 4a Analysecertificaten</pre>

====================================================================== Einde pagina 202 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 203 ======================================================================

<pre>     Econsultancy
     T.a.v. Monique van Neerven
     Max Euwelaan 21-29
     3062 MA ROTTERDAM
     NETHERLANDS
     Analysecertificaat
     Datum: 01-Mar-2019
     Hierbij ontvangt u de resultaten van het navolgende laboratoriumonderzoek.
      Certificaatnummer/Versie                      2019028870/1
     Uw project/verslagnummer                       7657.001
     Uw projectnaam
     Uw ordernummer
     Monster(s) ontvangen                           25-Feb-2019
      Dit certificaat mag uitsluitend in zijn geheel worden gereproduceerd.
      De analyse resultaten hebben alleen betrekking op het beproefde object.
      De grondmonsters worden tot 4 weken na datum ontvangst bewaard en watermonsters tot 2 weken na
      datum ontvangst. Zonder tegenbericht worden de monsters nadien afgevoerd.
      Indien de monsters langer bewaard dienen te blijven verzoeken wij U dit exemplaar uiterlijk 1 werkdag voor afloop
      van de standaardbewaarperiode ondertekend aan ons te retourneren. Voor de kosten van het langer bewaren
      van monsters verwijzen wij naar de prijslijst.
     Bewaren tot:
     Datum:                                   Naam:                                  Handtekening:
     Wij vertrouwen erop uw opdracht hiermee naar verwachting te hebben uitgevoerd, mocht U naar aanleiding van dit
     analysecertificaat nog vragen hebben verzoeken wij U contact op te nemen met de afdeling Verkoop en Advies.
     Met vriendelijke groet,
     Eurofins Analytico B.V.
                                                                                                                      Ing. A. Veldhuizen
                                                                                                                      Technical Manager
Eurofins Analytico B.V.
Gildeweg 42-46          Tel. +31 (0)34 242 63 00    BNP Paribas S.A. 227 9245 25   Eurofins Analytico B.V. is ISO 14001: 2015 gecertificeerd door TÜV
3771 NB Barneveld       Fax +31 (0)34 242 63 99     IBAN: NL71BNPA0227924525       en erkend door het Vlaamse Gewest (OVAM en Dep. Omgeving),
P.O. Box 459            E-mail info-env@eurofins.nl BIC: BNPANL2A                  het Brusselse Gewest (BIM), het Waalse Gewest (DGRNE-OWD)
3770 AL Barneveld NL    Site www.eurofins.nl        KvK/CoC No. 09088623           en door de overheid van Luxemburg (MEV).
                                                    BTW/VAT No. NL 8043.14.883.B01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 203 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 204 ======================================================================

<pre>      Analysecertificaat
      Uw project/verslagnummer                 7657.001                                                      Certificaatnummer/Versie              2019028870/1
      Uw projectnaam                                                                                         Startdatum                            28-Feb-2019
      Uw ordernummer                                                                                         Rapportagedatum                       01-Mar-2019/21:31
                                                                                                             Bijlage                               A,B,C
      Monsternemer                             Gerrist                                                       Pagina                                1/2
      Monstermatrix                            Grond (AS3000)
      Analyse                                                     Eenheid                      1                       2
     Voorbehandeling
      Cryogeen malen AS3000                                                  Uitgevoerd              Uitgevoerd
     Bodemkundige analyses
S     Droge stof                                                  % (m/m)               86.1                     92.8
S     Organische stof                                         % (m/m) ds                  4.2                      1.0
      Gloeirest                                               % (m/m) ds                95.6                     98.9
S     Korrelgrootte < 2 µm (Lutum)                            % (m/m) ds                  3.5                    <2.0
     Metalen
S     Barium (Ba)                                               mg/kg ds                    63                      27
S     Cadmium (Cd)                                              mg/kg ds                0.37                   <0.20
S     Kobalt (Co)                                               mg/kg ds                <3.0                     <3.0
S     Koper (Cu)                                                mg/kg ds                    12                      12
S     Kwik (Hg)                                                 mg/kg ds              0.069                  <0.050
S     Molybdeen (Mo)                                            mg/kg ds                <1.5                     <1.5
S     Nikkel (Ni)                                               mg/kg ds                  5.5                    <4.0
S     Lood (Pb)                                                 mg/kg ds                    40                      14
S     Zink (Zn)                                                 mg/kg ds                    98                      55
     Minerale olie
      Minerale olie (C10-C12)                                   mg/kg ds                <3.0                     <3.0
      Minerale olie (C12-C16)                                   mg/kg ds                <5.0                     <5.0
      Minerale olie (C16-C21)                                   mg/kg ds                <5.0                     <5.0
      Minerale olie (C21-C30)                                   mg/kg ds                    19                      11
      Minerale olie (C30-C35)                                   mg/kg ds                    14                     7.6
      Minerale olie (C35-C40)                                   mg/kg ds                  6.3                    <6.0
S     Minerale olie totaal (C10-C40)                            mg/kg ds                    48                    <35
      Chromatogram olie (GC)                                                      Zie bijl.
     Polychloorbifenylen, PCB
S     PCB 28                                                    mg/kg ds         <0.0010                   <0.0010
S     PCB 52                                                    mg/kg ds         <0.0010                   <0.0010
S     PCB 101                                                   mg/kg ds         <0.0010                   <0.0010
Nr. Monsteromschrijving                                                                                                          Datum monstername          Monster nr.
1     M1 03 (30-50)                                                                                                              25-Feb-2019                 10581553
2     MM1 01 (8-30) 04 (7-30) 07 (8-50) 09 (8-30)                                                                                25-Feb-2019                 10581554
                                                                                  Q: door RvA geaccrediteerde verrichting
                                                                                  A: AP04 erkende verrichting
                                                                                  S: AS SIKB erkende verrichting
                                                                                  V: VLAREL erkende verrichting
Eurofins Analytico B.V.                                                           M: MCERTS erkend
                                                                                  Dit certificaat mag uitsluitend in zijn geheel worden gereproduceerd.
Gildeweg 42-46          Tel. +31 (0)34 242 63 00     BNP Paribas S.A. 227 9245 25        Eurofins Analytico B.V. is ISO 14001: 2015 gecertificeerd door TÜV
3771 NB Barneveld       Fax +31 (0)34 242 63 99      IBAN: NL71BNPA0227924525            en erkend door het Vlaamse Gewest (OVAM en Dep. Omgeving),
P.O. Box 459            E-mail info-env@eurofins.nl  BIC: BNPANL2A                       het Brusselse Gewest (BIM), het Waalse Gewest (DGRNE-OWD)
                                                                                                                                                            TESTEN
3770 AL Barneveld NL    Site www.eurofins.nl         KvK/CoC No. 09088623                en door de overheid van Luxemburg (MEV).                            RvA L010
                                                     BTW/VAT No. NL 8043.14.883.B01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 204 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 205 ======================================================================

<pre>      Analysecertificaat
      Uw project/verslagnummer                 7657.001                                                      Certificaatnummer/Versie              2019028870/1
      Uw projectnaam                                                                                         Startdatum                            28-Feb-2019
      Uw ordernummer                                                                                         Rapportagedatum                       01-Mar-2019/21:31
                                                                                                             Bijlage                               A,B,C
      Monsternemer                             Gerrist                                                       Pagina                                2/2
      Monstermatrix                            Grond (AS3000)
      Analyse                                                     Eenheid                      1                       2
S     PCB 118                                                   mg/kg ds         <0.0010                   <0.0010
S     PCB 138                                                   mg/kg ds         <0.0010                   <0.0010
S     PCB 153                                                   mg/kg ds         <0.0010                     0.0011
S     PCB 180                                                   mg/kg ds         <0.0010                     0.0011
                                                                                                 1)
S     PCB (som 7) (factor 0,7)                                  mg/kg ds           0.0049                    0.0057
     Polycyclische Aromatische Koolwaterstoffen, PAK
S     Naftaleen                                                 mg/kg ds           <0.050                    <0.050
S     Fenanthreen                                               mg/kg ds              0.092                      0.12
S     Anthraceen                                                mg/kg ds           <0.050                    <0.050
S     Fluorantheen                                              mg/kg ds                0.23                     0.23
S     Benzo(a)anthraceen                                        mg/kg ds                0.13                     0.12
S     Chryseen                                                  mg/kg ds                0.12                     0.10
S     Benzo(k)fluorantheen                                      mg/kg ds              0.070                    0.058
S     Benzo(a)pyreen                                            mg/kg ds                0.13                     0.10
S     Benzo(ghi)peryleen                                        mg/kg ds                0.11                   0.074
S     Indeno(123-cd)pyreen                                      mg/kg ds                0.11                   0.083
S     PAK VROM (10) (factor 0,7)                                mg/kg ds                  1.1                    0.97
Nr. Monsteromschrijving                                                                                                          Datum monstername          Monster nr.
1     M1 03 (30-50)                                                                                                              25-Feb-2019                 10581553
2     MM1 01 (8-30) 04 (7-30) 07 (8-50) 09 (8-30)                                                                                25-Feb-2019                 10581554
                                                                                  Q: door RvA geaccrediteerde verrichting
                                                                                                                                                               Akkoord
                                                                                  A: AP04 erkende verrichting
                                                                                  S: AS SIKB erkende verrichting                                              Pr.coörd.
                                                                                  V: VLAREL erkende verrichting
Eurofins Analytico B.V.                                                           M: MCERTS erkend                                                                 VA
                                                                                  Dit certificaat mag uitsluitend in zijn geheel worden gereproduceerd.
Gildeweg 42-46          Tel. +31 (0)34 242 63 00     BNP Paribas S.A. 227 9245 25        Eurofins Analytico B.V. is ISO 14001: 2015 gecertificeerd door TÜV
3771 NB Barneveld       Fax +31 (0)34 242 63 99      IBAN: NL71BNPA0227924525            en erkend door het Vlaamse Gewest (OVAM en Dep. Omgeving),
P.O. Box 459            E-mail info-env@eurofins.nl  BIC: BNPANL2A                       het Brusselse Gewest (BIM), het Waalse Gewest (DGRNE-OWD)
                                                                                                                                                            TESTEN
3770 AL Barneveld NL    Site www.eurofins.nl         KvK/CoC No. 09088623                en door de overheid van Luxemburg (MEV).                            RvA L010
                                                     BTW/VAT No. NL 8043.14.883.B01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 205 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 206 ======================================================================

<pre>      Bijlage (A) met deelmonsterinformatie behorende bij analysecertificaat 2019028870/1
                                                                                                                                                       Pagina 1/1
      Monster nr.       Boornr            Omschrijving                           Van       Tot       Barcode               Monstername ID/Monsteromsch.
       10581553         03                2                                       30         50        0537236416            M1 03 (30-50)
       10581554         09                1                                       8          30        0537236419            MM1 01 (8-30) 04 (7-30) 07 (8-50) 09
       10581554         07                1                                       8          50        0537236425            MM1 01 (8-30) 04 (7-30) 07 (8-50) 09
       10581554         04                1                                       7          30        0537236862            MM1 01 (8-30) 04 (7-30) 07 (8-50) 09
       10581554         01                1                                       8          30        0537236422            MM1 01 (8-30) 04 (7-30) 07 (8-50) 09
Eurofins Analytico B.V.
Gildeweg 42-46          Tel. +31 (0)34 242 63 00    BNP Paribas S.A. 227 9245 25    Eurofins Analytico B.V. is ISO 14001: 2015 gecertificeerd door TÜV
3771 NB Barneveld       Fax +31 (0)34 242 63 99     IBAN: NL71BNPA0227924525        en erkend door het Vlaamse Gewest (OVAM en Dep. Omgeving),
P.O. Box 459            E-mail info-env@eurofins.nl BIC: BNPANL2A                   het Brusselse Gewest (BIM), het Waalse Gewest (DGRNE-OWD)
3770 AL Barneveld NL    Site www.eurofins.nl        KvK/CoC No. 09088623            en door de overheid van Luxemburg (MEV).
                                                    BTW/VAT No. NL 8043.14.883.B01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 206 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 207 ======================================================================

<pre>      Bijlage (B) met opmerkingen behorende bij analysecertificaat 2019028870/1
                                                                                                                                                      Pagina 1/1
      Opmerking 1)
      De toetswaarde van de som is gelijk aan de sommatie van 0,7*RG
Eurofins Analytico B.V.
Gildeweg 42-46          Tel. +31 (0)34 242 63 00    BNP Paribas S.A. 227 9245 25   Eurofins Analytico B.V. is ISO 14001: 2015 gecertificeerd door TÜV
3771 NB Barneveld       Fax +31 (0)34 242 63 99     IBAN: NL71BNPA0227924525       en erkend door het Vlaamse Gewest (OVAM en Dep. Omgeving),
P.O. Box 459            E-mail info-env@eurofins.nl BIC: BNPANL2A                  het Brusselse Gewest (BIM), het Waalse Gewest (DGRNE-OWD)
3770 AL Barneveld NL    Site www.eurofins.nl        KvK/CoC No. 09088623           en door de overheid van Luxemburg (MEV).
                                                    BTW/VAT No. NL 8043.14.883.B01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 207 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 208 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                                              .
      Bijlage (C) met methodeverwijzingen behorende bij analysecertificaat 2019028870/1
                                                                                                                                                      Pagina 1/1
      Analyse                                           Methode          Techniek                          Methode referentie
      Cryogeen malen                                    W0106            Voorbehandeling                   Cf. AS3000
      Droge Stof                                        W0104            Gravimetrie                       Cf. pb 3010-2 en gw. NEN-EN 15934
      Organische stof (gloeiverlies)                    W0109            Gravimetrie                       Cf. pb 3010-3 en cf. NEN 5754
      Korrelgrootte < 2 µm (lutum)                      W0171            Sedimentatie                      Cf. pb 3010-4 en cf. NEN 5753
      Barium (Ba)                                       W0423            ICP-MS                            Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2
      Cadmium (Cd)                                      W0423            ICP-MS                            Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2
      Kobalt (Co)                                       W0423            ICP-MS                            Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2
      Koper (Cu)                                        W0423            ICP-MS                            Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2
      Kwik (Hg)                                         W0423            ICP-MS                            Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2
      Molybdeen (Mo)                                    W0423            ICP-MS                            Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2
      Nikkel (Ni)                                       W0423            ICP-MS                            Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2
      Lood (Pb)                                         W0423            ICP-MS                            Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2
      Zink (Zn)                                         W0423            ICP-MS                            Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2
      Minerale Olie (C10-C40)                           W0202            GC-FID                            Cf. pb 3010-7 en gw. NEN-EN-ISO 16703
      Chromatogram MO (GC)                              W0202            GC-FID                            Gelijkw. NEN-EN-ISO 16703
      PCB (7)                                           W0271            GC-MS                             Cf. pb 3010-8 en gw. NEN 6980
      PAK som AS3000/AP04                               W0271            GC-MS                             Cf. pb. 3010-6 en gw. NEN-ISO 18287
      PAK (10) (VROM)                                   W0271            GC-MS                             Cf. pb. 3010-6 en gw. NEN-ISO 18287
      Nadere informatie over de toegepaste onderzoeksmethoden alsmede een classificatie van de meetonzekerheid
      staan vermeld in ons overzicht "Specificaties analysemethoden", versie juni 2016.
Eurofins Analytico B.V.
Gildeweg 42-46          Tel. +31 (0)34 242 63 00    BNP Paribas S.A. 227 9245 25   Eurofins Analytico B.V. is ISO 14001: 2015 gecertificeerd door TÜV
3771 NB Barneveld       Fax +31 (0)34 242 63 99     IBAN: NL71BNPA0227924525       en erkend door het Vlaamse Gewest (OVAM en Dep. Omgeving),
P.O. Box 459            E-mail info-env@eurofins.nl BIC: BNPANL2A                  het Brusselse Gewest (BIM), het Waalse Gewest (DGRNE-OWD)
3770 AL Barneveld NL    Site www.eurofins.nl        KvK/CoC No. 09088623           en door de overheid van Luxemburg (MEV).
                                                    BTW/VAT No. NL 8043.14.883.B01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 208 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 209 ======================================================================

<pre>                                        Chromatogram TPH/ Mineral Oil
Sample ID.: 10581553
Certificate no.:2019028870
Sample description.: M1 03 (30-50)
  V
     10000                                                                                                                                                 10000
pA    5000                                                                                                                                                 5000      pA
                                  C10
                                                                                                       C21-30
                                         C10-C12          C12-C16       C16-C21                                    C35-C40
                                                                                                       C30-C35                    C40
         0                                                                                                                                                 0
             0.0   0.2     0.4                     0.6                0.8                       1.0     1.2                      1.4         1.6    1.8
                                                                                      Minutes
      1000                                                                                                                                                  1000
pA     500                                                                                                                                                  500       pA
                                                                                                                     C35-C40
                                                                                                       C21-30
                                          C10-C12          C12-C16       C16-C21                       C30-C35
                                  C10                                                                                              C40
         0                                                                                                                                                  0
             0.0   0.2     0.4                      0.6               0.8                       1.0      1.2                     1.4          1.6    1.8
                                                                                      Minutes
       200                                                                                                                                                     200
pA     100                                                                                                                                                     100        pA
                                                                                                                       C35-C40
                                                                                                        C21-30
                                          C10-C12           C12-C16         C16-C21                      C30-C35
                                                                                                                                       C40
                                  C10
         0                                                                                                                                                     0
             0.0   0.2      0.4                     0.6               0.8                        1.0      1.2                     1.4         1.6    1.8
                                                                                      Minutes
</pre>

====================================================================== Einde pagina 209 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 210 ======================================================================

<pre>     Econsultancy
     T.a.v. Monique van Neerven
     Max Euwelaan 21-29
     3062 MA ROTTERDAM
     NETHERLANDS
     Analysecertificaat
     Datum: 11-Mar-2019
     Hierbij ontvangt u de resultaten van het navolgende laboratoriumonderzoek.
      Certificaatnummer/Versie                      2019031866/1
     Uw project/verslagnummer                       7657.001
     Uw projectnaam
     Uw ordernummer
     Monster(s) ontvangen                           04-Mar-2019
      Dit certificaat mag uitsluitend in zijn geheel worden gereproduceerd.
      De analyse resultaten hebben alleen betrekking op het beproefde object.
      De grondmonsters worden tot 4 weken na datum ontvangst bewaard en watermonsters tot 2 weken na
      datum ontvangst. Zonder tegenbericht worden de monsters nadien afgevoerd.
      Indien de monsters langer bewaard dienen te blijven verzoeken wij U dit exemplaar uiterlijk 1 werkdag voor afloop
      van de standaardbewaarperiode ondertekend aan ons te retourneren. Voor de kosten van het langer bewaren
      van monsters verwijzen wij naar de prijslijst.
     Bewaren tot:
     Datum:                                   Naam:                                  Handtekening:
     Wij vertrouwen erop uw opdracht hiermee naar verwachting te hebben uitgevoerd, mocht U naar aanleiding van dit
     analysecertificaat nog vragen hebben verzoeken wij U contact op te nemen met de afdeling Verkoop en Advies.
     Met vriendelijke groet,
     Eurofins Analytico B.V.
                                                                                                                      Ing. A. Veldhuizen
                                                                                                                      Technical Manager
Eurofins Analytico B.V.
Gildeweg 42-46          Tel. +31 (0)34 242 63 00    BNP Paribas S.A. 227 9245 25   Eurofins Analytico B.V. is ISO 14001: 2015 gecertificeerd door TÜV
3771 NB Barneveld       Fax +31 (0)34 242 63 99     IBAN: NL71BNPA0227924525       en erkend door het Vlaamse Gewest (OVAM en Dep. Omgeving),
P.O. Box 459            E-mail info-env@eurofins.nl BIC: BNPANL2A                  het Brusselse Gewest (BIM), het Waalse Gewest (DGRNE-OWD)
3770 AL Barneveld NL    Site www.eurofins.nl        KvK/CoC No. 09088623           en door de overheid van Luxemburg (MEV).
                                                    BTW/VAT No. NL 8043.14.883.B01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 210 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 211 ======================================================================

<pre>      Analysecertificaat
      Uw project/verslagnummer                 7657.001                                                      Certificaatnummer/Versie              2019031866/1
      Uw projectnaam                                                                                         Startdatum                            06-Mar-2019
      Uw ordernummer                                                                                         Rapportagedatum                       11-Mar-2019/15:20
                                                                                                             Bijlage                               A,B,C
      Monsternemer                             Dhr. R.J.H. Denessen                                          Pagina                                1/2
      Monstermatrix                            Grond (AS3000)
      Analyse                                                     Eenheid                      1                       2            3
     Voorbehandeling
      Cryogeen malen AS3000                                                  Uitgevoerd              Uitgevoerd           Uitgevoerd
     Bodemkundige analyses
      Malen m.b.v. Kaakbreker en spleet verdeler                                                     Uitgevoerd
      (1kg)
S     Droge stof                                                  % (m/m)               95.8                     89.9           92.4
S     Organische stof                                         % (m/m) ds                <0.7                       1.1          <0.7
      Gloeirest                                               % (m/m) ds                99.3                     98.7           99.3
S     Korrelgrootte < 2 µm (Lutum)                            % (m/m) ds                <2.0                       2.8           2.8
     Metalen
S     Barium (Ba)                                               mg/kg ds                 <20                        41           <20
S     Cadmium (Cd)                                              mg/kg ds              <0.20                    <0.20           <0.20
S     Kobalt (Co)                                               mg/kg ds                <3.0                       3.9          <3.0
S     Koper (Cu)                                                mg/kg ds                <5.0                       6.6          <5.0
S     Kwik (Hg)                                                 mg/kg ds           <0.050                    <0.050           <0.050
S     Molybdeen (Mo)                                            mg/kg ds                <1.5                     <1.5           <1.5
S     Nikkel (Ni)                                               mg/kg ds                <4.0                       4.5          <4.0
S     Lood (Pb)                                                 mg/kg ds                 <10                        25           <10
S     Zink (Zn)                                                 mg/kg ds                 <20                        33           <20
     Minerale olie
      Minerale olie (C10-C12)                                   mg/kg ds                <3.0                     <3.0           <3.0
      Minerale olie (C12-C16)                                   mg/kg ds                <5.0                     <5.0           <5.0
      Minerale olie (C16-C21)                                   mg/kg ds                <5.0                     <5.0           <5.0
      Minerale olie (C21-C30)                                   mg/kg ds                 <11                        17           <11
      Minerale olie (C30-C35)                                   mg/kg ds                <5.0                       8.0          <5.0
      Minerale olie (C35-C40)                                   mg/kg ds                <6.0                     <6.0           <6.0
S     Minerale olie totaal (C10-C40)                            mg/kg ds                 <35                      <35            <35
     Polychloorbifenylen, PCB
S     PCB 28                                                    mg/kg ds         <0.0010                   <0.0010           <0.0010
S     PCB 52                                                    mg/kg ds         <0.0010                   <0.0010           <0.0010
Nr. Monsteromschrijving                                                                                                           Datum monstername         Monster nr.
1     MM2 02 (16-50) 06 (9-50)                                                                                                    04-Mar-2019                10591836
2     MM3 14 (12-50) 15 (20-50) 17 (10-50)                                                                                        04-Mar-2019                10591837
3     MM4 10 (50-100) 11 (0-50) 13 (50-100)                                                                                      04-Mar-2019                 10591838
                                                                                  Q: door RvA geaccrediteerde verrichting
                                                                                  A: AP04 erkende verrichting
                                                                                  S: AS SIKB erkende verrichting
                                                                                  V: VLAREL erkende verrichting
Eurofins Analytico B.V.                                                           M: MCERTS erkend
                                                                                  Dit certificaat mag uitsluitend in zijn geheel worden gereproduceerd.
Gildeweg 42-46          Tel. +31 (0)34 242 63 00     BNP Paribas S.A. 227 9245 25        Eurofins Analytico B.V. is ISO 14001: 2015 gecertificeerd door TÜV
3771 NB Barneveld       Fax +31 (0)34 242 63 99      IBAN: NL71BNPA0227924525            en erkend door het Vlaamse Gewest (OVAM en Dep. Omgeving),
P.O. Box 459            E-mail info-env@eurofins.nl  BIC: BNPANL2A                       het Brusselse Gewest (BIM), het Waalse Gewest (DGRNE-OWD)
                                                                                                                                                            TESTEN
3770 AL Barneveld NL    Site www.eurofins.nl         KvK/CoC No. 09088623                en door de overheid van Luxemburg (MEV).                            RvA L010
                                                     BTW/VAT No. NL 8043.14.883.B01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 211 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 212 ======================================================================

<pre>      Analysecertificaat
      Uw project/verslagnummer                 7657.001                                                      Certificaatnummer/Versie              2019031866/1
      Uw projectnaam                                                                                         Startdatum                            06-Mar-2019
      Uw ordernummer                                                                                         Rapportagedatum                       11-Mar-2019/15:20
                                                                                                             Bijlage                               A,B,C
      Monsternemer                             Dhr. R.J.H. Denessen                                          Pagina                                2/2
      Monstermatrix                            Grond (AS3000)
      Analyse                                                     Eenheid                      1                       2            3
S     PCB 101                                                   mg/kg ds         <0.0010                   <0.0010           <0.0010
S     PCB 118                                                   mg/kg ds         <0.0010                   <0.0010           <0.0010
S     PCB 138                                                   mg/kg ds         <0.0010                   <0.0010           <0.0010
S     PCB 153                                                   mg/kg ds         <0.0010                   <0.0010           <0.0010
S     PCB 180                                                   mg/kg ds         <0.0010                   <0.0010           <0.0010
                                                                                                 1)                       1)          1)
S     PCB (som 7) (factor 0,7)                                  mg/kg ds           0.0049                    0.0049           0.0049
     Polycyclische Aromatische Koolwaterstoffen, PAK
S     Naftaleen                                                 mg/kg ds           <0.050                    <0.050           <0.050
S     Fenanthreen                                               mg/kg ds           <0.050                      0.071          <0.050
S     Anthraceen                                                mg/kg ds           <0.050                      0.059          <0.050
S     Fluorantheen                                              mg/kg ds           <0.050                        0.17         <0.050
S     Benzo(a)anthraceen                                        mg/kg ds           <0.050                        0.10         <0.050
S     Chryseen                                                  mg/kg ds           <0.050                        0.11         <0.050
S     Benzo(k)fluorantheen                                      mg/kg ds           <0.050                      0.065          <0.050
S     Benzo(a)pyreen                                            mg/kg ds           <0.050                        0.11         <0.050
S     Benzo(ghi)peryleen                                        mg/kg ds           <0.050                        0.11         <0.050
S     Indeno(123-cd)pyreen                                      mg/kg ds           <0.050                      0.094          <0.050
                                                                                                 1)                                   1)
S     PAK VROM (10) (factor 0,7)                                mg/kg ds                0.35                     0.93           0.35
Nr. Monsteromschrijving                                                                                                           Datum monstername         Monster nr.
1     MM2 02 (16-50) 06 (9-50)                                                                                                    04-Mar-2019                10591836
2     MM3 14 (12-50) 15 (20-50) 17 (10-50)                                                                                        04-Mar-2019                10591837
3     MM4 10 (50-100) 11 (0-50) 13 (50-100)                                                                                      04-Mar-2019                 10591838
                                                                                  Q: door RvA geaccrediteerde verrichting
                                                                                                                                                               Akkoord
                                                                                  A: AP04 erkende verrichting
                                                                                  S: AS SIKB erkende verrichting                                              Pr.coörd.
                                                                                  V: VLAREL erkende verrichting
Eurofins Analytico B.V.                                                           M: MCERTS erkend                                                                 VA
                                                                                  Dit certificaat mag uitsluitend in zijn geheel worden gereproduceerd.
Gildeweg 42-46          Tel. +31 (0)34 242 63 00     BNP Paribas S.A. 227 9245 25        Eurofins Analytico B.V. is ISO 14001: 2015 gecertificeerd door TÜV
3771 NB Barneveld       Fax +31 (0)34 242 63 99      IBAN: NL71BNPA0227924525            en erkend door het Vlaamse Gewest (OVAM en Dep. Omgeving),
P.O. Box 459            E-mail info-env@eurofins.nl  BIC: BNPANL2A                       het Brusselse Gewest (BIM), het Waalse Gewest (DGRNE-OWD)
                                                                                                                                                            TESTEN
3770 AL Barneveld NL    Site www.eurofins.nl         KvK/CoC No. 09088623                en door de overheid van Luxemburg (MEV).                            RvA L010
                                                     BTW/VAT No. NL 8043.14.883.B01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 212 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 213 ======================================================================

<pre>      Bijlage (A) met deelmonsterinformatie behorende bij analysecertificaat 2019031866/1
                                                                                                                                                       Pagina 1/1
      Monster nr.       Boornr            Omschrijving                           Van       Tot       Barcode               Monstername ID/Monsteromsch.
       10591836         06                1                                       9          50        0537236946            MM2 02 (16-50) 06 (9-50)
       10591836         02                1                                       16         50        0537236945            MM2 02 (16-50) 06 (9-50)
       10591837         17                2                                       10         50        0537236464            MM3 14 (12-50) 15 (20-50) 17 (10-50
       10591837         15                2                                       20         50        0537236467            MM3 14 (12-50) 15 (20-50) 17 (10-50
       10591837         14                1                                       12         50        0537236947            MM3 14 (12-50) 15 (20-50) 17 (10-50
       10591838         13                2                                       50         100       0537236935            MM4 10 (50-100) 11 (0-50) 13 (50-10
       10591838         11                1                                       0          50        0537236473            MM4 10 (50-100) 11 (0-50) 13 (50-10
       10591838         10                2                                       50         100       0537236940            MM4 10 (50-100) 11 (0-50) 13 (50-10
Eurofins Analytico B.V.
Gildeweg 42-46          Tel. +31 (0)34 242 63 00    BNP Paribas S.A. 227 9245 25    Eurofins Analytico B.V. is ISO 14001: 2015 gecertificeerd door TÜV
3771 NB Barneveld       Fax +31 (0)34 242 63 99     IBAN: NL71BNPA0227924525        en erkend door het Vlaamse Gewest (OVAM en Dep. Omgeving),
P.O. Box 459            E-mail info-env@eurofins.nl BIC: BNPANL2A                   het Brusselse Gewest (BIM), het Waalse Gewest (DGRNE-OWD)
3770 AL Barneveld NL    Site www.eurofins.nl        KvK/CoC No. 09088623            en door de overheid van Luxemburg (MEV).
                                                    BTW/VAT No. NL 8043.14.883.B01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 213 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 214 ======================================================================

<pre>      Bijlage (B) met opmerkingen behorende bij analysecertificaat 2019031866/1
                                                                                                                                                      Pagina 1/1
      Opmerking 1)
      De toetswaarde van de som is gelijk aan de sommatie van 0,7*RG
Eurofins Analytico B.V.
Gildeweg 42-46          Tel. +31 (0)34 242 63 00    BNP Paribas S.A. 227 9245 25   Eurofins Analytico B.V. is ISO 14001: 2015 gecertificeerd door TÜV
3771 NB Barneveld       Fax +31 (0)34 242 63 99     IBAN: NL71BNPA0227924525       en erkend door het Vlaamse Gewest (OVAM en Dep. Omgeving),
P.O. Box 459            E-mail info-env@eurofins.nl BIC: BNPANL2A                  het Brusselse Gewest (BIM), het Waalse Gewest (DGRNE-OWD)
3770 AL Barneveld NL    Site www.eurofins.nl        KvK/CoC No. 09088623           en door de overheid van Luxemburg (MEV).
                                                    BTW/VAT No. NL 8043.14.883.B01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 214 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 215 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                                              .
      Bijlage (C) met methodeverwijzingen behorende bij analysecertificaat 2019031866/1
                                                                                                                                                      Pagina 1/1
      Analyse                                           Methode          Techniek                          Methode referentie
      Cryogeen malen                                    W0106            Voorbehandeling                   Cf. AS3000
      Malen kaakbreker (1kg)                            W0101            Voorbehandeling                   Eigen methode
      Droge Stof                                        W0104            Gravimetrie                       Cf. pb 3010-2 en gw. NEN-EN 15934
      Organische stof (gloeiverlies)                    W0109            Gravimetrie                       Cf. pb 3010-3 en cf. NEN 5754
      Korrelgrootte < 2 µm (lutum)                      W0171            Sedimentatie                      Cf. pb 3010-4 en cf. NEN 5753
      Barium (Ba)                                       W0423            ICP-MS                            Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2
      Cadmium (Cd)                                      W0423            ICP-MS                            Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2
      Kobalt (Co)                                       W0423            ICP-MS                            Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2
      Koper (Cu)                                        W0423            ICP-MS                            Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2
      Kwik (Hg)                                         W0423            ICP-MS                            Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2
      Molybdeen (Mo)                                    W0423            ICP-MS                            Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2
      Nikkel (Ni)                                       W0423            ICP-MS                            Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2
      Lood (Pb)                                         W0423            ICP-MS                            Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2
      Zink (Zn)                                         W0423            ICP-MS                            Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2
      Minerale Olie (C10-C40)                           W0202            GC-FID                            Cf. pb 3010-7 en gw. NEN-EN-ISO 16703
      PCB (7)                                           W0271            GC-MS                             Cf. pb 3010-8 en gw. NEN 6980
      PAK som AS3000/AP04                               W0271            GC-MS                             Cf. pb. 3010-6 en gw. NEN-ISO 18287
      PAK (10) (VROM)                                   W0271            GC-MS                             Cf. pb. 3010-6 en gw. NEN-ISO 18287
      Nadere informatie over de toegepaste onderzoeksmethoden alsmede een classificatie van de meetonzekerheid
      staan vermeld in ons overzicht "Specificaties analysemethoden", versie juni 2016.
Eurofins Analytico B.V.
Gildeweg 42-46          Tel. +31 (0)34 242 63 00    BNP Paribas S.A. 227 9245 25   Eurofins Analytico B.V. is ISO 14001: 2015 gecertificeerd door TÜV
3771 NB Barneveld       Fax +31 (0)34 242 63 99     IBAN: NL71BNPA0227924525       en erkend door het Vlaamse Gewest (OVAM en Dep. Omgeving),
P.O. Box 459            E-mail info-env@eurofins.nl BIC: BNPANL2A                  het Brusselse Gewest (BIM), het Waalse Gewest (DGRNE-OWD)
3770 AL Barneveld NL    Site www.eurofins.nl        KvK/CoC No. 09088623           en door de overheid van Luxemburg (MEV).
                                                    BTW/VAT No. NL 8043.14.883.B01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 215 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 216 ======================================================================

<pre>     Econsultancy
     T.a.v. Monique van Neerven
     Max Euwelaan 21-29
     3062 MA ROTTERDAM
     NETHERLANDS
     Analysecertificaat
     Datum: 12-Mar-2019
     Hierbij ontvangt u de resultaten van het navolgende laboratoriumonderzoek.
      Certificaatnummer/Versie                      2019031867/1
     Uw project/verslagnummer                       7657.001
     Uw projectnaam
     Uw ordernummer
     Monster(s) ontvangen                           04-Mar-2019
      Dit certificaat mag uitsluitend in zijn geheel worden gereproduceerd.
      De analyse resultaten hebben alleen betrekking op het beproefde object.
      De grondmonsters worden tot 4 weken na datum ontvangst bewaard en watermonsters tot 2 weken na
      datum ontvangst. Zonder tegenbericht worden de monsters nadien afgevoerd.
      Indien de monsters langer bewaard dienen te blijven verzoeken wij U dit exemplaar uiterlijk 1 werkdag voor afloop
      van de standaardbewaarperiode ondertekend aan ons te retourneren. Voor de kosten van het langer bewaren
      van monsters verwijzen wij naar de prijslijst.
     Bewaren tot:
     Datum:                                   Naam:                                  Handtekening:
     Wij vertrouwen erop uw opdracht hiermee naar verwachting te hebben uitgevoerd, mocht U naar aanleiding van dit
     analysecertificaat nog vragen hebben verzoeken wij U contact op te nemen met de afdeling Verkoop en Advies.
     Met vriendelijke groet,
     Eurofins Analytico B.V.
                                                                                                                      Ing. A. Veldhuizen
                                                                                                                      Technical Manager
Eurofins Analytico B.V.
Gildeweg 42-46          Tel. +31 (0)34 242 63 00    BNP Paribas S.A. 227 9245 25   Eurofins Analytico B.V. is ISO 14001: 2015 gecertificeerd door TÜV
3771 NB Barneveld       Fax +31 (0)34 242 63 99     IBAN: NL71BNPA0227924525       en erkend door het Vlaamse Gewest (OVAM en Dep. Omgeving),
P.O. Box 459            E-mail info-env@eurofins.nl BIC: BNPANL2A                  het Brusselse Gewest (BIM), het Waalse Gewest (DGRNE-OWD)
3770 AL Barneveld NL    Site www.eurofins.nl        KvK/CoC No. 09088623           en door de overheid van Luxemburg (MEV).
                                                    BTW/VAT No. NL 8043.14.883.B01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 216 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 217 ======================================================================

<pre>      Analysecertificaat
      Uw project/verslagnummer                 7657.001                                                      Certificaatnummer/Versie              2019031867/1
      Uw projectnaam                                                                                         Startdatum                            06-Mar-2019
      Uw ordernummer                                                                                         Rapportagedatum                       11-Mar-2019/19:44
                                                                                                             Bijlage                               A,B,C
      Monsternemer                             Gerrist                                                       Pagina                                1/3
      Monstermatrix                            Asbestverdachte grond
      Analyse                                                     Eenheid                      1                       2            3                  4            5
     Bodemkundige analyses
                                                                                                 1)                       1)          1)                  1)          1)
      Droge stof (uitbesteed)                                     % (m/m)               96.5                     93.8           87.9              91.2          89.5
     Uitbesteed / Overig onderzoek
                                                                                                                          2)                              2)          2)
      In behandeling genomen hoeveelheid                                  kg                                     13.3                             13.1          26.4
                                                                                                                          2)                              2)          2)
      Asbest fractie 0,5-1mm                                             mg                                        0.0                              0.0          0.0
                                                                                                                          2)                              2)          2)
      Asbest fractie 1-2mm                                               mg                                        0.0                              0.0          0.0
                                                                                                                          2)                              2)          2)
      Asbest fractie 2-4mm                                               mg                                        0.0                              0.0          0.0
                                                                                                                          2)                              2)          2)
      Asbest fractie 4-8mm                                               mg                                        0.0                              0.0          0.0
                                                                                                                          2)                              2)          2)
      Asbest fractie 8-20mm                                              mg                                        0.0                              0.0          0.0
                                                                                                                          2)                              2)          2)
      Asbest fractie >20mm                                               mg                                        0.0                              0.0          0.0
                                                                                                                          2)                              2)          2)
      Asbest (som)                                                       mg                                      <3.2                             <2.1          <1.3
                                                                                                                          2)                              2)          2)
      Asbest in grond                                           mg/kg ds                                         <0.3                             <0.2          <0.1
                                                                                                                          2)                              2)          2)
      Gemeten Asbestconcentratie                                mg/kg ds                                         <0.3                             <0.2          <0.1
                                                                                                                          2)                              2)          2)
      Gemeten concentratie Chrysotiel                           mg/kg ds                                         <0.3                             <0.2          <0.1
                                                                                                                          2)                              2)          2)
      Gemeten concentratie Amfibool                             mg/kg ds                                           0.0                              0.0          0.0
                                                                                                                          2)                              2)          2)
      Totaal asbest hechtgebonden                               mg/kg ds                                           0.0                              0.0          0.0
                                                                                                                          2)                              2)          2)
      Totaal asbest niet hechtgebonden                          mg/kg ds                                           0.0                              0.0          0.0
                                                                                                 2)
      Aantal stuks                                                                            2
                                                                                                 2)
      Gewicht                                                              g          145.1
                                                                                                 2)
      Amfibool                                                           mg               0.0
                                                                                                 2)
      Asbest (wit, chrysotiel)                                           mg            5100
                                                                                                                                      3)
      In behandeling genomen hoeveelheid                                  kg                                                    32.6
                                                                                                                                      3)
      Asbest fractie 0,5-1mm                                             mg                                                      0.0
                                                                                                                                      3)
      Asbest fractie 1-2mm                                               mg                                                      0.0
                                                                                                                                      3)
      Asbest fractie 2-4mm                                               mg                                                      0.0
                                                                                                                                      3)
      Asbest fractie 4-8mm                                               mg                                                      0.0
                                                                                                                                      3)
      Asbest fractie 8-20mm                                              mg                                                      0.0
                                                                                                                                      3)
      Asbest fractie >20mm                                               mg                                                      0.0
                                                                                                                                      3)
      Asbest (som)                                                       mg                                                     <9.2
                                                                                                                                      3)
      Asbest in puin                                            mg/kg ds                                                        <0.4
                                                                                                                                      3)
      Gemeten Asbestconcentratie                                mg/kg ds                                                        <0.4
Nr. Monsteromschrijving                                                                                                          Datum monstername           Monster nr.
1     ASB-1 14 (12-50)                                                                                                           04-Mar-2019                  10591839
2     ASB-MM1 ASB-MM6 (12-50)                                                                                                    04-Mar-2019                  10591840
3     ASB-MM2 ASB-MM5 (0-50) ASB-MM5 (0-50)                                                                                      04-Mar-2019                  10591841
4     ASB-MM3 ASB-MM7 (0-50)                                                                                                     04-Mar-2019                  10591842
5     ASB-MM4 ASB-MM1 (0-50) ASB-MM4 (0-50)                                                                                      25-Feb-2019                  10591843
                                                                                  Q: door RvA geaccrediteerde verrichting
                                                                                  A: AP04 erkende verrichting
                                                                                  S: AS SIKB erkende verrichting
                                                                                  V: VLAREL erkende verrichting
Eurofins Analytico B.V.                                                           M: MCERTS erkend
                                                                                  Dit certificaat mag uitsluitend in zijn geheel worden gereproduceerd.
Gildeweg 42-46          Tel. +31 (0)34 242 63 00     BNP Paribas S.A. 227 9245 25        Eurofins Analytico B.V. is ISO 14001: 2015 gecertificeerd door TÜV
3771 NB Barneveld       Fax +31 (0)34 242 63 99      IBAN: NL71BNPA0227924525            en erkend door het Vlaamse Gewest (OVAM en Dep. Omgeving),
P.O. Box 459            E-mail info-env@eurofins.nl  BIC: BNPANL2A                       het Brusselse Gewest (BIM), het Waalse Gewest (DGRNE-OWD)
3770 AL Barneveld NL    Site www.eurofins.nl         KvK/CoC No. 09088623                en door de overheid van Luxemburg (MEV).
                                                     BTW/VAT No. NL 8043.14.883.B01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 217 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 218 ======================================================================

<pre>      Analysecertificaat
      Uw project/verslagnummer                 7657.001                                                      Certificaatnummer/Versie              2019031867/1
      Uw projectnaam                                                                                         Startdatum                            06-Mar-2019
      Uw ordernummer                                                                                         Rapportagedatum                       11-Mar-2019/19:44
                                                                                                             Bijlage                               A,B,C
      Monsternemer                             Gerrist                                                       Pagina                                2/3
      Monstermatrix                            Asbestverdachte grond
      Analyse                                                     Eenheid                      1                       2            3                  4           5
                                                                                                                                      3)
      Gemeten concentratie Chrysotiel                           mg/kg ds                                                        <0.4
                                                                                                                                      3)
      Gemeten concentratie Amfibool                             mg/kg ds                                                         0.0
                                                                                                                                      3)
      Totaal asbest hechtgebonden                               mg/kg ds                                                         0.0
                                                                                                                                      3)
      Totaal asbest niet hechtgebonden                          mg/kg ds                                                         0.0
Nr. Monsteromschrijving                                                                                                          Datum monstername          Monster nr.
1     ASB-1 14 (12-50)                                                                                                           04-Mar-2019                 10591839
2     ASB-MM1 ASB-MM6 (12-50)                                                                                                    04-Mar-2019                 10591840
3     ASB-MM2 ASB-MM5 (0-50) ASB-MM5 (0-50)                                                                                      04-Mar-2019                 10591841
4     ASB-MM3 ASB-MM7 (0-50)                                                                                                     04-Mar-2019                 10591842
5     ASB-MM4 ASB-MM1 (0-50) ASB-MM4 (0-50)                                                                                      25-Feb-2019                 10591843
                                                                                  Q: door RvA geaccrediteerde verrichting
                                                                                  A: AP04 erkende verrichting
                                                                                  S: AS SIKB erkende verrichting
                                                                                  V: VLAREL erkende verrichting
Eurofins Analytico B.V.                                                           M: MCERTS erkend
                                                                                  Dit certificaat mag uitsluitend in zijn geheel worden gereproduceerd.
Gildeweg 42-46          Tel. +31 (0)34 242 63 00     BNP Paribas S.A. 227 9245 25        Eurofins Analytico B.V. is ISO 14001: 2015 gecertificeerd door TÜV
3771 NB Barneveld       Fax +31 (0)34 242 63 99      IBAN: NL71BNPA0227924525            en erkend door het Vlaamse Gewest (OVAM en Dep. Omgeving),
P.O. Box 459            E-mail info-env@eurofins.nl  BIC: BNPANL2A                       het Brusselse Gewest (BIM), het Waalse Gewest (DGRNE-OWD)
3770 AL Barneveld NL    Site www.eurofins.nl         KvK/CoC No. 09088623                en door de overheid van Luxemburg (MEV).
                                                     BTW/VAT No. NL 8043.14.883.B01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 218 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 219 ======================================================================

<pre>      Analysecertificaat
      Uw project/verslagnummer                 7657.001                                                      Certificaatnummer/Versie              2019031867/1
      Uw projectnaam                                                                                         Startdatum                            06-Mar-2019
      Uw ordernummer                                                                                         Rapportagedatum                       11-Mar-2019/19:44
                                                                                                             Bijlage                               A,B,C
      Monsternemer                             Gerrist                                                       Pagina                                3/3
      Monstermatrix                            Asbestverdachte grond
      Analyse                                                     Eenheid                      6
     Bodemkundige analyses
                                                                                                 1)
      Droge stof (uitbesteed)                                     % (m/m)               89.3
     Uitbesteed / Overig onderzoek
                                                                                                 2)
      In behandeling genomen hoeveelheid                                  kg            13.3
                                                                                                 2)
      Asbest fractie 0,5-1mm                                             mg               0.0
                                                                                                 2)
      Asbest fractie 1-2mm                                               mg               0.0
                                                                                                 2)
      Asbest fractie 2-4mm                                               mg               0.0
                                                                                                 2)
      Asbest fractie 4-8mm                                               mg               0.0
                                                                                                 2)
      Asbest fractie 8-20mm                                              mg               0.0
                                                                                                 2)
      Asbest fractie >20mm                                               mg               0.0
                                                                                                 2)
      Asbest (som)                                                       mg             <2.4
                                                                                                 2)
      Asbest in grond                                           mg/kg ds                <0.2
                                                                                                 2)
      Gemeten Asbestconcentratie                                mg/kg ds                <0.2
                                                                                                 2)
      Gemeten concentratie Chrysotiel                           mg/kg ds                <0.2
                                                                                                 2)
      Gemeten concentratie Amfibool                             mg/kg ds                  0.0
                                                                                                 2)
      Totaal asbest hechtgebonden                               mg/kg ds                  0.0
                                                                                                 2)
      Totaal asbest niet hechtgebonden                          mg/kg ds                  0.0
Nr. Monsteromschrijving                                                                                                          Datum monstername          Monster nr.
6     ASB-MM5 ASB-MM3 (30-50)                                                                                                    25-Feb-2019                 10591844
                                                                                  Q: door RvA geaccrediteerde verrichting
                                                                                                                                                              Akkoord
                                                                                  A: AP04 erkende verrichting
                                                                                  S: AS SIKB erkende verrichting                                              Pr.coörd.
                                                                                  V: VLAREL erkende verrichting
Eurofins Analytico B.V.                                                           M: MCERTS erkend                                                                CP
                                                                                  Dit certificaat mag uitsluitend in zijn geheel worden gereproduceerd.
Gildeweg 42-46          Tel. +31 (0)34 242 63 00     BNP Paribas S.A. 227 9245 25        Eurofins Analytico B.V. is ISO 14001: 2015 gecertificeerd door TÜV
3771 NB Barneveld       Fax +31 (0)34 242 63 99      IBAN: NL71BNPA0227924525            en erkend door het Vlaamse Gewest (OVAM en Dep. Omgeving),
P.O. Box 459            E-mail info-env@eurofins.nl  BIC: BNPANL2A                       het Brusselse Gewest (BIM), het Waalse Gewest (DGRNE-OWD)
3770 AL Barneveld NL    Site www.eurofins.nl         KvK/CoC No. 09088623                en door de overheid van Luxemburg (MEV).
                                                     BTW/VAT No. NL 8043.14.883.B01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 219 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 220 ======================================================================

<pre>      Bijlage (A) met deelmonsterinformatie behorende bij analysecertificaat 2019031867/1
                                                                                                                                                       Pagina 1/1
      Monster nr.       Boornr            Omschrijving                           Van       Tot       Barcode               Monstername ID/Monsteromsch.
       10591839         14                5                                       12         50        0062228AK             ASB-1 14 (12-50)
       10591840         ASB-MM6           1                                       12         50        1519679MG             ASB-MM1 ASB-MM6 (12-50)
       10591841         ASB-MM5           1                                       0          50        1519677MG             ASB-MM2 ASB-MM5 (0-50) ASB-MM5 (0
       10591841         ASB-MM5           2                                       0          50        1519676MG             ASB-MM2 ASB-MM5 (0-50) ASB-MM5 (0
       10591842         ASB-MM7           1                                       0          50        1519678M              ASB-MM3 ASB-MM7 (0-50)
       10591843         ASB-MM1           1                                       0          50        1510080mg             ASB-MM4 ASB-MM1 (0-50) ASB-MM4 (0
       10591843         ASB-MM4           1                                       0          50        1519680MG             ASB-MM4 ASB-MM1 (0-50) ASB-MM4 (0
       10591844         ASB-MM3           1                                       30         50        1510078mg             ASB-MM5 ASB-MM3 (30-50)
Eurofins Analytico B.V.
Gildeweg 42-46          Tel. +31 (0)34 242 63 00    BNP Paribas S.A. 227 9245 25    Eurofins Analytico B.V. is ISO 14001: 2015 gecertificeerd door TÜV
3771 NB Barneveld       Fax +31 (0)34 242 63 99     IBAN: NL71BNPA0227924525        en erkend door het Vlaamse Gewest (OVAM en Dep. Omgeving),
P.O. Box 459            E-mail info-env@eurofins.nl BIC: BNPANL2A                   het Brusselse Gewest (BIM), het Waalse Gewest (DGRNE-OWD)
3770 AL Barneveld NL    Site www.eurofins.nl        KvK/CoC No. 09088623            en door de overheid van Luxemburg (MEV).
                                                    BTW/VAT No. NL 8043.14.883.B01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 220 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 221 ======================================================================

<pre>      Bijlage (B) met opmerkingen behorende bij analysecertificaat 2019031867/1
                                                                                                                                                      Pagina 1/1
      Opmerking 1)
      Deze bepaling is uitbesteed bij Eurofins Omegam (L086).
      Opmerking 2)
      Deze bepaling is uitbesteed bij L086.
      Opmerking 3)
      Deze bepaling is uitbesteed bij Eurofins Omegam (L086).
Eurofins Analytico B.V.
Gildeweg 42-46          Tel. +31 (0)34 242 63 00    BNP Paribas S.A. 227 9245 25   Eurofins Analytico B.V. is ISO 14001: 2015 gecertificeerd door TÜV
3771 NB Barneveld       Fax +31 (0)34 242 63 99     IBAN: NL71BNPA0227924525       en erkend door het Vlaamse Gewest (OVAM en Dep. Omgeving),
P.O. Box 459            E-mail info-env@eurofins.nl BIC: BNPANL2A                  het Brusselse Gewest (BIM), het Waalse Gewest (DGRNE-OWD)
3770 AL Barneveld NL    Site www.eurofins.nl        KvK/CoC No. 09088623           en door de overheid van Luxemburg (MEV).
                                                    BTW/VAT No. NL 8043.14.883.B01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 221 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 222 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                                              .
      Bijlage (C) met methodeverwijzingen behorende bij analysecertificaat 2019031867/1
                                                                                                                                                      Pagina 1/1
      Analyse                                           Methode          Techniek                          Methode referentie
      Droge stof (uitbesteed)                           W0004            Uitbesteed                        Uitbesteding
      Asbest Grond NEN5898 2016                         W0004            Microscopie                       Cf NEN 5898
      Asbest Verz. NEN5898 2016                         W0004            Microscopie                       Cf NEN 5898
      Asbest Puin NEN5898 2016                          W0004            Microscopie                       Cf NEN 5898
      Nadere informatie over de toegepaste onderzoeksmethoden alsmede een classificatie van de meetonzekerheid
      staan vermeld in ons overzicht "Specificaties analysemethoden", versie juni 2016.
Eurofins Analytico B.V.
Gildeweg 42-46          Tel. +31 (0)34 242 63 00    BNP Paribas S.A. 227 9245 25   Eurofins Analytico B.V. is ISO 14001: 2015 gecertificeerd door TÜV
3771 NB Barneveld       Fax +31 (0)34 242 63 99     IBAN: NL71BNPA0227924525       en erkend door het Vlaamse Gewest (OVAM en Dep. Omgeving),
P.O. Box 459            E-mail info-env@eurofins.nl BIC: BNPANL2A                  het Brusselse Gewest (BIM), het Waalse Gewest (DGRNE-OWD)
3770 AL Barneveld NL    Site www.eurofins.nl        KvK/CoC No. 09088623           en door de overheid van Luxemburg (MEV).
                                                    BTW/VAT No. NL 8043.14.883.B01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 222 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 223 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                           Tabel 1 van 7
                                                         ANALYSECERTIFICAAT
Project code                                       : 865470
Project omschrijving                               : 2019031867-7657.001
Opdrachtgever                                      : Eurofins Analytico B.V.
Monstercode                                        : 5904029
Uw referentie                                      : ASB-1 14 (12-50)
Opgegeven bemonsteringsdatum                       : 04/03/2019
                                                     Asbest verzamelmonster
Initialen analist                             : N.A.
Datum geanalyseerd                            : 06-03-2019
Analyse is uitgevoerd conform NEN 5898.
Massa aangeleverde monster                    : 150,4    g
Droge massa aangeleverde monster : 145,1                 g
Percentage droogrest                          : 96,48    m/m %
                             massa                           percentage            percentage                              serpentijn     amfibool
          type             onderzocht                         serpentijn             amfibool                aantal          massa         massa
      onderzocht            materiaal gebonden-                 asbest                asbest            geanalyseerde        asbest        asbest
       materiaal             (gram)           heid             (m/m %)               (m/m %)                deeltjes           (mg)         (mg)
     cement met
                              145,1          hecht        chrysotiel 2-5                                       2             5078,5          0,0
   cellulosevezels
         Totaal               145,1                                                                            2             5078,5          0,0
                                                                                                          Ondergrens           2902           0
                                                                                                          Bovengrens           7255           0
Aangetroffen type asbest                      : Serpentijn
Bijzonderheden waargenomen                    : Geen
Serpentijn asbest is chrysotiel.
Amfibool asbest is amosiet, crocidoliet, actinoliet, anthophylliet en tremoliet.
Het materiaal is middels polarisatiemicroscopie onderzocht, de analyse is uitgevoerd conform NEN 5896.
       gebondenheid             serpentijn asbest      amfibool asbest         totaal afgerond
            hecht                      5100                     0,0                  5100
         niet hecht                     0,0                     0,0                   0,0
      totaal afgerond                  5100                     0,0
Totaal massa asbest: 5100 mg
Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
- De met een 'Q' gemerkte analyses zijn door RvA geaccrediteerd (registratienummer L086).
- De met een 'S' gemerkte analyses zijn door RvA geaccrediteerd (L086) en op basis van het schema AS 3000 erkend.
Opdrachtverificatiecode: SRNI-WGZX-LLPK-OPLU                                                                                      Ref.: 865470_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 223 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 224 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                           Tabel 2 van 7
                                                         ANALYSECERTIFICAAT
Project code                                       : 865470
Project omschrijving                               : 2019031867-7657.001
Opdrachtgever                                      : Eurofins Analytico B.V.
Monstercode                                        : 5904030
Uw referentie                                      : ASB-MM1 ASB-MM6 (12-50)
Opgegeven bemonsteringsdatum                       : 04/03/2019
                                                               Asbestonderzoek
Initialen analist                             : J.S.
Datum geanalyseerd                            : 07-03-2019
Analyse is uitgevoerd conform NEN 5898 (S).
Massa aangeleverde monster                    : 13290     g
Droge massa aangeleverde monster              : 12466     g
Percentage droogrest                          : 93,8      m/m %
Type zeving                                   : droog
                     massa percentage massa percentage aantal                               massa asbest-
   zeeffractie     zeeffractie zeeffractie onderzocht onderzocht asbest                  houdend materiaal
      (mm)           (gram)         (m/m %)      (gram)        (m/m %) (deeltjes)                 (mg)
 <0,5 mm               9791,8            79,3          5,8           0,06         n.v.t.                  n.v.t.
 0,5-1 mm                812,7            6,6       168,3          20,71              0                     0,0
 1-2 mm                  652,4            5,3       344,4          52,79              0                     0,0
 2-4 mm                  401,3            3,3       401,3         100,00              0                     0,0
 4-8 mm                  406,2            3,3       406,2         100,00              0                     0,0
 8-20 mm                 279,6            2,3       279,6         100,00              0                     0,0
 >20 mm                     0,0           0,0          0,0        100,00              0                     0,0
 Totaal               12344,0          100,0       1605,6                             0                     0,0
                                   asbest totaal                             serpentijn asbest                             amfibool asbest
                     gehalte       ondergrens bovengrens           gehalte      ondergrens bovengrens            gehalte    ondergrens bovengrens
   zeeffractie       asbest                                         asbest                                       asbest
      (mm)           (mg/kg        (mg/kg ds)     (mg/kg ds)        (mg/kg      (mg/kg ds)      (mg/kg ds)       (mg/kg     (mg/kg ds)    (mg/kg ds)
                       ds)                                            ds)                                          ds)
 <0,5 mm                       -
 0,5-1 mm                   0,0             0,0             0,1           0,0            0,0             0,1           0,0           0,0          0,0
 1-2 mm                     0,0             0,0             0,1           0,0            0,0             0,1           0,0           0,0          0,0
 2-4 mm                     0,0             0,0             0,0           0,0            0,0             0,0           0,0           0,0          0,0
 4-8 mm                     0,0             0,0             0,0           0,0            0,0             0,0           0,0           0,0          0,0
 8-20 mm                    0,0             0,0             0,0           0,0            0,0             0,0           0,0           0,0          0,0
 >20 mm                     0,0             0,0             0,0           0,0            0,0             0,0           0,0           0,0          0,0
 Totaal                    <0,3             0,0             0,3         <0,3             0,0             0,3           0,0           0,0          0,0
Aangetroffen type asbest                      : Geen
Bijzonderheden waargenomen                    : Geen
Serpentijn asbest is chrysotiel.
Amfibool asbest is amosiet, crocidoliet, actinoliet, anthophylliet en tremoliet.
De bepalingsgrens is bepaald voor de zeeffracties kleiner dan 4 mm. De totale bepalingsgrens is verkregen door de bepalingsgrenzen
van de afzonderlijke zeeffracties te sommeren.
Het materiaal is middels polarisatiemicroscopie onderzocht, de analyse is uitgevoerd conform NEN 5896.
       gebondenheid             serpentijn asbest      amfibool asbest         totaal afgerond
           hecht                        0,0                    0,0                    0,0
         niet hecht                     0,0                    0,0                    0,0
      totaal afgerond                   0,0                    0,0
Gewogen concentratie (serpentijnasbestconcentratie vermeerderd met 10 maal de amfiboolasbestconcentratie) is: <0,3 mg/kg ds
De gewogen asbestconcentratie wordt berekend uit de niet-afgeronde gehalten aan serpentijn en amfibool asbest. De weergegeven
resultaten zijn afgerond.
Verklaring kwalitatief onderzoek zeeffractie <0,5 mm:
- : geen asbest waargenomen
Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
- De met een 'Q' gemerkte analyses zijn door RvA geaccrediteerd (registratienummer L086).
- De met een 'S' gemerkte analyses zijn door RvA geaccrediteerd (L086) en op basis van het schema AS 3000 erkend.
Opdrachtverificatiecode: SRNI-WGZX-LLPK-OPLU                                                                                      Ref.: 865470_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 224 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 225 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                           Tabel 3 van 7
                                                         ANALYSECERTIFICAAT
Project code                                       : 865470
Project omschrijving                               : 2019031867-7657.001
Opdrachtgever                                      : Eurofins Analytico B.V.
Monstercode                                        : 5904032
Uw referentie                                      : ASB-MM3 ASB-MM7 (0-50)
Opgegeven bemonsteringsdatum                       : 04/03/2019
                                                               Asbestonderzoek
Initialen analist                             : A.M.
Datum geanalyseerd                            : 07-03-2019
Analyse is uitgevoerd conform NEN 5898 (S).
Massa aangeleverde monster                    : 13140     g
Droge massa aangeleverde monster              : 11984     g
Percentage droogrest                          : 91,2      m/m %
Type zeving                                   : nat
                     massa percentage massa percentage aantal                               massa asbest-
   zeeffractie     zeeffractie zeeffractie onderzocht onderzocht asbest                  houdend materiaal
      (mm)           (gram)         (m/m %)      (gram)        (m/m %) (deeltjes)                 (mg)
 <0,5 mm              10175,7            86,0          7,2           0,07         n.v.t.                  n.v.t.
 0,5-1 mm                358,1            3,0       114,1          31,86              0                     0,0
 1-2 mm                  346,1            2,9       208,6          60,27              0                     0,0
 2-4 mm                  327,0            2,8       327,0         100,00              0                     0,0
 4-8 mm                  304,4            2,6       304,4         100,00              0                     0,0
 8-20 mm                 326,5            2,8       326,5         100,00              0                     0,0
 >20 mm                     0,0           0,0          0,0        100,00              0                     0,0
 Totaal               11837,8          100,0       1287,8                             0                     0,0
                                   asbest totaal                             serpentijn asbest                             amfibool asbest
                     gehalte       ondergrens bovengrens           gehalte      ondergrens bovengrens            gehalte    ondergrens bovengrens
   zeeffractie       asbest                                         asbest                                       asbest
      (mm)           (mg/kg        (mg/kg ds)     (mg/kg ds)        (mg/kg      (mg/kg ds)      (mg/kg ds)       (mg/kg     (mg/kg ds)    (mg/kg ds)
                       ds)                                            ds)                                          ds)
 <0,5 mm                       -
 0,5-1 mm                   0,0             0,0             0,1           0,0            0,0             0,1           0,0           0,0          0,0
 1-2 mm                     0,0             0,0             0,1           0,0            0,0             0,1           0,0           0,0          0,0
 2-4 mm                     0,0             0,0             0,0           0,0            0,0             0,0           0,0           0,0          0,0
 4-8 mm                     0,0             0,0             0,0           0,0            0,0             0,0           0,0           0,0          0,0
 8-20 mm                    0,0             0,0             0,0           0,0            0,0             0,0           0,0           0,0          0,0
 >20 mm                     0,0             0,0             0,0           0,0            0,0             0,0           0,0           0,0          0,0
 Totaal                    <0,2             0,0             0,2         <0,2             0,0             0,2           0,0           0,0          0,0
Aangetroffen type asbest                      : Geen
Bijzonderheden waargenomen                    : Geen
Serpentijn asbest is chrysotiel.
Amfibool asbest is amosiet, crocidoliet, actinoliet, anthophylliet en tremoliet.
De bepalingsgrens is bepaald voor de zeeffracties kleiner dan 4 mm. De totale bepalingsgrens is verkregen door de bepalingsgrenzen
van de afzonderlijke zeeffracties te sommeren.
Het materiaal is middels polarisatiemicroscopie onderzocht, de analyse is uitgevoerd conform NEN 5896.
       gebondenheid             serpentijn asbest      amfibool asbest         totaal afgerond
           hecht                        0,0                    0,0                    0,0
         niet hecht                     0,0                    0,0                    0,0
      totaal afgerond                   0,0                    0,0
Gewogen concentratie (serpentijnasbestconcentratie vermeerderd met 10 maal de amfiboolasbestconcentratie) is: <0,2 mg/kg ds
De gewogen asbestconcentratie wordt berekend uit de niet-afgeronde gehalten aan serpentijn en amfibool asbest. De weergegeven
resultaten zijn afgerond.
Verklaring kwalitatief onderzoek zeeffractie <0,5 mm:
- : geen asbest waargenomen
Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
- De met een 'Q' gemerkte analyses zijn door RvA geaccrediteerd (registratienummer L086).
- De met een 'S' gemerkte analyses zijn door RvA geaccrediteerd (L086) en op basis van het schema AS 3000 erkend.
Opdrachtverificatiecode: SRNI-WGZX-LLPK-OPLU                                                                                      Ref.: 865470_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 225 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 226 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                           Tabel 4 van 7
                                                         ANALYSECERTIFICAAT
Project code                                       : 865470
Project omschrijving                               : 2019031867-7657.001
Opdrachtgever                                      : Eurofins Analytico B.V.
Monstercode                                        : 5904033
Uw referentie                                      : ASB-MM4 ASB-MM1 (0-50) ASB-MM4 (0-50)
Opgegeven bemonsteringsdatum                       : 25/02/2019
                                                               Asbestonderzoek
Initialen analist                             : K.R.
Datum geanalyseerd                            : 08-03-2019
Analyse is uitgevoerd conform NEN 5898 (S).
Massa aangeleverde monster                    : 26360     g
Droge massa aangeleverde monster              : 23592     g
Percentage droogrest                          : 89,5      m/m %
Type zeving                                   : nat
                     massa percentage massa percentage aantal                               massa asbest-
   zeeffractie     zeeffractie zeeffractie onderzocht onderzocht asbest                  houdend materiaal
      (mm)           (gram)         (m/m %)      (gram)        (m/m %) (deeltjes)                 (mg)
 <0,5 mm              23076,7            98,4         13,6           0,06         n.v.t.                  n.v.t.
 0,5-1 mm                  98,7           0,4         40,7         41,24              0                     0,0
 1-2 mm                    40,4           0,2         29,0         71,78              0                     0,0
 2-4 mm                    30,5           0,1         30,5        100,00              0                     0,0
 4-8 mm                    59,3           0,3         59,3        100,00              0                     0,0
 8-20 mm                 152,4            0,6       152,4         100,00              0                     0,0
 >20 mm                     0,0           0,0          0,0        100,00              0                     0,0
 Totaal               23458,0          100,0        325,5                             0                     0,0
                                   asbest totaal                             serpentijn asbest                             amfibool asbest
                     gehalte       ondergrens bovengrens           gehalte      ondergrens bovengrens            gehalte    ondergrens bovengrens
   zeeffractie       asbest                                         asbest                                       asbest
      (mm)           (mg/kg        (mg/kg ds)     (mg/kg ds)        (mg/kg      (mg/kg ds)      (mg/kg ds)       (mg/kg     (mg/kg ds)    (mg/kg ds)
                       ds)                                            ds)                                          ds)
 <0,5 mm                       -
 0,5-1 mm                   0,0             0,0             0,0           0,0            0,0             0,0           0,0           0,0          0,0
 1-2 mm                     0,0             0,0             0,0           0,0            0,0             0,0           0,0           0,0          0,0
 2-4 mm                     0,0             0,0             0,0           0,0            0,0             0,0           0,0           0,0          0,0
 4-8 mm                     0,0             0,0             0,0           0,0            0,0             0,0           0,0           0,0          0,0
 8-20 mm                    0,0             0,0             0,0           0,0            0,0             0,0           0,0           0,0          0,0
 >20 mm                     0,0             0,0             0,0           0,0            0,0             0,0           0,0           0,0          0,0
 Totaal                    <0,1             0,0             0,1         <0,1             0,0             0,1           0,0           0,0          0,0
Aangetroffen type asbest                      : Geen
Bijzonderheden waargenomen                    : Geen
Serpentijn asbest is chrysotiel.
Amfibool asbest is amosiet, crocidoliet, actinoliet, anthophylliet en tremoliet.
De bepalingsgrens is bepaald voor de zeeffracties kleiner dan 4 mm. De totale bepalingsgrens is verkregen door de bepalingsgrenzen
van de afzonderlijke zeeffracties te sommeren.
Het materiaal is middels polarisatiemicroscopie onderzocht, de analyse is uitgevoerd conform NEN 5896.
       gebondenheid             serpentijn asbest      amfibool asbest         totaal afgerond
           hecht                        0,0                    0,0                    0,0
         niet hecht                     0,0                    0,0                    0,0
      totaal afgerond                   0,0                    0,0
Gewogen concentratie (serpentijnasbestconcentratie vermeerderd met 10 maal de amfiboolasbestconcentratie) is: <0,1 mg/kg ds
De gewogen asbestconcentratie wordt berekend uit de niet-afgeronde gehalten aan serpentijn en amfibool asbest. De weergegeven
resultaten zijn afgerond.
Verklaring kwalitatief onderzoek zeeffractie <0,5 mm:
- : geen asbest waargenomen
Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
- De met een 'Q' gemerkte analyses zijn door RvA geaccrediteerd (registratienummer L086).
- De met een 'S' gemerkte analyses zijn door RvA geaccrediteerd (L086) en op basis van het schema AS 3000 erkend.
Opdrachtverificatiecode: SRNI-WGZX-LLPK-OPLU                                                                                      Ref.: 865470_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 226 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 227 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                           Tabel 5 van 7
                                                         ANALYSECERTIFICAAT
Project code                                       : 865470
Project omschrijving                               : 2019031867-7657.001
Opdrachtgever                                      : Eurofins Analytico B.V.
Monstercode                                        : 5904034
Uw referentie                                      : ASB-MM5 ASB-MM3 (30-50)
Opgegeven bemonsteringsdatum                       : 25/02/2019
                                                               Asbestonderzoek
Initialen analist                             : L.B.
Datum geanalyseerd                            : 07-03-2019
Analyse is uitgevoerd conform NEN 5898 (S).
Massa aangeleverde monster                    : 13270     g
Droge massa aangeleverde monster              : 11850     g
Percentage droogrest                          : 89,3      m/m %
Type zeving                                   : nat
                     massa percentage massa percentage aantal                               massa asbest-
   zeeffractie     zeeffractie zeeffractie onderzocht onderzocht asbest                  houdend materiaal
      (mm)           (gram)         (m/m %)      (gram)        (m/m %) (deeltjes)                 (mg)
 <0,5 mm               9582,8            81,9          7,9           0,08         n.v.t.                  n.v.t.
 0,5-1 mm                242,2            2,1       109,7          45,29              0                     0,0
 1-2 mm                  924,8            7,9       462,8          50,04              0                     0,0
 2-4 mm                  282,1            2,4       282,1         100,00              0                     0,0
 4-8 mm                  400,1            3,4       400,1         100,00              0                     0,0
 8-20 mm                 266,3            2,3       266,3         100,00              0                     0,0
 >20 mm                     0,0           0,0          0,0        100,00              0                     0,0
 Totaal               11698,3          100,0       1528,9                             0                     0,0
                                   asbest totaal                             serpentijn asbest                             amfibool asbest
                     gehalte       ondergrens bovengrens           gehalte      ondergrens bovengrens            gehalte    ondergrens bovengrens
   zeeffractie       asbest                                         asbest                                       asbest
      (mm)           (mg/kg        (mg/kg ds)     (mg/kg ds)        (mg/kg      (mg/kg ds)      (mg/kg ds)       (mg/kg     (mg/kg ds)    (mg/kg ds)
                       ds)                                            ds)                                          ds)
 <0,5 mm                       -
 0,5-1 mm                   0,0             0,0             0,0           0,0            0,0             0,0           0,0           0,0          0,0
 1-2 mm                     0,0             0,0             0,2           0,0            0,0             0,2           0,0           0,0          0,0
 2-4 mm                     0,0             0,0             0,0           0,0            0,0             0,0           0,0           0,0          0,0
 4-8 mm                     0,0             0,0             0,0           0,0            0,0             0,0           0,0           0,0          0,0
 8-20 mm                    0,0             0,0             0,0           0,0            0,0             0,0           0,0           0,0          0,0
 >20 mm                     0,0             0,0             0,0           0,0            0,0             0,0           0,0           0,0          0,0
 Totaal                    <0,2             0,0             0,2         <0,2             0,0             0,2           0,0           0,0          0,0
Aangetroffen type asbest                      : Geen
Bijzonderheden waargenomen                    : Geen
Serpentijn asbest is chrysotiel.
Amfibool asbest is amosiet, crocidoliet, actinoliet, anthophylliet en tremoliet.
De bepalingsgrens is bepaald voor de zeeffracties kleiner dan 4 mm. De totale bepalingsgrens is verkregen door de bepalingsgrenzen
van de afzonderlijke zeeffracties te sommeren.
Het materiaal is middels polarisatiemicroscopie onderzocht, de analyse is uitgevoerd conform NEN 5896.
       gebondenheid             serpentijn asbest      amfibool asbest         totaal afgerond
           hecht                        0,0                    0,0                    0,0
         niet hecht                     0,0                    0,0                    0,0
      totaal afgerond                   0,0                    0,0
Gewogen concentratie (serpentijnasbestconcentratie vermeerderd met 10 maal de amfiboolasbestconcentratie) is: <0,2 mg/kg ds
De gewogen asbestconcentratie wordt berekend uit de niet-afgeronde gehalten aan serpentijn en amfibool asbest. De weergegeven
resultaten zijn afgerond.
Verklaring kwalitatief onderzoek zeeffractie <0,5 mm:
- : geen asbest waargenomen
Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
- De met een 'Q' gemerkte analyses zijn door RvA geaccrediteerd (registratienummer L086).
- De met een 'S' gemerkte analyses zijn door RvA geaccrediteerd (L086) en op basis van het schema AS 3000 erkend.
Opdrachtverificatiecode: SRNI-WGZX-LLPK-OPLU                                                                                      Ref.: 865470_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 227 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 228 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                           Tabel 6 van 7
                                                         ANALYSECERTIFICAAT
Project code                                        : 865470
Project omschrijving                                : 2019031867-7657.001
Opdrachtgever                                       : Eurofins Analytico B.V.
Monstercode                                         : 5904031
Uw referentie                                       : ASB-MM2 ASB-MM5 (0-50) ASB-MM5 (0-50)
Opgegeven bemonsteringsdatum                        : 04/03/2019
                                                               Asbestonderzoek
Initialen analist                             : I.Z.
Datum geanalyseerd                            : 11-03-2019
Analyse is uitgevoerd conform NEN 5898 (Q).
Massa aangeleverde monster                    : 32640     g
Droge massa aangeleverde monster              : 28691     g
Percentage droogrest                          : 87,9      m/m %
Type zeving                                   : nat
                     massa percentage massa percentage aantal                               massa asbest-
   zeeffractie     zeeffractie zeeffractie onderzocht onderzocht asbest                  houdend materiaal
      (mm)           (gram)         (m/m %)       (gram)       (m/m %) (deeltjes)                 (mg)
 <0,5 mm              21150,9            74,1         10,8           0,05         n.v.t.                  n.v.t.
 0,5-1 mm                811,7            2,8        149,4         18,41              0                     0,0
 1-2 mm                2249,4             7,9        451,1         20,05              0                     0,0
 2-4 mm                  881,0            3,1        879,0         99,77              0                     0,0
 4-8 mm                1296,0             4,5       1296,0        100,00              0                     0,0
 8-20 mm               2130,2             7,5       2130,2        100,00              0                     0,0
 >20 mm                    30,7           0,1         30,7        100,00              0                     0,0
 Totaal               28549,9          100,0        4947,2                            0                     0,0
                                   asbest totaal                             serpentijn asbest                             amfibool asbest
                     gehalte       ondergrens bovengrens           gehalte      ondergrens bovengrens            gehalte    ondergrens bovengrens
   zeeffractie       asbest                                         asbest                                       asbest
      (mm)           (mg/kg        (mg/kg ds)      (mg/kg ds)       (mg/kg      (mg/kg ds)      (mg/kg ds)       (mg/kg     (mg/kg ds)    (mg/kg ds)
                       ds)                                            ds)                                          ds)
 <0,5 mm                       -
 0,5-1 mm                   0,0             0,0             0,1           0,0            0,0             0,1           0,0           0,0          0,0
 1-2 mm                     0,0             0,0             0,3           0,0            0,0             0,3           0,0           0,0          0,0
 2-4 mm                     0,0             0,0             0,0           0,0            0,0             0,0           0,0           0,0          0,0
 4-8 mm                     0,0             0,0             0,0           0,0            0,0             0,0           0,0           0,0          0,0
 8-20 mm                    0,0             0,0             0,0           0,0            0,0             0,0           0,0           0,0          0,0
 >20 mm                     0,0             0,0             0,0           0,0            0,0             0,0           0,0           0,0          0,0
 Totaal                    <0,4             0,0             0,3         <0,4             0,0             0,3           0,0           0,0          0,0
Aangetroffen type asbest                      : Geen
Bijzonderheden waargenomen                    : Geen
Serpentijn asbest is chrysotiel.
Amfibool asbest is amosiet, crocidoliet, actinoliet, anthophylliet en tremoliet.
De bepalingsgrens is bepaald voor de zeeffracties kleiner dan 4 mm. De totale bepalingsgrens is verkregen door de bepalingsgrenzen
van de afzonderlijke zeeffracties te sommeren.
Het materiaal is middels polarisatiemicroscopie onderzocht, de analyse is uitgevoerd conform NEN 5896.
       gebondenheid             serpentijn asbest      amfibool asbest         totaal afgerond
           hecht                        0,0                    0,0                    0,0
         niet hecht                     0,0                    0,0                    0,0
      totaal afgerond                   0,0                    0,0
Gewogen concentratie (serpentijnasbestconcentratie vermeerderd met 10 maal de amfiboolasbestconcentratie) is: <0,4 mg/kg ds
De gewogen asbestconcentratie wordt berekend uit de niet-afgeronde gehalten aan serpentijn en amfibool asbest. De weergegeven
resultaten zijn afgerond.
Verklaring kwalitatief onderzoek zeeffractie <0,5 mm:
- : geen asbest waargenomen
Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
- De met een 'Q' gemerkte analyses zijn door RvA geaccrediteerd (registratienummer L086).
- De met een 'S' gemerkte analyses zijn door RvA geaccrediteerd (L086) en op basis van het schema AS 3000 erkend.
Opdrachtverificatiecode: SRNI-WGZX-LLPK-OPLU                                                                                      Ref.: 865470_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 228 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 229 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                         Tabel 7 van 7
                                                         ANALYSECERTIFICAAT
Project code                                       : 865470
Project omschrijving                               : 2019031867-7657.001
Opdrachtgever                                      : Eurofins Analytico B.V.
                                                 Opmerkingen m.b.t. analyses
Opmerking(en) algemeen
Asbest
Individuele monsters van dit project zijn als asbest verdacht gekwalificeerd. De analysedeelmonsters zijn met
beschermende maatregelen in het laboratorium in behandeling genomen.
Opmerking bij project:                    - Eurofins Omegam heeft het asbestonderzoek in dit/deze monster(s) uitgevoerd volgens
                                            de NEN 5898, en zoals beschreven in een aparte bijlage als onderdeel van dit
                                            analysecertificaat. Voor de analyseresultaten van het asbestonderzoek geldt dat Eurofins
                                            Omegam de analyse heeft uitgevoerd in de monsters die de opdrachtgever, zoals deze
                                            staan vermeld in de koptekst van dit analysecertificaat, zelf heeft genomen of laten
                                            nemen en aan Eurofins Omegam heeft aangeboden. Eurofins Omegam draagt geen
                                            verantwoordelijkheid inzake de herkomst en representativiteit alsmede de veiligheid
                                            tijdens de monsterneming.
Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
Opdrachtverificatiecode: SRNI-WGZX-LLPK-OPLU                                                                                   Ref.: 865470_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 229 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 230 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                        Bijlage 1 van 2
                                                         ANALYSECERTIFICAAT
Project code                                       : 865470
Project omschrijving                               : 2019031867-7657.001
Opdrachtgever                                      : Eurofins Analytico B.V.
                                                              Barcodeschema's
Monstercode Uw referentie                                                                        monster                 diepte          barcode
5904029             ASB-1 14 (12-50)                                                             14                      .12-.5          0062228AK
5904030             ASB-MM1 ASB-MM6 (12-50)                                                      ASB-MM6                 .12-.5          1519679MG
5904032             ASB-MM3 ASB-MM7 (0-50)                                                       ASB-MM7                 0-.5            1519678MG
5904033             ASB-MM4 ASB-MM1 (0-50) ASB-MM4 (0-50)                                        ASB-MM4                 0-.5            1519680MG
                                                                                                 ASB-MM1                 0-.5            1510080MG
5904034             ASB-MM5 ASB-MM3 (30-50)                                                      ASB-MM3                 .3-.5           1510078MG
5904031             ASB-MM2 ASB-MM5 (0-50) ASB-MM5 (0-50)                                        ASB-MM5                 0-.5            1519677MG
                                                                                                 ASB-MM5                 0-.5            1519676MG
Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
Opdrachtverificatiecode: SRNI-WGZX-LLPK-OPLU                                                                                    Ref.: 865470_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 230 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 231 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                       Bijlage 2 van 2
                                                         ANALYSECERTIFICAAT
Project code                                       : 865470
Project omschrijving                               : 2019031867-7657.001
Opdrachtgever                                      : Eurofins Analytico B.V.
                                          Analysemethoden in Grond (AS3000)
AS3000
In dit analysecertificaat zijn de met 'S' gemerkte analyses uitgevoerd volgens de analysemethoden beschreven in het
"Accreditatieschema Laboratoriumanalyses voor grond-, waterbodem- en grondwateronderzoek (AS SIKB 3000)". Het
laboratoriumonderzoek is uitgevoerd volgens de onderstaande analysemethoden. Deze analyses zijn vastgelegd in het
geldende accreditatie-certificaat met bijbehorende verrichtingenlijst L086 van Eurofins Omegam BV.
Asbestonderzoek                                        : Conform AS3070 prestatieblad 1 en NEN 5898
                                                     Analysemethoden in Puin
In dit analysecertificaat zijn de met 'Q' gemerkte analyses uitgevoerd volgens de onderstaande analysemethoden. Deze
analyses zijn vastgelegd in het geldende accreditatie-certificaat met bijbehorende verrichtingenlijst L086 van Eurofins
Omegam BV.
Asbestonderzoek                                        : Conform NEN 5898
Dit analyse-certificaat, inclusief voorblad en eventuele bijlage(n), mag niet anders dan in zijn geheel worden gereproduceerd.
Opdrachtverificatiecode: SRNI-WGZX-LLPK-OPLU                                                                                   Ref.: 865470_certificaat_v1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 231 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 232 ======================================================================

<pre>Bijlage 4b Getoetste analyseresultaten</pre>

====================================================================== Einde pagina 232 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 233 ======================================================================

<pre>BoToVa T12 Toetsing Wbb grond
Projectnummer                                                7657.001
Projectnaam
Ordernummer
Datum monstername                                            25-02-2019
Monsternemer                                                 Gerrist
Certificaatnummer                                            2019028870
Startdatum                                                   28-02-2019
Rapportagedatum                                              01-03-2019
Analyse                                                      Eenheid                    1           GSSD      Oordeel    RG  AW      T    I
Bodemtype correctie
Organische stof                                                                               4,2
Korrelgrootte < 2 µm (Lutum)                                                                  3,5
Voorbehandeling
Cryogeen malen AS3000                                                                Uitgevoerd
Bodemkundige analyses
Droge stof                                                   % (m/m)                         86,1        86,1
Organische stof                                              % (m/m) ds                       4,2         4,2
Gloeirest                                                    % (m/m) ds                      95,6
Korrelgrootte < 2 µm (Lutum)                                 % (m/m) ds                       3,5         3,5
Metalen
Barium (Ba)                                                  mg/kg ds                          63       205,6            20 190   555   920
Cadmium (Cd)                                                 mg/kg ds                        0,37      0,5665    -      0,2  0,6   6,8   13
Kobalt (Co)                                                  mg/kg ds                        <3,0       6,342    -        3   15  103   190
Koper (Cu)                                                   mg/kg ds                          12       22,02    -        5   40  115   190
Kwik (Hg)                                                    mg/kg ds                       0,069      0,0951    -     0,05 0,15  18,1   36
Molybdeen (Mo)                                               mg/kg ds                        <1,5        1,05    -      1,5  1,5  95,8  190
Nikkel (Ni)                                                  mg/kg ds                         5,5       14,26    -        4   35  67,5  100
Lood (Pb)                                                    mg/kg ds                          40       58,93    *       10   50  290   530
Zink (Zn)                                                    mg/kg ds                          98       205,4    *       20 140   430   720
Minerale olie
Minerale olie (C10-C12)                                      mg/kg ds                        <3,0           5
Minerale olie (C12-C16)                                      mg/kg ds                        <5,0       8,333
Minerale olie (C16-C21)                                      mg/kg ds                        <5,0       8,333
Minerale olie (C21-C30)                                      mg/kg ds                          19       45,24
Minerale olie (C30-C35)                                      mg/kg ds                          14       33,33
Minerale olie (C35-C40)                                      mg/kg ds                         6,3          15
Minerale olie totaal (C10-C40)                               mg/kg ds                          48       114,3    -       35 190  2600  5000
Chromatogram olie (GC)                                                                    Zie bijl.
Polychloorbifenylen, PCB
PCB 28                                                       mg/kg ds                   <0,0010        0,0016
PCB 52                                                       mg/kg ds                   <0,0010        0,0016
PCB 101                                                      mg/kg ds                   <0,0010        0,0016
PCB 118                                                      mg/kg ds                   <0,0010        0,0016
PCB 138                                                      mg/kg ds                   <0,0010        0,0016
PCB 153                                                      mg/kg ds                   <0,0010        0,0016
PCB 180                                                      mg/kg ds                   <0,0010        0,0016
PCB (som 7) (factor 0,7)                                     mg/kg ds                     0,0049       0,0116    -    0,007 0,02  0,51    1
Polycyclische Aromatische Koolwaterstoffen, PAK
Naftaleen                                                    mg/kg ds                     <0,050        0,035
Fenanthreen                                                  mg/kg ds                       0,092       0,092
Anthraceen                                                   mg/kg ds                     <0,050        0,035
Fluorantheen                                                 mg/kg ds                        0,23        0,23
Benzo(a)anthraceen                                           mg/kg ds                        0,13        0,13
Chryseen                                                     mg/kg ds                        0,12        0,12
Benzo(k)fluorantheen                                         mg/kg ds                        0,07        0,07
Benzo(a)pyreen                                               mg/kg ds                        0,13        0,13
Benzo(ghi)peryleen                                           mg/kg ds                        0,11        0,11
Indeno(123-cd)pyreen                                         mg/kg ds                        0,11        0,11
PAK VROM (10) (factor 0,7)                                   mg/kg ds                         1,1       1,062    -     0,35  1,5  20,8   40
Legenda
Nr.   Analytico-nr     Monster
1     10581553         M1 03 (30-50)
Eindoordeel:           Overschrijding Achtergrondwaarde
Gebruikte afkortingen
-                      kleiner dan of gelijk aan Achtergrondwaarde
*                      groter dan Achtergrondwaarde
**                     groter dan Tussenwaarde
***                    groter dan Interventiewaarde
GSSD                   Gestandaardiseerd gehalte
RG                     Vereiste Rapportagegrens
AW                     Achtergrondwaarde
T                      Tussenwaarde
I                      Interventiewaarde
Deze toetsing is uitgevoerd met behulp van BoToVa.
Zie voor info: http://www.rwsleefomgeving.nl/onderwerpen/bodem-ondergrond/bbk/instrumenten/botova/
N.B.: de vermelde tussenwaarde is door PAIS berekend en is niet afkomstig uit BoToVa
</pre>

====================================================================== Einde pagina 233 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 234 ======================================================================

<pre>BoToVa T12 Toetsing Wbb grond
Projectnummer                                                7657.001
Projectnaam
Ordernummer
Datum monstername                                            25-02-2019
Monsternemer                                                 Gerrist
Certificaatnummer                                            2019028870
Startdatum                                                   28-02-2019
Rapportagedatum                                              01-03-2019
Analyse                                                      Eenheid                   2           GSSD       Oordeel    RG   AW        T     I
Bodemtype correctie
Organische stof                                                                                1
Korrelgrootte < 2 µm (Lutum)                                                                   2
Voorbehandeling
Cryogeen malen AS3000                                                                Uitgevoerd
Bodemkundige analyses
Droge stof                                                   % (m/m)                        92,8         92,8
Organische stof                                              % (m/m) ds                        1            1
Gloeirest                                                    % (m/m) ds                     98,9
Korrelgrootte < 2 µm (Lutum)                                 % (m/m) ds                     <2,0          1,4
Metalen
Barium (Ba)                                                  mg/kg ds                         27       104,6              20  190    555   920
Cadmium (Cd)                                                 mg/kg ds                     <0,20        0,241     -       0,2   0,6    6,8   13
Kobalt (Co)                                                  mg/kg ds                       <3,0       7,383     -         3    15   103   190
Koper (Cu)                                                   mg/kg ds                         12       24,83     -         5    40   115   190
Kwik (Hg)                                                    mg/kg ds                    <0,050       0,0502     -     0,05  0,15   18,1    36
Molybdeen (Mo)                                               mg/kg ds                       <1,5         1,05    -       1,5   1,5  95,8   190
Nikkel (Ni)                                                  mg/kg ds                       <4,0       8,167     -         4    35  67,5   100
Lood (Pb)                                                    mg/kg ds                         14       22,04     -        10    50   290   530
Zink (Zn)                                                    mg/kg ds                         55       130,5     -        20  140    430   720
Minerale olie
Minerale olie (C10-C12)                                      mg/kg ds                       <3,0         10,5
Minerale olie (C12-C16)                                      mg/kg ds                       <5,0         17,5
Minerale olie (C16-C21)                                      mg/kg ds                       <5,0         17,5
Minerale olie (C21-C30)                                      mg/kg ds                         11           55
Minerale olie (C30-C35)                                      mg/kg ds                        7,6           38
Minerale olie (C35-C40)                                      mg/kg ds                       <6,0           21
Minerale olie totaal (C10-C40)                               mg/kg ds                        <35       122,5     -        35  190  2600   5000
Polychloorbifenylen, PCB
PCB 28                                                       mg/kg ds                   <0,0010       0,0035
PCB 52                                                       mg/kg ds                   <0,0010       0,0035
PCB 101                                                      mg/kg ds                   <0,0010       0,0035
PCB 118                                                      mg/kg ds                   <0,0010       0,0035
PCB 138                                                      mg/kg ds                   <0,0010       0,0035
PCB 153                                                      mg/kg ds                    0,0011       0,0055
PCB 180                                                      mg/kg ds                    0,0011       0,0055
PCB (som 7) (factor 0,7)                                     mg/kg ds                    0,0057       0,0285     *    0,007  0,02   0,51     1
Polycyclische Aromatische Koolwaterstoffen, PAK
Naftaleen                                                    mg/kg ds                    <0,050        0,035
Fenanthreen                                                  mg/kg ds                       0,12         0,12
Anthraceen                                                   mg/kg ds                    <0,050        0,035
Fluorantheen                                                 mg/kg ds                       0,23         0,23
Benzo(a)anthraceen                                           mg/kg ds                       0,12         0,12
Chryseen                                                     mg/kg ds                        0,1          0,1
Benzo(k)fluorantheen                                         mg/kg ds                     0,058        0,058
Benzo(a)pyreen                                               mg/kg ds                        0,1          0,1
Benzo(ghi)peryleen                                           mg/kg ds                     0,074        0,074
Indeno(123-cd)pyreen                                         mg/kg ds                     0,083        0,083
PAK VROM (10) (factor 0,7)                                   mg/kg ds                       0,97       0,955     -     0,35    1,5  20,8    40
Legenda
Nr.   Analytico-nr     Monster
2     10581554         MM1 01 (8-30) 04 (7-30) 07 (8-50) 09 (8-30)
Eindoordeel:           Voldoet aan Achtergrondwaarde
Gebruikte afkortingen
-                      kleiner dan of gelijk aan Achtergrondwaarde
*                      groter dan Achtergrondwaarde
**                     groter dan Tussenwaarde
***                    groter dan Interventiewaarde
GSSD                   Gestandaardiseerd gehalte
RG                     Vereiste Rapportagegrens
AW                     Achtergrondwaarde
T                      Tussenwaarde
I                      Interventiewaarde
Deze toetsing is uitgevoerd met behulp van BoToVa.
Zie voor info: http://www.rwsleefomgeving.nl/onderwerpen/bodem-ondergrond/bbk/instrumenten/botova/
N.B.: de vermelde tussenwaarde is door PAIS berekend en is niet afkomstig uit BoToVa
</pre>

====================================================================== Einde pagina 234 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 235 ======================================================================

<pre>BoToVa T12 Toetsing Wbb grond
Projectnummer                                                7657.001
Datum monstername                                            04-03-2019
Monsternemer                                                 Dhr. R.J.H. Denessen
Certificaatnummer                                            2019031866
Startdatum                                                   06-03-2019
Rapportagedatum                                              11-03-2019
Analyse                                                      Eenheid                   1           GSSD       Oordeel    RG   AW      T     I
Bodemtype correctie
Organische stof                                                                              0,7
Korrelgrootte < 2 µm (Lutum)                                                                   2
Voorbehandeling
Cryogeen malen AS3000                                                                Uitgevoerd
Bodemkundige analyses
Droge stof                                                   % (m/m)                        95,8         95,8
Organische stof                                              % (m/m) ds                     <0,7         0,49
Gloeirest                                                    % (m/m) ds                     99,3
Korrelgrootte < 2 µm (Lutum)                                 % (m/m) ds                     <2,0          1,4
Metalen
Barium (Ba)                                                  mg/kg ds                        <20       54,25             20  190   555   920
Cadmium (Cd)                                                 mg/kg ds                     <0,20        0,241     -       0,2  0,6   6,8   13
Kobalt (Co)                                                  mg/kg ds                       <3,0       7,383     -         3   15  103   190
Koper (Cu)                                                   mg/kg ds                       <5,0       7,241     -         5   40  115   190
Kwik (Hg)                                                    mg/kg ds                    <0,050       0,0502     -     0,05  0,15  18,1   36
Molybdeen (Mo)                                               mg/kg ds                       <1,5         1,05    -       1,5  1,5  95,8  190
Nikkel (Ni)                                                  mg/kg ds                       <4,0       8,167     -         4   35  67,5  100
Lood (Pb)                                                    mg/kg ds                        <10       11,02     -       10    50  290   530
Zink (Zn)                                                    mg/kg ds                        <20       33,22     -       20  140   430   720
Minerale olie
Minerale olie (C10-C12)                                      mg/kg ds                       <3,0         10,5
Minerale olie (C12-C16)                                      mg/kg ds                       <5,0         17,5
Minerale olie (C16-C21)                                      mg/kg ds                       <5,0         17,5
Minerale olie (C21-C30)                                      mg/kg ds                        <11         38,5
Minerale olie (C30-C35)                                      mg/kg ds                       <5,0         17,5
Minerale olie (C35-C40)                                      mg/kg ds                       <6,0           21
Minerale olie totaal (C10-C40)                               mg/kg ds                        <35       122,5     -       35  190  2600  5000
Polychloorbifenylen, PCB
PCB 28                                                       mg/kg ds                   <0,0010       0,0035
PCB 52                                                       mg/kg ds                   <0,0010       0,0035
PCB 101                                                      mg/kg ds                   <0,0010       0,0035
PCB 118                                                      mg/kg ds                   <0,0010       0,0035
PCB 138                                                      mg/kg ds                   <0,0010       0,0035
PCB 153                                                      mg/kg ds                   <0,0010       0,0035
PCB 180                                                      mg/kg ds                   <0,0010       0,0035
PCB (som 7) (factor 0,7)                                     mg/kg ds                    0,0049       0,0245     -    0,007  0,02  0,51    1
Polycyclische Aromatische Koolwaterstoffen, PAK
Naftaleen                                                    mg/kg ds                    <0,050        0,035
Fenanthreen                                                  mg/kg ds                    <0,050        0,035
Anthraceen                                                   mg/kg ds                    <0,050        0,035
Fluorantheen                                                 mg/kg ds                    <0,050        0,035
Benzo(a)anthraceen                                           mg/kg ds                    <0,050        0,035
Chryseen                                                     mg/kg ds                    <0,050        0,035
Benzo(k)fluorantheen                                         mg/kg ds                    <0,050        0,035
Benzo(a)pyreen                                               mg/kg ds                    <0,050        0,035
Benzo(ghi)peryleen                                           mg/kg ds                    <0,050        0,035
Indeno(123-cd)pyreen                                         mg/kg ds                    <0,050        0,035
PAK VROM (10) (factor 0,7)                                   mg/kg ds                       0,35         0,35    -     0,35   1,5  20,8   40
Legenda
Nr.   Analytico-nr     Monster
1     10591836         MM2 02 (16-50) 06 (9-50)
Eindoordeel:           Voldoet aan Achtergrondwaarde
Gebruikte afkortingen
-                      kleiner dan of gelijk aan Achtergrondwaarde
*                      groter dan Achtergrondwaarde
**                     groter dan Tussenwaarde
***                    groter dan Interventiewaarde
GSSD                   Gestandaardiseerd gehalte
RG                     Vereiste Rapportagegrens
AW                     Achtergrondwaarde
T                      Tussenwaarde
I                      Interventiewaarde
Deze toetsing is uitgevoerd met behulp van BoToVa.
Zie voor info: http://www.rwsleefomgeving.nl/onderwerpen/bodem-ondergrond/bbk/instrumenten/botova/
N.B.: de vermelde tussenwaarde is door PAIS berekend en is niet afkomstig uit BoToVa
</pre>

====================================================================== Einde pagina 235 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 236 ======================================================================

<pre>BoToVa T12 Toetsing Wbb grond
Projectnummer                                                7657.001
Datum monstername                                            04-03-2019
Monsternemer                                                 Dhr. R.J.H. Denessen
Certificaatnummer                                            2019031866
Startdatum                                                   06-03-2019
Rapportagedatum                                              11-03-2019
Analyse                                                      Eenheid                   2           GSSD       Oordeel    RG   AW      T     I
Bodemtype correctie
Organische stof                                                                              1,1
Korrelgrootte < 2 µm (Lutum)                                                                 2,8
Voorbehandeling
Cryogeen malen AS3000                                                                Uitgevoerd
Bodemkundige analyses
Droge stof                                                   % (m/m)                        89,9         89,9
Organische stof                                              % (m/m) ds                      1,1          1,1
Gloeirest                                                    % (m/m) ds                     98,7
Korrelgrootte < 2 µm (Lutum)                                 % (m/m) ds                      2,8          2,8
Metalen
Barium (Ba)                                                  mg/kg ds                         41       144,4             20  190   555   920
Cadmium (Cd)                                                 mg/kg ds                     <0,20       0,2381     -       0,2  0,6   6,8   13
Kobalt (Co)                                                  mg/kg ds                        3,9       12,61     -         3   15  103   190
Koper (Cu)                                                   mg/kg ds                        6,6       13,29     -         5   40  115   190
Kwik (Hg)                                                    mg/kg ds                    <0,050       0,0496     -     0,05  0,15  18,1   36
Molybdeen (Mo)                                               mg/kg ds                       <1,5         1,05    -       1,5  1,5  95,8  190
Nikkel (Ni)                                                  mg/kg ds                        4,5         12,3    -         4   35  67,5  100
Lood (Pb)                                                    mg/kg ds                         25       38,78     -       10    50  290   530
Zink (Zn)                                                    mg/kg ds                         33       75,24     -       20  140   430   720
Minerale olie
Minerale olie (C10-C12)                                      mg/kg ds                       <3,0         10,5
Minerale olie (C12-C16)                                      mg/kg ds                       <5,0         17,5
Minerale olie (C16-C21)                                      mg/kg ds                       <5,0         17,5
Minerale olie (C21-C30)                                      mg/kg ds                         17           85
Minerale olie (C30-C35)                                      mg/kg ds                          8           40
Minerale olie (C35-C40)                                      mg/kg ds                       <6,0           21
Minerale olie totaal (C10-C40)                               mg/kg ds                        <35       122,5     -       35  190  2600  5000
Polychloorbifenylen, PCB
PCB 28                                                       mg/kg ds                   <0,0010       0,0035
PCB 52                                                       mg/kg ds                   <0,0010       0,0035
PCB 101                                                      mg/kg ds                   <0,0010       0,0035
PCB 118                                                      mg/kg ds                   <0,0010       0,0035
PCB 138                                                      mg/kg ds                   <0,0010       0,0035
PCB 153                                                      mg/kg ds                   <0,0010       0,0035
PCB 180                                                      mg/kg ds                   <0,0010       0,0035
PCB (som 7) (factor 0,7)                                     mg/kg ds                    0,0049       0,0245     -    0,007  0,02  0,51    1
Polycyclische Aromatische Koolwaterstoffen, PAK
Naftaleen                                                    mg/kg ds                    <0,050        0,035
Fenanthreen                                                  mg/kg ds                     0,071        0,071
Anthraceen                                                   mg/kg ds                     0,059        0,059
Fluorantheen                                                 mg/kg ds                       0,17         0,17
Benzo(a)anthraceen                                           mg/kg ds                        0,1          0,1
Chryseen                                                     mg/kg ds                       0,11         0,11
Benzo(k)fluorantheen                                         mg/kg ds                     0,065        0,065
Benzo(a)pyreen                                               mg/kg ds                       0,11         0,11
Benzo(ghi)peryleen                                           mg/kg ds                       0,11         0,11
Indeno(123-cd)pyreen                                         mg/kg ds                     0,094        0,094
PAK VROM (10) (factor 0,7)                                   mg/kg ds                       0,93       0,924     -     0,35   1,5  20,8   40
Legenda
Nr.   Analytico-nr     Monster
2     10591837         MM3 14 (12-50) 15 (20-50) 17 (10-50)
Eindoordeel:           Voldoet aan Achtergrondwaarde
Gebruikte afkortingen
-                      kleiner dan of gelijk aan Achtergrondwaarde
*                      groter dan Achtergrondwaarde
**                     groter dan Tussenwaarde
***                    groter dan Interventiewaarde
GSSD                   Gestandaardiseerd gehalte
RG                     Vereiste Rapportagegrens
AW                     Achtergrondwaarde
T                      Tussenwaarde
I                      Interventiewaarde
Deze toetsing is uitgevoerd met behulp van BoToVa.
Zie voor info: http://www.rwsleefomgeving.nl/onderwerpen/bodem-ondergrond/bbk/instrumenten/botova/
N.B.: de vermelde tussenwaarde is door PAIS berekend en is niet afkomstig uit BoToVa
</pre>

====================================================================== Einde pagina 236 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 237 ======================================================================

<pre>BoToVa T12 Toetsing Wbb grond
Projectnummer                                                7657.001
Datum monstername                                            04-03-2019
Monsternemer                                                 Dhr. R.J.H. Denessen
Certificaatnummer                                            2019031866
Startdatum                                                   06-03-2019
Rapportagedatum                                              11-03-2019
Analyse                                                      Eenheid                   3           GSSD       Oordeel    RG   AW      T     I
Bodemtype correctie
Organische stof                                                                              0,7
Korrelgrootte < 2 µm (Lutum)                                                                 2,8
Voorbehandeling
Cryogeen malen AS3000                                                                Uitgevoerd
Bodemkundige analyses
Droge stof                                                   % (m/m)                        92,4         92,4
Organische stof                                              % (m/m) ds                     <0,7         0,49
Gloeirest                                                    % (m/m) ds                     99,3
Korrelgrootte < 2 µm (Lutum)                                 % (m/m) ds                      2,8          2,8
Metalen
Barium (Ba)                                                  mg/kg ds                        <20       49,32             20  190   555   920
Cadmium (Cd)                                                 mg/kg ds                     <0,20       0,2381     -       0,2  0,6   6,8   13
Kobalt (Co)                                                  mg/kg ds                       <3,0       6,789     -         3   15  103   190
Koper (Cu)                                                   mg/kg ds                       <5,0       7,047     -         5   40  115   190
Kwik (Hg)                                                    mg/kg ds                    <0,050       0,0496     -     0,05  0,15  18,1   36
Molybdeen (Mo)                                               mg/kg ds                       <1,5         1,05    -       1,5  1,5  95,8  190
Nikkel (Ni)                                                  mg/kg ds                       <4,0       7,656     -         4   35  67,5  100
Lood (Pb)                                                    mg/kg ds                        <10       10,86     -       10    50  290   530
Zink (Zn)                                                    mg/kg ds                        <20       31,92     -       20  140   430   720
Minerale olie
Minerale olie (C10-C12)                                      mg/kg ds                       <3,0         10,5
Minerale olie (C12-C16)                                      mg/kg ds                       <5,0         17,5
Minerale olie (C16-C21)                                      mg/kg ds                       <5,0         17,5
Minerale olie (C21-C30)                                      mg/kg ds                        <11         38,5
Minerale olie (C30-C35)                                      mg/kg ds                       <5,0         17,5
Minerale olie (C35-C40)                                      mg/kg ds                       <6,0           21
Minerale olie totaal (C10-C40)                               mg/kg ds                        <35       122,5     -       35  190  2600  5000
Polychloorbifenylen, PCB
PCB 28                                                       mg/kg ds                   <0,0010       0,0035
PCB 52                                                       mg/kg ds                   <0,0010       0,0035
PCB 101                                                      mg/kg ds                   <0,0010       0,0035
PCB 118                                                      mg/kg ds                   <0,0010       0,0035
PCB 138                                                      mg/kg ds                   <0,0010       0,0035
PCB 153                                                      mg/kg ds                   <0,0010       0,0035
PCB 180                                                      mg/kg ds                   <0,0010       0,0035
PCB (som 7) (factor 0,7)                                     mg/kg ds                    0,0049       0,0245     -    0,007  0,02  0,51    1
Polycyclische Aromatische Koolwaterstoffen, PAK
Naftaleen                                                    mg/kg ds                    <0,050        0,035
Fenanthreen                                                  mg/kg ds                    <0,050        0,035
Anthraceen                                                   mg/kg ds                    <0,050        0,035
Fluorantheen                                                 mg/kg ds                    <0,050        0,035
Benzo(a)anthraceen                                           mg/kg ds                    <0,050        0,035
Chryseen                                                     mg/kg ds                    <0,050        0,035
Benzo(k)fluorantheen                                         mg/kg ds                    <0,050        0,035
Benzo(a)pyreen                                               mg/kg ds                    <0,050        0,035
Benzo(ghi)peryleen                                           mg/kg ds                    <0,050        0,035
Indeno(123-cd)pyreen                                         mg/kg ds                    <0,050        0,035
PAK VROM (10) (factor 0,7)                                   mg/kg ds                       0,35         0,35    -     0,35   1,5  20,8   40
Legenda
Nr.   Analytico-nr     Monster
3     10591838         MM4 10 (50-100) 11 (0-50) 13 (50-100)
Eindoordeel:           Voldoet aan Achtergrondwaarde
Gebruikte afkortingen
-                      kleiner dan of gelijk aan Achtergrondwaarde
*                      groter dan Achtergrondwaarde
**                     groter dan Tussenwaarde
***                    groter dan Interventiewaarde
GSSD                   Gestandaardiseerd gehalte
RG                     Vereiste Rapportagegrens
AW                     Achtergrondwaarde
T                      Tussenwaarde
I                      Interventiewaarde
Deze toetsing is uitgevoerd met behulp van BoToVa.
Zie voor info: http://www.rwsleefomgeving.nl/onderwerpen/bodem-ondergrond/bbk/instrumenten/botova/
N.B.: de vermelde tussenwaarde is door PAIS berekend en is niet afkomstig uit BoToVa
</pre>

====================================================================== Einde pagina 237 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 238 ======================================================================

<pre>Bijlage 5                    Toetsingskader analyseresultaten
                                                       AW = achtergrondwaarde 2000
                                                       S = streefwaarde
                                                       I = interventiewaarde t.b.v. sanering(-sonderzoek)
                      voorkomen in:                                  Grond/sediment                        Grondwater
                                                                   (mg/kg droge stof)                 (μg/l opgelost, tenzij
                                                                                                        anders vermeld)
   Stof/niveau
                                                         AW2000                   I                S                   I
   I.          Metalen
               antimoon (Sb)                             4,0                      22               -                20
               arseen (As)                               20                       76               10               60
               barium (Ba)                               -                        920*             50               625
               cadmium (Cd)                              0,60                     13               0,4              6
               chroom (Cr)                               55                       -                1                30
               chroom III                                -                        180              -                -
               chroom VI                                 -                        78               -                -
               cobalt (Co)                               15                       190              20               100
               koper (Cu                                 40                       190              15               75
               kwik (Hg)                                 0,15                     -                0,05             0,3
               kwik (anorganisch)                        -                        36               -                -
               kwik (organisch)                          -                        4                -                -
               lood (Pb)                                 50                       530              15               75
               molybdeen (Mo)                            1,5                      190              5                300
               nikkel (Ni)                               35                       100              15               75
               tin (Sn)                                  6,5                      -                -                -
               vanadium (V)                              80                       -                -                -
               zink (Zn)                                 140                      720              65               800
   II.         Anorganische verbindingen
               chloride                                  -                          -              100 (Cl/l)          -
               cyaniden-vrij                             3                        20               5                   1500
               cyaniden-complex                          5,5                      50               10                  1500
               thiocyanaat                               6,0                      20               -                   1500
   III.        Aromatische verbindingen
               benzeen                                   0,20                     1,1              0,2                 30
               ethylbenzeen                              0,20                     110              4                   150
               tolueen                                   0,20                     32               7                   1000
               xylenen                                   0,45                     17               0,2                 70
               styreen (vinylbenzeen)                    0,25                     86               6                   300
               fenol                                     0,25                     14               0,2                 2000
               cresolen (som)                            0,30                     13               0,2                 200
               dodecylbenzeen                            0,35                     -                -                   -
               aromatische oplosmiddelen (som)           2,5                      -                -                   -
   IV.         Polycyclische aromatische         kool-
               waterstoffen (PAK's)
               naftaleen                                                                           0,01                70
               antraceen                                                                           0,0007              5
               fenantreen                                                                          0,003               5
               fluoranteen                                                                         0,003               1
               benzo(a)antraceen                                                                   0,0001              0,5
               chryseen                                                                            0,003               0,2
               benzo(a)pyreen                                                                      0,0005              0,05
               benzo(ghi)peryleen                                                                  0,0003              0,05
               benzo(k)fluoranteen                                                                 0,0004              0,05
               indeno(1,2,3cd)pyreen                                                               0,0004              0,05
               PAK (som 10)                              1,5                      40               -                         -
   V.          Gechloreerde koolwaterstoffen
               vinylchloride                             0,10                     0,1              0,01                5
               dichloormethaan                           0,10                     3,9              0,01                1000
               1,1-dichloorethaan                        0,20                     15               7                   900
               1,2-dichloorethaan                        0,20                     6,4              7                   400
               1,1-dichlooretheen                        0,30                     0,3              0,01                10
               1,2-dichlooretheen (cis- en trans-)       0,30                     1                0,01                20
               dichloorpropanen                          0,80                     2                0,8                 80
               trichloormethaan (chloroform)             0,25                     5,6              6                   400
               1,1,1-trichloorethaan                     0,25                     15               0,01                300
               1,1,2-trichloorethaan                     0,3                      10               0,01                130
               trichlooretheen (Tri)                     0,25                     2,5              24                  500
               tetrachloormethaan (Tetra)                0,30                     0,7              0,01                10
               tetrachlooretheen (Per)                   0,15                     8,8              0,01                40
               monochloorbenzeen                         0,20                     15               7                   180
               dichloorbenzenen                          2,0                      19               3                   50
               trichloorbenzenen                         0,015                    11               0,01                10
               tetrachloorbenzenen                       0,0090                   2,2              0,01                2,5
               pentachloorbenzeen                        0,0025                   6,7              0,003               1
               hexachloorbenzeen                         0,0085                   2,0              0,0009              0,5
               monochloorfenolen(som)                    0,045                    54               0,3                 100
               dichloorfenolen (som)                     0,20                     22               0,2                 30
               trichloorfenolen (som)                    0,0030                   22               0,03                10
               tetrachloorfenolen (som)                  0,015                    21               0,01                10
               pentachloorfenol                          0,0030                   12               0,04                3
               PCB's (som 7)                             0,020                    1                0,01                0,01
               chloornaftaleen (som)                     0,070                    23               -                   6
               monochlooranilinen (som)                  0,20                     50               -                   30
               dioxine (som I-TEQ)                                                0,00018                              -
                                                         0,000055                                  -
               pentachlooraniline                                                 -                                    -
                                                         0,15                                      -
* De norm voor barium geldt alleen voor die situaties waarbij duidelijk sprake is van antropogene bodemverontreiniging. Voor overige situaties is de norm
voor barium tijdelijk buiten werking gesteld.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 238 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 239 ======================================================================

<pre>Bijlage 5                     Toetsingskader analyseresultaten
                      voorkomen in:                              Grond/sediment                         Grondwater
                                                                (mg/kg droge stof)                 (μg/l opgelost, tenzij
                                                                                                     anders vermeld)
   Stof/niveau
                                                        AW2000                   I              S                   I
   VI.         Bestrijdingsmiddelen
               chloordaan                               0,0200              4                   0,02 ng/l           0,2
               DDT (som)                                0,20                1,7                 -
               DDE (som)                                0,10                2,3                 -
               DDD (som)                                0,020               34                  -
               DDT/DDE/DDD (som)                        -                   -                   0,004 ng/l          0,01
               aldrin                                   -                   0,32                0,009 ng/l          -
               dieldrin                                 -                   -                   0,1 ng/l            -
               endrin                                   -                   -                   0,04 ng/l           -
               drins (som)                              0,015               4                   -                   0,1
                 -endosulfan                            0,00090             4                   0,2 ng/l            5
                 -HCH                                   0,0010              17                  33 ng/l             -
                 -HCH                                   0,0020              1,6                 8 ng/l              -
                 -HCH (lindaan)                         0,0030              1,2                 9 ng/l              -
               HCH-verbindingen (som)                   -                   -                   0,05                1
               heptachloor                              0,00070             4                   0,005 ng/l          0,3
               heptachloorepoxide (som)                 0,0020              4                   0,005 ng/l          3
               hexachloorbutadieen                      0,003               -                   -                   -
               organochloorhoudende                     0,40                -                   -                   -
               bestrijdingsmiddelen(som landbodem)
               azinfos-methyl                           0,0075              -                   -                   -
               organotin verbindingen (som)             0,15                2,5                 0,05-16 ng/l        0,7
               tributyltin (TBT)                        0,065               -                   -                   -
               MCPA                                     0,55                4                   0,02                50
               atracine                                 0,035               0,71                29 ng/l             150
               carburyl                                 0,15                0,45                2 ng/l              50
               carbofuran                               0,017               0,017               9 ng/l              100
               4-chloormethylfenolen (som)              0,60                -                   -                   -
               niet-chloorhoudende bestr.mid. (som)     0,090               -                   -                   -
   VII.        Overige verontreinigingen
               asbest                                   -                   100                 -                   -
               cyclohexanon                             2,0                 150                 0,5                 15000
               dimethyl ftalaat                         0,045               82                  -                   -
               diethyl ftalaat                          0,045               53                  -                   -
               di-isobutylftalaat                       0,045               17                  -                   -
               dibutyl ftalaat                          0,070               36                  -                   -
               butyl benzylftalaat                      0,070               48                  -                   -
               dihexyl ftalaat                          0,070               220                 -                   -
               di(2-ethylhexyl)ftalaat                  0,045               60                  -                   -
               ftalaten (som)                           -                   -                   0,5                 5
               minerale olie                            190                 5000                50                  600
               pyridine                                 0,15                11                  0,5                 30
               tetrahydrofuran                          0,45                7                   0,5                 300
               tetrahydrothiofeen                       1,5                 8,8                 0,5                 5000
               tribroommethaan                          0,20                75                  -                   630
               ethyleenglycol                           5,0                 -                   -                   -
               diethyleenglycol                         8,0                 -                   -                   -
               acrylonitril                             2,0                 -                   -                   -
               formaldehyde                             2,5                 -                   -                   -
               isopropanol (2-propanol)                 0,75                -                   -                   -
               methanol                                 3,0                 -                   -                   -
               butanol (1-butanol)                      2,0                 -                   -                   -
               butylacetaat                             2,0                 -                   -                   -
               ethylacetaat                             2,0                 -                   -                   -
               methyl-tert-butyl ether (MTBE)           0,20                -                   -                   -
               methylethylketon                         2,0                 -                   -                   -
Bodemtypecorrectie
Anorganische verbindingen
                                                                           a + b * % lut.+ c * % org.st.
                                                          Lb = Lst *
                                                                                   a + b * 25 + c * 10
Lb is interventiewaarden geldend voor de te beoordelen bodem (mg/kg); Lst is interventiewaarde voor de standaardbodem (mg/kg);% lut. is gemeten
percentage lutum in de te beoordelen bodem; % org. st. is gemeten percentage organisch stof in de te beoordelen bodem;
A, B en C zijn constantenafhankelijk van de stof; Voor toepassing van de bodemtypecorrectie bij streefwaarden wordt in de bovenstaande formule de
interventiewaarde vervangen door streefwaarde.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 239 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 240 ======================================================================

<pre>Bijlage 5                  Toetsingskader analyseresultaten
         STOF               a              b               c
   arseen              15             0,4            0,4
   barium              30             5              0
   beryllium           8              0,9            0
   cadmium             0,4            0,007          0,021
   chroom              50             2              0
   cobalt              2              0,28           0
   koper               15             0,6            0,6
   kwik                0,2            0,0034         0,0017
   lood                50             1              1
   nikkel              10             1              0
   tin                 4              0,6            0
   vanadium            12             1,2            0
   zink                50             3              1,5
Organische verbindingen
                                                                                     % org.st.
                                                                     Lb = Lst *
                                                                                          10
Lb is interventiewaarden geldend voor de te beoordelen bodem (mg/kg); Lst is interventiewaarde voor de standaardbodem (mg/kg); % org. st. is gemeten
percentage organisch stof in de te beoordelen bodem; Voor bodems met gemeten organisch stofgehalten van meer dan 30% respectievelijk minder dan
2%, worden gehalten van respectievelijk 30% en 2% aangehouden.
Voor toepassing van de bodemtypecorrectie bij streefwaarden wordt in de bovenstaande formule de interventiewaarde vervangen door streefwaarde.
Nader onderzoek
De tussenwaarde (T) is het toetsingscri-
terium ten behoeve van een nader
onderzoek.
Wordt de tussenwaarde overschreden, dan
is een nader onderzoek, op korte termijn,                                  T = 0,5* (S + I)
noodzakelijk
T is de tussenwaarde; S is de streefwaarde en I is de interventiewaarde.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 240 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 241 ======================================================================

<pre>Bijlage 6 Berekening indicatief asbestgehalte</pre>

====================================================================== Einde pagina 241 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 242 ======================================================================

<pre>BEREKENING ASBESTGEHALTEN
Projectnaam            Brouwershoeve te Nistelrode
Projectnummer           7657,001
    Gat:                       14
A.  Sleufgegevens                                                    B.   Lab. gegevens
    Lengte (totaal)                                   3,5 dm              Gewicht                 13,29  kg
    Breedte (totaal)                                  3,5 dm              Concentratie               0,3 mg/kg
    Diepte (totaal)                                     5 dm               Ondergrens                0,0 mg/kg
    Volume totaal sleuf                              61,3 l                Bovengrens                0,3 mg/kg
    Volume totaal fractie > 20 mm                18,9875  l               Droge stof                93,8 %
    Dichtheid fractie > 20 mm                           2 kg/l
    Volume totaal fractie < 20 mm                    42,3 l
    Dichtheid fractie < 20 mm                         1,7 kg/l
C.  Aangetroffen asbesthoudende materialen fractie > 20 mm
    Asbestsoort 1:                                                        Asbestsoort 2:                                                  Asbestsoort 3:                                  Asbestsoort 4:
    Massa asbestverdacht materiaal                 145,1  g               Massa asbestverdacht materiaal                   g              Massa asbestverdacht materiaal            g     Massa asbestverdacht materiaal            g
    % serpentijn asbest                               3,5 %               % serpentijn asbest                              %              % serpentijn asbest                       %     % serpentijn asbest                       %
    % amfibool asbest                                   0 %               % amfibool asbest                                %              % amfibool asbest                         %     % amfibool asbest                         %
    Gehalte asbest (serpentijn)                   5,0785  g               Gehalte asbest (serpentijn)                      g              Gehalte asbest (serpentijn)               g     Gehalte asbest (serpentijn)               g
     Ondergrens                                    2,902  g                Ondergrens                                      g               Ondergrens                               g      Ondergrens                               g
     Bovengrens                                    7,255  g                Bovengrens                                      g               Bovengrens                               g      Bovengrens                               g
    Gehalte asbest amfibool                             0 g               Gehalte asbest amfibool                          g              Gehalte asbest amfibool                   g     Gehalte asbest amfibool                   g
     Ondergrens                                         0 g                Ondergrens                                      g               Ondergrens                               g      Ondergrens                               g
     Bovengrens                                         0 g                Bovengrens                                      g               Bovengrens                               g      Bovengrens                               g
D.  Resultaten fractie > 20 mm
    Asbestsoort 1:                                                        Asbestsoort 2:                                                  Asbestsoort 3:                                  Asbestsoort 4:
    Totaal ontgraven materiaal                    105,37  kg              Totaal ontgraven materiaal                105,37 kg             Totaal ontgraven materiaal         105,37 kg    Totaal ontgraven materiaal         105,37 kg
    Asbest (serpentijn)                           5078,5  mg              Asbest (serpentijn)                            0 mg             Asbest (serpentijn)                     0 mg    Asbest (serpentijn)                     0 mg
    Asbest (amfibool)                                   0 mg              Asbest (amfibool)                              0 mg             Asbest (amfibool)                       0 mg    Asbest (amfibool)                       0 mg
    Asbest (gewogen)                                    0 mg              Asbest (gewogen)                               0 mg             Asbest (gewogen)                        0 mg    Asbest (gewogen)                        0 mg
    Totaal asbest                                 5078,5  mg              Totaal asbest                                  0 mg             Totaal asbest                           0 mg    Totaal asbest                           0 mg
    Totaal asbestsoort 1                             48,2 mg/kg           Totaal asbestsoort 2                         0,0 mg/kg          Totaal asbestsoort 3                  0,0 mg/kg Totaal asbestsoort 4                  0,0 mg/kg
    Ondergrens               27,5    0,0             27,5 mg/kg           Ondergrens                 0,0 0,0           0,0 mg/kg          Ondergrens                0,0  0,0    0,0 mg/kg Ondergrens                0,0  0,0    0,0 mg/kg
    Bovengrens               68,9    0,0             68,9 mg/kg           Bovengrens                 0,0 0,0           0,0 mg/kg          Bovengrens                0,0  0,0    0,0 mg/kg Bovengrens                0,0  0,0    0,0 mg/kg
    Totaal asbestsoorten 1 t/m 4                     48,2 mg/kg
    Ondergrens                0,0    0,0             27,5 mg/kg
    Bovengrens                0,0    0,0             68,9 mg/kg
E.  Resultaten fractie < 20 mm
    Asbestgehalte emmer                               0,3 mg/kg
    Aandeel fractie < 20 mm in sleuf                 69,0 % V/V
    Asbestgehalte < 20 mm sleuf                       0,2 mg/kg
     Ondergrens                                       0,0 mg/kg
     Bovengrens                                       0,2 mg/kg
F.  ASBEST TOTAAL                        :           48,4 mg/kg
    ONDERGRENS                           :           27,5 mg/kg
    BOVENGRENS                           :           69,0 mg/kg
Toelichting:
A.  Betreft de sleufgegevens (of specifiek onderzoch traject) van de asbesthoudende sleuf.
B.  Betreft de door het laboratorium geleverde data inzake aangeleverde hoeveelheid en asbestgehalte fractie <20 mm
C.  Brongegevens van de in het veld verzamelde asbesthoudende materialen en de kwalitatieve door het laboratorium bepaalde percentages en gehalten.
D.  Berekening concentraties per asbestsoort o.g.v. fractie > 20 mm (brongegevens blokken A + B + C).
E.  Berekening gehalten fractie < 20 mm, rekening houdend met volumes fractie > 20 mm en < 20 mm van de sleuf.
F.  Berekening totaalgehalte voor de betreffende sleuf/onderzocht traject o.g.v. fractie > 20 mm (blok D) en fractie < 20 mm (door laboratorium bepaalde gehaltes) (blok E).
</pre>

====================================================================== Einde pagina 242 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 243 ======================================================================

<pre>Bijlage 7 Uitgevoerde bodemonderzoeken</pre>

====================================================================== Einde pagina 243 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 244 ======================================================================

<pre>Bureau Verkuylen bv
T.a.v. de heer W. Groothuysen
Veemarktkade 8
5222 AE 'S-HERTOGENBOSCH
Schijndel, 23 april 2012
Betreft: verkennend bodemonderzoek aan het Raadhuisplein en Toniesplein te Nistelrode
Projectnummer: 20121245
Geachte heer Groothuysen,
Hierbij ontvangt u de rapportage van het bovengenoemde onderzoek. Indien u nog vragen
heeft kunt u contact opnemen met ondergetekende.
Vertrouwende uw opdracht naar voldoening te hebben uitgevoerd.
Met vriendelijke groet,
MILON bv
Rob Engelen
Projectleider
                                       Pagina 1 van 1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 244 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 245 ======================================================================

<pre>                Verkennend bodemonderzoek
Titel
                aan het Raadhuisplein en To-
                niesplein te Nistelrode
Opdrachtgever
                Bureau Verkuylen bv
                Veemarktkade 8
                5222 AE 's-Hertogenbosch
Adviesbureau
                MILON bv
                Huygensweg 24
                5482 TG Schijndel
</pre>

====================================================================== Einde pagina 245 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 246 ======================================================================

<pre>Titel:                    verkennend bodemonderzoek aan het Raadhuisplein en Toniesplein
                          te Nistelrode
Status:                   definitief
Datum:                    23 april 2012
Opdrachtgever:            Bureau Verkuylen bv
                          Veemarktkade 8
                          5222 AE 's-Hertogenbosch
Contactpersoon:           de heer W. Groothuysen
Telefoonnummer:           073-6231313
E-mail:                   wgroothuysen@bureauverkuylen.nl
Projectnummer:            20121245
Auteur:                   ing. Anne van Oorschot
Projectleider:            Rob Engelen
Telefoonnummer:           073-5477253
Faxnummer:                073-5493955
E-mail:                   info@milon.nl/rob@milon.nl
Website:                  www.milon.nl
Handtekening Projectleider:
Alle rechten voorbehouden. Niets uit deze uitgave mag worden vermenigvuldigd en/of openbaar gemaakt, in enige
vorm of op enige wijze, hetzij elektronisch, mechanisch, door fotokopieën, opnamen of enig andere manier, zonder
voorafgaande schriftelijke toestemming van de opdrachtgever en/of MILON bv.
Op al onze leveringen en diensten zijn onze algemene voorwaarden, gedeponeerd ter griffie van de Rechtbank
‟s-Hertogenbosch d.d. 3 juni 2010, en de RVOI-2001 van toepassing. De tekst en inhoud van deze voorwaarden
zijn te raadplegen via www.milon.nl of worden op verzoek gratis toegezonden.
MILON bv is gecertificeerd conform ISO 9001 en VCA** en erkend door het ministerie van VROM voor:
 BRL SIKB 1000 “Monsterneming voor partijkeuringen”, VKB-protocol 1001, 1002 en 1003;
 BRL SIKB 2000 “Veldwerk bij milieuhygiënisch bodemonderzoek”, VKB-protocol 2001, 2002, 2003 en 2018;
 BRL SIKB 6000 “Milieukundige begeleiding van (water)bodemsaneringen, ingrepen in de waterbodem
  en nazorg” en VKB-protocol 6001 (processturing en verificatie).
</pre>

====================================================================== Einde pagina 246 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 247 ======================================================================

<pre>Inhoudsopgave
0. Samenvatting .......................................................................... 3
1. Inleiding .................................................................................. 5
   1.1. Opdrachtverlening .............................................................. 5
   1.2. Aanleiding ......................................................................... 5
   1.3. Doel .................................................................................. 5
   1.4. Betrouwbaarheid ................................................................ 5
2. Vooronderzoek ........................................................................ 6
   2.1. Algemeen .......................................................................... 6
   2.2. Locatiegegevens en gebruik ................................................. 6
   2.3. Historische gegevens .......................................................... 7
   2.4. Toekomstig gebruik ............................................................ 8
   2.5. Eerder uitgevoerde bodemonderzoeken ................................. 8
   2.6. Bodemopbouw en geohydrologie .......................................... 8
   2.7. Conclusie en hypothese ....................................................... 8
3. Onderzoeksstrategie ............................................................... 9
   3.1. Algemeen .......................................................................... 9
   3.2. Monsternamestrategie ......................................................... 9
   3.3. Analysestrategie ............................................................... 10
4. Uitvoering bodemonderzoek .................................................. 11
   4.1. Veldwerkzaamheden ......................................................... 11
   4.2. Zintuiglijke waarnemingen ................................................. 12
   4.3. Monstersamenstelling ........................................................ 13
5. Interpretatie en toetsing ....................................................... 14
   5.1. Wijze van beoordeling en toetsing ...................................... 14
   5.2. Toetsing van de analyseresultaten ...................................... 15
6. Bespreking resultaten ........................................................... 16
   6.1. Grond ............................................................................. 16
   6.2. Grondwater ...................................................................... 17
   6.3. Hypothese ....................................................................... 17
7. Conclusies en aanbevelingen ................................................. 18
   7.1. Conclusies ....................................................................... 18
   7.2. Aanbevelingen.................................................................. 18
Bijlagen
1. Topografische overzichtskaart met ligging onderzoekslocatie
2. Situatietekening met boorpunten
3. Boorbeschrijvingen
4. Toetsing van de analyseresultaten
5. Analysecertificaten laboratorium
</pre>

====================================================================== Einde pagina 247 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 248 ======================================================================

<pre>0.       Samenvatting
Door MILON bv te Schijndel is in opdracht van de heer W. Groothuysen, namens Bureau
Verkuylen bv te 's-Hertogenbosch, in april 2012 een verkennend bodemonderzoek uitge-
voerd. De onderzoekslocatie is gelegen aan het Raadhuisplein en Toniesplein te Nistelrode
en bestaat uit twee deellocaties (Raadhuisplein en Toniesplein). Het onderzoek is uitgevoerd
in verband met de voorgenomen herinrichting van en bouwplannen op de locatie, met als
leidraad het onderzoeksprotocol NEN 5740. Hieronder zijn de onderzoeksresultaten samen-
gevat.
Vooronderzoek
De deellocatie „Raadhuisplein‟ betreft de locatie van de Brouwershoeve welke in 2005 door
brand is verwoest. Ook cafetaria ‟t Tramstation is onderdeel van de onderzoekslocatie. De
bebouwingen, behalve het pand van het cafetaria, en verhardingen zijn grotendeels verwij-
derd (braakliggend). De deellocatie „Toniesplein‟ is nog in gebruik, hier worden tuingereed-
schappen en machines verkocht. De bebouwing is nog aanwezig en de verharding bestaat
grotendeels uit klinkers. Op basis van het vooronderzoek wordt ter plaatse van de onder-
zoekslocatie bodemverontreiniging verwacht. Daarom is conform NEN 5740, voor beide
deellocaties, de hypothese „verdachte locatie, diffuse bodembelasting, heterogeen verdeelde
verontreiniging op schaal van monsterneming‟ opgesteld. De oppervlakte van deellocatie
‟Raadhuisplein‟ bedraagt circa 3.000 m2. De oppervlakte van deellocatie „Toniesplein‟ be-
draagt circa 2.210 m2.
Deellocatie „Raadhuisplein‟
Grond
Tijdens de veldwerkzaamheden zijn in de boven- en ondergrond resten puin en baksteen-
deeltjes en –resten waargenomen die duiden op een mogelijke verontreiniging. Er is geen
asbestverdacht materiaal aangetroffen. Analytisch zijn in de bovengrond plaatselijk licht
verhoogde concentraties lood, zink, PAK en PCB aangetroffen. De overige onderzochte pa-
rameters zijn in geen van de mengmonsters in verhoogde concentraties aangetroffen.
Grondwater
Tijdens de veldwerkzaamheden zijn in de bodem resten puin en baksteendeeltjes en –resten
waargenomen die duiden op een mogelijke verontreiniging van het grondwater. Analytisch
zijn in het grondwater geen van de onderzochte parameters in verhoogde concentraties
aangetroffen.
Deellocatie „Toniesplein‟
Grond
Tijdens de veldwerkzaamheden zijn in de boven- en ondergrond puinresten en –deeltjes,
baksteendeeltjes en –resten en resten hout waargenomen die duiden op een mogelijke ver-
ontreiniging. Er is asbestverdacht materiaal aangetroffen. Analytisch zijn in de bovengrond
plaatselijk licht verhoogde concentraties koper, zink en PCB aangetroffen. De overige on-
derzochte parameters zijn in geen van de mengmonsters in verhoogde concentraties aange-
troffen.
Grondwater
Tijdens de veldwerkzaamheden zijn in de bodem puinresten en –deeltjes, baksteendeeltjes
en –resten en resten hout waargenomen die duiden op een mogelijke verontreiniging van
het grondwater. Analytisch zijn in het grondwater geen van de onderzochte parameters in
verhoogde concentraties aangetroffen.
                                         Pagina 3 van 18
</pre>

====================================================================== Einde pagina 248 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 249 ======================================================================

<pre>Conclusie en aanbevelingen
Het onderzoek heeft geleid tot een goed beeld van de bodemkwaliteit ter plaatse van de
onderzoekslocatie. Wat betreft de milieuhygiënische bodemkwaliteit bestaat er ons inziens
geen belemmering voor het huidige en toekomstige gebruik van de locatie.
Vervolgonderzoek naar de licht tot matig verhoogde concentraties wordt niet zinvol geacht.
De kwaliteit van de grond kan bij afvoer beperkingen opleveren ten aanzien van hergebruik,
omdat dan veelal andere normen gelden. Voor het elders toepassen van de grond gelden de
regels zoals die zijn vastgelegd in het Besluit bodemkwaliteit.
                                         Pagina 4 van 18
</pre>

====================================================================== Einde pagina 249 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 250 ======================================================================

<pre>1.    Inleiding
1.1.    Opdrachtverlening
Op 2 april 2012 heeft MILON bv te Schijndel per e-mail opdracht gekregen van de heer W.
Groothuysen, namens Bureau Verkuylen bv te 's-Hertogenbosch, voor het uitvoeren van
een verkennend bodemonderzoek. De onderzoekslocatie is gelegen aan de Raadhuisplein en
Toniesplein te Nistelrode en onderverdeeld in twee deellocaties (Raadhuisplein en Tonies-
plein). Het onderzoek dient uitgevoerd te worden met als leidraad het onderzoeksprotocol
NEN 5740.
1.2.    Aanleiding
De aanleiding voor het uitvoeren van het verkennend bodemonderzoek wordt gevormd door
de voorgenomen herinrichting van en bouwplannen op de locatie.
1.3.    Doel
Het doel van het verkennend bodemonderzoek is het verkrijgen van inzicht in de algehele
milieuhygiënische kwaliteit van de grond en het grondwater.
1.4.    Betrouwbaarheid
De veldwerkzaamheden zijn uitgevoerd onder de BRL SIKB 2000 “Veldwerk bij milieuhygië-
nisch bodemonderzoek”, versie 3.2a, d.d. 13 maart 2007. MILON bv is gecertificeerd vol-
gens dit procescertificaat.
Het onderzoek is onafhankelijk uitgevoerd. MILON bv is geen eigenaar van de onderzoekslo-
catie en financieel niet gelieerd aan de opdrachtgever.
Het onderzoek is met de grootst mogelijke nauwkeurigheid en conform de daarvoor opge-
stelde normen en richtlijnen uitgevoerd. Hierbij wordt opgemerkt dat een bodemonderzoek
slechts bestaat uit een steekproef waarbij een relatief gering aantal boringen en analyses
worden uitgevoerd. Daarom kan niet geheel uitgesloten worden dat er op de locatie een
verontreiniging aanwezig is die bij dit onderzoek niet is aangetroffen. MILON bv acht zich
niet aansprakelijk voor eventueel hieruit voortvloeiende (financiële) schade.
                                          Pagina 5 van 18
</pre>

====================================================================== Einde pagina 250 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 251 ======================================================================

<pre>2.    Vooronderzoek
2.1.    Algemeen
Voor de uitvoering van het vooronderzoek is gebruik gemaakt van de NEN 5725 (strategie
voor het uitvoeren van vooronderzoek bij verkennend en nader onderzoek). Ten behoeve
van het vooronderzoek is archiefmateriaal bij de gemeente Bernheze opgevraagd. In de
hierna volgende paragrafen worden de resultaten hiervan besproken.
Geraadpleegde bronnen
 Gemeentelijke informatie inzake bodemonderzoeken of verdachte locaties;
 Historische topografische kaart uit historische atlas;
 Actuele luchtfoto‟s;
 Kaart met provinciale grondwaterbeschermingsgebieden;
 Opdrachtgever/eigenaar;
 Bodemkaart;
 Kadastrale gegevens.
2.2.    Locatiegegevens en gebruik
Onderzoekslocatie
De onderzoekslocatie bevindt zich aan het Raadhuisplein en Toniesplein, in de kern van Nis-
telrode. De onderzoekslocatie bestaat uit twee deellocaties (Raadhuisplein en Toniesplein).
Deellocatie „Raadhuisplein‟
Deellocatie „Raadhuisplein‟ betreft de locatie van de Brouwershoeve welke in 2005 door
brand is verwoest. Ook cafetaria ‟t Tramstation is onderdeel van de onderzoekslocatie. De
bebouwingen, behalve het pand van het cafetaria, zijn grotendeels verwijderd, maar de
verhardingen zijn grotendeels nog aanwezig. De oppervlakte bedraagt circa 3.000 m2.
Kadastraal is het perceel bekend als gemeente Nistelrode, sectie F, nummers 691 en 450.
In figuren 1 en 2 zijn overzichtsfoto‟s weergegeven van deellocatie „Raadhuisplein.
Figuren 1 en 2 Overzichtsfoto’s deellocatie ‘Raadhuisplein’
Deellocatie „Toniesplein‟
Deellocatie „Toniesplein‟ is nog in gebruik, hier worden tuingereedschappen en machines
verkocht. De bebouwing bestaat uit een bedrijfspand en het terrein is grotendeels verhard
met klinkers. De oppervlakte bedraagt circa 2.210 m2. Kadastraal is het perceel bekend als
gemeente Nistelrode, sectie F, nummer 1663. In figuren 3 en 4 zijn overzichtsfoto‟s van
deellocatie „Tonieshoeve‟ weergegeven.
                                              Pagina 6 van 18
</pre>

====================================================================== Einde pagina 251 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 252 ======================================================================

<pre>Figuren 3 en 4 Overzichtsfoto’s deellocatie ‘Toniesplein’
Op de onderzoekslocatie vinden geen bodembedreigende bedrijfsactiviteiten plaats. Ook zijn
geen verdachte locaties, zoals bijvoorbeeld boven- en/of ondergrondse brandstoftanks of
ophooglagen aanwezig.
Overig terrein en omgeving
Enige honderden meters ten oosten van de deellocatie‟s bevindt zich de autosnelweg A50.
Deellocatie „Raadhuisplein wordt aan de westzijde begrensd door het Raadhuisplein en Eet-
café ‟t Pumpke, aan de noordzijde door het Rainbow Centre, aan de oostzijde door Van
Liempd Tuin & Parkmachines (deellocatie „Toniesplein‟) en aan de zuidzijde door de Krom-
straat. De regionale ligging van de deellocaties zijn weergegeven op de topografische over-
zichtskaart in bijlage 1 en de luchtfoto in figuur 5. Voor een indruk van de deellocaties
wordt verwezen naar de situatietekeningen in bijlage 2a en 2b.
2.3.    Historische gegevens
Volgens de Grote Historische topografische Atlas van Noord-Brabant was de onderzoekslo-
catie omstreeks 1900 in gebruik als wonen met tuin. In de directe omgeving was naast
gras- en bouwlanden ook enige bebouwing aanwezig, waarschijnlijk woningen met tuin en
boerderijen.
Andere topografische atlassen laten zien dat het gebruik niet noemenswaardig gewijzigd is.
Deellocatie „Raadhuisplein‟ is in gebruik geweest als horeca (Brouwershoeve). Deellocatie
                                              Pagina 7 van 18
</pre>

====================================================================== Einde pagina 252 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 253 ======================================================================

<pre>„Toniesplein‟ is in gebruik (geweest) als detailhandel. Wanneer de huidige bebouwing is ge-
realiseerd is niet bekend. In 2005 is de Brouwershoeve afgebrand. Bij de brand is geen as-
best vrijgekomen. Het bluswater is, naar informatie van de gemeente Bernheze (de heer W.
Neelen), op beide deellocaties terecht gekomen. Voor zover bekend zijn, naast het bluswa-
ter, op beide deellocatie‟s geen brandstoftanks of andere verdachte locaties aanwezig ge-
weest.
2.4.    Toekomstig gebruik
Men is voornemens herinrichting toe te passen op de deellocaties. Over het toekomstige
gebruik is verder niets bekend.
2.5.    Eerder uitgevoerde bodemonderzoeken
Naar opgave van de gemeente Bernheze is op onderhavige locatie niet eerder bodemonder-
zoek uitgevoerd.
2.6.    Bodemopbouw en geohydrologie
Het onderzoeksterrein heeft een hoogteligging van circa 11,9 m+NAP. De gegevens van de
bodemsamenstelling en de hydrologische gegevens zijn verkregen uit de TNO-
grondwaterkaart. De bodemopbouw is in grote lijnen als volgt:
Deklaag (0 – 20 m-mv)
Vanaf maaiveld tot circa 20 m-mv is er een deklaag die voornamelijk bestaat uit middel fijn
tot uiterst fijn zand met enige leemlagen (Nuenen Groep, holoceen).
Eerste watervoerend pakket (20 – 70 m-mv)
Onder deze deklaag tot circa 70 m-mv bevindt zich het eerste watervoerende pakket dat
voornamelijk bestaat uit uiterst grof tot en met middel grof zand (formatie van Sterksel en
Veghel).
Grondwater
De stromingsrichting van het grondwater is naar verwachting noordwestelijk gericht, maar
zal beïnvloed worden door de nabijgelegen Peelrandbreuk. Volgens opgave van de provincie
Noord-Brabant ligt het onderzoeksgebied niet in een waterwingebied. Het aanwezig zijn van
ongeregistreerde onttrekkingen (bijvoorbeeld veedrenkputten) in de directe omgeving is
niet bekend en wordt derhalve niet uitgesloten. Op de onderzoekslocatie wordt geen grond-
water onttrokken.
2.7.    Conclusie en hypothese
Op basis van het vooronderzoek hebben op beide deellocaties bodembedreigende activitei-
ten plaatsgevonden (bluswater van de brand in 2005). Er wordt dan ook op beide deelloca-
ties bodemverontreiniging verwacht. Daarom kan conform NEN 5740 uitgegaan worden van
een zogenaamde verdachte locatie.
Aldus is de volgende hypothese opgesteld:
‘verdachte locatie, diffuse bodembelasting, heterogeen verdeelde verontrei-
niging op schaal van monsterneming’.
                                          Pagina 8 van 18
</pre>

====================================================================== Einde pagina 253 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 254 ======================================================================

<pre>3.    Onderzoeksstrategie
3.1.    Algemeen
Op basis van het vooronderzoek wordt het verkennend bodemonderzoek uitgevoerd met als
leidraad het onderzoeksprotocol NEN 5740, onderzoeksstrategie voor een verdachte locatie,
diffuse bodembelasting, heterogeen verdeelde verontreiniging op schaal van monsterne-
ming (VED-HE). Afhankelijk van de oppervlakte zijn, voor de deellocaties, de volgende as-
pecten aangegeven:
 het monsternemingspatroon;
 de diepte van de boringen en de te bemonsteren lagen;
 het aantal boringen en de te nemen grond- en grondwatermonsters;
 het aantal te analyseren monsters en het gebruik van mengmonsters;
 de te analyseren stoffen.
De oppervlakte van deellocatie „Raadhuisplein‟ bedraagt circa 3.000 m2 en de oppervlakte
van deellocatie „Toniesplein bedraagt circa 2.210 m2.
3.2.    Monsternamestrategie
Op basis van de hierboven weergegeven oppervlakte dienen de volgende werkzaamheden
verricht te worden:
Deellocatie „Raadhuisplein‟
 het plaatsen van 11 handboringen en tot een diepte van 0,5 m-mv;
 het plaatsen van 2 handboringen tot een diepte van 2,0 m-mv (afhankelijk van de
   grondwaterstand, maar minimaal 1,0 m-mv en maximaal 2,0 m-mv);
 het plaatsen van 1 peilbuis waarvan de onderkant van de filterstelling tot een diepte van
   circa 1,5 m-grondwaterstand wordt geplaatst.
Deellocatie „Toniesplein‟
 het plaatsen van 11 handboringen en tot een diepte van 0,5 m-mv;
 het plaatsen van 2 handboringen tot een diepte van 2,0 m-mv (afhankelijk van de
   grondwaterstand, maar minimaal 1,0 m-mv en maximaal 2,0 m-mv);
 het plaatsen van 1 peilbuis waarvan de onderkant van de filterstelling tot een diepte van
   circa 1,5 m-grondwaterstand wordt geplaatst.
Algemeen
De overige werkzaamheden bestaan uit de volgende activiteiten:
 het zintuiglijk beoordelen, beschrijven en bemonsteren van de grond per bodemlaag of
   per 0,5 meter of zintuiglijk gelijkwaardige laag;
 het afpompen van de peilbuis (bij plaatsing en voorafgaand aan de monstername);
 het bepalen van de grondwaterstand, zuurgraad en geleiding van het grondwater;
 het filtreren van het grondwater door een filter van 0,45 μm, ten behoeve van de analyse
   van zware metalen;
 het bemonsteren van het grondwater (1 week na plaatsing van de peilbuis).
                                         Pagina 9 van 18
</pre>

====================================================================== Einde pagina 254 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 255 ======================================================================

<pre>3.3.    Analysestrategie
Deellocatie „Raadhuisplein‟
Van de genomen grondmonsters worden 3 mengmonster samengesteld van de bovengrond.
De grondmengmonsters worden geanalyseerd op een standaardpakket voor grond (be-
staande uit barium, cadmium, kobalt, koper, kwik, lood, molybdeen, nikkel, zink, PAK, PCB,
minerale olie, lutum en organische stof).
Het grondwater wordt geanalyseerd op een standaardpakket voor grondwater (bestaande
uit barium, cadmium, kobalt, koper, kwik, lood, molybdeen, nikkel, zink, minerale olie,
vluchtige aromatische en vluchtige gehalogeneerde koolwaterstoffen).
Deellocatie „Toniesplein‟
Van de genomen grondmonsters worden 3 mengmonster samengesteld van de bovengrond.
De grondmengmonsters worden geanalyseerd op een standaardpakket voor grond (be-
staande uit barium, cadmium, kobalt, koper, kwik, lood, molybdeen, nikkel, zink, PAK, PCB,
minerale olie, lutum en organische stof).
Het grondwater wordt geanalyseerd op een standaardpakket voor grondwater (bestaande
uit barium, cadmium, kobalt, koper, kwik, lood, molybdeen, nikkel, zink, minerale olie,
vluchtige aromatische en vluchtige gehalogeneerde koolwaterstoffen).
Algemeen
De monsters worden ter analyse aangeboden aan Eurofins Analytico B.V. te Barneveld.
Eurofins Analytico is door de Raad voor Accreditatie (RvA) geaccrediteerd ISO/IEC 17025 en
erkend door het Ministerie van VROM voor de 'Analyse milieuhygiënisch bodemonderzoek'
(AS3000) en voor de 'Analyse van bouwstoffen' (AP04).
                                       Pagina 10 van 18
</pre>

====================================================================== Einde pagina 255 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 256 ======================================================================

<pre>4.    Uitvoering bodemonderzoek
4.1.    Veldwerkzaamheden
Op 5 april 2012 zijn de veldwerkzaamheden uitgevoerd door R.C.J. de Jong, Kwalibo-
erkend en ervaren veldwerker en medewerker van MILON bv. Tijdens het veldwerk is eerst
een inspectie van het terrein uitgevoerd. Hierbij is asbestverdacht plaatmateriaal aangetrof-
fen ter plaatse van het Toniesplein. Het materiaal is waarschijnlijk afkomstig van een pallet
met asbestplaten op het zuidelijk deel van de locatie. Er wordt geen verontreiniging van de
bodem met asbest verwacht aangezien het terrein verhard is met klinkers. Verder zijn geen
bijzonderheden opgemerkt die op een mogelijke bodemverontreiniging duiden. Vervolgens
zijn de volgende werkzaamheden uitgevoerd:
Deellocatie „Raadhuisplein‟
 het plaatsen van 11 handboringen tot een diepte variërend van 0,5 tot 1,2 m-mv;
 het plaatsen van 2 handboringen tot een diepte van 1,5 m-mv;
 het plaatsen van 1 peilbuis waarvan de onderkant van de filterstelling op een diepte 3,1
   m-mv is geplaatst;
 het zintuiglijk beoordelen, beschrijven en het bemonsteren van de grond per 0,5 meter
   of gelijkwaardige laag;
 het afpompen van de peilbuis na plaatsing.
Opgemerkt wordt dat in verband met zintuiglijk waargenomen puin- en baksteenresten en-
kele boringen dieper geplaatst zijn dan aangegeven in de onderzoekstrategie.
Deellocatie „Toniesplein‟
 het plaatsen van 11 handboringen tot een diepte variërend van 0,5 tot 1,2 m-mv;
 het plaatsen van 2 handboringen tot een diepte van 1,1 m-mv;
 het plaatsen van 1 peilbuis waarvan de onderkant van de filterstelling op een diepte 3,5
   m-mv is geplaatst;
 het zintuiglijk beoordelen, beschrijven en het bemonsteren van de grond per 0,5 meter
   of gelijkwaardige laag;
 het afpompen van de peilbuis na plaatsing.
Opgemerkt wordt dat in verband met zintuiglijk waargenomen puindeeltjes, resten baksteen
en hout enkele boringen dieper geplaatst zijn dan aangegeven in de onderzoekstrategie.
Algemeen
Op donderdag 12 april 2012 heeft de bemonstering van het grondwater plaatsgevonden,
uitgevoerd door R.C.J. de Jong, Kwalibo-erkend en ervaren veldwerker en medewerker van
MILON bv. Hierbij zijn de volgende werkzaamheden uitgevoerd:
 het bepalen van de grondwaterstand;
 het afpompen van de peilbuis, waarbij gelijktijdig de zuurgraad en geleiding van het
   grondwater zijn gemeten;
 het bemonsteren van het grondwater.
De grond- en grondwatermonsters zijn ter analyse aangeboden aan Eurofins Analytico B.V.
te Barneveld. Ten behoeve van de analyse van zware metalen is het grondwater tijdens de
grondwaterbemonstering gefiltreerd middels een 0,45 μm filter.
                                        Pagina 11 van 18
</pre>

====================================================================== Einde pagina 256 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 257 ======================================================================

<pre>4.2.      Zintuiglijke waarnemingen
Deellocatie „Raadhuisplein‟
De bovengrond bestaat overwegend uit zwak siltig, zwak tot matig grindig, matig fijn tot
matig grof zand. Ter plaatse van boring 102, 103 en 112 zijn puinresten en ter plaatse van
boring 109 en 114 zijn resten baksteen waargenomen. De ondergrond bestaat overwegend
uit matig tot uiterst grindhoudend, zwak siltig, matig fijn tot matig grof zand. Ter plaatse
van boring 111 zijn puinresten en ter plaatse van boring 105 zijn baksteendeeltjes aange-
troffen. Behoudens de puinresten, baksteenresten en baksteendeeltjes plaatselijk in de bo-
ven- en ondergrond, zijn zintuiglijk geen bijzonderheden waargenomen die duiden op een
mogelijke verontreiniging van de bodem. Er is geen asbestverdacht materiaal aangetroffen.
Deellocatie „Toniesplein‟
De bovengrond bestaat overwegend uit zwak grindhoudend, zwak siltig, plaatselijk zwak
humeus, matig fijn zand. Ter plaatse van boring 201(a), 204 en 212 zijn resten baksteen
aangetroffen. Ter plaatse van boring 206, 207 en 208 zijn puindeeltjes aangetroffen. Ter
plaatse van boringen 207 en 208 is van 0,2 tot 0,5 m-mv volledig puin aangetroffen. De
ondergrond bestaat overwegend uit zwak tot sterk grindhoudend, zwak siltig, plaatselijk
zwak humeus, matig fijn en matig grof zand. Ter plaatse van boring 208 zijn houtresten
aangetroffen. Ter plaatse van boring 201(a) zijn baksteendeeltjes aangetroffen. Ter plaatse
van boring 206 zijn puindeeltjes aangetroffen. Behoudens het puin, de houtresten, de bak-
steenresten en baksteendeeltjes plaatselijk in de boven- en ondergrond, zijn zintuiglijk geen
bijzonderheden waargenomen die duiden op een mogelijke verontreiniging van de bodem.
Er is asbestverdacht materiaal aangetroffen. Het materiaal is waarschijnlijk afkomstig van
een pallet met asbestplaten op het zuidelijk deel van de locatie.
Algemeen
Voor meer informatie betreffende de bodemopbouw en de zintuiglijke waarnemingen wordt
verwezen naar de boorbeschrijvingen in bijlage 3. In tabel 1 zijn de resultaten van de uitge-
voerde veldmetingen tijdens de grondwaterbemonstering weergegeven.
Tabel 1: Veldmetingen en zintuiglijke waarnemingen.
 peilbuis   Filterstelling grondwaterstand zuurgraad   elektrische geleid- zintuiglijke waarnemingen
            (m-mv)         (m–mv)          (pH)        baarheid (μS/cm)
 Deellocatie ‘Raadhuisplein’
  101       2,1 – 3,1      1,6             6,22        274                 helder grondwater
 Deellocatie ‘Toniesplein’
  201       2,5 – 3,5      2               6,42        375                 helder grondwater
De gemeten waarden zijn als normaal te beschouwen voor de waargenomen bodemopbouw
en de ligging van de locatie.
                                             Pagina 12 van 18
</pre>

====================================================================== Einde pagina 257 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 258 ======================================================================

<pre>4.3.    Monstersamenstelling
Deellocatie „Raadhuisplein‟
Ten behoeve van de chemische analyses zijn van de genomen grondmonsters van de boven-
grond 3 mengmonsters samengesteld. De mengmonsters zijn in het laboratorium samenge-
steld uit een aantal separate, in het veld genomen, grondmonsters.
Deellocatie „Toniesplein‟
Ten behoeve van de chemische analyses zijn van de genomen grondmonsters van de boven-
grond 3 mengmonsters samengesteld. De mengmonsters zijn in het laboratorium samenge-
steld uit een aantal separate, in het veld genomen, grondmonsters.
Algemeen
Bij de codering van de grondmonsters is het eerste cijfer (voor de punt) het nummer van de
boring en het tweede cijfer (na de punt) het dieptetraject dat bemonsterd is. De grond-
mengmonsters zijn geanalyseerd op een standaardpakket voor grond (bestaande uit bari-
um, cadmium, kobalt, koper, kwik, lood, molybdeen, nikkel, zink, PAK, PCB, minerale olie,
lutum en organische stof).
De grond- en grondwatermonsters zijn ter analyse aangeboden aan Eurofins Analytico B.V. te
Barneveld. Eurofins Analytico is door de Raad voor Accreditatie (RvA) geaccrediteerd ISO/IEC
17025 en erkend door het Ministerie van VROM voor de 'Analyse milieuhygiënisch bodemon-
derzoek' (AS3000) en voor de 'Analyse van bouwstoffen' (AP04).
Van de in het veld genomen en separaat verpakte grondmonsters zijn in het laboratorium 6
mengmonsters samengesteld. In tabel 2 zijn per mengmonster de individuele grondmonsters
en de zintuiglijke waarnemingen weergegeven.
Tabel 2: Monstersamenstelling en zintuiglijke waarnemingen.
   meng-                 grondmonsters              traject  zintuiglijke waarnemingen
  monster                                          (m-mv)
 Deellocatie „Raadhuisplein‟
   mm1        101.1 + 104.1 + 106.1 + 107.1 +                -
                                                 0-0,7
              110.1 + 113.1
   mm2        102.1 + 103.1 + 109.1 + 111.1 +                Resten puin
                                                 0,07-0,7
              112.1 + 114.1                                  Resten baksteen
   mm3        105.2                              0,04-0,7    Matig baksteenhoudend
 Deellocatie „Toniesplein‟
   mm4        201a.1 + 204.2 + 207.1 + 208.1 +               Resten baksteen
                                                 0,06-0,5
              212.2                                          Resten puin
   mm5        203.1 + 205.1 + 206.1 + 214.1      0,06-0,5    Resten wortels
   mm6        202.2 + 209.1 + 210.2 + 211.1 +
                                                 0,06-0,5
              213.2
                                               Pagina 13 van 18
</pre>

====================================================================== Einde pagina 258 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 259 ======================================================================

<pre>5.     Interpretatie en toetsing
5.1.    Wijze van beoordeling en toetsing
De beoordeling en interpretatie van de analyseresultaten van de grond en het grondwater
geschiedt op basis van respectievelijk het Besluit en de Regeling bodemkwaliteit en de Cir-
culaire bodemsanering 2009. In deze beleidstukken wordt onderscheid gemaakt in verschil-
lende toetsingsniveaus:
 het toetsingsniveau waarbij sprake is van een duurzame en goede bodemkwaliteit waar-
   bij geen noemenswaardige risico‟s bestaan voor het ecosysteem en er geen sprake is van
   belasting door lokale verontreinigingsbronnen. Getalsmatig wordt dit voor grond ingevuld
   door de achtergrondwaarde (A), voor grondwater door de streefwaarde (S);
 het toetsingsniveau dat aangeeft waarboven ernstige vermindering of dreigende vermin-
   dering optreedt van de functionele eigenschappen die de bodem heeft voor mens, dier en
   plant. Getalsmatig wordt dit voor zowel grond als grondwater ingevuld door de interven-
   tiewaarde (I).
Op basis van deze twee toetsingsniveaus is een derde niveau afgeleid:
 het toetsingsniveau dat aangeeft of nader onderzoek wenselijk dan wel noodzakelijk is.
   Getalsmatig wordt dit voor zowel grond als grondwater ingevuld door de tussenwaarde
   (T). Voor grond wordt deze waarde gevormd door de helft van de som van de achter-
   grond- en interventiewaarde. Voor grondwater wordt deze waarde gevormd door de helft
   van de som van de streef- en interventiewaarde.
In tabel 2 is weergeven wat deze toetsingsniveaus voor de grond en het grondwater bete-
kenen en hoe deze worden weergeven in de toetsingstabellen.
Tabel 3: Toetsingsniveaus en weergave in tabellen
 concentratieniveau betekenis                                            weergave in
                                                                         tabellen
                    Niet verontreinigd (schoon).
 <A-waarde of
                    Het concentratieniveau van alle parameters is lager  -
 <S-waarde
                    dan of gelijk aan de achtergrond- of streefwaarde.
                    Licht verontreinigd.
 >A-waarde of
                    Het concentratieniveau van één of meer parameters is
 >S-waarde en                                                            >A of >S
                    hoger dan de achtergrond- of streefwaarde en lager
 <T-waarde
                    dan of gelijk aan de tussenwaarde.
                    Matig verontreinigd.
 >T-waarde en       Het concentratieniveau van één of meer parameters is
                                                                         >T
 <I-waarde          hoger dan de tussenwaarde maar lager dan of gelijk
                    aan de interventiewaarde.
                    Ernstig verontreinigd.
 >I-waarde          Het concentratieniveau van één of meer parameters is >I
                    hoger dan de interventiewaarde.
De achtergrond-, tussen- en interventiewaarde voor de grond zijn gerelateerd aan het lu-
tum- en/of organischestofgehalte van de bodem.
Momenteel wordt er onderzoek verricht naar de (natuurlijke) verschijningsvorm van barium
in de Nederlandse bodem. Totdat de normstelling hierop aangepast is, worden er voor bari-
um in de grond geen toetsingsnormen gehanteerd. In situaties waarbij duidelijk is dat het
om een antropogene bodemverontreiniging gaat, worden deze echter wel gehanteerd.
                                             Pagina 14 van 18
</pre>

====================================================================== Einde pagina 259 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 260 ======================================================================

<pre>5.2.       Toetsing van de analyseresultaten
De toetsing van de analyseresultaten voor de (boven- en onder)grond en het grondwater is
weergegeven in bijlage 4. Een samenvatting van de toetsing is weergegeven in tabel 4 en 5.
In deze tabellen zijn uitsluitend de verhoogde parameters weergegeven. In de bijlage van
deze certificaten zijn opmerkingen geplaatst omdat er verschillen zijn geconstateerd met de
te hanteren richtlijnen. Beïnvloeding van de betrouwbaarheid van de analyses wordt echter
minimaal geacht. De analysecertificaten zijn opgenomen in bijlage 5.
Tabel 4: Toetsing van de analyseresultaten (grond)
  monster-     grondmonster(s)                                traject    toetsing van de analyseresultaten
  code                                                        (m-mv)
                                                                         verhoogde parameters              toetsing
  Deellocatie „Raadhuisplein‟
               101.1 + 104.1 + 106.1 + 107.1 +
  mm1                                                         0-0,7      -                                 -
               110.1 + 113.1
                                                                         lood                              >A
               102.1 + 103.1 + 109.1 + 111.1 +
  mm2                                                         0,07-0,7   zink                              >A
               112.1 + 114.1
                                                                         PAK                               >A
  mm3          105.2                                          0,04-0,7   PCB                               >A
  Deellocatie „Toniesplein‟
               201a.1 + 204.2 + 207.1 + 208.1 +
  mm4                                                         0,06-0,5   koper                             >A
               212.2
                                                                         zink                              >A
  mm5          203.1 + 205.1 + 206.1 + 214.1                  0,06-0,5
                                                                         PCB                               >A
               202.2 + 209.1 + 210.2 + 211.1 +
  mm6                                                         0,06-0,5   -                                 -
               213.2
-: alle concentraties zijn lager dan of gelijk aan de achtergrondwaarde;
>A: de concentratie is hoger dan de achtergrondwaarde en lager dan of gelijk aan de tussenwaarde.
In mengmonster mm2 zijn licht verhoogde concentraties lood, zink en PAK aangetroffen. In
mengmonster mm3 is een licht verhoogde concentratie PCB aangetroffen. In mengmonster
mm4 is een licht verhoogde concentratie koper aangetroffen. In mengmonster mm5 zijn
licht verhoogde concentraties zink en PCB aangetroffen. De overige onderzochte parameters
zijn in geen van de mengmonsters in verhoogde concentraties aangetroffen.
Tabel 5: Toetsing van de analyseresultaten (grondwater)
  peilbuis      filtertraject       toetsing van de analyseresultaten
                (m-mv)
                                    verhoogde parameters                                                   toetsing
   101           2,1-3,1            -                                                                      -
   201           2,5-3,5            -                                                                      -
-: alle concentraties zijn lager dan of gelijk aan de streefwaarde.
In het grondwater van peilbuis 101 en 201 zijn geen van de onderzochte parameters in ver-
hoogde concentratie aangetroffen.
                                                           Pagina 15 van 18
</pre>

====================================================================== Einde pagina 260 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 261 ======================================================================

<pre>6.    Bespreking resultaten
6.1.    Grond
Deellocatie „Raadhuisplein‟
Tijdens de veldwerkzaamheden zijn in de boven- en ondergrond resten puin en baksteen-
deeltjes en –resten waargenomen die duiden op een mogelijke verontreiniging. Er is geen
asbestverdacht materiaal aangetroffen. Analytisch zijn in de bovengrond plaatselijk licht
verhoogde concentraties lood, zink, PAK en PCB aangetroffen. De overige onderzochte pa-
rameters zijn in geen van de mengmonsters in verhoogde concentraties aangetroffen.
Lood, zink, PAK
Voor de licht verhoogde concentraties lood, zink en PAK in de bovengrond is geen eenduidi-
ge verklaring te geven. In mengmonster mm2 zijn puin- en baksteenresten waargenomen.
En in mengmonster mm3 zijn baksteendeeltjes aangetroffen. In puinhoudende grond wor-
den regelmatig licht verhoogde concentraties zware metalen en PAK aangetroffen. Het is
ook mogelijk dat de licht verhoogde concentraties te wijten zijn aan het bluswater dat in
2005 tijdens het blussen van de brand over het perceel is afgestroomd.
PCB
Voor de lichte verhoogde concentraties PCB in de bovengrond is geen eenduidige verklaring
te geven. Op onverdachte locatie worden vaker licht verhoogde PCB-concentraties gemeten.
Het is mogelijk dat de verhogingen veroorzaakt zijn door het gebruik van bestrijdingsmidde-
len in het verleden. Er kan in elk geval geen locatiespecifieke oorzaak worden aangewezen.
Deellocatie „Toniesplein‟
Tijdens de veldwerkzaamheden zijn in de boven- en ondergrond puinresten en –deeltjes,
baksteendeeltjes en –resten en resten hout waargenomen die duiden op een mogelijke ver-
ontreiniging. Er is asbestverdacht materiaal aangetroffen. Analytisch zijn in de bovengrond
plaatselijk licht verhoogde concentraties koper, zink en PCB aangetroffen. De overige on-
derzochte parameters zijn in geen van de mengmonsters in verhoogde concentraties aange-
troffen.
Koper en zink
Voor de licht verhoogde concentraties koper en zink in de bovengrond is geen eenduidige
verklaring te geven. In mengmonster mm4 zijn puinresten en –deeltjes en resten baksteen
waargenomen. In puinhoudende grond worden regelmatig licht verhoogde concentraties
zware metalen en PAK aangetroffen. In mengmonsters mm5 zijn echter geen puin- en bak-
steenresten aangetroffen. Het is ook mogelijk dat de licht verhoogde concentraties te wijten
zijn aan het bluswater dat in 2005 tijdens het blussen van de brand over het perceel is af-
gestroomd.
PCB
Voor de lichte verhoogde concentraties PCB in de bovengrond is geen eenduidige verklaring
te geven. Op onverdachte locatie worden vaker licht verhoogde PCB-concentraties gemeten.
Het is mogelijk dat de verhogingen veroorzaakt zijn door het gebruik van bestrijdingsmidde-
len in het verleden. Er kan in elk geval geen locatiespecifieke oorzaak worden aangewezen.
                                         Pagina 16 van 18
</pre>

====================================================================== Einde pagina 261 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 262 ======================================================================

<pre>6.2.    Grondwater
Deellocatie „Raadhuisplein‟
Tijdens de veldwerkzaamheden zijn in de bodem resten puin en baksteendeeltjes en –resten
waargenomen die duiden op een mogelijke verontreiniging van het grondwater. Analytisch
zijn in het grondwater geen van de onderzochte parameters in verhoogde concentraties
aangetroffen.
Deellocatie „Toniesplein‟
Tijdens de veldwerkzaamheden zijn in de bodem puinresten en –deeltjes, baksteendeeltjes
en –resten en resten hout waargenomen die duiden op een mogelijke verontreiniging van
het grondwater. Analytisch zijn in het grondwater geen van de onderzochte parameters in
verhoogde concentraties aangetroffen.
6.3.    Hypothese
Door de licht verhoogde concentraties in de bovengrond dient de opgestelde hypothese
„verdachte locatie, diffuse bodembelasting, heterogeen verdeelde verontrei-
niging op schaal van monsterneming’ aangenomen te worden.
                                        Pagina 17 van 18
</pre>

====================================================================== Einde pagina 262 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 263 ======================================================================

<pre>7.     Conclusies en aanbevelingen
7.1.    Conclusies
Deellocatie „Raadhuisplein‟
Grond
Tijdens de veldwerkzaamheden zijn in de boven- en ondergrond resten puin en baksteen-
deeltjes en –resten waargenomen die duiden op een mogelijke verontreiniging. Er is geen
asbestverdacht materiaal aangetroffen. Analytisch zijn in de bovengrond plaatselijk licht
verhoogde concentraties lood, zink, PAK en PCB aangetroffen. De overige onderzochte pa-
rameters zijn in geen van de mengmonsters in verhoogde concentraties aangetroffen.
Grondwater
Tijdens de veldwerkzaamheden zijn in de bodem resten puin en baksteendeeltjes en –resten
waargenomen die duiden op een mogelijke verontreiniging van het grondwater. Analytisch
zijn in het grondwater geen van de onderzochte parameters in verhoogde concentraties
aangetroffen.
Conclusie
Het onderzoek heeft geleid tot een goed beeld van de bodemkwaliteit van de onderzoekslo-
catie. Wat betreft de milieuhygiënische bodemkwaliteit bestaat er ons inziens geen belem-
mering voor het huidige en toekomstige gebruik van de locatie.
Deellocatie „Toniesplein‟
Grond
Tijdens de veldwerkzaamheden zijn in de boven- en ondergrond puinresten en –deeltjes,
baksteendeeltjes en –resten en resten hout waargenomen die duiden op een mogelijke ver-
ontreiniging. Er is asbestverdacht materiaal aangetroffen. Analytisch zijn in de bovengrond
plaatselijk licht verhoogde concentraties koper, zink en PCB aangetroffen. De overige on-
derzochte parameters zijn in geen van de mengmonsters in verhoogde concentraties aange-
troffen.
Grondwater
Tijdens de veldwerkzaamheden zijn in de bodem puinresten en –deeltjes, baksteendeeltjes
en –resten en resten hout waargenomen die duiden op een mogelijke verontreiniging van
het grondwater. Analytisch zijn in het grondwater geen van de onderzochte parameters in
verhoogde concentraties aangetroffen.
Conclusie
Het onderzoek heeft geleid tot een goed beeld van de bodemkwaliteit van de onderzoekslo-
catie. Wat betreft de milieuhygiënische bodemkwaliteit bestaat er ons inziens geen belem-
mering voor het huidige en toekomstige gebruik van de locatie.
7.2.    Aanbevelingen
Vervolgonderzoek naar de licht verhoogde concentraties wordt niet zinvol geacht.
De kwaliteit van de grond kan bij afvoer beperkingen opleveren ten aanzien van hergebruik,
omdat dan veelal andere normen gelden. Voor het elders toepassen van de grond gelden de
regels zoals die zijn vastgelegd in het Besluit bodemkwaliteit.
                                         Pagina 18 van 18
</pre>

====================================================================== Einde pagina 263 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 264 ======================================================================

<pre>Bijlagen</pre>

====================================================================== Einde pagina 264 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 265 ======================================================================

<pre>Bijlage 1</pre>

====================================================================== Einde pagina 265 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 266 ======================================================================

<pre>Topografische overzichtskaart Ligging onderzoekslocatie
met ligging onderzoekslocatie
Deze kaart is noordgericht
</pre>

====================================================================== Einde pagina 266 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 267 ======================================================================

<pre>Bijlage 2</pre>

====================================================================== Einde pagina 267 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 268 ======================================================================

<pre>EGENDA

Ti
e
©
°
©
D
e
@
°

a

A
A

onderzoekslocatie
perceelsgrens

bestaande bebouwing
vast punt

peilbuis

boring

klinkerverharding
tegelverharding
betonverharding
puinverharding
onverhard/braakliggend
asbestverdacht materiaal
deellocatie Raadhuisplein

deellocatie Toniesplein

0 5 10 15 20 25 meter
schaal 1:500
Betreffende Verkennend bodemonderzoek
Locatie Raadhuisplein en Toniesplein
Plaats Nistelrode MI LO N
Figuur Ligging onderzoekslocatie met boorpunten |
Bestand P:\PROJECTI in\Dossier\AutoCAD' experts In bodem, ruimte en mlileu
Bijlage 2 Versie Formaat A3 Huygensweg 24, 5482 TG Schijndel
Project = 20121245 | Datum 20-04-2012 | Schaal 1:500 Telefoon 073 5477253
E-mail info@milon.nl
Getekend TvE/RdJ Gewijzigd Internet www.mllon.nl

</pre>

====================================================================== Einde pagina 268 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 269 ======================================================================

<pre>Bijlage 3</pre>

====================================================================== Einde pagina 269 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 270 ======================================================================

<pre>Legenda (conform NEN 5104)
grind
EN Grind, siltig

A

POoOOD 24] Grind, zwak zandig

ee | Grind, matig zandig

200000

Grind, sterk zandig

2000 1 Grind, uiterst zandig

Zand, kleiig
Zand, zwak siltig
Zand, matig siltig

Zand, sterk siltig

Zand, uiterst siltig

BEEN

veen

Veen, mineraalarm

Veen, zwak kleiig

Veen, sterk kleiig

Veen, zwak zandig

Veen, sterk zandig

peilbuis

blinde buis

casing

gemiddelde grondwaterstand

f hoogste grondwaterstand
laagste grondwaterstand

fl
a)

hs bentoniet afdichting

filter

experts in bodem, mimte en milieu

/MILON

Klei, zwak siltig

NE

Klei, matig siltig

N

Klei, sterk siltig

N
LZ.

Klei, uiterst siltig

OON Klei, zwak zandig
GHfhik Klei, matig zandig
Wy Klei, sterk zandig

WA

SSI Leem, zwak zandig
INE Leem, sterk zandig

matig humeus

zwak grindiq

mm:
L OB
[ £ sterk humeus
mn:

matig grindig

sterk grindig

Huygensweg 24

5482 TG Schijndel
felefoon 073 -547 72 53
E-mail __infomilon,.nl
internet www.milon.nl

geen geur
zwakke geur

Ce

0

& matige geur
& sterke geur
*

uiterste geur

olie

geen olie-water reactie
zwakke olie-water reactie
matige olie-water reactie

sterke olie-water reactie

meed o

uiterste olie-water reactie

p.i.d.-waarde
>0

21

>10

>100
>1000
>10000

esse

monsters

geroerd monster

ongeroerd monster

overig

d bijzonder bestanddeel

4 Gemiddeld hoogste gr stand
grondwaterstand
@ Gemiddeld laagste grond stand

SER
eeen
eats

BS

</pre>

====================================================================== Einde pagina 270 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 271 ======================================================================

<pre> Projectnaam:         Raadhuisplein en Toniesplein
 Plaats:              Nistelrode
 Projectcode:         20121245
 Projectleider:       Rob Engelen
 Veldwerkcoördinator: Reinoud de Jong
 Pagina:              1 van 5
Boring 101                                                   Boring 102
Datum: 05-04-2012                                            Datum: 05-04-2012
                        0     beton                                            0    klinker
                                                                               -7
                              Ramguts
                        -20                                                         Zand, matig fijn, zwak siltig,
                              Zand, matig grof, zwak siltig,                        zwak humeus, resten puin,
                                                                            1
                              matig grindhoudend, licht                             zwak grindhoudend, donker
                 1            beigebruin, Edelmanboor                          -50  grijsbruin, Edelmanboor
                                                                                    Zand, matig grof, zwak siltig,
                                                                                    matig grindhoudend, donker
                                                                            2       grijsbruin, Edelmanboor
                 2
                        -120
                              Zand, matig fijn, zwak siltig,                3
                              sterk grindhoudend, licht
                 3            bruingrijs, Edelmanboor                          -150
                 4
                        -200
                              Zand, matig fijn, zwak siltig,
                              uiterst grindhoudend, licht
                 5            bruingrijs, Zuigerboor
                        -280
                              Zand, matig grof, zwak siltig,
                              licht bruingrijs, Zuigerboor
                        -310
Boring 103                                                   Boring 104
Datum: 05-04-2012                                            Datum: 05-04-2012
                        0     beton                                            0    braak
                              Ramguts                                               Zand, matig grof, zwak siltig,
                        -20                                                         matig grindhoudend, licht
                              Zand, matig fijn, zwak siltig,                1       beigebruin, Edelmanboor
                 1            zwak humeus, resten puin,
                        -50   zwak grindhoudend, donker                        -50
                              grijsbruin, Edelmanboor
                              Zand, matig grof, zwak siltig,
                 2            sterk grindhoudend, donker
                              grijsbruin, Edelmanboor
                 3
                        -150
Boring 105                                                   Boring 106
Datum: 05-04-2012                                            Datum: 05-04-2012
                        0     beton                                            0    beton
                              Ramguts                                               Ramguts
                        -20                                                    -20
                 1            Zand, matig grof, zwak siltig,                        Zand, matig grof, zwak siltig,
                        -40   zwak grindhoudend, licht                              zwak grindhoudend, licht
                              bruinbeige, Edelmanboor                       1       bruinbeige, Edelmanboor
                 2
                              Zand, matig grof, zwak siltig,
                        -70                                                    -70
                              matig baksteenhoudend, licht
                              beigebruin, Edelmanboor
                 3            Zand, matig fijn, zwak siltig,
                              zwak humeus, zwak
                              grindhoudend, donker
                        -120
                              grijsbruin, Edelmanboor
</pre>

====================================================================== Einde pagina 271 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 272 ======================================================================

<pre> Projectnaam:         Raadhuisplein en Toniesplein
 Plaats:              Nistelrode
 Projectcode:         20121245
 Projectleider:       Rob Engelen
 Veldwerkcoördinator: Reinoud de Jong
 Pagina:              2 van 5
Boring 107                                                   Boring 108
Datum: 05-04-2012                                            Datum: 05-04-2012
                        0     braak                                            0    puin
                              Zand, matig grof, zwak siltig,                        volledig puin, Ramguts,
                              matig grindhoudend, licht                             gestaakt ivm grondwater
                 1            beigebruin, Edelmanboor
                        -50
                                                                               -100
Boring 109                                                   Boring 110
Datum: 05-04-2012                                            Datum: 05-04-2012
                        0     beton                                            0    beton
                                                                               -10
                              Ramguts                                               Ramguts
                        -20
                                                                                    Zand, matig grof, zwak siltig,
                 1            Zand, matig grof, zwak siltig,                        zwak grindhoudend, licht
                        -40   zwak grindhoudend, resten                     1
                                                                                    bruinbeige, Edelmanboor
                              baksteen, licht beigebruin,
                              Edelmanboor                                      -60
                 2            Zand, matig fijn, zwak siltig,
                              zwak humeus, donker
                        -90   grijsbruin, Edelmanboor
Boring 111                                                   Boring 112
Datum: 05-04-2012                                            Datum: 05-04-2012
                        0     puin                                             0    beton
                                                                               -10
                              volledig puin, Ramguts,                               Ramguts
                              gestaakt ivm grondwater
                                                                                    Zand, matig fijn, zwak siltig,
                                                                            1       zwak humeus, resten puin,
                                                                                    zwak grindhoudend, donker
                        -50                                                    -50
                                                                                    grijsbruin, Edelmanboor
                 1            Zand, matig grof, zwak siltig,
                        -70   resten puin, donker                                   Zand, matig fijn, zwak siltig,
                              beigebruin, Edelmanboor                       2       zwak grindhoudend, donker
                                                                                    grijsbruin, Edelmanboor
                              Zand, matig fijn, zwak siltig,
                 2            zwak humeus, donker
                                                                               -100
                              grijsbruin, Edelmanboor
                        -120
Boring 113                                                   Boring 114
Datum: 05-04-2012                                            Datum: 05-04-2012
                        0     tegel                                            0    klinker
                        -7                                                     -7
                              Zand, matig fijn, zwak siltig,                        Zand, matig fijn, zwak siltig,
                              licht geelbeige, Edelmanboor                  1       zwak grindhoudend, resten
                 1                                                             -40  baksteen, licht bruinbeige,
                                                                                    Edelmanboor
                        -60                                                         Zand, matig fijn, zwak siltig,
                                                                            2       zwak humeus, zwak
                                                                                    grindhoudend, donker
                                                                               -90  grijsbruin, Edelmanboor
</pre>

====================================================================== Einde pagina 272 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 273 ======================================================================

<pre> Projectnaam:         Raadhuisplein en Toniesplein
 Plaats:              Nistelrode
 Projectcode:         20121245
 Projectleider:       Rob Engelen
 Veldwerkcoördinator: Reinoud de Jong
 Pagina:              3 van 5
Boring 201                                                    Boring 201a
Datum: 05-04-2012                                             Datum: 12-04-2012
                        0     klinker                                           0    klinker
                        -7                                                      -7
                              Zand, matig fijn, zwak siltig,                         Zand, matig fijn, zwak siltig,
                                                                             1
                        -30   zwak grindhoudend, resten                         -30  zwak grindhoudend, resten
                              baksteen, licht beigebruin,                            baksteen, licht beigebruin,
                              Edelmanboor                                            Edelmanboor
                                                                             2
                              Zand, matig fijn, zwak siltig,                         Zand, matig fijn, zwak siltig,
                        -70   zwak humeus, zwak                                 -70  zwak humeus, zwak
                              baksteenhoudend, donker                                baksteenhoudend, donker
                              grijsbruin, Edelmanboor                                grijsbruin, Edelmanboor
                              Zand, matig grof, zwak siltig,                 3       Zand, matig grof, zwak siltig,
                              matig grindhoudend, licht                              matig grindhoudend, licht
                              beigebruin, Edelmanboor                                beigebruin, Edelmanboor
                                                                             4
                        -150                                                    -150
                              Zand, matig fijn, matig siltig,                        Zand, matig fijn, matig siltig,
                              matig grindhoudend, licht                              matig grindhoudend, licht
                              bruinbeige, Edelmanboor                        5       bruinbeige, Edelmanboor
                        -200                                                    -200
                              Zand, matig fijn, zwak siltig,                         Zand, matig fijn, zwak siltig,
                              licht bruinbeige, Zuigerboor                           licht bruinbeige, Zuigerboor
                                                                             6
                                                                                -250
                        -350
Boring 202                                                    Boring 203
Datum: 12-04-2012                                             Datum: 12-04-2012
                        0     tegel                                             0    klinker
                        -5                                                      -6
                 1      -20   Zand, matig fijn, zwak siltig,                         Zand, matig fijn, zwak siltig,
                              zwak grindhoudend, licht                               zwak humeus, zwak
                              beigebruin, Edelmanboor                        1       grindhoudend, resten wortels,
                 2
                              Zand, matig fijn, zwak siltig,                         donker grijsbruin, Edelmanboor
                              zwak humeus, zwak
                 3            grindhoudend, donker                           2
                        -70                                                     -70
                              grijsbruin, Edelmanboor
                                                                                     Zand, matig grof, zwak siltig,
                              Zand, matig grof, zwak siltig,                         matig grindhoudend, licht
                 4            sterk grindhoudend, licht                      3       beigebruin, Edelmanboor
                              beigebruin, Edelmanboor
                        -120                                                    -120
Boring 204                                                    Boring 205
Datum: 12-04-2012                                             Datum: 12-04-2012
                        0     klinker                                           0    klinker
                        -6                                                      -6
                 1      -20   Zand, matig fijn, zwak siltig,                         Zand, matig fijn, zwak siltig,
                              zwak grindhoudend, licht                               zwak humeus, zwak
                 2            beigebruin, Schep                              1       grindhoudend, donker
                        -40
                                                                                     grijsbruin, Edelmanboor
                              Zand, matig fijn, zwak siltig,                    -50
                              zwak humeus, resten
                 3            baksteen, zwak grindhoudend,
                              donker grijsbruin, Edelmanboor
                        -90
                              Zand, matig fijn, zwak siltig,
                              zwak humeus, zwak
                              grindhoudend, donker
                              grijsbruin, Edelmanboor
</pre>

====================================================================== Einde pagina 273 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 274 ======================================================================

<pre> Projectnaam:         Raadhuisplein en Toniesplein
 Plaats:              Nistelrode
 Projectcode:         20121245
 Projectleider:       Rob Engelen
 Veldwerkcoördinator: Reinoud de Jong
 Pagina:              4 van 5
Boring 206                                                   Boring 207
Datum: 12-04-2012                                            Datum: 12-04-2012
                        0     klinker                                          0    klinker
                        -6                                                     -6
                              Zand, matig fijn, zwak siltig,                1  -20  Zand, matig fijn, zwak siltig,
                 1
                        -30   zwak humeus, zwak                                     zwak grindhoudend, resten
                              grindhoudend, donker                          2       puin, licht beigebruin, Schep
                              grijsbruin, Schep
                 2                                                             -50  volledig puin, Ramguts
                        -60   Zand, matig fijn, zwak siltig,
                                                                            3       Zand, matig fijn, zwak siltig,
                              uiterst puinhoudend, donker                      -70
                                                                                    zwak humeus, donker
                              grijsbruin, Ramguts
                                                                                    grijsbruin, Edelmanboor
                 3            Zand, matig grof, zwak siltig,                4
                                                                               -100 Zand, matig grof, zwak siltig,
                              sterk grindhoudend, licht
                                                                                    zwak grindhoudend, licht
                        -110  geelbruin, Edelmanboor
                                                                                    bruinbeige, Edelmanboor
Boring 208                                                   Boring 209
Datum: 12-04-2012                                            Datum: 12-04-2012
                        0     klinker                                          0    klinker
                        -6                                                     -7
                 1      -20   Zand, matig fijn, zwak siltig,                        Zand, matig fijn, zwak siltig,
                              zwak grindhoudend, zwak                               zwak humeus, zwak
                 2            puinhoudend, licht beigebruin,                1
                        -40                                                         grindhoudend, donker
                              Schep                                            -50  grijsbruin, Edelmanboor
                 3            volledig puin, Ramguts
                        -70
                              Zand, matig fijn, zwak siltig,
                              zwak humeus, resten hout,
                 4            donker grijsbruin, Edelmanboor
                        -100
                              Zand, matig grof, zwak siltig,
                              zwak grindhoudend, licht
                              bruinbeige, Edelmanboor
Boring 210                                                   Boring 211
Datum: 12-04-2012                                            Datum: 12-04-2012
                        0     klinker                                          0    klinker
                        -6                                                     -6
                 1      -20   Zand, matig fijn, zwak siltig,                        Zand, matig fijn, zwak siltig,
                              zwak grindhoudend, licht                              zwak humeus, zwak
                              beigebruin, Edelmanboor                       1       grindhoudend, donker
                 2
                                                                                    grijsbruin, Edelmanboor
                        -50   Zand, matig fijn, zwak siltig,                   -50
                              zwak humeus, zwak
                              grindhoudend, donker
                              grijsbruin, Edelmanboor
Boring 212                                                   Boring 213
Datum: 12-04-2012                                            Datum: 12-04-2012
                        0     klinker                                          0    klinker
                        -6                                                     -6
                 1      -20   Zand, matig fijn, zwak siltig,                1  -20  Zand, matig fijn, zwak siltig,
                              zwak grindhoudend, licht                              zwak grindhoudend, licht
                 2            beigebruin, Edelmanboor                       2       beigebruin, Edelmanboor
                        -50   Zand, matig fijn, zwak siltig,                   -50  Zand, matig fijn, zwak siltig,
                              zwak humeus, zwak                                     zwak humeus, zwak
                              grindhoudend, resten                                  grindhoudend, donker
                 3            baksteen, donker grijsbruin,                          grijsbruin, Edelmanboor
                              Edelmanboor
                        -100  Zand, matig fijn, zwak siltig,
                              zwak humeus, zwak
                              grindhoudend, donker
                              grijsbruin, Edelmanboor
</pre>

====================================================================== Einde pagina 274 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 275 ======================================================================

<pre> Projectnaam:         Raadhuisplein en Toniesplein
 Plaats:              Nistelrode
 Projectcode:         20121245
 Projectleider:       Rob Engelen
 Veldwerkcoördinator: Reinoud de Jong
 Pagina:              5 van 5
Boring 214
Datum: 12-04-2012
                        0     klinker
                        -7
                              Zand, matig fijn, zwak siltig,
                              matig grindhoudend, licht
                 1
                              beigebruin, Edelmanboor
                        -50
</pre>

====================================================================== Einde pagina 275 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 276 ======================================================================

<pre>Bijlage 4</pre>

====================================================================== Einde pagina 276 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 277 ======================================================================

<pre>Toetsing: S en I 2009
Projectnummer                                   20121245
Projectnaam                                     Raadhuisplein en Toniesplein
Datum monstername                               05-04-2012
Monsternemer                                    Reinoud de Jong
Certificaatnummer                               2012059650
Analyse                                         Eenheid             mm1                      AW      T      I
Bodemtype correctie
Organische stof                                                                      0,6
Korrelgrootte < 2 µm (Lutum)                                                         3,8
Voorbehandeling
Cryogeen malen AS3000                                                        Uitgevoerd
Bodemkundige analyses
Droge stof                                      % (m/m)                             92,7
Organische stof                                 % (m/m) ds                           0,6
Gloeirest                                       % (m/m) ds                          99,2
Korrelgrootte < 2 µm (Lutum)                    % (m/m) ds                           3,8
Metalen
Barium (Ba)                                     mg/kg ds                             <15 -              290
Cadmium (Cd)                                    mg/kg ds                          <0,17  -  0,36   4,1   7,8
Kobalt (Co)                                     mg/kg ds                            <4,3 -    5,1   35    65
Koper (Cu)                                      mg/kg ds                            <5,0 -     21   59    98
Kwik (Hg)                                       mg/kg ds                         <0,050  -  0,11    13    26
Molybdeen (Mo)                                  mg/kg ds                            <1,5 -    1,5   96  190
Nikkel (Ni)                                     mg/kg ds                             3,9 -     14   27    39
Lood (Pb)                                       mg/kg ds                             <13 -     33 190   350
Zink (Zn)                                       mg/kg ds                             <17 -     64 200   330
Minerale olie
Minerale olie (C10-C12)                         mg/kg ds                            <3,0
Minerale olie (C12-C16)                         mg/kg ds                            <5,0
Minerale olie (C16-C21)                         mg/kg ds                            <6,0
Minerale olie (C21-C30)                         mg/kg ds                             <12
Minerale olie (C30-C35)                         mg/kg ds                            <6,0
Minerale olie (C35-C40)                         mg/kg ds                            <6,0
Minerale olie totaal (C10-C40)                  mg/kg ds                             <38 -     38 520  1000
Polychloorbifenylen, PCB
PCB 28                                          mg/kg ds                        <0,0010
PCB 52                                          mg/kg ds                        <0,0010
PCB 101                                         mg/kg ds                        <0,0010
PCB 118                                         mg/kg ds                        <0,0010
PCB 138                                         mg/kg ds                        <0,0010
PCB 153                                         mg/kg ds                        <0,0010
PCB 180                                         mg/kg ds                        <0,0010
PCB (som 7) (factor 0,7)                        mg/kg ds                         0,0049 -  0,004   0,1   0,2
Polycyclische Aromatische Koolwaterstoffen, PAK
Naftaleen                                       mg/kg ds                         <0,050
Fenanthreen                                     mg/kg ds                         <0,050
Anthraceen                                      mg/kg ds                         <0,050
Fluorantheen                                    mg/kg ds                         <0,050
Benzo(a)anthraceen                              mg/kg ds                         <0,050
Chryseen                                        mg/kg ds                         <0,050
Benzo(k)fluorantheen                            mg/kg ds                         <0,050
Benzo(a)pyreen                                  mg/kg ds                         <0,050
Benzo(ghi)peryleen                              mg/kg ds                         <0,050
Indeno(123-cd)pyreen                            mg/kg ds                         <0,050
PAK VROM (10) (factor 0,7)                      mg/kg ds                            0,35 -    1,5   21    40
< streefwaarde/aw2000 of RG                     -
> streefwaarde/aw2000                           *
> Tussenwaarde (T)                              **
> Interventiewaarde (I)                         ***
</pre>

====================================================================== Einde pagina 277 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 278 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 278 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 279 ======================================================================

<pre>Toetsing: S en I 2009
Projectnummer                                   20121245
Projectnaam                                     Raadhuisplein en Toniesplein
Datum monstername                               05-04-2012
Monsternemer                                    Reinoud de Jong
Certificaatnummer                               2012059650
Analyse                                         Eenheid          mm2                 AW      T      I
Bodemtype correctie
Organische stof                                                                2
Korrelgrootte < 2 µm (Lutum)                                                 4,3
Voorbehandeling
Cryogeen malen AS3000                                               Uitgevoerd
Bodemkundige analyses
Droge stof                                      % (m/m)                    89,6
Organische stof                                 % (m/m) ds                     2
Gloeirest                                       % (m/m) ds                 97,7
Korrelgrootte < 2 µm (Lutum)                    % (m/m) ds                   4,3
Metalen
Barium (Ba)                                     mg/kg ds                      36 -              310
Cadmium (Cd)                                    mg/kg ds                  <0,17  -  0,36 4,1     7,8
Kobalt (Co)                                     mg/kg ds                   <4,3  -    5,3 36      68
Koper (Cu)                                      mg/kg ds                      11 -     21 60      99
Kwik (Hg)                                       mg/kg ds                <0,050   -  0,11 13       26
Molybdeen (Mo)                                  mg/kg ds                   <1,5  -    1,5 96    190
Nikkel (Ni)                                     mg/kg ds                     5,4 -     14 28      41
Lood (Pb)                                       mg/kg ds                      47 *     33 190   350
Zink (Zn)                                       mg/kg ds                      71 *     66 200   340
Minerale olie
Minerale olie (C10-C12)                         mg/kg ds                   <3,0
Minerale olie (C12-C16)                         mg/kg ds                   <5,0
Minerale olie (C16-C21)                         mg/kg ds                   <6,0
Minerale olie (C21-C30)                         mg/kg ds                    <12
Minerale olie (C30-C35)                         mg/kg ds                     6,2
Minerale olie (C35-C40)                         mg/kg ds                   <6,0
Minerale olie totaal (C10-C40)                  mg/kg ds                    <38 -      38 520  1000
Polychloorbifenylen, PCB
PCB 28                                          mg/kg ds               <0,0010
PCB 52                                          mg/kg ds               <0,0010
PCB 101                                         mg/kg ds               <0,0010
PCB 118                                         mg/kg ds               <0,0010
PCB 138                                         mg/kg ds               <0,0010
PCB 153                                         mg/kg ds               <0,0010
PCB 180                                         mg/kg ds               <0,0010
PCB (som 7) (factor 0,7)                        mg/kg ds                0,0049 -   0,004   0,1   0,2
Polycyclische Aromatische Koolwaterstoffen, PAK
Naftaleen                                       mg/kg ds                <0,050
Fenanthreen                                     mg/kg ds                   0,42
Anthraceen                                      mg/kg ds                     0,1
Fluorantheen                                    mg/kg ds                   0,74
Benzo(a)anthraceen                              mg/kg ds                   0,33
Chryseen                                        mg/kg ds                   0,37
Benzo(k)fluorantheen                            mg/kg ds                   0,15
Benzo(a)pyreen                                  mg/kg ds                   0,23
Benzo(ghi)peryleen                              mg/kg ds                   0,19
Indeno(123-cd)pyreen                            mg/kg ds                   0,24
PAK VROM (10) (factor 0,7)                      mg/kg ds                     2,8 *    1,5   21    40
< streefwaarde/aw2000 of RG                     -
> streefwaarde/aw2000                           *
> Tussenwaarde (T)                              **
> Interventiewaarde (I)                         ***
</pre>

====================================================================== Einde pagina 279 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 280 ======================================================================

<pre>Toetsing: S en I 2009
Projectnummer                                   20121245
Projectnaam                                     Raadhuisplein en Toniesplein
Datum monstername                               05-04-2012
Monsternemer                                    Reinoud de Jong
Certificaatnummer                               2012059650
Analyse                                         Eenheid                      mm3               AW      T      I
Bodemtype correctie
Organische stof                                                                        0,7
Korrelgrootte < 2 µm (Lutum)                                                           4,1
Voorbehandeling
Cryogeen malen AS3000                                                          Uitgevoerd
Bodemkundige analyses
Droge stof                                      % (m/m)                               93,1
Organische stof                                 % (m/m) ds                             0,7
Gloeirest                                       % (m/m) ds                              99
Korrelgrootte < 2 µm (Lutum)                    % (m/m) ds                             4,1
Metalen
Barium (Ba)                                     mg/kg ds                                29 -              300
Cadmium (Cd)                                    mg/kg ds                            <0,17  -  0,36 4,1     7,8
Kobalt (Co)                                     mg/kg ds                              <4,3 -    5,2 36      66
Koper (Cu)                                      mg/kg ds                               7,5 -     21 60      98
Kwik (Hg)                                       mg/kg ds                           <0,050  -  0,11 13       26
Molybdeen (Mo)                                  mg/kg ds                              <1,5 -    1,5 96    190
Nikkel (Ni)                                     mg/kg ds                               6,7 -     14 27      40
Lood (Pb)                                       mg/kg ds                               <13 -     33 190   350
Zink (Zn)                                       mg/kg ds                                55 -     65 200   340
Minerale olie
Minerale olie (C10-C12)                         mg/kg ds                               4,6
Minerale olie (C12-C16)                         mg/kg ds                               5,2
Minerale olie (C16-C21)                         mg/kg ds                              <6,0
Minerale olie (C21-C30)                         mg/kg ds                               <12
Minerale olie (C30-C35)                         mg/kg ds                              <6,0
Minerale olie (C35-C40)                         mg/kg ds                              <6,0
Minerale olie totaal (C10-C40)                  mg/kg ds                               <38 -     38 520  1000
Polychloorbifenylen, PCB
PCB 28                                          mg/kg ds                           0,0014
PCB 52                                          mg/kg ds                          <0,0010
PCB 101                                         mg/kg ds                          <0,0010
PCB 118                                         mg/kg ds                          <0,0010
PCB 138                                         mg/kg ds                          <0,0010
PCB 153                                         mg/kg ds                          <0,0010
PCB 180                                         mg/kg ds                          <0,0010
PCB (som 7) (factor 0,7)                        mg/kg ds                           0,0056 *  0,004   0,1   0,2
Polycyclische Aromatische Koolwaterstoffen, PAK
Naftaleen                                       mg/kg ds                           <0,050
Fenanthreen                                     mg/kg ds                           <0,050
Anthraceen                                      mg/kg ds                           <0,050
Fluorantheen                                    mg/kg ds                           <0,050
Benzo(a)anthraceen                              mg/kg ds                           <0,050
Chryseen                                        mg/kg ds                           <0,050
Benzo(k)fluorantheen                            mg/kg ds                           <0,050
Benzo(a)pyreen                                  mg/kg ds                           <0,050
Benzo(ghi)peryleen                              mg/kg ds                           <0,050
Indeno(123-cd)pyreen                            mg/kg ds                           <0,050
PAK VROM (10) (factor 0,7)                      mg/kg ds                              0,35 -    1,5   21    40
< streefwaarde/aw2000 of RG                     -
> streefwaarde/aw2000                           *
> Tussenwaarde (T)                              **
> Interventiewaarde (I)                         ***
</pre>

====================================================================== Einde pagina 280 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 281 ======================================================================

<pre>Toetsing: S en I 2009
Projectnummer                                   20121245
Projectnaam                                     Raadhuisplein en Toniesplein
Datum monstername                               12-04-2012
Monsternemer                                    Reinoud de Jong
Certificaatnummer                               2012062486
Analyse                                         Eenheid             mm4                  AW      T      I
Bodemtype correctie
Organische stof                                                                  1,6
Korrelgrootte < 2 µm (Lutum)                                                     2,7
Voorbehandeling
Cryogeen malen AS3000                                                   Uitgevoerd
Bodemkundige analyses
Droge stof                                      % (m/m)                         90,3
Organische stof                                 % (m/m) ds                       1,6
Gloeirest                                       % (m/m) ds                      98,2
Korrelgrootte < 2 µm (Lutum)                    % (m/m) ds                       2,7
Metalen
Barium (Ba)                                     mg/kg ds                          36 -              260
Cadmium (Cd)                                    mg/kg ds                      <0,17  -  0,35     4   7,6
Kobalt (Co)                                     mg/kg ds                        <4,3 -    4,6 31      58
Koper (Cu)                                      mg/kg ds                          24 *     20 57      94
Kwik (Hg)                                       mg/kg ds                     <0,050  -  0,11 13       25
Molybdeen (Mo)                                  mg/kg ds                        <1,5 -    1,5 96    190
Nikkel (Ni)                                     mg/kg ds                         9,4 -     13 24      36
Lood (Pb)                                       mg/kg ds                          14 -     32 190   340
Zink (Zn)                                       mg/kg ds                          40 -     61 190   310
Minerale olie
Minerale olie (C10-C12)                         mg/kg ds                         6,3
Minerale olie (C12-C16)                         mg/kg ds                        <5,0
Minerale olie (C16-C21)                         mg/kg ds                        <6,0
Minerale olie (C21-C30)                         mg/kg ds                         <12
Minerale olie (C30-C35)                         mg/kg ds                        <6,0
Minerale olie (C35-C40)                         mg/kg ds                        <6,0
Minerale olie totaal (C10-C40)                  mg/kg ds                         <38 -     38 520  1000
Polychloorbifenylen, PCB
PCB 28                                          mg/kg ds                   <0,0010
PCB 52                                          mg/kg ds                   <0,0010
PCB 101                                         mg/kg ds                   <0,0010
PCB 118                                         mg/kg ds                   <0,0010
PCB 138                                         mg/kg ds                   <0,0010
PCB 153                                         mg/kg ds                   <0,0010
PCB 180                                         mg/kg ds                   <0,0010
PCB (som 7) (factor 0,7)                        mg/kg ds                     0,0049 -  0,004   0,1   0,2
Polycyclische Aromatische Koolwaterstoffen, PAK
Naftaleen                                       mg/kg ds                     <0,050
Fenanthreen                                     mg/kg ds                        0,07
Anthraceen                                      mg/kg ds                     <0,050
Fluorantheen                                    mg/kg ds                        0,18
Benzo(a)anthraceen                              mg/kg ds                      0,085
Chryseen                                        mg/kg ds                      0,099
Benzo(k)fluorantheen                            mg/kg ds                     <0,050
Benzo(a)pyreen                                  mg/kg ds                      0,061
Benzo(ghi)peryleen                              mg/kg ds                      0,059
Indeno(123-cd)pyreen                            mg/kg ds                      0,072
PAK VROM (10) (factor 0,7)                      mg/kg ds                        0,73 -    1,5   21    40
< streefwaarde/aw2000 of RG                     -
> streefwaarde/aw2000                           *
> Tussenwaarde (T)                              **
> Interventiewaarde (I)                         ***
</pre>

====================================================================== Einde pagina 281 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 282 ======================================================================

<pre>Toetsing: S en I 2009
Projectnummer                                   20121245
Projectnaam                                     Raadhuisplein en Toniesplein
Datum monstername                               12-04-2012
Monsternemer                                    Reinoud de Jong
Certificaatnummer                               2012062486
Analyse                                         Eenheid             mm5                  AW       T       I
Bodemtype correctie
Organische stof                                                                  2,5
Korrelgrootte < 2 µm (Lutum)                                                     3,3
Voorbehandeling
Cryogeen malen AS3000                                                   Uitgevoerd
Bodemkundige analyses
Droge stof                                      % (m/m)                         88,5
Organische stof                                 % (m/m) ds                       2,5
Gloeirest                                       % (m/m) ds                      97,2
Korrelgrootte < 2 µm (Lutum)                    % (m/m) ds                       3,3
Metalen
Barium (Ba)                                     mg/kg ds                          45 -                280
Cadmium (Cd)                                    mg/kg ds                        0,32 -  0,36    4,1    7,9
Kobalt (Co)                                     mg/kg ds                        <4,3 -    4,9    33     62
Koper (Cu)                                      mg/kg ds                          17 -     21    59     98
Kwik (Hg)                                       mg/kg ds                      0,055  -  0,11     13     26
Molybdeen (Mo)                                  mg/kg ds                        <1,5 -    1,5    96   190
Nikkel (Ni)                                     mg/kg ds                         5,2 -     13    26     38
Lood (Pb)                                       mg/kg ds                          24 -     33  190    350
Zink (Zn)                                       mg/kg ds                          76 *     64  200    330
Minerale olie
Minerale olie (C10-C12)                         mg/kg ds                         6,5
Minerale olie (C12-C16)                         mg/kg ds                        <5,0
Minerale olie (C16-C21)                         mg/kg ds                        <6,0
Minerale olie (C21-C30)                         mg/kg ds                         <12
Minerale olie (C30-C35)                         mg/kg ds                        <6,0
Minerale olie (C35-C40)                         mg/kg ds                        <6,0
Minerale olie totaal (C10-C40)                  mg/kg ds                         <38 -     48  650  1300
Polychloorbifenylen, PCB
PCB 28                                          mg/kg ds                   <0,0010
PCB 52                                          mg/kg ds                   <0,0010
PCB 101                                         mg/kg ds                   <0,0010
PCB 118                                         mg/kg ds                   <0,0010
PCB 138                                         mg/kg ds                     0,0017
PCB 153                                         mg/kg ds                     0,0016
PCB 180                                         mg/kg ds                     0,0018
PCB (som 7) (factor 0,7)                        mg/kg ds                     0,0079 *  0,005  0,13   0,25
Polycyclische Aromatische Koolwaterstoffen, PAK
Naftaleen                                       mg/kg ds                     <0,050
Fenanthreen                                     mg/kg ds                     <0,050
Anthraceen                                      mg/kg ds                     <0,050
Fluorantheen                                    mg/kg ds                        0,11
Benzo(a)anthraceen                              mg/kg ds                      0,058
Chryseen                                        mg/kg ds                      0,083
Benzo(k)fluorantheen                            mg/kg ds                     <0,050
Benzo(a)pyreen                                  mg/kg ds                     <0,050
Benzo(ghi)peryleen                              mg/kg ds                      0,052
Indeno(123-cd)pyreen                            mg/kg ds                      0,059
PAK VROM (10) (factor 0,7)                      mg/kg ds                        0,54 -    1,5    21     40
< streefwaarde/aw2000 of RG                     -
> streefwaarde/aw2000                           *
> Tussenwaarde (T)                              **
> Interventiewaarde (I)                         ***
</pre>

====================================================================== Einde pagina 282 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 283 ======================================================================

<pre>Toetsing: S en I 2009
Projectnummer                                   20121245
Projectnaam                                     Raadhuisplein en Toniesplein
Datum monstername                               12-04-2012
Monsternemer                                    Reinoud de Jong
Certificaatnummer                               2012062486
Analyse                                         Eenheid             mm6                    AW      T       I
Bodemtype correctie
Organische stof                                                                  2,7
Korrelgrootte < 2 µm (Lutum)                                                     2,8
Voorbehandeling
Cryogeen malen AS3000                                                   Uitgevoerd
Bodemkundige analyses
Droge stof                                      % (m/m)                         87,6
Organische stof                                 % (m/m) ds                       2,7
Gloeirest                                       % (m/m) ds                      97,1
Korrelgrootte < 2 µm (Lutum)                    % (m/m) ds                       2,8
Metalen
Barium (Ba)                                     mg/kg ds                          18 -                 260
Cadmium (Cd)                                    mg/kg ds                        0,22 -    0,36   4,1    7,9
Kobalt (Co)                                     mg/kg ds                        <4,3 -     4,6    32     59
Koper (Cu)                                      mg/kg ds                          10 -      20    58     97
Kwik (Hg)                                       mg/kg ds                     <0,050  -    0,11    13     26
Molybdeen (Mo)                                  mg/kg ds                        <1,5 -     1,5    96   190
Nikkel (Ni)                                     mg/kg ds                        <3,0 -      13    25     37
Lood (Pb)                                       mg/kg ds                          17 -      33  190    350
Zink (Zn)                                       mg/kg ds                          28 -      62  190    320
Minerale olie
Minerale olie (C10-C12)                         mg/kg ds                         5,8
Minerale olie (C12-C16)                         mg/kg ds                        <5,0
Minerale olie (C16-C21)                         mg/kg ds                        <6,0
Minerale olie (C21-C30)                         mg/kg ds                         <12
Minerale olie (C30-C35)                         mg/kg ds                        <6,0
Minerale olie (C35-C40)                         mg/kg ds                        <6,0
Minerale olie totaal (C10-C40)                  mg/kg ds                         <38 -      51  700  1400
Polychloorbifenylen, PCB
PCB 28                                          mg/kg ds                   <0,0010
PCB 52                                          mg/kg ds                   <0,0010
PCB 101                                         mg/kg ds                   <0,0010
PCB 118                                         mg/kg ds                   <0,0010
PCB 138                                         mg/kg ds                   <0,0010
PCB 153                                         mg/kg ds                   <0,0010
PCB 180                                         mg/kg ds                   <0,0010
PCB (som 7) (factor 0,7)                        mg/kg ds                     0,0049 -  0,0054  0,14   0,27
Polycyclische Aromatische Koolwaterstoffen, PAK
Naftaleen                                       mg/kg ds                     <0,050
Fenanthreen                                     mg/kg ds                     <0,050
Anthraceen                                      mg/kg ds                     <0,050
Fluorantheen                                    mg/kg ds                        0,13
Benzo(a)anthraceen                              mg/kg ds                      0,062
Chryseen                                        mg/kg ds                      0,085
Benzo(k)fluorantheen                            mg/kg ds                     <0,050
Benzo(a)pyreen                                  mg/kg ds                     <0,050
Benzo(ghi)peryleen                              mg/kg ds                     <0,050
Indeno(123-cd)pyreen                            mg/kg ds                      0,054
PAK VROM (10) (factor 0,7)                      mg/kg ds                        0,54 -     1,5    21     40
< streefwaarde/aw2000 of RG                     -
> streefwaarde/aw2000                           *
> Tussenwaarde (T)                              **
> Interventiewaarde (I)                         ***
</pre>

====================================================================== Einde pagina 283 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 284 ======================================================================

<pre>Toetsing: S en I 2009
Projectnummer                               20121245
Projectnaam                                 Raadhuisplein en Toniesplein
Datum monstername                           12-04-2012
Monsternemer                                Reinoud de Jong
Certificaatnummer                           2012062345
Analyse                                     Eenheid             pb101          S     T      I
Metalen
Barium (Ba)                                 µg/L                      <45 -   50  340   630
Cadmium (Cd)                                µg/L                   <0,80  -  0,4   3,2     6
Kobalt (Co)                                 µg/L                     <5,0 -   20    60  100
Koper (Cu)                                  µg/L                      <15 -   15    45    75
Kwik (Hg)                                   µg/L                     0,05 - 0,05 0,17    0,3
Molybdeen (Mo)                              µg/L                     <3,6 -    5  150   300
Nikkel (Ni)                                 µg/L                      <15 -   15    45    75
Lood (Pb)                                   µg/L                      <15 -   15    45    75
Zink (Zn)                                   µg/L                      <60 -   65  430   800
Vluchtige Aromatische Koolwaterstoffen
Benzeen                                     µg/L                   <0,20  -  0,2    15    30
Tolueen                                     µg/L                   <0,30  -    7  500  1000
Ethylbenzeen                                µg/L                   <0,30  -    4    77  150
o-Xyleen                                    µg/L                   <0,10
m,p-Xyleen                                  µg/L                   <0,20
Xylenen (som) factor 0,7                    µg/L                     0,21 -  0,2    35    70
BTEX (som)                                  µg/L                     <1,1
Naftaleen                                   µg/L                  <0,050  - 0,01    35    70
Styreen                                     µg/L                   <0,30  -    6  150   300
Vluchtige organische chloorkoolwaterstoffen
Dichloormethaan                             µg/L                   <0,20  - 0,01  500  1000
Trichloormethaan                            µg/L                   <0,60  -    6  200   400
Tetrachloormethaan                          µg/L                   <0,10  - 0,01     5    10
Trichlooretheen                             µg/L                   <0,60  -   24  260   500
Tetrachlooretheen                           µg/L                   <0,10  - 0,01    20    40
1,1-Dichloorethaan                          µg/L                   <0,60  -    7  450   900
1,2-Dichloorethaan                          µg/L                   <0,60  -    7  200   400
1,1,1-Trichloorethaan                       µg/L                   <0,10  - 0,01  150   300
1,1,2-Trichloorethaan                       µg/L                   <0,10  - 0,01    65  130
cis 1,2-Dichlooretheen                      µg/L                   <0,10
trans 1,2-Dichlooretheen                    µg/L                   <0,10
CKW (som)                                   µg/L                     <3,2
1,1-Dichlooretheen                          µg/L                   <0,10  - 0,01     5    10
1,2-Dichloorethenen (Som) factor 0,7        µg/L                     0,14 - 0,01    10    20
Vinylchloride                               µg/L                   <0,10  - 0,01   2,5     5
1,1-Dichloorpropaan                         µg/L                   <0,25
1,2-Dichloorpropaan                         µg/L                   <0,25
1,3-Dichloorpropaan                         µg/L                   <0,25
Dichloorpropanen som factor 0.7             µg/L                     0,52 -  0,8    40    80
Tribroommethaan                             µg/L                     <2,0 -             630
Minerale olie
Minerale olie (C10-C12)                     µg/L                     <8,0
Minerale olie (C12-C16)                     µg/L                      <15
Minerale olie (C16-C21)                     µg/L                      <16
Minerale olie (C21-C30)                     µg/L                      <31
Minerale olie (C30-C35)                     µg/L                      <15
Minerale olie (C35-C40)                     µg/L                      <15
Minerale olie totaal (C10-C40)              µg/L                    <100 -    50  330   600
< streefwaarde/aw2000 of RG                 -
> streefwaarde/aw2000                       *
> Tussenwaarde (T)                          **
> Interventiewaarde (I)                     ***
</pre>

====================================================================== Einde pagina 284 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 285 ======================================================================

<pre>Toetsing: S en I 2009
Projectnummer                               20121245
Projectnaam                                 Raadhuisplein en Toniesplein
Datum monstername                           12-04-2012
Monsternemer                                Reinoud de Jong
Certificaatnummer                           2012062345
Analyse                                     Eenheid             pb201                 S     T      I
Metalen
Barium (Ba)                                 µg/L                             <45 -   50  340   630
Cadmium (Cd)                                µg/L                          <0,80  -  0,4   3,2     6
Kobalt (Co)                                 µg/L                            <5,0 -   20    60  100
Koper (Cu)                                  µg/L                             <15 -   15    45    75
Kwik (Hg)                                   µg/L                         <0,050  - 0,05 0,17    0,3
Molybdeen (Mo)                              µg/L                            <3,6 -    5  150   300
Nikkel (Ni)                                 µg/L                             <15 -   15    45    75
Lood (Pb)                                   µg/L                             <15 -   15    45    75
Zink (Zn)                                   µg/L                             <60 -   65  430   800
Vluchtige Aromatische Koolwaterstoffen
Benzeen                                     µg/L                          <0,20  -  0,2    15    30
Tolueen                                     µg/L                          <0,30  -    7  500  1000
Ethylbenzeen                                µg/L                          <0,30  -    4    77  150
o-Xyleen                                    µg/L                          <0,10
m,p-Xyleen                                  µg/L                          <0,20
Xylenen (som) factor 0,7                    µg/L                           0,21  -  0,2    35    70
BTEX (som)                                  µg/L                            <1,1
Naftaleen                                   µg/L                         <0,050  - 0,01    35    70
Styreen                                     µg/L                          <0,30  -    6  150   300
Vluchtige organische chloorkoolwaterstoffen
Dichloormethaan                             µg/L                          <0,20  - 0,01  500  1000
Trichloormethaan                            µg/L                          <0,60  -    6  200   400
Tetrachloormethaan                          µg/L                          <0,10  - 0,01     5    10
Trichlooretheen                             µg/L                          <0,60  -   24  260   500
Tetrachlooretheen                           µg/L                          <0,10  - 0,01    20    40
1,1-Dichloorethaan                          µg/L                          <0,60  -    7  450   900
1,2-Dichloorethaan                          µg/L                          <0,60  -    7  200   400
1,1,1-Trichloorethaan                       µg/L                          <0,10  - 0,01  150   300
1,1,2-Trichloorethaan                       µg/L                          <0,10  - 0,01    65  130
cis 1,2-Dichlooretheen                      µg/L                          <0,10
trans 1,2-Dichlooretheen                    µg/L                          <0,10
CKW (som)                                   µg/L                            <3,2
1,1-Dichlooretheen                          µg/L                          <0,10  - 0,01     5    10
1,2-Dichloorethenen (Som) factor 0,7        µg/L                           0,14  - 0,01    10    20
Vinylchloride                               µg/L                          <0,10  - 0,01   2,5     5
1,1-Dichloorpropaan                         µg/L                          <0,25
1,2-Dichloorpropaan                         µg/L                          <0,25
1,3-Dichloorpropaan                         µg/L                          <0,25
Dichloorpropanen som factor 0.7             µg/L                           0,52  -  0,8    40    80
Tribroommethaan                             µg/L                            <2,0 -             630
Minerale olie
Minerale olie (C10-C12)                     µg/L                            <8,0
Minerale olie (C12-C16)                     µg/L                             <15
Minerale olie (C16-C21)                     µg/L                             <16
Minerale olie (C21-C30)                     µg/L                             <31
Minerale olie (C30-C35)                     µg/L                             <15
Minerale olie (C35-C40)                     µg/L                             <15
Minerale olie totaal (C10-C40)              µg/L                           <100 -    50  330   600
< streefwaarde/aw2000 of RG                 -
> streefwaarde/aw2000                       *
> Tussenwaarde (T)                          **
> Interventiewaarde (I)                     ***
</pre>

====================================================================== Einde pagina 285 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 286 ======================================================================

<pre>Bijlage 5</pre>

====================================================================== Einde pagina 286 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 287 ======================================================================

<pre>     MILON bv
     T.a.v. Rob Engelen
     Huygensweg 24
     5482 TG SCHIJNDEL
     Analysecertificaat
     Datum: 16-04-2012
     Hierbij ontvangt u de resultaten van het navolgende laboratoriumonderzoek.
     Certificaatnummer                              2012059650
     Uw projectnummer                               20121245
     Uw projectnaam                                 Raadhuisplein en Toniesplein
     Uw ordernummer
     Monster(s) ontvangen                           06-04-2012
      Dit certificaat mag uitsluitend in zijn geheel worden gereproduceerd.
      Aanvullende informatie behorend bij dit analysecertificaat kunt U vinden in het overzicht "Specificaties
      Analysemethoden". Extra exemplaren zijn verkrijgbaar bij de afdeling Verkoop en Advies.
      De grondmonsters worden tot 6 weken na datum ontvangst bewaard en watermonsters tot 2 weken na
      datum ontvangst. Zonder tegenbericht worden de monsters nadien afgevoerd.
      Indien de monsters langer bewaard dienen te blijven verzoeken wij U dit exemplaar uiterlijk 1 week voor afloop van
      de standaardbewaarperiode ondertekend aan ons te retourneren. Voor de kosten van het langer bewaren van
      monsters verwijzen wij naar de prijslijst.
     Bewaren tot:
     Datum:                                   Naam:                                  Handtekening:
     Wij vertrouwen erop uw opdracht hiermee naar verwachting te hebben uitgevoerd, mocht U naar aanleiding van dit
     analysecertificaat nog vragen hebben verzoeken wij U contact op te nemen met de afdeling Verkoop en Advies.
     Met vriendelijke groet,
     Eurofins Analytico B.V.
                                                                                                                      Ing. A. Veldhuizen
                                                                                                                      Technical Manager
Eurofins Analytico B.V.
Gildeweg 44-46          Tel. +31 (0)34 242 63 00    ABN AMRO 54 85 74 456 Eurofins Analytico B.V. is erkend door het Vlaamse Gewest
3771 NB Barneveld       Fax +31 (0)34 242 63 99     VAT/BTW No.           (OVAM en Dep. LNE), het Brusselse Gewest (BIM),
P.O. Box 459            E-mail info-env@eurofins.nl NL 8043.14.883.B01    het Waalse Gewest (DGRNE-OWD) en door de
3770 AL Barneveld NL    Site www.eurofins.nl        KvK No. 09088623      overheden van Frankrijk en Luxemburg (MEV).
</pre>

====================================================================== Einde pagina 287 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 288 ======================================================================

<pre>     Analysecertificaat
     Uw projectnummer                     20121245                                                   Certificaatnummer            2012059650
     Uw projectnaam                       Raadhuisplein en Toniesplein                               Startdatum                   06-04-2012
     Uw ordernummer                                                                                  Rapportagedatum              16-04-2012/17:40
     Datum monstername                    05-04-2012                                                 Bijlage                      A,B,C
     Monsternemer                         Reinoud de Jong                                            Pagina                       1/2
      Monstermatrix                       Grond; Grond (AS3000)
     Analyse                                                Eenheid                1                   2                 3
     Voorbehandeling
S     Cryogeen malen AS3000                                            Uitgevoerd        Uitgevoerd         Uitgevoerd
     Bodemkundige analyses
S     Droge stof                                            % (m/m)            92.7              89.6                93.1
S     Organische stof                                    % (m/m) ds             0.6                2.0                0.7
Q     Gloeirest                                          % (m/m) ds            99.2              97.7                99.0
S     Korrelgrootte < 2 µm (Lutum)                       % (m/m) ds             3.8                4.3                4.1
     Metalen
S     Barium (Ba)                                         mg/kg ds              <15                 36                 29
S     Cadmium (Cd)                                        mg/kg ds           <0.17             <0.17                <0.17
S     Kobalt (Co)                                         mg/kg ds             <4.3              <4.3                <4.3
S     Koper (Cu)                                          mg/kg ds             <5.0                 11                7.5
S     Kwik (Hg)                                           mg/kg ds         <0.050            <0.050               <0.050
S     Molybdeen (Mo)                                      mg/kg ds             <1.5              <1.5                <1.5
S     Nikkel (Ni)                                         mg/kg ds              3.9                5.4                6.7
S     Lood (Pb)                                           mg/kg ds              <13                 47                <13
S     Zink (Zn)                                           mg/kg ds              <17                 71                 55
     Minerale olie
      Minerale olie (C10-C12)                             mg/kg ds             <3.0              <3.0                 4.6
      Minerale olie (C12-C16)                             mg/kg ds             <5.0              <5.0                 5.2
      Minerale olie (C16-C21)                             mg/kg ds             <6.0              <6.0                <6.0
      Minerale olie (C21-C30)                             mg/kg ds              <12               <12                 <12
      Minerale olie (C30-C35)                             mg/kg ds             <6.0                6.2               <6.0
      Minerale olie (C35-C40)                             mg/kg ds             <6.0              <6.0                <6.0
S     Minerale olie totaal (C10-C40)                      mg/kg ds              <38               <38                 <38
     Polychloorbifenylen, PCB
S     PCB 28                                              mg/kg ds        <0.0010           <0.0010               0.0014 2)
S     PCB 52                                              mg/kg ds        <0.0010           <0.0010             <0.0010
S     PCB 101                                             mg/kg ds        <0.0010           <0.0010             <0.0010
S     PCB 118                                             mg/kg ds        <0.0010           <0.0010             <0.0010
S     PCB 138                                             mg/kg ds        <0.0010           <0.0010             <0.0010
S     PCB 153                                             mg/kg ds        <0.0010           <0.0010             <0.0010
S     PCB 180                                             mg/kg ds        <0.0010           <0.0010             <0.0010
S     PCB (som 7) (factor 0,7)                            mg/kg ds         0.0049 1)         0.0049      1)       0.0056
Nr.  Monsteromschrijving                                                                                                                       Analytico-nr.
1    mm1                                                                                                                                           6791066
2    mm2                                                                                                                                           6791067
3    mm3                                                                                                                                           6791068
                                                                           Q: door RvA geaccrediteerde verrichting
                                                                           A: AP04 erkende verrichting
                                                                           S: AS 3000 erkende verrichting
Eurofins Analytico B.V.                                                    Dit certificaat mag uitsluitend in zijn geheel worden gereproduceerd.
Gildeweg 44-46          Tel. +31 (0)34 242 63 00    ABN AMRO 54 85 74 456  Eurofins Analytico B.V. is erkend door het Vlaamse Gewest
3771 NB Barneveld       Fax +31 (0)34 242 63 99     VAT/BTW No.            (OVAM en Dep. LNE), het Brusselse Gewest (BIM),
P.O. Box 459            E-mail info-env@eurofins.nl NL 8043.14.883.B01     het Waalse Gewest (DGRNE-OWD) en door de                               TESTEN
3770 AL Barneveld NL    Site www.eurofins.nl        KvK No. 09088623       overheden van Frankrijk en Luxemburg (MEV).                            RvA L010
</pre>

====================================================================== Einde pagina 288 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 289 ======================================================================

<pre>     Analysecertificaat
     Uw projectnummer                     20121245                                                  Certificaatnummer            2012059650
     Uw projectnaam                       Raadhuisplein en Toniesplein                              Startdatum                   06-04-2012
     Uw ordernummer                                                                                 Rapportagedatum              16-04-2012/17:40
     Datum monstername                    05-04-2012                                                Bijlage                      A,B,C
     Monsternemer                         Reinoud de Jong                                           Pagina                       2/2
      Monstermatrix                       Grond; Grond (AS3000)
     Analyse                                                Eenheid               1                   2                 3
     Polycyclische Aromatische Koolwaterstoffen, PAK
S     Naftaleen                                           mg/kg ds        <0.050            <0.050               <0.050
S     Fenanthreen                                         mg/kg ds        <0.050                0.42             <0.050
S     Anthraceen                                          mg/kg ds        <0.050              0.100              <0.050
S     Fluorantheen                                        mg/kg ds        <0.050                0.74             <0.050
S     Benzo(a)anthraceen                                  mg/kg ds        <0.050                0.33             <0.050
S     Chryseen                                            mg/kg ds        <0.050                0.37             <0.050
S     Benzo(k)fluorantheen                                mg/kg ds        <0.050                0.15             <0.050
S     Benzo(a)pyreen                                      mg/kg ds        <0.050                0.23             <0.050
S     Benzo(ghi)peryleen                                  mg/kg ds        <0.050                0.19             <0.050
S     Indeno(123-cd)pyreen                                mg/kg ds        <0.050                0.24             <0.050
S     PAK VROM (10) (factor 0,7)                          mg/kg ds            0.35 1)             2.8               0.35 1)
Nr.  Monsteromschrijving                                                                                                                      Analytico-nr.
1    mm1                                                                                                                                          6791066
2    mm2                                                                                                                                          6791067
3    mm3                                                                                                                                          6791068
                                                                          Q: door RvA geaccrediteerde verrichting                                  Akkoord
                                                                          A: AP04 erkende verrichting                                             Pr.coörd.
                                                                          S: AS 3000 erkende verrichting
                                                                                                                                                       VA
Eurofins Analytico B.V.                                                   Dit certificaat mag uitsluitend in zijn geheel worden gereproduceerd.
Gildeweg 44-46          Tel. +31 (0)34 242 63 00    ABN AMRO 54 85 74 456 Eurofins Analytico B.V. is erkend door het Vlaamse Gewest
3771 NB Barneveld       Fax +31 (0)34 242 63 99     VAT/BTW No.           (OVAM en Dep. LNE), het Brusselse Gewest (BIM),
P.O. Box 459            E-mail info-env@eurofins.nl NL 8043.14.883.B01    het Waalse Gewest (DGRNE-OWD) en door de                               TESTEN
3770 AL Barneveld NL    Site www.eurofins.nl        KvK No. 09088623      overheden van Frankrijk en Luxemburg (MEV).                            RvA L010
</pre>

====================================================================== Einde pagina 289 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 290 ======================================================================

<pre>      Bijlage (A) met deelmonsterinformatie behorende bij analysecertificaat 2012059650
                                                                                                                                        Pagina 1/1
      Analytico-n Boornr              Omschrijving                        Van        Tot         Barcode             Monsteromschrijving
       6791066        101             1                                    20         70        0530014595           mm1
       6791066        113             1                                    7          60        0530014824
       6791066        110             1                                    10         60        0530014826
       6791066        106             1                                    20         70        0530014588
       6791066        104             1                                    0          50        0530014599
       6791066        107             1                                    0          50        0530014600
       6791067        103             1                                    20         50        0530015071           mm2
       6791067        114             1                                    7          40        0530014821
       6791067        109             1                                    20         40        0530014583
       6791067        111             1                                    50         70        0530014592
       6791067        102             1                                    7          50        0530014603
       6791067        112             1                                    10         50        0530014604
       6791068        105             2                                    40         70        0530014823           mm3
Eurofins Analytico B.V.
Gildeweg 44-46          Tel. +31 (0)34 242 63 00    ABN AMRO 54 85 74 456 Eurofins Analytico B.V. is erkend door het Vlaamse Gewest
3771 NB Barneveld       Fax +31 (0)34 242 63 99     VAT/BTW No.           (OVAM en Dep. LNE), het Brusselse Gewest (BIM),
P.O. Box 459            E-mail info-env@eurofins.nl NL 8043.14.883.B01    het Waalse Gewest (DGRNE-OWD) en door de
3770 AL Barneveld NL    Site www.eurofins.nl        KvK No. 09088623      overheden van Frankrijk en Luxemburg (MEV).
</pre>

====================================================================== Einde pagina 290 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 291 ======================================================================

<pre>     Bijlage (B) met opmerkingen behorende bij analysecertificaat 2012059650
                                                                                                                                    Pagina 1/1
     Opmerking 1)
     De toetswaarde van de som is gelijk aan de sommatie van 0,7*RG
     Opmerking 2)
     PCB 28 kan positief beïnvloed worden door PCB 31.
Eurofins Analytico B.V.
Gildeweg 44-46          Tel. +31 (0)34 242 63 00    ABN AMRO 54 85 74 456 Eurofins Analytico B.V. is erkend door het Vlaamse Gewest
3771 NB Barneveld       Fax +31 (0)34 242 63 99     VAT/BTW No.           (OVAM en Dep. LNE), het Brusselse Gewest (BIM),
P.O. Box 459            E-mail info-env@eurofins.nl NL 8043.14.883.B01    het Waalse Gewest (DGRNE-OWD) en door de
3770 AL Barneveld NL    Site www.eurofins.nl        KvK No. 09088623      overheden van Frankrijk en Luxemburg (MEV).
</pre>

====================================================================== Einde pagina 291 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 292 ======================================================================

<pre>    Bijlage (C) met methodeverwijzingen behorende bij analysecertificaat 2012059650                                                         .
                                                                                                                                    Pagina 1/1
    Analyse                                         Methode        Techniek                          Referentiemethode
    Cryogeen malen AS3000                           W0106          Voorbehandeling                   Cf. AS3000
    Droge Stof                                      W0104          Gravimetrie                       Cf. pb 3010-2 en Gw. NEN-ISO 11465
    Zink (Zn)                                       W0423          ICP-MS                            Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2
    Organische stof/Gloeirest                       W0109          Gravimetrie                       Cf. pb 3010-3 en cf. NEN 5754
    Korrelgrootte < 2 µm (Lutum)                    W0173          Sedimentatie                      Cf. pb 3010-4 en cf. NEN 5753
    Barium (Ba)                                     W0423          ICP-MS                            Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2
    Cadmium (Cd)                                    W0423          ICP-MS                            Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2
    Minerale Olie (GC)                              W0202          GC-FID                            Cf. pb 3010-7 en cf. NEN 6978
    Polychloorbifenylen (PCB)                       W0271          GC-MS                             Cf. pb 3010-8 en gw. NEN 6980
    PAK som AS3000/AP04                             W0271          GC-MS                             Cf. pb. 3010-6 en gw. NEN-ISO 18287
    PAK (VROM)                                      W0271          GC-MS                             Cf. pb. 3010-6 en gw. NEN-ISO 18287
    Kobalt (Co)                                     W0423          ICP-MS                            Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2
    Koper (Cu)                                      W0423          ICP-MS                            Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2
    Kwik (Hg)                                       W0423          ICP-MS                            Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2
    Molybdeen (Mo)                                  W0423          ICP-MS                            Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2
    Nikkel( Ni)                                     W0423          ICP-MS                            Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2
    Lood (Pb)                                       W0423          ICP-MS                            Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2
     Nadere informatie over de toegepaste onderzoeksmethoden alsmede een classificatie van de meetonzekerheid staan
     vermeld in ons overzicht "Specificaties analysemethoden", versie juli 2009.
Eurofins Analytico B.V.
Gildeweg 44-46          Tel. +31 (0)34 242 63 00    ABN AMRO 54 85 74 456 Eurofins Analytico B.V. is erkend door het Vlaamse Gewest
3771 NB Barneveld       Fax +31 (0)34 242 63 99     VAT/BTW No.           (OVAM en Dep. LNE), het Brusselse Gewest (BIM),
P.O. Box 459            E-mail info-env@eurofins.nl NL 8043.14.883.B01    het Waalse Gewest (DGRNE-OWD) en door de
3770 AL Barneveld NL    Site www.eurofins.nl        KvK No. 09088623      overheden van Frankrijk en Luxemburg (MEV).
</pre>

====================================================================== Einde pagina 292 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 293 ======================================================================

<pre>     MILON bv
     T.a.v. Rob Engelen
     Huygensweg 24
     5482 TG SCHIJNDEL
     Analysecertificaat
     Datum: 19-04-2012
     Hierbij ontvangt u de resultaten van het navolgende laboratoriumonderzoek.
     Certificaatnummer                              2012062486
     Uw projectnummer                               20121245
     Uw projectnaam                                 Raadhuisplein en Toniesplein
     Uw ordernummer
     Monster(s) ontvangen                           12-04-2012
      Dit certificaat mag uitsluitend in zijn geheel worden gereproduceerd.
      Aanvullende informatie behorend bij dit analysecertificaat kunt U vinden in het overzicht "Specificaties
      Analysemethoden". Extra exemplaren zijn verkrijgbaar bij de afdeling Verkoop en Advies.
      De grondmonsters worden tot 6 weken na datum ontvangst bewaard en watermonsters tot 2 weken na
      datum ontvangst. Zonder tegenbericht worden de monsters nadien afgevoerd.
      Indien de monsters langer bewaard dienen te blijven verzoeken wij U dit exemplaar uiterlijk 1 week voor afloop van
      de standaardbewaarperiode ondertekend aan ons te retourneren. Voor de kosten van het langer bewaren van
      monsters verwijzen wij naar de prijslijst.
     Bewaren tot:
     Datum:                                   Naam:                                  Handtekening:
     Wij vertrouwen erop uw opdracht hiermee naar verwachting te hebben uitgevoerd, mocht U naar aanleiding van dit
     analysecertificaat nog vragen hebben verzoeken wij U contact op te nemen met de afdeling Verkoop en Advies.
     Met vriendelijke groet,
     Eurofins Analytico B.V.
                                                                                                                      Ing. A. Veldhuizen
                                                                                                                      Technical Manager
Eurofins Analytico B.V.
Gildeweg 44-46          Tel. +31 (0)34 242 63 00    ABN AMRO 54 85 74 456 Eurofins Analytico B.V. is erkend door het Vlaamse Gewest
3771 NB Barneveld       Fax +31 (0)34 242 63 99     VAT/BTW No.           (OVAM en Dep. LNE), het Brusselse Gewest (BIM),
P.O. Box 459            E-mail info-env@eurofins.nl NL 8043.14.883.B01    het Waalse Gewest (DGRNE-OWD) en door de
3770 AL Barneveld NL    Site www.eurofins.nl        KvK No. 09088623      overheden van Frankrijk en Luxemburg (MEV).
</pre>

====================================================================== Einde pagina 293 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 294 ======================================================================

<pre>     Analysecertificaat
     Uw projectnummer                     20121245                                                   Certificaatnummer            2012062486
     Uw projectnaam                       Raadhuisplein en Toniesplein                               Startdatum                   12-04-2012
     Uw ordernummer                                                                                  Rapportagedatum              19-04-2012/14:54
     Datum monstername                    12-04-2012                                                 Bijlage                      A,B,C,D
     Monsternemer                         Reinoud de Jong                                            Pagina                       1/2
      Monstermatrix                       Grond; Grond (AS3000)
     Analyse                                                Eenheid                1                   2                 3
     Voorbehandeling
S     Cryogeen malen AS3000                                            Uitgevoerd        Uitgevoerd         Uitgevoerd
     Bodemkundige analyses
S     Droge stof                                            % (m/m)            90.3              88.5                87.6
S     Organische stof                                    % (m/m) ds             1.6                2.5                2.7
Q     Gloeirest                                          % (m/m) ds            98.2              97.2                97.1
S     Korrelgrootte < 2 µm (Lutum)                       % (m/m) ds             2.7                3.3                2.8
     Metalen
S     Barium (Ba)                                         mg/kg ds                36                45                 18
S     Cadmium (Cd)                                        mg/kg ds           <0.17               0.32                0.22
S     Kobalt (Co)                                         mg/kg ds             <4.3              <4.3                <4.3
S     Koper (Cu)                                          mg/kg ds                24                17                 10
S     Kwik (Hg)                                           mg/kg ds         <0.050              0.055              <0.050
S     Molybdeen (Mo)                                      mg/kg ds             <1.5              <1.5                <1.5
S     Nikkel (Ni)                                         mg/kg ds              9.4                5.2               <3.0
S     Lood (Pb)                                           mg/kg ds                14                24                 17
S     Zink (Zn)                                           mg/kg ds                40                76                 28
     Minerale olie
      Minerale olie (C10-C12)                             mg/kg ds              6.3                6.5                5.8
      Minerale olie (C12-C16)                             mg/kg ds             <5.0              <5.0                <5.0
      Minerale olie (C16-C21)                             mg/kg ds             <6.0              <6.0                <6.0
      Minerale olie (C21-C30)                             mg/kg ds              <12               <12                 <12
      Minerale olie (C30-C35)                             mg/kg ds             <6.0              <6.0                <6.0
      Minerale olie (C35-C40)                             mg/kg ds             <6.0              <6.0                <6.0
S     Minerale olie totaal (C10-C40)                      mg/kg ds              <38               <38                 <38
     Polychloorbifenylen, PCB
S     PCB 28                                              mg/kg ds        <0.0010           <0.0010             <0.0010
S     PCB 52                                              mg/kg ds        <0.0010           <0.0010             <0.0010
S     PCB 101                                             mg/kg ds        <0.0010           <0.0010             <0.0010
S     PCB 118                                             mg/kg ds        <0.0010           <0.0010             <0.0010
S     PCB 138                                             mg/kg ds        <0.0010            0.0017             <0.0010
S     PCB 153                                             mg/kg ds        <0.0010            0.0016             <0.0010
S     PCB 180                                             mg/kg ds        <0.0010            0.0018             <0.0010
S     PCB (som 7) (factor 0,7)                            mg/kg ds         0.0049 1)         0.0079               0.0049 1)
Nr.  Monsteromschrijving                                                                                                                       Analytico-nr.
1    mm4                                                                                                                                           6800872
2    mm5                                                                                                                                           6800873
3    mm6                                                                                                                                           6800875
                                                                           Q: door RvA geaccrediteerde verrichting
                                                                           A: AP04 erkende verrichting
                                                                           S: AS 3000 erkende verrichting
Eurofins Analytico B.V.                                                    Dit certificaat mag uitsluitend in zijn geheel worden gereproduceerd.
Gildeweg 44-46          Tel. +31 (0)34 242 63 00    ABN AMRO 54 85 74 456  Eurofins Analytico B.V. is erkend door het Vlaamse Gewest
3771 NB Barneveld       Fax +31 (0)34 242 63 99     VAT/BTW No.            (OVAM en Dep. LNE), het Brusselse Gewest (BIM),
P.O. Box 459            E-mail info-env@eurofins.nl NL 8043.14.883.B01     het Waalse Gewest (DGRNE-OWD) en door de                               TESTEN
3770 AL Barneveld NL    Site www.eurofins.nl        KvK No. 09088623       overheden van Frankrijk en Luxemburg (MEV).                            RvA L010
</pre>

====================================================================== Einde pagina 294 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 295 ======================================================================

<pre>     Analysecertificaat
     Uw projectnummer                     20121245                                                  Certificaatnummer            2012062486
     Uw projectnaam                       Raadhuisplein en Toniesplein                              Startdatum                   12-04-2012
     Uw ordernummer                                                                                 Rapportagedatum              19-04-2012/14:54
     Datum monstername                    12-04-2012                                                Bijlage                      A,B,C,D
     Monsternemer                         Reinoud de Jong                                           Pagina                       2/2
      Monstermatrix                       Grond; Grond (AS3000)
     Analyse                                                Eenheid               1                   2                 3
     Polycyclische Aromatische Koolwaterstoffen, PAK
S     Naftaleen                                           mg/kg ds        <0.050            <0.050               <0.050
S     Fenanthreen                                         mg/kg ds          0.070           <0.050               <0.050
S     Anthraceen                                          mg/kg ds        <0.050            <0.050               <0.050
S     Fluorantheen                                        mg/kg ds            0.18              0.11                0.13
S     Benzo(a)anthraceen                                  mg/kg ds          0.085             0.058                0.062
S     Chryseen                                            mg/kg ds          0.099             0.083                0.085
S     Benzo(k)fluorantheen                                mg/kg ds        <0.050            <0.050               <0.050
S     Benzo(a)pyreen                                      mg/kg ds          0.061           <0.050               <0.050
S     Benzo(ghi)peryleen                                  mg/kg ds          0.059             0.052              <0.050
S     Indeno(123-cd)pyreen                                mg/kg ds          0.072             0.059                0.054
S     PAK VROM (10) (factor 0,7)                          mg/kg ds            0.73              0.54                0.54
Nr.  Monsteromschrijving                                                                                                                      Analytico-nr.
1    mm4                                                                                                                                          6800872
2    mm5                                                                                                                                          6800873
3    mm6                                                                                                                                          6800875
                                                                          Q: door RvA geaccrediteerde verrichting                                  Akkoord
                                                                          A: AP04 erkende verrichting                                             Pr.coörd.
                                                                          S: AS 3000 erkende verrichting
                                                                                                                                                       VA
Eurofins Analytico B.V.                                                   Dit certificaat mag uitsluitend in zijn geheel worden gereproduceerd.
Gildeweg 44-46          Tel. +31 (0)34 242 63 00    ABN AMRO 54 85 74 456 Eurofins Analytico B.V. is erkend door het Vlaamse Gewest
3771 NB Barneveld       Fax +31 (0)34 242 63 99     VAT/BTW No.           (OVAM en Dep. LNE), het Brusselse Gewest (BIM),
P.O. Box 459            E-mail info-env@eurofins.nl NL 8043.14.883.B01    het Waalse Gewest (DGRNE-OWD) en door de                               TESTEN
3770 AL Barneveld NL    Site www.eurofins.nl        KvK No. 09088623      overheden van Frankrijk en Luxemburg (MEV).                            RvA L010
</pre>

====================================================================== Einde pagina 295 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 296 ======================================================================

<pre>      Bijlage (A) met deelmonsterinformatie behorende bij analysecertificaat 2012062486
                                                                                                                                        Pagina 1/1
      Analytico-n Boornr              Omschrijving                        Van        Tot         Barcode             Monsteromschrijving
       6800872        207             1                                    6          20        0530014968           mm4
       6800872        208             1                                    6          20        0530014967
       6800872        201a            1                                    7          30        0530014971
       6800872        204             2                                    20         40        0530013944
       6800872        212             2                                    20         50        0530015148
       6800873        206             1                                    6          30        0530014969           mm5
       6800873        203             1                                    6          50        0530014973
       6800873        205             1                                    6          50        0530014970
       6800873        214             1                                    7          50        0530014961
       6800875        211             1                                    6          50        0530014965           mm6
       6800875        209             1                                    7          50        0530014963
       6800875        213             2                                    20         50        0530013950
       6800875        210             2                                    20         50        0530013937
       6800875        202             2                                    20         50        0530013948
Eurofins Analytico B.V.
Gildeweg 44-46          Tel. +31 (0)34 242 63 00    ABN AMRO 54 85 74 456 Eurofins Analytico B.V. is erkend door het Vlaamse Gewest
3771 NB Barneveld       Fax +31 (0)34 242 63 99     VAT/BTW No.           (OVAM en Dep. LNE), het Brusselse Gewest (BIM),
P.O. Box 459            E-mail info-env@eurofins.nl NL 8043.14.883.B01    het Waalse Gewest (DGRNE-OWD) en door de
3770 AL Barneveld NL    Site www.eurofins.nl        KvK No. 09088623      overheden van Frankrijk en Luxemburg (MEV).
</pre>

====================================================================== Einde pagina 296 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 297 ======================================================================

<pre>     Bijlage (B) met opmerkingen behorende bij analysecertificaat 2012062486
                                                                                                                                    Pagina 1/1
     Opmerking 1)
     De toetswaarde van de som is gelijk aan de sommatie van 0,7*RG
Eurofins Analytico B.V.
Gildeweg 44-46          Tel. +31 (0)34 242 63 00    ABN AMRO 54 85 74 456 Eurofins Analytico B.V. is erkend door het Vlaamse Gewest
3771 NB Barneveld       Fax +31 (0)34 242 63 99     VAT/BTW No.           (OVAM en Dep. LNE), het Brusselse Gewest (BIM),
P.O. Box 459            E-mail info-env@eurofins.nl NL 8043.14.883.B01    het Waalse Gewest (DGRNE-OWD) en door de
3770 AL Barneveld NL    Site www.eurofins.nl        KvK No. 09088623      overheden van Frankrijk en Luxemburg (MEV).
</pre>

====================================================================== Einde pagina 297 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 298 ======================================================================

<pre>    Bijlage (C) met methodeverwijzingen behorende bij analysecertificaat 2012062486                                                         .
                                                                                                                                    Pagina 1/1
    Analyse                                         Methode        Techniek                          Referentiemethode
    Cryogeen malen AS3000                           W0106          Voorbehandeling                   Cf. AS3000
    Droge Stof                                      W0104          Gravimetrie                       Cf. pb 3010-2 en Gw. NEN-ISO 11465
    Organische stof/Gloeirest                       W0109          Gravimetrie                       Cf. pb 3010-3 en cf. NEN 5754
    Korrelgrootte < 2 µm (Lutum)                    W0173          Sedimentatie                      Cf. pb 3010-4 en cf. NEN 5753
    Barium (Ba)                                     W0423          ICP-MS                            Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2
    Cadmium (Cd)                                    W0423          ICP-MS                            Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2
    Kobalt (Co)                                     W0423          ICP-MS                            Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2
    Koper (Cu)                                      W0423          ICP-MS                            Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2
    Kwik (Hg)                                       W0423          ICP-MS                            Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2
    Molybdeen (Mo)                                  W0423          ICP-MS                            Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2
    Nikkel( Ni)                                     W0423          ICP-MS                            Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2
    Lood (Pb)                                       W0423          ICP-MS                            Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2
    Zink (Zn)                                       W0423          ICP-MS                            Cf. pb 3010-5 en cf. NEN-EN-ISO 17294-2
    Minerale Olie (GC)                              W0202          GC-FID                            Cf. pb 3010-7 en cf. NEN 6978
    Polychloorbifenylen (PCB)                       W0271          GC-MS                             Cf. pb 3010-8 en gw. NEN 6980
    PAK (VROM)                                      W0271          GC-MS                             Cf. pb. 3010-6 en gw. NEN-ISO 18287
    PAK som AS3000/AP04                             W0271          GC-MS                             Cf. pb. 3010-6 en gw. NEN-ISO 18287
     Nadere informatie over de toegepaste onderzoeksmethoden alsmede een classificatie van de meetonzekerheid staan
     vermeld in ons overzicht "Specificaties analysemethoden", versie juli 2009.
Eurofins Analytico B.V.
Gildeweg 44-46          Tel. +31 (0)34 242 63 00    ABN AMRO 54 85 74 456 Eurofins Analytico B.V. is erkend door het Vlaamse Gewest
3771 NB Barneveld       Fax +31 (0)34 242 63 99     VAT/BTW No.           (OVAM en Dep. LNE), het Brusselse Gewest (BIM),
P.O. Box 459            E-mail info-env@eurofins.nl NL 8043.14.883.B01    het Waalse Gewest (DGRNE-OWD) en door de
3770 AL Barneveld NL    Site www.eurofins.nl        KvK No. 09088623      overheden van Frankrijk en Luxemburg (MEV).
</pre>

====================================================================== Einde pagina 298 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 299 ======================================================================

<pre>    Bijlage (D) opmerkingen aangaande de monstername en conserveringstermijn 2012062486
                                                                                                                                    Pagina 1/1
    Er zijn verschillen met de richtlijnen geconstateerd die de betrouwbaarheid van de resultaten van onderstaande
    monsters of analyses mogelijk hebben beinvloed.
    De conserveringstermijn is voor de betreffende analyse overschreden.
    Analyse                                                                                    Analytico-nr.
    Minerale Olie (GC) (Voorbehandeling)                                                       6800873
Eurofins Analytico B.V.
Gildeweg 44-46          Tel. +31 (0)34 242 63 00    ABN AMRO 54 85 74 456 Eurofins Analytico B.V. is erkend door het Vlaamse Gewest
3771 NB Barneveld       Fax +31 (0)34 242 63 99     VAT/BTW No.           (OVAM en Dep. LNE), het Brusselse Gewest (BIM),
P.O. Box 459            E-mail info-env@eurofins.nl NL 8043.14.883.B01    het Waalse Gewest (DGRNE-OWD) en door de
3770 AL Barneveld NL    Site www.eurofins.nl        KvK No. 09088623      overheden van Frankrijk en Luxemburg (MEV).
</pre>

====================================================================== Einde pagina 299 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 300 ======================================================================

<pre>     MILON bv
     T.a.v. Rob Engelen
     Huygensweg 24
     5482 TG SCHIJNDEL
     Analysecertificaat
     Datum: 13-04-2012
     Hierbij ontvangt u de resultaten van het navolgende laboratoriumonderzoek.
     Certificaatnummer                              2012062345
     Uw projectnummer                               20121245
     Uw projectnaam                                 Raadhuisplein en Toniesplein
     Uw ordernummer
     Monster(s) ontvangen                           12-04-2012
      Dit certificaat mag uitsluitend in zijn geheel worden gereproduceerd.
      Aanvullende informatie behorend bij dit analysecertificaat kunt U vinden in het overzicht "Specificaties
      Analysemethoden". Extra exemplaren zijn verkrijgbaar bij de afdeling Verkoop en Advies.
      De grondmonsters worden tot 6 weken na datum ontvangst bewaard en watermonsters tot 2 weken na
      datum ontvangst. Zonder tegenbericht worden de monsters nadien afgevoerd.
      Indien de monsters langer bewaard dienen te blijven verzoeken wij U dit exemplaar uiterlijk 1 week voor afloop van
      de standaardbewaarperiode ondertekend aan ons te retourneren. Voor de kosten van het langer bewaren van
      monsters verwijzen wij naar de prijslijst.
     Bewaren tot:
     Datum:                                   Naam:                                  Handtekening:
     Wij vertrouwen erop uw opdracht hiermee naar verwachting te hebben uitgevoerd, mocht U naar aanleiding van dit
     analysecertificaat nog vragen hebben verzoeken wij U contact op te nemen met de afdeling Verkoop en Advies.
     Met vriendelijke groet,
     Eurofins Analytico B.V.
                                                                                                                      Ing. A. Veldhuizen
                                                                                                                      Technical Manager
Eurofins Analytico B.V.
Gildeweg 44-46          Tel. +31 (0)34 242 63 00    ABN AMRO 54 85 74 456 Eurofins Analytico B.V. is erkend door het Vlaamse Gewest
3771 NB Barneveld       Fax +31 (0)34 242 63 99     VAT/BTW No.           (OVAM en Dep. LNE), het Brusselse Gewest (BIM),
P.O. Box 459            E-mail info-env@eurofins.nl NL 8043.14.883.B01    het Waalse Gewest (DGRNE-OWD) en door de
3770 AL Barneveld NL    Site www.eurofins.nl        KvK No. 09088623      overheden van Frankrijk en Luxemburg (MEV).
</pre>

====================================================================== Einde pagina 300 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 301 ======================================================================

<pre>     Analysecertificaat
     Uw projectnummer                     20121245                                                  Certificaatnummer            2012062345
     Uw projectnaam                       Raadhuisplein en Toniesplein                              Startdatum                   12-04-2012
     Uw ordernummer                                                                                 Rapportagedatum              13-04-2012/17:12
     Datum monstername                    12-04-2012                                                Bijlage                      A,B,C
     Monsternemer                         Reinoud de Jong                                           Pagina                       1/2
      Monstermatrix                       Water; Water (AS3000)
     Analyse                                                Eenheid               1                   2
     Metalen
S     Barium (Ba)                                               µg/L           <45               <45
S     Cadmium (Cd)                                              µg/L        <0.80             <0.80
S     Kobalt (Co)                                               µg/L          <5.0              <5.0
S     Koper (Cu)                                                µg/L           <15               <15
S     Kwik (Hg)                                                 µg/L        0.050           <0.050
S     Molybdeen (Mo)                                            µg/L          <3.6              <3.6
S     Nikkel (Ni)                                               µg/L           <15               <15
S     Lood (Pb)                                                 µg/L           <15               <15
S     Zink (Zn)                                                 µg/L           <60               <60
     Vluchtige Aromatische Koolwaterstoffen
S     Benzeen                                                   µg/L        <0.20             <0.20
S     Tolueen                                                   µg/L        <0.30             <0.30
S     Ethylbenzeen                                              µg/L        <0.30             <0.30
S     o-Xyleen                                                  µg/L        <0.10             <0.10
S     m,p-Xyleen                                                µg/L        <0.20             <0.20
S     Xylenen (som) factor 0,7                                  µg/L          0.21 1)           0.21    1)
      BTEX (som)                                                µg/L          <1.1              <1.1
S     Naftaleen                                                 µg/L      <0.050            <0.050
S     Styreen                                                   µg/L        <0.30             <0.30
     Vluchtige organische chloorkoolwaterstoffen
S     Dichloormethaan                                           µg/L        <0.20             <0.20
S     Trichloormethaan                                          µg/L        <0.60             <0.60
S     Tetrachloormethaan                                        µg/L        <0.10             <0.10
S     Trichlooretheen                                           µg/L        <0.60             <0.60
S     Tetrachlooretheen                                         µg/L        <0.10             <0.10
S     1,1-Dichloorethaan                                        µg/L        <0.60             <0.60
S     1,2-Dichloorethaan                                        µg/L        <0.60             <0.60
S     1,1,1-Trichloorethaan                                     µg/L        <0.10             <0.10
S     1,1,2-Trichloorethaan                                     µg/L        <0.10             <0.10
S     cis 1,2-Dichlooretheen                                    µg/L        <0.10             <0.10
S     trans 1,2-Dichlooretheen                                  µg/L        <0.10             <0.10
      CKW (som)                                                 µg/L          <3.2              <3.2
S     1,1-Dichlooretheen                                        µg/L        <0.10             <0.10
Nr. Monsteromschrijving                                                                                                                       Analytico-nr.
1 Peilbuis 101                                                                                                                                    6800355
2 Peilbuis 201                                                                                                                                    6800356
                                                                          Q: door RvA geaccrediteerde verrichting
                                                                          A: AP04 erkende verrichting
                                                                          S: AS 3000 erkende verrichting
Eurofins Analytico B.V.                                                   Dit certificaat mag uitsluitend in zijn geheel worden gereproduceerd.
Gildeweg 44-46          Tel. +31 (0)34 242 63 00    ABN AMRO 54 85 74 456 Eurofins Analytico B.V. is erkend door het Vlaamse Gewest
3771 NB Barneveld       Fax +31 (0)34 242 63 99     VAT/BTW No.           (OVAM en Dep. LNE), het Brusselse Gewest (BIM),
P.O. Box 459            E-mail info-env@eurofins.nl NL 8043.14.883.B01    het Waalse Gewest (DGRNE-OWD) en door de                               TESTEN
3770 AL Barneveld NL    Site www.eurofins.nl        KvK No. 09088623      overheden van Frankrijk en Luxemburg (MEV).                            RvA L010
</pre>

====================================================================== Einde pagina 301 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 302 ======================================================================

<pre>     Analysecertificaat
     Uw projectnummer                     20121245                                                  Certificaatnummer            2012062345
     Uw projectnaam                       Raadhuisplein en Toniesplein                              Startdatum                   12-04-2012
     Uw ordernummer                                                                                 Rapportagedatum              13-04-2012/17:12
     Datum monstername                    12-04-2012                                                Bijlage                      A,B,C
     Monsternemer                         Reinoud de Jong                                           Pagina                       2/2
      Monstermatrix                       Water; Water (AS3000)
     Analyse                                                Eenheid               1                   2
S     1,2-Dichloorethenen (Som) factor 0,7                      µg/L          0.14 1)           0.14    1)
S     Vinylchloride                                             µg/L        <0.10             <0.10
S     1,1-Dichloorpropaan                                       µg/L        <0.25             <0.25
S     1,2-Dichloorpropaan                                       µg/L        <0.25             <0.25
S     1,3-Dichloorpropaan                                       µg/L        <0.25             <0.25
S     Dichloorpropanen som factor 0.7                           µg/L          0.52              0.52
S     Tribroommethaan                                           µg/L          <2.0              <2.0
     Minerale olie
      Minerale olie (C10-C12)                                   µg/L          <8.0              <8.0
      Minerale olie (C12-C16)                                   µg/L           <15               <15
      Minerale olie (C16-C21)                                   µg/L           <16               <16
      Minerale olie (C21-C30)                                   µg/L           <31               <31
      Minerale olie (C30-C35)                                   µg/L           <15               <15
      Minerale olie (C35-C40)                                   µg/L           <15               <15
S     Minerale olie totaal (C10-C40)                            µg/L         <100              <100
Nr. Monsteromschrijving                                                                                                                       Analytico-nr.
1 Peilbuis 101                                                                                                                                    6800355
2 Peilbuis 201                                                                                                                                    6800356
                                                                          Q: door RvA geaccrediteerde verrichting                                  Akkoord
                                                                          A: AP04 erkende verrichting                                             Pr.coörd.
                                                                          S: AS 3000 erkende verrichting
                                                                                                                                                       VA
Eurofins Analytico B.V.                                                   Dit certificaat mag uitsluitend in zijn geheel worden gereproduceerd.
Gildeweg 44-46          Tel. +31 (0)34 242 63 00    ABN AMRO 54 85 74 456 Eurofins Analytico B.V. is erkend door het Vlaamse Gewest
3771 NB Barneveld       Fax +31 (0)34 242 63 99     VAT/BTW No.           (OVAM en Dep. LNE), het Brusselse Gewest (BIM),
P.O. Box 459            E-mail info-env@eurofins.nl NL 8043.14.883.B01    het Waalse Gewest (DGRNE-OWD) en door de                               TESTEN
3770 AL Barneveld NL    Site www.eurofins.nl        KvK No. 09088623      overheden van Frankrijk en Luxemburg (MEV).                            RvA L010
</pre>

====================================================================== Einde pagina 302 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 303 ======================================================================

<pre>      Bijlage (A) met deelmonsterinformatie behorende bij analysecertificaat 2012062345
                                                                                                                                        Pagina 1/1
      Analytico-n Boornr              Omschrijving                        Van        Tot         Barcode             Monsteromschrijving
       6800355        1                                                    0          0         0691117136           Peilbuis 101
       6800355        2                                                    0          0         0700561423
       6800356        1                                                    0          0         0691117156           Peilbuis 201
       6800356        2                                                    0          0         0700561418
Eurofins Analytico B.V.
Gildeweg 44-46          Tel. +31 (0)34 242 63 00    ABN AMRO 54 85 74 456 Eurofins Analytico B.V. is erkend door het Vlaamse Gewest
3771 NB Barneveld       Fax +31 (0)34 242 63 99     VAT/BTW No.           (OVAM en Dep. LNE), het Brusselse Gewest (BIM),
P.O. Box 459            E-mail info-env@eurofins.nl NL 8043.14.883.B01    het Waalse Gewest (DGRNE-OWD) en door de
3770 AL Barneveld NL    Site www.eurofins.nl        KvK No. 09088623      overheden van Frankrijk en Luxemburg (MEV).
</pre>

====================================================================== Einde pagina 303 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 304 ======================================================================

<pre>     Bijlage (B) met opmerkingen behorende bij analysecertificaat 2012062345
                                                                                                                                    Pagina 1/1
     Opmerking 1)
     De toetswaarde van de som is gelijk aan de sommatie van 0,7*RG
Eurofins Analytico B.V.
Gildeweg 44-46          Tel. +31 (0)34 242 63 00    ABN AMRO 54 85 74 456 Eurofins Analytico B.V. is erkend door het Vlaamse Gewest
3771 NB Barneveld       Fax +31 (0)34 242 63 99     VAT/BTW No.           (OVAM en Dep. LNE), het Brusselse Gewest (BIM),
P.O. Box 459            E-mail info-env@eurofins.nl NL 8043.14.883.B01    het Waalse Gewest (DGRNE-OWD) en door de
3770 AL Barneveld NL    Site www.eurofins.nl        KvK No. 09088623      overheden van Frankrijk en Luxemburg (MEV).
</pre>

====================================================================== Einde pagina 304 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 305 ======================================================================

<pre>    Bijlage (C) met methodeverwijzingen behorende bij analysecertificaat 2012062345                                                               .
                                                                                                                                          Pagina 1/1
    Analyse                                         Methode        Techniek                          Referentiemethode
    ICP-MS Barium                                   W0421          ICP-MS                            Cf. pb 3110-3 en cf.       NEN-EN-ISO  17294-2
    ICP-MS Cadmium                                  W0421          ICP-MS                            Cf. pb 3110-3 en cf.       NEN-EN-ISO  17294-2
    ICP-MS Kobalt (Co)                              W0421          ICP-MS                            Cf. pb 3110-3 en cf.       NEN-EN-ISO  17294-2
    ICP-MS Koper                                    W0421          ICP-MS                            Cf. pb 3110-3 en cf.       NEN-EN-ISO  17294-2
    Aromaten (BTEXN)                                W0254          HS-GC-MS                          Cf. pb 3130-1
    ICP-MS Kwik                                     W0421          ICP-MS                            Cf. pb 3110-3 en cf.       NEN-EN-ISO  17294-2
    ICP-MS Molybdeen (Mo)                           W0421          ICP-MS                            Cf. pb 3110-3 en cf.       NEN-EN-ISO  17294-2
    ICP-MS Nikkel                                   W0421          ICP-MS                            Cf. pb 3110-3 en cf.       NEN-EN-ISO  17294-2
    ICP-MS Lood                                     W0421          ICP-MS                            Cf. pb 3110-3 en cf.       NEN-EN-ISO  17294-2
    ICP-MS Zink                                     W0421          ICP-MS                            Cf. pb 3110-3 en cf.       NEN-EN-ISO  17294-2
    Xylenen som AS3000                              W0254          HS-GC-MS                          Cf. pb 3130-1
    Styreen                                         W0254          HS-GC-MS                          Cf. pb 3130-1
    VOCL (11)                                       W0254          HS-GC-MS                          Cf. pb 3130-1
    CKW : 1,1-Dichlooretheen                     H  W0254          HS-GC-MS                          Cf. pb 3130-1
    DiClEtheen som AS3000                           W0254          HS-GC-MS                          Cf. pb 3130-1
    CKW : Vinylchloride                             W0254          HS-GC-MS                          Cf. pb 3130-1
    1,1-dichloorpropaan                             W0254          HS-GC-MS                          Cf. pb 3130-1
    1,2-Dichloorpropaan                             W0254          HS-GC-MS                          Cf. pb 3130-1
    1,3-dichloorpropaan                             W0254          HS-GC-MS                          Cf. pb 3130-1
    DiChlprop. som AS300                            W0254          HS-GC-MS                          Cf. pb 3130-2 en gw.       NEN EN ISO 15680
    tribroommethaan                                 W0254          HS-GC-MS                          Cf. pb 3130-1
    Minerale Olie (GC)                              W0215          LVI-GC-FID                        Cf. pb 3110-5
     Nadere informatie over de toegepaste onderzoeksmethoden alsmede een classificatie van de meetonzekerheid staan
     vermeld in ons overzicht "Specificaties analysemethoden", versie juli 2009.
Eurofins Analytico B.V.
Gildeweg 44-46          Tel. +31 (0)34 242 63 00    ABN AMRO 54 85 74 456 Eurofins Analytico B.V. is erkend door het Vlaamse Gewest
3771 NB Barneveld       Fax +31 (0)34 242 63 99     VAT/BTW No.           (OVAM en Dep. LNE), het Brusselse Gewest (BIM),
P.O. Box 459            E-mail info-env@eurofins.nl NL 8043.14.883.B01    het Waalse Gewest (DGRNE-OWD) en door de
3770 AL Barneveld NL    Site www.eurofins.nl        KvK No. 09088623      overheden van Frankrijk en Luxemburg (MEV).
</pre>

====================================================================== Einde pagina 305 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 306 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 306 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 307 ======================================================================

<pre>Bijlage 4 Bureauonderzoek en verkennend veldonderzoek
archeologie
Rho adviseurs voor leefruimte                   44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 307 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 308 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 308 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 309 ======================================================================

<pre>                                                 Auteur:
                                                 D.F.A.E. Voeten,
Plangebied Brouwershoeve te Nistelrode
                                                 MSc.
Bureauonderzoek en
Inventariserend veldonderzoek (verkennende fase) Status:
                                                 concept
BAAC Rapport V-12.0111
</pre>

====================================================================== Einde pagina 309 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 310 ======================================================================

<pre>Bureauonderzoek en inventariserend veldonderzoek 2</pre>

====================================================================== Einde pagina 310 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 311 ======================================================================

<pre>  Colofon
  ISSN:                                             1873-9350
  Auteur(s):                                        D.F.A.E. Voeten, MSc.
  Veldmedewerkers:                                  D.F.A.E. Voeten, MSc.
  Vondstdeterminatie:                               n.v.t.
  Cartografie:                                      K.H.J. Pepers, MSc.
  Redactie:                                         drs. M.C. Brouwer
  Copyright:                                        IM Projectontwikkeling BV te Erp / BAAC bv te ‘s-
                                                    Hertogenbosch
  Eindcontrole:                                     drs. M.C. Brouwer            20 april 2012
  Autorisatie (senior archeoloog):                  drs. M. Kooi                 19 april 2012
  Niets uit deze uitgave mag worden verveelvoudigd en/of openbaar gemaakt door middel van druk, fotokopie, microfilm of
  op welke andere wijze dan ook, zonder voorafgaande schriftelijke toestemming van IM Projectontwikkeling BV te Erp
  en/of BAAC bv.
  BAAC bv
  Onderzoeks- en adviesbureau voor Bouwhistorie, Archeologie, Architectuur- en
  Cultuurhistorie
  Graaf van Solmsweg 103                                    Postbus 2015
  5222 BS ‘s-Hertogenbosch                                  7420 AA Deventer
  Tel.: (073) 61 36 219                                     Tel.: (0570) 67 00 55
  Fax: (073) 61 49 877                                      Fax: (0570) 61 84 30
  E-mail: denbosch@baac.nl                                  E-mail: deventer@baac.nl
3
</pre>

====================================================================== Einde pagina 311 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 312 ======================================================================

<pre>Bureauonderzoek en inventariserend veldonderzoek 4</pre>

====================================================================== Einde pagina 312 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 313 ======================================================================

<pre>    Inhoud
Inhoud                                                                    5
Samenvatting                                                              8
1   Inleiding                                                             9
    1.1 Onderzoekskader                                                   9
    1.2 Ligging van het gebied                                            10
    1.3 Administratieve gegevens                                          11
2   Bureauonderzoek                                                       13
    2.1 Werkwijze                                                         13
    2.2 Landschappelijke ontwikkeling                                     13
    2.2.1      Inleiding                                                   13
    2.1.2      Pleistoceen                                                 14
    2.1.3      Holoceen                                                    15
    2.1.4      Wijstgronden                                                16
    3.1.5      Lokale situatie                                             16
    2.3 Bewoningsgeschiedenis                                             20
    2.3.1      Archeologie                                                 20
    2.3.2      Historie                                                    21
    2.3.3      Bouwdossieronderzoek                                        24
    2.4 Archeologische verwachting                                        27
3   Inventariserend veldonderzoek                                         28
    3.1 Werkwijze                                                         28
    3.2 Veldwaarnemingen                                                  29
    3.3 Verkennend booronderzoek                                          30
    3.3.1      Lithologie en bodemopbouw                                   30
    3.3.2      Bodemverstoringen                                           31
    3.3.3      Archeologische indicatoren                                  31
    3.4 Archeologische interpretatie                                      31
4   Conclusie en aanbevelingen                                            33
    4.1 Conclusie                                                         33
    4.2 Aanbevelingen                                                     35
5   Geraadpleegde bronnen                                                 36
Bijlagen                                                                  38
    Bijlage 1      overzicht van geologische en archeologische tijdvakken
    Bijlage 2      boorbeschrijvingen
5
</pre>

====================================================================== Einde pagina 313 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 314 ======================================================================

<pre>Bureauonderzoek en inventariserend veldonderzoek 6</pre>

====================================================================== Einde pagina 314 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 315 ======================================================================

<pre>7</pre>

====================================================================== Einde pagina 315 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 316 ======================================================================

<pre>Samenvatting
In opdracht van IM Projectontwikkeling BV heeft het onderzoeks- en
adviesbureau BAAC bv een archeologisch bureauonderzoek en inventariserend
veldonderzoek met behulp van boringen (verkennende fase) uitgevoerd in het
plangebied Brouwershoeve te Nistelrode. Op basis van landschappelijke,
archeologische en historische bronnen alsmede informatie uit bouwdossiers is in
het bureauonderzoek een archeologische verwachting opgesteld. Tijdens het
veldwerk is deze verwachting in het veld getoetst. Daarnaast is informatie
verkregen over de aanwezigheid van opgebrachte pakketten en verstoringen.
Uit het bureauonderzoek blijkt dat het plangebied zich bevindt op de overgang
van de Peelhorst naar de Centrale Slenk. De ondergrond van het plangebied
bestaat uit de grove rivierafzettingen van de Formatie van Beegden. Als gevolg
van de ligging op of nabij de Peelrandbreuk treedt in de omgeving van het
plangebied wijst op, hetgeen resulteert in een relatief natte bodem.
Archeologisch onderzoek heeft aangetoond dat de kern van Nistelrode in de late
middeleeuwen is ontstaan toen de vruchtbaardere gronden hoger op de horst
werden verlaten om ruimte te creëren voor landbouwgronden. De gronden die
voorheen ongeschikt werden geacht voor bewoning werden zo noodgedwongen
in gebruik genomen. Met behulp van de beschikbare bouwdossiers is inzicht
verkregen in de ligging van funderingen, verdiepte vloeren en kelders op het
terrein van de voormalige Brouwershoeve. Onder de tegenwoordige cafetaria
Tramplein bevindt zich een kruipruimte. Omdat niet duidelijk is geworden of
deze kruipruimte tot in de natuurlijke ondergrond reikt, kan niet worden
uitgesloten dat hieronder nog archeologische resten bewaard kunnen zijn
gebleven. Daarnaast is gebleken dat het noordoosten van het plangebied
archeologisch gezien als relatief onverstoord mag worden beschouwd. Op basis
van het bureauonderzoek geldt een middelhoge verwachting op resten uit de
periode paleolithicum – vroeg-neolithicum, een lage verwachting op de periode
midden-neolithicum – vroege middeleeuwen. Vanwege de ligging in de oude
kern van Nistelrode wordt een hoge verwachting gegeven op resten uit de late
middeleeuwen en nieuwe tijd.
Uit het veldonderzoek is gebleken dat in het midden, noorden en oosten van het
plangebied een dun, verstoord humeus dek rechtstreeks op een natte C-horizont
van de Formatie van Beegden is gelegen. Deze gronden zullen geen bijzondere
aantrekkingskracht ten aanzien van tijdelijke of meer permanente bewoning
hebben gekend. In het westen en zuiden van het plangebied is een
puinverharding met een minimale dikte van 70 centimeter respectievelijk een
ophooglaag van 90 centimeter dikte aangetroffen. Met in acht name van de
wetenschap dat hier in ieder geval in 1832 al bebouwing aanwezig was kan op
basis van de boorgegevens niet worden uitgesloten dat zich hier nog intacte
archeologische resten in de ondergrond bevinden.
Op basis van het voorliggende onderzoek wordt geadviseerd in het westen en
zuiden van het plangebied vervolgonderzoek te laten uitvoeren. Er wordt tevens
geadvsieerd het midden, noorden en oosten van het plangebied vrij te geven
voor de beoogde ontwikkeling.
          Bureauonderzoek en inventariserend veldonderzoek                      8
</pre>

====================================================================== Einde pagina 316 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 317 ======================================================================

<pre>1  Inleiding
   1.1 Onderzoekskader
   In opdracht van IM Projectontwikkeling BV heeft het onderzoeks- en
   adviesbureau BAAC bv een archeologisch bureauonderzoek en
   inventariserend veldonderzoek met behulp van boringen (verkennende
   fase) uitgevoerd in het plangebied Brouwershoeve te Nistelrode.
   Aanleiding voor het onderzoek is het plan een nieuwe woning te
   realiseren. De minimale bodemverstoring bij de realisatie van de
   nieuwbouw is te verwachten tot in de C-horizont van de bodem, waarbij
   een gerede kans bestaat dat eventueel aanwezige archeologische waarden
   verstoord of vernietigd worden.
   Het doel van een bureauonderzoek is het verwerven van informatie over
   bekende of verwachte archeologische waarden binnen een omschreven
   gebied aan de hand van bestaande bronnen. Met behulp van de verworven
   informatie wordt een specifiek archeologisch verwachtingsmodel
   opgesteld.
   Het inventariserend veldonderzoek in de vorm van een verkennend
   booronderzoek heeft tot doel inzicht te krijgen in de vormeenheden van
   het landschap, voor zover deze van invloed zijn op de locatiekeuze in het
   verleden en om de intactheid van het bodemprofiel te bepalen.
   Tijdens het onderzoek dienen de volgende onderzoeksvragen uit het Plan van
            1
   Aanpak te worden beantwoord:
   ▪    Zijn binnen het plangebied bekende archeologische waarden aanwezig? Zo
        ja, zijn er gegevens bekend over de omvang, ligging, aard en datering
        hiervan?
   ▪    Wat is de verwachte bodemopbouw in het gebied en zijn er gegevens
        bekend over bodemverstorende ingrepen in het verleden binnen het
        plangebied?
   ▪    Wat is de specifieke archeologische verwachting voor het gebied?
   ▪    Hoe is de bodemopbouw en is deze nog intact?
   ▪    In hoeverre worden archeologische resten bedreigd en is vervolgonderzoek
        nodig en zo ja, in welke vorm?
   Het onderzoek is uitgevoerd Kwaliteitsnorm Nederlandse Archeologie
               2
   versie 3.2 en het onderzoeksspecifieke Plan van Aanpak.
   1
     Merlidis 2012.
   2
     SIKB 2010.
 9
</pre>

====================================================================== Einde pagina 317 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 318 ======================================================================

<pre>1.2 Ligging van het gebied
Het plangebied ligt in de bebouwde kom van Nistelrode en wordt in het westen
begrensd door het Raadhuisplein, in het zuiden door de Kromstraat en
bebouwing langs de Kromstraat, in het oosten door bebouwing met achtertuinen
langs de Julianastraat en Toniesplein en in het noorden door bedrijfspanden. De
                                      2
oppervlakte bedraagt circa 5000 m . In figuur 1.1 is de ligging van het plangebied
weergegeven.
Figuur 1.1 Ligging van het plangebied
           Bureauonderzoek en inventariserend veldonderzoek                        10
</pre>

====================================================================== Einde pagina 318 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 319 ======================================================================

<pre>   1.3 Administratieve gegevens
    Provincie:                Noord-Brabant
    Gemeente:                 Bernheze
    Plaats:                   Nistelrode
    Toponiem:                 Brouwershoeve
    Datum opdracht:           30 maart 2012
    Datum veldwerk:           11 april 2012
    Datum rapportage:         20 april 2012
    BAAC-projectnummer:       V-12.0111
    Coördinaten:              Noordwesthoek: 167049 / 412557
                              Noordoosthoek: 167154 / 412632
                              Zuidwesthoek: 167126 / 412518
                              Zuidoosthoek: 167153 / 412527
    Kaartblad:                45E
                                      2
    Oppervlakte:              5000 m
    Datering:                 Late middeleeuwen, nieuwe tijd
    Onderzoeksmeldingsnummer: 51367
    Onderzoeksnummer:         volgt
    AMK-terrein:              16855
    Waarnemingnummer(s):      n.v.t.
    Vondstmeldingsnummer(s):  n.v.t.
    Type onderzoek:           Bureauonderzoek en Inventariserend
                              veldonderzoek (verkennende fase)
    Opdrachtgever:            IM Projectontwikkeling BV
                              Dhr. W. Groothuysen
                              Postbus 27
                              5469 ZG Erp
                              tel. 0413-211310
    Bevoegde overheid:        Gemeente Bernheze
                              Dhr. J.C. Gunter
                              De Misse 6
                              5834 ZG Heesch
                              tel. 0412-454635
    Beheer documentatie:      Bibliotheek Rijksdienst voor het Cultureel
                              Erfgoed en archief BAAC bv.
    Beheer vondstmateriaal:   Provinciaal Depot Bodemvondsten Noord-
                              Brabant
                              Waterstraat 16
                              5211 JD 's-Hertogenbosch
                              tel. 06-18303225
    Uitvoerder:               BAAC bv, vestiging ‘s-Hertogenbosch
                              Graaf van Solmsweg 103
                              5222 BS ‘s-Hertogenbosch
                              tel. 073-6136219
    Projectleider:            D.F.A.E. Voeten, M.Sc.
11
</pre>

====================================================================== Einde pagina 319 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 320 ======================================================================

<pre>Bureauonderzoek en inventariserend veldonderzoek 12</pre>

====================================================================== Einde pagina 320 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 321 ======================================================================

<pre>2   Bureauonderzoek
    2.1 Werkwijze
    Tijdens het bureauonderzoek is aan de hand van bestaande bronnen een
    archeologische verwachting voor het plangebied opgesteld. Bij de inventarisatie
    van de archeologische waarden is gebruik gemaakt van gegevens uit het Centraal
    Archeologisch Archief (CAA) en het Centraal Monumenten Archief (CMA) van de
    Rijksdienst voor het Cultureel Erfgoed (RCE), evenals de Indicatieve Kaart van
    Archeologische Waarden (IKAW). Hierbij is het Archeologisch Informatie Systeem
    (ARCHIS) gebruikt. De provinciale cultuurhistorische waardenkaart is
    geraadpleegd, evenals de gemeentelijke archeologische verwachtingskaart.
    Met name voor de recentere archeologische periodes zijn diverse historische
    bronnen geraadpleegd, daarnaast is contact opgenomen met de lokale
    heemkundekring / amateurarcheologen. Er is gebruik gemaakt van het Actueel
    Hoogtebestand Nederland, oude topografische kaarten en bouwtekeningen uit
    het gemeente archief. Literatuur over de geologie, geomorfologie en de
    bodemopbouw van het onderzoeksgebied is eveneens bestudeerd om op basis
    van locatiekeuze-theorieën een uitspraak te doen over de kans op aanwezigheid
    van archeologische resten.
    In navolgende paragrafen worden de resultaten van het bureauonderzoek
    beschreven. Grote delen van het bureauonderzoek zijn overgenomen uit BAAC-
    rapport V-10.0271 (Plangebied Parkstraat te Nistelrode). Dit rapport heeft
    betrekking op een archeologisch onderzoek dat is uitgevoerd op circa 35 meter
    ten zuidoosten van het voorliggende plangebied. Het bureauonderzoek wordt
    afgesloten met een synthese in de vorm van een specifieke archeologische
    verwachting. Een opsomming van de geraadpleegde literatuur en gebruikte
    kaarten is terug te vinden in de literatuurlijst.
    2.2 Landschappelijke ontwikkeling
    In deze paragraaf worden de bodemkundige, geologische en geomorfologische
    eenheden in het gebied beschreven. De bijbehorende geologische tijden en
    formaties zijn chronologisch weergegeven in Bijlage 1.
    2.2.1 Inleiding
    De gemeente Bernheze ligt deels op het Oost-Brabantse Peel Blok of Peelhorst en
    deels in de Centrale Slenk. Het Peel Blok is een tektonisch opheffingsgebied. De
    grens tussen horst en slenk, de Peelrandbreuk, ligt in het noordwesten van de
    gemeente Bernheze, nabij Nistelrode. De overgang van het Peel Blok naar de
    lager gelegen Centrale Slenk bestaat met name ten zuiden van Nistelrode uit een
    zeer flauw aflopende helling.
                  De Centrale Slenk is een strookvormig dalingsgebied in zuidoost-
                  noordwestelijke richting. Deze slenk is van grote invloed op de
 13
</pre>

====================================================================== Einde pagina 321 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 322 ======================================================================

<pre>                afwatering van een groot deel van Noord-Brabant. In het zuiden
                van de gemeente Bernheze stroomt het riviertje de Aa door een dal
                met meanderruggen- en geulen met dekzandkopjes. Parallel aan
                de noordzijde van dit dal loopt een dekzandrug. De dekzandrug
                gaat over in dekzandwelvingen of een dekzandvlakte, die aan de
                noordkant weer overgaan in een relatief laaggelegen beekdal.
                Vanwege de lage ligging is ter verbetering van de waterafvoer in de
                late middeleeuwen de Leigraaf aangelegd. Ten noorden van de
                Leigraaf komen dekzandvlaktes, afgewisseld met dekzandkopjes en
                stuifduinen voor. In het dekzand kunnen venige lagen voorkomen.
                2.1.2 Pleistoceen
                De oudste afzettingen die op het Peel Blok aan het oppervlak
                voorkomen zijn van laat-Tertaire ouderdom. Hierop liggen
                Pleistocene fluviatiele afzettingen, die soms nog weer bedekt zijn
                                                                            3
                met laat Pleistocene dekzanden en Holocene stuifzanden. Dekzand
                en stuifzand worden lithostratigrafisch gerekend tot de Formatie
                van Boxtel; de rivierafzettingen worden gerekend tot de Formatie
                                4
                van Beegden. Afzettingen behorende tot de Formatie van Beegden
                zijn afgezet door de Maas in het late Cromerien en het begin van
                het Elsterien (circa 420.000 jaar geleden) en bestaan uit grof,
                grindhoudend zand.
                De grens tussen het Peel Blok en de Centrale Slenk wordt gevormd
                door een breuklijn waarlangs aardlagen zijn verplaatst. Deze breuk
                maakt deel uit van een stelsel van aardbreuken. Langs deze breuken
                hebben weer verschuivingen in de aardkorst plaats gevonden.
                Zodoende zijn enerzijds dalende gebieden, de zogenaamde slenken
                en anderzijds stijgende gebieden, de zogenaamde horsten ontstaan.
                Het Peel Blok is een waterscheiding, het dal van de Maas loopt ten
                oosten van de horst en de Centrale Slenk fungeert als een
                verzamelbekken voor meerdere beken ten westen van het Peel Blok.
                De Maas heeft zich geleidelijk van west naar oost verplaatst en daar
                sediment (zand en grind) afgezet, totdat de horst voor de Maas te
                hoog werd en daarna als waterscheiding ging fungeren. Op het Peel
                Blok komen enkele dalvormige laagtes voor die zijn ontstaan door
                het afstromen van sneeuwsmeltwater over de diep bevroren
                ondergrond in het Weischselien (115.000 - 10.000 jaar voor heden).
                Gedurende het Pleistoceen (2,5 miljoen jaar tot circa 10.000 jaar
                geleden) zijn er verscheidene zeer koude perioden geweest
                (glacialen/ijstijden), afgewisseld met warmere perioden
                (interglacialen). Gedurende geen van de glacialen is het zuiden van
                Nederland, in tegenstelling tot noordelijk Nederland, door landijs
                bedekt geweest. Wel is het klimaat tijdens de laatste ijstijd, het
                Weichselien, van invloed geweest op het huidige landschap. In het
                begin van het Weichselien was er nog vrij veel vegetatie, waardoor
                de zandverstuivingen slechts een lokaal karakter hadden. In het
                Midden-Weichselien (74.000 - 15.700 jaar voor heden) bestond het
                gebied lange tijd uit een poolwoestijn. De vegetatie was vrijwel
                verdwenen, waardoor op grote schaal verstuiving van zand kon
                optreden. Dit door de wind afgezette zand wordt dekzand
3
  Stiboka 1976.
4
  Stiboka 1976.
           Bureauonderzoek en inventariserend veldonderzoek                          14
</pre>

====================================================================== Einde pagina 322 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 323 ======================================================================

<pre>                   genoemd. Tevens was de ondergrond permanent bevroren
                   (permafrost). Hierdoor moest het sneeuwsmeltwater in de zomer
                   oppervlakkig afstromen, wat erosie en de afzetting van
                   fluvioperiglaciale afzettingen tot gevolg had. Het dekzandreliëf
                   bestaat voor het grootste gedeelte uit dekzandruggen en
                   dekzandwelvingen. De ruggen zijn vaak duidelijk te zien en kunnen
                   meer dan 1,5 meter boven hun omgeving uitsteken. De
                   dekzandwelvingen zijn minder geaccidenteerd. De dekzanden
                   kunnen nog in het Pleistoceen secundair zijn verspoeld. Hierdoor
                   zijn vlaktes van ten dele verspoelde dekzanden en dekzandvlaktes
                   ontstaan. De dekzandvlaktes beslaan een groot deel van de
                   oppervlakte van de gemeente Bernheze en zijn voor een groot deel
                   vergraven en/of geëgaliseerd. Het dekzand bestaat over het
                   algemeen uit kalkarm matig fijn zand, terwijl de fluvioperiglaciale
                   afzettingen voornamelijk bestaan uit sterk tot uiterst siltig zand met
                                                          5
                   enkele grovere zand- of grindlaagjes. Op die plaatsen waar het
                   smeltwater tijdelijk niet kon wegstromen is leem afgezet dat
                   Brabantse leem wordt genoemd.
                   2.1.3 Holoceen
                   In het Holoceen, dat circa 10.000 jaar geleden begon, verbeterde het
                   klimaat. Het landijs smolt af, waardoor de zeespiegel steeg. Door de
                   zeespiegelstijging steeg ook de grondwaterspiegel, waardoor lager
                   gelegen terreindelen natter werden. In de beekdalen en lokale
                   depressies kon veenvorming plaatsvinden. In het dal van de Aa werd
                   leemhoudend zand of ijzerrijk beekleem afgezet en in enkele
                                                                   6
                   verlaten stroombeddingen werd veen gevormd. Het veen wordt
                   gerekend tot het Laagpakket van Griendtsveen van de Formatie van
                                7
                   Nieuwkoop. Door de Brabantse leem in de ondergrond was de
                   grond op enkele plaatsen zo verdicht dat op enkele plaatsen het
                   water stagneerde en zo vennen ontstonden. Er is mogelijk een groot
                   aantal vennen in de dekzandlaagtes geweest, waar veengroei is
                   opgetreden. De watertoevoer betrof vrijwel uitsluitend regenwater
                   wat uiteindelijk leidde tot de vorming van veenmosveen
                   (hoogveen). Waar winbare hoeveelheden veenmosveen aanwezig
                   waren, heeft men deze mogelijk afgegraven om als turf te
                   verbranden in ovens en kachels. De plaats- en veldnamen Rukven en
                   Moerven illustreren de ligging van een voormalig veengebied.
                   In het dekzandgebied kan indien verschraling van de grond
                   optreedt opnieuw verstuiving plaatsvinden. Verschraling van de
                   grond kan optreden door boskap, het steken van heideplaggen en
                   overbeweiding. Secundaire verstuivingen van dekzand zijn bekend
                   vanaf de bronstijd, maar vonden voornamelijk in de middeleeuwen
                   plaats. In de secundair verstoven zanden (Laagpakket van Kootwijk
                   van de Formatie van Boxtel) zijn landduinen met vlaktes en laagten
                              8
                   aanwezig.
   5
     Berendsen 2008.
   6
     Stiboka 1976.
   7
     De Mulder et al. 2003.
   8
     De Mulder et al. 2003.
15
</pre>

====================================================================== Einde pagina 323 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 324 ======================================================================

<pre>                2.1.4 Wijstgronden
                Onder de Formatie van Beegden komt de Formatie van Waalre voor
                                                                        9
                die hier bestaat uit stevige, horizontaal gelaagde klei. Deze klei is
                voor grondwater ondoordringbaar, waardoor het zogenaamde
                wijstverschijnsel ontstaat door een opstuwing van grondwater aan
                de oostzijde van de Peelrandbreuk. Daar stuit het van het Peel Blok
                afstromende water, dat zich beweegt in het goed doorlatende zand
                van de Formatie van Beegden tegen het fijnere zand van de
                                                                          10
                Formatie van Boxtel dat veel minder goed doorlatend is. Het
                grondwater wordt omhoog gestuwd, waardoor de grondwaterstand
                permanent hoger is dan de lager gelegen dekzandgronden in de
                slenk.
                Ten oosten van Nistelrode ligt een kleinere breuk, waarlangs ook
                wijstgronden voorkomen. Deze breuk loopt nagenoeg evenwijdig
                met de Peelrandbreuk. Hier wordt het wijstverschijnsel veroorzaakt
                door slecht doorlatende leemlagen in grove afzettingen. Als gevolg
                                                                    11
                ontstaat ter plaatse van de breuk een ijzeroerlaag.
                3.1.5 Lokale situatie
                                                    12
                Op de bodemkaart van Nederland is het onderzoeksgebied
                gekarteerd als Bebouwing. Globaal bevinden zich ten westen van de
                legenda-eenheid Bebouwing lage enkeerdgronden bestaande uit
                leemarm en zwak lemig fijn zand (code EZg21g), met
                grondwatertrap III. Grondwatertrap III houdt in dat de gemiddeld
                hoogste grondwaterstand (GHG) ondieper dan 40 cm beneden
                maaiveld en de gemiddeld laagste stand (GLG) niet dieper dan 80-
                120 cm beneden maaiveld is. Het achtervoegsel g in deze legenda-
                eenheid duidt op de aanwezigheid van grof zand en/of grind
                beginnend tussen 40 en 120 cm beneden maaiveld.
                Oostelijk van de legenda-eenheid Bebouwing bevinden zich hoge
                zwarte enkeerdgronden bestaande uit grof zand (zEZ30). De
                grondwatertrap neemt toe in oostelijke richting van VI naar VII.
                Grondwatertrap VI betekent dat de GHG tussen 40 en 80 cm
                beneden maaiveld bevindt en de GLG dieper ligt dan 120 cm. Voor
                grondwatertrap VII ligt de GHG dieper dan 80 cm en de GLG zich
                eveneens dieper bevindt dan 120 cm.
                Afgaande op het kaartbeeld worden in het plangebied lage
                enkeerdgronden bestaande uit leemarm en zwak lemig fijn zand
                verwacht (code EZg21g) met grondwatertrap III. Deze relatief natte
                omstandigheden zijn toe te schrijven aan het eerste hierboven
                beschreven wijstverschijnsel waarbij water vanuit het goed
                doorlatende zand van de Formatie van Beegden stagneert tegen het
                minder goed doorlatende, fijnere zand van de Formatie van Boxtel
                dat zich westelijk van de Peelrandbeuk bevindt.
                De enkeerdgronden zijn ontstaan als gevolg van het opbrengen van
                een zogenaamd esdek, vaak bestaande uit een mengsel van plaggen
9
  De Mulder et al. 2003.
10
   Wopereis en Steeghs 1970.
11
   Wopereis en Steeghs 1970.
12
   Stiboka 1976.
            Bureauonderzoek en inventariserend veldonderzoek                          16
</pre>

====================================================================== Einde pagina 324 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 325 ======================================================================

<pre>                   en mest. Wanneer een dergelijk dek dik genoeg is kan dit als
                   bescherming hebben gefungeerd voor eventueel aanwezige
                   archeologische resten uit voorgaande periodes. De archeologische
                   resten liggen dan buiten het bereik van de moderne ploeg. Het is
                   bekend dat deze methode van bemesting op de zandgronden lokaal
                   al voorkwam vanaf de Middeleeuwen tot de introductie van de
                                         13
                   kunstmest rond 1900.
                                                 14
                   Op de geomorfologische kaart is te zien dat het plangebied als
                   Bebouwing staat gekarteerd. Bij extrapolatie van de omliggende
                   legenda-eenheden is het waarschijnlijk dat het plangebied zich
                   geomorfologisch gezien bevindt op een plateau-achtige horst met
                   rivierafzettingen aan oppervlak (4F1). Westelijk van de min of meer
                   noord-zuid gericht Peelrandbeuk bevindt zich de slenk waarin onder
                   andere de geomorfologisch eenheden Vlakte van ten dele
                   verspoelde dekzanden (2M9), Dekzandrug (+/- oud bouwlanddek)
                   (3K14) en Dekzandvlakte (2M13) voorkomen.
                                    15
                   Ook op het AHN is het hoogteverschil tussen de hooggelegen
                   Peelhorst en de laaggelegen Centrale Slenk duidelijk zichtbaar
                   (figuur 2.2).
   13
      o.a. Berendsen 2008.
   14
      Stiboka 1977.
   15
      AHN 2012.
17
</pre>

====================================================================== Einde pagina 325 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 326 ======================================================================

<pre>    Figuur 2.1    Twee vormen van het wijstverschijnsel die voorkomen
    bij Nistelrode. In de bovenste situatie a) stuit het afstromende water
    in het goed doorlatende grindrijke grove zand tegen fijn, minder
    doorlatend zand. Hierdoor wordt het grondwater omhoog gestuwd.
    In b) wordt het wijstverschijnsel veroorzaakt door slecht
    doorlatende leemlagen in grove afzettingen waardoor een
    ijzeroerlaag onstaat. De bovenste situatie (a) doet zich voor ter
    plaats van het plangebied, de onderste (b) komt voor ten oosten van
    Nistelrode (Stiboka 1976).
Bureauonderzoek en inventariserend veldonderzoek                           18
</pre>

====================================================================== Einde pagina 326 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 327 ======================================================================

<pre>   Figuur 2.2   Een uitsnede van het AHN (Actueel Hoogtebestand Nederland) met
   daarop het noordelijk deel van het in het terrein nog zichtbare deel van
   Peelhorst. De maaiveldhoogte varieert van circa 6 meter + NAP bij Vinkel in de
   Centrale slenk tot circa 21 m + NAP midden op de Peelhorst bij het plaatsje
   Zeeland. Het plangebied in Nistelrode bevindt zich op circa 12 m + NAP. De
   ligging van het plangebied is aangegeven met de rode pijl.
19
</pre>

====================================================================== Einde pagina 327 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 328 ======================================================================

<pre>2.3 Bewoningsgeschiedenis
2.3.1 Archeologie
De onderverdeling van de indicatieve waarden zoals weergegeven op de
                                                   16
Indicatieve Kaart van Archeologische Waarden is in het gebied gebaseerd op de
statistische relatie tussen de geomorfologische en bodemkundige situatie
enerzijds en het voorkomen van archeologische vindplaatsen anderzijds. Het
plangebied is op de IKAW gekarteerd als bebouwd terrein. Ten zuidoosten van
het plangebied bevindt zich een zone met een middelhoge indicatieve
archeologische waarde, naar het noordwesten overgaand in een hoge indicatieve
archeologische waarde. Deze indeling is gemaakt op basis van de bodemkaart
(grondwatertrappen en de aanwezigheid van esdekken). Esdekken zijn door de
mens opgebrachte humeuze pakketten waarbij organisch materiaal (plaggen,
bosstrooisel, dierenmest e.d.) vermengd werd met het minerale deel van de
bodem, veelal zand. Op de bodemkaart zijn deze doorgaans gekarteerd als
eerdgronden. Eerdgronden zijn echter niet altijd antropogeen van oorsprong.
De hierboven genoemde vorm van bemesting kwam op het Nederlandse
grondgebied vanaf ongeveer het einde van de veertiende of het begin van de
vijftiende eeuw in zwang, zodat vooral vindplaatsen van vóór de late
middeleeuwen nog intact en goed geconserveerd zullen zijn. Vanwege de dikte
van het plaggendek kunnen eventuele vindplaatsen veelal nog gaaf aanwezig
zijn, omdat ze door de ophoging geleidelijk buiten het bereik van het eergetouw
en de keerploeg zijn geraakt. De oudere grondbewerking (met eergetouw) zal
hooguit de bovenste 15 cm van de oude bodem hebben geroerd, waardoor
eventuele archeologische sporen slechts in geringe mate zijn aangetast.
                                                             17
Op de Cultuurhistorisch Waardenkaart van Noord-Brabant valt het plangebied
binnen een ongekarteerde zone vanwege de aanwezigheid van bebouwing. De
indicatieve archeologisch waarde in de wijdere omgeving van het plangebied is
op deze kaart gekarteerd als middelhoog tot hoog op basis van de vermoedelijk
aanwezigheid van esdekken. Op het onderdeel Historisch Stedenbouw van de
CHW van Noord-Brabant is te zien dat het plangebied binnen een zone valt die
aangemerkt is als redelijk hoog (CHW-code S). Op de gemeentelijke
                     18
verwachtingskaart valt het plangebied binnen de historische kern van Nistelrode
waarvoor een hoge archeologische verwachting geldt.
                                             19
Op de Archeologische Monumentenkaart staan terreinen vermeld die door de
provincie en de RCE zijn geselecteerd vanwege hun archeologische waarde. Een
aantal van deze terreinen heeft eveneens de status van beschermd archeologisch
monument. Het plangebied bevindt zich binnen het AMK-terrein 16855 dat de
historisch kern van Nistelrode behelst. De wortels hiervan gaan terug tot de
middeleeuwen.
                                          20
Uit het Centraal Archeologisch Archief blijkt dat er archeologische
waarnemingen en onderzoeken zijn gemeld binnen een straal van 500 meter om
het plangebied. Hieronder zijn deze waarnemingen en onderzoeken in een tabel
weergegeven.
16
   RCE 2008.
17
   Provincie Noord-Brabant.
18
   Buesink 2011.
19
   RCE 2010.
20
   RCE 2010.
            Bureauonderzoek en inventariserend veldonderzoek                    20
</pre>

====================================================================== Einde pagina 328 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 329 ======================================================================

<pre>   Waarnemings-        Afstand tot    Waarneming         Datering        Opmerkingen
   nummer              plangebied
   404915              80 m ZO        Resultaat          n.v.t.          Geen indicatoren
                                      booronderzoek                      aangetroffen
   43684               370 m NNW      Vondst aardewerk   IJzertijd       Administratieve
                                                                         coordinaten
   419432              430 m NNO      Vondst aardewerk   Late
                                                         Middeleeuwen
   Onderzoeks-       Afstand tot     Soort onderzoek      Resultaat       Opmerkingen
   nummer            plangebied
   15811             60 m W             Booronderzoek     Geen vervolg
   32487             35 m W             Booronderzoek     Geen vervolg
   13439             150 m Z            Booronderzoek     Geen vervolg
   14134             80 m ZO            Booronderzoek     Geen vervolg    Betrokkenheid
                                                                          heemkundekring
                                                                          geadviseerd
   2665              420 m OZO       Opgraving                            IJzertijd-
                                                                          Middeleeuwen
   Uit de resultaten van de opgraving die onder onderzoeksnummer 2665 is
   uitgevoerd, blijkt dat zich tot aan het midden van de late middeleeuwen op
   circa 300 meter ten oosten van de huidige dorpskern een concentratie van
   boerderijen bevond. Deze locatie bevindt zich hoger op de horst en werd
   verlaten om de rijkere gronden in gebruik te kunnen nemen ten behoeve
   van landbouw. Tijdens de late middeleeuwen ontstond als gevolg van de
   groeiende bevolking en veranderde landbouwtechnieken de noodzaak om
   de minder geschikte gronden in gebruik te nemen als woongrond ten einde
   de betere gronden efficiënter als landbouwgrond te kunnen gebruiken.
   Destijds is ook de huidige kern van Nistelrode ontstaan. Dit maakt het
   minder waarschijnlijk dat zich ter hoogte van de huidige kern van
   Nistelrode, waar het plangebied deel van uitmaakt, archeologische resten
   uit de periode midden-neolithicum – begin late middeleeuwen bevinden
   daar deze gronden in die periode ongeschikt voor landbouw en de
                                               21
   bijbehorende bewoning geacht werden.
   Op 17 april 2012 is contact gezocht met de Heemkundekring Nistelvorst ten
   einde ook lokaal beschikbare informatie bij het onderzoek te kunnen
   betrekken. De heer Van den Bogaart liet namens de heemkundekring
   weten dat vervolgonderzoek ter hoogte van de Brouwershoeve wel
   degelijk zinvol kan zijn. De Brouwershoeve dateerde uit 1754 en lag aan
   een driehoekig plein. Het plangebied bevindt zich nabij de oude Antonius
   kapel welke dateerde uit de periode 1430-1440. Dit maakt dat er in de
   periode voor 1754 al bebouwing binnen het plangebied aanwezig geweest
   zou kunnen zijn. Aan de overzijde van de Brouwershoeve was in ieder geval
   rond 1800 al bewoning. Verder wordt opgemerkt dat de Heemkundekring
   Nistelvorst geen inzicht heeft in de mate van verstoring op het terrein.
   2.3.2 Historie
   De oorspronkelijke naam van Nistelrode was ‘Nisterle’. De uitgang ‘le’ heeft
   waarschijnlijk met ‘loo’ te maken, dat ‘bos’ betekent. Het woord ‘nister’ kan
   duiden op ‘nittel’ (netel). Een andere mogelijkheid is dat het is afgeleid van
   ‘nester’ dat ‘westen’ betekent. Aan het begin van de vijftiende eeuw werd de
   21
      Jansen 2007.
21
</pre>

====================================================================== Einde pagina 329 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 330 ======================================================================

<pre>naam veranderd in ‘Nistelrode’, waarbij ‘rode’ samenhangt met rooien, ofwel
ontginnen.
Tussen 1200 en 1237 wordt ‘Nisterle’ genoemd in een lijst van goederen en
rechten van de abdij van Berne bij Heusden. In 1291 wordt gesproken van
goederen die gelegen zijn in de ‘parrochia (plaatselijke kerkelijke gemeente) de
Nysterle’. In juli 1296 kregen de inwoners van Nysterle hun gement
                                                            22
(gemeenschappelijke grond) in gebruik van hertog Jan II.
Het merendeel van de bevolking leefde van de landbouw maar vanaf het eind
van de achttiende eeuw werd de linnenweverij een steeds belangrijkere
nijverheid voor de boerenbevolking. Zo telde Nistelrode in 1794 200 wevers. Eind
negentiende eeuw verhuisde deze activiteit naar de fabriek.
                                                23
Het dorp Nistelrode wordt door Van der Aa omschreven als ‘een groot maar
geen fraai dorp’ gelegen midden in een ‘groote, onvruchtbare heide’. Het dorp,
dat ook wel Nestelrode, Nestelrooy of Nistelrooi werd genoemd, telde op dat
moment 290 verspreid liggende huizen bewoond door 1890 inwoners. De heide
                                         24
van Nistelrode wordt door Van der Aa als volgt omschreven: ‘De heide van
Nistelrode is met allerlei keisteentjes als bezaaid; met vindt er vele vuurstenen
onder, ook schoon geaderde marmersteenen en andere soorten. Zelfs zouden er,
zegt met diamanten gevonden worden, welke in alles met de Lochemsche
diamanten in Gelderland overeenkomen; ook liggen er enkele keisteenen, die
eenige honderden ponden wegen’.
De kwaliteit van de meer westelijk gelegen gronden van de gemeente Heeswijk
(destijds omvattende het dorp Heeswijk, het gehucht Rucphen en een gedeelte
van het dorp Kaathoven, dat circa 7 km ten westen van het plangebied ligt),
                          25
wordt door Van der Aa omschreven als ‘zavelig en slecht’ en de landerijen
moeten ‘met veel arbeid en mest’ vruchtbaar gemaakt worden. In de omgeving is
verder veel onbebouwde grond aanwezig. De voornaamste bron van bestaan in
de gemeente Heeswijk was landbouw en veeteelt. De landbouwopbrengsten zijn
voor eigen gebruik en bestaan vooral uit rogge en boekweit. Daarnaast wordt er
haver, gerst, vlas, oliezaad en tuinvruchten verbouwd. Ook werd er gehandeld in
steen dat werd aangevoerd via de Zuid-Willemsvaart.
Tot 1994 was Nistelrode een zelfstandige gemeente. Tegenwoordig maakt
Nistelrode samen met de voormalige gemeenten Heesch en Heeswijk-Dinther deel
uit van de gemeente Bernheze. De naam Bernheze is afgeleid van het gehucht
‘Bernehese’ dat reeds in een akte uit 1196 wordt vermeld. Het gehucht is gelegen
is op 4,75 km ten zuidwesten van het plangebied. De naam is opgebouwd uit de
termen ‘bern’ of ‘born’, dat water of modder betekent en ‘hese’ staat voor bos of
kreupelhout.
                                              26
Op de kadastrale kaart uit omstreeks 1832 is te zien dat het Raadhuisplein
destijds al bestond in de vorm van een pleintje op een splitsing van wegen (zie
figuur 2.3.). Zowel ten westen als ten zuiden van het plangebied bevond zich de
Laarsche Weg. Het plangebied beslaat (delen van) de kadastrale percelen 1987,
1988, 1991, 1992, 1993, 1994, 1997, 1998 en 1999 en is gedeeltelijk bebouwd. Het
22
   BHIC 2012.
23
   Van der Aa 1848.
24
   Van der Aa 1848.
25
   Van der Aa 1844.
26
   Watwaswaar 2012a.
           Bureauonderzoek en inventariserend veldonderzoek                       22
</pre>

====================================================================== Einde pagina 330 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 331 ======================================================================

<pre>   plangebied was, getuige de Oorspronkelijke Aanwijzende Tafel, grotendeels in
   gebruik als bouwland (landbouwgrond) en boomgaard. In het zuiden van het
   plangebied bevond zich een huis met schuur en erf (perceel 1998). In het westen
   van het plangebied bevond zich de Brouwershoeve (1991), genoemd naar de
   brouwerij die daar destijds was gevestigd. De Brouwershoeve was een achttiende
   eeuwse hoeve die tot 2005 nog in gebruik was als gemeenschaps- en
   horecacentrum. In het begin van mei 2005 is de monumentale boerderij met
   rieten dak als gevolg van een blikseminslag afgebrand. Ter hoogte van het
   genoemde huis bevindt zich tegenwoordig het gebouw van cafetaria ’t
   Tramplein.
   Figuur 2.3    Uitsnede kadastrale kaart uit 1832 van plangebied en omgeving.
                                                           27
   De situatie binnen het plangebied is omstreeks 1900 nagenoeg onveranderd ten
   opzichte van de situatie in 1832 (zie figuur 2.4.). In het westen en zuiden van het
   plangebied bevinden zich respectievelijk de Brouwershoeve en het woonhuis dat
   ook op de kadastrale kaart uit 1832 te zien is. Het noorden en oosten van het
   plangebied zijn nog onbebouwd.
                   28        29
   Pas tussen 1956 en 1988 vindt er noemenswaardige nieuwbouw binnen het
   plangebied en in de directe omgeving van het plangebied plaats. Het gaat hier
   dan met name om bedrijfsgebouwen en, ten oosten van het plangebied, een
   woonwijk.
   27
      Watwaswaar 2012b.
   28
      Watwaswaar 2012c.
   29
      Watwaswaar 2012d.
23
</pre>

====================================================================== Einde pagina 331 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 332 ======================================================================

<pre>Figuur 2.3     Uitsnede topografische kaart uit 1900 van plangebied en omgeving.
                                 30
2.3.3 Bouwdossieronderzoek
Om inzicht te krijgen in de funderingsdiepte en de diepte van vloerniveaus ten
opzichte van het originele maaiveld, de aanwezigheid van kelders of verdiepte
ruimten en de aanwezigheid van eventuele ophogingen binnen het plangebied is
een bouwdossieronderzoek uitgevoerd. Dit onderzoek heeft zich met name
gericht op de constructies van de inmiddels afgebroken Brouwershoeve.
Daarnaast is informatie vergaard over de bedrijfspanden van Kling van Dinther
(Toniesplein 1 en 3) en het pand van Cafetaria Tramplein (Raadhuisplein 1). Er is
tijdens het bouwdossieronderzoek geen informatie met betrekking tot eventuele
ophogingen binnen het plangebied naar voren gekomen.
Brouwershoeve (Raadhuisplein 9-11)
In het gemeentelijk bouwarchief zijn bouw- en constructietekeningen
beschikbaar uit 1974, 1984 en 2002. Uit deze stukken blijkt dat in 1974 een
opslagkelder is ingegraven op het binnenterrein tussen de oorspronkelijke
Brouwershoeve en de tussen 1956 en 1974 bijgebouwde woning. Tijdens de
verbouwing, uitbreiding en restauratie van de Brouwershoeve in 1984 is onder
meer een verdiepte kelder aangelegd ten oosten van de grote zaal.
De ondersteunende funderingen van zowel het oorspronkelijke pand van de
Brouwershoeve als ook die van de latere aanbouwen zijn geschied in de vorm van
ingegraven poeren. Deze poeren beslaan een oppervlakte die gezamenlijk minder
dan 6% van het totaal bebouwde terrein beslaan en zijn ingegraven tot een
diepte van circa 100 centimeter –mv. Het oorspronkelijke gebouw van de
Brouwershoeve kende in het midden een vloer die ten opzichte van het maaiveld
circa 20 centimeter was verdiept. Beide kelders reiken tot 220 centimeter –mv.
Op basis van de tekeningen uit 1974, 1984 en 2002 is een oppervlaktetekening
van de kelders, funderingen en verdiepte vloer vervaardigd (zie figuur 2.4.).
30
   Bernheze 2012.
           Bureauonderzoek en inventariserend veldonderzoek                       24
</pre>

====================================================================== Einde pagina 332 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 333 ======================================================================

<pre>   Figuur 2.4  Kelder- en funderingsplan van de Brouwershoeve. De kelders zijn
   weergegeven met de rode contouren, funderingen en poeren met blauwe
   contouren en de verdiepte vloer in de Brouwershoeve met het gele vlak.
25
</pre>

====================================================================== Einde pagina 333 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 334 ======================================================================

<pre>Kling van Dinther (Toniesplein 1-3)
De bedrijfspanden van Kling van Dinther langs het Toniesplein zijn ondiep
gefundeerd en niet onderkelderd. Vanwege de beperkte horizontale verspreiding
van de funderingen mag worden aangenomen dat een eventueel aanwezig
archeologisch niveau nog grotendeels intact aanwezig zou kunnen zijn. Er
bevindt zich op het terrein een ingegraven olie-/vetafscheider met een inhoud
van vijf kubieke meter. De beperkte afmetingen van deze ingegraven constructie
maken dat het terrein van Kling van Dinther archeologisch gezien als overwegend
onverstoord mag worden beschouwd.
Cafetaria Tramplein (Raadhuisplein 1)
Ter hoogte van de huidige bebouwing op adres Raadhuisplein 1 bevond zich op
de kadastrale kaart uit 1832 al een woonhuis. Het cafetaria is niet onderkelderd
maar kent wel een ondiepe kruipruimte. Omdat er geen informatie bekend is
over eventuele ophooglagen binnen het plangebied kan niet volledig worden
uitgesloten dat zich ter hoogte van Raadhuisplein 1 nog archeologische resten in
de ondergrond bevinden, te meer omdat dit kavel zich langs de oude,
middeleeuwse bewoningas van Nistelrode bevindt en dit gedeelte van het
plangebied in 1832 al bebouwd was.
           Bureauonderzoek en inventariserend veldonderzoek                      26
</pre>

====================================================================== Einde pagina 334 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 335 ======================================================================

<pre>   2.4 Archeologische verwachting
   Uit het bureauonderzoek blijkt dat het plangebied zich bevindt op de overgang
   van de Peelhorst naar de Centrale Slenk. De ondergrond van het plangebied
   bestaat uit de grove rivierafzettingen van de Formatie van Beegden. Als gevolg
   van de ligging op of nabij de Peelrandbreuk treden in de omgeving van het
   plangebied wijstverschijnselen op, hetgeen resulteert in een relatief natte bodem.
   Archeologisch onderzoek heeft aangetoond dat de kern van Nistelrode in de late
   middeleeuwen is ontstaan toen de vruchtbaardere gronden hoger op de horst
   werden verlaten om ruimte te creëren voor landbouwgronden. De gronden die
   voorheen ongeschikt werden geacht voor bewoning werden zo noodgedwongen
   in gebruik genomen.
   De ligging op de overgang van laag naar hoog maakt dat het plangebied
   gedurende de steentijden een zekere aantrekkingskracht ten aanzien van
   tijdelijke vestiging kan hebben gehad. Op basis van de ligging op deze
   landschappelijke gradiënt wordt een middelhoge verwachting gegeven op resten
   van jager-verzamelaars uit de periode paleolithicum – vroeg-neolithicum. Hierbij
   kan bijvoorbeeld gedacht worden aan jachtkampen met haardplaatsen en
   afvaldumps. Dergelijke kleine complexen worden gekenmerkt door een strooiing
   van overwegend vuursteen. Gedurende het neolithicum ging de mens meer
   sedentair leven en werden de hogere, drogere gronden in gebruik genomen voor
   permanente vestiging. Omdat de gronden binnen het plangebied door de natte
   ligging eigenlijk geen bijzondere aantrekkingskracht ten aanzien van meer
   permanente vestiging kennen, wordt een lage archeologische verwachting
   gegeven op het voorkomen van archeologisch resten uit de periode midden-
   neolithicum – vroege middeleeuwen. Het is bekend dat de huidige kern van
   Nistelrode vermoedelijk is ontstaan tegen het einde van de twaalfde of het begin
   van de dertiende eeuw. Vanwege de ligging van het plangebied in het centrum
   van de kern van Nistelrode alsmede het gegeven dat de Brouwershoeve, welke
   dateerde uit de achttiende eeuw, binnen het plangebied was gelegen wordt een
   hoge archeologische verwachting gegeven op archeologische resten uit de
   periode late middeleeuwen – nieuwe tijd.
27
</pre>

====================================================================== Einde pagina 335 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 336 ======================================================================

<pre>3 Inventariserend veldonderzoek
  3.1 Werkwijze
  Het inventariserend veldonderzoek is uitgevoerd op basis van de resultaten van
  het bureauonderzoek. Hierbij is de tijdens het bureauonderzoek opgestelde
  archeologische verwachting in het veld getoetst. Bij het inventariserend
  veldonderzoek (verkennende fase) is het plangebied Brouwershoeve te Nistelrode
  onderzocht op de geomorfologische, geologische en bodemkundige
  karakteristieken. Ook geeft het booronderzoek informatie over het intact zijn van
  de bodem en daarmee informatie over de gaafheid van een eventuele
  archeologische vindplaats. Om inzicht te verkrijgen in de geologische en
  bodemkundige opbouw van het gebied zijn 5 verkennende boringen verricht met
  een Edelmanboor met een diameter van 7 centimeter. Het gebruikte aantal
  boringen is ontoereikend om eventueel aanwezige vindplaatsen te kunnen
  karteren. De boringen zijn uitgevoerd tot een maximale diepte van 170
  centimeter –mv (beneden maaiveld). Boring 1 kon wegens de aanwezigheid van
  een ondoordringbaar pakket puin niet dieper dan 70 centimeter –mv worden
  doorgezet.
  Gezien het feit dat het plangebied is bebouwd en het oppervlak is verhard, is de
  vondstzichtbaarheid ter plaatse zeer gering. Een oppervlaktekartering is derhalve
  niet uitgevoerd.
  De locaties van de boringen zijn ingemeten met GPS, waarbij de afwijking circa 2
  meter bedraagt. De hoogteligging ten opzichte van NAP is uit het Actueel
                                        31
  Hoogtebestand Nederland gehaald.
  Hoewel het verkennende onderzoek niet specifiek is gericht op het opsporen van
  archeologische indicatoren is wel op de aanwezigheid daarvan gelet. De
  bodemlagen zijn met de hand en op het oog onderzocht op de aanwezigheid van
  archeologische indicatoren. Archeologische indicatoren (bv. aardewerk,
  huttenleem, vuursteen, metaal, houtskool en al dan niet verbrand bot) kunnen
  een aanwijzing zijn voor de aanwezigheid van een archeologische vindplaats ter
  plaatse of in de nabijheid van de boring met indicator. De bodemlagen zijn
               32                 33
  lithologisch en bodemkundig beschreven.
  Het veldonderzoek heeft plaatsgevonden op 11 april 2012. In navolgende
  paragrafen worden de resultaten van het veldonderzoek beschreven. De locaties
  van de boringen staan weergegeven op de boorpuntenkaart (figuur 3.1). De
  maaiveldhoogte (in meters ten opzichte van NAP) is per boring vermeld in de
  boorstaten (bijlage 2).
  31
     AHN 2012.
  32
     NCN 1989.
  33
     De Bakker en Schelling 1989.
             Bureauonderzoek en inventariserend veldonderzoek                       28
</pre>

====================================================================== Einde pagina 336 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 337 ======================================================================

<pre>   Figuur 3.1 Boorpuntenkaart
   3.2 Veldwaarnemingen
   Door de aanwezige bebouwing, verhardingen en begroeiing waren aan het
   maaiveld geen aanwijzingen zichtbaar die zouden kunnen duiden op de
   aanwezigheid van archeologische resten in de bodem (figuur 3.2). Het plangebied
   bestaat in het westen uit een braakliggend terrein met tegel- en puinverharding.
   Dit terrein is provisorisch in gebruik als opslag voor onder andere
   bouwmaterialen en horecagerelateerde goederen. In het midden van het
   oostelijke terrein bevinden zich enkele bedrijfspanden. Het uiterste oosten van
   het plangebied is verhard met klinkers en in gebruik als parkeerplaats. In het
   midden van het plangebied bevindt zich een verdiepte kelder die vol staat met
   water. Het betreft hier de meest oostelijke kelder die bij het bouwkundig
   onderzoek is aangetroffen. Het terrein is in het verleden hoogstwaarschijnlijk
   geëgaliseerd waardoor het huidige maaiveld grotendeels vlak is gelegen.
29
</pre>

====================================================================== Einde pagina 337 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 338 ======================================================================

<pre>Figuur 3.2 Zicht op het plangebied. Foto genomen in oostelijke richting.
3.3 Verkennend booronderzoek
3.3.1 Lithologie en bodemopbouw
De C-horizont bestaat in het hele plangebied uit de matig tot uiterst grove
rivierafzettingen van de Formatie van Beegden. Deze Maasafzettingen bestaan
uit grof zand met een variabele bijmenging van grind. Het zand is zwak siltig en
bruingrijs tot lichtgrijs van kleur.
Ter hoogte van boring 2 en 4 wordt de C-horizont van grof zand afgedekt door
een 20 tot 25 centimeter dik niveau met een lichtbruingele tot bruine kleur.
Hoewel deze kleur overeenkomt met die van een BC-horizont kan dit geval niet
worden uitgesloten dat deze kleur het gevolg is van zeer jonge inspoeling van
materiaal uit de bovenliggende pakketten. Zowel ter hoogte van boring 2 als
boring 4 vormt deze dunne eenheid namelijk de grenslaag tussen de natuurlijke
afzettingen en het antropogeen beïnvloedde dek. Scherp begrensde vlekken ter
hoogte van boring 4 wijzen erop dat dit niveau tot op zekere hoogte verstoord
moet zijn geraakt.
Ter hoogte van boring 3 en boring 5 wordt de C-horizont van de Formatie van
Beegden afgedekt door een 20 tot 25 centimeter dik pakket zwak siltig, matig
fijn tot matig grof zand met een lichtgrijze kleur. De sortering van dit pakket is
beter dan die van de onderliggende Formatie van Beegden, al bevat deze
eenheid nog steeds een zeer kleine bijmenging van fijn grind. Deze eenheid
wordt geïnterpreteerd als verspoeld dekzand. Verspoeld dekzand wordt als
Laagpakket van Liempde tot de Formatie van Boxtel gerekend.
Ter hoogte van boring 3, 4 en 5 wordt de natuurlijke ondergrond afgedekt door
een 35 tot 70 centimeter dik pakket matig siltig, matig humeus zand. Het zand is
matig fijn en zwart van kleur. Plaatselijk zijn in dit pakket baksteenspikkels
waargenomen. Dit zogenaamde plaggendek is oorspronkelijk opgebracht ten
behoeve van grondverbetering maar is, getuige de aanwezigheid van scherp
begrensde vlekken, later tot op zekere hoogte verstoord geraakt. Ook de grote
           Bureauonderzoek en inventariserend veldonderzoek                        30
</pre>

====================================================================== Einde pagina 338 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 339 ======================================================================

<pre>   dikte van dit pakket ter hoogte van boring 5 wijst erop dat het plaggendek hier
   hoogstwaarschijnlijk niet meer intact is.
   Ter hoogte van boring 2 wordt de natuurlijke bodemopbouw afgedekt door een
   70 centimeter dik pakket opgebracht zand dat als fundering voor de afgebroken
   bebouwing zal hebben gediend. Binnen dit pakket zijn naast grind ook
   (sub)recente fragmenten bouwpuin waargenomen. Dit pakket wordt afgedekt
   door een circa 20 centimeter dikke plaat gewapend beton die zelf als fundering
   voor twee over elkaar gelegde tegelvloeren heeft gediend.
   Ter hoogte van boring 1 werd vanaf het maaiveld een sterk puinhoudend pakket
   aangetroffen. Als gevolg hiervan kon boring 1 niet verder dan 70 centimeter –mv
   worden doorgezet. Het is niet uit te sluiten dat zich op 70 centimeter -mv een
   meer solide funderingslaag bevindt maar het is evenmin uit te sluiten dat het
   puinhoudende pakket zich dieper doorzet.
   Ter hoogte van boring 4 en 5 bevindt zich onder de klinkervloer een 20
   centimeter dik pakket plaatzand. Ter hoogte van boring 3 is aan het maaiveld een
   eveneens 20 centimeter dik opgebracht pakket matig fijn zand aangetroffen.
   De grondwaterspiegel bevond zich ten tijde van het veldwerk op circa 120 tot 140
   centimeter –mv.
   3.3.2 Bodemverstoringen
   De opeenvolging van opgebrachte en verstoorde pakketten varieert binnen het
   plangebied in dikte tussen 55 centimeter ter hoogte van boring 3 en 90
   centimeter ter hoogte van boring 2. Hierbij dient opgemerkt te worden dat
   boring 3 is gezet in een deel van het terrein dat beduidend lager gelegen is dan
   de overige boringen. Nergens binnen het plangebied zijn concrete aanwijzingen
   gevonden dat de oorspronkelijke top van het natuurlijke bodemprofiel nog intact
   is gebleven, mede daar de ter hoogte van boring 2 en 4 aangetroffen BC-
   horizonten waarschijnlijk in feite subrecente verschijnselen betreffen. Anderzijds
   kan niet volledig worden uitgesloten dat het ophoogpakket ter hoogte van
   boring 2 het oorspronkelijke profiel relatief hoog in de C-horizont aftopt.
   3.3.3 Archeologische indicatoren
   Bij controle van het opgeboorde materiaal zijn, behoudens enkele spikkels
   bouwpuin in het geroerde plaggendek, geen archeologische indicatoren
   aangetroffen.
   3.4 Archeologische interpretatie
   Hoewel dit bij het bouwdossieronderzoek niet naar voren is gekomen blijkt er
   binnen het plangebied wel degelijk grond te zijn opgebracht. Ter hoogte van
   boring 2 bereikt dit pakket een dikte van in totaal circa 90 centimeter. Ter hoogte
   van boring 3, 4 en 5 is een opeenvolging aangetroffen van een verstoord
   plaggendek van geringe dikte dat rechtsreeks op een relatief natte C-horizont
   van grof zand is gelegen. Aan deze gronden wordt een lage archeologische
   verwachting toegekend op basis van de natte context en de afwezigheid van
   indicaties voor bebouwing in de late middeleeuwen of nieuwe tijd. Dit geldt
   echter niet voor het westen en zuiden van het plangebied die zich langs de
   oudste bewoningsas van Nistelrode bevinden. Deze gronden zijn op de eerste
   kadastrale kaart van 1832 al bebouwd en er kan niet worden uitgesloten dat er
31
</pre>

====================================================================== Einde pagina 339 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 340 ======================================================================

<pre>voor de Brouwershoeve nog oudere voorgangers in deze delen van het
plangebied aanwezig zijn. Hoewel de funderingen van met name de subrecente
uitbreidingen van de Brouwershoeve tot een zekere mate van verstoring zullen
hebben geleid kan het aangetroffen ophoogdek een zekere mate van preservatie
met zich hebben meegebracht. Op de kadastrale kaart uit 1832 is ter hoogte van
de meest oostelijke kelder een klein gebouw weergeven. Eventuele
archeologische resten die hier mogelijk nog bewaard zouden zijn gebleven
moeten sinds de aanleg van deze kelder als verloren worden beschouwd.
Voor het westen en zuiden van het plangebied wordt vervolgonderzoek
aanbevolen in de vorm van een proefsleuvenonderzoek met uitzondering van de
oppervlakte van de daar aanwezige kelder.
Figuur 3.3 Gespecificeerde archeologische verwachting voor plangebied.
           Bureauonderzoek en inventariserend veldonderzoek                    32
</pre>

====================================================================== Einde pagina 340 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 341 ======================================================================

<pre>4   Conclusie en aanbevelingen
    4.1 Conclusie
    Hieronder volgt de beantwoording van de onderzoeksvragen zoals gesteld in het
                      34
    Plan van Aanpak :
    Zijn binnen het plangebied bekende archeologische waarden aanwezig? Zo ja,
    zijn er gegevens bekend over de omvang, ligging, aard en datering hiervan?
    Bij het bureauonderzoek is naar voren gekomen dat er vooralsnog geen bekende
    archeologische waarden binnen het plangebied bekend zijn. Desalniettemin
    maakt het plangebied deel uit het van het beschermd archeologisch monument
    dat de oude kern van Nistelrode omvat.
    Wat is de verwachte bodemopbouw in het gebied en zijn er gegevens bekend
    over bodemverstorende ingrepen in het verleden binnen het plangebied?
    Uit de geraadpleegde bronnen is naar voren gekomen dat binnen het plangebied
    lage zwarte enkeerdgronden op de grove afzettingen van de Formatie van
    Beegden voorkomen. Als gevolg van wijst is de ondergrond relatief nat. Tijdens
    het bouwdossieronderzoek is de ligging van funderingen, kelders, kruipruimtes
    en verdiepte vloeren inzichtelijk gemaakt. Deze fenomenen zullen een zekere
    mate van bodemverstoring met zich hebben meegebracht.
    Wat is de specifieke archeologische verwachting voor het gebied?
    Op basis van het bureauonderzoek bestaat een middelhoge verwachting op
    archeologische resten uit de periode paleolithicum – vroeg-neolithicum, een lage
    verwachting op resten uit de periode midden-neolithicum – vroege
    middeleeuwen en hoge verwachting op resten uit de late middeleeuwen en
    nieuwe tijd.
    Hoe is de bodemopbouw en is deze nog intact?
    Tijdens het veldonderzoek is gebleken dat in het midden, noorden en oosten van
    het plangebied een iets verstoord, dun plaggendek rechstreeks op de grove
    afzettingen van de Formatie van Beegden is gelegen. In het zuiden van het
    plangebied bevindt zich een ophoogdek dat de natuurlijke ondergrond op
    onbekende diepte in de C-horizont aftopt. In het westen van het plangebied
    bevindt zich een puinverhardingslaag die tot minimaal 70 centimeter –mv reikt.
    Hoewel de bodemopbouw archeologisch gezien niet volledig intact is, kan niet
    worden uitgesloten dat (diepe) grondsporen nog in de C-horizont bewaard zijn
    gebleven.
    Zijn in het plangebied archeologische resten aanwezig? Zo ja, wat is de aard en
    datering van de ze resten en wat is de verspreiding hiervan?
    34
       Merlidis 2012.
 33
</pre>

====================================================================== Einde pagina 341 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 342 ======================================================================

<pre>Hoewel opgemerkt dient te worden dat een verkennend veldonderzoek hier niet
op gericht is, zijn er bij het veldonderzoek geen archeologische indicatoren
aangetroffen.
In hoeverre worden archeologische resten bedreigd en is vervolgonderzoek nodig
en zo ja, in welke vorm?
Op basis van het voorliggende onderzoek wordt aan de gronden in het midden,
noorden en oosten van het plangebied een lage archeologische verwachting
toegekend. Omdat niet kan worden uitgesloten dat zich in het westen en zuiden
van het plangebied (zie figuur 3.3.) nog archeologische resten uit de late
middeleeuwen en nieuwe tijd bevinden, wordt geadviseerd hier
vervolgonderzoek te laten uitvoeren indien de verstoringsdiepte van de beoogde
ontwikkeling dieper reikt dan de opgebrachte en verstoorde bovengrond.
           Bureauonderzoek en inventariserend veldonderzoek                    34
</pre>

====================================================================== Einde pagina 342 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 343 ======================================================================

<pre>   4.2 Aanbevelingen
   Op basis van het voorliggende onderzoek adviseert BAAC bv om
   vervolgonderzoek uit te voeren in de vorm van een proefsleuvenonderzoek
   indien de gronden waaraan op basis van het voorliggende onderzoek een hoge
   archeologische verwachting is toegekend (zie figuur 3.3.) dieper dan de
   opgebrachte en verstoorde pakketten worden verstoord. Er wordt geadviseerd de
   gronden waarvoor een lage archeologische verwachting is afgeleid vrij te geven
   voor de beoogde ontwikkeling.
   Bovenstaand advies dient beoordeeld te worden door de bevoegde overheid
   (gemeente Bernheze) en leidt tot een selectiebesluit. Dit betekent niet dat reeds
   gestart kan worden met bodemverstorende activiteiten of de daarop
   voorbereidende activiteiten.
   Hoewel getracht is een zo gefundeerd mogelijk advies te geven op grond van de
   gebruikte onderzoeksmethoden, kan de aanwezigheid van archeologische sporen
   of resten nooit volledig worden uitgesloten in de gebieden waarvoor geen
   vervolgonderzoek wordt aanbevolen. BAAC bv wil er daarom op wijzen dat men
   bij bodemverstorende activiteiten alert dient te zijn op de aanwezigheid van
   archeologische waarden (zoals vondstmateriaal en grondsporen). Bij het
   aantreffen van deze waarden dient men hiervan melding te maken bij de
   Minister van OCW (in de praktijk de RCE) conform artikel 53 van de
   Monumentenwet 1988.
35
</pre>

====================================================================== Einde pagina 343 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 344 ======================================================================

<pre>5 Geraadpleegde bronnen
  Aa, A.J. van der, 1844. Aardrijkskundig Woordenboek der Nederlanden, Volume
  5. J. Noorduyn, Gorinchem.
  Aa, A.J. van der, 1848. Aardrijkskundig Woordenboek der Nederlanden, Volume
  9. J. Noorduyn, Gorinchem.
  Bakker, H. de & J. Schelling, 1989. Systeem van bodemclassificatie voor Nederland,
  Staring Centrum, Wageningen.
  Berendsen, H.J.A., 2008. Landschappelijk Nederland. Van Gorcum, Assen.
  Bernheze, 2012. Bouwplannen en bestektekeningen betreffende verbouwingen,
  uitbreidingen en restauraties van “De Brouwershoeve”, d.d. 1974, 1984 en 2002.
  Gemeente Bernheze.
  Jansen, R., 2007. Bewoningsdynamiek op de Maashorst (deel 1 en 2). Archol-
  rapport 48. Archol, Leiden.
  Merlidis, T., 2012. Onderzoeksvoorstel – Plan van Aanpak Bureauonderzoek en
  Inventariserend veldonderzoek (verkennende fase) plangebied Brouwershoeve te
  Nistelrode. BAAC bv, ’s-Hertogenbosch.
  Mulder,de. E.F.J., M.C. Geluk, I.L. Ritsema, W.E. Westerhoff en T.E. Wong, 2003.
  De ondergrond van Nederland. Wolters-Noordhoff bv, Groningen/Houten.
  Nederlands Centrum van Normalisatie, 1989. Classificatie van onverharde
  grondmonsters. NEN 5104. Delft.
  Stichting Infrastructuur Kwaliteitsborging Bodembeheer (SIKB), 2010.
  Kwaliteistnorm Nederlandse Archeologie, versie 3.2. SIKB, Gouda.
  Stichting voor Bodemkartering (Stiboka), 1976. Bodemkaart van Nederland.
  Schaal 1:50.000. Blad 45 Oost ‘s Hertogenbosch. Wageningen.
  Stichting voor Bodemkartering (Stiboka) / Rijks Geologische Dienst (RGD), 1977.
  Geomorfologische kaart van Nederland 1:50.000. toelichting op de legenda.
  Wageningen/Haarlem.
  Geraadpleegde kaarten
  Buesink, A., 2011. Archeologische verwachtingskaart Gemeente Bernheze . Baac
  bv, Deventer.
  Rijksdienst voor het Cultureel Erfgoed, 2010. Archeologische Monumentenkaart
  (AMK) en Centraal Archeologisch Archief (CAA), geraadpleegd via Archis.
             Bureauonderzoek en inventariserend veldonderzoek                        36
</pre>

====================================================================== Einde pagina 344 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 345 ======================================================================

<pre>   Rijksdienst voor het Cultureel Erfgoed, 2008. De Indicatieve Kaart van
   Archeologische Waarden, derde generatie. RAM rapportage 155, Amersfoort.
   Wopereis, F.A. en B.H. Steeghs, 1970. De bodemgesteldheid van het
   ruilverkavelingsgebied Midden-Maasland. Stiboka, Wageningen.
   Geraadpleegde websites (april 2012)
   AHN, 2012. Actueel Hoogtebestand Nederland. Verkregen via www.ahn.nl.
   BHIC, 2012. Brabants Historisch Informatie Centrum. Geraadpleegd via
   www.bhic.nl
   Provincie Noord-Brabant, 2012. Cultuurhistorische Waardenkaart Noord-Brabant.
   Provincie Noord-Brabant, ’s-Hertogenbosch.
   WatWasWaar, 2012a. Kadastrale kaart Nistelrode, Noord-Brabant, sectie A, blad
   04 uit 1832 met Oorspronkelijke Aanwijzende Tafel. Verkregen via
   www.watwaswaar.nl.
   WatWasWaar, 2012b. Topografische kaart uit 1900. Verkregen via
   www.watwaswaar.nl.
   WatWasWaar, 2012c. Topografische kaart uit 1956. Verkregen via
   www.watwaswaar.nl.
   WatWasWaar, 2012d. Topografische kaart uit 1988. Verkregen via
   www.watwaswaar.nl.
37
</pre>

====================================================================== Einde pagina 345 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 346 ======================================================================

<pre>Bijlagen
     Bijlage 1 Overzicht van geologische en archeologische
     tijdvakken
     Bijlage 2 Boorbeschrijvingen
             Bureauonderzoek en inventariserend veldonderzoek 38
</pre>

====================================================================== Einde pagina 346 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 347 ======================================================================

<pre>Bijlage 1
Overzicht van geologische en archeologische tijdvakken
</pre>

====================================================================== Einde pagina 347 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 348 ======================================================================

<pre>Overzicht geologische en archeologische tijdvakken
Ouderdom
                 Chronostratigrafie               MIS                   Lithostratigrafie
 in jaren
                                                      Formaties: Naaldwijk
                        Holoceen                   1  (marien), Nieuwkoop
                                                      (veen), Echteld (fluviatiel)
      11.755
                                     Late Dryas
      12.745
                                        (koud)
                      Laat-             Allerød
                   Weichselien          (warm)
      13.675
                      (Laat-        Vroege Dryas
                                                   2
                     Glaciaal)          (koud)
      14.025
                                        Bølling
                                        (warm)
      15.700
                                         Laat-
                                    Pleniglaciaal
      29.000         Midden-
                   Weichselien         Midden-     3    Formatie
                  (Pleniglaciaal)   Pleniglaciaal          van
      50.000
                                                       Kreftenheye                   Formatie
                                        Vroeg-                                           van
                                                   4
                                    Pleniglaciaal                                      Boxtel
      75.000
                                                  5a
                               Vroeg-                                                         Formatie
                           Weichselien            5b                                            van
                              (Vroeg-             5c                                          Beegden
                             Glaciaal)
                                                  5d
     115.000
                            Eemien                                        Eem
                                                  5e
     130.000
                       (warme periode)                                 Formatie
                                                                       Formatie
                                                                      van Drente
                        Saalien (ijstijd)          6
     370.000                                            Formatie
                          Holsteinien
                                                           van
                       (warme periode)
     410.000                                               Urk
                                                                       Formatie
                       Elsterien (ijstijd)
                                                                      van Peelo
     475.000
                           Cromerien
                       (warme periode)
     850.000                                            Formatie
                                                           van
                                                         Sterksel
                        Pre-Cromerien
   2.600.000
</pre>

====================================================================== Einde pagina 348 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 349 ======================================================================

<pre>  Cal. jaren     14                                                          Pollen                                    Archeologische
                    C jaren                 Chronostratigrafie                                   Vegetatie
    v/n Chr.                                                                  zones                                        perioden
           1950             0                                                                                            Nieuwe tijd
                                                                               Vb2                Loofbos
  1500
                                                                                             eik en hazelaar           Middeleeuwen
                                                 Subatlanticum                                 overheersen
 450                                                  koeler                   Vb1               haagbeuk               Romeinse tijd
  0                                                 vochtiger                            veel cultuurplanten
 12
                                                                                            rogge, boekweit,               IJzertijd
                                                                                Va             korenbloem
  800
            815          2650                                                                                              Bronstijd
                                                                                IVb               Loofbos
                                                                                             eik en hazelaar
  2000                                             Subboreaal
                                                                                               overheersen
                                                      koeler
                                                                                IVa        beuk>1% invloed
                                                     droger
                                                                                                 landbouw
                                                                                                  (granen)
           3755          5000                                                                                            Neolithicum
  4900                                                                                            Loofbos
                                                   Atlanticum                            eik, els en hazelaar
                                                      warm                       III           overheersen
  5300                                               vochtig                                 in zuiden speelt
                                                                                          linde een grote rol
           7020          8000
                                                                                              den overheerst            Mesolithicum
                                                     Boreaal
                                                                                 II       hazelaar, eik, iep,
                                                     warmer
           8240          9000
                                                                                                  linde, es
                                                                                          eerst berk en later
                                                   Preboreaal
                                                                                  I       den overheersend
  8800                                               warmer
         11.755        10.150
                                                                                              parklandschap
                                                         Late Dryas           LW III
         12.745        10.800
                                                                                                dennen- en
                                             Laat-       Allerød              LW II
                                                                                              berkenbossen
         13.675        11.800           Weichselien
                                            (Laat-                                                   open
                                                         Vroege Dryas
         14.025        12.000                                                                 parklandschap          Laat-Paleolithicum
                                          Glaciaal)
                                                                               LW I      open vegetatie met
                                                         Bølling                                kruiden en
         15.700        13.000                                                                 berkenbomen
                                                                                          perioden met een
                                           Midden-
  35.000                                                                                     poolwoestijn en
                                        Weichselien
                                                                                          perioden met een
                                      (Pleniglaciaal)
                                                                                                   toendra
         75.000
                                           Vroeg-                                          perioden met bos
                                        Weichselien                                         en perioden met
                                           (Vroeg-                                          een subarctisch
                                          Glaciaal)                                         open landschap
        115.000                                                                                                   Midden-Paleolithicum
                                                   Eemien
                                                                                                   loofbos
        130.000                               (warme periode)
                                               Saalien (ijstijd)
  300.000
                                                                                                                    Vroeg-Paleolithicum
Chronostratigrafie voor Noordwest-Europa volgens Zagwijn (1974), Vandenberghe (1985) en De Mulder et al. (2003). Lithostratigrafie
volgens De Mulder et al. (2003). Mariene isotoop stadium (MIS) volgens Bassinot et al. (1994). Atmosferische data volgens Stuiver et al. (1998).
Zuurstofisotoop calibratie (OxCal) versie 3.9 Bronk Ramsey (2003), toegepast op het Laat-Weichselien en het Holoceen.
Archeologische periode-indeling en ouderdom volgens de Rijksdienst voor het Oudheidkundig Bodemonderzoek (ROB).
Vegetatie bewerkt volgens Berendsen (2000). Pollenzones volgens P. Vos & P. Kiden (2005).
</pre>

====================================================================== Einde pagina 349 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 350 ======================================================================

<pre>Bijlage 2
Boorbeschrijvingen
</pre>

====================================================================== Einde pagina 350 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 351 ======================================================================

<pre>Plangebied Brouwershoeve te Nistelrode
boring: 12111-1
beschrijver: DV, datum: 11-4-2012, precisie locatie: 1 m, coördinaatsysteem: Rijksdriehoeksmeting, kaartblad: 48, hoogte: 12,00, precisie hoogte: 1 dm, referentievlak:
Normaal Amsterdams Peil, methode hoogtebepaling: AHN bestand, boortype: Edelman-7 cm, doel boring: archeologie - verkenning, landgebruik: verhard,
vondstzichtbaarheid: geen, provincie: Noord-Brabant, gemeente: Bernheze, plaatsnaam: Nistelrode, opdrachtgever: I.M. Projectontwikkeling B.V., uitvoerder: BAAC bv
                             0 cm -Mv / 12,00 m +NAP
                             Lithologie: zand, matig siltig, zwak humeus, grijs, matig fijn, kalkloos
                             Archeologie: veel fragmenten bouwpuin (onbepaald)
                             Opmerking: boring gestuit, ondoordringbaar puin
                              Einde boring op 70 cm -Mv / 11,30 m +NAP
boring: 12111-2
beschrijver: DV, datum: 11-4-2012, precisie locatie: 1 m, coördinaatsysteem: Rijksdriehoeksmeting, kaartblad: 48, hoogte: 12,00, precisie hoogte: 1 dm, referentievlak:
Normaal Amsterdams Peil, methode hoogtebepaling: AHN bestand, boortype: Edelman-7 cm, doel boring: archeologie - verkenning, landgebruik: verhard,
vondstzichtbaarheid: geen, provincie: Noord-Brabant, gemeente: Bernheze, plaatsnaam: Nistelrode, opdrachtgever: I.M. Projectontwikkeling B.V., uitvoerder: BAAC bv
                             0 cm -Mv / 12,00 m +NAP
                             Algemeen: aard ondergrens: abrupt (<0,3 cm)
                             Lithologie: niet benoemd, niet benoemd, grijs
                             Bodemkundig: interpretatie: opgebrachte grond
                             Opmerking: beton
                             20 cm -Mv / 11,80 m +NAP
                             Algemeen: aard bovengrens: abrupt (<0,3 cm), aard ondergrens: abrupt (<0,3 cm)
                             Lithologie: zand, zwak siltig, matig grindig, grijs, zeer grof, kalkloos
                             Bodemkundig: interpretatie: opgebrachte grond
                             Archeologie: fragmenten bouwpuin (onbepaald)
                             Opmerking: OP/XX
                             90 cm -Mv / 11,10 m +NAP
                             Algemeen: aard bovengrens: abrupt (<0,3 cm), aard ondergrens: abrupt (<0,3 cm)
                             Lithologie: zand, zwak siltig, zwak grindig, bruin, zeer grof, kalkloos
                             Bodemkundig: BC-horizont
                             Opmerking: bodem?
                             110 cm -Mv / 10,90 m +NAP
                             Algemeen: aard bovengrens: abrupt (<0,3 cm)
                             Lithologie: zand, zwak siltig, matig grindig, bruingrijs, zeer grof, kalkloos, interpretatie: geulafzettingen
                             Bodemkundig: C-horizont
                             Opmerking: veel grind, boor loopt leeg
                              Einde boring op 170 cm -Mv / 10,30 m +NAP
</pre>

====================================================================== Einde pagina 351 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 352 ======================================================================

<pre>Plangebied Brouwershoeve te Nistelrode
boring: 12111-3
beschrijver: DV, datum: 11-4-2012, precisie locatie: 1 m, coördinaatsysteem: Rijksdriehoeksmeting, kaartblad: 48, hoogte: 11,40, precisie hoogte: 1 dm, referentievlak:
Normaal Amsterdams Peil, methode hoogtebepaling: AHN bestand, boortype: Edelman-7 cm, doel boring: archeologie - verkenning, landgebruik: braak, vondstzichtbaarheid:
geen, provincie: Noord-Brabant, gemeente: Bernheze, plaatsnaam: Nistelrode, opdrachtgever: I.M. Projectontwikkeling B.V., uitvoerder: BAAC bv
                             0 cm -Mv / 11,40 m +NAP
                             Lithologie: zand, zwak siltig, grijs, matig fijn, kalkloos
                             Bodemkundig: interpretatie: opgebrachte grond
                             20 cm -Mv / 11,20 m +NAP
                             Algemeen: aard bovengrens: abrupt (<0,3 cm)
                             Lithologie: zand, matig siltig, matig humeus, zwart, matig fijn, kalkloos
                             Bodemkundig: natuurlijke (ongeploegde) A-horizont, interpretatie: verstoord
                             55 cm -Mv / 10,85 m +NAP
                             Algemeen: aard bovengrens: abrupt (<0,3 cm)
                             Lithologie: zand, zwak siltig, zwak grindig, lichtgrijs, matig fijn, kalkloos, interpretatie: verspoeld dekzand
                             Bodemkundig: C-horizont
                             Opmerking: vsp dz
                             75 cm -Mv / 10,65 m +NAP
                             Algemeen: aard bovengrens: geleidelijk (0,3-3 cm)
                             Lithologie: zand, zwak siltig, sterk grindig, lichtgrijs, uiterst grof, kalkloos, interpretatie: geulafzettingen
                             Bodemkundig: C-horizont
                             Opmerking: Beegden
                              Einde boring op 100 cm -Mv / 10,40 m +NAP
boring: 12111-4
beschrijver: DV, datum: 11-4-2012, precisie locatie: 1 m, coördinaatsysteem: Rijksdriehoeksmeting, kaartblad: 48, hoogte: 11,80, precisie hoogte: 1 dm, referentievlak:
Normaal Amsterdams Peil, methode hoogtebepaling: AHN bestand, boortype: Edelman-7 cm, doel boring: archeologie - verkenning, landgebruik: verhard,
vondstzichtbaarheid: geen, provincie: Noord-Brabant, gemeente: Bernheze, plaatsnaam: Nistelrode, opdrachtgever: I.M. Projectontwikkeling B.V., uitvoerder: BAAC bv
                             0 cm -Mv / 11,80 m +NAP
                             Lithologie: zand, zwak siltig, lichtgrijs, matig fijn, kalkloos
                             Bodemkundig: interpretatie: opgebrachte grond
                             Opmerking: plaatzand
                             10 cm -Mv / 11,70 m +NAP
                             Algemeen: aard bovengrens: abrupt (<0,3 cm)
                             Lithologie: zand, matig siltig, matig humeus, zwart, matig fijn, kalkloos
                             Bodemkundig: regelmatig geploegd/bewerkte A-horizont, interpretatie: verstoord
                             Archeologie: fragmenten bouwpuin (onbepaald)
                             55 cm -Mv / 11,25 m +NAP
                             Algemeen: aard bovengrens: abrupt (<0,3 cm)
                             Lithologie: zand, matig siltig, matig grindig, lichtbruingeel, matig grof, kalkloos
                             Bodemkundig: BC-horizont, interpretatie: verstoord
                             80 cm -Mv / 11,00 m +NAP
                             Algemeen: aard bovengrens: abrupt (<0,3 cm)
                             Lithologie: zand, zwak siltig, sterk grindig, lichtgeelgrijs, zeer grof, kalkloos, interpretatie: geulafzettingen
                             Bodemkundig: C-horizont
                             Opmerking: Beegden
                              Einde boring op 110 cm -Mv / 10,70 m +NAP
</pre>

====================================================================== Einde pagina 352 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 353 ======================================================================

<pre>Plangebied Brouwershoeve te Nistelrode
boring: 12111-5
beschrijver: DV, datum: 11-4-2012, precisie locatie: 1 m, coördinaatsysteem: Rijksdriehoeksmeting, kaartblad: 48, hoogte: 11,90, precisie hoogte: 1 dm, referentievlak:
Normaal Amsterdams Peil, methode hoogtebepaling: AHN bestand, boortype: Edelman-7 cm, doel boring: archeologie - verkenning, landgebruik: verhard,
vondstzichtbaarheid: geen, provincie: Noord-Brabant, gemeente: Bernheze, plaatsnaam: Nistelrode, opdrachtgever: I.M. Projectontwikkeling B.V., uitvoerder: BAAC bv
                             0 cm -Mv / 11,90 m +NAP
                             Lithologie: zand, zwak siltig, lichtgrijs, matig fijn, kalkloos
                             Bodemkundig: interpretatie: opgebrachte grond
                             Opmerking: plaatzand
                             10 cm -Mv / 11,80 m +NAP
                             Algemeen: aard bovengrens: abrupt (<0,3 cm)
                             Lithologie: zand, matig siltig, matig humeus, zwart, matig fijn, kalkloos
                             Bodemkundig: regelmatig geploegd/bewerkte A-horizont
                             Opmerking: Gevlekt aan basis
                             80 cm -Mv / 11,10 m +NAP
                             Algemeen: aard bovengrens: abrupt (<0,3 cm)
                             Lithologie: zand, zwak siltig, zwak grindig, grijs, matig grof, kalkloos, interpretatie: verspoeld dekzand
                             Bodemkundig: C-horizont
                             Opmerking: vsp dz
                             105 cm -Mv / 10,85 m +NAP
                             Algemeen: aard bovengrens: geleidelijk (0,3-3 cm)
                             Lithologie: zand, zwak siltig, matig grindig, grijs, zeer grof, kalkloos, interpretatie: geulafzettingen
                             Bodemkundig: C-horizont
                             Opmerking: Beegden
                              Einde boring op 130 cm -Mv / 10,60 m +NAP
</pre>

====================================================================== Einde pagina 353 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 354 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 354 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 355 ======================================================================

<pre>Bijlage 5 Akoestisch onderzoek wegverkeers‐ en
industrielawaai
Rho adviseurs voor leefruimte                  44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 355 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 356 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 356 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 357 ======================================================================

<pre>Bernheze
Centrumontwikkeling Brouwershoeve Nistelrode
Akoestisch onderzoek
 identificatie              planstatus
 projectnummer:             datum:
 20171767.001               28-11-2018
 projectleider:             opdrachtgever:
 mw. D.J.E.M Gooijers, MSc. De Stoons Ontwikkeling
 auteur(s):
 R. Koster
</pre>

====================================================================== Einde pagina 357 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 358 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 358 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 359 ======================================================================

<pre>Inhoud
1.     Inleiding                                                                3
2.     Planbeschrijving                                                         4
3.     Toetsingskader                                                           5
       3.1.     Wegverkeerslawaai                                               5
                3.1.1. Algemeen                                                 5
                3.1.2. Nieuwe situaties                                         6
                3.1.3. 30 km-wegen                                              6
                3.1.4. Toetsingskader centrumontwikkeling Nistelrode            6
       3.2.     Industrielawaai                                                 7
                3.2.1. Woningen en bedrijven                                    7
                3.2.2. Activiteitenbesluit                                      7
                3.2.3. Indirecte hinder                                         7
                3.2.4. Beoordelingsgrootheden industrielawaai                   7
4.     Berekeningen                                                             9
       4.1.     Rekenmethoden                                                   9
       4.2.     Uitgangspunten wegverkeerslawaai                                9
       4.3.     Resultaten wegverkeerslawaai                                  11
       4.4.     Uitgangspunten industrielawaai                                12
       4.5.     Resultaten industrielawaai                                    13
                4.5.1. Langtijdgemiddelde beoordelingsniveaus                 13
                4.5.2. Maximale geluidsniveaus                                14
5.     Bespreking resultaten en conclusies                                    16
       5.1.     Wegverkeerslawaai                                             16
       5.2.     Industrielawaai                                               16
6.     Horeca                                                                 18
Bijlagen:
Bijlage 1:           Begrippen
Bijlage 2:           Figuren
Bijlage 3:           Invoergegevens rekenmodel
Bijlage 4:           Berekeningsresultaten
Rho Adviseurs B.V.                                                   20171767.001
vestiging Rotterdam
</pre>

====================================================================== Einde pagina 359 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 360 ======================================================================

<pre>2           Inhoud
20171767.001        Rho Adviseurs B.V.
                   vestiging Rotterdam
</pre>

====================================================================== Einde pagina 360 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 361 ======================================================================

<pre>  1. Inleiding                                                                                      3
In het centrum van Nistelrode (gemeente Bernheze) ligt aan het Raadhuisplein/Tramplein een locatie met
een leegstaand bedrijfspand, een braakliggend terrein en cafetaria ’t Tramplein. Het voornemen is om de
locatie te herontwikkelen met twee appartementengebouwen met horecafunctie op de begane grond
van één van de gebouwen. Op het achterliggende terrein wordt een parkeerterrein gerealiseerd ten
behoeve van de appartementengebouwen en om de hoge parkeerdruk in het centrum van Nistelrode te
verlichten. Op dit parkeerterrein komen tevens enkele patiowoningen. Tot slot wordt Eetcafé ‘t Pumpke
ook uitgebreid.
In opdracht van de ontwikkelaar is een onderzoek uitgevoerd naar de geluidaspecten van de ontwikkeling,
waarbij aandacht is besteed aan het aspect wegverkeerslawaai en industrielawaai
(parkeerterrein/horeca). Doel van het onderzoek is na te gaan of er wordt voldaan aan de van toepassing
zijnde wettelijke eisen, dan wel aan het algemene principe van een goed woon- en leefklimaat.
In voorliggende rapportage zijn de uitgangspunten, berekeningsresultaten en toetsing weergegeven. De
gehanteerde akoestische begrippen worden in bijlage 1 toegelicht.
Rho Adviseurs B.V.                                                                           20171767.001
vestiging Rotterdam
</pre>

====================================================================== Einde pagina 361 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 362 ======================================================================

<pre>4           Planbeschrijving
2. Planbeschrijving
In onderstaande figuur 1 is een plattegrondtekening van het plan gegeven met daarin aangegeven de
nieuwe appartementengebouwen en parkeerplaatsen.
Figuur 2.1:       plantekening
20171767.001                                                                 Rho adviseurs voor leefruimte
                                                                                      vestiging Rotterdam
</pre>

====================================================================== Einde pagina 362 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 363 ======================================================================

<pre>                                                                                   Toetsingskader           5
3. Toetsingskader
3.1.      Wegverkeerslawaai
3.1.1.      Algemeen
Wettelijke zones langs wegen
Langs alle wegen, met uitzondering van 30 km-wegen en woonerven, bevinden zich op grond van de Wgh
geluidzones waarbinnen de geluidhinder vanwege een weg aan bepaalde wettelijke normen dient te
voldoen. De breedte van een geluidzone voor wegen is afhankelijk van het aantal rijstroken en van de
binnen- of buitenstedelijke ligging. De breedte van een geluidzone van een weg is in tabel 3.1
weergegeven.
Tabel 3.1:              schema zonebreedte aan weerszijden van de weg volgens artikel 74 Wgh
  aantal rijstroken                     breedte van de geluidzone [m]
                                        buitenstedelijk gebied            stedelijk gebied
  5 of meer                                           600                                350
  3 of 4                                              400                                350
  1 of 2                                              250                                200
De breedte van de geluidzone wordt hierbij gemeten vanaf de as van de weg en is gelegen aan de
buitenste rand van de weg.
In artikel 1 van de Wgh zijn de definities opgenomen van stedelijk en buitenstedelijk gebied. Deze
definities luiden:
      -     stedelijk gebied: gebied binnen de bebouwde kom, doch, voor de toepassing van de
            hoofdstukken VI en VII voor zover het betreft een autoweg of autosnelweg als bedoeld in het
            Reglement verkeersregels en verkeerstekens 1990, met uitzondering van het gebied binnen de
            bebouwde kom, voor zover liggend binnen de zone langs die autoweg of autosnelweg;
      -     buitenstedelijk gebied: gebied buiten de bebouwde kom alsmede, voor de toepassing van de
            hoofdstukken VI en VII voor zover het betreft een autoweg of autosnelweg als bedoeld in het
            Reglement verkeersregels en verkeerstekens 1990, het gebied binnen de bebouwde kom, voor
            zover liggend binnen de zone langs die autoweg of autosnelweg;
Dosismaat Lden
De berekende geluidsniveaus wordt beoordeeld op basis van de Europese dosismaat Lden (Lday-evening-night).
Deze dosismaat wordt weergegeven in dB. De berekende geluidwaarde in Lden vertegenwoordigt het
gemiddelde geluidniveau over een etmaal.
Aftrek op basis van artikel 110g Wgh
De in de Wgh genoemde grenswaarden gelden inclusief de standaard aftrek op basis van artikel 110g van
de Wgh. Dit artikel houdt in dat een aftrek mag worden gehanteerd welke anticipeert op het stiller worden
van het verkeer in de toekomst door innovatieve maatregelen aan de voertuigen. Voor wegen met een
representatief te achten snelheid lager dan 70 km/u geldt een aftrek van 5 dB. Voor wegen met een
representatief te achten snelheid van 70 km/u of hoger geldt de volgende aftrek:
Rho adviseurs voor leefruimte                                                                    20171767.001
vestiging Rotterdam
</pre>

====================================================================== Einde pagina 363 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 364 ======================================================================

<pre>6           Toetsingskader
•         4 dB voor situaties dat de geluidbelasting zonder aftrek artikel 3.4 RMG 2012 57 dB bedraagt;
•         3 dB voor situaties dat de geluidbelasting zonder aftrek artikel 3.4 RMG2012 56 dB bedraagt;
•         2 dB voor andere waarden van de geluidbelasting.
De toegestane aftrek conform artikel 3.4 uit het Reken- en meetvoorschrift geluidhinder 2012 is op alle
genoemde geluidbelastingen toegepast, tenzij anders vermeld.
3.1.2.    Nieuwe situaties
Voor de geluidbelasting op de gevels van woningen en andere geluidgevoelige bestemmingen binnen de
wettelijke geluidzone van een weg, gelden bepaalde voorkeursgrenswaarden en maximale
ontheffingswaarden. In bepaalde gevallen is vaststelling van een hogere waarde mogelijk. Hogere
grenswaarden kunnen alleen worden verleend, nadat is onderbouwd dat maatregelen om de
geluidbelasting op de gevel van geluidgevoelige bestemmingen terug te dringen onvoldoende
doeltreffend zijn, dan wel overwegende bezwaren ontmoeten van stedenbouwkundige, verkeerskundige,
vervoerskundige, landschappelijke of financiële aard. Deze hogere grenswaarde mag de maximaal
toelaatbare hogere waarde niet te boven gaan. De maximale ontheffingswaarde voor wegen is op grond
van artikel 83 Wgh afhankelijk van de ligging van de bestemmingen (binnen- of buitenstedelijk).
Bestemmingen met een binnenstedelijke ligging, maar binnen de geluidzone van een autosnelweg,
worden bij het bepalen van de geluidzone voor die autosnelweg gerekend tot buitenstedelijk gebied.
3.1.3.    30 km-wegen
Wegen met een maximumsnelheid van 30 km/u of lager zijn op basis van de Wgh niet gezoneerd.
Akoestisch onderzoek zou achterwege kunnen blijven. Echter dient op basis van jurisprudentie in het
kader van een goede ruimtelijke ordening inzichtelijk te worden gemaakt of er sprake is van een
aanvaardbaar akoestisch klimaat. Indien dit niet het geval is, dient te worden onderbouwd of maatregelen
ter beheersing van de geluidbelasting aan de gevels noodzakelijk, mogelijk en/of doelmatig zijn. Ter
onderbouwing van de aanvaardbaarheid van de geluidbelasting wordt bij gebrek aan wettelijke normen
aangesloten bij de benaderingswijze die de Wgh hanteert voor gezoneerde wegen. Vanuit dat oogpunt
worden de voorkeursgrenswaarde en de maximale ontheffingswaarde als referentiekader gehanteerd.
De voorkeursgrenswaarde geldt hierbij als richtwaarde en de maximale ontheffingswaarde als maximaal
aanvaardbare waarde.
3.1.4.    Toetsingskader centrumontwikkeling Nistelrode
Het plangebied ligt binnen de invloedssfeer van een drietal 30 km-wegen: Laar, Raadhuisplein/Kromstraat
en in iets mindere mate de Parkstraat. Deze wegen zijn derhalve meegenomen in het kader van de
toetsing aan “goede ruimtelijke ordening”. De op basis van de Wet geluidhinder corresponderende
grenswaarden zijn gegeven in tabel 3.2. Omdat de Wgh formeel niet van toepassing is, is er geen sprake
van grenswaarden, maar richtwaarden.
Tabel 3.2:    met de Wet geluidhinder corresponderende grenswaarden
                                         richtwaarde                     maximaal aanvaardbare waarde
  30 km-wegen binnenstedelijk                       48 dB                              63 dB
Omdat voor 30 km/u-wegen dezelfde benaderingswijze wordt gehanteerd als voor gezoneerde wegen,
wordt ook hier een correctie toegepast op basis van artikel 110g Wgh. Deze aftrek is gelijk aan de aftrek
bij gezoneerde wegen met een maximum snelheid tot 70 km/u (5 dB).
20171767.001                                                                          Rho adviseurs voor leefruimte
                                                                                               vestiging Rotterdam
</pre>

====================================================================== Einde pagina 364 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 365 ======================================================================

<pre>                                                                               Toetsingskader            7
3.2.      Industrielawaai
3.2.1.      Woningen en bedrijven
Om een belangenafweging tussen een goed woon- en leefklimaat in de omgeving en de bedrijfsvoering
te kunnen maken, wordt in het algemeen gebruik gemaakt van de VNG-publicatie “Bedrijven en
milieuzonering (editie 2009)”. In deze uitgave is een lijst opgenomen met allerhande activiteiten en
bijbehorende richtafstanden en milieunormen die gehanteerd worden voor gevoelige functies.
De VNG-brochure hanteert twee soorten omgevingstypen. Een rustige woonwijk en gemengd gebied,
voor beide omgevingstypen gelden andere richtafstanden en richtwaarden. Het plangebied kan worden
getypeerd als gemengd gebied. De richtwaarden die gelden voor woningen in een gemengd gebied staan
in tabel 3.3.
Tabel 3.3:             richtwaarden voor gemengd gebied (VNG)
  periode                                langtijdgemiddeld             maximale geluidsniveaus(LAmax)
                                         beoordelingsniveau (LAr,LT)
  dagperiode (07:00 - 19:00 uur)                      50 dB(A)                     70 dB(A)
  avondperiode (19:00 - 23:00 uur)                    45 dB(A)                     65 dB(A)
  nachtperiode (23:00 - 07:00 uur)                    40 dB(A)                     60 dB(A)
Deze richtwaarden hebben geen wettelijke status, maar zijn algemeen aanvaarde waarden. Het is
mogelijk om op basis van een bestuurlijke afweging af te wijken van deze richtwaarden. De VNG-brochure
biedt hiervoor een stappenplan.
3.2.2.      Activiteitenbesluit
Aanwezige bedrijven in de omgeving van het plan (horeca/supermarkten etc.) vallen onder de algemene
regels van het Activiteitenbesluit. Voor wat betreft geluid zijn deze vastgelegd in artikel 2.17 van het
Activiteitenbesluit (tabel 2.17a) en komen overeen met de waarden uit tabel 3.1. In het kader van het
Activiteitenbesluit geldt dat maximale geluidsniveaus vanwege laad-/losactiviteiten in de dagperiode
buiten beschouwing worden gelaten. Bij horecagelegenheden wordt het stemgeluid vanaf terrassen
buiten beschouwing gelaten (tenzij het een binnenterrein betreft).
3.2.3.      Indirecte hinder
De verkeersbewegingen op de openbare weg, die worden veroorzaakt door een inrichting, kunnen zorgen
voor geluidhinder. Deze hinder wordt echter niet direct toegerekend aan de inrichting. In het kader van
een goede ruimtelijke ordening kan deze indirecte hinder wel worden beschouwd.
Voor de beoordeling van de indirecte hinder wordt aangesloten bij het toetsingskader voor
vergunningverlening in het kader van de Wet milieubeheer/Wabo. Dit toetsingskader betreft de
“Circulaire Beoordeling geluidhinder wegverkeer in verband met vergunningverlening Wm” (VROM, 29
februari 1996), ook wel bekend als de Schrikkelcirculaire.
De voorkeursgrenswaarde voor indirecte hinder bedraagt volgens de circulaire 50 dB(A) en de maximale
grenswaarde bedraagt 65 dB(A) etmaalwaarde. In de beoordeling van de indirecte hinder vanwege een
inrichting wordt aangesloten bij de systematiek voor wegverkeerslawaai.
3.2.4.      Beoordelingsgrootheden industrielawaai
In de HMRI wordt als beoordelingsgrootheid het langtijdgemiddeld beoordelingsniveau LAr,LT in dB(A)
gehanteerd. Deze grootheid is gebaseerd op het equivalente geluidsniveau LAeq,T waarbij rekening wordt
gehouden met de afzonderlijke geluidbijdragen tijdens verschillende bedrijfstoestanden van de inrichting,
alsmede het karakter van het geluid (impulsachtig, tonaal, muziek) en de meteocorrectie. Met behulp van
Rho adviseurs voor leefruimte                                                                 20171767.001
vestiging Rotterdam
</pre>

====================================================================== Einde pagina 365 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 366 ======================================================================

<pre>8           Toetsingskader
een akoestisch rekenmodel wordt voor iedere geluidsbron het gestandaardiseerde immissieniveau Li op
de rekenpunten bepaald. Uit het gestandaardiseerde immissieniveau wordt per beoordelingsperiode en
per relevante bedrijfstoestand het langtijdgemiddelde deelgeluidsniveau LAeqi,LT bepaald volgens:
          LAeqi,LT = Li - Cb - Cm - Cg
waarin:            Li        is het gestandaardiseerde immissieniveau;
                   Cb        is de bedrijfsduurcorrectieterm;
                   Cm        is de meteocorrectieterm;
                   Cg        is de gevelreflectieterm;
Het langtijdgemiddelde beoordelingsniveau LAr,LT wordt voor elke beoordelingsperiode (dag-, avond- of
nachtperiode) bepaald uit de energetische sommatie van de deelbeoordelingsniveaus LAri,LT voor de
verschillende bedrijfstoestanden. Het deelbeoordelingsniveau LAri,LT wordt voor elke afzonderlijke
beoordelingsperiode en voor elke verschillende bedrijfstoestand bepaald uit:
          LAri,LT = LAeqi,LT + Kx
waarin:            LAeqi,LT is het langtijdgemiddeld deelgeluidsniveau voor elke afzonderlijke
                   bedrijfstoestand;
                   Kx        is een straffactor voor tonaal geluid (K1 = 5 dB), impulsgeluid (K2 = 5 dB) of
                   muziekgeluid (K3 = 10 dB).
De beoordeling van kortstondig voorkomende geluiden vindt plaats aan de hand van het maximale A-
gewogen geluidsniveau LAmax. Het maximale geluidsniveau is de hoogste aflezing in de meterstand “Fast”
verminderd met de meteocorrectieterm Cm.
20171767.001                                                                          Rho adviseurs voor leefruimte
                                                                                               vestiging Rotterdam
</pre>

====================================================================== Einde pagina 366 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 367 ======================================================================

<pre>                                                                                     Berekeningen           9
4. Berekeningen
4.1.      Rekenmethoden
Het akoestisch onderzoek wegverkeerslawaai is uitgevoerd conform de Standaard Rekenmethode II uit
het Reken- en meetvoorschrift geluid 2012 (RMG 2012). De berekeningen met betrekking tot
industrielawaai zijn uitgevoerd conform de Handleiding meten en rekenen industrielawaai (VROM, 1999).
De overdrachtsmodellen zijn opgesteld in het softwareprogramma Geomilieu, versie 4.30 van dgmr-
software.
De relevante invoergegevens (brongegevens) zijn gegeven in bijlage 3.
4.2.      Uitgangspunten wegverkeerslawaai
Verkeersintensiteiten
De verkeersintensiteit is het aantal motorvoertuigen dat per uur (mvt/uur) passeert. Bij de bepaling van
het aantal motorvoertuigen per uur is uitgegaan van de gemiddelde weekdagintensiteiten in
motorvoertuigen per etmaal (mvt/etmaal) op de wegen. De verkeersgegevens zijn aangeleverd door de
gemeente Bernheze en gebaseerd op het verkeersmodel voor het peiljaar 2030 (weekdag) zoals gegeven
in onderstaande figuur 4.1.
Het verkeersmodel genereert geen intensiteiten voor het Raadhuisplein/Kromstraat. Voor deze weg is
een inschatting gemaakt van 1.500 mvt/etmaal.
Een overzicht van de gehanteerde gegevens is gegeven in tabel 4.1.
Tabel 4.1:             verkeersintensiteiten, verkeersmodel peiljaar 2030 in mvt/etmaal
  Wegvak                                                                            Weekdag
  Laar                                                                               6.500
  Parkstraat                                                                         1.100
  Raadhuisplein/Kromstraat                                                           1.500
Rho adviseurs voor leefruimte                                                                    20171767.001
vestiging Rotterdam
</pre>

====================================================================== Einde pagina 367 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 368 ======================================================================

<pre>10            Berekeningen
Figuur 4.1: verkeersmodel Nistelrode, peiljaar 2030
Voertuigcategorieën
De motorvoertuigen worden verdeeld in drie categorieën:
-          lichte voertuigen (voornamelijk personenauto's);
-          middelzware voertuigen (middelzware vrachtauto's en bussen);
-          zware voertuigen (zware vrachtauto's).
De voertuig- en etmaalverdelingen zijn gebaseerd op standaardverdelingen voor een buurtverzamelweg,
zie tabel 3.2.
Tabel 4.2:          in de berekeningen gehanteerde voertuig- en etmaalverdelingen in %
  voertuigcategorie                                  dag               avond                  nacht
  lichte voertuigen                                 94,59               94,59                 94,59
  middelzware voertuigen                             4,76                4,76                  4,76
  zware voertuigen                                   0,65                0,65                  0,65
  etmaalverdeling                                    6,54                3,76                  0,81
20171767.001                                                                      Rho adviseurs voor leefruimte
                                                                                           vestiging Rotterdam
</pre>

====================================================================== Einde pagina 368 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 369 ======================================================================

<pre>                                                                                Berekeningen          11
Verkeerssnelheid
De verkeerssnelheid is de representatief te achten gemiddelde snelheid van een categorie voertuigen. Dit
is in het algemeen de wettelijke toegestane rijsnelheid. De te beschouwen wegen behoren tot de 30
km/u-zone van de bebouwde kom van Nistelrode.
Type wegdek
Geluid ten gevolge van wegverkeer kan men onderscheiden in motorgeluid en rolgeluid. Het rolgeluid is
een gevolg van de wisselwerking tussen banden en wegdek. De aard van het wegdek is hierbij van invloed.
Daarom worden in het rekenschema verschillende typen wegdek onderscheiden. Bij lichte
motorvoertuigen is de bijdrage van het rolgeluid aan het totale geluid groter dan bij de zware en
middelzware motorvoertuigen. Als gevolg hiervan heeft het wegdek een grotere invloed op de
geluidsbelasting naarmate het percentage vrachtverkeer kleiner is. In de berekeningen is voor de
beschouwde wegen een elementenverharding in keperverband ingevoerd (als feitelijk aanwezig).
Rekenmodel wegverkeer
Ten behoeve van het onderzoek is een akoestisch rekenmodel opgesteld, waarbij rekening is gehouden
met alle relevante gebouwde ruimtelijke objecten in de omgeving en de geplande objecten/gebouwen.
Deze gegevens zijn afkomstig van de PDOK-website en als GML-bestand geïmporteerd. De hoogteligging
van ruimtelijke objecten zijn gecontroleerd met behulp van Google Earth/Streetview. De nieuw te
realiseren gebouwen zijn ingevoerd middels een digitale tekening van het plangebied.
Voor het bodem-model zijn harde (wegen, water, etc.) en zachte (onverhard terrein) bodemgebieden van
belang. De indeling van bodemgebieden is eveneens gebaseerd op PDOK-gegevens. Het plangebied is in
belangrijke mate een stedelijke/verharde omgeving, zodat in het rekenmodel is uitgegaan van een 100 %
reflecterende bodem (Bf = 0,0).
De ingevoerde wegen zijn geschematiseerd in rijlijnen die 0,75 m boven het wegdek liggen.
Ter plaatse van de gevels van de nieuw te realiseren appartementen, patiowoningen en bestaande
woningen zijn waarneempunten ingevoerd met een waarneemhoogte ho = +1,5/+4,5/7,5 m boven het
lokale maaiveld (afhankelijk van het aantal verdiepingen).
Het maximum aantal reflecties waarmee de berekeningen zijn uitgevoerd bedraagt 1 reflectie en een
sectorhoek van 2˚, conform de aanbeveling van de projectgroep Vergelijkend Onderzoek Akoestische
Bureaus (VOAB). In deze projectgroep VOAB zijn afspraken gemaakt om de onderlinge verschillen in
rekenprogrammatuur te minimaliseren.
4.3.      Resultaten wegverkeerslawaai
In onderstaande figuur 4.2 zijn de berekeningsresultaten gegeven vanwege wegverkeerslawaai, invallend
op de gevels van de nieuwe appartementengebouwen. De berekeningsresultaten zijn inclusief 5 dB aftrek
in het kader van art. 110g Wgh en zijn de berekende Lden geluidsbelastingen vanwege Laar,
Raadhuisplein/Kromstraat en de Parkstraat. Omdat 30 km-wegen niet onder het regime van de Wet
geluidhinder vallen, maar er in het kader van goede ruimtelijke ordening wel naar moet worden gekeken,
geeft figuur 4.2 de cumulatieve geluidsbelasting vanwege deze wegen. De getalswaarden zijn eveneens
gegeven in bijlage 4.
Rho adviseurs voor leefruimte                                                                20171767.001
vestiging Rotterdam
</pre>

====================================================================== Einde pagina 369 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 370 ======================================================================

<pre>12          Berekeningen
Figuur 4.2:       geluidsbelasting vanwege de 30 km-wegen op de appartementengebouwen A en B
                  (inclusief 5 dB aftrek art. 110g Wgh)
4.4.    Uitgangspunten industrielawaai
Algemeen
De geluidemissie vanwege het nieuw te realiseren parkeerterrein is benaderd als industrielawaai. Hoewel
de geluidemissie vanwege het parkeerterrein afkomstig is van personenauto’s, sluit een benadering
vanuit industrie-/inrichtingslawaai beter aan bij de mogelijke hinderbeleving. Hoewel het parkeerterrein
openbaar toegankelijk is, is de geluidemissie vergelijkbaar met een parkeergarage en daarmee
vergelijkbaar met een inrichting.
Rijden/manoeuvreren personenauto’s
Op het parkeerterrein is voorzien in 103 parkeerplaatsen, waarvan een aantal is gereserveerd voor de
bewoners van de nieuwe appartementen en patiowoningen (8 van 103, waarvan twee direct aan de
Kromstraat). De geluidemissie vanwege rustig rijdende personenauto’s bedraagt gemiddeld LW = 87 dB(A)
en wordt geschematiseerd door een drietal mobiele bronnen en 103 puntbronnen. De mobiele bronnen
schematiseren het rijden van de personenauto’s op het parkeerterrein en de puntbronnen het
manoeuvreren per parkeerplaats. In de berekeningen is uitgegaan van gemiddeld 1,5 wisselingen in de
dagperiode, 0,75 in de avondperiode en 0,3 in de nachtperiode. Voor de rijsnelheid is uitgegaan van
20171767.001                                                                      Rho adviseurs voor leefruimte
                                                                                           vestiging Rotterdam
</pre>

====================================================================== Einde pagina 370 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 371 ======================================================================

<pre>                                                                                 Berekeningen         13
gemiddeld 15 km/uur op het eerste in-/uitrijgedeelte en 10 km/uur op het parkeerterrein. Voor de
manoeuvreertijd per parkeerplaats is uitgegaan van 30 s per auto.
Omdat voor de verschillende bewonersgroepen (bewoners nieuwe appartementen en bestaande
woningen) akoestisch er geen verschil is tussen bewonersparkeren en openbaar parkeren, is daar voor
wat betreft de langtijdgemiddelde beoordelingsniveaus geen onderscheid in gemaakt.
Via het Toniesplein wordt een aantal bewonersparkeerplaatsen ontsloten. De toegang voor derden is
afgesloten via paaltjes. In de berekeningen is op deze toegang uitgegaan van 16/8/4 verkeersbewegingen
in de dag-/avond-/nachtperiode.
4.5.      Resultaten industrielawaai
4.5.1.      Langtijdgemiddelde beoordelingsniveaus
In onderstaande figuur 4.3 (en bijlage 4) zijn de berekeningsresultaten gegeven vanwege het
parkeerterrein (berekend als industrielawaai), invallend op de gevels van de nieuwe
appartementengebouwen, de patiowoningen en de bestaande woningen. De berekende
langtijdgemiddelde beoordelingsniveaus zijn weergegeven als etmaalwaarden (zie bijlage 1). In de
berekeningen is rekening gehouden met een aantal bestaande (gemetselde) erfafscheidingen.
Figuur 4.3:            berekende equivalente geluidbelasting vanwege parkeerterrein (etmaalwaarden)
Rho adviseurs voor leefruimte                                                                20171767.001
vestiging Rotterdam
</pre>

====================================================================== Einde pagina 371 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 372 ======================================================================

<pre>14          Berekeningen
4.5.2.    Maximale geluidsniveaus
Maximale geluidsniveaus kunnen worden veroorzaakt door het rijden van personenauto’s en het
dichtslaan van portieren. In de berekening van de maximale geluidsniveaus is uitgegaan van een maximale
bronsterkte LWmax = 90 dB(A) voor het rijden van personenauto’s en LWmax = 98 dB(A) voor het dichtslaan
van portieren. In tabel 4.3 en bijlage 4 is een overzicht gegeven van de berekende maximale
geluidsniveaus per waarneempunt, waarbij in tabel 4.3 de maximale waarde over de verschillende
waarneemhoogten per rekenpunt is gegeven.
Tabel 4.3:        overzicht van de berekende maximale geluidsniveaus LAmax in dB(A)
 Rekenpun      Omschrijving                 Maximaal geluidsniveau LAmax in dB(A)
 t                                          alleen openbare                  alle parkeerplaatsen
                                            parkeerplaatsen
                                               dag      avond     nacht         dag        avond         nacht
     A-1          toetspunt gebouw A            62        62        62           62          62            62
     A-2          toetspunt gebouw A            56        56        56           56          56            56
     A-3          toetspunt gebouw A            54        54        54           54          54            54
     A-4          toetspunt gebouw A            67        67        67           67          67            67
     A-5          toetspunt gebouw A            66        66        66           66          66            66
     A-6          toetspunt gebouw A            66        66        66           66          66            66
     A-7          toetspunt gebouw A            73        73        73           73          73            73
     A-8          toetspunt gebouw A            73        73        73           73          73            73
     A-9          toetspunt gebouw A            73        73        73           73          73            73
    A-10          toetspunt gebouw A            60        60        60           60          60            60
     B-1           toetspunt gebouw B           75        75        75           75          75            75
     B-2           toetspunt gebouw B           75        75        75           75          75            75
     B-3           toetspunt gebouw B           62        62        62           73          73            73
     B-4           toetspunt gebouw B           60        60        60           85          85            85
     B-5           toetspunt gebouw B           43        43        43           58          58            58
     B-6           toetspunt gebouw B           40        40        40           47          47            47
     B-7           toetspunt gebouw B           39        39        39           42          42            42
     B-8           toetspunt gebouw B           49        49        49           49          49            49
     B-9           toetspunt gebouw B           57        57        57           57          57            57
    B-10           toetspunt gebouw B           58        58        58           58          58            58
    BW-1            bestaande woning            63        63        63           63          63            63
    BW-2            bestaande woning            63        63        63           63          63            63
    BW-3            bestaande woning            60        60        60           60          60            60
    BW-4            bestaande woning            61        61        61           63          63            63
    BW-5            bestaande woning            61        61        61           65          65            65
     P-1               patiowoning              78        78        78           78          78            78
     P-2               patiowoning              79        79        79           79          79            79
     P-3               patiowoning              76        76        76           76          76            76
     P-4               patiowoning              72        72        72           74          74            74
     P-5               patiowoning              68        68        68           75          75            75
     P-6               patiowoning              67        67        67           76          76            76
     P-7               patiowoning              67        67        67           78          78            78
     P-8               patiowoning              66        66        66           79          79            79
     P-9               patiowoning              66        66        66           71          71            71
     P-10              patiowoning              67        67        67           70          70            70
     P-11              patiowoning              66        66        66           75          75            75
20171767.001                                                                          Rho adviseurs voor leefruimte
                                                                                               vestiging Rotterdam
</pre>

====================================================================== Einde pagina 372 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 373 ======================================================================

<pre>                                                                             Berekeningen          15
In tabel 4.3 is onderscheid gemaakt tussen alleen de openbare parkeerplaatsen en de situatie met alle
parkeerplaatsen. Bij een aantal nieuwe woningen zijn de maximale geluidsniveaus vanwege de privé
parkeerplaatsen hoger dan de openbare parkeerplaatsen.
Rho adviseurs voor leefruimte                                                             20171767.001
vestiging Rotterdam
</pre>

====================================================================== Einde pagina 373 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 374 ======================================================================

<pre>16          Bespreking resultaten en conclusies
5. Bespreking resultaten en conclusies
5.1.    Wegverkeerslawaai
Uit de berekeningsresultaten voor wegverkeerslawaai blijkt dat de hoogst berekende geluidbelasting
invallend op de gevels van het appartementengebouw A Lden = 62 dB bedraagt. Invallend op de gevels van
appartementengebouw B bedraagt de geluidbelasting ten hoogste Lden = 61 dB. Dit is hoger dan de
algemene voorkeursgrenswaarde van 48 dB, maar lager dan de maximale grenswaarde van 63 dB (in het
geval dat de Wgh van toepassing zou zijn). Het plangebied ligt in het centrum van Nistelrode. Het plaatsen
van geluidschermen is vanwege de ligging niet mogelijk/wenselijk en bronmaatregelen zijn in het
onderhavige geval niet van toepassing (verkeersmaatregelen en aanpassen wegdek liggen niet binnen de
mogelijkheden van het plan). Vanuit het perspectief van de Wgh is er in het kader van verkeerslawaai dan
ook sprake van een goed woon- en leefklimaat.
Om te voldoen aan de binnenwaarden uit het Bouwbesluit dient rekening te worden gehouden met de
berekende geluidsbelasting exclusief de aftrek in het kader van art. 110g Wgh. De minimaal te realiseren
geluidwering van de hoogst geluidbelaste appartementen dient op grond van het Bouwbesluit 2012 dan
ook GA;k = 67 – 33 = 34 dB(A) te bedragen.
5.2.    Industrielawaai
Langtijdgemiddelde beoordelingsniveaus
Het geluid vanwege het nieuw te realiseren parkeerterrein is benaderd als industrieterrein, ondanks dat
het een openbaar parkeerterrein betreft met een aantal privé-parkeerplaatsen. Het berekende
langtijdgemiddelde beoordelingsniveau vanwege het parkeerterrein bedraagt maximaal 52-55 dB(A)
invallend op de gevels van de nieuwe appartementengebouwen en patiowoningen die naar het
parkeerterrein zijn gericht. Ter plaatse van bestaande woningen bedraagt het langtijdgemiddelde
beoordelingsniveaus ten hoogste 50 dB(A), overeenkomend met de richtwaarde volgens de VNG-
brochure.
De geluidsniveaus ter plaatse van de nieuwe woningen zijn hoger dan de algemene richtwaarde van 50
dB(A). Deze richtwaarden hebben geen wettelijke status, maar zijn algemeen aanvaarde waarden. Het is
mogelijk om op basis van een bestuurlijke afweging af te wijken van deze richtwaarden. De VNG-brochure
biedt hiervoor een stappenplan. Dit stappenplan is gericht op inrichtingslawaai. Een openbaar
toegankelijk parkeerterrein kan daarmee worden vergeleken, maar de geluidemissie is tevens
vergelijkbaar met wegverkeerslawaai op 30 km-wegen. Omdat de berekende geluidsniveaus niet meer
bedragen dan 55 dB(A) worden deze als aanvaardbaar geacht (overeenkomend met de stap 3
geluidsniveaus uit de VNG-brochure).
Maximale geluidsniveaus
Het parkeerterrein in het plangebied heeft een openbaar karakter, met een aantal privé parkeerplaatsen.
Vanwege de aard van het parkeerterrein is het gebruik gedurende 24 uur per dag toegestaan en gezien
de korte afstand tot met name de nieuw te realiseren woningen, zijn de te verwachten maximale
geluidsniveaus relatief hoog, afgezet tegen een toetsingskader dat is gebaseerd op inrichtingslawaai.
20171767.001                                                                       Rho adviseurs voor leefruimte
                                                                                            vestiging Rotterdam
</pre>

====================================================================== Einde pagina 374 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 375 ======================================================================

<pre>                                                         Bespreking resultaten en conclusies         17
In de overweging om deze ontwikkeling als toelaatbaar te achten, kan worden meegenomen dat het
geluid vanwege het parkeerterrein ook kan worden gezien als wegverkeerslawaai. Maximale
geluidsniveaus worden in de beoordeling van wegverkeerslawaai niet meegenomen.
Daarnaast zal in het algemeen de parkeerdruk in de avond- en nachtperiode significant minder zijn dan in
de dagperiode. Gezien de ligging in het centrum en de hoogte van de appartementengebouwen, zijn
afschermende voorzieningen ten behoeve van de nieuwe woningen niet mogelijk. Mogelijke maatregelen
t.b.v. het akoestisch klimaat kunnen worden gevonden in de geluidwering van de gevels. In het kader van
wegverkeerslawaai is voor de hoogste geluidbelaste gevels een geluidwering nodig van ten minste GA;k =
34 dB(A).
Voorgesteld wordt om voor alle nieuwe woningen in het plan de gevelgeluidwering op een vergelijkbaar
niveau te brengen, zodat aan de algemene binnenwaarde voor maximale geluidsniveaus van 45 dB(A) in
de nachtperiode kan worden voldaan.
Voor bestaande woningen zijn gevelmaatregelen niet mogelijk. Het hoogst berekende maximale
geluidsniveau bedraagt LAmax = 65 dB(A). Uitgaande van een minimaal aanwezige geluidwering van 20
dB(A) wordt nog aan de binnenwaarde van 45 dB(A) voldaan. In het algemeen (vergunningverlening
bedrijven) kan 65 dB(A) nog als aanvaardbaar worden geacht.
Rho adviseurs voor leefruimte                                                               20171767.001
vestiging Rotterdam
</pre>

====================================================================== Einde pagina 375 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 376 ======================================================================

<pre>18          Horeca
6. Horeca
Het onderdeel horeca is ten behoeve van een eerder plan onderzocht in rapport “Akoestisch onderzoek
plan Brouwershoeve te Nistelrode Geluidimmissie ten gevolge van horeca”, kenmerk 20120745-04, d.d.
27 april 2012. Ondanks dat het voorliggend plan afwijkt van eerdere plannen, blijven de conclusies in grote
lijnen van toepassing voor wat betreft de bestaande horeca.
In het plan is op de begane grond van appartementengebouw A nu voorzien in het realiseren van horeca.
In het ontwerp wordt voorzien in voldoende lucht- en contactgeluidsisolatie, zodanig dat hinder in de
bovengelegen appartementen wordt voorkomen en wordt voldaan aan de grenswaarden uit het
Activiteitenbesluit.
Aan de voorzijde is tevens een terras voorzien. Het stemgeluid vanwege bezoekers wordt in het kader van
het Activiteitenbesluit buiten beschouwing gelaten. Gezien het karakter van de centrumomgeving is de
eventuele geluidemissie van dit terras gebiedseigen. Gezien de geluidwering die benodigd is t.b.v.
wegverkeerslawaai, kan hinder binnen de woningen worden voorkomen. Voor bestaande woningen in de
omgeving is de geluidimmissie vergelijkbaar met het terras van Eetcafé ’t Pumpke en zal niet leiden tot
aantasting van het woon- en leefklimaat.
20171767.001                                                                        Rho adviseurs voor leefruimte
                                                                                             vestiging Rotterdam
</pre>

====================================================================== Einde pagina 376 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 377 ======================================================================

<pre>Bijlage 1: begrippen</pre>

====================================================================== Einde pagina 377 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 378 ======================================================================

<pre>Decibel A, afgekort dB(A): een maat voor de sterkte van geluid, zoals het door de mens wordt waargeno-
men, ten opzichte van een referentiedruk van 20.10-5 Pa.
Equivalent geluidsniveau LAeq,T in dB(A): het energetisch gemiddelde van de fluctuerende niveaus van het
ter plaatse, in de loop van een bepaalde periode optredende geluid.
Gestandaardiseerd immissieniveau Li in dB(A): het equivalente geluidsniveau dat tijdens een bepaalde
bedrijfstoestand onder meteoraamomstandigheden op een bepaalde plaats en hoogte wordt vastgesteld.
Immissierelevante bronsterkte LWR in dB(A): het geluidvermogensniveau van een denkbeeldige bron,
gelegen in het centrum van de werkelijke geluidsbron, die in de richting van het immissiepunt dezelfde
geluiddrukniveaus veroorzaakt als de werkelijke geluidsbron.
Langtijdgemiddeld deelgeluidsniveau LAeqi,LT in dB(A): equivalent A-gewogen geluidsniveau over een
specifieke beoordelingsperiode ten gevolge van een specifieke bedrijfstoestand op een immissiepunt, bij
een meteoraamgemiddelde geluidsoverdracht, zo nodig gecorrigeerd voor de gevelreflectie.
Langtijdgemiddeld deelbeoordelingsniveau LAri,LT in dB(A): equivalent A-gewogen geluidsniveau over een
specifieke beoordelingsperiode ten gevolge van een specifieke bedrijfstoestand op een beoordelingspunt,
zo nodig gecorrigeerd voor de aanwezigheid van impulsachtig geluid, zuivere tooncomponent of muziekge-
luid.
Langtijdgemiddeld beoordelingsniveau LAr,LT in dB(A): energetische sommatie van de langtijdgemiddelde
deelbeoordelingsniveaus.
Etmaalwaarde van het equivalente geluidsniveau vanwege het industrieterrein Letmaal in dB(A): de
hoogste van de volgende drie waarden:
-         LAr,LT over de dagperiode;
-         LAr,LT over de avondperiode + 5;
-         LAr,LT over de nachtperiode + 10.
Europese dosismaat Lden in dB(A):          gewogen gemiddelde van het geluidsniveau in de dagperiode,
avondperiode en nachtperiode.
Dagperiode: de beoordelingsperiode van 07.00 tot 19.00 uur.
Avondperiode: de beoordelingsperiode van 19.00 tot 23.00 uur.
Nachtperiode: de beoordelingsperiode van 23.00 tot 07.00 uur.
Maximaal geluidsniveau (piekgeluidsniveau) LAmax in dB(A): het maximaal te meten A-gewogen geluidsni-
veau, meterstand “fast” gecorrigeerd met de meteocorrectieterm Cm.
Immissiepunt: de plaats waarop het langtijdgemiddeld beoordelingsniveau wordt bepaald.
Representatieve bedrijfssituatie: toestand waarbij de voor de geluidproductie relevante omstandigheden
kenmerkend zijn voor een bedrijfsvoering bij volledige capaciteit in de te beschouwen etmaalperiode.
Bedrijfstoestand: toestand van een inrichting, die relevant is voor te verrichten metingen.
Meteoraam: de meteorologische omstandigheden waaronder een goede en stabiele geluidoverdracht
plaatsvindt.
Stoorgeluid: het op een bepaalde plaats optredende geluid, veroorzaakt door andere geluidsbronnen dan
die waarvan het geluidsniveau wordt bepaald.
Zone: een rond een industrieterrein gelegen gebied, waarbuiten een bepaalde geluidsbelasting vanwege
dit terrein niet wordt overschreden.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 378 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 379 ======================================================================

<pre>Bijlage 2: figuren</pre>

====================================================================== Einde pagina 379 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 380 ======================================================================

<pre>Figuur 1: overzicht van het wegverkeerslawaai rekenmodel

412600

412500 Hi
i
i
i
Ll
1
1
4
1
i
t
t
4
4
4
i
i
i
1
1
4
4
i
t
t
t
t
t
t
1
1
i
167100
Wegverkeerslawaai - RMW-2012, [versie van Gebied - wegverkeerslawaai] , Geomilieu V4.41

Rho - Rotterdam
Wegen “===
Toetspunten d
Gebouwen C7
e Om 40 m
1

schaal = 1 : 1000

ar

167200
</pre>

====================================================================== Einde pagina 380 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 381 ======================================================================

<pre>Figuur 2: overzicht van het industrielawaai rekenmode (parkeerterrein) Rho - Rotterdam

Mobiele bron ennnnnnnee
Puntbronnen x
| Toetspunten q
Gebouwen LL
Schermen
412650

schaal = 1 : 750

412600

412550

412500

167100 167150 167200
Industrielawaai - IL, [versie van Gebied - industrielawaai Langtijdgemiddelde beoordelingsniveaus definitief], Geomilieu V4.41
</pre>

====================================================================== Einde pagina 381 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 382 ======================================================================

<pre>Bijlage 3: brongegevens berekeningen Geomilieu</pre>

====================================================================== Einde pagina 382 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 383 ======================================================================

<pre>centrumplan Nistelrode                                      Bijlage 3.1: ingevoerde wegen (wegverkeerslawaai)
Model:   wegverkeerslawaai
Groep:   (hoofdgroep)
         Lijst van Wegen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMW-2012
Naam  Omschr.                             X-1           Y-1        H-1       H-n      M-1       M-n  Hbron
1     Laar                          167036,90     412420,63       0,00      0,00     0,00      0,00   0,75
2     Raadhuisplein/Kromstraat      167066,63     412518,95       0,00      0,00     0,00      0,00   0,75
3     Parkstraat                    166974,83     412540,41       0,00      0,00     0,00      0,00   0,75
Geomilieu V4.41                                                                           28-11-2018 14:18:12
</pre>

====================================================================== Einde pagina 383 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 384 ======================================================================

<pre>centrumplan Nistelrode                                      Bijlage 3.1: ingevoerde wegen (wegverkeerslawaai)
Model:   wegverkeerslawaai
Groep:   (hoofdgroep)
         Lijst van Wegen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMW-2012
Naam  Wegdek                               V(MR(D)) V(LV(D))  V(MV(D))   V(ZV(D)) Totaal aantal %Int(D)
1     Elementenverharding in keperverband        --       30         30        30       6500,00    6,54
2     Elementenverharding in keperverband        --       30         30        30       1500,00    6,54
3     Elementenverharding in keperverband        --       30         30        30       1100,00    6,54
Geomilieu V4.41                                                                            28-11-2018 14:18:12
</pre>

====================================================================== Einde pagina 384 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 385 ======================================================================

<pre>centrumplan Nistelrode                                      Bijlage 3.1: ingevoerde wegen (wegverkeerslawaai)
Model:   wegverkeerslawaai
Groep:   (hoofdgroep)
         Lijst van Wegen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMW-2012
Naam  %Int(A) %Int(N)  %Int(P4)  %MR(D)  %MR(A)  %MR(N) %MR(P4)   %LV(D)  %LV(A) %LV(N) %LV(P4) %MV(D)
1        3,76    0,81        --      --      --      --      --    94,59   94,59  94,59      --   4,76
2        3,76    0,81        --      --      --      --      --    94,59   94,59  94,59      --   4,76
3        3,76    0,81        --      --      --      --      --    94,59   94,59  94,59      --   4,76
Geomilieu V4.41                                                                           28-11-2018 14:18:12
</pre>

====================================================================== Einde pagina 385 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 386 ======================================================================

<pre>centrumplan Nistelrode                                      Bijlage 3.1: ingevoerde wegen (wegverkeerslawaai)
Model:   wegverkeerslawaai
Groep:   (hoofdgroep)
         Lijst van Wegen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMW-2012
Naam  %MV(A) %MV(N)   %MV(P4) %ZV(D)  %ZV(A)  %ZV(N) %ZV(P4)  MR(D)  MR(A)  MR(N) MR(P4)    LV(D)     LV(A)
1       4,76  94,59        --   0,65    0,65    0,65      --      --     --    --     --   402,10    231,18
2       4,76  94,59        --   0,65    0,65    0,65      --      --     --    --     --    92,79     53,35
3       4,76  94,59        --   0,65    0,65    0,65      --      --     --    --     --    68,05     39,12
Geomilieu V4.41                                                                          28-11-2018 14:18:12
</pre>

====================================================================== Einde pagina 386 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 387 ======================================================================

<pre>centrumplan Nistelrode                                     Bijlage 3.1: ingevoerde wegen (wegverkeerslawaai)
Model:  wegverkeerslawaai
Groep:  (hoofdgroep)
        Lijst van Wegen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMW-2012
Naam     LV(N)  LV(P4)     MV(D)      MV(A)      MV(N) MV(P4)       ZV(D)     ZV(A)    ZV(N) ZV(P4) Wegdek
1        49,80      --     20,23      11,63      49,80     --        2,76      1,59     0,34     -- W9a
2        11,49      --      4,67       2,68      11,49     --        0,64      0,37     0,08     -- W9a
3         8,43      --      3,42       1,97       8,43     --        0,47      0,27     0,06     -- W9a
Geomilieu V4.41                                                                         28-11-2018 14:18:12
</pre>

====================================================================== Einde pagina 387 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 388 ======================================================================

<pre>centrumplan Nistelrode                                Bijlage 3.2: ingevoerde mobiele bronnen (industrielawaai)
Model:   industrielawaai Langtijdgemiddelde beoordelingsniveaus definitief
Groep:   (hoofdgroep)
         Lijst van Mobiele bron, voor rekenmethode Industrielawaai - IL
          X-1            Y-1  Naam Omschr.                        Hdef.           ISO_H   Vormpunten
    167092,05      412568,13  1    100% parkeren                  Eigen waarde     0,75            7
    167169,09      412571,18  2    50% parkeren                   Eigen waarde     0,75           19
    167144,62      412604,83  3    25% parkeren                   Eigen waarde     0,75            2
    167159,52      412608,23  4    bewonersparkeren Toniesplein   Eigen waarde     0,75            2
Geomilieu V4.41                                                                           28-11-2018 14:20:26
</pre>

====================================================================== Einde pagina 388 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 389 ======================================================================

<pre>centrumplan Nistelrode                                Bijlage 3.2: ingevoerde mobiele bronnen (industrielawaai)
Model:   industrielawaai Langtijdgemiddelde beoordelingsniveaus definitief
Groep:   (hoofdgroep)
         Lijst van Mobiele bron, voor rekenmethode Industrielawaai - IL
          X-1            Lengte          Lengte3D Aantal(D)   Aantal(A)  Aantal(N) Aant.puntbr  Lwr 31
    167092,05             60,59             60,59        309         155        62          13   45,00
    167169,09            121,23            121,23        155          77        31          25   45,00
    167144,62             25,99             25,99         77          39        15           6   45,00
    167159,52             38,61             38,61         16           8         4           8   45,00
Geomilieu V4.41                                                                            28-11-2018 14:20:26
</pre>

====================================================================== Einde pagina 389 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 390 ======================================================================

<pre>centrumplan Nistelrode                                Bijlage 3.2: ingevoerde mobiele bronnen (industrielawaai)
Model:   industrielawaai Langtijdgemiddelde beoordelingsniveaus definitief
Groep:   (hoofdgroep)
         Lijst van Mobiele bron, voor rekenmethode Industrielawaai - IL
          X-1   Lwr 63  Lwr 125 Lwr 250  Lwr 500   Lwr 1k   Lwr 2k    Lwr 4k Lwr 8k Lwr Totaal
    167092,05    63,90    68,80   74,70    77,10    83,10    81,70     77,00  68,00      86,98
    167169,09    63,90    68,80   74,70    77,10    83,10    81,70     77,00  68,00      86,98
    167144,62    63,90    68,80   74,70    77,10    83,10    81,70     77,00  68,00      86,98
    167159,52    63,90    68,80   74,70    77,10    83,10    81,70     77,00  68,00      86,98
Geomilieu V4.41                                                                           28-11-2018 14:20:26
</pre>

====================================================================== Einde pagina 390 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 391 ======================================================================

<pre>centrumplan Nistelrode                                    Bijlage 3.3: ingevoerde puntbronnen (industrielawaai)
Model:   industrielawaai Langtijdgemiddelde beoordelingsniveaus definitief
Groep:   (hoofdgroep)
         Lijst van Puntbronnen, voor rekenmethode Industrielawaai - IL
Naam  Omschr.   Vorm             X              Y    Hoogte    Maaiveld              Type Richt.   Hoek
1     parkeren  Punt     167129,63      412549,89      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
2     parkeren  Punt     167132,06      412550,53      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
3     parkeren  Punt     167136,14      412551,67      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
4     parkeren  Punt     167138,52      412552,36      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
5     parkeren  Punt     167140,93      412553,02      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
6     parkeren  Punt     167143,37      412553,73      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
7     parkeren  Punt     167145,74      412554,37      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
8     parkeren  Punt     167148,16      412555,00      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
9     parkeren  Punt     167126,86      412559,89      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
10    parkeren  Punt     167129,21      412560,59      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
11    parkeren  Punt     167131,66      412561,29      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
12    parkeren  Punt     167134,12      412561,92      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
13    parkeren  Punt     167136,49      412562,57      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
14    parkeren  Punt     167138,89      412563,24      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
15    parkeren  Punt     167141,31      412563,94      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
16    parkeren  Punt     167144,09      412564,90      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
17    parkeren  Punt     167146,41      412565,89      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
18    parkeren  Punt     167148,68      412566,93      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
19    parkeren  Punt     167125,21      412565,86      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
20    parkeren  Punt     167127,61      412566,52      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
21    parkeren  Punt     167130,03      412567,25      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
22    parkeren  Punt     167132,43      412567,89      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
23    parkeren  Punt     167134,86      412568,58      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
24    parkeren  Punt     167137,28      412569,24      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
25    parkeren  Punt     167139,65      412569,91      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
26    parkeren  Punt     167142,08      412570,57      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
27    parkeren  Punt     167144,47      412571,24      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
28    parkeren  Punt     167146,90      412571,91      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
29    parkeren  Punt     167126,38      412577,54      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
30    parkeren  Punt     167128,80      412578,20      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
31    parkeren  Punt     167131,21      412578,86      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
32    parkeren  Punt     167133,61      412579,53      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
33    parkeren  Punt     167136,05      412580,19      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
34    parkeren  Punt     167138,44      412580,92      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
35    parkeren  Punt     167140,84      412581,58      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
36    parkeren  Punt     167143,25      412582,27      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
37    parkeren  Punt     167141,11      412585,69      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
38    parkeren  Punt     167140,44      412588,14      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
39    parkeren  Punt     167139,79      412590,52      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
40    parkeren  Punt     167139,11      412592,95      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
41    parkeren  Punt     167138,45      412595,36      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
42    parkeren  Punt     167137,75      412597,75      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
43    parkeren  Punt     167137,09      412600,15      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
44    parkeren  Punt     167136,43      412602,58      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
45    parkeren  Punt     167135,75      412605,03      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
46    parkeren  Punt     167138,11      412608,47      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
47    parkeren  Punt     167137,33      412610,81      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
48    parkeren  Punt     167136,54      412613,17      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
49    parkeren  Punt     167135,73      412615,59      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
50    parkeren  Punt     167134,94      412617,91      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
51    parkeren  Punt     167134,15      412620,32      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
52    parkeren  Punt     167133,35      412622,70      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
53    parkeren  Punt     167132,56      412625,07      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
54    parkeren  Punt     167131,77      412627,39      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
55    parkeren  Punt     167140,73      412627,91      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
Geomilieu V4.41                                                                             28-11-2018 14:21:37
</pre>

====================================================================== Einde pagina 391 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 392 ======================================================================

<pre>centrumplan Nistelrode                                    Bijlage 3.3: ingevoerde puntbronnen (industrielawaai)
Model:   industrielawaai Langtijdgemiddelde beoordelingsniveaus definitief
Groep:   (hoofdgroep)
         Lijst van Puntbronnen, voor rekenmethode Industrielawaai - IL
Naam   Cb(D)  Cb(A)   Cb(N)  GeenRefl.  GeenDemping  Lwr 31    Lwr 63  Lwr 125 Lwr 250 Lwr 500  Lwr 1k
1      29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
2      29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
3      29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
4      29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
5      29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
6      29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
7      29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
8      29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
9      29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
10     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
11     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
12     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
13     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
14     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
15     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
16     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
17     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
18     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
19     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
20     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
21     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
22     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
23     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
24     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
25     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
26     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
27     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
28     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
29     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
30     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
31     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
32     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
33     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
34     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
35     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
36     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
37     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
38     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
39     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
40     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
41     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
42     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
43     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
44     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
45     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
46     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
47     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
48     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
49     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
50     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
51     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
52     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
53     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
54     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
55     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
Geomilieu V4.41                                                                           28-11-2018 14:21:37
</pre>

====================================================================== Einde pagina 392 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 393 ======================================================================

<pre>centrumplan Nistelrode                                    Bijlage 3.3: ingevoerde puntbronnen (industrielawaai)
Model:   industrielawaai Langtijdgemiddelde beoordelingsniveaus definitief
Groep:   (hoofdgroep)
         Lijst van Puntbronnen, voor rekenmethode Industrielawaai - IL
Naam   Lwr 2k   Lwr 4k  Lwr 8k  Lwr Totaal
1       81,70    77,00   68,00       86,98
2       81,70    77,00   68,00       86,98
3       81,70    77,00   68,00       86,98
4       81,70    77,00   68,00       86,98
5       81,70    77,00   68,00       86,98
6       81,70    77,00   68,00       86,98
7       81,70    77,00   68,00       86,98
8       81,70    77,00   68,00       86,98
9       81,70    77,00   68,00       86,98
10      81,70    77,00   68,00       86,98
11      81,70    77,00   68,00       86,98
12      81,70    77,00   68,00       86,98
13      81,70    77,00   68,00       86,98
14      81,70    77,00   68,00       86,98
15      81,70    77,00   68,00       86,98
16      81,70    77,00   68,00       86,98
17      81,70    77,00   68,00       86,98
18      81,70    77,00   68,00       86,98
19      81,70    77,00   68,00       86,98
20      81,70    77,00   68,00       86,98
21      81,70    77,00   68,00       86,98
22      81,70    77,00   68,00       86,98
23      81,70    77,00   68,00       86,98
24      81,70    77,00   68,00       86,98
25      81,70    77,00   68,00       86,98
26      81,70    77,00   68,00       86,98
27      81,70    77,00   68,00       86,98
28      81,70    77,00   68,00       86,98
29      81,70    77,00   68,00       86,98
30      81,70    77,00   68,00       86,98
31      81,70    77,00   68,00       86,98
32      81,70    77,00   68,00       86,98
33      81,70    77,00   68,00       86,98
34      81,70    77,00   68,00       86,98
35      81,70    77,00   68,00       86,98
36      81,70    77,00   68,00       86,98
37      81,70    77,00   68,00       86,98
38      81,70    77,00   68,00       86,98
39      81,70    77,00   68,00       86,98
40      81,70    77,00   68,00       86,98
41      81,70    77,00   68,00       86,98
42      81,70    77,00   68,00       86,98
43      81,70    77,00   68,00       86,98
44      81,70    77,00   68,00       86,98
45      81,70    77,00   68,00       86,98
46      81,70    77,00   68,00       86,98
47      81,70    77,00   68,00       86,98
48      81,70    77,00   68,00       86,98
49      81,70    77,00   68,00       86,98
50      81,70    77,00   68,00       86,98
51      81,70    77,00   68,00       86,98
52      81,70    77,00   68,00       86,98
53      81,70    77,00   68,00       86,98
54      81,70    77,00   68,00       86,98
55      81,70    77,00   68,00       86,98
Geomilieu V4.41                                                                           28-11-2018 14:21:37
</pre>

====================================================================== Einde pagina 393 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 394 ======================================================================

<pre>centrumplan Nistelrode                                    Bijlage 3.3: ingevoerde puntbronnen (industrielawaai)
Model:   industrielawaai Langtijdgemiddelde beoordelingsniveaus definitief
Groep:   (hoofdgroep)
         Lijst van Puntbronnen, voor rekenmethode Industrielawaai - IL
Naam  Omschr.   Vorm             X              Y    Hoogte    Maaiveld              Type Richt.   Hoek
56    parkeren  Punt     167143,64      412624,79      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
57    parkeren  Punt     167144,43      412622,40      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
58    parkeren  Punt     167145,22      412620,03      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
59    parkeren  Punt     167145,98      412617,66      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
60    parkeren  Punt     167146,79      412615,30      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
61    parkeren  Punt     167147,61      412612,95      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
62    parkeren  Punt     167147,39      412609,06      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
63    parkeren  Punt     167149,77      412609,83      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
64    parkeren  Punt     167152,19      412610,63      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
65    parkeren  Punt     167156,81      412613,54      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
66    parkeren  Punt     167158,98      412614,74      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
67    parkeren  Punt     167161,51      412616,20      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
68    parkeren  Punt     167163,67      412617,43      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
69    parkeren  Punt     167148,46      412599,75      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
70    parkeren  Punt     167149,14      412597,34      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
71    parkeren  Punt     167149,85      412594,90      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
72    parkeren  Punt     167150,47      412592,50      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
73    parkeren  Punt     167151,16      412590,12      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
74    parkeren  Punt     167151,81      412587,71      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
75    parkeren  Punt     167152,46      412585,27      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
76    parkeren  Punt     167153,15      412582,87      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
77    parkeren  Punt     167153,83      412580,50      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
78    parkeren  Punt     167154,80      412577,66      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
79    parkeren  Punt     167155,86      412575,40      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
80    parkeren  Punt     167156,96      412573,16      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
81    parkeren  Punt     167158,02      412570,92      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
82    parkeren  Punt     167159,09      412568,66      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
83    parkeren  Punt     167160,19      412566,39      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
84    parkeren  Punt     167164,82      412568,62      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
85    parkeren  Punt     167163,72      412570,91      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
86    parkeren  Punt     167162,65      412573,16      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
87    parkeren  Punt     167161,57      412575,35      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
88    parkeren  Punt     167160,48      412577,60      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
89    parkeren  Punt     167159,42      412579,87      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
90    parkeren  Punt     167159,46      412585,14      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
91    parkeren  Punt     167157,66      412591,95      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
92    parkeren  Punt     167154,74      412596,30      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
93    parkeren  Punt     167154,06      412598,70      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
94    parkeren  Punt     167164,11      412601,56      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
95    parkeren  Punt     167164,77      412599,14      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
96    parkeren  Punt     167168,80      412584,39      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
97    parkeren  Punt     167169,89      412582,14      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
98    parkeren  Punt     167170,96      412579,88      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
99    parkeren  Punt     167172,04      412577,62      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
100   parkeren  Punt     167173,14      412575,34      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
101   parkeren  Punt     167174,23      412573,11      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
102   parkeren  Punt     167149,08      412525,31      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
103   parkeren  Punt     167151,45      412526,15      0,75        0,00  Normale puntbron   0,00 360,00
Geomilieu V4.41                                                                             28-11-2018 14:21:37
</pre>

====================================================================== Einde pagina 394 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 395 ======================================================================

<pre>centrumplan Nistelrode                                    Bijlage 3.3: ingevoerde puntbronnen (industrielawaai)
Model:   industrielawaai Langtijdgemiddelde beoordelingsniveaus definitief
Groep:   (hoofdgroep)
         Lijst van Puntbronnen, voor rekenmethode Industrielawaai - IL
Naam   Cb(D)  Cb(A)   Cb(N)  GeenRefl.  GeenDemping  Lwr 31    Lwr 63  Lwr 125 Lwr 250 Lwr 500  Lwr 1k
56     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
57     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
58     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
59     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
60     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
61     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
62     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
63     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
64     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
65     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
66     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
67     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
68     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
69     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
70     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
71     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
72     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
73     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
74     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
75     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
76     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
77     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
78     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
79     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
80     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
81     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
82     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
83     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
84     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
85     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
86     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
87     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
88     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
89     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
90     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
91     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
92     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
93     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
94     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
95     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
96     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
97     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
98     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
99     29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
100    29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
101    29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
102    29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
103    29,82  28,06   35,05        Nee          Nee   45,00     63,90    68,80   74,70   77,10   83,10
Geomilieu V4.41                                                                           28-11-2018 14:21:37
</pre>

====================================================================== Einde pagina 395 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 396 ======================================================================

<pre>centrumplan Nistelrode                                    Bijlage 3.3: ingevoerde puntbronnen (industrielawaai)
Model:   industrielawaai Langtijdgemiddelde beoordelingsniveaus definitief
Groep:   (hoofdgroep)
         Lijst van Puntbronnen, voor rekenmethode Industrielawaai - IL
Naam   Lwr 2k   Lwr 4k  Lwr 8k  Lwr Totaal
56      81,70    77,00   68,00       86,98
57      81,70    77,00   68,00       86,98
58      81,70    77,00   68,00       86,98
59      81,70    77,00   68,00       86,98
60      81,70    77,00   68,00       86,98
61      81,70    77,00   68,00       86,98
62      81,70    77,00   68,00       86,98
63      81,70    77,00   68,00       86,98
64      81,70    77,00   68,00       86,98
65      81,70    77,00   68,00       86,98
66      81,70    77,00   68,00       86,98
67      81,70    77,00   68,00       86,98
68      81,70    77,00   68,00       86,98
69      81,70    77,00   68,00       86,98
70      81,70    77,00   68,00       86,98
71      81,70    77,00   68,00       86,98
72      81,70    77,00   68,00       86,98
73      81,70    77,00   68,00       86,98
74      81,70    77,00   68,00       86,98
75      81,70    77,00   68,00       86,98
76      81,70    77,00   68,00       86,98
77      81,70    77,00   68,00       86,98
78      81,70    77,00   68,00       86,98
79      81,70    77,00   68,00       86,98
80      81,70    77,00   68,00       86,98
81      81,70    77,00   68,00       86,98
82      81,70    77,00   68,00       86,98
83      81,70    77,00   68,00       86,98
84      81,70    77,00   68,00       86,98
85      81,70    77,00   68,00       86,98
86      81,70    77,00   68,00       86,98
87      81,70    77,00   68,00       86,98
88      81,70    77,00   68,00       86,98
89      81,70    77,00   68,00       86,98
90      81,70    77,00   68,00       86,98
91      81,70    77,00   68,00       86,98
92      81,70    77,00   68,00       86,98
93      81,70    77,00   68,00       86,98
94      81,70    77,00   68,00       86,98
95      81,70    77,00   68,00       86,98
96      81,70    77,00   68,00       86,98
97      81,70    77,00   68,00       86,98
98      81,70    77,00   68,00       86,98
99      81,70    77,00   68,00       86,98
100     81,70    77,00   68,00       86,98
101     81,70    77,00   68,00       86,98
102     81,70    77,00   68,00       86,98
103     81,70    77,00   68,00       86,98
Geomilieu V4.41                                                                           28-11-2018 14:21:37
</pre>

====================================================================== Einde pagina 396 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 397 ======================================================================

<pre>Bijlage 4: getalswaarden berekeningsresultaten</pre>

====================================================================== Einde pagina 397 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 398 ======================================================================

<pre>centrumplan Nistelrode                                   Bijlage 4.1: berekeningsresultaten wegverkeerslawaai
Rapport:          Resultatentabel
Model:            wegverkeerslawaai
                  LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:            (hoofdgroep)
Groepsreductie:   Ja
Naam
Toetspunt  Omschrijving        Hoogte   Dag Avond  Nacht Lden
A-1_B      toetspunt gebouw A    4,50 55,6   53,2   55,4 61,6
A-1_C      toetspunt gebouw A    7,50 55,7   53,3   55,4 61,7
A-10_B     toetspunt gebouw A    4,50 41,9   39,5   42,0 48,2
A-10_C     toetspunt gebouw A    7,50 43,8   41,4   44,0 50,1
A-2_B      toetspunt gebouw A    4,50 54,9   52,5   54,7 61,0
A-2_C      toetspunt gebouw A    7,50 55,1   52,7   54,9 61,1
A-3_B      toetspunt gebouw A    4,50 54,5   52,1   54,3 60,5
A-3_C      toetspunt gebouw A    7,50 54,6   52,2   54,4 60,6
A-4_B      toetspunt gebouw A    4,50 51,9   49,5   51,7 57,9
A-4_C      toetspunt gebouw A    7,50 52,0   49,6   51,8 58,0
A-5_B      toetspunt gebouw A    4,50 50,5   48,1   50,4 56,6
A-5_C      toetspunt gebouw A    7,50 50,9   48,5   50,7 56,9
A-6_B      toetspunt gebouw A    4,50 48,3   45,9   48,1 54,3
A-6_C      toetspunt gebouw A    7,50 48,6   46,2   48,5 54,7
A-7_B      toetspunt gebouw A    4,50 31,5   29,1   32,3 38,3
A-7_C      toetspunt gebouw A    7,50 33,3   30,9   33,9 39,9
A-8_B      toetspunt gebouw A    4,50 32,2   29,8   33,0 39,0
A-8_C      toetspunt gebouw A    7,50 33,6   31,1   34,3 40,3
A-9_B      toetspunt gebouw A    4,50 32,1   29,7   32,9 38,9
A-9_C      toetspunt gebouw A    7,50 32,7   30,3   33,6 39,6
B-1_A      toetspunt gebouw B    1,50 33,3   30,8   33,8 39,8
B-1_B      toetspunt gebouw B    4,50 35,1   32,7   35,6 41,7
B-1_C      toetspunt gebouw B    7,50 37,3   34,9   38,1 44,1
B-10_A     toetspunt gebouw B    1,50 43,0   40,6   42,9 49,1
B-10_B     toetspunt gebouw B    4,50 43,7   41,3   43,8 50,0
B-10_C     toetspunt gebouw B    7,50 45,5   43,1   45,6 51,8
B-2_A      toetspunt gebouw B    1,50 32,1   29,7   33,2 39,2
B-2_B      toetspunt gebouw B    4,50 34,0   31,5   35,1 41,0
B-2_C      toetspunt gebouw B    7,50 36,6   34,1   37,5 43,5
B-3_A      toetspunt gebouw B    1,50 48,0   45,6   47,8 54,0
B-3_B      toetspunt gebouw B    4,50 48,2   45,8   48,0 54,2
B-3_C      toetspunt gebouw B    7,50 48,0   45,6   47,9 54,1
B-5_A      toetspunt gebouw B    1,50 54,6   52,2   54,4 60,6
B-5_B      toetspunt gebouw B    4,50 54,1   51,7   53,9 60,1
B-5_C      toetspunt gebouw B    7,50 53,2   50,8   53,0 59,2
B-6_A      toetspunt gebouw B    1,50 54,9   52,5   54,6 60,8
B-6_B      toetspunt gebouw B    4,50 54,3   51,9   54,0 60,3
B-6_C      toetspunt gebouw B    7,50 53,2   50,8   53,0 59,2
B-7_A      toetspunt gebouw B    1,50 55,3   52,9   55,1 61,3
B-7_B      toetspunt gebouw B    4,50 54,6   52,2   54,4 60,6
B-7_C      toetspunt gebouw B    7,50 53,5   51,1   53,3 59,5
B-8_A      toetspunt gebouw B    1,50 51,1   48,7   50,8 57,1
B-8_B      toetspunt gebouw B    4,50 50,9   48,5   50,7 56,9
B-8_C      toetspunt gebouw B    7,50 50,6   48,2   50,5 56,7
B-9_A      toetspunt gebouw B    1,50 46,4   43,9   46,2 52,4
B-9_B      toetspunt gebouw B    4,50 46,6   44,2   46,5 52,7
B-9_C      toetspunt gebouw B    7,50 47,4   45,0   47,4 53,6
P-1_A      patiowoning           1,50 39,2   36,8   39,5 45,6
P-1_B      patiowoning           4,50 40,9   38,5   41,2 47,3
P-10_A     patiowoning           1,50 34,2   31,7   35,0 41,0
P-10_B     patiowoning           4,50 35,6   33,2   36,4 42,4
Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen
Geomilieu V4.41                                                                           28-11-2018 14:22:49
</pre>

====================================================================== Einde pagina 398 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 399 ======================================================================

<pre>centrumplan Nistelrode                                   Bijlage 4.1: berekeningsresultaten wegverkeerslawaai
Rapport:          Resultatentabel
Model:            wegverkeerslawaai
                  LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:            (hoofdgroep)
Groepsreductie:   Ja
Naam
Toetspunt  Omschrijving        Hoogte   Dag Avond  Nacht Lden
P-11_A     patiowoning           1,50 36,6   34,2   37,0 43,1
P-11_B     patiowoning           4,50 37,3   34,9   37,6 43,7
P-2_A      patiowoning           1,50 40,0   37,6   40,2 46,3
P-2_B      patiowoning           4,50 41,6   39,2   41,8 48,0
P-3_A      patiowoning           1,50 39,1   36,7   39,4 45,5
P-3_B      patiowoning           4,50 40,6   38,2   40,9 47,0
P-4_A      patiowoning           1,50 34,4   32,0   34,9 41,0
P-4_B      patiowoning           4,50 35,3   32,9   35,8 41,8
P-5_A      patiowoning           1,50 34,1   31,7   34,6 40,7
P-5_B      patiowoning           4,50 35,1   32,7   35,6 41,7
P-6_A      patiowoning           1,50 32,2   29,8   33,1 39,1
P-6_B      patiowoning           4,50 34,3   31,9   34,8 40,9
P-7_A      patiowoning           1,50 37,7   35,3   38,2 44,2
P-7_B      patiowoning           4,50 39,0   36,6   39,4 45,5
P-8_A      patiowoning           1,50 38,5   36,1   38,8 44,9
P-8_B      patiowoning           4,50 39,5   37,1   39,8 45,9
P-9_A      patiowoning           1,50 33,8   31,4   34,6 40,6
P-9_B      patiowoning           4,50 35,2   32,8   36,0 42,0
Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen
Geomilieu V4.41                                                                           28-11-2018 14:22:49
</pre>

====================================================================== Einde pagina 399 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 400 ======================================================================

<pre>centrumplan Nistelrode                                      Bijlage 4.2: langtijdgemiddelde beoordelingsniveaus
Rapport:          Resultatentabel
Model:            industrielawaai Langtijdgemiddelde beoordelingsniveaus definitief
                  LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:            (hoofdgroep)
Groepsreductie:   Ja
Naam
Toetspunt  Omschrijving        Hoogte   Dag Avond  Nacht  Etmaal    Li
A-1_B      toetspunt gebouw A    4,50 38,8   40,6   33,6    45,6  60,1
A-1_C      toetspunt gebouw A    7,50 37,7   39,5   32,5    44,5  59,1
A-10_B     toetspunt gebouw A    4,50 31,1   32,8   25,8    37,8  57,5
A-10_C     toetspunt gebouw A    7,50 31,1   32,8   25,9    37,8  57,4
A-2_B      toetspunt gebouw A    4,50 32,6   34,4   27,4    39,4  54,3
A-2_C      toetspunt gebouw A    7,50 32,4   34,2   27,2    39,2  54,0
A-3_B      toetspunt gebouw A    4,50 30,0   31,8   24,8    36,8  51,8
A-3_C      toetspunt gebouw A    7,50 30,0   31,7   24,8    36,7  51,7
A-4_B      toetspunt gebouw A    4,50 47,4   49,2   42,2    54,2  69,0
A-4_C      toetspunt gebouw A    7,50 45,7   47,4   40,4    52,4  67,6
A-5_B      toetspunt gebouw A    4,50 47,6   49,4   42,4    54,4  69,5
A-5_C      toetspunt gebouw A    7,50 46,0   47,7   40,8    52,7  68,1
A-6_B      toetspunt gebouw A    4,50 47,8   49,6   42,6    54,6  70,0
A-6_C      toetspunt gebouw A    7,50 46,2   47,9   41,0    52,9  68,9
A-7_B      toetspunt gebouw A    4,50 47,0   48,8   41,8    53,8  72,6
A-7_C      toetspunt gebouw A    7,50 46,3   48,0   41,1    53,0  71,9
A-8_B      toetspunt gebouw A    4,50 46,5   48,3   41,3    53,3  72,8
A-8_C      toetspunt gebouw A    7,50 45,9   47,6   40,6    52,6  72,0
A-9_B      toetspunt gebouw A    4,50 45,4   47,1   40,2    52,1  71,8
A-9_C      toetspunt gebouw A    7,50 44,9   46,7   39,7    51,7  71,2
B-1_A      toetspunt gebouw B    1,50 45,6   47,3   40,4    52,3  72,9
B-1_B      toetspunt gebouw B    4,50 45,9   47,7   40,7    52,7  72,4
B-1_C      toetspunt gebouw B    7,50 45,5   47,3   40,3    52,3  71,8
B-10_A     toetspunt gebouw B    1,50 28,0   29,8   22,8    34,8  56,2
B-10_B     toetspunt gebouw B    4,50 29,7   31,5   24,5    36,5  56,1
B-10_C     toetspunt gebouw B    7,50 29,1   30,8   23,8    35,8  55,2
B-2_A      toetspunt gebouw B    1,50 46,4   48,1   41,1    53,1  73,6
B-2_B      toetspunt gebouw B    4,50 46,5   48,3   41,3    53,3  73,1
B-2_C      toetspunt gebouw B    7,50 45,9   47,7   40,7    52,7  72,3
B-3_A      toetspunt gebouw B    1,50 36,4   38,2   31,2    43,2  66,0
B-3_B      toetspunt gebouw B    4,50 38,9   40,6   33,6    45,6  66,9
B-3_C      toetspunt gebouw B    7,50 39,4   41,1   34,1    46,1  66,6
B-4_A      toetspunt gebouw B    1,50 45,0   46,8   39,8    51,8  74,8
B-4_B      toetspunt gebouw B    4,50 40,2   42,0   35,0    47,0  69,1
B-4_C      toetspunt gebouw B    7,50 39,0   40,8   33,8    45,8  66,8
B-5_A      toetspunt gebouw B    1,50 22,1   23,9   16,9    28,9  51,6
B-5_B      toetspunt gebouw B    4,50 22,5   24,3   17,3    29,3  50,8
B-5_C      toetspunt gebouw B    7,50 22,8   24,5   17,5    29,5  50,7
B-6_A      toetspunt gebouw B    1,50 17,8   19,5   12,5    24,5  46,6
B-6_B      toetspunt gebouw B    4,50 19,1   20,9   13,9    25,9  45,9
B-6_C      toetspunt gebouw B    7,50 19,1   20,8   13,8    25,8  45,3
B-7_A      toetspunt gebouw B    1,50 17,1   18,9   11,9    23,9  45,9
B-7_B      toetspunt gebouw B    4,50 18,6   20,4   13,4    25,4  45,1
B-7_C      toetspunt gebouw B    7,50 18,6   20,3   13,4    25,3  44,4
B-8_A      toetspunt gebouw B    1,50 22,5   24,3   17,3    29,3  51,3
B-8_B      toetspunt gebouw B    4,50 24,6   26,3   19,3    31,3  51,0
B-8_C      toetspunt gebouw B    7,50 22,5   24,2   17,2    29,2  47,9
B-9_A      toetspunt gebouw B    1,50 28,0   29,8   22,8    34,8  56,6
B-9_B      toetspunt gebouw B    4,50 29,9   31,7   24,7    36,7  56,4
B-9_C      toetspunt gebouw B    7,50 29,5   31,2   24,2    36,2  55,4
BW-1_B     bestaande woning      4,50 40,1   41,8   34,8    46,8  66,2
Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen
Geomilieu V4.41                                                                            28-11-2018 14:28:40
</pre>

====================================================================== Einde pagina 400 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 401 ======================================================================

<pre>centrumplan Nistelrode                                      Bijlage 4.2: langtijdgemiddelde beoordelingsniveaus
Rapport:          Resultatentabel
Model:            industrielawaai Langtijdgemiddelde beoordelingsniveaus definitief
                  LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:            (hoofdgroep)
Groepsreductie:   Ja
Naam
Toetspunt  Omschrijving        Hoogte   Dag Avond  Nacht  Etmaal    Li
BW-2_A     bestaande woning      1,50 36,6   38,4   31,4    43,4  65,0
BW-2_B     bestaande woning      4,50 42,4   44,1   37,2    49,1  68,6
BW-3_A     bestaande woning      1,50 35,8   37,6   30,6    42,6  64,1
BW-3_B     bestaande woning      4,50 39,6   41,3   34,4    46,3  65,7
BW-4_A     bestaande woning      1,50 35,2   37,0   30,4    42,0  65,5
BW-4_B     bestaande woning      4,50 39,5   41,2   34,4    46,2  67,7
BW-5_A     bestaande woning      1,50 36,7   38,5   32,1    43,5  67,6
BW-5_B     bestaande woning      4,50 39,9   41,7   35,1    46,7  69,4
P-1_A      patiowoning           1,50 45,9   47,6   40,6    52,6  74,1
P-1_B      patiowoning           4,50 45,9   47,6   40,6    52,6  73,4
P-10_A     patiowoning           1,50 44,8   46,6   39,8    51,6  73,2
P-10_B     patiowoning           4,50 46,5   48,2   41,4    53,2  73,5
P-11_A     patiowoning           1,50 43,7   45,5   38,5    50,5  70,5
P-11_B     patiowoning           4,50 46,2   47,9   40,9    52,9  72,3
P-2_A      patiowoning           1,50 46,9   48,6   41,6    53,6  75,2
P-2_B      patiowoning           4,50 46,5   48,2   41,2    53,2  74,0
P-3_A      patiowoning           1,50 46,9   48,6   41,6    53,6  74,7
P-3_B      patiowoning           4,50 47,0   48,8   41,8    53,8  74,5
P-4_A      patiowoning           1,50 45,4   47,2   40,2    52,2  73,1
P-4_B      patiowoning           4,50 46,3   48,1   41,1    53,1  73,6
P-5_A      patiowoning           1,50 44,5   46,2   39,3    51,2  72,6
P-5_B      patiowoning           4,50 45,0   46,8   39,8    51,8  72,4
P-6_A      patiowoning           1,50 44,5   46,2   39,3    51,2  72,7
P-6_B      patiowoning           4,50 44,0   45,7   38,8    50,7  71,5
P-7_A      patiowoning           1,50 47,9   49,6   42,7    54,6  74,5
P-7_B      patiowoning           4,50 47,7   49,4   42,5    54,4  74,0
P-8_A      patiowoning           1,50 46,9   48,7   41,7    53,7  73,6
P-8_B      patiowoning           4,50 47,0   48,7   41,8    53,7  73,1
P-9_A      patiowoning           1,50 43,7   45,4   38,7    50,4  72,8
P-9_B      patiowoning           4,50 44,5   46,2   39,4    51,2  72,4
Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen
Geomilieu V4.41                                                                            28-11-2018 14:28:40
</pre>

====================================================================== Einde pagina 401 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 402 ======================================================================

<pre>centrumplan Nistelrode                                        Bijlage 4.3: maximale geluidsniveaus (openbaar)
Rapport:   Resultatentabel
Model:     industrielawaai Maximale geluidsniveaus definitief
           LAmax totaalresultaten voor toetspunten
Groep:     openbaar
Naam
Toetspunt  Omschrijving        Hoogte   Dag Avond  Nacht
A-1_B      toetspunt gebouw A    4,50 62,4   62,4   62,4
A-1_C      toetspunt gebouw A    7,50 61,2   61,2   61,2
A-10_B     toetspunt gebouw A    4,50 59,7   59,7   59,7
A-10_C     toetspunt gebouw A    7,50 59,5   59,5   59,5
A-2_B      toetspunt gebouw A    4,50 56,2   56,2   56,2
A-2_C      toetspunt gebouw A    7,50 55,9   55,9   55,9
A-3_B      toetspunt gebouw A    4,50 53,5   53,5   53,5
A-3_C      toetspunt gebouw A    7,50 53,5   53,5   53,5
A-4_B      toetspunt gebouw A    4,50 66,5   66,5   66,5
A-4_C      toetspunt gebouw A    7,50 63,7   63,7   63,7
A-5_B      toetspunt gebouw A    4,50 66,0   66,0   66,0
A-5_C      toetspunt gebouw A    7,50 63,0   63,0   63,0
A-6_B      toetspunt gebouw A    4,50 66,3   66,3   66,3
A-6_C      toetspunt gebouw A    7,50 65,8   65,8   65,8
A-7_B      toetspunt gebouw A    4,50 73,0   73,0   73,0
A-7_C      toetspunt gebouw A    7,50 70,6   70,6   70,6
A-8_B      toetspunt gebouw A    4,50 73,3   73,3   73,3
A-8_C      toetspunt gebouw A    7,50 70,7   70,7   70,7
A-9_B      toetspunt gebouw A    4,50 73,4   73,4   73,4
A-9_C      toetspunt gebouw A    7,50 70,7   70,7   70,7
B-1_A      toetspunt gebouw B    1,50 74,9   74,9   74,9
B-1_B      toetspunt gebouw B    4,50 73,6   73,6   73,6
B-1_C      toetspunt gebouw B    7,50 71,5   71,5   71,5
B-10_A     toetspunt gebouw B    1,50 58,0   58,0   58,0
B-10_B     toetspunt gebouw B    4,50 58,0   58,0   58,0
B-10_C     toetspunt gebouw B    7,50 57,9   57,9   57,9
B-2_A      toetspunt gebouw B    1,50 75,0   75,0   75,0
B-2_B      toetspunt gebouw B    4,50 73,3   73,3   73,3
B-2_C      toetspunt gebouw B    7,50 70,9   70,9   70,9
B-3_A      toetspunt gebouw B    1,50 61,8   61,8   61,8
B-3_B      toetspunt gebouw B    4,50 61,7   61,7   61,7
B-3_C      toetspunt gebouw B    7,50 61,5   61,5   61,5
B-4_A      toetspunt gebouw B    1,50 59,0   59,0   59,0
B-4_B      toetspunt gebouw B    4,50 60,0   60,0   60,0
B-4_C      toetspunt gebouw B    7,50 59,8   59,8   59,8
B-5_A      toetspunt gebouw B    1,50 38,9   38,9   38,9
B-5_B      toetspunt gebouw B    4,50 40,7   40,7   40,7
B-5_C      toetspunt gebouw B    7,50 42,5   42,5   42,5
B-6_A      toetspunt gebouw B    1,50 38,9   38,9   38,9
B-6_B      toetspunt gebouw B    4,50 39,1   39,1   39,1
B-6_C      toetspunt gebouw B    7,50 40,4   40,4   40,4
B-7_A      toetspunt gebouw B    1,50 37,0   37,0   37,0
B-7_B      toetspunt gebouw B    4,50 38,7   38,7   38,7
B-7_C      toetspunt gebouw B    7,50 37,4   37,4   37,4
B-8_A      toetspunt gebouw B    1,50 47,3   47,3   47,3
B-8_B      toetspunt gebouw B    4,50 49,0   49,0   49,0
B-8_C      toetspunt gebouw B    7,50 49,1   49,1   49,1
B-9_A      toetspunt gebouw B    1,50 56,9   56,9   56,9
B-9_B      toetspunt gebouw B    4,50 57,5   57,5   57,5
B-9_C      toetspunt gebouw B    7,50 57,4   57,4   57,4
BW-1_B     bestaande woning      4,50 59,3   59,3   59,3
Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen
Geomilieu V4.41                                                                          28-11-2018 14:29:47
</pre>

====================================================================== Einde pagina 402 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 403 ======================================================================

<pre>centrumplan Nistelrode                                        Bijlage 4.3: maximale geluidsniveaus (openbaar)
Rapport:   Resultatentabel
Model:     industrielawaai Maximale geluidsniveaus definitief
           LAmax totaalresultaten voor toetspunten
Groep:     openbaar
Naam
Toetspunt  Omschrijving        Hoogte   Dag Avond  Nacht
BW-2_A     bestaande woning      1,50 55,5   55,5   55,5
BW-2_B     bestaande woning      4,50 63,1   63,1   63,1
BW-3_A     bestaande woning      1,50 54,6   54,6   54,6
BW-3_B     bestaande woning      4,50 60,4   60,4   60,4
BW-4_A     bestaande woning      1,50 54,3   54,3   54,3
BW-4_B     bestaande woning      4,50 61,1   61,1   61,1
BW-5_A     bestaande woning      1,50 56,8   56,8   56,8
BW-5_B     bestaande woning      4,50 61,1   61,1   61,1
P-1_A      patiowoning           1,50 78,2   78,2   78,2
P-1_B      patiowoning           4,50 75,5   75,5   75,5
P-10_A     patiowoning           1,50 67,4   67,4   67,4
P-10_B     patiowoning           4,50 67,2   67,2   67,2
P-11_A     patiowoning           1,50 66,3   66,3   66,3
P-11_B     patiowoning           4,50 65,5   65,5   65,5
P-2_A      patiowoning           1,50 78,9   78,9   78,9
P-2_B      patiowoning           4,50 75,3   75,3   75,3
P-3_A      patiowoning           1,50 76,3   76,3   76,3
P-3_B      patiowoning           4,50 74,0   74,0   74,0
P-4_A      patiowoning           1,50 71,6   71,6   71,6
P-4_B      patiowoning           4,50 70,8   70,8   70,8
P-5_A      patiowoning           1,50 68,0   68,0   68,0
P-5_B      patiowoning           4,50 67,7   67,7   67,7
P-6_A      patiowoning           1,50 67,0   67,0   67,0
P-6_B      patiowoning           4,50 65,4   65,4   65,4
P-7_A      patiowoning           1,50 67,4   67,4   67,4
P-7_B      patiowoning           4,50 67,0   67,0   67,0
P-8_A      patiowoning           1,50 66,5   66,5   66,5
P-8_B      patiowoning           4,50 66,3   66,3   66,3
P-9_A      patiowoning           1,50 66,0   66,0   66,0
P-9_B      patiowoning           4,50 66,0   66,0   66,0
Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen
Geomilieu V4.41                                                                          28-11-2018 14:29:47
</pre>

====================================================================== Einde pagina 403 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 404 ======================================================================

<pre>centrumplan Nistelrode                              Bijlage 4.4: maximale geluidsniveaus (alle parkeerplaatsen)
Rapport:   Resultatentabel
Model:     industrielawaai Maximale geluidsniveaus definitief
           LAmax totaalresultaten voor toetspunten
Groep:     (hoofdgroep)
Naam
Toetspunt  Omschrijving        Hoogte   Dag Avond  Nacht
A-1_B      toetspunt gebouw A    4,50 62,4   62,4   62,4
A-1_C      toetspunt gebouw A    7,50 61,2   61,2   61,2
A-10_B     toetspunt gebouw A    4,50 59,7   59,7   59,7
A-10_C     toetspunt gebouw A    7,50 59,5   59,5   59,5
A-2_B      toetspunt gebouw A    4,50 56,2   56,2   56,2
A-2_C      toetspunt gebouw A    7,50 55,9   55,9   55,9
A-3_B      toetspunt gebouw A    4,50 53,5   53,5   53,5
A-3_C      toetspunt gebouw A    7,50 53,5   53,5   53,5
A-4_B      toetspunt gebouw A    4,50 66,5   66,5   66,5
A-4_C      toetspunt gebouw A    7,50 63,7   63,7   63,7
A-5_B      toetspunt gebouw A    4,50 66,0   66,0   66,0
A-5_C      toetspunt gebouw A    7,50 63,0   63,0   63,0
A-6_B      toetspunt gebouw A    4,50 66,3   66,3   66,3
A-6_C      toetspunt gebouw A    7,50 65,8   65,8   65,8
A-7_B      toetspunt gebouw A    4,50 73,0   73,0   73,0
A-7_C      toetspunt gebouw A    7,50 70,6   70,6   70,6
A-8_B      toetspunt gebouw A    4,50 73,3   73,3   73,3
A-8_C      toetspunt gebouw A    7,50 70,7   70,7   70,7
A-9_B      toetspunt gebouw A    4,50 73,4   73,4   73,4
A-9_C      toetspunt gebouw A    7,50 70,7   70,7   70,7
B-1_A      toetspunt gebouw B    1,50 74,9   74,9   74,9
B-1_B      toetspunt gebouw B    4,50 73,6   73,6   73,6
B-1_C      toetspunt gebouw B    7,50 71,5   71,5   71,5
B-10_A     toetspunt gebouw B    1,50 58,0   58,0   58,0
B-10_B     toetspunt gebouw B    4,50 58,0   58,0   58,0
B-10_C     toetspunt gebouw B    7,50 57,9   57,9   57,9
B-2_A      toetspunt gebouw B    1,50 75,0   75,0   75,0
B-2_B      toetspunt gebouw B    4,50 73,3   73,3   73,3
B-2_C      toetspunt gebouw B    7,50 70,9   70,9   70,9
B-3_A      toetspunt gebouw B    1,50 73,4   73,4   73,4
B-3_B      toetspunt gebouw B    4,50 72,3   72,3   72,3
B-3_C      toetspunt gebouw B    7,50 70,2   70,2   70,2
B-4_A      toetspunt gebouw B    1,50 85,1   85,1   85,1
B-4_B      toetspunt gebouw B    4,50 77,1   77,1   77,1
B-4_C      toetspunt gebouw B    7,50 72,4   72,4   72,4
B-5_A      toetspunt gebouw B    1,50 58,0   58,0   58,0
B-5_B      toetspunt gebouw B    4,50 57,5   57,5   57,5
B-5_C      toetspunt gebouw B    7,50 57,8   57,8   57,8
B-6_A      toetspunt gebouw B    1,50 47,1   47,1   47,1
B-6_B      toetspunt gebouw B    4,50 46,9   46,9   46,9
B-6_C      toetspunt gebouw B    7,50 45,9   45,9   45,9
B-7_A      toetspunt gebouw B    1,50 41,6   41,6   41,6
B-7_B      toetspunt gebouw B    4,50 41,6   41,6   41,6
B-7_C      toetspunt gebouw B    7,50 40,2   40,2   40,2
B-8_A      toetspunt gebouw B    1,50 47,3   47,3   47,3
B-8_B      toetspunt gebouw B    4,50 49,0   49,0   49,0
B-8_C      toetspunt gebouw B    7,50 49,1   49,1   49,1
B-9_A      toetspunt gebouw B    1,50 56,9   56,9   56,9
B-9_B      toetspunt gebouw B    4,50 57,5   57,5   57,5
B-9_C      toetspunt gebouw B    7,50 57,4   57,4   57,4
BW-1_B     bestaande woning      4,50 59,3   59,3   59,3
Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen
Geomilieu V4.41                                                                           28-11-2018 14:30:35
</pre>

====================================================================== Einde pagina 404 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 405 ======================================================================

<pre>centrumplan Nistelrode                              Bijlage 4.4: maximale geluidsniveaus (alle parkeerplaatsen)
Rapport:   Resultatentabel
Model:     industrielawaai Maximale geluidsniveaus definitief
           LAmax totaalresultaten voor toetspunten
Groep:     (hoofdgroep)
Naam
Toetspunt  Omschrijving        Hoogte   Dag Avond  Nacht
BW-2_A     bestaande woning      1,50 57,2   57,2   57,2
BW-2_B     bestaande woning      4,50 63,1   63,1   63,1
BW-3_A     bestaande woning      1,50 54,6   54,6   54,6
BW-3_B     bestaande woning      4,50 60,4   60,4   60,4
BW-4_A     bestaande woning      1,50 60,8   60,8   60,8
BW-4_B     bestaande woning      4,50 62,6   62,6   62,6
BW-5_A     bestaande woning      1,50 63,8   63,8   63,8
BW-5_B     bestaande woning      4,50 65,1   65,1   65,1
P-1_A      patiowoning           1,50 78,2   78,2   78,2
P-1_B      patiowoning           4,50 75,5   75,5   75,5
P-10_A     patiowoning           1,50 70,5   70,5   70,5
P-10_B     patiowoning           4,50 70,0   70,0   70,0
P-11_A     patiowoning           1,50 74,6   74,6   74,6
P-11_B     patiowoning           4,50 74,3   74,3   74,3
P-2_A      patiowoning           1,50 78,9   78,9   78,9
P-2_B      patiowoning           4,50 75,3   75,3   75,3
P-3_A      patiowoning           1,50 76,3   76,3   76,3
P-3_B      patiowoning           4,50 74,0   74,0   74,0
P-4_A      patiowoning           1,50 74,2   74,2   74,2
P-4_B      patiowoning           4,50 72,5   72,5   72,5
P-5_A      patiowoning           1,50 74,6   74,6   74,6
P-5_B      patiowoning           4,50 72,7   72,7   72,7
P-6_A      patiowoning           1,50 75,5   75,5   75,5
P-6_B      patiowoning           4,50 72,7   72,7   72,7
P-7_A      patiowoning           1,50 78,3   78,3   78,3
P-7_B      patiowoning           4,50 75,1   75,1   75,1
P-8_A      patiowoning           1,50 78,6   78,6   78,6
P-8_B      patiowoning           4,50 75,2   75,2   75,2
P-9_A      patiowoning           1,50 71,4   71,4   71,4
P-9_B      patiowoning           4,50 71,1   71,1   71,1
Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen
Geomilieu V4.41                                                                           28-11-2018 14:30:35
</pre>

====================================================================== Einde pagina 405 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 406 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 406 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 407 ======================================================================

<pre>Bijlage 6 Quickscan flora en fauna
Rho adviseurs voor leefruimte      44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 407 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 408 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 408 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 409 ======================================================================

<pre>Concept rapport
  QUICK SCAN BESCHERMDE PLANTEN- EN DIERSOORTEN
                BROUWERSHOEVE TE NISTELRODE
</pre>

====================================================================== Einde pagina 409 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 410 ======================================================================

<pre>Concept rapport
     QUICK SCAN BESCHERMDE PLANTEN- EN DIERSOORTEN
                   BROUWERSHOEVE TE NISTELRODE
rapportnr. 2018.3093
juli 2018
In opdracht van:
Rho adviseurs voor leefruimte
Postbus 150
3000 AD ROTTERDAM
Adviesbureau Mertens B.V.
Bureau voor natuur, ruimtelijke
ordening en ecotoxicologie
Bezoekadres: Dr. Willem Dreeslaan 1 te Bennekom
Postadres: Postbus 367, 6700 AJ te Wageningen
T: 0317-428694
M: 06-29458456
E: info@adviesbureau-mertens.nl
I: www.adviesbureau-mertens.nl
</pre>

====================================================================== Einde pagina 410 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 411 ======================================================================

<pre>© Adviesbureau Mertens BV, Wageningen, 2018.
Deze rapportage mag zonder schriftelijke toestemming vrij worden vermenigvuldigd. De verzamelde data zijn
alleen te gebruiken voor het hier geschetste onderzoek en mogen niet voor andere doeleinden worden gebruikt.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 411 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 412 ======================================================================

<pre>Quick scan beschermde planten- en diersoorten Brouwershoeve te Nistelrode.
                                                                                                                                   Concept rapport juli 2018
 INHOUDSOPGAVE
    1. INLEIDING ....................................................................................................................................................... 2
         1.1 INLEIDING................................................................................................................................................. 2
         1.2 HET PLANGEBIED EN DE PLANNEN ............................................................................................................. 2
         1.3 DOELSTELLING VAN HET ONDERZOEK ........................................................................................................ 6
         1.4 OPBOUW RAPPORT................................................................................................................................... 7
    2. BESCHERMDE PLANTEN- EN DIERSOORTEN ........................................................................................... 8
         2.1 WET NATUURBESCHERMING ..................................................................................................................... 8
         2.2 RODE LIJST .............................................................................................................................................. 8
    3. METHODE ....................................................................................................................................................... 9
    4. RESULTAAT INVENTARISATIE EN BEOORDELING ................................................................................. 10
         4.1 FLORA ................................................................................................................................................... 10
         4.2 VLEERMUIZEN ........................................................................................................................................ 10
         4.3 OVERIGE ZOOGDIEREN ........................................................................................................................... 10
         4.4 BROEDVOGELS....................................................................................................................................... 11
         4.5 AMFIBIEËN ............................................................................................................................................. 11
         4.6 VISSEN .................................................................................................................................................. 11
         4.7 REPTIELEN............................................................................................................................................. 11
         4.8 OVERIGE................................................................................................................................................ 11
    5. SAMENVATTENDE CONCLUSIE ................................................................................................................. 12
    GERAADPLEEGDE LITERATUUR................................................................................................................... 13
    BIJLAGEN ......................................................................................................................................................... 14
         1. PLANGEBIED ........................................................................................................................................ 15
         2. BEGRIPPEN........................................................................................................................................... 16
 Adviesbureau Mertens                                                           1                                                                      Wageningen
</pre>

====================================================================== Einde pagina 412 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 413 ======================================================================

<pre>Quick scan beschermde planten- en diersoorten Brouwershoeve te Nistelrode.
                                                                                            Concept rapport juli 2018
 1. INLEIDING
 1.1 Inleiding
        Er is het voornemen voor de ruimtelijke ontwikkeling van een gebied aan het Raadhuisplein en het
        Tramplein te Nistelrode, genaamd Brouwershoeve te Nistelrode. De aanwezigheid van beschermde
        planten- en diersoorten vormt een te onderzoeken aspect omdat met de plannen effecten kunnen ontstaan
        op soorten die beschermd zijn via de Wet natuurbescherming. Op grond hiervan is aan Adviesbureau
        Mertens B.V. uit Wageningen gevraagd om een verkennend veldonderzoek uit te voeren naar de
        aanwezigheid van wettelijk beschermde soorten en indien aanwezig, aan te geven hoe hiermee dient te
        worden omgegaan. In dit rapport worden de resultaten van deze verkenning gepresenteerd.
 1.2 Het plangebied en de plannen
        Het plangebied Brouwershoeve is gelegen aan het Raadhuisplein en het Tramplein te Nistelrode (zie
        figuur 1 en bijlage 1 voor de exacte ligging en begrenzing). Dit gebied bestaat uit gebruikte loodsen,
        verhardingen en cultuurgroen. Het voornemen is om de bebouwing te slopen, opgaande groen te rooien,
        het gebied bouwrijp te maken en om in het gebied twee appartementengebouwen, al dan niet met
        horecafuncties of dienstverlening in de plint te kunnen realiseren. Op het achterterrein wordt in eerste
        instantie een parkeerterrein gerealiseerd met enkele patiowoningen. Het eetcafé ’t Pumpke wordt beperkt
        uitgebreid. Met de realisatie van de plannen wordt geen oppervlaktewater beïnvloed; wel zal een keler met
        water komen te vervallen. In figuur 2 wordt een beeld gegeven van het plangebied op donderdag 28 juni
        2018 en in figuur 3 wordt een beeld gegeven van de plannen.
            N▲
                                                           Nistelrode
        Figuur 1. Globale ligging van het plangebied Brouwershoeve te Nistelrode.
 Adviesbureau Mertens                                      2                                             Wageningen
</pre>

====================================================================== Einde pagina 413 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 414 ======================================================================

<pre>Quick scan beschermde planten- en diersoorten Brouwershoeve te Nistelrode.
                                                                                 Concept rapport juli 2018
        Figuur 2. Foto-impressie van het plangebied Brouwershoeve te Nistelrode.
 Adviesbureau Mertens                                 3                                     Wageningen
</pre>

====================================================================== Einde pagina 414 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 415 ======================================================================

<pre>Quick scan beschermde planten- en diersoorten Brouwershoeve te Nistelrode.
                                                                                  Concept rapport juli 2018
        Vervolg figuur 2. Foto-impressie van het plangebied Brouwershoeve te Nistelrode.
 Adviesbureau Mertens                                 4                                      Wageningen
</pre>

====================================================================== Einde pagina 415 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 416 ======================================================================

<pre>Quick scan beschermde planten- en diersoorten Brouwershoeve te Nistelrode.
                                                                                  Concept rapport juli 2018
        Vervolg figuur 2. Foto-impressie van het plangebied Brouwershoeve te Nistelrode.
 Adviesbureau Mertens                                 5                                      Wageningen
</pre>

====================================================================== Einde pagina 416 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 417 ======================================================================

<pre>Quick scan beschermde planten- en diersoorten Brouwershoeve te Nistelrode.
                                                                                          Concept rapport juli 2018
        Vervolg figuur 2. Foto-impressie van het plangebied Brouwershoeve te Nistelrode.
 1.3 Doelstelling van het onderzoek
        De doelstelling van het onderzoek is tweeledig. Enerzijds wordt inzichtelijk gemaakt welke wettelijk beschermde
        natuurwaarden in het kader van de soortbescherming van planten- en diersoorten te verwachten zijn.
        Anderzijds worden de consequenties van deze aanwezigheid voor de planontwikkeling weergegeven.
        Gelet op de opdracht genoemd in de inleiding en de doelstelling, is het van belang dat de volgende vragen
        worden beantwoord:
        1. Welke wettelijk beschermde planten- en diersoorten komen mogelijk voor ter plaatse van en in de
             directe omgeving van het plangebied?
        2. Welke verwachte wettelijk beschermde planten- en diersoorten ondervinden nadelen van de
             plansituatie?
        3. Hoe dient te worden omgegaan met eventuele negatieve effecten van de plansituatie op wettelijk
             beschermde planten- en diersoorten?
 Adviesbureau Mertens                                    6                                            Wageningen
</pre>

====================================================================== Einde pagina 417 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 418 ======================================================================

<pre>Quick scan beschermde planten- en diersoorten Brouwershoeve te Nistelrode.
                                                                                          Concept rapport juli 2018
        Figuur 3. Impressie van de plannen van Brouwershoeve te Nistelrode.
 1.4 Opbouw rapport
        Na een korte uitleg over de soortbescherming van de Wet natuurbescherming (hoofdstuk 2) komen
        achtereenvolgens aan de orde:
        - De onderzoeksmethode (hoofdstuk 3).
        - Een beschrijving van de aanwezigheid van beschermde soorten (hoofdstuk 4).
        - Een beoordeling van de effecten op beschermde soorten (hoofdstuk 5).
        In bijlage 2 wordt een overzicht gegeven van de gebruikte definities en afkortingen.
 Adviesbureau Mertens                                    7                                           Wageningen
</pre>

====================================================================== Einde pagina 418 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 419 ======================================================================

<pre>Quick scan beschermde planten- en diersoorten Brouwershoeve te Nistelrode.
                                                                                               Concept rapport juli 2018
 2. BESCHERMDE PLANTEN- EN DIERSOORTEN
 2.1 Wet natuurbescherming
         Per 1 januari 2017 is de Wet natuurbescherming van kracht geworden. Deze wet integreert de Flora- en
         faunawet, Boswet en Natuurbeschermingswet 1998 tot één wet. Deze wet implementeert tevens de Vogel-
         en Habitatrichtlijn en andere verdragen in het nationaal natuurbeschermingsrecht. Het bevoegd gezag is
         Gedeputeerde Staten van de Provincie(s) waar een project wordt gerealiseerd. Gedeputeerde Staten
         kunnen deze bevoegdheid ook overdragen conform lid 7 van deze wet. De nieuwe Wet
         natuurbescherming sluit aan bij de internationale kaders zoals de Vogel- en Habitatrichtlijn. De
         soortbescherming richt zich dan ook primair op de bescherming van plant- en diersoorten die genoemd
         zijn in deze richtlijnen.
         Daarnaast is een deel van de soorten van de Rode Lijst (zie paragraaf 2.2) beschermd via de Nieuwe Wet
         natuurbescherming. Tevens geldt voor alle soorten de algemene zorgplicht, zoals deze ook al gold onder
         de Flora- en faunawet.
         Indien een plan resulteert in negatieve beïnvloeding van een soort of soorten kan ontheffing worden
         verleend conform artikel 3.3 van de Wet natuurbescherming voor soorten van artikel 3.1 en 3.2
         (Vogelrichtlijnsoorten). Ontheffing kan worden verleend conform artikel 3.8 van de Wet natuurbescherming
         voor soorten van artikel 3.4 en 3.6 (Habitatrichtlijnsoorten). De criteria voor ontheffingsverlening voor deze
         soorten zijn identiek aan die van de Flora- en faunawet omdat de ontheffingsgronden van de Vogel- en
         Habitatrichtlijn gelijk zijn gebleven. Het nationaal recht staat het niet toe om hiervan af te wijken.
         Provincies kunnen voor de nationaal beschermde soorten een algemene vrijstelling verlenen. In de
         Provincie Noord-Brabant wordt voor een aantal soorten vrijstelling verleend in het kader van de ruimtelijke
         inrichting of ontwikkeling van gebieden. Het betreft o.a. aardmuis, bastaardkikker, bosmuis, bruine kikker,
         dwergmuis, dwergspitsmuis, egel, gewone bosspitsmuis, gewone pad, haas, huisspitsmuis, kleine
         watersalamander, konijn, meerkikker, ree, rosse woelmuis, veldmuis, vos en woelrat.
 2.2 Rode lijst
        De Rode lijst met bedreigde soorten is eind 2004 gepubliceerd in de Staatscourant en voor een deel in
        2009 herzien. Aan de op deze lijst genoemde soorten komt bescherming toe voor zover zij vallen onder
        het beschermingsregime van de Wet natuurbescherming.
        Tussen de Wet natuurbescherming en de Rode lijsten bestaat geen formele relatie. Alleen op basis van
        “gunstige staat van instandhouding” kunnen bij beschermde Rode lijstsoorten "zwaardere"
        randvoorwaarden gelden ten aanzien van mitigerende en compenserende maatregelen dan voor
        algemene soorten. Zo zal het bij zeer algemeen voorkomende soorten die gering afnemen in aantal (Rode
        lijstsoort met het criterium gevoelig) relatief eenvoudig zijn om aan te tonen dat de "gunstige staat van
        instandhouding" niet in het geding komt. Voor soorten met een beperkt verspreidingsbeeld en die afnemen
        in aantal (soorten van de Rode lijst met het criterium bedreigd of ernstig bedreigd) is een uitgebreide
        effectenstudie wenselijk. Voor deze soorten geldt namelijk de zorgplicht. Deze zorgplicht houdt in dat
        iedereen voldoende zorg in acht moet nemen voor alle in het wild levende dieren, inclusief hun
        leefomgeving en voor alle planten en hun groeiplaats. Dit artikel is derhalve ook gericht op het voorkomen
        van doden en verwonden van algemene soorten. Op deze manier wordt nader invulling gegeven aan de
        bescherming van soorten die in aantal en/of verspreiding afnemen.
 Adviesbureau Mertens                                         8                                              Wageningen
</pre>

====================================================================== Einde pagina 419 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 420 ======================================================================

<pre>Quick scan beschermde planten- en diersoorten Brouwershoeve te Nistelrode.
                                                                                      Concept rapport juli 2018
 3. METHODE
        Op donderdag 28 juni 2018 is een bezoek gebracht aan het plangebied en de directe omgeving.
        Gedurende dit bezoek is dit gebied en de directe omgeving beoordeeld op het mogelijk voorkomen van
        beschermde planten- en diersoorten. Dit vond plaats aan de hand van aanwezige ecotopen en sporen. Er
        is beperkt gebruik gemaakt van bestaande verspreidingsgegevens om het (potentieel) voorkomen van
        beschermde soorten te bepalen omdat deze via o.a. Waarneming.nl worden beheerd voor een veel groter
        gebied. Overige waarnemingen worden tevens bewaard voor een groot gebied, namelijk op
        kilometerniveau zoals weergegeven op www.telmee.nl. en op een nog groter schaalniveau in
        verspreidingsatlassen.
 Adviesbureau Mertens                                    9                                         Wageningen
</pre>

====================================================================== Einde pagina 420 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 421 ======================================================================

<pre>Quick scan beschermde planten- en diersoorten Brouwershoeve te Nistelrode.
                                                                                              Concept rapport juli 2018
 4. RESULTAAT INVENTARISATIE EN BEOORDELING
 4.1 Flora
        Het plangebied is volledig in cultuur gebracht en is verhard. Plaatselijk is cultuurgroen gelegen. De
        aanwezigheid van beschermde planten wordt derhalve uitgesloten. Gedurende het verkennend
        veldonderzoek op donderdag 28 juni 2018 zijn geen beschermde plantensoorten of resten van
        beschermde plantensoorten vastgesteld. Op grond hiervan wordt de aanwezigheid van beschermde
        plantensoorten uitgesloten.
 4.2 Vleermuizen
        Getoetst is op de verschillende functies die het plangebied kan hebben voor vleermuizen. Dit betreft
        plaatsen waar vleermuizen kunnen verblijven (verblijfplaatsen zoals kolonie-, paar- en
        winterverblijfplaatsen), vaste routen tussen verblijfplaatsen in de zomer en winter; respectievelijk vlieg- en
        migratierouten en plaatsen en gebieden waar vleermuizen foerageren.
        De aanwezigheid van verblijfplaatsen zoals kolonie-, paar- en overwinteringsplaatsen van vleermuizen kan
        worden uitgesloten. In de bebouwing zijn geheel geen geschikte openingen aangetroffen waarin
        vleermuizen kunnen verblijven. Het ontbreekt aan geschikte daklijsten en geschikte beluchtingsgaten om
        achter of in te kruipen. De daklijsten zitten strak op de muur en bieden geen toegang voor vleermuizen.
        De bebouwing is geen onderdeel in een lijnvormig landschapselement waarop vleermuizen zich kunnen
        oriënteren. De aanwezige bebouwing is relatief laag en sluiten niet aan op andere elementen in de
        omgeving. In het plangebied komen onder andere appartementen en woningen waardoor vleermuizen zich
        kunnen blijven oriënteren. In de omgeving zijn daarnaast voldoende alternatieve landshapselementen.
        Effecten op vliegroutes worden derhalve uitgesloten.
        De aanwezigheid van migratieroutes wordt uitgesloten omdat grootschalige landschapselementen zoals
        dijken en rivieren niet voorkomen in of aansluiten op het plangebied.
        Met de realisatie van de plannen zal het gebied niet van vorm veranderen, gelet op de
        foerageermogelijkheden van vleermuizen. Mogelijk foerageert er sporadisch gewone dwergvleermuis als
        gevolg van de aanwezige ecotopen (verhardingen). Het plangebied is nu niet van waarde als essentieel
        foerageergebied en in de toekomst zal deze functie niet negatief verminderen doordat er geen essentiële
        zaken veranderen. Effecten op de foerageermogelijkheden van vleermuizen worden derhalve uitgesloten.
 4.3 Overige zoogdieren
        Gelet op de aanwezige ecotopen in het plangebied en de geografische ligging (zie Broekhuizen e.a., 2016)
        wordt het de aanwezigheid van internationaal beschermde overige zoogdieren uitgesloten.
        Mogelijk komen in het plangebied, bijvoorbeeld in het cultuurgroen, bosmuis en huisspitsmuis voor. Voor
        deze algemeen voorkomende zoogdieren bestaat een algemene provinciale vrijstelling in de Provincie
        Noord-Brabant.
 Adviesbureau Mertens                                        10                                          Wageningen
</pre>

====================================================================== Einde pagina 421 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 422 ======================================================================

<pre>Quick scan beschermde planten- en diersoorten Brouwershoeve te Nistelrode.
                                                                                           Concept rapport juli 2018
 4.4 Broedvogels
        Gedurende het verkennend veldonderzoek op donderdag 28 juni 2018 zijn geen geschikte (potentiële)
        nestlocaties aangetroffen voor vogels met vaste rust- en verblijfplaatsen. Voor huismus en gierzwaluw is
        de bebouwing volledig ongeschikt. Gedurende het verkennend veldonderzoek op donderdag 28 juni 2018
        zijn huismus en gierzwaluw ook niet vastgesteld.
        In het plangebied kunnen algemene broedvogels broeden zoals merel en roodborst. Gedurende het
        veldonderzoek op donderdag 28 juni 2018 is winterkoning en merel vastgesteld. In verband met de
        aanwezigheid van algemene broedvogels is het noodzakelijk om buiten het broedseizoen te starten en/of
        te werken op een manier dat vogels niet tot broeden komen (vogelverschrikkers gebruiken, groen rooien
        buiten broedseizoen). Op deze manier kan worden voorkomen dat verbodsbepalingen van de Wet
        natuurbescherming worden overtreden.
 4.5 Amfibieën
        Gelet op de aanwezige ecotopen van het plangebied en de geografische ligging (zie Ravon.nl, Creemers &
        Delft, 2009) wordt de aanwezigheid van overige internationaal beschermde amfibieën uitgesloten (zie
        Ravon.nl, Creemers &Delft, 2009).
        Mogelijk komen wel gewone pad en bruine kikker voor. Voor de algemene soorten amfibieën bestaat een
        algemene provinciale vrijstelling in de Provincie Noord-Brabant.
 4.6 Vissen
        Door het ontbreken van geschikt oppervlaktewater in en direct rond het plangebied, wordt de
        aanwezigheid van vissen uitgesloten.
 4.7 Reptielen
        Gezien de huidige aanwezige ecotopen van het plangebied ten opzichte van de verspreiding van reptielen
        (zie Ravon.nl, Creemers & Delft, 2009), kan de aanwezigheid van reptielen worden uitgesloten.
 4.8 Overige
        Gezien de huidige aanwezige ecotopen kan de aanwezigheid van beschermde ongewervelden (o.a.
        diverse soorten dagvlinders en libellen) worden uitgesloten. Nationaal beschermde dagvlinders en libellen
        komen alleen voor in specifieke ecotopen.
 Adviesbureau Mertens                                     11                                           Wageningen
</pre>

====================================================================== Einde pagina 422 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 423 ======================================================================

<pre>Quick scan beschermde planten- en diersoorten Brouwershoeve te Nistelrode.
                                                                                           Concept rapport juli 2018
 5. SAMENVATTENDE CONCLUSIE
        Er is het voornemen voor de ruimtelijke ontwikkeling van een gebied aan het Raadhuisplein en het
        Tramplein te Nistelrode, genaamd Brouwershoeve te Nistelrode. Deze activiteit zou kunnen samen gaan
        met effecten op beschermde planten- en diersoorten. Op grond hiervan is een verkennend veldonderzoek
        uitgevoerd naar het voorkomen van beschermde soorten.
        In verband met de aanwezigheid van algemene broedvogels is het van belang om werkzaamheden buiten
        het broedseizoen te starten en/of te werken op een manier dat vogels niet tot broeden komen
        (vogelverschrikkers gebruiken, groen rooien buiten broedseizoen). Het plangebied bezit geen
        mogelijkheden voor vleermuizen en vogels met vaste rust- en verblijfplaatsen om er te verblijven. Mogelijk
        vliegen en foerageren er vleermuizen. Gedurende en na realisatie van de plannen kunnen deze soorten er
        blijven vliegen en foerageren. Er zijn daarnaast mogelijk algemene nationaal beschermde zoogdieren en
        amfibieën aanwezig. Voor deze algemene soorten bestaat een algemene vrijstelling in Provincie Noord-
        Brabant. Het voorkomen van overige beschermde soorten wordt uitgesloten.
        Op grond van bovenstaande analyse worden effecten op beschermde planten- en diersoorten uitgesloten;
        de plannen van Brouwershoeve te Nistelrode zijn niet in strijd met het gestelde binnen de Wet
        natuurbescherming.
 Adviesbureau Mertens                                     12                                          Wageningen
</pre>

====================================================================== Einde pagina 423 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 424 ======================================================================

<pre>Quick scan beschermde planten- en diersoorten Brouwershoeve te Nistelrode.
                                                                                        Concept rapport juli 2018
 GERAADPLEEGDE LITERATUUR
 Literatuur
       Broekhuizen, S., Spoelstra, K., Thissen, J.B.M., 2016. Atlas van de Nederlandse Zoogdieren. Nationaal
          Natuurhistorisch Museum Leiden, VZZ, Nijmegen, 1-348.
       Creemers, C.M., Delft, J., 2009. De amfibieën en reptielen van Nederland. Nijmegen, 1-476.
       EEG, 1979. Richtlijn 79/43/EEG inzake het behoud van de Vogelstand. Publicatieblad den Europese
          Gemeenschap, nummer L. 103.
       EEG, 1992. Richtlijn 92/43/EEG inzake de instandhouding van wilde flora en fauna. Publicatieblad van
          den van de Europese Gemeenschap, nummer L. 206/7.
       Gerstmeier, R., Romig, T., 1997. Zoetwatervissen van Europa, Tirion, Baarn, 1-368.
       Hustings, F., Vergeer, J.W., Eekelder, P., 2002. Atlas van de Nederlandse broedvogels 1998-2000.
          Nationaal Natuurhistorisch Museum Leiden, SOVON, Beek-Upbergen, 1-584.
       Limpens, H., Mostert, K., Bongers, W., 1997. Atlas van de Nederlandse vleermuizen. KNNV, Utrecht, 1-
          260.
       Ministerie van Economische Zaken, Landbouw en Innovatie, Dienst Regelingen, 2009a. Aangepaste lijst
          jaarrond beschermde vogelnesten ontheffing Flora- en faunawet ruimtelijke ingreep. Ministerie van ELI
          (Dienst Regelingen), Den Haag.
       Ministerie van Economische Zaken, Landbouw en Innovatie, Dienst Regelingen, 2009b. Uitleg
          aangepaste beoordeling ontheffing ruimtelijke ingrepen Flora- en faunawet. Ministerie van ELI (Dienst
          Regelingen), Den Haag.
       Ministerie van Landbouw, Natuurbeheer en Visserij, 2004. Rode lijsten diverse soortgroepen.
       Ministerie van Landbouw, Natuurbeheer en Visserij, 2009. Rode lijsten diverse soortgroepen.
       Ministerie van Economische Zaken, 2016. Wet van 16 december 2015, houdende regels ter
          bescherming van de natuur (Wet natuurbescherming). Staatsblad van het Koninkrijk der Nederlanden 34
          (2016), 1-84.
       SOVON, 1987. Atlas van de Nederlandse broedvogels.
       Nie, H.W. de, 1996. Atlas van de Nederlandse Zoetwatervissen. Media Publishing, Doetinchem, 1-151.
       Spikmans, F, Jong, T. de, 2006. Het waarnemen van zoetwatervissen, Nijmegen, 1-55.
 Website
       www.ravon.nl
       www.waarneming.nl
       www.sovon.nl
       www.telmee.nl
       www.zoogdiervereniging.nl
 Adviesbureau Mertens                                   13                                           Wageningen
</pre>

====================================================================== Einde pagina 424 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 425 ======================================================================

<pre>BIJLAGEN</pre>

====================================================================== Einde pagina 425 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 426 ======================================================================

<pre>1. PLANGEBIED
       N▲
</pre>

====================================================================== Einde pagina 426 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 427 ======================================================================

<pre>2. BEGRIPPEN
    Baltsplaats           Plaats waar een vleermuis al roepend rondvliegt in de herfst en die doorgaans wordt
                          verdedigd tegen andere mannetjes.
    Foerageergebied       Een gebied waar een vleermuis of een groep van vleermuizen foerageert. Dat gebied wordt
                          regelmatig bezocht door vleermuizen om in te foerageren en dat doorgaans meerdere
                          foerageerplaatsen kent die langere tijd worden gebruikt.
    Foerageerplaats       Plek (jachtplek) waar wordt gejaagd door vleermuizen. De plek kan in de directe omgeving
                          van de kolonieplaats liggen maar ook kilometers verderop.
    Kolonie               Groep vleermuizen (kleine groep mannetjes of meestal grotere groep vrouwtjes, soms
                          gemengd (soorten, geslacht)) die in het voorjaar tot de herfst bijeen blijven. De groep kan
                          zich vestigen in gebouwen (in spouwmuren of onder daklijsten e.d.) of bomen
                          (spechtengaten, scheuren). Een groep vrouwelijke vleermuizen wordt ook wel aangeduid als
                          een kraamkolonie. In zo'n groep worden jongen geboren en grootgebracht. Een kolonie
                          maakt vaak gebruik van meerdere verblijfplaatsen die soms gelijktijdig worden gebruikt.
    Migratieroute         Een vaste route van zomerverblijfplaats naar winterverblijfplaats en visa versa (zie ook
                          vliegroute) of een route in een andere tijd; bijvoorbeeld tussen foerageerplaatsen.
    Paarplaats            Territorium van territoriale mannetjes. Voor de ruige dwergvleermuis en de rosse vleermuis
                          is dit doorgaans te vinden in boomholten. Voor de laatvlieger en de dwergvleermuis is dit te
                          vinden in gebouwen. Voor de watervleermuis is dit te vinden in bomen en later, tegen de
                          winter, zijn ze te vinden in overwinteringverblijven. Het mannetje vormt een harem met
                          meerdere vrouwtjes. De paartijd valt in de herfst (uitgezonderd de grootoorvleermuis waarbij
                          het in april valt (vroege voorjaar). De hier geschetste situatie van de paring wordt in dit
                          rapport omschreven als “herfst situatie”.
    Verblijfplaats        Een object (huis, boom, bunker, grot, kast en dergelijke) waarin een of meerdere
                          vleermuizen verblijven (overdag of ’s winters permanent).
    Vliegroute            Route die door vleermuizen elke avond wordt gebruikt om van de kolonieplaats naar
                          foerageergebied te vliegen en visa vers (zie ook migratieroute). Vrouwtjes met jongen keren
                          soms midden in de nacht terug om de jongen te zogen en gebruiken dan de route.
                          Vliegroutes liggen over het algemeen langs lijnvormige (landschaps)elementen als
                          bomenlanen, huizenrijen e.d. De functies zijn beschutting bij winderig en koud weer,
                          oriëntatie in verband met de echolokatie-geluiden en het vinden van voedsel.
    Voorbijvliegend       Vleermuizen die voorbijvliegen, niet via een vaste route. Het betreft meestal zwervers of
                          trekkers.
    Zwermen               Direct na het uitvliegen, naar vooral voor het invliegen bij een kolonie zwermt een deel van
                          de kolonie rond de kolonieplaats. Zwermgedrag is derhalve een indicatie voor een eventuele
                          kolonieplaats.
    Winterverblijfplaats Een verblijfplaats waar in de winter een of meerdere vleermuizen in winterslaap
                         (hybernation) gaan. Deze ruimte is doorgaans donker, heeft een hoge luchtvochtigheid en
</pre>

====================================================================== Einde pagina 427 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 428 ======================================================================

<pre>                    temperatuurwisselingen zijn nihil.
Zomerverblijfplaats Een verblijfplaats die gebruikt wordt door vleermuizen die niet in winterslaap zijn waarvan
                    niet aangetoond is dat het een kraamverblijfplaats dan wel een paarverblijfplaats is. In
                    sommige gevallen vormen bijvoorbeeld mannetjes kleine groepjes.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 428 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 429 ======================================================================

<pre>Postbus 367
6700 AJ Wageningen
Tel: 0317-428694
Fax: 0317-450601
</pre>

====================================================================== Einde pagina 429 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 430 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 430 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 431 ======================================================================

<pre>Regels</pre>

====================================================================== Einde pagina 431 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 432 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 432 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 433 ======================================================================

<pre>                                                                                                          89
Hoofdstuk 1                     Inleidende regels
Artikel 1                Begrippen
1.1         plan
het bestemmingsplan Brouwershoeve, Nistelrode met identificatienummer
NL.IMRO.1721.BPBrouwershoeve‐vg01 van de gemeente Bernheze.
1.2         bestemmingsplan
de geometrisch bepaalde planobjecten met de bijbehorende regels en bijlagen.
1.3         verbeelding
de analoge en digitale voorstelling van de in het bestemmingsplan opgenomen digitale ruimtelijke
informatie.
1.4         aanduiding
een geometrisch bepaald vlak of een figuur, waar gronden zijn aangeduid, waar ingevolge de regels
regels worden gesteld ten aanzien van het gebruik en/of het bebouwen van deze gronden.
1.5         aanduidingsgrens
de grens van een aanduiding indien het een vlak betreft.
1.6         aanduidingsvlak
een geometrisch bepaald vlak waarmee gronden zijn aangeduid, waar ingevolge de regels regels worden
gesteld ten aanzien van het gebruik en/of het bebouwen van deze gronden.
1.7         aan huis verbonden beroep
een dienstverlenend beroep op zakelijk, maatschappelijk, juridisch, medisch, ontwerptechnisch of
kunstzinnig gebied, dat in of bij een woning wordt uitgeoefend door de gebruik(st)er, waarbij de woning
in overwegende mate de woonfunctie behoudt en dat een ruimtelijke uitwerking of uitstraling heeft die
met de woonfunctie in overeenstemming is, met dien verstande dat er geen detailhandel is toegestaan
met uitzondering van detailhandel als ondergeschikte nevenactiviteit bij de uitoefening van een aan huis
verbonden beroep;
1.8         aan huis verbonden bedrijf
een bedrijf dat in een (gedeelte van) of bij een woning wordt uitgeoefend en dat is gericht op het
vervaardigen van producten en/of het leveren van diensten, door de gebruik(st)er van de woning, en
dat niet krachtens een milieuwet vergunning‐ of meldingplichtig is.
1.9         ander werk
een werk, geen bouwwerk zijnde, of een werkzaamheid.
1.10        bebouwing
één of meer gebouwen en/of bouwwerken, geen gebouwen zijnde.
Rho adviseurs voor leefruimte                                                            44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 433 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 434 ======================================================================

<pre>90
1.11        bebouwingspercentage
een in dit plan aangegeven percentage dat maximaal mag worden bebouwd.
1.12        bedrijfswoning
een woning in of bij een gebouw of op een terrein, kennelijk slechts bedoeld voor (het
huishouden van) een persoon, wiens huisvesting daar gelet op de bestemming van het
gebouw of het terrein noodzakelijk is.
1.13        bestaand
a. bij bouwwerken: een bouwwerk dat op het moment van inwerkingtreding van het plan bestaat of
     wordt gebouwd, dan wel nadien kan worden gebouwd krachtens een omgevingsvergunning voor
     het bouwen, waarvoor de aanvraag voor het tijdstip van inwerkingtreding is ingediend, tenzij in de
     regels anders is bepaald;
b. bij gebruik: het gebruik dat op het moment van inwerkingtreding van het plan bestaat, tenzij in de
     regels anders is bepaald.
1.14        bestemmingsgrens
de grens van een bestemmingsvlak.
1.15        bestemmingsvlak
een geometrisch bepaald vlak met eenzelfde bestemming.
1.16        bevoegd gezag
het bevoegd gezag zoals bedoeld in de Wet algemene bepalingen omgevingsrecht.
1.17        bijgebouw
een vrijstaand gebouw dat in bouwkundig en visueel opzicht ondergeschikt is aan een op hetzelfde
bouwperceel gelegen hoofdgebouw.
1.18        bouwen
het plaatsen, het geheel of gedeeltelijk oprichten, vernieuwen of veranderen en het vergroten van een
bouwwerk.
1.19        bouwgrens
de grens van een bouwvlak.
1.20        bouwlaag
een doorlopend gedeelte van een gebouw dat door op gelijke of bij benadering gelijke hoogte liggende
vloeren of balklagen is begrensd, zulks met inbegrip van de begane grond en met uitsluiting van
onderbouw en zolder.
1.21        bouwperceel
een aaneengesloten stuk grond, waarop ingevolge de regels een zelfstandige, bij elkaar behorende
bebouwing is toegelaten.
1.22        bouwperceelgrens
een grens van een bouwperceel.
Rho adviseurs voor leefruimte                                                           44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 434 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 435 ======================================================================

<pre>                                                                                                            91
1.23        bouwvlak
een geometrisch bepaald vlak, waarmee gronden zijn aangeduid, waar ingevolge de regels bepaalde
gebouwen en bouwwerken, geen gebouwen zijnde, zijn toegelaten.
1.24        bouwwerk
elke constructie van enige omvang van hout, steen, metaal of ander materiaal, die hetzij direct of
indirect met de grond verbonden is, hetzij direct of indirect steun vindt in of op de grond.
1.25        carport
een overdekte stallingsgelegenheid voor auto’s, met niet meer dan twee gesloten wanden.
1.26        dakkapel
een open dan wel dichte constructie al dan niet voorzien van een terras ter vergroting van een gebouw,
die zich tussen de dakgoot en de nok van een dakvlak bevindt.
1.27        detailhandel
het bedrijfsmatig te koop aanbieden, waaronder begrepen de uitstalling ten verkoop, het verkopen
en/of leveren van goederen aan personen die die goederen kopen voor gebruik, verbruik of aanwending
anders dan in de uitoefening van een beroeps‐ of bedrijfsactiviteit.
1.28        dienstverlening
het bedrijfsmatig verlenen van diensten, waarbij afnemers rechtstreeks (al dan niet via een balie) te
woord worden gestaan en geholpen.
1.29        gebouw
elk bouwwerk, dat een voor mensen toegankelijke, overdekte, geheel of gedeeltelijk met wanden
omsloten ruimte vormt.
1.30        gebruiken
gebruiken, het doen gebruiken, het laten gebruiken en het in gebruik geven.
1.31        hoofdgebouw
een gebouw dat op een bouwperceel door zijn constructie of afmetingen, dan wel gelet op de
bestemming, als het belangrijkste bouwwerk valt aan te merken.
1.32        horeca
een bedrijf waar hoofdzakelijk dranken en/of etenswaren voor gebruik ter plaatse worden verstrekt
en/of waarin logies wordt verstrekt, zoals bijvoorbeeld een café, restaurant, hotel, pension, en naar de
aard en openingstijden daarmee gelijk te stellen bedrijven, een en ander al dan niet in combinatie met
een vermaaksfunctie met uitzondering van een erotisch getinte vermaaksfunctie; de volgende
categorieën worden onderscheiden:
lichte horeca
een bedrijf waar hoofdzakelijk overdag dranken en/of etenswaren worden verstrekt aan bezoekers van
andere functies, met name functies als centrumvoorzieningen en dagrecreatie, zoals theehuisjes,
ijssalons, croissanterieën, dagcafés, dagrestaurants en naar de aard en openingstijden daarmee gelijk te
stellen bedrijven;
middelzware horeca
een bedrijf waar hoofdzakelijk overdag en/of in de avonduren en/of de vroege nacht dranken en/of
etenswaren worden verstrekt, al dan niet voor gebruik ter plaatse, zoals een café of dansschool en naar
de aard en openingstijden daarmee gelijk te stellen bedrijven;
Rho adviseurs voor leefruimte                                                              44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 435 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 436 ======================================================================

<pre>92
zware horeca
een bedrijf waar hoofdzakelijk in de avonduren en/of de vroege nacht dranken en/of etenswaren voor
gebruik ter plaatse worden verstrekt, zoals een bar‐dancing, discotheek of nachtclub, en naar de aard en
openingstijden daarmee gelijk te stellen bedrijven, een en ander al dan niet in combinatie met een
vermaaksfunctie met uitzondering van een erotisch getinte vermaaksfunctie.
1.33        huishouden
één persoon of een aantal, aan elkaar door familieband of anderszins gerelateerde, personen, die alleen
of gezamenlijk een eenheid vormt en als zodanig ook gebruik maakt van één woning.
1.34        kantoor
een gebouw, dat dient voor de uitoefening van administratieve werkzaamheden en werkzaamheden die
verband houden met het doen functioneren van (semi)overheidsinstellingen, het bankwezen en naar de
aard daarmee gelijk te stellen instellingen/het bedrijfsmatig verlenen van diensten waarbij afnemers
niet of slechts in ondergeschikte mate rechtstreeks te woord worden gestaan en geholpen.
1.35        maatschappelijke voorzieningen
culturele, educatieve, medische, sociale en levensbeschouwelijke voorzieningen, voorzieningen ten
behoeve van openbare dienstverlening, alsook ondergeschikte detailhandel en horeca ten dienste van
deze voorzieningen.
1.36        maatvoeringsgrens
de grens van een maatvoeringsvlak.
1.37        maatvoeringsvlak
een geometrisch bepaald vlak waarmee de gronden zijn aangeduid, waar ingevolge de regels voor
bepaalde bouwwerken eenzelfde maatvoering geldt.
1.38        nevenactiviteit
een activiteit ondergeschikt aan de hoofdactiviteit in zowel omvang (m2), omzet (€) als de effecten op
het woon‐ en leefklimaat.
1.39        normaal onderhoud, gebruik en beheer
een gebruik gericht op het in zodanige conditie houden of brengen van objecten dat het voortbestaan
van deze objecten op ten minste het bestaande kwaliteitsniveau wordt bereikt.
1.40        nutsvoorzieningen
de voorzieningen ten behoeve van het openbare nut, zoals transformatorhuisjes, gasreduceerstations,
schakelhuisjes, duikers, bemalingsinstallaties, gemaalgebouwtjes, telefooncellen, voorzieningen ten
behoeve van (ondergrondse) afvalinzameling en apparatuur voor telecommunicatie.
1.41        omgevingsvergunning
vergunning als bedoeld in artikel 2.1 of 2.2 Wet algemene bepalingen omgevingsrecht (Wabo).
1.42        overig bouwwerk
een bouwkundige constructie van enige omvang, geen gebouw zijnde, die direct en duurzaam met de
aarde is verbonden.
1.43        overbouwing
een bouwwerk dat steun vindt op de grond dan wel op de onder het bouwwerk gelegen verdieping al
dan niet voorzien van een balkon met daarbij behorende balustrade.
1.44        overkapping
Rho adviseurs voor leefruimte                                                            44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 436 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 437 ======================================================================

<pre>                                                                                                          93
een bouwwerk, geen gebouw zijnde, voorzien van een dak.
1.45        patiowoning
een woning hoofdzakelijk bestaande uit één grondgebonden woonlaag met een binnentuin.
1.46        peil
a. voor bouwwerken, waarvan de hoofdtoegang onmiddellijk aan de weg grenst: de hoogte van die
     weg ter plaatse van de hoofdtoegang vermeerderd met maximaal 40 cm;
b. in andere gevallen: de hoogte van de weg ter plaatse van de toegang tot het gebouw vermeerderd
     met 2 cm per meter afstand van het gebouw tot die weg (hemelsbreed gemeten);
c. deze bepaling geldt niet voor bouwwerken geen gebouw zijnde; hiervoor wordt de hoogte gemeten
     vanaf het aansluitende maaiveld;
1.47        permanente bewoning
het feitelijk bewonen van een gebouw gedurende het hele jaar of het grootste deel van het jaar.
1.48        seksinrichting
een voor het publiek toegankelijke besloten ruimte waarin bedrijfsmatig, of in de omvang alsof zij
bedrijfsmatig was, seksuele handelingen worden verricht of vertoningen van erotische/pornografische
aard plaatsvinden, waaronder in ieder geval worden verstaan een prostitutiebedrijf, een erotische
massagesalon, een seksbioscoop, een seksautomatenhal, een sekstheater of een parenclub, al dan niet
in combinatie met elkaar.
1.49        Staat van Bedrijfsactiviteiten
een als bijlage bij deze regels behorende en daarvan onderdeel uitmakende lijst van bedrijven en
instellingen.
1.50        uitvoeren
uitvoeren, het doen uitvoeren, laten uitvoeren en in uitvoering geven.
1.51        vloeroppervlakte
de totale oppervlakte van alle vloeren op alle verdiepingen in een woning.
1.52        volumineuze goederen
goederen die vanwege hun omvang een groot oppervlak nodig hebben voor de uitstalling, zoals
goederen in bouw‐ en doe‐het‐zelf producten, automobielen, motorfietsen, boten, caravans, e.d.
1.53        voorgevel
de naar de weg gekeerde gevel van een gebouw of, indien het een gebouw betreft met meer dan één
naar de weg gekeerde gevel, de gevel die kennelijk als zodanig dient te worden aangemerkt.
1.54        voorgevelrooilijn
de lijn die horizontaal loopt door het buitenwerks vlak van de voorgevel, tot aan de perceelsgrenzen.
1.55        vrijstaand bijgebouw
een bijgebouw, dat gesitueerd is op een afstand van het hoofdgebouw en dat in functioneel opzicht
ondergeschikt is aan een op hetzelfde bouwperceel gelegen hoofdgebouw.
1.56        woning
een complex van ruimten, uitsluitend bedoeld voor de huisvesting van één afzonderlijk huishouden.
Rho adviseurs voor leefruimte                                                            44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 437 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 438 ======================================================================

<pre>94
Artikel 2                Wijze van meten
Bij de toepassing van deze regels wordt als volgt gemeten:
2.1         Algemeen
Bij toepassing van deze regels wordt als volgt gemeten:
de afstand tot de zijdelingse bouwperceelgrens
tussen de zijdelingse grens van het bouwperceel en een bepaald punt van het bouwwerk,
waar die afstand het kortst is.
bouwhoogte van een bouwwerk
vanaf het peil tot aan het hoogste punt van een gebouw of van een bouwwerk, geen
gebouw zijnde, met uitzondering van ondergeschikte bouwonderdelen zoals schoorstenen,
lichtkoepels, liftschachten, antennes en naar de aard daarmee gelijk te stellen bouwonderdelen.
de hoogte van een windturbine
vanaf het peil tot aan de (wieken)as van de windturbine.
dakhelling
langs het dakvlak ten opzichte van het horizontale vlak.
goothoogte van een bouwwerk
vanaf het peil tot aan de bovenkant van de goot c.q. de druiplijn, het boeibord of een
daarmee gelijk te stellen constructiedeel met uitzondering van dakkapellen.
de horizontale diepte van een gebouw
de diepte van een gebouw, gemeten loodrecht vanaf de gevel waaraan wordt gebouwd.
inhoud van een bouwwerk
tussen de onderzijde van de begane grondvloer, de buitenzijde van de gevels (en/of het
hart van de scheidsmuren) en de buitenzijde van daken en dakkapellen.
oppervlakte van een bouwwerk
tussen de buitenwerkse gevelvlakken en/of het hart van de scheidingsmuren, neerwaarts
geprojecteerd op het gemiddelde niveau van het afgewerkte bouwterrein ter plaatse van
het bouwwerk.
de oppervlakte van een overkapping
tussen de buitenzijde van de afdekking van de overkapping, neerwaarts geprojecteerd op
het gemiddelde niveau van het afgewerkte bouwterrein ter plaatse van de overkapping.
2.2         Ondergeschikte bouwdelen
Bij toepassing van het bepaalde ten aanzien van het bouwen worden ondergeschikte
bouwonderdelen, als plinten, pilasters, kozijnen, gevelversieringen, lichtstraten, ventilatiekanalen,
schoorstenen, gevel‐ en kroonlijsten, luifels, balkons en overstekende
daken buiten beschouwing gelaten, mits de overschrijding niet meer dan 1 m bedraagt. Voor
balustrades ten behoeve van dakterrassen, liftschachten/opbouwen en trappen geldt een overschrijding
van niet meer dan 2 m.
2.3         Meten
Bij toepassing van deze regels wordt gemeten tot of vanuit het hart van een lijn op de
verbeelding en op de schaal waarin het plan is vastgesteld.
Rho adviseurs voor leefruimte                                                              44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 438 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 439 ======================================================================

<pre>                                                                                                       95
2.4         Afstemming peil
Bij de afstemming met het peil, zoals omschreven in artikel 1, wordt bij nieuwe gebouwen
de bovenkant van de afgewerkte begane grondvloer aangehouden.
Rho adviseurs voor leefruimte                                                         44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 439 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 440 ======================================================================

<pre>96
Rho adviseurs voor leefruimte 44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 440 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 441 ======================================================================

<pre>                                                                                                        97
Hoofdstuk 2                    Bestemmingsregels
Artikel 3                Centrum ‐ 1
3.1         Bestemmingsomschrijving
De voor 'Centrum ‐ 1' aangewezen gronden zijn bestemd voor:
a. op de begane grond:
     1. detailhandel;
     2. dienstverlening;
     3. kantoren;
     4. maatschappelijke voorzieningen;
     5. lichte en middelzware horeca;
b. op de verdieping:
     1. wonen;
     2. aan huis verbonden beroepen, met dien verstande dat per woning maximaal 40% van de
            vloeroppervlakte mag worden gebruikt voor het aan huis verbonden beroep tot een maximum
            van 50 m2;
c. bij deze bestemming behorende gebouwen, bouwwerken, geen gebouwen zijnde, wegen en paden,
     (inpandige) parkeervoorzieningen, groenvoorzieningen, laad‐ en losvoorzieningen, (dak)terrassen,
     nutsvoorzieningen, water en voorzieningen voor de waterhuishouding, tuinen, erven en terreinen.
3.2         Bouwregels
3.2.1       Hoofdgebouwen
Hoofdgebouwen voldoen aan de volgende kenmerken:
a. hoofdgebouwen worden gebouwd binnen het bouwvlak;
b. de goot‐ en bouwhoogte van hoofdgebouwen is maximaal de ter plaatse van de aanduiding
     'maximum bouwhoogte (m)' en 'maximum goothoogte (m), maximum bouwhoogte (m)'
     aangegeven hoogte;
c. het aantal woningen is maximaal het met de aanduiding 'maximum aantal wooneenheden'
     aangegeven aantal.
3.2.2       Bijgebouwen
Vrijstaande en niet‐vrijstaande bijgebouwen mogen binnen en buiten het bouwvlak worden gebouwd
en voldoen aan de volgende kenmerken:
a. de gezamenlijke oppervlakte van vrijstaande en niet‐vrijstaande bijgebouwen per hoofdgebouw is
     maximaal:
     1. 60 m2 voor bouwpercelen met een oppervlakte tot 500 m2, mits het bebouwingspercentage
            van het bouwperceel maximaal 70% is;
     2. 70 m2 voor bouwpercelen met een oppervlakte tot 600 m2 , mits het bebouwingspercentage
            van het bouwperceel maximaal 50% is;
     3. 80 m2 voor bouwpercelen met een oppervlakte tot 700 m2 , mits het bebouwingspercentage
            van het bouwperceel maximaal 50% is;
     4. 90 m2 voor bouwpercelen met een oppervlakte tot 800 m2 , mits het bebouwingspercentage
            van het bouwperceel maximaal 50% is;
Rho adviseurs voor leefruimte                                                          44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 441 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 442 ======================================================================

<pre>98
     5.     100 m2 voor bouwpercelen met een oppervlakte groter dan 800 m2 , mits het
            bebouwingspercentage van het bouwperceel maximaal 50% is;
b.   per hoofdgebouw zijn maximaal drie vrijstaande bijgebouwen toegestaan;
c.   bijgebouwen worden gesitueerd minimaal 4 m achter (het verlengde van) de voorgevel van het
     hoofdgebouw;
d.   de goothoogte van niet‐vrijstaande bijgebouwen is maximaal 3,25 m;
e.   de dakhelling van niet‐vrijstaande bijgebouwen mag niet steiler zijn dan de kap van het
     hoofdgebouw;
f.   de goothoogte en bouwhoogte van vrijstaande bijgebouwen is maximaal 3,25 m respectievelijk 5,5
     m.
3.2.3       Carports en overkappingen
Carports en overkappingen mogen binnen en buiten het bouwvlak worden gebouwd en voldoen aan de
volgende kenmerken:
a. per woning is maximaal 1 carport toegestaan;
b. de oppervlakte is maximaal 30 m2 ;
c. de hoogte is maximaal 3,25 m.
3.2.4       Ondergeschikte delen
De voorgevelrooilijn mag naar de wegzijde toe uitsluitend worden overschreden door ondergeschikte
onderdelen die voldoen aan de volgende kenmerken:
a. de horizontale diepte is maximaal 1,5 m;
b. de breedte is maximaal 60% van de breedte van de totale voorgevel (exclusief overkapping boven
     de voordeur);
c. de afstand tot de voorste perceelsgrens is minimaal 1,5 m;
d. de goothoogte is maximaal 0,25 m boven de bovenzijde van de verdiepingsvloer van het
     hoofdgebouw, met dien verstande dat het doortrekken van een erker aan de voorgevel tot voorbij
     en aan één zijgevel is toegestaan mits:
     1. de afstand tot de zijdelingse perceelsgrens minimaal 2 m bedraagt;
     2. de breedte aan de zijgevel niet meer dan 1,5 m uit de zijgevel van de bedrijfswoning bedraagt;
     3. de diepte aan de zijgevel maximaal gelijk is aan de diepte van het hoofdgebouw.
e. in afwijking van het bepaalde onder a., b., c. en d. zijn overbouwingen toegestaan met een
     horizontale diepte van maximaal 2,5 m, een breedte van 100% van de totale voorgevel en tot de
     voorste perceelsgrens.
3.2.5       Overkapping boven de voordeur
Overkappingen boven de voordeur voldoen aan de volgende kenmerken:
a. de breedte is maximaal 120% van de breedte van de entreepartij, tenzij de overkapping één
     constructie vormt met een erker;
b. de horizontale diepte is maximaal 1,5 m;
c. open constructie zonder tot de constructie behorende wanden.
3.2.6       Dakkapellen
Dakkapellen zijn toegestaan, mits voldaan wordt aan de volgende kenmerken:
a. gemeten vanaf de voet van de dakkapel niet hoger dan 1,95 meter bij een plat dak;
b. gemeten vanaf de voet van de dakkapel niet hoger dan 1,95 meter tot aan bovenkant van verticale
     gedeelte bij een schuin dak;
c. bovenzijde meer dan 0,5 meter onder de daknok;
d. zijkanten meer dan 0,5 meter van de zijkanten van het dakvlak of grenslijn met aanliggende woning;
     en
e. breedte maximaal 60% van de breedte van de betreffende gevel bij dakkapellen in naar openbaar
     gebied gerichte aan voor‐ en zijkant.
Rho adviseurs voor leefruimte                                                            44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 442 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 443 ======================================================================

<pre>                                                                                                         99
3.2.7       Geluidwering
De bouw van een woning is uitsluitend toegestaan indien de volgens de NEN 5077 bepaalde
karakteristieke geluidwering van een uitwendige scheidingsconstructie van een verblijfsruimte
aantoonbaar niet kleiner is dan het verschil tussen de ten hoogst berekende cumulatieve
geluidsbelasting uit het geluidrapport "Centrumontwikkeling Brouwershoeve Nistelrode", met kenmerk
20171767.001, opgesteld door Rho adviseurs voor leefruimte op 28‐11‐2018 en 33 dB.
3.2.8       Bouwwerken, geen gebouwen zijnde
Bouwwerken, geen gebouwen zijnde voldoen aan de volgende kenmerken:
a. de hoogte van erf‐ en terreinafscheidingen vóór (het verlengde van) de voorgevel is maximaal 1 m;
b. de hoogte van erf‐ en terreinafscheidingen elders is maximaal 2 m;
c. de hoogte van vlaggenmasten is maximaal 6 m;
d. de bouwhoogte van overige bouwwerken, geen gebouwen zijnde, is maximaal 5 m.
3.3         Specifieke gebruiksregels
Tot een strijdig gebruik van gronden en bouwwerken, wordt in elk geval gerekend het gebruik voor:
a. horecabedrijven in de categorie zware horeca;
b. het gebruik van woningen voor bedrijfsmatige activiteiten;
c. het gebruik van bijgebouwen voor bewoning als zelfstandige woning;
d. detailhandel in volumineuze goederen.
3.4         Afwijken van de gebruiksregels
3.4.1       Wonen op de begane grond
Bij omgevingsvergunning kan worden afgeweken van het bepaalde in lid 3.1 onder a. en lid 3.2.1 c. voor
het toestaan van maximaal 3 woningen op de begane grond, mits het parkeren in overeenstemming is
met het gemeentelijk parkeerbeleid en de daarbij horende parkeernormen.
3.4.2       Aan huis verbonden bedrijf
Bij omgevingsvergunning kan worden afgeweken van het bepaalde in lid 3.1 onder b. en lid 3.3 onder
b. voor het toestaan van een aan huis verbonden bedrijf, mits:
a. het een bedrijf betreft genoemd in de categorieën 1 of 2 van de Staat van Bedrijfsactiviteiten of
     voor wat betreft de aard en de omvang van de milieuhinder die het veroorzaakt gelijk kan worden
     gesteld met een bedrijf genoemd in de categorieën 1 of 2;
b. de oppervlakte maximaal 40% van de vloeroppervlakte van de bebouwing bedraagt tot een
     maximum van 50 m2 ;
c. er geen sprake is van een onevenredige verkeersaantrekkende werking;
d. de activiteiten alleen in gebouwen plaatsvinden;
e. er geen detailhandel plaatsvindt behalve als ondergeschikte nevenactiviteit bij de uitoefening van
     een aan huis gebonden bedrijf.
3.4.3       Voorwaarden voor afwijking
Afwijking als bedoeld in lid 3.4.1 en 3.4.2 is slechts mogelijk indien:
a. de belangen van de eigenaren en/of gebruikers van betrokken en nabijgelegen gronden niet
     onevenredig worden geschaad;
b. het straat‐ en bebouwingsbeeld niet onevenredig worden geschaad.
Rho adviseurs voor leefruimte                                                           44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 443 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 444 ======================================================================

<pre>100
Artikel 4                Horeca
4.1         Bestemmingsomschrijving
De voor 'Horeca aangewezen gronden zijn bestemd voor:
a. op de begane grond: lichte en middelzware horeca;
b. op de verdieping: één bedrijfswoning;
c. bij deze bestemming behorende gebouwen, bouwwerken, geen gebouwen zijnde, wegen en paden,
     parkeervoorzieningen, groenvoorzieningen, laad‐ en losvoorzieningen, nutsvoorzieningen, water en
     voorzieningen voor de waterhuishouding, tuinen, erven en terreinen.
4.2         Bouwregels
4.2.1       Hoofdgebouwen
Hoofdgebouwen voldoen aan de volgende kenmerken:
a. hoofdgebouwen worden gebouwd binnen het bouwvlak;
b. de goot‐ en bouwhoogte van hoofdgebouwen is maximaal de ter plaatse van de aanduiding
     'maximum bouwhoogte (m)' en 'maximum goothoogte (m), maximum bouwhoogte (m)'
     aangegeven hoogte;
c. de diepte van een bedrijfswoning is maximaal 12 m.
4.2.2       Bijgebouwen
Vrijstaande en niet‐vrijstaande bijgebouwen mogen binnen en buiten het bouwvlak worden gebouwd
en voldoen aan de volgende kenmerken:
a. de gezamenlijke oppervlakte van vrijstaande en niet‐vrijstaande bijgebouwen per hoofdgebouw is
     maximaal:
     1. 60 m2 voor bouwpercelen met een oppervlakte tot 500 m2, mits het bebouwingspercentage
            van het bouwperceel maximaal 70% is;
     2. 70 m2 voor bouwpercelen met een oppervlakte tot 600 m2 , mits het bebouwingspercentage
            van het bouwperceel maximaal 50% is;
     3. 80 m2 voor bouwpercelen met een oppervlakte tot 700 m2 , mits het bebouwingspercentage
            van het bouwperceel maximaal 50% is;
     4. 90 m2 voor bouwpercelen met een oppervlakte tot 800 m2 , mits het bebouwingspercentage
            van het bouwperceel maximaal 50% is;
     5. 100 m2 voor bouwpercelen met een oppervlakte groter dan 800 m2 , mits het
            bebouwingspercentage van het bouwperceel maximaal 50% is;
b. per hoofdgebouw zijn maximaal drie vrijstaande bijgebouwen toegestaan;
c. bijgebouwen worden gesitueerd minimaal 4 m achter (het verlengde van) de voorgevel van het
     hoofdgebouw;
d. de goothoogte van niet‐vrijstaande bijgebouwen is maximaal 3,25 m;
e. de dakhelling van niet‐vrijstaande bijgebouwen mag niet steiler zijn dan de kap van het
     hoofdgebouw;
f. de goothoogte en bouwhoogte van vrijstaande bijgebouwen is maximaal 3,25 m respectievelijk 5,5
     m.
4.2.3       Carports en overkappingen
Carports en overkappingen mogen binnen en buiten het bouwvlak worden gebouwd en voldoen aan de
volgende kenmerken:
a. per woning is maximaal 1 carport toegestaan;
b. gesitueerd maximaal 1 m voor de (het verlengde van de) voorgevel van de bedrijfswoning;
c. de oppervlakte is maximaal 20 m2 ;
d. de hoogte is maximaal 3,25 m.
Rho adviseurs voor leefruimte                                                          44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 444 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 445 ======================================================================

<pre>                                                                                                       101
4.2.4       Ondergeschikte delen
De voorgevelrooilijn mag naar de wegzijde toe uitsluitend worden overschreden door ondergeschikte
onderdelen die voldoen aan de volgende kenmerken:
a. de horizontale diepte is maximaal 1,5 m;
b. de breedte is maximaal 60% van de breedte van de totale voorgevel (exclusief overkapping boven
     de voordeur);
c. de afstand tot de voorste perceelsgrens is minimaal 1,5 m;
d. de goothoogte is maximaal 0,25 m boven de bovenzijde van de verdiepingsvloer van het
     hoofdgebouw, met dien verstande dat het doortrekken van een erker aan de voorgevel tot voorbij
     en aan één zijgevel is toegestaan mits:
     1. de afstand tot de zijdelingse perceelsgrens minimaal 2 m bedraagt;
     2. de breedte aan de zijgevel niet meer dan 1,5 m uit de zijgevel van de bedrijfswoning bedraagt;
     3. de diepte aan de zijgevel maximaal gelijk is aan de diepte van het hoofdgebouw.
4.2.5       Overkapping boven de voordeur
Overkappingen boven de voordeur voldoen aan de volgende kenmerken:
a. de breedte is maximaal 120% van de breedte van de entreepartij, tenzij de overkapping één
     constructie vormt met een erker;
b. de horizontale diepte is maximaal 1,5 m;
c. open constructie zonder tot de constructie behorende wanden.
4.2.6       Bouwwerken, geen gebouwen zijnde
Bouwwerken, geen gebouwen zijnde voldoen aan de volgende kenmerken:
a. de hoogte van erf‐ en terreinafscheidingen vóór (het verlengde van) de voorgevel is maximaal 1 m;
b. de hoogte van erf‐ en terreinafscheidingen elders is maximaal 2 m;
c. de hoogte van vlaggenmasten is maximaal 6 m;
d. de bouwhoogte van overige bouwwerken, geen gebouwen zijnde, is maximaal 5 m.
4.3         Specifieke gebruiksregels
Tot een strijdig gebruik van gronden en bouwwerken, wordt in elk geval gerekend het gebruik voor:
a. horecabedrijven in de categorie zware horeca;
b. het gebruik van bijgebouwen voor bewoning als zelfstandige woning;
c. het gebruik ten behoeve van laden en lossen ter plaatsen van de aanduiding 'laad‐ en losplaats
     uitgesloten'.
Rho adviseurs voor leefruimte                                                           44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 445 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 446 ======================================================================

<pre>102
Artikel 5                Verkeer
5.1         Bestemmingsomschrijving
De voor 'Verkeer' aangewezen gronden zijn bestemd voor:
a. wegen en straten, wandel‐ en fietspaden;
b. parkeer‐, groen‐ en speelvoorzieningen;
c. kunstobjecten;
d. nuts‐ en infrastructurele voorzieningen;
e. straatmeubilair;
f. laden en lossen;
g. waterhuishoudkundige doeleinden, waterberging en waterlopen;
h. bij deze bestemming behorende gebouwen en bouwwerken, geen gebouwen zijnde.
5.2         Bouwregels
5.2.1       Gebouwen
Gebouwen mogen niet worden gebouwd.
5.2.2       Carports en overkappingen
Carports en overkappingen mogen worden gebouwd en voldoen aan de volgende kenmerken:
a. de oppervlakte is maximaal 20 m2 ;
b. de hoogte is maximaal 3,25 m.
5.2.3       Bouwwerken, geen gebouwen zijnde
a. de hoogte van erf‐ en terreinafscheidingen is maximaal 3 m;
b. de hoogte van bouwwerken, geen gebouwen zijnde, anders dan voor de wegaanduiding, geleiding,
     beveiliging en regeling van het verkeer, is maximaal 3 m.
5.3         Wijzigingsbevoegdheid
Burgemeester en wethouders zijn bevoegd ter plaatse van de gebiedsaanduiding 'wetgevingzone ‐
wijzigingsgebied' de bestemming te wijzigen in de bestemming 'Wonen' als bedoeld in artikel 6, mits:
a. het aantal en de typologie van de te realiseren woningen aansluit bij het gemeentelijk
     volkshuisvestingsbeleid;
b. de uitvoerbaarheid van het wijzigingsplan wordt aangetoond;
c. de belangen van derden niet onevenredig mogen worden geschaad;
d. er geen onevenredig nadelige gevolgen mogen ontstaan voor het woonmilieu;
e. het parkeren in overeenstemming is met het gemeentelijk parkeerbeleid en de daarbij horende
      parkeernormen;
f. er een planschadeverhaalovereenkomst gesloten is;
g. er geen afbreuk wordt gedaan aan het stedenbouwkundig beeld en de ruimtelijke kwaliteit ter
      plaatse;
h. aansluiting wordt gezocht bij de (bouw)regels van de bestemming 'Wonen' zoals opgenomen in dit
      bestemmingsplan.
Rho adviseurs voor leefruimte                                                         44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 446 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 447 ======================================================================

<pre>                                                                                                      103
Artikel 6                Wonen
6.1         Bestemmingsomschrijving
De voor 'Wonen' aangewezen gronden zijn bestemd voor:
a. wonen;
b. aan huis verbonden beroepen, met dien verstande dat per woning maximaal 40% van de
     vloeroppervlakte mag worden gebruikt voor het aan huis verbonden beroep tot een maximum van
     50 m2;
c. bij deze bestemming behorende gebouwen, bouwwerken, geen gebouwen zijnde, wegen en paden,
     parkeervoorzieningen, groenvoorzieningen, (dak)terrassen, nutsvoorzieningen, water en
     voorzieningen voor de waterhuishouding, tuinen en erven.
6.2         Bouwregels
6.2.1       Hoofgebouwen
Hoofdgebouwen voldoen aan de volgende kenmerken:
a. hoofdgebouwen worden gebouwd binnen het bouwvlak;
b. de goot‐ en bouwhoogte van hoofdgebouwen is maximaal de ter plaatse van de aanduiding
     'maximum bouwhoogte (m)' en 'maximum goothoogte (m), maximum bouwhoogte (m)'
     aangegeven hoogte;
c. het aantal woningen is maximaal het met de aanduiding 'maximum aantal wooneenheden'
     aangegeven aantal;
d. ter plaatse van de 'specifieke bouwaanduiding ‐ patio' mogen uitsluitend patiowoningen worden
     gebouwd.
6.2.2       Bijgebouwen
Vrijstaande en niet‐vrijstaande bijgebouwen mogen binnen en buiten het bouwvlak worden gebouwd
en voldoen aan de volgende kenmerken:
a. de gezamenlijke oppervlakte van vrijstaande en niet‐vrijstaande bijgebouwen per hoofdgebouw is
     maximaal:
     1. 60 m2 voor bouwpercelen met een oppervlakte tot 500 m2, mits het bebouwingspercentage
            van het bouwperceel maximaal 70% is;
     2. 70 m2 voor bouwpercelen met een oppervlakte tot 600 m2 , mits het bebouwingspercentage
            van het bouwperceel maximaal 50% is;
     3. 80 m2 voor bouwpercelen met een oppervlakte tot 700 m2 , mits het bebouwingspercentage
            van het bouwperceel maximaal 50% is;
     4. 90 m2 voor bouwpercelen met een oppervlakte tot 800 m2 , mits het bebouwingspercentage
            van het bouwperceel maximaal 50% is;
     5. 100 m2 voor bouwpercelen met een oppervlakte groter dan 800 m2 , mits het
            bebouwingspercentage van het bouwperceel maximaal 50% is;
b. per hoofdgebouw zijn maximaal drie vrijstaande bijgebouwen toegestaan;
c. bijgebouwen worden gesitueerd minimaal 4 m achter (het verlengde van) de voorgevel van het
     hoofdgebouw;
d. de goothoogte van niet‐vrijstaande bijgebouwen is maximaal 3,25 m;
e. de dakhelling van niet‐vrijstaande bijgebouwen mag niet steiler zijn dan de kap van het
     hoofdgebouw;
f. de goothoogte en bouwhoogte van vrijstaande bijgebouwen is maximaal 3,25 m respectievelijk 5,5
     m.
6.2.3       Bergingen
Ter plaatse van de 'specifieke bouwaanduiding ‐ bergingen' zijn tevens bergingen toegestaan ten
behoeve van de woningen met een maximale bouwhoogte van 3,5 m.
Rho adviseurs voor leefruimte                                                          44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 447 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 448 ======================================================================

<pre>104
6.2.4       Carports en overkappingen
Carports en overkappingen mogen binnen en buiten het bouwvlak worden gebouwd en voldoen aan de
volgende kenmerken:
a. per woning is maximaal 1 carport toegestaan;
b. gesitueerd maximaal 1 m voor de (het verlengde van de) voorgevel van de woning;
c. de oppervlakte is maximaal 30 m2 ;
d. de hoogte is maximaal 3,25 m.
6.2.5       Ondergeschikte delen
De voorgevelrooilijn mag naar de wegzijde toe uitsluitend worden overschreden door ondergeschikte
onderdelen die voldoen aan de volgende kenmerken:
a. de horizontale diepte is maximaal 1,5 m;
b. de breedte is maximaal 60% van de breedte van de totale voorgevel (exclusief overkapping boven
     de voordeur);
c. de afstand tot de voorste perceelsgrens is minimaal 1,5 m;
d. de goothoogte is maximaal 0,25 m boven de bovenzijde van de verdiepingsvloer van het
     hoofdgebouw, met dien verstande dat het doortrekken van een erker aan de voorgevel tot voorbij
     en aan één zijgevel is toegestaan mits:
     1. de afstand tot de zijdelingse perceelsgrens minimaal 2 m bedraagt;
     2. de breedte aan de zijgevel niet meer dan 1,5 m uit de zijgevel van de bedrijfswoning bedraagt;
     3. de diepte aan de zijgevel maximaal gelijk is aan de diepte van het hoofdgebouw.
e. in afwijking van het bepaalde onder a., b., c. en d. zijn overbouwingen toegestaan met een
     horizontale diepte van maximaal 2,5 m, een breedte van 100% van de totale voorgevel en tot de
     voorste perceelsgrens.
6.2.6       Overkapping boven de voordeur
Overkappingen boven de voordeur voldoen aan de volgende kenmerken:
a. de breedte is maximaal 120% van de breedte van de entreepartij, tenzij de overkapping één
     constructie vormt met een erker;
b. de horizontale diepte is maximaal 1,5 m;
c. open constructie zonder tot de constructie behorende wanden.
6.2.7       Dakkapellen
Dakkapellen zijn toegestaan, mits voldaan wordt aan de volgende kenmerken:
a. gemeten vanaf de voet van de dakkapel niet hoger dan 1,95 meter bij een plat dak;
b. gemeten vanaf de voet van de dakkapel niet hoger dan 1,95 meter tot aan bovenkant van verticale
     gedeelte bij een schuin dak;
c. bovenzijde meer dan 0,5 meter onder de daknok;
d. zijkanten meer dan 0,5 meter van de zijkanten van het dakvlak of grenslijn met aanliggende woning;
     en
e. breedte maximaal 60% van de breedte van de betreffende gevel bij dakkapellen in naar openbaar
     gebied gerichte aan voor‐ en zijkant.
6.2.8       Geluidwering
De bouw van een woning is uitsluitend toegestaan indien de volgens de NEN 5077 bepaalde
karakteristieke geluidwering van een uitwendige scheidingsconstructie van een verblijfsruimte
aantoonbaar niet kleiner is dan het verschil tussen de ten hoogst berekende cumulatieve
geluidsbelasting uit het geluidrapport "Centrumontwikkeling Brouwershoeve Nistelrode", met kenmerk
20171767.001, opgesteld door Rho adviseurs voor leefruimte op 28‐11‐2018 en 33 dB.
Rho adviseurs voor leefruimte                                                           44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 448 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 449 ======================================================================

<pre>                                                                                                       105
6.2.9       Bouwwerken, geen gebouwen zijnde
Bouwwerken, geen gebouwen zijnde voldoen aan de volgende kenmerken:
a. de hoogte van erf‐ en terreinafscheidingen vóór (het verlengde van) de voorgevel is maximaal 1 m;
b. de hoogte van erf‐ en terreinafscheidingen elders is maximaal 2 m;
c. de bouwhoogte van overige bouwwerken, geen gebouwen zijnde, is maximaal 3 m.
6.3         Specifieke gebruiksregels
Tot een strijdig gebruik van gronden en bouwwerken, wordt in elk geval gerekend:
a. het gebruik van woningen voor bedrijfsmatige activiteiten;
b. het gebruik van bijgebouwen voor bewoning als zelfstandige woning.
6.4         Afwijken van de gebruiksregels
6.4.1       Aan huis verbonden bedrijf
Bij omgevingsvergunning kan worden afgeweken van het bepaalde in lid 6.1 en lid 6.3 onder a. voor het
toestaan van een aan huis verbonden bedrijf, mits:
a. het een bedrijf betreft genoemd in de categorieën 1 of 2 van de Staat van Bedrijfsactiviteiten of
     voor wat betreft de aard en de omvang van de milieuhinder die het veroorzaakt gelijk kan worden
     gesteld met een bedrijf genoemd in de categorieën 1 of 2;
b. de oppervlakte maximaal 40% van de vloeroppervlakte van de bebouwing bedraagt tot een
     maximum van 50 m2 ;
c. er geen sprake is van een onevenredige verkeersaantrekkende werking;
d. de activiteiten alleen in gebouwen plaatsvinden;
e. er geen detailhandel plaatsvindt behalve als ondergeschikte nevenactiviteit bij de uitoefening van
     een aan huis gebonden bedrijf.
6.4.2       Voorwaarden voor afwijking
Afwijking als bedoeld in lid 6.4.1 is slechts mogelijk indien:
a. de belangen van de eigenaren en/of gebruikers van betrokken en nabijgelegen gronden niet
     onevenredig worden geschaad;
b. het straat‐ en bebouwingsbeeld niet onevenredig worden geschaad.
Rho adviseurs voor leefruimte                                                           44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 449 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 450 ======================================================================

<pre>106
Rho adviseurs voor leefruimte 44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 450 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 451 ======================================================================

<pre>                                                                                                    107
Hoofdstuk 3                     Algemene regels
Artikel 7                Anti‐dubbeltelregel
Grond die eenmaal in aanmerking is genomen bij het toestaan van een bouwplan waaraan uitvoering is
gegeven of alsnog kan worden gegeven, blijft bij de beoordeling van latere bouwplannen buiten
beschouwing.
Rho adviseurs voor leefruimte                                                        44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 451 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 452 ======================================================================

<pre>108
Artikel 8                Algemene bouwregels
8.1         Ondergrondse bouwwerken
Ten aanzien van het oprichten van ondergrondse bouwwerken gelden de volgende bouwregels:
a. ondergrondse bouwwerken mogen uitsluitend binnen de contouren van de bovengrondse
     bebouwing worden opgericht;
b. de maximale bouwdiepte, inclusief de fundering, bedraagt 3,5 m onder peil.
Rho adviseurs voor leefruimte                                                   44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 452 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 453 ======================================================================

<pre>                                                                                                       109
Artikel 9                Algemene gebruiksregels
9.1         Strijdig gebruik
Tot een gebruik in strijd met de bestemmingen wordt in ieder geval begrepen:
a. een gebruik van gronden als stort‐ en/of opslagplaats, met uitzondering van een zodanig gebruik
     voor het normale op de bestemming gerichte gebruik en onderhoud;
b. een gebruik van gronden als stallings‐ en/of opslagplaats van één of meer aan het gebruik
     onttrokken machines, voer‐, vaar‐ of vliegtuigen, met uitzondering van een zodanig gebruik voor
     het normale op de bestemming gerichte gebruik en onderhoud;
c. een gebruik van gronden en bouwwerken voor een seksinrichting dan wel ten behoeve van
     prostitutie.
Rho adviseurs voor leefruimte                                                           44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 453 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 454 ======================================================================

<pre>110
Artikel 10               Algemene aanduidingsregels
10.1        Vrijwaringszone ‐ molenbiotoop
10.1.1 Omschrijving
De gronden ter plaatse van de aanduiding ‘vrijwaringszone ‐ molenbiotoop’ zijn, behalve voor de daar
voorkomende bestemmingen, mede bestemd voor de bescherming van de functie van de molen als
werktuig en zijn waarde als landschapsbepalend element.
10.1.2 Bouwregels
In afwijking van het bepaalde bij de andere bestemmingen mag niet hoger worden gebouwd dan:
a. binnen een afstand van 100 m van de molen: de bouwhoogte die gelijk is aan de hoogte van de
     onderste punt van de verticaal staande molenwiek;
b. binnen een afstand van 100 m tot 400 m van de molen: de onder a opgenomen bouwhoogte
     vermeerderd met 1/30 van de afstand tussen het bouwwerk en het middelpunt van de molen;
c. in afwijking van sub a. en b. van dit artikel zijn bouwwerken tot een hoogte van 5,5 m in ieder geval
     toegestaan.
10.1.3 Afwijken van de bouwregels
Bij omgevingsvergunning kan worden afgeweken van het bepaalde in lid 10.1.2 voor het bouwen
overeenkomstig het bepaalde in de andere bestemmingen, onder de voorwaarde dat met de bebouwing
geen onevenredige afbreuk wordt gedaan aan het functioneren van de molen.
10.1.4 Omgevingsvergunning voor het uitvoeren van een werk, geen bouwwerk zijnde, of van
werkzaamheden
Het is verboden zonder of in afwijking van een omgevingsvergunning op de in lid 10.1.1 bedoelde
gronden de volgende andere werken uit te voeren:
a. het ophogen van gronden hoger dan de hoogte die op grond van het bepaalde in lid 10.1.2 is
     toegestaan voor bouwwerken;
b. het aanleggen van bovengrondse constructies, installaties en apparatuur met een hoogte die hoger
     is dan op grond van het bepaalde in lid 10.1.2 is toegestaan voor bouwwerken;
c. het aanplanten van bomen en/of houtgewas en het aanbrengen van beplanting met een hoogte die
     hoger is dan op grond van het bepaalde in lid 10.1.2 is toegestaan voor bouwwerken.
10.1.5 Verlening
Een omgevingsvergunning kan alleen worden verleend indien er geen onevenredige afbreuk wordt
gedaan aan het functioneren van de molen.
10.1.6 Uitzondering omgevingsvergunning
Geen omgevingsvergunning is nodig voor:
a. andere werken die het normale onderhoud, gebruik en beheer betreffen;
b. andere werken die op het moment van het van kracht worden van het plan in uitvoering zijn of
     uitgevoerd kunnen worden op grond van een voor dat tijdstip aangevraagde dan wel verleende
     vergunning.
Rho adviseurs voor leefruimte                                                           44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 454 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 455 ======================================================================

<pre>                                                                                                          111
Artikel 11               Algemene afwijkingsregels
11.1        Maten en bouwgrenzen
Bij omgevingsvergunning kan worden afgeweken van:
a. in het plan genoemde goothoogten, bouwhoogten, oppervlaktematen, percentages en
     afstandseisen mits dit noodzakelijk is vanuit constructieve vereisten, architectonisch belang of
     oogpunt van duurzaamheid, waarbij een overschrijding is toegestaan tot maximaal 10% van de
     goothoogten, bouwhoogten, oppervlakte‐ en inhoudsmaten, percentages en afstandseisen;
b. de regels en toestaan dat bouwgrenzen worden overschreden, waarbij een geringe mate van
     afwijking is toegestaan, en deze noodzakelijk is in verband met de uitmeting van het terrein of uit
     een oogpunt van doelmatig gebruik van de gronden en/of de bebouwing;
c. de regels en toestaan dat de bouwhoogte van bouwwerken, geen gebouwen zijnde ten behoeve
     van kunstwerken wordt vergroot tot maximaal 40 m, mits er geen belemmering plaatsvindt van het
     radarverstoringsgebied in verband met de vliegbasis Volkel;
d. de regels en toestaan dat bouwwerken voor het verkrijgen van duurzame energie zoals
     zonnecollectoren en windturbines worden gebouwd, met een maximale bouwhoogte van 10 m;
e. de regels en toestaan dat de bouwhoogte van bouwwerken, geen gebouwen zijnde wordt vergroot
     tot maximaal 10 m.
11.2        Maximum aantal wooneenheden
Bij omgevingsvergunning kan afgeweken worden van het bepaalde in lid 3.2.1 onder c. en lid 6.2.1 onder
c. voor het toestaan van 4 extra woningen, mits het parkeren in overeenstemming is met het
gemeentelijk parkeerbeleid en de daarbij horende parkeernormen.
11.3        Voorwaarden
Afwijken als bedoeld in lid 11.1 en lid 11.2 is slechts mogelijk indien:
a. de belangen van de eigenaren en/of gebruikers van betrokken en nabijgelegen gronden niet
     onevenredig worden geschaad;
b. het straat‐ en bebouwingsbeeld en de verkeersveiligheidsbelangen niet onevenredig worden
     geschaad.
Rho adviseurs voor leefruimte                                                              44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 455 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 456 ======================================================================

<pre>112
Artikel 12               Overige regels
12.1        Werking wettelijke regelingen
De wettelijke regelingen waarnaar in de regels wordt verwezen, gelden zoals deze luiden op het
moment van vaststelling van het plan.
12.2        Voldoende parkeergelegenheid
12.2.1 Parkeren
a. Een bouwwerk, waarvan een behoefte aan parkeergelegenheid wordt verwacht, mag niet worden
     gebouwd wanneer voor dit bouwwerk op het bouwperceel of in de omgeving daarvan niet in
     voldoende parkeergelegenheid is voorzien;
b. Bij een omgevingsvergunning wordt beoordeeld of sprake is van voldoende parkeergelegenheid aan
     de hand van de normen die zijn neergelegd in de Parkeernormennota gemeente Bernheze, zoals
     vastgesteld op 9 juli 2015, met dien verstande dat indien gedurende de planperiode een nieuwe
     uitgave verschijnt, met deze nieuwe uitgave rekening wordt gehouden. Hierbij kunnen
     voorschriften worden opgenomen over het realiseren en in stand houden van parkeergelegenheid
     op eigen terrein;
c. Bij een omgevingsvergunning kan worden afgeweken van het bepaalde sub a en worden toegestaan
     dat in minder dan voldoende parkeergelegenheid wordt voorzien, indien de structuur van de
     omgeving daartoe aanleiding geeft en geen onevenredige afbreuk wordt gedaan aan de
     bereikbaarheid.
12.2.2 Laad‐ en losruimte
a. Indien het beoogde gebruik van een bouwwerk aanleiding geeft tot een te verwachten behoefte
     aan ruimte voor het laden of lossen van goederen, wordt een omgevingsvergunning voor het
     bouwen uitsluitend verleend indien aan of in dat bouwwerk dan wel op het onbebouwde terrein bij
     het bouwwerk wordt voorzien in die behoefte. Deze bepaling geldt niet:
     1. voor bestaand gebruik, waarbij de herbouw van een bouwwerk zonder functiewijziging wordt
            beschouwd als bestaand gebruik;
     2. voor zover op andere wijze in de nodige laad‐ of losruimte wordt voorzien.
b. Bij een omgevingsvergunning kan worden afgeweken van het bepaalde sub a en worden toegestaan
     dat in minder dan voldoende laad‐ en losgelegenheid wordt voorzien, indien de structuur van de
     omgeving daartoe aanleiding geeft en geen onevenredige afbreuk wordt gedaan aan de
     bereikbaarheid.
12.3        Waterberging
Het verharden van onverharde gronden en oprichten van bebouwing is uitsluitend toegestaan indien
wordt voorzien in een waterbergingsvoorziening van voldoende omvang, waarbij ter compensatie van
de toename van de verharding en/of bebouwing in het totale plangebied moet worden voorzien in een
waterbergingsvoorziening met een capaciteit van minimaal 60 mm per m² verharding en/of bebouwing.
Rho adviseurs voor leefruimte                                                          44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 456 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 457 ======================================================================

<pre>                                                                                                          113
Hoofdstuk 4                    Overgangs‐ en slotregels
Artikel 13               Overgangsrecht
13.1        Overgangsrecht bouwwerken
Voor bouwwerken luidt het overgangsrecht als volgt:
13.1.1 Algemeen
Een bouwwerk dat op het tijdstip van inwerkingtreding van het bestemmingsplan aanwezig of in
uitvoering is, dan wel gebouwd kan worden krachtens een omgevingsvergunning voor het bouwen, en
afwijkt van het plan, mag, mits deze afwijking naar aard en omvang niet wordt vergroot:
a. gedeeltelijk worden vernieuwd of veranderd;
b. na het tenietgaan ten gevolge van een calamiteit geheel worden vernieuwd of veranderd, mits de
     aanvraag van de omgevingsvergunning voor het bouwen wordt gedaan binnen twee jaar na de dag
     waarop het bouwwerk is tenietgegaan.
13.1.2 Afwijking
Bij omgevingsvergunning kan eenmalig worden afgeweken van het bepaalde in lid 13.1.1 voor het
vergroten van de inhoud van een bouwwerk als bedoeld in lid 13.1.1 met maximaal 10%.
13.1.3 Uitzondering
Lid 13.1.1 is niet van toepassing op bouwwerken die weliswaar bestaan op het tijdstip van
inwerkingtreding van het plan, maar zijn gebouwd zonder vergunning en in strijd met het daarvoor
geldende plan, daaronder begrepen de overgangsbepaling van dat plan.
13.2        Overgangsrecht gebruik
Voor gebruik luidt het overgangsrecht als volgt:
13.2.1 Algemeen
Het gebruik van grond en bouwwerken dat bestond op het tijdstip van inwerkingtreding van het
bestemmingsplan en hiermee in strijd is, mag worden voortgezet.
13.2.2 Strijdig gebruik
Het is verboden het met het bestemmingsplan strijdige gebruik, bedoeld in lid 13.2.1, te veranderen of
te laten veranderen in een ander met dat plan strijdig gebruik, tenzij door deze verandering de afwijking
naar aard en omvang wordt verkleind.
13.2.3 Onderbroken gebruik
Indien het gebruik, bedoeld in dit lid 13.2.1, na het tijdstip van de inwerkingtreding van het plan voor
een periode langer dan een jaar wordt onderbroken, is het verboden dit gebruik daarna te hervatten of
te laten hervatten.
Rho adviseurs voor leefruimte                                                              44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 457 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 458 ======================================================================

<pre>114
13.2.4 Uitzondering
Lid 13.2.1 is niet van toepassing op het gebruik dat reeds in strijd was met het voorheen geldende
bestemmingsplan, daaronder begrepen de overgangsbepalingen van dat plan.
Rho adviseurs voor leefruimte                                                            44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 458 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 459 ======================================================================

<pre>                                                                                                  115
Artikel 14               Slotregel
Deze regels worden aangehaald als: Regels van het bestemmingsplan 'Brouwershoeve, Nistelrode'.
Rho adviseurs voor leefruimte                                                      44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 459 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 460 ======================================================================

<pre>116
Rho adviseurs voor leefruimte 44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 460 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 461 ======================================================================

<pre>bijlagen bij de Regels</pre>

====================================================================== Einde pagina 461 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 462 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 462 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 463 ======================================================================

<pre>Bijlage 1 Staat van Bedrijfsactiviteiten
Rho adviseurs voor leefruimte            44001064.20171767.01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 463 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 464 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 464 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 465 ======================================================================

<pre>                                                                                                                              1
Bijlage            Standaard Staat van Bedrijfsactiviteiten
Lijst van afkortingen in de Staat van Bedrijfsactiviteiten
‐        niet van toepassing of niet relevant   w    week
<        kleiner dan                            j    jaar
>        groter                                 B    bodemverontreiniging
=        gelijk aan                             C    continu
cat.     categorie                              D    divers
e.d.     en dergelijke                          L    luchtverontreiniging
kl.      klasse                                 Z    zonering op basis van Wet geluidhinder
n.e.g.   niet elders genoemd                    R    risico (Besluit externe veiligheid inrichtingen mogelijk van toepassing)
o.c.     opslagcapaciteit                       V    Vuurwerkbesluit van toepassing
p.c.     productiecapaciteit                    G/P  verkeersaantrekkende werking goederenvervoer/personenvervoer:
p.o.     productieoppervlak                           1. potentieel geringe verkeersaantrekkende werking
b.o.     bedrijfsoppervlak                            2. potentieel aanzienlijke verkeersaantrekkende werking
v.c.     verwerkingscapaciteit                        3. potentieel zeer grote verkeersaantrekkende werking
u        uur
d        dag
</pre>

====================================================================== Einde pagina 465 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 466 ======================================================================

<pre>         2    Standaard Staat van Bedrijfsactiviteiten
SBI‐1993     SBI‐2008                   OMSCHRIJVING                                                                             AFSTANDEN IN METERS                                        INDICES
                                                                                                                                                                                CATEGORIE
                                                                                                                                                                 GROOTSTE
                              VNG‐nr.                                                                             GEUR   STOF         GELUID        GEVAAR                                    VERKEER
                                                                                                                                                                 AFSTAND
01           01                 ‐       LANDBOUW EN DIENSTVERLENING TEN BEHOEVE VAN DE LANDBOUW
0112         011, 012, 013,    0        Tuinbouw:
             016
0112         0113              4        - champignonkwekerijen (algemeen)                                          30     10    30             C   10             30                   2      1 G
0112         0113              5        - champignonkwekerijen met mestfermentatie                                100     10    30             C   10            100            3.2           1 G
0112         0163              6        - bloembollendroog‐ en prepareerbedrijven                                  30     10    30             C   10             30                   2      1 G
0112         011               7        - witlofkwekerijen (algemeen)                                              30     10    30             C   10             30                   2      1 G
014          016               0        Dienstverlening ten behoeve van de landbouw:
014          016               1        - algemeen (onder andere loonbedrijven): b.o. > 500 m²                     30     10    50                 10             50        D   3.1           2 G
014          016               2        - algemeen (onder andere loonbedrijven): b.o. <= 500 m²                    30     10    30                 10             30                   2      1 G
014          016                        - algemeen met opslag bestrijdingsmiddelen > 10 ton: zie SBI‐code 51.55
014          016               3        - plantsoenendiensten en hoveniersbedrijven: b.o. > 500 m²                 30     10    50                 10             50            3.1           2 G
014          016               4        - plantsoenendiensten en hoveniersbedrijven: b.o. <= 500 m²                30     10    30                 10             30                   2      1 G
0142         0162                       KI‐stations                                                                30     10    30             C   0              30                   2      1 G
05           03                 ‐       VISSERIJ‐ EN VISTEELTBEDRIJVEN
0501.1       0311                       Zeevisserijbedrijven                                                      100       0   100            C   50        R   100            3.2           2 G
0501.2       0312                       Binnenvisserijbedrijven                                                    50       0   50             C   10             50            3.1           1 G
0502         032               0        Vis‐ en schaaldierkwekerijen
0502         032               1        - oester‐, mossel‐ en schelpenteeltbedrijven                              100     30    50             C   0             100            3.2           1 G
0502         032               2        - visteeltbedrijven                                                        50       0   50             C   0              50            3.1           1 G
15           10, 11             ‐       VERVAARDIGING VAN VOEDINGSMIDDELEN EN DRANKEN
151          101, 102          0        Slachterijen en overige vleesverwerking:
151          101, 102          1        - slachterijen en pluimveeslachterijen                                    100       0   100            C   50        R   100        D   3.2           2 G
151          101               2        - vetsmelterijen                                                          700       0   100            C   30            700            5.2           2 G
151          101               3        - bewerkingsinrichting van darmen en vleesafval                           300       0   100            C   50        R   300            4.2           2 G
</pre>

====================================================================== Einde pagina 466 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 467 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                    Standaard Staat van Bedrijfsactiviteiten                         3
SBI‐1993    SBI‐2008               OMSCHRIJVING                                                                                       AFSTANDEN IN METERS                                                INDICES
                                                                                                                                                                                         CATEGORIE
                                                                                                                                                                          GROOTSTE
                         VNG‐nr.                                                                                      GEUR   STOF         GELUID             GEVAAR                                        VERKEER
                                                                                                                                                                          AFSTAND
151         101           4        - vleeswaren‐ en vleesconservenfabrieken: p.o. > 1.000 m²                          100       0   100            C       50         R   100            3.2               2 G
151         101           5        - vleeswaren‐ en vleesconservenfabrieken: p.o. <= 1.000 m²                          50       0    50            C       30              50            3.1               1 G
151         101           6        - vleeswaren‐ en vleesconservenfabrieken: p.o. <= 200 m²                            30       0    50                    10              50            3.1               1 G
151         101, 102      7        - loonslachterijen                                                                  50       0    50                    10              50            3.1               1 G
151         108           8        - vervaardiging van snacks en vervaardiging van kant‐en‐klaarmaaltijden met p.o.    50       0    50                    10              50            3.1               2 G
                                      < 2.000 m²
152         102           0        Visverwerkingsbedrijven:
152         102           1        - drogen                                                                           700    100    200            C       30             700            5.2               2 G
152         102           2        - conserveren                                                                      200       0   100            C       30             200            4.1               2 G
152         102           3        - roken                                                                            300       0    50            C        0             300            4.2               1 G
152         102           4        - verwerken anderszins: p.o. > 1.000 m²                                            300     10     50            C       30             300        D   4.2               2 G
152         102           5        - conserveren of verwerken anderszins: p.o. <= 1.000 m²                            100     10     50                    30             100            3.2               1 G
152         102           6        - conserveren of verwerken anderszins: p.o. <= 300 m²                               50     10     30                    10              50            3.1               1 G
1531        1031          0        Aardappelproductenfabrieken:
1531        1031          1        - vervaardiging van aardappelproducten                                             300     30    200            C       50         R   300            4.2               2 G
1531        1031          2        - vervaardiging van snacks met p.o. < 2.000 m²                                      50     10     50                    50         R    50            3.1               1 G
1532,1533   1032, 1039    0        Groente‐ en fruitconservenfabrieken:
1532,1533   1032, 1039    1        - jam                                                                               50     10    100            C       10             100            3.2               1 G
1532,1533   1032, 1039    2        - groente algemeen                                                                  50     10    100            C       10             100            3.2               2 G
1532,1533   1032, 1039    3        - met koolsoorten                                                                  100     10    100            C       10             100            3.2               2 G
1532,1533   1032, 1039    4        - met drogerijen                                                                   300     10    200            C       30             300            4.2               2 G
1532,1533   1032, 1039    5        - met uienconservering (zoutinleggerij)                                            300     10    100            C       10             300            4.2               2 G
1541        104101        0        Vervaardiging van ruwe plantaardige en dierlijke oliën en vetten:
1541        104101        1        - p.c. < 250.000 ton/jaar                                                          200     30    100            C       30         R   200            4.1               3 G
1541        104101        2        - p.c. >= 250.000 ton/jaar                                                         300     50    300            C   Z   50         R   300            4.2               3 G
1542        104102        0        Raffinage van plantaardige en dierlijke oliën en vetten:
1542        104102        1        - p.c. < 250.000 ton/jaar                                                          200     10    100            C       100        R   200            4.1               3 G
1542        104102        2        - p.c. >= 250.000 ton/jaar                                                         300     10    300            C   Z   200        R   300            4.2               3 G
</pre>

====================================================================== Einde pagina 467 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 468 ======================================================================

<pre>       4    Standaard Staat van Bedrijfsactiviteiten
SBI‐1993   SBI‐2008                 OMSCHRIJVING                                                                                      AFSTANDEN IN METERS                                             INDICES
                                                                                                                                                                                          CATEGORIE
                                                                                                                                                                           GROOTSTE
                          VNG‐nr.                                                                                      GEUR   STOF         GELUID             GEVAAR                                    VERKEER
                                                                                                                                                                           AFSTAND
1543       1042            0        Margarinefabrieken:
1543       1042            1        - p.c. < 250.000 ton/jaar                                                          100     10    200            C       30         R   200            4.1           3 G
1543       1042            2        - p.c. >= 250.000 ton/jaar                                                         200     10    300            C   Z   50         R   300            4.2           3 G
1551       1051            0        Zuivelproducten fabrieken:
1551       1051            1        - gedroogde producten, p.c. >= 1,5 ton/uur                                         200    100    500            C   Z   50         R   500            5.1           3 G
1551       1051            2        - geconcentreerde producten, verdampingscapaciteit >= 20 ton/uur                   200     30    500            C   Z   50         R   500            5.1           3 G
1551       1051            3        - melkproductenfabrieken v.c. < 55.000 ton/jaar                                     50       0   100            C       50         R   100            3.2           2 G
1551       1051            4        - melkproductenfabrieken v.c. >= 55.000 ton/jaar                                   100       0   300            C   Z   50         R   300            4.2           3 G
1551       1051            5        - overige zuivelproductenfabrieken                                                  50     50    300            C       50         R   300            4.2           3 G
1552       1052            1        Consumptie‐ijsfabrieken: p.o. > 200 m²                                              50       0   100            C       50         R   100            3.2           2 G
1552       1052            2        - consumptie‐ijsfabrieken: p.o. <= 200 m²                                           10       0   30                      0              30                   2      1 G
1561       1061            0        Meelfabrieken:
1561       1061            1        - p.c. >= 500 ton/uur                                                              200    100    300            C   Z   100        R   300            4.2           2 G
1561       1061            2        - p.c. < 500 ton/uur                                                               100     50    200            C       50         R   200            4.1           2 G
1561       1061                     Grutterswarenfabrieken                                                              50    100    200            C       50             200        D   4.1           2 G
1562       1062            0        Zetmeelfabrieken:
1562       1062            1        - p.c. < 10 ton/uur                                                                200     50    200            C       30         R   200            4.1           1 G
1562       1062            2        - p.c. >= 10 ton/uur                                                               300    100    300            C   Z   50         R   300            4.2           2 G
1571       1091            0        Veevoerfabrieken:
1571       1091            1        - destructiebedrijven                                                              700     30    200            C       50             700        D   5.2           3 G
1571       1091            2        - beender‐, veren‐, vis‐ en vleesmeelfabriek                                       700    100    100            C       30         R   700        D   5.2           3 G
1571       1091            3        - drogerijen (gras, pulp, groenvoeder, veevoeder) capaciteit < 10 ton/uur water    300    100    200            C       30             300            4.2           2 G
1571       1091            4        - drogerijen (gras, pulp, groenvoeder, veevoeder) capaciteit >= 10 ton/uur water   700    200    300            C   Z   50             700            5.2           3 G
1571       1091            5        - mengvoeder, p.c. < 100 ton/uur                                                   200     50    200            C       30             200            4.1           3 G
1571       1091            6        - mengvoeder, p.c. >= 100 ton/uur                                                  300    100    300            C   Z   50         R   300            4.2           3 G
1572       1092                     Vervaardiging van voer voor huisdieren                                             200    100    200            C       30             200            4.1           2 G
1581       1071            0        Broodfabrieken, brood‐ en banketbakkerijen:
</pre>

====================================================================== Einde pagina 468 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 469 ======================================================================

<pre>                                                                                                                              Standaard Staat van Bedrijfsactiviteiten                         5
SBI‐1993   SBI‐2008             OMSCHRIJVING                                                                                    AFSTANDEN IN METERS                                                INDICES
                                                                                                                                                                                   CATEGORIE
                                                                                                                                                                    GROOTSTE
                      VNG‐nr.                                                                                   GEUR   STOF         GELUID             GEVAAR                                        VERKEER
                                                                                                                                                                    AFSTAND
1581       1071        1        - v.c. < 7.500 kg meel/week, bij gebruik van charge‐ovens                        30     10     30            C       10              30                   2          1 G
1581       1071        2        - v.c. >= 7.500 kg meel/week                                                   100      30    100            C       30              100           3.2               2 G
1582       1072                 Banket, biscuit‐ en koekfabrieken                                               100     10    100            C       30              100           3.2               2 G
1583       1081        0        Suikerfabrieken:
1583       1081        1        - v.c. < 2.500 ton/jaar                                                        500     100    300            C       100        R    500           5.1               2 G
1583       1081        2        - v.c. >= 2.500 ton/jaar                                                       1000    200    700            C   Z   200        R   1000           5.3               3 G
1584       10821       0        Verwerking cacaobonen en vervaardiging chocolade‐ en suikerwerk:
1584       10821       1        - cacao‐ en chocoladefabrieken: p.o. > 2.000 m²                                500      50    100                    50         R    500           5.1               2 G
1584       10821       2        - cacao‐ en chocoladefabriek en vervaardigen van chocoladewerken met p.o. <     100     30     50                    30              100           3.2               2 G
                                  2.000 m²
1584       10821       3        - cacao‐ en chocoladefabriek en vervaardigen van chocoladewerken met p.o. <=     30     10     30                    10              30                   2          1 G
                                  200 m²
1584       10821       4        - suikerwerkfabrieken met suikerbranden                                        300      30     50                    30         R    300           4.2               2 G
1584       10821       5        - suikerwerkfabrieken zonder suikerbranden: p.o. > 200 m²                      100      30     50                    30         R   100            3.2               2 G
1584       10821       6        - suikerwerkfabrieken zonder suikerbranden: p.o. <= 200 m²                       30     10     30                    10              30                   2          1 G
1585       1073                 Deegwarenfabrieken                                                               50     30     10                    10              50            3.1               2 G
1586       1083        0        Koffiebranderijen en theepakkerijen:
1586       1083        1        - koffiebranderijen                                                            500      30    200            C       10              500       D   5.1               2 G
1586       1083        2        - theepakkerijen                                                               100      10     30                    10              100           3.2               2 G
1587       108401               Vervaardiging van azijn, specerijen en kruiden                                  200     30     50                    10              200           4.1               2 G
1589       1089                 Vervaardiging van overige voedingsmiddelen                                     200      30     50                    30              200       D   4.1               2 G
1589.1     1089                 Bakkerijgrondstoffenfabrieken                                                  200      50     50                    50         R    200           4.1               2 G
1589.2     1089        0        Soep‐ en soeparomafabrieken:
1589.2     1089        1        - zonder poederdrogen                                                          100      10     50                    10              100           3.2               2 G
1589.2     1089        2        - met poederdrogen                                                             300      50     50                    50         R    300           4.2               2 G
1589.2     1089                 Bakmeel‐ en puddingpoederfabrieken                                              200     50     50                    30              200           4.1               2 G
1591       110101               Destilleerderijen en likeurstokerijen                                           300     30    200            C       30              300           4.2               2 G
1592       110102      0        Vervaardiging van ethylalcoholdoorgisting:
</pre>

====================================================================== Einde pagina 469 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 470 ======================================================================

<pre>          6      Standaard Staat van Bedrijfsactiviteiten
SBI‐1993        SBI‐2008                  OMSCHRIJVING                                                                       AFSTANDEN IN METERS                                        INDICES
                                                                                                                                                                            CATEGORIE
                                                                                                                                                                 GROOTSTE
                                VNG‐nr.                                                                       GEUR   STOF         GELUID            GEVAAR                                VERKEER
                                                                                                                                                                 AFSTAND
1592            110102           1        - p.c. < 5.000 ton/jaar                                             200     30    200            C       30        R   200        4.1           1 G
1592            110102           2        - p.c. >= 5.000 ton/jaar                                            300     50    300            C       50        R   300        4.2           2 G
1593 t/m 1595   1102 t/m 1104             Vervaardiging van wijn, cider en dergelijke                          10       0   30             C        0             30               2      1 G
1596            1105                      Bierbrouwerijen                                                     300     30    100            C       50        R   300        4.2           2 G
1597            1106                      Mouterijen                                                          300     50    100            C       30            300        4.2           2 G
1598            1107                      Mineraalwater‐ en frisdrankfabrieken                                 10       0   100                    50        R   100        3.2           3 G
16              12                ‐       VERWERKING VAN TABAK
160             120                       Tabakverwerkende industrie                                          200     30    50             C       30            200        4.1           2 G
17              13                ‐       VERVAARDIGING VAN TEXTIEL
171             131                       Bewerken en spinnen van textielvezels                                10     50    100                    30            100        3.2           2 G
172             132              0        Weven van textiel:
172             132              1        - aantal weefgetouwen < 50                                           10     10    100                     0            100        3.2           2 G
172             132              2        - aantal weefgetouwen >= 50                                          10     30    300                Z   50            300        4.2           3 G
173             133                       Textielveredelingsbedrijven                                          50       0   50                     10             50        3.1           2 G
174,175         139                       Vervaardiging van textielwaren                                       10       0   50                     10             50        3.1           1 G
1751            1393                      Tapijt‐, kokos‐ en vloermattenfabrieken                             100     30    200                    10            200        4.1           2 G
176,177         139, 143                  Vervaardiging van gebreide en gehaakte stoffen en artikelen            0    10    50                     10             50        3.1           1 G
18              14                ‐       VERVAARDIGING VAN KLEDING; BEREIDEN EN VERVEN VAN BONT
181             141                       Vervaardiging kleding van leer                                       30       0   50                      0             50        3.1           1 G
182             141                       Vervaardiging van kleding en –toebehoren (exclusief van leer)        10     10    30                     10             30               2      2 G
183             142, 151                  Bereiden en verven van bont; vervaardiging van artikelen van bont    50     10    10                     10             50        3.1           1 G
19              15                ‐       VERVAARDIGING VAN LEER EN LEDERWAREN (EXCLUSIEF KLEDING)
191             151, 152                  Lederfabrieken                                                      300     30    100                    10            300        4.2           2 G
</pre>

====================================================================== Einde pagina 470 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 471 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                Standaard Staat van Bedrijfsactiviteiten                         7
SBI‐1993      SBI‐2008             OMSCHRIJVING                                                                                   AFSTANDEN IN METERS                                                INDICES
                                                                                                                                                                                     CATEGORIE
                                                                                                                                                                      GROOTSTE
                         VNG‐nr.                                                                                  GEUR   STOF         GELUID             GEVAAR                                        VERKEER
                                                                                                                                                                      AFSTAND
192           151                  Lederwarenfabrieken (exclusief kleding en schoeisel)                            50     10     30                    10              50        D   3.1               2 G
193           152                  Schoenenfabrieken                                                               50     10     50                    10              50            3.1               2 G
20            16           ‐       HOUTINDUSTRIE EN VERVAARDIGING ARTIKELEN VAN HOUT, RIET, KURK EN
                                   DERGELIJKE
2010.1        16101                Houtzagerijen                                                                     0    50    100                    50         R   100            3.2               2 G
2010.2        16102       0        Houtconserveringsbedrijven:
2010.2        16102       1        - met creosootolie                                                             200     30     50                    10             200            4.1               2 G
2010.2        16102       2        - met zoutoplossingen                                                           10     30     50                    10              50            3.1               2 G
202           1621                 Fineer‐ en plaatmaterialenfabrieken                                            100     30    100                    10             100            3.2               3 G
203,204,205   162         0        Timmerwerkfabrieken, vervaardiging overige artikelen van hout                     0    30    100                     0             100            3.2               2 G
203,204,205   162         1        Timmerwerkfabrieken, vervaardiging overige artikelen van hout, p.o. < 200 m²      0    30     50                     0              50            3.1               1 G
205           162902               Kurkwaren‐, riet‐ en vlechtwerkfabrieken                                        10     10     30                     0              30                   2          1 G
21            17           ‐       VERVAARDIGING VAN PAPIER, KARTON EN PAPIER‐ EN KARTONWAREN
2111          1711                 Vervaardiging van pulp                                                         200    100    200            C       50         R   200            4.1               3 G
2112          1712        0        Papier‐ en kartonfabrieken:
2112          1712        1        - p.c. < 3 ton/uur                                                              50     30     50            C       30         R    50            3.1               1 G
2112          1712        2        - p.c. 3 ‐ 15 ton/uur                                                          100     50    200            C   Z   50         R   200            4.1               2 G
2112          1712        3        - p.c. >= 15 ton/uur                                                           200    100    300            C   Z   100        R   300            4.2               3 G
212           172                  Papier‐ en kartonwarenfabrieken                                                 30     30    100            C       30         R   100            3.2               2 G
2121.2        17212       0        Golfkartonfabrieken:
2121.2        17212       1        - p.c. < 3 ton/uur                                                              30     30    100            C       30         R   100            3.2               2 G
2121.2        17212       2        - p.c. >= 3 ton/uur                                                             50     30    200            C   Z   30         R   200            4.1               2 G
22            18           ‐       UITGEVERIJEN, DRUKKERIJEN EN REPRODUCTIE VAN OPGENOMEN MEDIA
2221          1811                 Drukkerijen van dagbladen                                                       30       0   100            C       10             100            3.2               3 G
</pre>

====================================================================== Einde pagina 471 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 472 ======================================================================

<pre>         8    Standaard Staat van Bedrijfsactiviteiten
SBI‐1993     SBI‐2008                  OMSCHRIJVING                                                                   AFSTANDEN IN METERS                                              INDICES
                                                                                                                                                                           CATEGORIE
                                                                                                                                                            GROOTSTE
                             VNG‐nr.                                                                  GEUR   STOF          GELUID              GEVAAR                                    VERKEER
                                                                                                                                                            AFSTAND
2222         1812                      Drukkerijen (vlak‐ en rotatiediepdrukkerijen)                   30       0    100                     10              100           3.2           3 G
2222.6       18129                     Kleine drukkerijen en kopieerinrichtingen                       10       0    30                       0              30                   2      1 P
2223         1814             A        Grafische afwerking                                               0      0    10                       0              10                   1      1 G
2223         1814             B        Binderijen                                                      30       0    30                       0              30                   2      2 G
2224         1813                      Grafische reproductie en zetten                                 30       0    10                      10              30                   2      2 G
2225         1814                      Overige grafische activiteiten                                  30       0    30                      10              30        D          2      2 G
223          182                       Reproductiebedrijven opgenomen media                              0      0    10                       0              10                   1      1 G
23           19                ‐       AARDOLIE‐/STEENKOOLVERWERKENDE INDUSTRIE; BEWERKING SPLIJT‐
                                       /KWEEKSTOFFEN
231          191                       Cokesfabrieken                                                1000    700    1000            C   Z   100         R   1000           5.3           2 G
2320.1       19201                     Aardolieraffinaderijen                                        1500    100    1500            C   Z   1500        R   1500                  6      3 G
2320.2       19202            A        Smeeroliën‐ en vettenfabrieken                                  50       0    100                     30         R    100           3.2           2 G
2320.2       19202            B        Recyclingbedrijven voor afgewerkte olie                        300       0    100                     50         R    300           4.2           2 G
2320.2       19202            C        Aardolieproductenfabrieken n.e.g.                             300        0   200                      50         R   300        D   4.2           2 G
233          210, 212, 244             Splijt‐ en kweekstoffenbewerkingsbedrijven                      10     10     100                    1500            1500       D          6      1 G
24           20                ‐       VERVAARDIGING VAN CHEMISCHE PRODUCTEN
2411         2011             0        Vervaardiging van industriële gassen:
2411         2011             1        - luchtscheidingsinstallatie v.c. >= 10 ton/dag lucht           10       0   700             C   Z   100         R   700            5.2           3 G
2411         2011             2        - overige gassenfabrieken, niet explosief                     100        0   500             C       100         R    500           5.1           3 G
2411         2011             3        - overige gassenfabrieken, explosief                          100        0   500             C       300         R    500           5.1           3 G
2412         2012                      Kleur‐ en verfstoffenfabrieken                                 200       0    200            C       200         R    200       D   4.1           3 G
2413         2012             0        Anorganische chemische grondstoffenfabrieken:
2413         2012             1        - niet vallend onder 'post‐Seveso‐richtlijn'                  100      30    300             C       300         R    300       D   4.2           2 G
2413         2012             2        - vallend onder 'post‐Seveso‐richtlijn'                       300      50    500             C       700         R    700       D   5.2           3 G
2414.1       20141           A0        Organische chemische grondstoffenfabrieken:
</pre>

====================================================================== Einde pagina 472 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 473 ======================================================================

<pre>                                                                                                     Standaard Staat van Bedrijfsactiviteiten                          9
SBI‐1993   SBI‐2008             OMSCHRIJVING                                                           AFSTANDEN IN METERS                                                 INDICES
                                                                                                                                                           CATEGORIE
                                                                                                                                            GROOTSTE
                      VNG‐nr.                                                          GEUR   STOF         GELUID              GEVAAR                                        VERKEER
                                                                                                                                            AFSTAND
2414.1     20141      A1        - niet vallend onder 'post‐Seveso‐richtlijn'          300      10    200            C        300        R    300       D   4.2               2 G
2414.1     20141      A2        - vallend onder 'post‐Seveso‐richtlijn'               1000     30    500            C        700        R   1000       D   5.3               2 G
2414.1     20141      B0        Methanolfabrieken:
2414.1     20141      B1        - p.c. < 100.000 ton/jaar                             100        0   200            C       100         R   200            4.1               2 G
2414.1     20141      B2        - p.c. >= 100.000 ton/jaar                            200        0   300            C   Z   200         R   300            4.2               3 G
2414.2     20149       0        Vetzuren en alkanolenfabrieken (niet synthetische):
2414.2     20149       1        - p.c. < 50.000 ton/jaar                              300        0   200            C        100        R    300           4.2               2 G
2414.2     20149       2        - p.c. >= 50.000 ton/jaar                             500        0   300            C   Z   200         R   500            5.1               3 G
2415       2015                 Kunstmeststoffenfabrieken                             500     300    500            C        500        R    500           5.1               3 G
2416       2016                 Kunstharsenfabrieken en dergelijke                    700      30    300            C        500        R    700           5.2               3 G
242        202         0        Landbouwchemicaliënfabrieken:
242        202         1        - fabricage                                           300      50    100            C       1000        R   1000           5.3               3 G
242        202         2        - formulering en afvullen                             100      10     30            C        500        R    500       D   5.1               2 G
243        203                  Verf, lak en vernisfabrieken                          300      30    200            C        300        R    300       D   4.2               3 G
2441       2110        0        Farmaceutische grondstoffenfabrieken:
2441       2110        1        - p.c. < 1.000 ton/jaar                               200      10    200            C       300         R   300            4.2               1 G
2441       2110        2        - p.c. >= 1.000 ton/jaar                              300      10    300            C       500         R   500            5.1               2 G
2442       2120        0        Farmaceutische productenfabrieken:
2442       2120        1        - formulering en afvullen geneesmiddelen                50     10     50                     50         R    50            3.1               2 G
2442       2120        2        - verbandmiddelenfabrieken                              10     10     30                     10              30                   2          2 G
2451       2041                 Zeep‐, was‐ en reinigingsmiddelenfabrieken            300     100    200            C        100        R    300           4.2               3 G
2452       2042                 Parfumerie‐ en cosmeticafabrieken                     300      30     50            C        50         R    300           4.2               2 G
2462       2052        0        Lijm‐ en plakmiddelenfabrieken:
2462       2052        1        - zonder dierlijke grondstoffen                       100      10    100                     50              100           3.2               3 G
2462       2052        2        - met dierlijke grondstoffen                          500      30    100                     50              500           5.1               3 G
2464       205902               Fotochemische productenfabrieken                        50     10    100                     50         R    100           3.2               3 G
2466       205903      A        Chemische kantoorbenodigdhedenfabrieken                 50     10     50                     50         R    50            3.1               3 G
</pre>

====================================================================== Einde pagina 473 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 474 ======================================================================

<pre>       10    Standaard Staat van Bedrijfsactiviteiten
SBI‐1993    SBI‐2008                 OMSCHRIJVING                                                                                    AFSTANDEN IN METERS                                             INDICES
                                                                                                                                                                                         CATEGORIE
                                                                                                                                                                          GROOTSTE
                           VNG‐nr.                                                                                    GEUR   STOF         GELUID             GEVAAR                                    VERKEER
                                                                                                                                                                          AFSTAND
2466        205903          B        Overige chemische productenfabrieken n.e.g.                                      200     30    100            C       200        R   200        D   4.1           2 G
247         2060                     Kunstmatige synthetische garen‐ en vezelfabrieken                                300     30    300            C       200        R   300            4.2           3 G
25          22               ‐       VERVAARDIGING VAN PRODUCTEN VAN RUBBER EN KUNSTSTOF
2511        221101                   Rubberbandenfabrieken                                                            300     50    300            C       100        R   300            4.2           2 G
2512        221102          0        Loopvlakvernieuwingsbedrijven:
2512        221102          1        - vloeroppervlak < 100 m²                                                         50     10    30                     30              50            3.1           1 G
2512        221102          2        - vloeroppervlak >= 100 m²                                                       200     50    100                    50         R   200            4.1           2 G
2513        2219                     Rubberartikelenfabrieken                                                         100     10    50                     50         R   100        D   3.2           1 G
252         222             0        Kunststofverwerkende bedrijven:
252         222             1        - zonder fenolharsen                                                             200     50    100                    100        R   200            4.1           2 G
252         222             2        - met fenolharsen                                                                300     50    100                    200        R   300            4.2           2 G
252         222             3        - productie van verpakkingsmateriaal en assemblage van kunststofbouwmaterialen    50     30    50                     30              50            3.1           2 G
26          23               ‐       VERVAARDIGING VAN GLAS, AARDEWERK, CEMENT‐, KALK‐ EN GIPSPRODUCTEN
261         231             0        Glasfabrieken:
261         231             1        - glas en glasproducten, p.c. < 5.000 ton/jaar                                    30     30    100                    30             100            3.2           1 G
261         231             2        - glas en glasproducten, p.c. >= 5.000 ton/jaar                                   30    100    300            C   Z   50         R   300            4.2           2 G
261         231             3        - glaswol en glasvezels, p.c.< 5.000 ton/jaar                                    300    100    100                    30             300            4.2           1 G
261         231             4        - glaswol en glasvezels, p.c. >= 5.000 ton/jaar                                  500    200    300            C   Z   50         R   500            5.1           2 G
2612        231                      Glas‐in‐loodzetterij                                                              10     30    30                     10              30                   2      1 G
2615        231                      Glasbewerkingsbedrijven                                                           10     30    50                     10              50            3.1           1 G
262, 263    232, 234        0        Aardewerkfabrieken:
262, 263    232, 234        1        - vermogen elektrische ovens totaal < 40 kW                                       10     10    30                     10              30                   2      1 G
262, 263    232, 234        2        - vermogen elektrische ovens totaal >= 40 kW                                      30     50    100                    30             100            3.2           2 G
264         233             A        Baksteen en baksteenelementenfabrieken                                            30    200    200                    30             200            4.1           2 G
264         233             B        Dakpannenfabrieken                                                                50    200    200                    100        R   200            4.1           2 G
</pre>

====================================================================== Einde pagina 474 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 475 ======================================================================

<pre>                                                                                                                       Standaard Staat van Bedrijfsactiviteiten                          11
SBI‐1993     SBI‐2008               OMSCHRIJVING                                                                         AFSTANDEN IN METERS                                                  INDICES
                                                                                                                                                                             CATEGORIE
                                                                                                                                                              GROOTSTE
                          VNG‐nr.                                                                        GEUR   STOF          GELUID             GEVAAR                                         VERKEER
                                                                                                                                                              AFSTAND
2651         2351          0        Cementfabrieken:
2651         2351          1        - p.c. < 100.000 ton/jaar                                             10    300    500             C       30         R   500            5.1                2 G
2651         2351          2        - p.c. >= 100.000 ton/jaar                                            30    500    1000            C   Z   50         R   1000           5.3                3 G
2652         235201        0        Kalkfabrieken:
2652         235201        1        - p.c. < 100.000 ton/jaar                                             30    200    200                     30         R   200            4.1                2 G
2652         235201        2        - p.c. >= 100.000 ton/jaar                                            50    500    300                 Z   50         R   500            5.1                3 G
2653         235202        0        Gipsfabrieken:
2653         235202        1        - p.c. < 100.000 ton/jaar                                             30    200    200                     30         R   200            4.1                2 G
2653         235202        2        - p.c. >= 100.000 ton/jaar                                            50    500    300                 Z   50         R   500            5.1                3 G
2661.1       23611         0        Betonwarenfabrieken:
2661.1       23611         1        - zonder persen, triltafels en bekistingtriller                       10    100    200                     30              200           4.1                2 G
2661.1       23611         2        - met persen, triltafels of bekistingtrillers, p.c. < 100 ton/dag     10    100    300                     30             300            4.2                2 G
2661.1       23611         3        - met persen, triltafels of bekistingtrillers, p.c. >= 100 ton/dag    30    200    700                 Z   30             700            5.2                3 G
2661.2       23612         0        Kalkzandsteenfabrieken:
2661.2       23612         1        - p.c. < 100.000 ton/jaar                                             10     50    100                     30             100            3.2                2 G
2661.2       23612         2        - p.c. >= 100.000 ton/jaar                                            30    200    300                 Z   30             300            4.2                3 G
2662         2362                   Mineraalgebonden bouwplatenfabrieken                                  50     50    100                     30              100           3.2                2 G
2663, 2664   2363, 2364    0        Betonmortelcentrales:
2663, 2664   2363, 2364    1        - p.c. < 100 ton/uur                                                  10     50    100                     10             100            3.2                3 G
2663, 2664   2363, 2364    2        - p.c. >= 100 ton/uur                                                 30    200    300                 Z   10             300            4.2                3 G
2665, 2666   2365, 2369    0        Vervaardiging van producten van beton, (vezel)cement en gips:
2665, 2666   2365, 2369    1        - p.c. < 100 ton/dag                                                  10     50    100                     50         R   100            3.2                2 G
2665, 2666   2365, 2369    2        - p.c. >= 100 ton/dag                                                 30    200    300                 Z   200        R   300            4.2                3 G
267          237           0        Natuursteenbewerkingsbedrijven:
267          237           1        - zonder breken, zeven en drogen: p.o. > 2.000 m²                     10     30    100                      0             100        D   3.2                1 G
267          237           2        - zonder breken, zeven en drogen: p.o. <= 2.000 m²                    10     30     50                      0              50            3.1                1 G
267          237           3        - met breken, zeven of drogen, v.c. < 100.000 ton/jaar                10    100    300                     10             300            4.2                1 G
</pre>

====================================================================== Einde pagina 475 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 476 ======================================================================

<pre>       12    Standaard Staat van Bedrijfsactiviteiten
SBI‐1993    SBI‐2008                 OMSCHRIJVING                                                                   AFSTANDEN IN METERS                                             INDICES
                                                                                                                                                                        CATEGORIE
                                                                                                                                                         GROOTSTE
                           VNG‐nr.                                                                 GEUR    STOF          GELUID             GEVAAR                                    VERKEER
                                                                                                                                                         AFSTAND
267         237             4        - met breken, zeven of drogen, v.c. >= 100.000 ton/jaar        30     200     700                Z   10              700           5.2           2 G
2681        2391                     Slijp‐ en polijstmiddelenfabrieken                             10      30     50                     10              50        D   3.1           1 G
2682        2399           A0        Bitumineuze materialenfabrieken:
2682        2399           A1        - p.c. < 100 ton/uur                                          300     100     100                    30              300           4.2           3 G
2682        2399           A2        - p.c. >= 100 ton/uur                                         500     200     200                Z   50              500           5.1           3 G
2682        2399           B0        Isolatiematerialenfabrieken (exclusief glaswol):
2682        2399           B1        - steenwol, p.c. >= 5.000 ton/jaar                            100     200     300            C   Z   30              300           4.2           2 G
2682        2399           B2        - overige isolatiematerialen                                 200     100     100             C       50              200           4.1           2 G
2682        2399            C        Minerale productenfabrieken n.e.g.                             50      50     100                    50              100       D   3.2           2 G
2682        2399           D0        Asfaltcentrales: p.c. < 100 ton/uur                           100      50     200                    30              200           4.1           3 G
2682        2399           D1        - asfaltcentrales: p.c. >= 100 ton/uur                        200     100     300                Z   50              300           4.2           3 G
27          24               ‐       VERVAARDIGING VAN METALEN
271         241             0        Ruwijzer‐ en staalfabrieken:
271         241             1        - p.c. < 1.000 ton/jaar                                      700     500     700                     200        R    700           5.2           2 G
271         241             2        - p.c. >= 1.000 ton/jaar                                     1500    1000    1500            C   Z   300        R   1500                  6      3 G
272         245             0        IJzeren‐ en stalenbuizenfabrieken:
272         245             1        - p.o. < 2.000 m²                                              30      30     500                    30              500           5.1           2 G
272         245             2        - p.o. >= 2.000 m²                                             50     100    1000                Z   50         R   1000           5.3           3 G
273         243             0        Draadtrekkerijen, koudbandwalserijen en profielzetterijen:
273         243             1        - p.o. < 2.000 m²                                              30      30     300                    30              300           4.2           2 G
273         243             2        - p.o. >= 2.000 m²                                             50      50     700                Z   50         R    700           5.2           3 G
274         244            A0        Non‐ferro‐metaalfabrieken:
274         244            A1        - p.c. < 1.000 ton/jaar                                       100     100     300                    30         R    300           4.2           1 G
274         244            A2        - p.c. >= 1.000 ton/jaar                                      200     300     700                Z   50         R    700           5.2           2 G
274         244            B0        Non‐ferro‐metaalwalserijen, ‐trekkerijen en dergelijke:
274         244            B1        - p.o. < 2.000 m²                                              50      50     500                    50         R    500           5.1           2 G
</pre>

====================================================================== Einde pagina 476 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 477 ======================================================================

<pre>                                                                                                                              Standaard Staat van Bedrijfsactiviteiten                          13
SBI‐1993     SBI‐2008                OMSCHRIJVING                                                                               AFSTANDEN IN METERS                                                  INDICES
                                                                                                                                                                                    CATEGORIE
                                                                                                                                                                     GROOTSTE
                           VNG‐nr.                                                                              GEUR   STOF          GELUID             GEVAAR                                         VERKEER
                                                                                                                                                                     AFSTAND
274          244           B2        - p.o. >= 2.000 m²                                                         200    100    1000                Z   100        R   1000           5.3                3 G
2751, 2752   2451, 2452     0        IJzer‐ en staalgieterijen/‐smelterijen:
2751, 2752   2451, 2452     1        - p.c. < 4.000 ton/jaar                                                    100     50    300             C       30         R   300            4.2                1 G
2751, 2752   2451, 2452     2        - p.c. >= 4.000 ton/jaar                                                   200    100    500             C   Z   50         R   500            5.1                2 G
2753, 2754   2453, 2454     0        Non‐ferro‐metaalgieterijen/‐smelterijen:
2753, 2754   2453, 2454     1        - p.c. < 4.000 ton/jaar                                                    100     50    300             C       30         R   300            4.2                1 G
2753, 2754   2453, 2454     2        - p.c. >= 4.000 ton/jaar                                                   200    100    500             C   Z   50         R   500            5.1                2 G
28           25, 31          ‐       VERVAARDIGING EN REPARATIE VAN PRODUCTEN VAN METAAL (EXCLUSIEF
                                     MACHINES/TRANSPORTMIDDELEN)
281          251, 331       0        Constructiewerkplaatsen:
281          251, 331       1        - gesloten gebouw                                                           30     30    100                     30             100            3.2                2 G
281          251, 331      1a        - gesloten gebouw, p.o. < 200 m²                                            30     30     50                     10              50            3.1                1 G
281          251, 331       2        - in open lucht, p.o. < 2.000 m²                                            30     50    200                     30              200           4.1                2 G
281          251, 331       3        - in open lucht, p.o. >= 2.000 m²                                           50    200    300                 Z   30             300            4.2                3 G
2821         2529, 3311     0        Tank‐ en reservoirbouwbedrijven:
2821         2529, 3311     1        - p.o. < 2.000 m²                                                           30     50    300                     30         R   300            4.2                2 G
2821         2529, 3311     2        - p.o. >= 2.000 m²                                                          50    100    500                 Z   50         R   500            5.1                3 G
2822, 2830   2521, 2530,             Vervaardiging van verwarmingsketels, radiatoren en stoomketels              30     30    200                     30             200            4.1                2 G
             3311
284          255, 331       A        Stamp‐, pers‐, dieptrek‐ en forceerbedrijven                                10     30    200                     30             200            4.1                1 G
284          255, 331       B        Smederijen, lasinrichtingen, bankwerkerijen en dergelijke                   50     30    100                     30              100       D   3.2                2 G
284          255, 331      B1        Smederijen, lasinrichtingen, bankwerkerijen en dergelijke, p.o. < 200 m²    30     30     50                     10              50        D   3.1                1 G
2851         2561, 3311     0        Metaaloppervlaktebehandelingsbedrijven:
2851         2561, 3311     1        - algemeen                                                                  50     50    100                     50             100            3.2                2 G
2851         2561, 3311    10        - stralen                                                                   30    200    200                     30             200        D   4.1                2 G
2851         2561, 3311    11        - metaalharden                                                              30     50    100                     50             100        D   3.2                1 G
</pre>

====================================================================== Einde pagina 477 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 478 ======================================================================

<pre>       14     Standaard Staat van Bedrijfsactiviteiten
SBI‐1993    SBI‐2008                  OMSCHRIJVING                                                                                    AFSTANDEN IN METERS                                        INDICES
                                                                                                                                                                                     CATEGORIE
                                                                                                                                                                      GROOTSTE
                            VNG‐nr.                                                                                    GEUR   STOF         GELUID        GEVAAR                                    VERKEER
                                                                                                                                                                      AFSTAND
2851        2561, 3311      12        - lakspuiten en moffelen                                                         100     30    100                50        R   100        D   3.2           2 G
2851        2561, 3311       2        - scoperen (opspuiten van zink)                                                   50     50    100                30        R   100        D   3.2           2 G
2851        2561, 3311       3        - thermisch verzinken                                                            100     50    100                50            100            3.2           2 G
2851        2561, 3311       4        - thermisch vertinnen                                                            100     50    100                50            100            3.2           2 G
2851        2561, 3311       5        - mechanische oppervlaktebehandeling (slijpen, polijsten)                         30     50    100                30            100            3.2           2 G
2851        2561, 3311       6        - anodiseren, eloxeren                                                            50     10    100                30            100            3.2           2 G
2851        2561, 3311       7        - chemische oppervlaktebehandeling                                                50     10    100                30            100            3.2           2 G
2851        2561, 3311       8        - emailleren                                                                     100     50    100                50        R   100            3.2           1 G
2851        2561, 3311       9        - galvaniseren (vernikkelen, verchromen, verzinken, verkoperen en dergelijke)     30     30    100                50            100            3.2           2 G
2852        2562, 3311       1        Overige metaalbewerkende industrie                                                10     30    100                30            100        D   3.2           1 G
2852        2562, 3311       2        Overige metaalbewerkende industrie, inpandig, p.o. < 200 m²                       10     30    50                 10             50        D   3.1           1 G
287         259, 331        A0        Grofsmederijen, anker‐ en kettingfabrieken:
287         259, 331        A1        - p.o. < 2.000 m²                                                                 30     50    200                30            200            4.1           2 G
287         259, 331        A2        - p.o. >= 2.000 m²                                                                50    100    500            Z   30            500            5.1           3 G
287         259, 331         B        Overige metaalwarenfabrieken n.e.g.                                               30     30    100                30            100            3.2           2 G
287         259, 331         B        Overige metaalwarenfabrieken n.e.g.; inpandig, p.o. < 200 m²                      30     30    50                 10             50            3.1           1 G
29          27, 28, 33        ‐       VERVAARDIGING VAN MACHINES EN APPARATEN
29          27, 28, 33       0        Machine‐ en apparatenfabrieken, inclusief reparatie:
29          27, 28, 33       1        - p.o. < 2.000 m²                                                                 30     30    100                30            100        D   3.2           2 G
29          27, 28, 33       2        - p.o. >= 2.000 m²                                                                50     30    200                30            200        D   4.1           3 G
29          28, 33           3        - met proefdraaien verbrandingsmotoren >= 1 MW                                    50     30    300            Z   30            300        D   4.2           3 G
29          27, 28, 33                - reparatie van machines en apparaten, zonder proefdraaien verbrandingsmotoren    30     30    50                 30             50            3.1           1 G
                                         = 1 MW
30          26, 28, 33        ‐       VERVAARDIGING VAN KANTOORMACHINES EN COMPUTERS
30          26, 28, 33       A        Kantoormachines‐ en computerfabrieken, inclusief reparatie                        30     10    30                 10             30                   2      1 G
</pre>

====================================================================== Einde pagina 478 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 479 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                        Standaard Staat van Bedrijfsactiviteiten                          15
SBI‐1993      SBI‐2008                   OMSCHRIJVING                                                                                     AFSTANDEN IN METERS                                                  INDICES
                                                                                                                                                                                              CATEGORIE
                                                                                                                                                                               GROOTSTE
                               VNG‐nr.                                                                                    GEUR   STOF          GELUID             GEVAAR                                         VERKEER
                                                                                                                                                                               AFSTAND
31            26, 27, 33         ‐       VERVAARDIGING VAN OVERIGE ELEKTRISCHE MACHINES, APPARATEN EN
                                         BENODIGDHEDEN
311           271, 331                   Elektromotoren‐ en generatorenfabrieken, inclusief reparatie                     200     30     30                     50              200           4.1                1 G
312           271, 273                   Schakel‐ en installatiemateriaalfabrieken                                       200      10     30                     50             200            4.1                1 G
313           273                        Elektrische draad‐ en kabelfabrieken                                             100     10     200                    100        R    200       D   4.1                2 G
314           272                        Accumulatoren‐ en batterijenfabrieken                                           100      30    100                     50             100            3.2                2 G
315           274                        Lampenfabrieken                                                                 200      30     30                     300        R   300            4.2                2 G
316           293                        Elektrotechnische industrie n.e.g.                                                30     10     30                     10              30                   2           1 G
3162          2790                       Koolelektrodenfabrieken                                                         1500    300    1000            C       200        R   1500                  6           2 G
32            26, 33             ‐       VERVAARDIGING VAN AUDIO‐, VIDEO‐, TELECOMMUNICATIEAPPARATEN EN ‐
                                         BENODIGDHEDEN
321 t/m 323   261, 263, 264,             Vervaardiging van audio‐, video‐ en telecommunicatieapparatuur en dergelijke,     30       0    50                     30              50        D   3.1                2 G
              331                        inclusief reparatie
3210          2612                       Fabrieken voor gedrukte bedrading                                                 50     10     50                     30              50            3.1                1 G
33            26, 32, 33         ‐       VERVAARDIGING VAN MEDISCHE EN OPTISCHE APPARATEN EN INSTRUMENTEN
33            26, 32, 33        A        Fabrieken voor medische en optische apparaten en instrumenten en dergelijke,      30       0    30                      0              30                   2           1 G
                                         inclusief reparatie
34            29                         VERVAARDIGING VAN AUTO'S, AANHANGWAGENS EN OPLEGGERS
341           291               0        Autofabrieken en assemblagebedrijven:
341           291               1        - p.o. < 10.000 m²                                                              100      10    200             C       30         R   200        D   4.1                3 G
341           291               2        - p.o. >= 10.000 m²                                                             200      30    300                 Z   50         R   300            4.2                3 G
3420.1        29201                      Carrosseriefabrieken                                                            100      10    200                     30         R   200            4.1                2 G
3420.2        29202                      Aanhangwagen‐ en opleggerfabrieken                                                30     10     200                    30              200           4.1                2 G
343           293                        Auto‐onderdelenfabrieken                                                          30     10    100                     30         R   100            3.2                2 G
</pre>

====================================================================== Einde pagina 479 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 480 ======================================================================

<pre>         16    Standaard Staat van Bedrijfsactiviteiten
SBI‐1993      SBI‐2008                 OMSCHRIJVING                                                                       AFSTANDEN IN METERS                                             INDICES
                                                                                                                                                                              CATEGORIE
                                                                                                                                                               GROOTSTE
                             VNG‐nr.                                                                      GEUR   STOF          GELUID             GEVAAR                                    VERKEER
                                                                                                                                                               AFSTAND
35            30               ‐       VERVAARDIGING VAN TRANSPORTMIDDELEN (EXCLUSIEF AUTO'S,
                                       AANHANGWAGENS)
351           301, 3315       0        Scheepsbouw‐ en reparatiebedrijven:
351           301, 3315       1        - houten schepen                                                    30     30     50                     10              50            3.1           2 G
351           301, 3315       2        - kunststof schepen                                                100     50    100                     50         R   100            3.2           2 G
351           301, 3315       3        - metalen schepen < 25 m                                            50    100    200                     30              200           4.1           2 G
351           301, 3315       4        - metalen schepen >= 25 m en/of proefdraaien motoren >= 1 MW       100    100    500             C   Z   50             500            5.1           2 G
351           301, 3315                - onderhoud/reparatie metalen schepen < 25 m, incidenteel bouwen    30     50     50                     30              50            3.1           2 G
3511          3831                     Scheepssloperijen                                                  100    200    700                     100        R   700            5.2           2 G
352           302, 317        0        Wagonbouw‐ en spoorwegwerkplaatsen:
352           302, 317        1        - algemeen                                                          50     30    100                     30             100            3.2           2 G
352           302, 317        2        - met proefdraaien van verbrandingsmotoren >= 1 MW                  50     30    300                 Z   30         R   300            4.2           2 G
353           303, 3316       0        Vliegtuigbouw en ‐reparatiebedrijven:
353           303, 3316       1        - zonder proefdraaien motoren                                       50     30    200                     30             200            4.1           2 G
353           303, 3316       2        - met proefdraaien motoren                                         100     30    1000                Z   100        R   1000           5.3           2 G
354           309                      Rijwiel‐ en motorrijwielfabrieken                                   30     10    100                     30         R    100           3.2           2 G
355           3099                     Transportmiddelenindustrie n.e.g.                                   30     30    100                     30             100        D   3.2           2 G
36            31               ‐       VERVAARDIGING VAN MEUBELS EN OVERIGE GOEDEREN N.E.G.
361           310             1        Meubelfabrieken                                                     50     50    100                     30             100        D   3.2           2 G
361           9524            2        Meubelstoffeerderijen b.o. < 200 m²                                   0    10     10                      0              10                   1      1 P
362           321                      Fabricage van munten, sieraden en dergelijke                        30     10     10                     10              30                   2      1 G
363           322                      Muziekinstrumentenfabrieken                                         30     10     30                     10              30                   2      2 G
364           323                      Sportartikelenfabrieken                                             30     10     50                     30              50            3.1           2 G
365           324                      Speelgoedartikelenfabrieken                                         30     10     50                     30              50            3.1           2 G
3661.1        32991                    Sociale werkvoorziening                                               0    30     30                      0              30                   2      1 P
</pre>

====================================================================== Einde pagina 480 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 481 ======================================================================

<pre>                                                                                                                             Standaard Staat van Bedrijfsactiviteiten                         17
SBI‐1993   SBI‐2008             OMSCHRIJVING                                                                                   AFSTANDEN IN METERS                                                 INDICES
                                                                                                                                                                                  CATEGORIE
                                                                                                                                                                   GROOTSTE
                      VNG‐nr.                                                                                  GEUR   STOF         GELUID             GEVAAR                                         VERKEER
                                                                                                                                                                   AFSTAND
3661.2     32999                Vervaardiging van overige goederen n.e.g.                                       30     10     50                    30              50        D   3.1                2 G
37         38           ‐       VOORBEREIDING TOT RECYCLING
371        383201               Metaal‐ en autoschredders                                                       30    100    500                Z   30             500            5.1                2 G
372        383202     A0        Puinbrekerijen en ‐malerijen:
372        383202     A1        - v.c. < 100.000 ton/jaar                                                       30    100    300                    10             300            4.2                2 G
372        383202     A2        - v.c. >= 100.000 ton/jaar                                                      30    200    700                    10             700            5.2                3 G
372        383202      B        Rubberregeneratiebedrijven                                                     300     50    100                    50         R   300            4.2                2 G
372        383202      C        Afvalscheidingsinstallaties                                                    200    200    300            C       50             300            4.2                3 G
40         35           ‐       PRODUCTIE EN DISTRIBUTIE VAN STROOM, AARDGAS, STOOM EN WARM WATER
40         35         A0        Elektriciteitsproductiebedrijven (elektrisch vermogen >= 50 MWe)
40         35         A1        - kolengestookt (inclusief meestook biomassa), thermisch vermogen              100    700    700            C   Z   200            700            5.2                2 G
                                  > 75 MWth
40         35         A2        - oliegestookt, thermisch vermogen > 75 MWth                                   100    100    500            C   Z   100            500            5.1                2 G
40         35         A3        - gasgestookt (inclusief bijstook biomassa), thermisch vermogen > 75 MWth      100    100    500            C   Z   100        R   500            5.1                1 G
40         35         A5        - warmtekrachtinstallaties (gas), thermisch vermogen > 75 MWth                  30     30    500            C   Z   100        R   500            5.1                1 G
40         35         B0        Bio‐energieinstallaties elektrisch vermogen < 50 MWe:
40         35         B1        - covergisting, verbranding en vergassing van mest, slib, gft en reststromen   100     50    100                    30         R   100            3.2                2 G
                                  voedingsindustrie
40         35         B2        - vergisting, verbranding en vergassing van overige biomassa                    50     50    100                    30         R   100            3.2                2 G
40         35         C0        Elektriciteitsdistributiebedrijven, met transformatorvermogen:
40         35         C1        - < 10 MVA                                                                        0      0    30            C       10              30                   2           1 P
40         35         C2        - 10 ‐ 100 MVA                                                                    0      0    50            C       30              50            3.1                1 P
40         35         C3        - 100 ‐ 200 MVA                                                                   0      0   100            C       50             100            3.2                1 P
40         35         C4        - 200 ‐ 1.000 MVA                                                                 0      0   300            C   Z   50             300            4.2                1 P
40         35         C5        - >= 1.000 MVA                                                                    0      0   500            C   Z   50             500            5.1                1 P
40         35         D0        Gasdistributiebedrijven:
</pre>

====================================================================== Einde pagina 481 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 482 ======================================================================

<pre>       18     Standaard Staat van Bedrijfsactiviteiten
SBI‐1993    SBI‐2008                  OMSCHRIJVING                                                                              AFSTANDEN IN METERS                                          INDICES
                                                                                                                                                                                 CATEGORIE
                                                                                                                                                                  GROOTSTE
                            VNG‐nr.                                                                              GEUR   STOF         GELUID          GEVAAR                                    VERKEER
                                                                                                                                                                  AFSTAND
40          35              D1        - gascompressorstations vermogen < 100 MW                                     0      0   300            C   100             300            4.2           1 P
40          35              D2        - gascompressorstations vermogen >= 100 MW                                    0      0   500            C   200         R   500            5.1           1 P
40          35              D3        - gas: reduceer‐, compressor‐, meet‐ en regelinstallaties, categorie A        0      0   10             C    10              10                   1      1 P
40          35              D4        - gasdrukregel‐ en meetruimten (kasten en gebouwen), categorie B en C         0      0   30             C    10              30                   2      1 P
40          35              D5        - gasontvang‐ en ‐verdeelstations, categorie D                                0      0   50             C    50         R    50            3.1           1 P
40          35              E0        Warmtevoorzieningsinstallaties, gasgestookt:
40          35              E1        - stadsverwarming                                                           30     10    100            C    50             100            3.2           1 P
40          35              E2        - blokverwarming                                                            10       0   30             C    10              30                   2      1 P
41          36                ‐       WINNING EN DISTRIBUTIE VAN WATER
41          36              A0        Waterwinning‐/bereidingbedrijven:
41          36              A1        - met chloorgas                                                             50       0   50             C   1000        R   1000       D   5.3           1 G
41          36              A2        - bereiding met chloorbleekloog en dergelijke en/of straling                10       0   50             C    30              50            3.1           1 G
41          36              B0        Waterdistributiebedrijven met pompvermogen:
41          36              B1        - < 1 MW                                                                      0      0   30             C    10              30                   2      1 P
41          36              B2        - 1 ‐ 15 MW                                                                   0      0   100            C    10             100            3.2           1 P
41          36              B3        - >= 15 MW                                                                    0      0   300            C    10             300            4.2           1 P
45          41, 42, 43        ‐       BOUWNIJVERHEID
45          41, 42, 43                Bouwbedrijven/aannemers algemeen
45          41, 42, 43       0        - bouwbedrijven/aannemers algemeen: b.o. > 2.000 m²                         10     30    100                 10              100           3.2           2 G
45          41, 42, 43       1        - bouwbedrijven/aannemers algemeen: b.o. > 1.000 m²: b.o. <= 2.000 m²       10     30    50                  10              50            3.1           2 G
45          41, 42, 43       2        - bouwbedrijven/aannemers algemeen: b.o. <= 1.000 m²                          0    10    30                  10              30                   2      1 G
453         432                       Bouwinstallatie algemeen                                                    10     10    30                  30              30                   2      1 G
453         4322                      Installatie sanitair/centrale verwarmingsapparatuur indien met spuiterij    50     30    50                  30              50            3.1           1 G
453         4321                      Elektrotechnische installatie                                               10     10    30                  10              30                   2      1 G
</pre>

====================================================================== Einde pagina 482 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 483 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                        Standaard Staat van Bedrijfsactiviteiten                    19
SBI‐1993        SBI‐2008                  OMSCHRIJVING                                                                                    AFSTANDEN IN METERS                                            INDICES
                                                                                                                                                                                        CATEGORIE
                                                                                                                                                                             GROOTSTE
                                VNG‐nr.                                                                                   GEUR   STOF         GELUID            GEVAAR                                     VERKEER
                                                                                                                                                                             AFSTAND
50              45, 47            ‐       HANDEL/REPARATIE VAN AUTO'S, MOTORFIETSEN; BENZINESERVICESTATIONS
501, 502, 504   451, 452, 454             Groothandel in auto's en motorfietsen, reparatie‐ en servicebedrijven            10       0    30                    10             30               2           2 P
501             451                       Groothandel in vrachtauto's (inclusief import en reparatie)                      10     10    100                    10            100        3.2                2 G
5020.4          45204            A        Autoplaatwerkerijen                                                              10     30    100                    10            100        3.2                1 G
5020.4          45204            B        Autobeklederijen                                                                   0      0    10                    10             10               1           1 G
5020.4          45204            C        Autospuitinrichtingen                                                            50     30     30                    30        R    50        3.1                1 G
5020.5          45205                     Autowasserijen                                                                   10       0    30                     0             30               2           3 P
503, 504        453                       Groothandel in auto‐ en motorfietsonderdelen en ‐accessoires                       0      0    30                    10             30               2           1 P
51              46                ‐       GROOTHANDEL EN OPSLAG
5121            4621             0        Groothandel in akkerbouwproducten en veevoeders                                  30     30     50                    30        R    50        3.1                2 G
5121            4621             1        Groothandel in akkerbouwproducten en veevoeders met een verwerkingscapaciteit   100    100    300                Z   50        R   300        4.2                2 G
                                          van 500 ton/uur of meer
5122            4622                      Groothandel in bloemen en planten                                                10     10     30                     0             30               2           2 G
5123            4623                      Groothandel in levende dieren                                                    50     10    100            C        0            100        3.2                2 G
5124            4624                      Groothandel in huiden, vellen en leder                                           50       0    30                     0             50        3.1                2 G
5125, 5131      46217, 4631               Groothandel in ruwe tabak, groenten, fruit en consumptieaardappelen              30     10     30                    50        R    50        3.1                2 G
5132, 5133      4632, 4633                Groothandel in vlees, vleeswaren, zuivelproducten, eieren, spijsoliën            10       0    30                    50        R    50        3.1                2 G
5134            4634                      Groothandel in dranken                                                             0      0    30                     0             30               2           2 G
5135            4635                      Groothandel in tabaksproducten                                                   10       0    30                     0             30               2           2 G
5136            4636                      Groothandel in suiker, chocolade en suikerwerk                                   10     10     30                     0             30               2           2 G
5137            4637                      Groothandel in koffie, thee, cacao en specerijen                                 30     10     30                     0             30               2           2 G
5138, 5139      4638, 4639                Groothandel in overige voedings‐ en genotmiddelen                                10     10     30                    10             30               2           2 G
514             464, 46733                Groothandel in overige consumentenartikelen                                      10     10     30                    10             30               2           2 G
5148.7          46499            0        Groothandel in vuurwerk en munitie:
5148.7          46499            1        - consumentenvuurwerk, verpakt, opslag < 10 ton                                  10       0    30                    10        V    30               2           2 G
5148.7          46499            2        - consumentenvuurwerk, verpakt, opslag 10 tot 50 ton                             10       0    30                    50        V    50        3.1                2 G
</pre>

====================================================================== Einde pagina 483 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 484 ======================================================================

<pre>         20    Standaard Staat van Bedrijfsactiviteiten
SBI‐1993      SBI‐2008                 OMSCHRIJVING                                                                               AFSTANDEN IN METERS                                         INDICES
                                                                                                                                                                                  CATEGORIE
                                                                                                                                                                   GROOTSTE
                             VNG‐nr.                                                                               GEUR   STOF         GELUID         GEVAAR                                    VERKEER
                                                                                                                                                                   AFSTAND
5148.7        46499           5        - munitie                                                                      0      0   30                 30              30                   2      2 G
5151.1        46711           0        Groothandel in vaste brandstoffen:
5151.1        46711           1        - klein, lokaal verzorgingsgebied                                            10     50    50                 30              50            3.1           2 P
5151.1        46711           2        - kolenterminal, opslag oppervlak >= 2.000 m²                                50    500    500            Z   100            500            5.1           3 G
5151.2        46712           0        Groothandel in vloeibare brandstoffen:
5151.2        46712                    - ondergronds, K1/K2/K3‐klasse                                               10       0   10                 10              10                   1      1 G
5151.2        46712                    - bovengronds, K1/K2‐kl.: o.c. < 10 m³                                       10       0   10                 50         R    50            3.1           1 G
5151.2        46712                    - bovengronds, K1/K2‐kl.: o.c. 10 ‐ 1.000 m³                                 30       0   30                 100        R   100            3.2           1 G
5151.2        46712                    - bovengronds, K3‐klasse: o.c. < 10 m³                                       10       0   10                 10              30                   2      1 G
5151.2        46712                    - bovengronds, K3‐klasse: o.c. 10 ‐ 1.000 m³                                 30       0   30                 50              50            3.1           1 G
5151.2        46712           1        - o.c. > 1.000 m³, < 100.000 m³                                              50       0   50                 200        R   200        D   4.1           2 G
5151.2        46712           2        - o.c. >= 100.000 m³                                                        100       0   50                 500        R   500        D   5.1           2 G
5151.2        46712           3        - tot vloeistof verdichte gassen                                             50       0   50                 300        R   300        D   4.2           2 G
5151.2        46712           0        Groothandel in gasvormige brandstoffen (butaan, propaan, lpg (in tanks)):
5151.2        46712                    - bovengronds, < 2 m³                                                          0      0    0                 30              30                   2      1 G
5151.2        46712                    - bovengronds, 2 ‐ 8 m³                                                      10       0    0                 50         R    50            3.1           1 G
5151.2        46712                    - bovengronds, 8 ‐ 80 m³                                                     10       0   10                 100        R   100            3.2           1 G
5151.2        46712                    - bovengronds, 80 ‐ 250 m³                                                   30       0   30                 300        R   300            4.2           2 G
5151.2        46712                    - ondergronds, < 80 m³                                                       10       0   10                 50         R    50            3.1         1G G
5151.2        46712                    - ondergronds, 80 ‐ 250 m³                                                   30       0   30                 200        R   200            4.1           2 G
5151.2        46712           1        - o.c. > 1.000 m³, < 100.000 m³                                              50       0   50                 200        R   200        D   4.1           2 G
5151.2        46712           2        - o.c. >= 100.000 m³                                                        100       0   50                 500        R   500        D   5.1           2 G
5151.2        46712           0        Gasvormige brandstoffen in gasflessen
5151.2        46712                    - kleine hoeveelheden < 10 ton                                                 0      0    0                 10              10                   1      1 G
5151.2        46712                    - beperkte hoeveelheden (< 150 ton) en hoog beschermingsniveau               10       0   10                 30         R    30                   2      1 G
5151.2        46712                    - grote hoeveelheden (> 150 ton) en/of laag beschermingsniveau               30       0   30                 500        R   500            5.1           2 G
5151.2        46712                    Niet‐reactieve gassen (inclusief zuurstof), gekoeld                          10       0   10                 50              50            3.1           1 G
</pre>

====================================================================== Einde pagina 484 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 485 ======================================================================

<pre>                                                                                                                        Standaard Staat van Bedrijfsactiviteiten                     21
SBI‐1993     SBI‐2008                 OMSCHRIJVING                                                                        AFSTANDEN IN METERS                                             INDICES
                                                                                                                                                                         CATEGORIE
                                                                                                                                                          GROOTSTE
                            VNG‐nr.                                                                       GEUR   STOF         GELUID         GEVAAR                                         VERKEER
                                                                                                                                                          AFSTAND
5151.3       46713                    Groothandel minerale olieproducten (exclusief brandstoffen)         100       0    30                 50            100            3.2                2 G
5152.1       46721           0        Groothandel in metaalertsen:
5152.1       46721           1        - opslag oppervlak < 2.000 m²                                        30    300    300                 10            300            4.2                3 G
5152.1       46721           2        - opslag oppervlak >= 2.000 m²                                       50    500    700            Z    10            700            5.2                3 G
5152.2 /.3   46722, 46723             Groothandel in metalen en ‐halffabrikaten                              0    10    100                 10            100            3.2                2 G
5153         4673            0        Groothandel in hout en bouwmaterialen:
5153         4673            1        - algemeen: b.o. > 2.000 m²                                            0    10     50                 10             50            3.1                2 G
5153         4673            2        - algemeen: b.o. <= 2.000 m²                                           0    10     30                 10             30                   2           1 G
5153.4       46735           4        Zand en grind:
5153.4       46735           5        - algemeen: b.o. > 200 m²                                              0    30    100                  0            100            3.2                2 G
5153.4       46735           6        - algemeen: b.o. <= 200 m²                                             0    10     30                  0             30                   2           1 G
5154         4674            0        Groothandel in ijzer‐ en metaalwaren en verwarmingsapparatuur:
5154         4674            1        - algemeen: b.o. > 2.000 m²                                            0      0    50                 10             50            3.1                2 G
5154         4674            2        - algemeen: b.o. <= 2.000 m²                                           0      0    30                  0             30                   2           1 G
5155.1       46751                    Groothandel in chemische producten                                   50     10     30                100        R   100        D   3.2                2 G
5155.2       46752                    Groothandel in kunstmeststoffen                                      30     30     30                 30        R    30                   2           1 G
5155.2       46752                    Groothandel in bestrijdingsmiddelen in emballage of in gasflessen
5155.2       46752                    - kleine hoeveelheden < 10 ton                                         0      0     0                 10             10                   1           1 G
5155.2       46752                    - beperkte hoeveelheden (< 150 ton) en hoog beschermingsniveau         0      0     0                 30        R    30                   2           1 G
5155.2       46752                    - grote hoeveelheden (>150 ton) en/of laag beschermingsniveau          0      0     0                500        R   500            5.1                1 G
5156         4676                     Groothandel in overige intermediaire goederen                        10     10     30                 10             30                   2           2 G
5157         4677            0        Autosloperijen: b.o. > 1.000 m²                                      10     30    100                 30            100            3.2                2 G
5157         4677            1        - autosloperijen: b.o. <= 1.000 m²                                   10     10     50                 10             50            3.1                2 G
5157.2/3     4677            0        Overige groothandel in afval en schroot: b.o. > 1.000 m²             10     30    100                 10            100        D   3.2                2 G
5157.2/3     4677            1        - overige groothandel in afval en schroot: b.o. <= 1.000 m²          10     10     50                 10             50            3.1                2 G
518          466             0        Groothandel in machines en apparaten:
518          466             1        - machines voor de bouwnijverheid                                      0    10    100                 10            100            3.2                2 G
</pre>

====================================================================== Einde pagina 485 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 486 ======================================================================

<pre>       22    Standaard Staat van Bedrijfsactiviteiten
SBI‐1993    SBI‐2008                 OMSCHRIJVING                                                                                      AFSTANDEN IN METERS                                        INDICES
                                                                                                                                                                                      CATEGORIE
                                                                                                                                                                       GROOTSTE
                           VNG‐nr.                                                                                      GEUR   STOF         GELUID        GEVAAR                                    VERKEER
                                                                                                                                                                       AFSTAND
518         466             2        - overige                                                                             0    10    50                 0              50            3.1           2 G
518         466             3        - overig met oppervlak <= 2.000 m²                                                    0    10    30                  0             30                   2      1 G
519         466, 469                 Overige groothandel (bedrijfsmeubels, emballage, vakbenodigdheden en dergelijke)      0      0   30                  0             30                   2      2 G
52          47               ‐       REPARATIE TEN BEHOEVE VAN PARTICULIEREN
527         952                      Reparatie ten behoeve van particulieren (exclusief auto's en motorfietsen)            0      0   10                 10             10                   1      1 P
60          49               ‐       VERVOER OVER LAND
6022        493                      Taxibedrijven                                                                         0      0   30             C   0              30                   2      2 P
6023        493                      Touringcarbedrijven                                                                 10       0   100            C   0             100            3.2           2 G
6024        494             0        Goederenwegvervoerbedrijven (zonder schoonmaken tanks): b.o. > 1.000 m²               0      0   100            C   30            100            3.2           3 G
6024        494             1        - goederenwegvervoerbedrijven (zonder schoonmaken tanks): b.o.                        0      0   50             C   30             50            3.1           2 G
                                       <= 1.000 m²
63          52               ‐       DIENSTVERLENING TEN BEHOEVE VAN HET VERVOER
631         522                      Loswal                                                                              10     30    50                 30             50            3.1           2 G
6312        52102, 52109    A        Distributiecentra, pak‐ en koelhuizen                                               30     10    50             C   50        R    50        D   3.1           2 G
6312        52109           B        Opslaggebouwen (verhuur opslagruimte)                                                 0      0   30             C   10             30                   2      2 G
6321        5221            2        Stalling van vrachtwagens (met koelinstallaties)                                    10       0   100            C   30            100            3.2           2 G
6321        5221            3        Caravanstalling                                                                     10       0   30             C   10             30                   2      2 P
64          53               ‐       POST EN TELECOMMUNICATIE
641         531, 532                 Post‐ en koeriersdiensten                                                             0      0   30             C   0              30                   2      2 P
71          77               ‐       VERHUUR VAN TRANSPORTMIDDELEN, MACHINES, ANDERE ROERENDE GOEDEREN
711         7711                     Personenautoverhuurbedrijven                                                        10       0   30                 10             30                   2      2 P
712         7712, 7739               Verhuurbedrijven voor transportmiddelen (exclusief personenauto's)                  10       0   50                 10             50        D   3.1           2 G
713         773                      Verhuurbedrijven voor machines en werktuigen                                        10       0   50                 10             50        D   3.1           2 G
</pre>

====================================================================== Einde pagina 486 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 487 ======================================================================

<pre>                                                                                                                         Standaard Staat van Bedrijfsactiviteiten                        23
SBI‐1993   SBI‐2008                    OMSCHRIJVING                                                                        AFSTANDEN IN METERS                                                INDICES
                                                                                                                                                                             CATEGORIE
                                                                                                                                                              GROOTSTE
                             VNG‐nr.                                                                       GEUR   STOF         GELUID            GEVAAR                                         VERKEER
                                                                                                                                                              AFSTAND
7133       7733                        Verhuurbedrijven voor kantoormachines en computers                   10       0    30                    10                                  2           2 G
72         62                  ‐       COMPUTERSERVICE‐ EN INFORMATIETECHNOLOGIE
72         62                          Onderhoud en reparatie computers en kantoormachines                    0      0    10                     0             10                   1           1 P
72         58, 63             B        Datacentra                                                             0      0    30            C       0              30                   2           1 P
73         72                  ‐       SPEUR‐ EN ONTWIKKELINGSWERK
731        721                         Natuurwetenschappelijk speur‐ en ontwikkelingswerk                   30     10     30                    30        R    30                   2           1 P
74         63, 69 t/m 71,      ‐       OVERIGE ZAKELIJKE DIENSTVERLENING
           73, 74, 77, 78,
           80 t/m 82
747        812                         Reinigingsbedrijven voor gebouwen                                    50     10     30                    30             50        D   3.1                1 P
7481.3     74203                       Foto‐ en filmontwikkelcentrales                                      10       0    30            C       10             30                   2           2 G
7484.3     82991                       Veilingen voor landbouw‐ en visserijproducten                        50     30    200            C       50        R   200            4.1                3 G
7484.4     82992                       Veilingen voor huisraad, kunst en dergelijke                           0      0    10                    0              10                   1           2 P
90         37, 38, 39          ‐       MILIEUDIENSTVERLENING
9001       3700              A0        RWZI's en gierverwerkingsinricht., met afdekking voorbezinktanks:
9001       3700              A1        - < 100.000 i.e.                                                    200     10    100            C       10            200            4.1                2 G
9001       3700              A2        - 100.000 ‐ 300.000 i.e.                                            300     10    200            C   Z   10            300            4.2                2 G
9001       3700              A3        - >= 300.000 i.e.                                                   500     10    300            C   Z   10            500            5.1                3 G
9001       3700               B        Rioolgemalen                                                         30       0    10            C        0             30                   2           1 P
9002.1     381                A        Vuilophaal‐, straatreinigingsbedrijven en dergelijke                 50     30     50                    10             50            3.1                2 G
9002.1     381                B        Gemeentewerven (afvalinzameldepots)                                  30     30     50                    30        R    50            3.1                2 G
9002.1     381                C        Vuiloverslagstations                                                200    200    300                    30            300            4.2                3 G
9002.2     382               A0        Afvalverwerkingsbedrijven:
</pre>

====================================================================== Einde pagina 487 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 488 ======================================================================

<pre>         24          Standaard Staat van Bedrijfsactiviteiten
SBI‐1993           SBI‐2008                  OMSCHRIJVING                                                                 AFSTANDEN IN METERS                                              INDICES
                                                                                                                                                                               CATEGORIE
                                                                                                                                                                GROOTSTE
                                   VNG‐nr.                                                                 GEUR   STOF         GELUID              GEVAAR                                    VERKEER
                                                                                                                                                                AFSTAND
9002.2             382             A1        - mestverwerking/korrelfabrieken                              500     10    100            C        10              500           5.1           3 G
9002.2             382             A2        - kabelbranderijen                                            100     50    30                      10              100           3.2           1 G
9002.2             382             A3        - verwerking radioactief afval                                   0    10    200            C       1500            1500                  6      1 G
9002.2             382             A4        - pathogeen afvalverbranding (voor ziekenhuizen)               50     10    30                      10              50            3.1           1 G
9002.2             382             A5        - oplosmiddelterugwinning                                     100       0   10                      30         R    100       D   3.2           1 G
9002.2             382             A6        - afvalverbrandingsinrichtingen, thermisch vermogen > 75 MW   300    200    300            C   Z    50             300        D   4.2           3 G
9002.2             382             A7        - verwerking fotochemisch en galvanoafval                      10     10    30                      30         R    30                   2      1 G
9002.2             382              B        Vuilstortplaatsen                                             300    200    300                     10              300           4.2           3 G
9002.2             382             C0        Composteerbedrijven:
9002.2             382             C1        - niet‐belucht v.c. < 5.000 ton/jaar                          300    100    50                      10             300            4.2           2 G
9002.2             382             C2        - niet‐belucht v.c. 5.000 tot 20.000 ton/jaar                 700    300    100                     30             700            5.2           2 G
9002.2             382             C3        - belucht v.c. < 20.000 ton/jaar                              100    100    100                     10              100           3.2           2 G
9002.2             382             C4        - belucht v.c. > 20.000 ton/jaar                              200    200    100                     30              200           4.1           3 G
9002.2             382             C5        - gft in gesloten gebouw                                      200     50    100                     100        R    200           4.1           3 G
93                 96                ‐       OVERIGE DIENSTVERLENING
9301.1             96011            A        Wasserijen en linnenverhuur                                    30       0   50             C        30              50            3.1           2 G
9301.1             96011            B        Tapijtreinigingsbedrijven                                      30       0   50                      30              50            3.1           2 G
9301.2             96012                     Chemische wasserijen en ververijen                             30       0   30                      30         R    30                   2      2 G
9301.3             96013            A        Wasverzendinrichtingen                                           0      0   30                       0              30                   2      1 G
         SBI 93/08/SvB Standaard
         maart 2012
</pre>

====================================================================== Einde pagina 488 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 489 ======================================================================

<pre>Verbeelding</pre>

====================================================================== Einde pagina 489 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 490 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                                                                      s
                                                                                                                                                                                 Tonie
                                                                                                                                                         6                                                                                                                                                                19
                                                                                                                                                                                                                                              15a
                    18                                                                                                             4                                                plein
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                               Plangebied
                                                                                                                                                                                                                      15                                 in
                                                                                                                                                                                                                                                   sple                                                  s                                  Brouwershoeve Nistelrode
                                                                                                                                                                                                                                                                                                   Tonie
     2-2b                                                                                                                                                                                                                                   Tonie
                                                                                                         2
                                                                                                                                                                                                                                                                                                        plein                  Enkelbestemmingen
     an                                                                                                                                                               13
De W
                                                Laar
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  C-1       Centrum - 1
                                                                   23
                             20
1a                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 H        Horeca
                                                                                                                                                                             11
                                                              25-25
                                                                   e                                                                                                                                                                                                                                                               V        Verkeer
                                  24                                                                                                                                                                                                                                                                                               W        Wonen
                                                                                                                                                                                    9-9a
                                                                   27-27
                                                                           a                                                                                                                                                                                                                lein
                                                                                                               29-29
                                                                                                                     b                                                                                                                                                              i    esp                                   Gebiedsaanduidingen
                                                                                                                                                                                                                                                                                Ton
                                       26                                                                                                                                                                                                                                                                             37
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                39                          vrijwaringszone - molenbiotoop
                                       28
                                                                                                                                                                                                7                                                                                                  41
                                                                                                                                                                                                                                                                                43                                                          wetgevingzone - wijzigingsgebied
                                                                                                                                                                                                                                                                       45
                                                                                                                                                                                                                                                               47
                                                                                                                                                                                                     5
                                                                                                                                                                                                                                                        49                                                                     Functieaanduidingen
                                                                                                                                                   W             2
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  (-ll)     laad- en losplaats uitgesloten
                                                                                                                                                     4
                                                                                                                                                                     3,5                                         plein
                                                                                31                                                                                                                           ies
                                                                                                                                                     8                                               Ton                                                                                                                       Bouwvlakken
                                                                                                                                                   [sba-pat]                                                                    7
                                                                                                                                                                                                                                                                                     8
                                                                                                                                                                                                              4
                                                                                                                                                                                                                                        5                    Jul                                                                            bouwvlak
                                                                                   33                                                                                                                         8                                               ian                         6
                                                                                                                                                                                          W                                                                    ast
                                                                                                                                                                                  1
                                                                                                                                                                                                                                                                    raa                                                        Bouwaanduidingen
                                                                                                                                                        [sba-pat]                                                                             3
                                                                                                                                                                                                                                                                       t
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                [sba-be]    specifieke bouwaanduiding - bergingen
                                                                                                                                                                                            3,5                                                     1                                                    4
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                2               [sba-pat]   specifieke bouwaanduiding - patio
                                                                                                                             35
                                                                                                                                                   V
                                            2
                                                                                   35a                                                                                                                                                                                                                                         Maatvoeringen
                                                                                                                                                                                                                                                                            9                                                     12        maximum aantal wooneenheden
                                                                                                                                                                                                                                                         7                                                                        3,5       maximum bouwhoogte (m)
                                                                                                                                                                                                                                    5
                                                                                                                                       C-1                                                                                                                                                                                        7,5       maximum goothoogte (m)
                                                                                             7,5
                                                                                                                  11                                                                                                                                                                                                                        maximum bouwhoogte (m)
                                                                                             11                                                                                                                                                                                                                                   11
              aat
       Parkstr                                                                                                                                                                                                                                                                                          8a
                                                                                                   8
                                                                                                                                                        [sba-be]                                                                                                                  8
                                                                        Raadh
                                                       Laar
                                                                                                                                  11    W
                                                                          uisple
                                                                                                                                                                                                                                                                   6
                                                                                     (-ll)                                                                                   3
                             34                                             in                          3
                                                                                                                                             7,5                                                                                             4a
                                                                                                        9
                                                                                                          a                              1 11                                    tr       aat
                                                                                                       7-7                        12                                          ms
                                                                                                              H                                                            Kro                                             4
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                     32
                        36                                              Raadh
                                                                                   uisple
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  GEMEENTE BERNHEZE
                                                                                         in                                                                                                                                                                                                34
                                                                                                         3,5
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  Brouwershoeve Nistelrode
                                                                    1-1c                                                                                                                    3
                                                                                                                                                                                    1a-                                                                                                                 36
                                                                                                                  5
                                                                                                   3                                                 Tram                                                                                                                                                    38
                                                                                                                                                         plein                                                                                                                                                                    BESTEMMINGSPLAN                                                     N
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                     40
                                                                                                                                                                                                         7
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      42          project        20171767
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  formaat        A3                          vastgesteld     26-09-2019
                                                                                                                                                                                                               9
                                                                                                                                             2                                                                                                                                                                                    schaal         1:1000                      ontwerp         09-04-2019
                                                                                                                                                                                                                                              11                                                                                  kaart          1/1                         concept-ontwerp 05-12-2018
                                                                                                                                                                                                                               11a
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  getekend       K. Heijmeriks
                                                              43
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          w www.rho.nl
                                                                                                                                                                     1
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  idn            NL.IMRO.1721.BPBrouwershoeve-vg01                        e info@rho.nl
                                                                                                                         4
                                                              45                                                                                             3
                 Laar
                                                                                                                                                                            12                                                                                                                  13a
                                                                                                                                                    5                                           14
                                                                                                                                                                                                                           Tra
</pre>

====================================================================== Einde pagina 490 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 491 ======================================================================

<pre>Z

(7//4444444

Rho

ADVISEURS
VOOR

LEEFRUIMTE
</pre>

====================================================================== Einde pagina 491 =================================================================

<br><br>